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Το πρωτόκολλο Rick Simpson

«Ξεκινήστε άτομα με μικρές δόσεις, το μέγεθος του μισού κόκκου ξηρού κοντόκοκκου ρυζιού. Αν και το λάδι
είναι ακίνδυνο, λιγότερο είναι καλύτερο από περισσότερο για όσους ξεκινούν θεραπεία. Στην αρχή πάρτε μόνο
ένα μικρό κομμάτι αυτής της εκπληκτικής ουσίας κάθε οκτώ ώρες, στη συνέχεια αυξήστε τη δοσολογία σας
κάθε τέσσερις  ημέρες σε τακτική  βάση και  σύντομα η ανοχή σας θα αυξηθεί.  Εάν το άτομο λέει  ότι  δεν
αισθάνθηκε  τα  αποτελέσματά  του  ή  ότι  τα  ένιωσε  μόνο  ελαφρώς,  θα  το  θεωρούσα  καλή  δοσολογία  για
αρχάριους.  Απλώς  θέλετε  να  πάρετε  λίγο  από  το  φάρμακο  στο  σύστημά  τους,  ώστε  να  αρχίσουν  να  το
συνηθίζουν.

Ποτέ  δεν  γνωρίζετε  ακριβώς  πώς  θα  ανταποκριθεί  το  άτομο,  οπότε  προχωρήστε  αργά  και  αυξήστε  τη
δοσολογία του κάθε τέσσερις ημέρες, έως ότου ο ασθενής μπορεί να καταπιεί συνολικά ένα γραμμάριο κάθε 24
ώρες. Ο καλύτερος τρόπος για να το πετύχετε αυτό είναι να τους ζητήσετε να πάρουν δόσεις που ισοδυναμούν
περίπου με το ένα τρίτο του γραμμαρίου κάθε οκτώ ώρες, μόλις συνηθίσουν τη χρήση του. Ακόμα, θα ήθελα να
υπενθυμίσω σε όσους αντιμετωπίζουν δυσκολίες ότι η δοσολογία τους μπορεί να αυξηθεί πιο αργά, αλλά για
καλύτερα αποτελέσματα, θα πρέπει να ληφθεί όσο το δυνατόν γρηγορότερα.

Αυτές είναι οι οδηγίες δοσολογίας που συνιστά ο Rick, εάν ο ασθενής μπορεί να αναπτύξει την ανοχή του
αρκετά  γρήγορα.  Εάν  τηρηθεί  αυτό  το  πρωτόκολλο,  πολλοί  ασθενείς  μπορούν  να  προχωρήσουν  μέχρι  το
σημείο σε τρεις εβδομάδες που μπορούν να καταπιούν το ένα τρίτο του γραμμαρίου κάθε 8 ώρες. Κατά μέσο
όρο, συνήθως χρειάζονται τέσσερις έως πέντε εβδομάδες για τους περισσότερους ασθενείς για να καταπιούν
αυτήν την ποσότητα ανά δόση, μετά την οποία μπορούν να συνεχίσουν να παίρνουν ένα γραμμάριο την ημέρα
μέχρι να θεραπευτούν ή να τεθεί υπό έλεγχο η κατάστασή τους.

Ο Rick αρέσει να παρέχει αυτό το φάρμακο σε πλαστικές σύριγγες, οι οποίες δεν έχουν βελόνες, αντίθετα
υπάρχει μόνο ένα μικρό άνοιγμα στο οποίο μπορεί να πιεστεί το λάδι. Λέει ότι η παροχή λαδιού με αυτόν τον
τρόπο διευκολύνει  τον ασθενή να μετρήσει  τις  δόσεις  του και  εμποδίζει  τις  ξένες  ουσίες  να μολύνουν το
φάρμακο.

Ο ευκολότερος τρόπος για τους περισσότερους να κατανοήσουν την ποσότητα που πρέπει να καταναλώνουν
είναι να το συγκρίνουν με κάτι σαν ξηρό ρύζι μικρού κόκκου. Η αρχική δόση θα πρέπει να είναι περίπου το
μισό μέγεθος ενός από αυτούς τους κόκκους ρυζιού ή περίπου το ένα όγδοο της ίντσας, το ποσό αυτό θα
ισούται με περίπου το ένα τέταρτο της σταγόνας. Σε ορισμένες περιπτώσεις, εκείνοι με πολύ χαμηλή ανοχή
μπορεί ακόμη και να διαπιστώσουν ότι αυτό μπορεί να είναι υπερβολικό για να το χειριστούν άνετα στην αρχή,
οπότε, εάν χρειαστεί, θα μπορούσαν να ξεκινήσουν με ακόμη λιγότερα.

Δόσεις αυτού του μεγέθους πρέπει να λαμβάνονται τρεις φορές την ημέρα, νωρίς το πρωί, το απόγευμα και
περίπου μία ώρα πριν ο ασθενής πάει για ύπνο. Το μόνο που πρέπει να κάνει ένας αρχάριος είναι να πιέσει το
ισοδύναμο μισού κόκκου ξηρού ρυζιού από την πλαστική σύριγγα και αυτή είναι η δόση τους. Παρόλο που
μιλάμε για πολύ μικρή ποσότητα και δεν θα βλάψει τον ασθενή, λόγω της ισχύος της, αυτή η ουσία πρέπει να
χρησιμοποιείται με σεβασμό.

Μετά από τέσσερις ημέρες σε αυτή τη δοσολογία, στη συνέχεια διπλασιάζεται σε δόσεις που ισοδυναμούν με
το μέγεθος ενός κόκκου ρυζιού ή σε δόσεις που έχουν μήκος περίπου ένα τέταρτο της ίντσας όταν πιέζονται
από  τη  σύριγγα.  Στη  συνέχεια,  τέσσερις  ημέρες  αργότερα,  η  δοσολογία  διπλασιάζεται  ξανά  και  αυτό
συνεχίζεται κάθε τέσσερις ημέρες μέχρι ο ασθενής να καταπιεί το ισοδύναμο δεκαέξι κόκκων ρυζιού ανά δόση.
Αυτή η ποσότητα ισούται με περίπου οκτώ έως εννέα σταγόνες λαδιού ανά δόση, που είναι περίπου το ένα
τρίτο του γραμμαρίου.

Ένα ml είναι λίγο περισσότερο από ένα γραμμάριο κατά βάρος, οπότε εάν οι ασθενείς το επιθυμούν, μπορούν
να χρησιμοποιήσουν αυτήν τη μέτρηση για να καθορίσουν τη δοσολογία τους. Σε εκείνο το σημείο, οι ασθενείς
συνήθως συνεχίζουν σε αυτήν τη δοσολογία μέχρι να επιτύχουν το επιθυμητό αποτέλεσμα με την ιατρική τους
κατάσταση. Θα υπάρχουν ασθενείς που δεν θα είναι σε θέση να αυξήσουν τη δόση τους τόσο γρήγορα, αλλά ο
Rick τους παροτρύνει να το πάρουν όσο πιο γρήγορα μπορούν, έτσι ώστε το λάδι να ανακουφίσει τον πόνο
τους. Επιπλέον, θα υπάρχουν εκείνοι που μπορούν να πάρουν αυτό το φάρμακο πιο γρήγορα και ο Rick δεν έχει
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πρόβλημα με αυτό, εφόσον ο ασθενής αισθάνεται άνετα να το παίρνει πιο γρήγορα, σημαίνει απλώς ότι θα
θεραπευτεί γρηγορότερα.

Στην πραγματικότητα, ο Rick πιστεύει ότι οι ασθενείς πρέπει να παραμείνουν στη δική τους ζώνη άνεσης όταν
πρόκειται για τη χρήση αυτού του φαρμάκου. Αλλά εξακολουθεί να πιστεύει ότι οποιοσδήποτε με σοβαρή
κατάσταση δεν πρέπει να παίζει παιχνίδια με αυτήν την ουσία, αφού αν δεν ληφθεί σωστά, μπορεί να μην
μπορεί να ξεπεράσει την κατάσταση που προοριζόταν να αντιμετωπίσει.

Επειδή αυτό το φάρμακο είναι τόσο ασφαλές στη χρήση, συνήθως δεν μετράμε ακριβώς τις δόσεις, αλλά για
εκείνους που τους αρέσουν οι ακριβείς μετρήσεις και οι κλίμακες επαρκούς ακρίβειας, ξεκινήστε με περίπου
0,01 g (10 mg) ή λιγότερο τρεις φορές την ημέρα για το πρώτο τέσσερις μέρες. Στη συνέχεια, αν μπορείτε,
διπλασιάστε το σε 0,02 g (20 mg) για τέσσερις ημέρες, στη συνέχεια σε 0,04 g (40 mg) για τέσσερις ημέρες,
0,08  g  (80  mg)  για  τέσσερις  ημέρες,  0,16  g  (160 mg)  για  τέσσερις  ημέρες  ,  και  στη  συνέχεια  0,32  του
γραμμαρίου (320 mg).  Αυτό θα ήταν το ιδανικό πρόγραμμα δοσολογίας για όσους μπορούν να καταπιούν
αυτήν την ουσία γρήγορα. Είναι επίσης καλό να γνωρίζουμε ότι οι δόσεις των 1-5 mg είναι συνήθως ανεκτές
χωρίς συμπτώματα.

Όταν μπορείτε να χρησιμοποιήσετε υψηλής ποιότητας στελέχη του οφθαλμού Indica, το λάδι που παράγεται θα
είναι εξαιρετικά ηρεμιστικό. Αυτό είναι το αποτέλεσμα που θα έχει το λάδι αν έχετε παράγει το πραγματικό
"Rick Simpson Oil" και δεν υπάρχει λόγος ανησυχίας. Οι ασθενείς απλά κοιμούνται και τελικά θα ξυπνήσουν.
Κάποιοι μπορεί να αισθάνονται λίγο λιθοβολισμένοι στην αρχή, αλλά θα είναι αβλαβείς και συνήθως μέσα σε
μία ώρα αφότου σηκωθούν, αυτό το αίσθημα υπνηλίας εξαφανίζεται.  Εάν το λάδι παράγεται από ποικιλίες
κάνναβης sativa,  περιμένετε  πρόβλημα και  ένα μακράς διάρκειας  ενεργητικό  sativa  υψηλό.  Δεν θέλετε  τα
άτομα με σοβαρές παθήσεις όπως ο καρκίνος να προσπαθούν να πάρουν λάδι με αυτές τις επιδράσεις και ο
ασθενής δεν θα λάβει τα φαρμακευτικά οφέλη που μπορεί να προσφέρει μια καλή ένδειξη. Δεν αρέσει σε όλους
να είναι ψηλά και δεν είναι το νόημα να θεραπεύονται υπερβολικά για αυτήν την ουσία.

Το θέμα είναι να εισάγετε το φάρμακο στον ασθενή τρεις φορές την ημέρα. Ο ασθενής μπορεί απλά να το βάλει
στο δάχτυλό του και στη συνέχεια να το ξύσει στα δόντια του. Στη συνέχεια, πιείτε ένα κρύο νερό ή τσάι και θα
πρέπει να το καταπιούν αρκετά εύκολα. Ορισμένα στελέχη παράγουν ένα εκχύλισμα που δεν έχει ευχάριστη
γεύση, αλλά αυτό είναι εύκολο να αντιμετωπιστεί. Απλώς βάλτε τη δόση των ασθενών σε ένα μικρό κομμάτι
ψωμί και διπλώστε το, στη συνέχεια ρίξτε το στο στόμα τους και δώστε τους να πιουν νερό. Το ίδιο μπορεί
επίσης να γίνει με τη χρήση μπανάνας ή άλλων τύπων φρούτων. Η ιδέα είναι να εισέλθει το λάδι στον ασθενή
όσο το δυνατόν γρηγορότερα, αλλά ο Rick εξακολουθεί να του αρέσει να παραμένει στη ζώνη άνεσής του.

Ο καθένας είναι διαφορετικός και η ανοχή μας σε αυτό το φάρμακο θα διαφέρει από άτομο σε άτομο, οπότε
βεβαιωθείτε  ότι  ο  ασθενής  αισθάνεται  άνετα  με  την  ποσότητα  που  καταναλώνει.  Με  πολλές  σοβαρές
καταστάσεις, είναι σημαντικό για τους ασθενείς να καταναλώνουν αυτό το φάρμακο γρήγορα, έτσι ώστε να
έχουν περισσότερες πιθανότητες να επιβιώσουν. Όπως ανέφερα ήδη, παρόλο που το λάδι είναι αβλαβές, αν
λαμβάνεται πάρα πολύ, συχνά στους ασθενείς δεν αρέσει η εμπειρία. Έτσι, αυξήστε τη δοσολογία τους αργά.
με αυτόν τον τρόπο θα νιώσουν άνετα με τη χρήση του.

Ακόμα, όπως θέλουμε να πούμε, οι επιθετικές ασθένειες πρέπει να αντιμετωπίζονται επιθετικά, οπότε αν είχα
κάτι  που  ήταν  απειλητικό  για  τη  ζωή,  θα  έπινα  όσο  περισσότερο  εκχύλισμα  μπορούσα  να  πάρω  στο
συντομότερο δυνατό χρονικό διάστημα. Νομίζω ότι αξίζει να είσαι προετοιμασμένος, οπότε όσοι μπορούν να
αρχίσουν  να  συνηθίζουν  τις  επιδράσεις  του  λαδιού  το  συντομότερο  δυνατό,  γιατί  τότε  θα  ξέρουν  τι  να
περιμένουν, αν χρειαστεί να πάρουν ποτέ μεγαλύτερες δόσεις.

Η τυπική θεραπεία για να επαναφέρετε το σώμα σας σε καλή κατάσταση υγείας είναι  60 γραμμάρια λάδι
υψηλής ποιότητας που καταναλώνεται σε μια περίοδο τριών μηνών. Για όσους έχουν λάβει χημειοθεραπεία και
ακτινοβολία,  είναι  καλή  ιδέα  να  καταναλώσουν  120  έως  180  γραμμάρια  ελαίου  το  συντομότερο  δυνατό.
Συνήθως, 60 g μπορούν να θεραπεύσουν έναν σοβαρό καρκίνο, αλλά για εκείνους που έχουν υποστεί βλάβη
από το ιατρικό σύστημα, συχνά απαιτούνται περισσότερα για να αποτραπεί η επιστροφή του καρκίνου και για
να αναιρεθεί η ζημιά που έχουν αφήσει αυτές οι θεραπείες.
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Μόλις ο ασθενής είναι και πάλι υγιής, μπορείτε να ρίξετε τη δοσολογία πίσω σε ένα ή δύο γραμμάρια το μήνα
ή όσο ο ασθενής αρέσει να καταναλώνει. από τη δική μας οπτική γωνία, όσο περισσότερο τόσο το καλύτερο.
Μην παραλείπετε τις δόσεις συντήρησης, καθώς είναι σημαντικές για τη διατήρηση της καλής υγείας. Ένα
γραμμάριο το μήνα ή μια σταγόνα την ημέρα μετά τη δουλειά το βράδυ δεν ακούγεται πολύ, αλλά, σύμφωνα με
τον Rick, θα πρέπει να είναι αρκετό για να διατηρείτε το σώμα σας υγιές.

Επιπλέον, του αρέσουν οι ασθενείς να χρησιμοποιούν άλλα φυσικά πράγματα όπως σπόρους μήλου και χόρτο
σιταριού σε συνδυασμό με τη θεραπεία με λάδι. Από την εμπειρία μου, θα ήθελα επίσης οι ασθενείς να τρώνε
σπόρους κάνναβης, καθώς το λάδι που περιέχουν είναι τόσο θρεπτικό και καλό για τον οργανισμό.

Ο Rick πιστεύει επίσης ότι οι ασθενείς πρέπει να προσπαθήσουν να αυξήσουν το pH του σώματός τους όσο το
δυνατόν γρηγορότερα, καταναλώνοντας πράγματα όπως καρπούζι ή χυμό λεμονιού κ.λπ.

Οι ασθενείς πρέπει επίσης να αρχίσουν να τρώνε περισσότερα ωμά φρούτα και λαχανικά και να τρώνε λιγότερο
κρέας, ειδικά τις επεξεργασμένες ποικιλίες, που περιέχουν περισσότερες τοξίνες. Ο Rick πιστεύει πολύ στη
χρήση μηχανημάτων χυμού και πιστεύει ότι μεγάλες δόσεις βιταμίνης C μπορούν επίσης να αποφέρουν μεγάλο
όφελος.

Αυτό  είναι  το  πρωτόκολλο  Rick  Simpson  και  είναι  ο  λόγος  που  το  όνομά  του  θα  είναι  γνωστό  για  την
αιωνιότητα. Είναι ίσως η πιο σημαντική ανακάλυψη όλων των εποχών και η ευεργετική επίδραση αυτού που
μας έδωσε αυτός ο άνθρωπος δεν μπορεί να υπερεκτιμηθεί. Τι ωφελεί η σύγχρονη ιατρική και τεχνολογία όταν
δεν λειτουργεί; Αν θέλετε να δείτε αποτελέσματα, δοκιμάστε τη μέθοδο θεραπείας του Rick.

Έχουμε δεχτεί κριτική για το ότι ονομάζουμε αυτό το λάδι για όλα, αλλά τι άλλο θα μπορούσατε να ονομάσετε
μια ουσία που μπορεί να χρησιμοποιηθεί με επιτυχία για τη θεραπεία τόσων ιατρικών προβλημάτων; Μερικοί
φαίνεται να πιστεύουν ότι οι λέξεις θεραπεία-όλα σημαίνουν ότι αυτό το λάδι θα προσφέρει αιώνια ζωή, αλλά
αυτός δεν ήταν ο σκοπός του Ρικ. Σίγουρα, αυτό το φάρμακο μπορεί να παρατείνει τη ζωή σας και μπορεί να
ζήσετε πολύ περισσότερο με τη χρήση του, για αυτό δεν υπάρχει αμφιβολία. Ωστόσο, αυτό δεν σημαίνει ότι θα
προσφέρει αιώνια ζωή.

Αυτό το λάδι δεν είναι ακόμη νομικά διαθέσιμο για τους περισσότερους και έτσι θα χρειαστεί πολύς χρόνος για
να καθοριστεί πόσα πρόσθετα χρόνια μπορεί να προσφέρει. Μέχρι στιγμής, δεν θεωρούμε αυτό το φάρμακο ως
ελιξίριο της αθανασίας και πιστεύουμε ακράδαντα ότι δεν σας κάνει ανθεκτικό στις σφαίρες. Ακόμα, όπως λέει
ο  Rick,  αν  βρούμε  ποτέ  το  κλειδί  της  αθανασίας,  είναι  σίγουρο  ότι  η  κάνναβη  θα  είναι  ένα  σημαντικό
συστατικό.

Μην  νομίζετε  ότι  όταν  το  χρησιμοποιείτε,  δεν  μπορείτε  να  κολλήσετε  ιό.  Μπορεί  ακόμα  να  κολλήσετε
πράγματα όπως η γρίπη, αλλά τα αποτελέσματά της μπορούν να μειωθούν σημαντικά και θα αναρρώσετε πολύ
πιο γρήγορα. Σε περίπτωση πανδημίας ή κάτι παρόμοιο, εάν καταπιείτε ή καταναλώνετε ήδη το υπέροχο έλαιο
που μπορεί να προσφέρει αυτό το φυτό, οι πιθανότητες επιβίωσής σας σίγουρα θα αυξηθούν σημαντικά ».
Jindrich Bayer, Phoenix Tears: The Rick Simpson Story

Πληροφορίες για τη δοσολογία

Υπάρχει πρωτόκολλο για τη θεραπεία;

«Υπάρχει ένα πρωτόκολλο και πρέπει να τηρηθεί για να διασφαλιστεί ότι η θεραπεία είναι αποτελεσματική.
Μικρές ποσότητες ελαίου μπορούν να χρησιμοποιηθούν για τη θεραπεία του καρκίνου του δέρματος και άλλων
καταστάσεων  τοπικά  ή  μπορεί  να  εξατμιστεί  και  να  εισπνευστεί  για  να  βοηθήσει  στη  θεραπεία  των
πνευμονικών παθήσεων. Το λάδι μπορεί επίσης να απορροφηθεί στο σώμα εάν χρησιμοποιηθεί με τη μορφή
υπόθετου ή, φυσικά, μπορεί να καταποθεί απευθείας από το στόμα. Για τη θεραπεία εσωτερικών καρκίνων, ο
ασθενής πρέπει να καταπιεί το λάδι όσο το δυνατόν γρηγορότερα. Σε γενικές γραμμές, θέλετε πάντα να πάρετε
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αυτό το φάρμακο στην περιοχή που προκαλεί το πρόβλημα με τον πιο λογικό τρόπο. Για παράδειγμα, εάν
θεραπεύατε τον καρκίνο του εντέρου, το πιο αποτελεσματικό μέσο θεραπείας θα ήταν πιθανότατα η λήψη του
ελαίου σε μορφή υπόθετου.

Ο μέσος ασθενής μπορεί να καταπιεί μια πλήρη θεραπεία καρκίνου 60 γραμμαρίων σε περίπου 90 ημέρες.
Άτομα που έχουν υποστεί  βλάβη από ακτινοβολία και χημειοθεραπεία ή ασθενείς  που έχουν υποφέρει  για
χρόνια με σκλήρυνση κατά πλάκας και άλλες σοβαρές παθήσεις θα διαπιστώσουν σε ορισμένες περιπτώσεις ότι
τα ιατρικά τους προβλήματα μπορεί να χρειαστούν αρκετό χρόνο για να επουλωθούν.

Όσοι  έχουν  υποστεί  σοβαρές  βλάβες  από το  ιατρικό  σύστημα και  μόλις  ξεκινούν  τη  θεραπεία  πρέπει  να
συνειδητοποιήσουν  ότι  αυτό  το  φυσικό  έλαιο  δεν  παράγει  άμεση  θεραπεία.  Συχνά,  αυτοί  οι  ασθενείς
χρειάζονται πολύ περισσότερο λάδι και θα πρέπει να ληφθούν για μεγαλύτερο χρονικό διάστημα. Αυτοί οι
ασθενείς θα πρέπει να προσπαθήσουν να καταναλώσουν 120 έως 180 γραμμάρια σε διάστημα έξι μηνών για να
αναιρέσουν τη βλάβη που έχει αφήσει όλη η χημειοθεραπεία και η ακτινοβολία και να αποκαταστήσουν τη
ζημιά που προκλήθηκε από άλλες μακροχρόνιες ασθένειες και ό, τι χρησιμοποιήθηκε για τη θεραπεία τους.
Από τη στιγμή που ο ασθενής θεραπεύεται και η ζημιά έχει εξαλειφθεί ή η κατάσταση έχει τεθεί υπό έλεγχο,
συνιστώ  να  συνεχίσουν  να  λαμβάνουν  δόση  συντήρησης  1  έως  2  γραμμάρια  λαδιού  το  μήνα  για  να
διατηρήσουν την καλή υγεία. Για έναν ενήλικα, αυτό ισούται με μια σταγόνα την ημέρα και μόλις συνηθίσουν
τη χρήση του, δεν αισθάνονται καν τις επιπτώσεις του, οπότε πραγματικά δεν μπορώ να φανταστώ ότι αυτό
είναι πολύ υψηλό τίμημα για να πληρώσω για καλή υγεία ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό
φυτό

Γιατί είναι τόσο σημαντικές οι δόσεις συντήρησης;

«Όλοι πρέπει να λαμβάνουν δόσεις συντήρησης για να διατηρούν το σώμα τους αποτοξινωμένο και σε καλή
κατάσταση υγείας. Το μόνο που απαιτείται είναι 1 έως 2 γραμμάρια λάδι το μήνα, απλά πιείτε μια σταγόνα το
βράδυ περίπου μία ώρα πριν τον ύπνο. Αυτό θα σας δώσει έναν καλό ύπνο και θα σας προσφέρει ακόμη και
κάποια προστασία από την ακτινοβολία που προέρχεται από την Ιαπωνία και αλλού.

Το λάδι λειτουργεί  με το σώμα σας για να σας κρατήσει  υγιείς  και να σας προστατεύσει  από μια μεγάλη
ποικιλία προβλημάτων υγείας. Δεν θα επέτρεπα καν σε ένα παιδί μου να κάνει αυτά τα φρικτά εμβόλια και
εμβόλια  που  άνθρωποι  όπως  ο  Μπιλ  Γκέιτς  προσπαθούν  να  μας  σπρώξουν  στο  λαιμό.  Εάν  θέλω  να
προστατέψω τα παιδιά μου από τέτοια πράγματα όπως η γρίπη, θα εμπιστευτώ το σωστά παραγόμενο έλαιο
κάνναβης, καθώς ξέρω ότι είναι αποτελεσματικό και δεν θα προκαλέσει κακό.

Προτείνω στους ασθενείς να ξεκινούν με τρεις δόσεις ημερησίως περίπου στο μέγεθος μισού κόκκου ξηρού
κοντόκοκκου ρυζιού. Μια τέτοια δόση ισούται με περίπου ¼ της σταγόνας, οπότε όπως μπορείτε να δείτε, στις
περισσότερες περιπτώσεις οι αρχάριοι θα πρέπει να ξεκινούν με πολύ μικρές δόσεις.

Η μόνη φορά που θα  συνιστούσα στους  ασθενείς  να ξεκινήσουν  με  μεγαλύτερες  δόσεις  θα ήταν να τους
βγάλουν γρήγορα εθιστικά και επικίνδυνα φάρμακα για τον πόνο ή αν ήταν ακριβώς στην πόρτα του θανάτου.
Όταν οι άνθρωποι που χρησιμοποιούν τέτοια φάρμακα ξεκινούν τη θεραπεία με λάδι,  συνήθως κόβουν τα
φάρμακα για τον πόνο τους στη μέση. Το αντικείμενο είναι να καταπιεί αρκετό λάδι για να αντιμετωπίσει τον
πόνο  και  να  βοηθήσει  τον  ασθενή  να  απελευθερωθεί  από  τη  χρήση  αυτών  των  επικίνδυνων  εθιστικών
φαρμακευτικών φαρμάκων. Η λήψη του λαδιού διευκολύνει πολύ τον ασθενή να ολοκληρώσει αυτό το έργο
και θα υποφέρει λιγότερο από τα προβλήματα απόσυρσης επειδή το λάδι λειτουργεί υπέροχα για να βοηθήσει
στην εξάλειψη των εθισμών.

Για όσους βρίσκονται σε αυτήν την κατάσταση, νομίζω ότι η πρώτη τους δόση θα πρέπει να είναι περίπου
διπλάσια από αυτή που θα κατανάλωνε ο μέσος αρχάριος. Στη συνέχεια, θα πρέπει να αυξήσουν τη δοσολογία
τους το συντομότερο δυνατό μέχρι να φτάσουν στο σημείο όπου δεν απαιτούν άλλα φάρμακα για τον έλεγχο
του πόνου. Όταν απομακρύνετε ανθρώπους από πράγματα όπως η μορφίνη, μπορεί να αντιμετωπίσετε κάποια
προβλήματα.  Μερικές  φορές  όταν  αναμιγνύετε  λάδι  και  μορφίνη,  μπορεί  να  κάνει  τα  αποτελέσματα  της
μορφίνης ακόμη πιο έντονα και ο ασθενής μπορεί να αρχίσει να έχει παραισθήσεις.
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Αυτό είναι μόνο ένα βραχυπρόθεσμο μειονέκτημα, καθώς καθώς μειώνεται η πρόσληψη μορφίνης από τον
ασθενή, οι ψευδαισθήσεις θα μειωθούν μέχρι να μην πραγματοποιηθούν πλέον. Στις περισσότερες περιπτώσεις,
η απομάκρυνση των ασθενών από αυτές τις ουσίες παρουσιάζει λίγα προβλήματα, οπότε μην περιμένετε να
έχετε πάρα πολλά προβλήματα. Καθώς συνεχίζουν να αυξάνουν τη δοσολογία τους, ο ασθενής θα αναπτύξει
υψηλότερη ανοχή και σύντομα δεν θα αισθάνεται πλέον καν τις επιδράσεις του ελαίου. Μόλις συμβεί αυτό,
μπορούν στη συνέχεια να καταπιούν όποια ποσότητα λαδιού χρειάζεται πολύ γρήγορα μέχρι να θεραπευτούν.

Μετά από τέσσερις  ημέρες  λήψης δοσολογίας  για αρχάριους,  οι  περισσότεροι  άνθρωποι  είναι  σε  θέση να
αυξήσουν  την  ποσότητα που  καταναλώνουν.  Προτείνω  ότι  αυτό  πρέπει  να  λαμβάνει  χώρα  κάθε  τέσσερις
ημέρες, διότι αυτό επιτρέπει στον ασθενή να αναπτύξει την ανοχή του σε αυτήν την ουσία. Χρειάζεται ένας
μέσος  άνθρωπος  τέσσερις  έως  πέντε  εβδομάδες  για  να  φτάσει  στο  σημείο  που  μπορεί  να  καταπιεί  ένα
γραμμάριο την ημέρα. Αυτό σημαίνει ότι ο ασθενής θα κατανάλωνε 8 έως 9 σταγόνες υψηλής ποιότητας λάδι
κάθε οκτώ ώρες. Μόλις φτάσουν σε αυτήν τη δοσολογία, ο ασθενής μπορεί στη συνέχεια να συνεχίσει με αυτόν
τον ρυθμό μέχρι να εξαφανιστεί ή να τεθεί υπό έλεγχο.

Πολλοί ασθενείς αναπτύσσουν ανοχή σε αυτό το φάρμακο πολύ γρήγορα και μπορούν να πάρουν το λάδι με
πολύ ταχύτερο ρυθμό. Εάν τυχαίνει να είστε ένας από αυτούς τους ανθρώπους, μη διστάσετε να καταπιείτε
αυτήν την ουσία όσο πιο γρήγορα θέλετε, αφού το τελικό αποτέλεσμα θα είναι ότι θα θεραπευτείτε πολύ πιο
γρήγορα. Πάντα προειδοποιώ τους ασθενείς να παραμείνουν στη δική τους ζώνη άνεσης με τη χρήση αυτού του
φαρμάκου,  αλλά αν το λάδι  μπορεί  να ληφθεί  πιο γρήγορα,  δίνει  στον ασθενή μια καλύτερη ευκαιρία  να
επιβιώσει.

Αυτή η μέθοδος  επιτρέπει  στο σώμα να αναπτύξει  αργά την ανοχή του και  μετά από τέσσερις  έως πέντε
εβδομάδες, οι περισσότεροι άνθρωποι δεν έχουν πρόβλημα να καταπιούν ένα γραμμάριο την ημέρα ή ακόμα
περισσότερο σε ορισμένες περιπτώσεις. Για τον μέσο άνθρωπο που αυξάνει τη δοσολογία του κάθε τέσσερις
ημέρες,  συνήθως αντιμετωπίζονται  λίγα προβλήματα. Στην πραγματικότητα,  έχω αναφορές από άτομα που
έλαβαν το λάδι, τα οποία δήλωσαν ότι δεν ανέβηκαν ποτέ ούτε κατά τη διάρκεια της θεραπείας. Όλοι έχουμε
διαφορετικές ανοχές για οποιοδήποτε φάρμακο, οπότε πιστεύω ότι είναι καλύτερο να επιτρέψουμε στον ασθενή
να καθορίσει ποια ποσότητα αυτής της ουσίας είναι άνετη στη λήψη.

Το μέγεθος και το σωματικό σας βάρος δεν έχουν καμία σχέση με την ανοχή σας στο έλαιο κάνναβης. Έχω δει
αρχάριους που ήταν πολύ μεγάλοι άνδρες να παίρνουν μια σταγόνα από αυτό το λάδι και μέσα σε μια ώρα, δεν
μπορούσαν καν να βγουν από το Τσέστερφιλντ. Ενώ οι γυναίκες τους που ήταν πολύ μικρότερες μπορούσαν να
πάρουν την ίδια δόση και να μην αισθάνονται απολύτως τίποτα. Έτσι, όπως μπορείτε να δείτε, το μέγεθος δεν
είναι  σημαντικός  παράγοντας  όσον  αφορά  τον  προσδιορισμό  του  πόσο μπορεί  να  πάρει  ο  ασθενής,  είναι
πραγματικά περισσότερο για τον ίδιο τον ασθενή.

Να γνωρίζετε όταν ξεκινάτε τη θεραπεία με αυτό το φάρμακο ότι θα μειώσει την αρτηριακή σας πίεση. Εάν
λαμβάνετε φάρμακα για την αρτηριακή πίεση, ελέγχετε συχνά την πίεσή σας, γιατί είναι πολύ πιθανό ότι δεν θα
χρειάζεστε πλέον τίποτα άλλο εκτός από το λάδι για τον έλεγχο της αρτηριακής σας πίεσης σε πολύ σύντομο
χρονικό διάστημα. Επιπλέον, εάν ο ασθενής είναι διαβητικός, θα πρέπει να παρακολουθεί το σάκχαρό του στο
αίμα του. Στις περισσότερες περιπτώσεις, η ανάγκη τους για ινσουλίνη θα μειωθεί και ορισμένες δεν απαιτούν
πλέον καθόλου την ουσία.

Όταν οι άνθρωποι παίρνουν το λάδι, μου αρέσει να τους βλέπω να μένουν μέσα στη ζώνη άνεσής τους, αλλά η
αλήθεια είναι ότι όσο πιο γρήγορα μπορούν να το πάρουν, τόσο μεγαλύτερες είναι οι πιθανότητες επιβίωσης.

Είχα  έναν  άνδρα  με  εξαιρετικά  χαμηλή  ανοχή  να  πάρει  επτά  μήνες  για  να  καταπιεί  τη  θεραπεία  60g.
Αντιμετώπισε το τερματικό του λέμφωμα, αλλά θα το προτιμούσα πολύ αν μπορούσε να είχε λάβει ολόκληρη
τη θεραπεία πιο γρήγορα.

Ευτυχώς, σπάνια συναντώ ασθενείς που χρειάζονται τόσο πολύ χρόνο για να καταπιούν τη θεραπεία, αλλά
συμβαίνει. Έχω δει ακόμη και ασθενείς που έλαβαν ολόκληρη τη θεραπεία σε ένα μήνα και κατάφεραν να
θεραπεύσουν τους τελικούς καρκίνους τους. Επομένως, ο ρυθμός κατανάλωσης του λαδιού ως επί το πλείστον
εξαρτάται από τους ίδιους τους ασθενείς και από το πόσο γρήγορα μπορούν να χτίσουν την ανοχή τους.
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Στο τέλος της θεραπείας τους, οι περισσότεροι άνθρωποι συνεχίζουν να λαμβάνουν το λάδι, αλλά σε πολύ
μειωμένο  ρυθμό.  Όπως  ανέφερα  και  πριν,  περίπου  ένα  έως  δύο  γραμμάρια  το  μήνα,  που ισούται  με  μια
σταγόνα λαδιού πριν από τον ύπνο κάθε βράδυ, θα ήταν μια καλή δόση συντήρησης.

Δεν  μου  αρέσει  να  βλέπω ανθρώπους  να  κάνουν  υπερβολική  δόση λαδιού,  αλλά μια  υπερδοσολογία  δεν
βλάπτει, οπότε μην πανικοβληθείτε αν συμβεί αυτό. Η κύρια παρενέργεια αυτού του φαρμάκου είναι ο ύπνος
και η ξεκούραση, τα οποία παίζουν σημαντικό ρόλο στη διαδικασία επούλωσης. Συνήθως, μέσα σε μία ώρα
μετά τη λήψη μιας δόσης, το λάδι σας λέει να ξαπλώσετε και να χαλαρώσετε. Μην καταπολεμάτε την αίσθηση
της  υπνηλίας,  απλώς  χαλαρώστε  και  αφήστε  το  λάδι  να  σας  δώσει  το  υπόλοιπο  που  χρειάζεστε.  Στις
περισσότερες  περιπτώσεις,  μέσα  σε  ένα  μήνα,  η  ημερήσια  κόπωση  που  σχετίζεται  με  αυτή  τη  θεραπεία
εξαφανίζεται, αλλά ο ασθενής συνεχίζει να κοιμάται πολύ καλά τη νύχτα.

Λέω στους ασθενείς  που πεθαίνουν από καρκίνο  ότι  το λάδι  θα κάνει  ένα από τα δύο πράγματα:  είτε  θα
θεραπεύσει τον καρκίνο τους και θα συνεχίσουν να ζουν, είτε, σε περιπτώσεις που είναι πολύ αργά για να
επηρεάσει μια θεραπεία, το λάδι θα χαλαρώσει τη διέξοδο τους και μπορούν τουλάχιστον να πεθάνουν χωρίς
πολλά βάσανα και να διατηρήσουν την αξιοπρέπειά τους.

Το έλαιο κάνναβης έχει πολύ υψηλό ποσοστό επιτυχίας στη θεραπεία του καρκίνου και τα περισσότερα τείνουν
να επιβιώνουν. Δυστυχώς, πολλοί άνθρωποι που έρχονται σε εμένα έχουν υποστεί μεγάλη ζημιά από το ιατρικό
σύστημα με τη χημειοθεραπεία και την ακτινοβολία τους, κλπ. Η ζημιά που προκαλούν τέτοιες θεραπείες έχουν
διαρκή επίδραση και τα άτομα που έχουν υποστεί αυτές τις αποκαλούμενες θεραπείες είναι πιο δύσκολο να
θεραπευτούν.  Αλλά  μην  απελπίζεστε,  γιατί  ακόμη  και  αν  έχετε  υποστεί  μεγάλη  ζημιά,  αυτό  το  λάδι
εξακολουθεί να έχει ποσοστό επιτυχίας 70 έως 80%.

Εάν παράγεται και χρησιμοποιείται σωστά, το φάρμακο κάνναβης είναι ο μεγαλύτερος φυσικός θεραπευτής σε
αυτόν τον πλανήτη. Ανεξάρτητα από το τι υποφέρει ένα άτομο, θα πρέπει να δοκιμάσει το λάδι και να δει τι
μπορεί να κάνει για να το βοηθήσει. Εάν είστε πραγματικά κουρασμένοι από τα βάσανα, κάντε ένα διάλειμμα
στον εαυτό σας και δοκιμάστε κάτι που πραγματικά λειτουργεί. Μόλις βιώσετε τι μπορεί να κάνει αυτό το
φάρμακο, θα καταλάβετε γιατί η ιστορία και εγώ και οι δύο αποκαλούμε την ιατρική της κάνναβης για όλα. »
Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Άλλα φυσικά πράγματα που μπορείτε να κάνετε που θα μπορούσαν να 
σας βοηθήσουν

«Όταν οι ασθενείς έρχονται σε μένα για λάδι για να θεραπεύσουν τον καρκίνο τους, το πρώτο πράγμα που τους
λέω να κάνουν είναι να αλλάξουν τη διατροφή τους. Προσπαθήστε να μείνετε μακριά από ζωικές πρωτεΐνες
όσο το δυνατόν περισσότερο,  αφού αυτός ο τύπος πρωτεΐνης  προάγει  την ανάπτυξη καρκίνου.  Πάρτε μια
μηχανή χυμού και ξεκινήστε να τρώτε όσο το δυνατόν περισσότερα ωμά φρούτα και λαχανικά, γιατί η φυτική
πρωτεΐνη  καταπολεμά  την  ανάπτυξη  του  καρκίνου.  Σταματήστε  να  χρησιμοποιείτε  τη  ζάχαρη  και
αντικαταστήστε τη χρήση της με φυσικά γλυκαντικά όπως το ωμό μέλι.

Ανυψώστε το pH του ασθενούς όσο το δυνατόν γρηγορότερα, καταναλώνοντας στη συνέχεια πράγματα όπως
καρπούζι και  χυμό λεμονιού κλπ. Ο καρκίνος  αρέσει  σε όξινο περιβάλλον και  όταν ανεβάζετε το pH του
σώματος, δυσκολεύεται να επιβιώσουν τα καρκινικά κύτταρα.

Πριν από δεκαετίες, οι ερευνητές είχαν σπουδαία αποτελέσματα στη θεραπεία του καρκίνου με μεγάλες δόσεις
βιταμίνης C, η οποία εγχύθηκε απευθείας στο αίμα του ασθενούς με τον ίδιο τρόπο που οι γιατροί κάνουν
ένεση χημειοθεραπείας, αλλά χωρίς τις καταστροφικές παρενέργειες που μπορούν να προκαλέσουν το θάνατο
του ασθενούς. Ως εκ τούτου, πιστεύω ότι μεγάλες δόσεις βιταμινών θα μπορούσαν να έχουν μεγάλο όφελος για
ασθενείς που πάσχουν από σοβαρές καταστάσεις όπως ο καρκίνος.
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Επίσης, ζητήστε από τον ασθενή να αρχίσει να τρώει τους σπόρους από δύο μήλα κάθε μέρα, κάτι που θα του
δώσει μια καλή ημερήσια δόση Β17, η οποία είναι επίσης γνωστή ως laetrile. Πριν από χρόνια, υπήρχε πολλή
προπαγάνδα για το ότι αυτή η θεραπεία δεν ήταν ασφαλής, αλλά αυτοί οι ισχυρισμοί αποδείχθηκαν ψευδείς.
Στην πραγματικότητα,  το  B17 από μόνο του έχει  ένα  αρκετά  καλό ιστορικό  στη  θεραπεία  του καρκίνου.
Υπάρχουν επίσης άλλα φυσικά πράγματα όπως το σιτάρι και τα μπλε πράσινα φύκια που μπορείτε επίσης να
βρείτε. Πριν από μερικά χρόνια, ένας γιατρός στην Ιταλία θεράπευε ακόμη και κάποιους τύπους καρκίνου με τη
χρήση μαγειρικής σόδας, οπότε πρέπει να έχουμε το μυαλό μας ανοιχτό σε όλες τις πιθανότητες.

Πολλοί άνθρωποι που χρησιμοποίησαν το λάδι για τη θεραπεία του καρκίνου τους δεν άλλαξαν κάτι, αλλά το
λάδι έκανε ακόμα τη μαγεία του και θεραπεύτηκαν. Ακόμα, εάν έχετε μια σοβαρή κατάσταση όπως ο καρκίνος,
νομίζω ότι είναι καλή ιδέα να πάρετε άλλα φυσικά πράγματα που μπορεί να βοηθήσουν το λάδι να εξαλείψει
τον καρκίνο και να σας δώσει μια καλύτερη ευκαιρία να επιβιώσετε.

Το πιο σημαντικό από όλα είναι ότι οι άνθρωποι πρέπει να συνειδητοποιήσουν ότι ως επί το πλείστον αυτό που
παρέχει το ιατρικό σύστημα κάνει πολύ περισσότερο κακό παρά καλό. Αυτός είναι ο λόγος που λέω στους
ανθρώπους που επικοινωνούν μαζί  μου ότι  εάν θέλουν να επιβιώσουν,  είναι  καλύτερο να μείνουν όσο το
δυνατόν πιο μακριά από το ιατρικό σύστημα.

Αυτή είναι η θλιβερή κατάσταση στο οποίο βρίσκεται σήμερα το ιατρικό σύστημα και δεν θα αλλάξει έως ότου
οι άνθρωποι που εργάζονται μέσα σε αυτό το σύστημα καταλάβουν επιτέλους ότι τα χημικά και τα δηλητήρια
δεν θεραπεύονται. Όσον αφορά εμένα, αυτό που κάνουν σήμερα οι περισσότεροι γιατροί δύσκολα θα μπορούσε
να θεωρηθεί φάρμακο. Θα ήταν πολύ πιο ακριβές να το ονομάσουμε με το πραγματικό του όνομα, τρέλα.

Από την άποψή μου, όποιος έχει καρκίνο πρέπει να κάνει ό, τι μπορεί για να βελτιστοποιήσει τις πιθανότητες
επιβίωσής του. Έτσι, με κάθε τρόπο, πάρτε έλαιο κάνναβης για τη θεραπεία του καρκίνου σας, αλλά νομίζω ότι
θα  ήταν  καλύτερο  να  συμπεριλάβετε  και  άλλες  φυσικές  ευεργετικές  θεραπείες  επίσης.  "  Rick  Simpson,
Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Πρόσθετες συμβουλές για ασθενείς με καρκίνο του πνεύμονα

Ερ. Αυτό ήταν στο λάδι για κάποιο χρονικό διάστημα και έπρεπε ακόμα να χρησιμοποιήσει παυσίπονα, οπότε
ψάχναμε περισσότερους τρόπους για να βοηθήσουμε τον ασθενή. 

A.1) Φτιάξτε μια άλλη παρτίδα λαδιού και προσπαθήστε να το αναμίξετε με αυτό που έχετε, αναζητήστε το πιο
καταπραϋντικό λάδι που είναι δυνατόν, δεν θέλετε να ενεργοποιήσετε τον ασθενή.

2)  Προσπαθήστε  να  παράγετε  το  λάδι  από  περισσότερα  από ένα  στελέχη  κάθε  φορά,  εάν  είναι  δυνατόν,
συνήθως έχει καλύτερο αποτέλεσμα χαλιού με αυτόν τον τρόπο. Και πάλι, αναζητήστε την πιο βάναυση και
ηρεμιστική δύναμη της πρώτης ύλης και του λαδιού.

3) Θα ήταν καλύτερα αν σταματούσε να χρησιμοποιεί το λάδι σε κάψουλες. Θέλετε λίγο από αυτό στο στόμα
της για πρόσθετη υπογλώσσια απορρόφηση (έχει καλύτερο παυσίπονο με αυτόν τον τρόπο)

4) Φτιάξτε υπόθετα 0,3-0,5γρ με βούτυρο κακάο και ζητήστε την να τα χρησιμοποιεί τουλάχιστον δύο φορές
την ημέρα, μπορεί να το χρησιμοποιήσει και άλλως, καθώς και με τον άλλο τρόπο. 

5) Ζητήστε την να εξατμίζει το λάδι αρκετές φορές την ημέρα - ο βήχας είναι επιθυμητός, πρέπει να βγάζει
βήχα ό, τι δεν ανήκει στους πνεύμονές της, συμπεριλαμβανομένων αυτών των όγκων (απλά θα συρρικνωθούν
και στη συνέχεια θα καταρρεύσουν και θα τους βήξει).

6) Φτιάξτε ένα βάμμα λαδιού με οινόπνευμα (20-30-50%, ανάλογα με το πόσο λάδι έχετε; 1-2 ml λάδι σε 4 ml
αλκοόλ 96-99%) και εφαρμόστε το στο σημείο που χειρουργήθηκε με ένα σταγονόμετρο ή ένα σταγονόμετρο -
μία ή δύο σταγόνες συνήθως κάνουν και μπορείτε να εξοικονομήσετε πολύ λάδι με αυτόν τον τρόπο. Φυσικά,
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μπορείτε επίσης να εφαρμόσετε λίγο λάδι απευθείας στο σημείο και να το καλύψετε με έναν επίδεσμο και να το
επαναλαμβάνετε κάθε τρεις ημέρες ή όταν ο επίδεσμος πέσει.

7)  Φτιάξτε  ένα  σάλτσα με  βούτυρο  καριτέ  ή  διαλύστε  λίγο  λάδι  σε  ζεστό έλαιο  κάνναβης  ή  εξαιρετικής
ποιότητας  εξαιρετικό  παρθένο  ελαιόλαδο και  τρίψτε  το στην περιοχή αρκετές  φορές  την  ημέρα.  Αυτό θα
βοηθήσει στην εξάλειψη του πόνου στα πλευρά της και μπορείτε επίσης να τον χρησιμοποιήσετε για πληγές
στο κρεβάτι και οτιδήποτε στο δέρμα της.

8) Συμπεριλάβετε σπόρους κάνναβης, καρδιές κάνναβης και έλαιο κάνναβης στη διατροφή της - τουλάχιστον
μια χούφτα σπόρους/καρδιές ή 1-3 κουταλιές της σούπας έλαιο κάνναβης. 

9) Αυξήστε το pH του σώματός της με καρπούζι και χυμό λεμονιού κ.λπ., ζητήστε της να τρώει σπόρους από
δύο μήλα κάθε μέρα (Β17). 

10) Προσπαθήστε να αντικαταστήσετε τα παυσίπονα και τα μπαλώματα με το λάδι το συντομότερο δυνατό.
Εάν αρχίσετε να εφαρμόζετε το λάδι τοπικά, θα σας βοηθήσει πολύ. Τα υπόθετα κάνουν επίσης θαύματα για
πνευμονικές παθήσεις. Όσο περισσότερο λάδι καταναλώνει και όσο πιο γρήγορα το κάνει, τόσο το καλύτερο.
Θα πρέπει να παραμείνει σε ένα γραμμάριο ή περισσότερο την ημέρα μέχρι να κατακτήσει την ασθένεια και
στη συνέχεια να παραμείνει σε δόση συντήρησης 1-2g το μήνα. Διαβάστε και ακολουθήστε όλες τις άλλες
οδηγίες στον ιστότοπό μας επίσης. Τις καλύτερες ευχές, JB και RS

Οδοί Διοίκησης

Ποιους τρόπους χορήγησης του λαδιού προτείνετε και ποια είναι τα αντίστοιχα πλεονεκτήματά τους;

«Πάντα  προτείνω  στους  ασθενείς  ότι  πρέπει  να  καταναλώνουν  το  λάδι  από  το  στόμα  για  εσωτερικές
καταστάσεις ή απλά να επαναφέρουν το σώμα τους σε καλή κατάσταση υγείας. Μετά από μερικές δεκαετίες
έκθεσης σε τοξίνες στην καθημερινή μας ζωή, ακόμη και εκείνοι που θεωρούν τους εαυτούς τους υγιείς θα
πρέπει να σκεφτούν να καταναλώσουν μια πλήρη θεραπεία 60g για την αποτοξίνωση του σώματός τους πριν
αυτές οι ουσίες προκαλέσουν προβλήματα στην υγεία τους.

Για τη θεραπεία πολλών ασθενειών όπως αιμορροΐδες ή καρκίνο του εντέρου κ.λπ., μπορεί να είναι καλύτερο
να χρησιμοποιήσετε το λάδι με τη μορφή υπόθετου. Οι περισσότεροι άνθρωποι δεν το συνειδητοποιούν, αλλά η
λήψη λαδιού στο σώμα σας με αυτόν τον τρόπο είναι ένας από τους πιο αποτελεσματικούς τρόπους για να
ολοκληρώσετε το έργο.

Νομίζω ότι είναι προς όφελος του ασθενούς το λάδι να χορηγείται όσο το δυνατόν πιο κοντά σε έναν όγκο ή
οτιδήποτε  αντιμετωπίζεται.  Επομένως,  εάν  έχετε  προβλήματα  με  το  έντερο,  τα  υπόθετα  πιθανότατα  θα
λειτουργούσαν καλύτερα, αλλά εάν έχετε κάτι σαν καρκίνο του λαιμού, θα έπινα το λάδι από το στόμα.

Για  χρόνια,  γιατροί  και  ερευνητές  έκαναν  ένεση  όγκων  σε  πειραματόζωα  με  THC  και  πέτυχαν  καλά
αποτελέσματα. Ωστόσο, δυστυχώς, δεν θα κάνουν το ίδιο σε έναν ασθενή με καρκίνο που πεθαίνει, οπότε για
άλλη μια φορά αυτό αναδεικνύει την αποτυχία του ιατρικού μας συστήματος να κάνει αυτό που είναι σωστό για
τον ασθενή. Εάν οι γιατροί αναγνώριζαν αυτό το καταπληκτικό φάρμακο για αυτό που είναι και άρχισαν να
λειτουργούν σωστά με αυτήν την ουσία, πολλοί που τώρα πεθαίνουν θα μπορούσαν να σωθούν.

Συχνά, ασθενείς έρχονται σε μένα με καρκίνο του πνεύμονα και άλλες πνευμονικές παθήσεις. Για τέτοιους
ανθρώπους, συνιστώ τη χρήση ενός ατμοποιητή εκτός από την κατάποση του λαδιού. Η εξάτμιση αυτού του
φαρμάκου μαζί με την κατάποση μπορεί να έχει πολύ ευεργετική επίδραση σε όσους πάσχουν από καρκίνους
του πνεύμονα ή άλλες πνευμονικές παθήσεις. Το μόνο που χρειάζεται να κάνει ένας ασθενής είναι να καταπιεί
την κανονική του δόση και στη συνέχεια να ζεστάνει  έναν ατμοποιητή και  να εισπνεύσει  τα εξατμισμένα
κανναβινοειδή  στους  πνεύμονές  του.  Αυτό  θα  μπορούσε  να  γίνει  κάθε  οκτώ  ώρες  όταν  λαμβάνουν  την
κανονική  δοσολογία τους  και  θα απαιτούσε από τον ασθενή να εισπνεύσει  τα εξατμισμένα κανναβινοειδή
μερικές φορές σε κάθε ρύθμιση. Χρησιμοποιώντας αυτήν τη μέθοδο, ο καρκίνος του πνεύμονα δέχεται επίθεση
και από τις δύο κατευθύνσεις και αυτό μπορεί να αυξήσει σημαντικά την αποτελεσματικότητα της θεραπείας.
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Στις περισσότερες περιπτώσεις, οι όγκοι απλώς εξαφανίζονται, αλλά έχω ακούσει ότι ορισμένοι ασθενείς έχουν
πραγματικά βήξει νεκρά κομμάτια των όγκων με τους οποίους έπασχαν. Είμαι βέβαιος ότι αυτή δεν είναι μια
εμπειρία  που  θα  απολάμβανε  κανείς,  αλλά  είναι  ο  φυσικός  τρόπος  με  τον  οποίο  οι  πνεύμονές  μας
απαλλάσσονται από πράγματα που δεν πρέπει να είναι εκεί.

Επιπλέον, γνωρίζω ασθενείς που έχουν περάσει όγκους κατά τη διάρκεια των κενώσεων, αλλά φυσικά, αυτό
είναι επίσης φυσικό. Σε ορισμένες περιπτώσεις, αυτοί οι νεκροί εγκλωβισμένοι όγκοι μπορεί να χρειαστεί να
αφαιρεθούν χειρουργικά, εάν είναι πολύ μεγάλοι για να περάσουν με φυσικά μέσα, οπότε σε μια κατάσταση
όπως αυτή, απαιτείται ιατρός.

Κρίνοντας από αυτούς που έδωσα το λάδι σε όσους έπασχαν από διάφορες μορφές καρκίνου, δεν γνωρίζω
κανέναν τύπο καρκίνου που αυτό το λάδι δεν θα ήταν αποτελεσματικό στη θεραπεία. Για μένα, όλες οι μορφές
καρκίνου είναι ιάσιμες, ανεξάρτητα από το πού επιλέγει να εκδηλωθεί στο σώμα σας. Όσο λιγότερη ζημιά έχει
ο ασθενής από το ιατρικό σύστημα, τόσο μεγαλύτερες είναι οι πιθανότητες ανάρρωσής του, οπότε κατά τη
γνώμη  μου  όσοι  επιθυμούν  να  θεραπεύσουν  τον  καρκίνο  τους  θα  πρέπει  να  χρησιμοποιήσουν  αυτήν  την
αποδεδειγμένη φυσική μέθοδο ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Τοπική Χρήση

«Για τοπική χρήση, το λάδι μπορεί να αναμειχθεί με κρέμες δέρματος, λοσιόν ηλιοθεραπείας κλπ. Ωστόσο, για
σοβαρές δερματικές παθήσεις, σας συμβουλεύω να χρησιμοποιείτε μόνο το λάδι στην πιο αγνή του μορφή. Η
ανάμιξη του λαδιού με οτιδήποτε θα μειώσει τη δραστικότητα αυτού του φαρμάκου. Ακόμα, πολλές από αυτές
τις  εξασθενημένες  μορφές  ιατρικής  κάνναβης  μπορούν  να  είναι  αρκετά  αποτελεσματικές  για  τη  θεραπεία
δερματικών προβλημάτων.

Συχνά για άτομα με πολύ άσχημες δερματικές παθήσεις που απλώνονται σε μεγάλες περιοχές του σώματός
τους, προτείνω βάμμα κάνναβης. Ένα βάμμα είναι απλά λάδι αναμεμειγμένο με αλκοόλ ή κάποιο τέτοιο φορέα.
Όταν κάποιος χρησιμοποιεί ένα σταγονόμετρο για να εφαρμόσει ένα βάμμα σε μια κατάσταση του δέρματος,
το αλκοόλ προκαλεί μια σταγόνα να εξαπλωθεί σε αρκετά μεγάλη περιοχή. Το αλκοόλ εξατμίζεται σε λίγα
δευτερόλεπτα, αφήνοντας την περιοχή καλυμμένη με μια λεπτή μεμβράνη λαδιού.

Τα βάμματα είναι ένας οικονομικά αποδοτικός τρόπος χορήγησης του λαδιού σε μεγάλες περιοχές και οι ίδιοι
οι ασθενείς μπορούν να προσαρμόσουν τη δύναμη ενός τέτοιου βάμματος ώστε να ταιριάζει στις ανάγκες τους.
Αν  κάποιος  θέλει  το  βάμμα  να  είναι  πιο  δυνατό,  απλά  προσθέστε  περισσότερο  λάδι.  αν  θέλουν  να  το
αποδυναμώσουν, τότε απλά προσθέστε περισσότερο αλκοόλ.

Πιστεύετε ότι τα βάμματα κάνναβης θα μπορούσαν να είναι εξίσου ισχυρά με το έλαιο κάνναβης σας;

Κατά όγκο, θα ήταν αδύνατο το βάμμα κάνναβης να είναι τόσο ισχυρό όσο το καθαρό λάδι. Ένας ασθενής θα
μπορούσε να καταπιεί  τις δόσεις  του αναμεμειγμένες  με αλκοόλ, αλλά τι  καλό θα είχε η λήψη αυτού του
φαρμάκου με αλκοόλ; Το λάδι είναι το φάρμακο και η ανάμειξή του με αλκοόλ ή άλλους παρόχους φορείς κατά
τη γνώμη μου δεν έχει κανένα όφελος για εσωτερική χρήση.

Επί  του παρόντος,  υπάρχει  μια φαρμακευτική  εταιρεία που πωλεί  ένα υπερτιμημένο βάμμα κάνναβης που
ονομάζεται Sativex, το οποίο ψεκάζεται κάτω από τη γλώσσα για ανακούφιση από τον πόνο κλπ. Έχω δώσει
λάδι σε ασθενείς που χρησιμοποιούσαν αυτήν την ουσία και αφού βίωσαν τις επιδράσεις του ελαίου, δεν είχαν
περαιτέρω ανάγκη να αγοράσουν το Sativex, αφού βρήκαν το λάδι που παρείχα να είναι πιο αποτελεσματικό.
Για τοπικές συνθήκες, ένα βάμμα μπορεί να χρησιμοποιηθεί για να προχωρήσει το λάδι, αλλά για μια σοβαρή
δερματική πάθηση ή λοίμωξη, θα προτιμούσα να χρησιμοποιείται καθαρό έλαιο στη θεραπεία του.
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Ποιες είναι οι κύριες χρήσεις για τοπική εφαρμογή και έχετε παρακολουθήσει αλλεργικές αντιδράσεις στο 
λάδι;

Βρήκα ότι τα βάμματα είναι αποτελεσματικά στη θεραπεία πολλών δερματικών παθήσεων και η χρήση του
λαδιού με αυτόν τον τρόπο μπορεί να είναι πολύ λιγότερο σπάταλη. Για τους ανθρώπους που ανησυχούν για
την  επιδερμίδα  τους,  η  απλή ανάμειξη  του  λαδιού  με  την  αγαπημένη  τους  κρέμα  προσώπου και  η  καλή
προσώπου μπορεί να έχει δραματικά αποτελέσματα.

Ο έρπης, ο καρκίνος του δέρματος, τα κονδυλώματα, οι κρεατοελιές και άλλες δερματικές παθήσεις μπορούν
να αντιμετωπιστούν με καθαρό έλαιο χωρίς αλλεργικές  αντιδράσεις  που γνωρίζω. Στην πραγματικότητα, η
μόνη  αντίδραση που έχω δει  όταν  το  λάδι  χρησιμοποιείται  τοπικά προκλήθηκε  από τους  επιδέσμους  που
χρησιμοποιήθηκαν για να το καλύψουν. Όταν χρησιμοποιείτε επίδεσμο για παρατεταμένα χρονικά διαστήματα,
μπορεί να προκαλέσει ερεθισμό στην περιοχή που καλύπτεται με το κολλώδες τμήμα του επίδεσμου. Απλώς
κάποιος πρέπει να σταματήσει να χρησιμοποιεί τους επιδέσμους για μια ή δύο ημέρες και η κατάσταση θα
εξαφανιστεί.

Ένα άλλο πράγμα που πρέπει να αναφέρω είναι ότι το λάδι δεν επιτρέπει στους επιδέσμους να κολλήσουν στην
πληγή ή τη μόλυνση που επουλώνεται. Αυτό μπορεί να μην ακούγεται πολύ σημαντικό, αλλά αν έχετε περάσει
ποτέ από την αγωνία να αφαιρέσετε έναν επίδεσμο που έχει κολλήσει σε μια πληγή, θα καταλάβετε τι εννοώ.

Όταν ήμουν στον Καναδά, ανακάτεψα συχνά λάδια από διαφορετικές ποικιλίες, επειδή μπορεί να ποικίλλουν
τόσο πολύ στις  ιατρικές  τους  ιδιότητες.  Με αυτόν τον τρόπο,  διαπίστωσα ότι  αυτά τα μεικτά έλαια είχαν
καλύτερη συνολική θεραπευτική  επίδραση σε πολλές  συνθήκες,  οπότε αν σχεδιάζετε  να παράγετε λάδι  σε
μεγαλύτερη κλίμακα, ίσως σκεφτείτε να κάνετε το ίδιο ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Μπορείτε να συνδυάσετε διάφορους τύπους χορήγησης του λαδιού;

«Όλοι οι διαφορετικοί τρόποι χορήγησης του ελαίου μπορούν να συνδυαστούν χωρίς επιβλαβείς παρενέργειες
και πράγματι αυτό μπορεί να αποφέρει μεγάλο όφελος σε ορισμένες περιπτώσεις. Για παράδειγμα, εάν είχα
καρκίνο του πνεύμονα, θα μπορούσα να συνδυάσω την κατάποση του ελαίου με τη χρήση υπόθετων και θα
εξατμιζόμουν  επίσης  το  λάδι  έτσι  ώστε  να  εισπνεύσει  απευθείας  στους  πνεύμονές  μου.  Τόσο  η  από  του
στόματος κατάποση όσο και τα υπόθετα λειτουργούν καλά για τη θεραπεία του καρκίνου του πνεύμονα και η
εξάτμιση του ελαίου μπορεί επίσης να είναι επωφελής για όσους υποφέρουν από αυτήν την κατάσταση.

Η επιστημονική βιβλιογραφία λέει ότι το σώμα δεν μπορεί να επεξεργαστεί THC αν δεν διαλυθεί σε ζωικό 
λίπος. Δεν θα ήταν πιο αποτελεσματική η χρήση του λαδιού με αυτόν τον τρόπο;

Πραγματικά ανησυχώ ελάχιστα για το τι λέει η επιστημονική βιβλιογραφία και δεν πιστεύω ότι το ζωικό λίπος
είναι καλό για ασθενείς που πάσχουν από καταστάσεις όπως ο καρκίνος. Από την εμπειρία μου, το λάδι δεν
χρειάζεται να αναμιχθεί με τίποτα για να είναι αποτελεσματικό. Δεδομένου ότι το έχω πάρει πολλές φορές
χωρίς φαγητό και εξακολουθώ να αισθάνομαι τις επιπτώσεις του, νομίζω ότι υπάρχει μεγάλη πιθανότητα αυτό
που μας είπαν να είναι λάθος. Εάν το σώμα δεν μπορεί να επεξεργαστεί THC χωρίς να αναμειχθεί με ζωικό
λίπος, γιατί θα μπορούσα ακόμα να αισθανθώ τις επιδράσεις του λαδιού; Επιπλέον, όταν καπνίζεται η κάνναβη,
δεν υπάρχει ζωικό λίπος στην άρθρωση, έτσι πώς οι άνθρωποι ανεβαίνουν ψηλά;

Χρησιμοποιώντας διαδικασίες που διαλύουν την THC σε ζωικό λίπος, βούτυρο, λαρδί κ.λπ., αισθάνομαι ότι
μειώνεται η ισχύς του φαρμάκου. Είναι το λάδι που κάνει  τη θεραπεία, όχι το βούτυρο ή το ζωικό λίπος,
επομένως πιστεύω ότι αυτό το φάρμακο πρέπει να χρησιμοποιείται στην πιο αγνή μορφή για να επιτευχθεί η
μέγιστη αποτελεσματικότητα. Αν έπαιρνα ένα άτομο που είχε δύο καρκίνους του δέρματος και αντιμετώπιζα το
ένα με  καθαρό λάδι  και  το άλλο με  μείγμα ζωικού λίπους,  δεν έχω καμία αμφιβολία  ότι  ο καρκίνος  που
θεραπεύεται με το καθαρό έλαιο θα επουλωθεί πολύ πιο γρήγορα και πιο αποτελεσματικά ». Rick Simpson,
Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό
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Κάπνισμα κάνναβης

Μπορείτε να συγκρίνετε την ιατρική αξία του καπνίσματος και της κατανάλωσης κάνναβης;

«Όταν ένα άτομο καπνίζει μια άρθρωση, πάνω από το 90% των φαρμακευτικών πτυχών του φυτικού υλικού
μόλις  καπνίζει.  Είναι ειρωνικό για μένα να βλέπω ασθενείς  που έχουν κάνει χημειοθεραπεία να καπνίζουν
κάνναβη για να μειώσουν  τη ναυτία  τους,  γιατί  καπνίζουν την ίδια την  ουσία που,  αν ληφθεί  σωστά,  θα
μπορούσε να τους θεραπεύσει.

Για μένα, υπάρχει μικρή ή καθόλου σύγκριση μεταξύ του καπνίσματος κάνναβης και της κατάποσης αιθέριου
ελαίου  από  αυτό  το  φυτό  για  τη  θεραπεία  μιας  ιατρικής  κατάστασης.  Εάν  απλά  αναζητάτε  μια  μικρή
ανακούφιση από την κατάστασή σας, το κάπνισμα κάνναβης μπορεί να είναι κάποιο όφελος. Αλλά αν θέλετε να
αντιμετωπίσετε σωστά την κατάσταση, η κατάποση του λαδιού είναι ο καλύτερος τρόπος για να το πετύχετε.
Δεν υπάρχει  αμφιβολία ότι ακόμη και το κάπνισμα κάνναβης έχει  κάποια φαρμακευτικά οφέλη,  αλλά μην
περιμένετε να θεραπεύσετε μια σοβαρή κατάσταση με αυτόν τον τρόπο.

Σε τι χρησιμεύει η καπνιστή μαριχουάνα από ιατρική άποψη;

Από ιατρική άποψη, το κάπνισμα κάνναβης κάνναβης έχει  περιορισμένη ιατρική αξία σε σύγκριση με την
κατάποση του ελαίου. Το δοχείο καπνίσματος μπορεί συχνά να έχει επίδραση στα επίπεδα σακχάρου στο αίμα
για  άτομα με  διαβήτη και  μπορεί  επίσης  να  βοηθήσει  στη  μείωση  της  οφθαλμικής  πίεσης  σε  άτομα που
πάσχουν από γλαύκωμα. Όλοι γνωρίζουμε την ικανότητα της κάνναβης να μειώσει τη ναυτία και το κάπνισμα
αυτής  της  ουσίας  θα  βοηθήσει  συχνά  στην  καταπολέμηση  του  πόνου  που  σχετίζεται  με  πολλές  ιατρικές
καταστάσεις.

Ακόμη και το απλό κάπνισμα μιας καλής ποικιλίας Indica τείνει να κάνει ένα άτομο να χαλαρώσει, το οποίο
από μόνο του μπορεί να είναι αρκετά ευεργετικό. Το δοχείο καπνίσματος μπορεί να βοηθήσει στη μείωση των
συμπτωμάτων πολλών παθήσεων όπως η ΣΚΠ και είναι συχνά πολύ ευεργετικό για εκείνους με σπασμωδικές
παθήσεις. Δεν υπάρχει έλλειψη στοιχείων που να δείχνουν ξεκάθαρα ότι ακόμη και το κάπνισμα κάνναβης
μπορεί να κάνει πολλά για να βοηθήσει την ευημερία αμέτρητων ανθρώπων παγκοσμίως. Αλλά, από την άποψή
μου, γιατί να μειώσουμε απλώς τα συμπτώματα όταν μια θεραπεία ή πολύ καλύτερος έλεγχος του προβλήματος
μπορεί να είναι δυνατή εάν το φάρμακο ληφθεί σωστά με τη μορφή ελαίου;

Υπάρχει μικρή σύγκριση μεταξύ του καπνίσματος κάνναβης και της κατάποσης ελαίου κάνναβης. Το κάπνισμα
είναι η λιγότερο αποτελεσματική μέθοδος χρήσης της κάνναβης ως φαρμάκου. Η θεραπευτική δύναμη της
κάνναβης αυξάνεται πολλές φορές όταν παράγεται το συμπυκνωμένο αιθέριο έλαιο του φυτού κάνναβης. Εάν
θέλετε  να  δείτε  την  πραγματική  φαρμακευτική  μαγεία  σε αυτό το  φυτό,  ξεκινήστε  να καταναλώνετε  λάδι
κάνναβης υψηλής ποιότητας. Όταν κάποιος αρχίζει να καταναλώνει το ωμό, άκαυστο THC και τα συναφή με
αυτά  κανναβινοειδή,  τα  ιατρικά  θαύματα  είναι  συχνά το  αποτέλεσμα  ».  Rick  Simpson,  Κάνναβη:  Το πιο
φαρμακευτικό φυτό

Σε τι πρέπει να εστιάσει η έρευνα;

«Στο εγγύς μέλλον, το πιο σημαντικό πράγμα που πρέπει να κάνουμε είναι να καλλιεργήσουμε τα καλύτερα
δυνατά φαρμακευτικά στελέχη, ώστε να μπορέσουμε να προσδιορίσουμε τις πραγματικές ιατρικές αρετές τους.
Δεδομένου  ότι  αυτό  το  φάρμακο  είναι  ακίνδυνο,  μπορούμε  να  κάνουμε  ό,  τι  έρευνα  απαιτείται,  ενώ
θεραπεύουμε τους ανθρώπους.

Ορισμένα στελέχη κάνναβης είναι πολύ πιο αποτελεσματικά από άλλα για διαφορετικές ιατρικές καταστάσεις.
Σε σύντομο χρονικό διάστημα, θα πρέπει να είμαστε σε θέση να καθορίσουμε τα καλύτερα στελέχη για τη
θεραπεία  οποιασδήποτε  δεδομένης  κατάστασης  και  αυτό  θα  επιτρέψει  στις  διαταραχές  αυτές  να
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αντιμετωπιστούν πιο αποτελεσματικά. Επιπλέον, πρέπει να εφαρμόσουμε κάποια μορφή ποιοτικού ελέγχου όσο
το δυνατόν γρηγορότερα και να αναπτύξουμε πρότυπα στα οποία πρέπει να τηρούν οι προμηθευτές. Προς το
παρόν, οι ασθενείς δεν έχουν ιδέα για την ποιότητα ή την αποτελεσματικότητα των ελαίων, τα οποία αγοράζουν
από άλλους. Πραγματικά, πρέπει να γίνει πολλή έρευνα για τις φαρμακευτικές ιδιότητες αυτού του φυτού, αλλά
αν το κάνουμε με τον κατάλληλο τρόπο, σε σύντομο χρονικό διάστημα πιστεύω ότι μπορούμε να μάθουμε
πολλά ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

«Ο 28χρονος φίλος μου χειρουργήθηκε σήμερα για καρκίνο του μαστού, λέει ότι ο καρκίνος έχει αφαιρεθεί,
αλλά εξακολουθούν να θέλουν να κάνουν χημειοθεραπεία.  Έχουμε μιλήσει  στο παρελθόν και της είπα να
αρνηθεί τη χημειοθεραπεία και να πάρει απλώς RSO. Έχω δίκιο σε αυτό; Από όσα έχω διαβάσει στο Phoenix
Tears πιστεύω ότι αυτό είναι σωστό αλλά θα ήθελα τη βοήθειά σας για να απαντήσω σε αυτό. Ευχαριστώ."
Τζάστιν

Μπράβο, Τζάστιν. Χωρίς χημειοθεραπεία ή σαρώσεις. Το χειρουργείο ήταν περιττό. Ζητήστε την να φάει 120-
180γρ λάδι τους επόμενους έξι μήνες και ακολουθήστε τις οδηγίες στην ιστοσελίδα μας. JB

«Φανταστείτε  να προσπαθείτε  να μάθετε  στους ανθρώπους πώς να φορούν το παντελόνι  τους  ...  Φαίνεται
εύκολο. Τι θα γινόταν αν οι άνθρωποι σας έστελναν μηνύματα καθημερινά και σας ρωτούσαν πώς να φορέσετε
το παντελόνι  τους; (επιδεινωτικό)  Είναι σαν γουρουνόπουλα! Αν βάλω το παντελόνι  μου και  γίνει  σωστά,
αυτός είναι ο τρόπος που θα δείξω σε κάποιον άλλο. Μπορεί να γελάσω με τους ανθρώπους που θέλουν να
δοκιμάσουν να φορέσουν το παντελόνι τους προς τα πίσω και να πουν: «Γεια, ταιριάζουν τέλεια, σίγουρα, αλλά
δεν αλλάζει το γεγονός ότι είναι πίσω! (Λειτούργησε για τον Khris Kross). "

Η JB μας λέει απλώς τι λειτουργεί και δεν θα μας πει με άλλο τρόπο γιατί δεν υπάρχει ανάγκη για άλλους
τρόπους. Ακολουθήστε τις οδηγίες ή περπατήστε με το παντελόνι σας προς τα πίσω, αλλά μην τρελαθείτε με
τον  JB  όταν  συνειδητοποιήσετε  ότι  σας  έδειχνε  τον  σωστό  τρόπο  να  το  κάνετε!  Δεν  προσπαθούμε  να
αλλάξουμε κείμενο σε ένα βιβλίο, απλώς ερευνούμε άλλα βιβλία! » Τσαντ

- Ευχαριστώ, Τσαντ, αυτή ήταν μια εξαιρετική εξήγηση και ναι, έχεις δίκιο. Όλο αυτό το θέμα του φαρμάκου
RSO είναι τόσο προσβλητικά απλό που το καθιστά πιο περίπλοκο. Είναι πολύ απλό για τους ανθρώπους να το
πιστέψουν, δηλαδή όταν δεν μπορούν να δοκιμάσουν οι ίδιοι το φάρμακο και πρέπει να διαβάσουν μόνο για
αυτό.

Και το όλο θέμα είναι ότι διακυβεύεται η ζωή των ανθρώπων. Τους μιλάω προσωπικά, βλέπω τον πόνο στα
πρόσωπά τους,  μη με ρωτάτε τι  μου κάνει  μετά από τόσα χρόνια.  Για μένα δεν υπάρχει πολύς χώρος για
αυτοσχεδιασμό εδώ, ούτε χρόνος για μεγάλα σόλο bebop ή δωρεάν τζαζ.  Αυτό είναι  ένα συμπαγές  παλιό
χρονόμετρο blues δώδεκα μπαρ και έχει μήκος δώδεκα μπαρ. Ο Rick μας έδωσε οδηγίες να ακολουθήσουμε,
αλλά όλοι θέλουν να ανακαλύψουν ξανά τον τροχό εξαιτίας κάποιων προβλημάτων του εγώ ή του τι είναι.

Το μόνο που λέω για αυτό είναι: «Κυριαρχήστε πρώτα σε μια κουζίνα με ρύζι και έναν ανεμιστήρα. Πρώτα
RSO, στη συνέχεια όλες οι άλλες (λιγότερο ισχυρές) μορφές φαρμάκου κάνναβης. Γιατί η ισχύς έχει σημασία.
Όσο πιο ισχυρό και  ηρεμιστικό  το λάδι τόσο το καλύτερο για τον ασθενή.  Δεν χρειάζεται  να δοκιμάσετε
εσωτερικές  συνθήκες,  δοκιμάστε  πρώτα τις  δερματικές  παθήσεις  και  παρακολουθήστε  αν  θεραπεύεται  πιο
γρήγορα με τον πραγματικό πολύ ισχυρό και ηρεμιστικό RSO με 95-98% THC ή με οτιδήποτε άλλο, αυτό θα
σας απαντήσει. Στη συνέχεια, γνωρίζετε ότι το ίδιο πράγμα που συμβαίνει στο δέρμα σας συμβαίνει στο σώμα
σας όταν καταναλώνετε αυτό το φάρμακο.

Μόλις το κάνετε αυτό, θα χάσετε βασικά το ενδιαφέρον για λιγότερο ισχυρές μορφές φαρμάκων κάνναβης. Όχι
επειδή  δεν  μπορούν  να  βοηθήσουν  σε  ορισμένες  περιπτώσεις,  αλλά  γιατί  να  πετάξετε  δεύτερη  ή  τρίτη
κατηγορία όταν μπορείτε να πετάξετε πρώτης κατηγορίας για τα ίδια χρήματα και να σώσετε τη ζωή σας πιο
γρήγορα και αξιόπιστα ταυτόχρονα;

Το RSO είναι κορυφαίο φάρμακο και ο τρόπος που το βλέπω όλα τα υπόλοιπα δεν είναι φάρμακο υψηλής
ποιότητας. Και θέλω premium φάρμακα, γιατί θα ήθελα αραιωμένο φάρμακο αντί για το πραγματικό; Όσο πιο
βάναυσα ηρεμιστικό και ισχυρό το λάδι τόσο καλύτερα λειτουργεί ως φάρμακο - και αυτό δεν πρόκειται να
αλλάξει, ποτέ. "JB
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«Το καλύτερο  RSO είναι  95-98% THC και  εξαιρετικά  ισχυρό  και  ηρεμιστικό.  Οτιδήποτε  άλλο  από αυτό
(ακατέργαστη  κάνναβη,  χυμοί,  βρώσιμα,  έλαια  υψηλής  περιεκτικότητας  σε  CBD,  μη  αποκαρβοξυλιωμένο
BHO,  βάμματα,  σάλτσες,  παρασκευάσματα,  μακεράτες,  το  ονομάζετε)  είναι  μια  λιγότερο  ισχυρή  μορφή
φαρμάκου κάνναβης. Όλες οι μορφές φαρμάκων κάνναβης είναι ωφέλιμες σε κάποιο βαθμό, φυσικά, αλλά μην
ποντάρετε τη ζωή σας σε λιγότερο ισχυρές μορφές φαρμάκων κάνναβης ». JB

Η διαδικασία του Rick Simpson για την παραγωγή ελαίου κάνναβης

«Συνήθως δουλεύω με λίβρα ή περισσότερα μπουμπούκια από πολύ ισχυρούς σταυρούς υψηλής ποιότητας
indica ή indica κυρίαρχου sativa. Μια ουγγιά καλού οφθαλμού θα παράγει συνήθως 3 έως 4 γραμμάρια λαδιού
υψηλής ποιότητας και η ποσότητα λαδιού που παράγεται θα διαφέρει από στέλεχος σε στέλεχος. Δεν είστε ποτέ
σίγουροι πόσο λάδι θα πάρετε μέχρι να επεξεργαστείτε το υλικό με το οποίο εργάζεστε. Κατά μέσο όρο, ένα
κιλό καλό μπουμπούκι θα παράγει συνήθως περίπου 60 γραμμάρια λαδιού υψηλής ποιότητας και μερικές φορές
μπορεί να λάβετε ακόμη περισσότερο από ορισμένες ποικιλίες.

Πολλοί φαίνεται να πιστεύουν ότι το λάδι πρέπει να είναι κεχριμπαρένιο και ότι θα πρέπει να μπορείτε να το
βλέπετε. Συχνά τα έλαια που παρήγαγα εμφάνιζαν αυτά τα χαρακτηριστικά αλλά όχι πάντα. Το χρώμα και η
υφή του λαδιού που παράγετε εξαρτάται σε μεγάλο βαθμό από το στέλεχος, τη μέθοδο και τον διαλύτη που
χρησιμοποιείτε για την παραγωγή του λαδιού. Μην ανησυχείτε εάν το λάδι που παράγετε τυγχάνει να έχει πιο
σκούρο χρώμα, αυτό δεν σημαίνει ότι ένα τέτοιο λάδι δεν είναι ένα ισχυρό φάρμακο. Πράγματι, μερικά από τα
ισχυρότερα έλαια που έχω παράξει ήταν σκούρου χρώματος, αλλά εξακολουθούσαν να έχουν τα επιθυμητά
φαρμακευτικά αποτελέσματα.

Νομίζω ότι αυτές οι οδηγίες θα κάνουν την παραγωγή αυτού του λαδιού αρκετά εύκολη για κανέναν, αλλά πριν
ξεκινήσετε, βεβαιωθείτε ότι έχετε όλα όσα θα χρειαστείτε για να το κάνετε σωστά. Το μόνο που χρειάζεται
είναι το αρχικό υλικό, ο διαλύτης, ένα μήκος ξύλου, δύο πλαστικοί κάδοι, μερικά μικρά δοχεία με χωνιά και
φίλτρα καφέ, μια ηλεκτρική κουζίνα ρυζιού, ένας ανεμιστήρας, ένα φλιτζάνι μέτρησης από ανοξείδωτο ατσάλι,
ένα θερμαντικό καφέ και σύριγγες.

Η διαδικασία που πρόκειται να περιγράψω περιλαμβάνει το πλύσιμο της πρώτης ύλης δύο φορές με έναν καλό
διαλύτη όπως καθαρή ελαφριά αλειφατική νάφθα ή 99% ισοπροπυλική αλκοόλη για την απομάκρυνση της
διαθέσιμης ρητίνης από το φυτικό υλικό. Η ελαφριά νάφθα έχει αποδειχθεί ότι είναι ένας πολύ καλός διαλύτης
για την παραγωγή του ελαίου, είναι επίσης αρκετά φθηνή η αγορά σε σύγκριση με το κόστος άλλων διαλυτών.
Έρχεται σε διαφορετικές μορφές και με διαφορετικά ονόματα, αλλά ο διαλύτης που χρησιμοποίησα ονομάζεται
ελαφριά νάφθα στον Καναδά και στην Ευρώπη συχνά ονομάζεται benzin (e). Πωλείται με πολλά ονόματα,
αλλά  αν  πάτε  σε  προμηθευτή  καυσίμων,  δεν  θα  έχετε  πολύ  πρόβλημα  να  εντοπίσετε  αν  ζητήσετε
υδροθεραπευμένο ελαφρύ αλειφατικό διαλύτη νάφθα/πετρελαϊκό αιθέρα/βενζίνη/διαλύτη υδρογονανθράκων με
σημείο βρασμού από 40 έως 100 ° C (140-212 ° F), αριθμός CAS 64742-49-0.

Η  ελαφριά  νάφθα  έχει  πολλές  βιομηχανικές  χρήσεις  και  συχνά  χρησιμοποιείται  για  την  απολίπανση
εξαρτημάτων κινητήρα ή λεπτών χρωμάτων κ.λπ., οπότε είμαι σίγουρος ότι δεν θα δυσκολευτείτε να βρείτε
αυτό που χρειάζεστε. Για να έχετε μια ιδέα για τις πολλές χρήσεις του, είναι η ίδια ουσία που χρησιμοποιείται
για  την  τροφοδοσία  λαμπτήρων  και  σόμπων  Coleman.  Δυστυχώς,  στο  καύσιμο  Coleman  προστίθενται
αναστολείς  σκουριάς,  οπότε  δεν  συνιστώ  να  χρησιμοποιηθεί  αυτό  το  καύσιμο  για  την  παραγωγή  λαδιού.
Υπάρχει επίσης ιαπωνικής ποιότητας νάφθα (εξάνιο) σε πολλές χώρες στον κόσμο, αλλά είναι λίγο πιο ακριβό
και συνήθως πιο δύσκολο να το αποκτήσετε και δεν έχω βρει κάποια σημαντική διαφορά μεταξύ της καθαρής
ελαφριάς νάφθας και της ιατρικής ποιότητας αυτής. Το

Το βουτάνιο μπορεί να παράγει λάδι, αλλά δεν συνιστώ τη χρήση του ως διαλύτη για την παραγωγή αυτού του
φαρμάκου, καθώς είναι πολύ πτητικό και απαιτεί τη χρήση ακριβού εξοπλισμού για την εξουδετέρωση του
κινδύνου. Επιπλέον, η χρήση βουτανίου για την παραγωγή του ελαίου δεν αποκαρβοξυλώνει το τελικό προϊόν,
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οπότε τα έλαια που παράγονται με αυτόν τον τρόπο θα είναι λιγότερο αποτελεσματικά για ιατρική χρήση, εκτός
εάν απαιτείται επιπλέον χρόνος για την κατάλληλη αποκαρβοξυλίωσή τους.

Οι μόνοι διαλύτες με τους οποίους έχω άμεση εμπειρία είναι ο αιθέρας, η ελαφριά αλειφατική νάφθα και το
99%  ισοπροπυλική  αλκοόλη.  Ο  αιθέρας  είναι  ο  προσωπικός  μου  αγαπημένος  και  είναι  ένας  πολύ
αποτελεσματικός διαλύτης, αλλά είναι ακριβός και μπορεί να είναι αρκετά δύσκολο να τον αποκτήσω. Νομίζω
ότι η χρήση αιθέρα είναι πιο κατάλληλη για συσκευές κλειστής απόσταξης, καθώς είναι πολύ πτητική και οι
αναθυμιάσεις της την καθιστούν επικίνδυνη για εργασία.

Τόσο ο αιθέρας όσο και η ελαφριά νάφθα είναι πιο επιλεκτικοί διαλύτες στη φύση, πράγμα που σημαίνει ότι το
αλκοόλ δεν είναι τόσο αποτελεσματικό όσο ένας διαλύτης, αλλά εξακολουθεί να λειτουργεί καλά. Το αλκοόλ
θα διαλύσει περισσότερη χλωροφύλλη από την πρώτη ύλη και εξαιτίας αυτού, τα έλαια που παράγονται με
οινόπνευμα θα έχουν συνήθως πιο εμφανώς σκούρο χρώμα.

Για  να  είναι  ένας  διαλύτης  αποτελεσματικός,  θα  πρέπει  να  είναι  100%  καθαρός  και  το  100%  καθαρό
οινόπνευμα είναι  ακριβό και  μπορεί να είναι  αρκετά δύσκολο να βρεθεί.  Η ελαφριά νάφθα από την άλλη
πλευρά είναι αρκετά φθηνή για απόκτηση και συνήθως δεν είναι πολύ δύσκολο να εντοπιστεί. Δίπλα στη χρήση
αιθέρα, η καθαρή ελαφριά αλειφατική νάφθα είναι ο διαλύτης της επιλογής μου.

Όλοι αυτοί οι διαλύτες, συμπεριλαμβανομένου του αλκοόλ, είναι δηλητηριώδεις, αλλά αν ακολουθήσετε αυτές
τις οδηγίες, τα υπολείμματα διαλυτών στο τελικό λάδι δεν σας ανησυχούν. Αφού το τελικό προϊόν κρυώσει σε
θερμοκρασία δωματίου, είναι μια παχιά ουσία που μοιάζει με λίπος και όχι ως λάδι και είναι όσο το δυνατόν
πιο αντι-δηλητηριώδης. Ακόμα κι αν είχε απομείνει ένα μικρό ίχνος υπολειμμάτων διαλύτη, το ίδιο το λάδι θα
ενεργούσε επάνω του για να εξουδετερώσει κάθε επιβλαβές δηλητηριώδες αποτέλεσμα. Στην ουσία, το μόνο
που κάνετε είναι να ξεπλύνετε τις φαρμακευτικές ρητίνες από το υλικό των μπουμπουκιών. Στη συνέχεια, αφού
το  μίγμα  ελαίου  διαλύτη  φιλτραριστεί  και  ο  διαλύτης  έχει  βράσει,  σας  μένουν  οι  ρητίνες  στην  πιο
φαρμακευτική τους μορφή.

Για καλύτερα αποτελέσματα, το υλικό έναρξης πρέπει να είναι όσο το δυνατόν πιο στεγνό. Βεβαιωθείτε ότι το
μέρος  όπου  εργάζεστε  είναι  καλά  αεριζόμενο  και  δεν  υπάρχουν  σπινθήρες,  ανοιχτές  φλόγες  ή  στοιχεία
καύσωνα στην περιοχή.

Τοποθετήστε το υλικό έναρξης σε ένα δοχείο με καλό βάθος για να αποφύγετε την εκτόξευση του μείγματος
διαλυτών  λαδιού  κατά  τη  διαδικασία  πλύσης.  Στη  συνέχεια,  διαβρέξτε  τον  οφθαλμό  με  τον  διαλύτη  που
χρησιμοποιείται και το υλικό του μπουμπουκιού συνθλίβεται χρησιμοποιώντας ένα μήκος ξύλου,  όπως ένα
κομμάτι 2 2.

Αφού  θρυμματιστεί,  προσθέστε  περισσότερο  διαλύτη  μέχρι  το  υλικό  να  βυθιστεί  εντελώς  στον  διαλύτη.
Δουλέψτε το υλικό μπουμπούκι για περίπου τρία λεπτά με το μήκος του ξύλου που χρησιμοποιήσατε για να το
συνθλίψετε. Στη συνέχεια, ρίξτε σιγά -σιγά το μείγμα ελαίου διαλύτη σε ένα άλλο καθαρό δοχείο, αφήνοντας
το αρχικό υλικό στο αρχικό δοχείο, ώστε να πλυθεί για δεύτερη φορά.

Προσθέστε ξανά φρέσκο διαλύτη στο υλικό έναρξης μέχρι να βυθιστεί για άλλη μια φορά στον διαλύτη και,
στη συνέχεια, δουλέψτε το για άλλα τρία λεπτά με το μήκος του ξύλου που χρησιμοποιείτε. Στη συνέχεια, ρίξτε
το μείγμα λαδιού διαλύτη στο ίδιο δοχείο που συγκρατεί το μείγμα ελαίου διαλύτη από το πρώτο πλύσιμο που
κάνατε.

Η προσπάθεια  τρίτης  πλύσης στο φυτικό υλικό παράγει  πολύ λίγο  λάδι  και  θα  ήταν ελάχιστο  ή καθόλου
ωφέλιμο ως φάρμακο. Το πρώτο πλύσιμο διαλύει το 70 έως 80% της διαθέσιμης ρητίνης από το αρχικό υλικό.
Το δεύτερο πλύσιμο αφαιρεί στη συνέχεια όποια ρητίνη είναι επωφελής, η οποία απομένει.

Τα έλαια που παράγονται από το πρώτο πλύσιμο είναι τα πιο ισχυρά φαρμακευτικά, αλλά αν χρησιμοποιηθεί
υλικό πρώτης ποιότητας, το λάδι από το δεύτερο πλύσιμο έχει επίσης οφέλη. Εάν, για κάποιο λόγο, πρέπει να
εργαστείτε με υλικό που δεν είναι τόσο ισχυρό όσο θα έπρεπε, είναι καλύτερο να χρησιμοποιήσετε το λάδι από
το πρώτο πλύσιμο μόνο για εσωτερική χρήση και στη συνέχεια να αρχίσετε να αναπτύσσεστε ή να αναζητάτε
ένα αρχικό υλικό που είναι καλύτερη ποιότητα. Θυμηθείτε, η ποιότητα είναι πιο σημαντική από την ποσότητα
και όσο καλύτερη είναι η πρώτη ύλη, τόσο καλύτερο το φάρμακο.
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Χρησιμοποιήστε κάτι όπως δοχεία καθαρού νερού με ένα μικρό άνοιγμα στο επάνω μέρος και τοποθετήστε
χωνιά στα ανοίγματα και στη συνέχεια τοποθετήστε μεγάλα φίλτρα καφέ στις χοάνες. Ρίξτε το μείγμα ελαίου
διαλύτη από το πρώτο και το δεύτερο πλύσιμο στα φίλτρα καφέ και αφήστε το μίγμα διαλυτικού ελαίου να
στραγγίσει μέσα από τα φίλτρα για να αφαιρέσετε τυχόν ανεπιθύμητο φυτικό υλικό. Όσο περισσότερα χωνιά
και δοχεία χρησιμοποιείτε, τόσο πιο γρήγορα θα φιλτράρετε. Μόλις φιλτραριστεί το μείγμα ελαίου διαλύτη,
είναι τώρα έτοιμο να βράσει ο διαλύτης.

Εάν δεν σας ανήκει ήδη, μπορείτε να αγοράσετε μια φθηνή μεγαλύτερη χύτρα ρυζιού με ανοιχτό καπάκι που
έχει τόσο υψηλή όσο και χαμηλή θερμοκρασία για να βράσει το διαλύτη από το λάδι. Βεβαιωθείτε ότι η χύτρα
ρυζιού είναι τοποθετημένη σε καλά αεριζόμενο χώρο και τοποθετήστε έναν ανεμιστήρα κοντά για να φυσήξει
τους καπνούς καθώς βράζει ο διαλύτης. Αυτό θα αποτρέψει τη συμπύκνωση των καπνών και τον κίνδυνο. Οι
κουζίνες ρυζιού έχουν σχεδιαστεί για να μην καίνε το ρύζι καθώς μαγειρεύεται. Οι ενσωματωμένοι αισθητήρες
θερμοκρασίας  θα  αλλάξουν  αυτόματα  τη  κουζίνα  σε  χαμηλή  θερμοκρασία  εάν  η  θερμοκρασία  μέσα  στη
κουζίνα αρχίσει να γίνεται πολύ υψηλή.

Όταν παράγετε λάδι, εάν η θερμοκρασία φτάσει λίγο περισσότερο από τους 300 ° F (148 ° C), θα αρχίσει να
εξατμίζεται  τα κανναβινοειδή από το λάδι και,  φυσικά,  δεν θέλετε να συμβεί αυτό. Εάν μια χύτρα ρυζιού
λειτουργεί σωστά, θα βγει αυτόματα από την υψηλή θερμοκρασία σε περίπου 230 ° F (110 ° C), η οποία είναι
πάνω από τη θερμοκρασία όπου λέγεται ότι αποκαρβοξυλιώνεται και είναι ακόμα πολύ κάτω από το σημείο
που  THC  και  άλλα  τα  κανναβινοειδή  θα  εξατμιστούν.  Αυτός  είναι  ο  λόγος  για  τον  οποίο  συνιστώ
ανεπιφύλακτα  τη  χρήση μιας  κουζίνας  ρυζιού σε  εκείνους  που δεν  έχουν  παράγει  ποτέ  λάδι  πριν,  καθώς
εξαλείφει κάθε κίνδυνο βλάβης του εν λόγω λαδιού. Επιπλέον, το λάδι που προκύπτει αποκαρβοξυλιώνεται, το
οποίο είναι επίσης σημαντικό, ώστε να μπορεί να επιτύχει τα πλήρη φαρμακευτικά του αποτελέσματα.

Προτείνω ότι οι άνθρωποι δεν πρέπει να προσπαθούν να χρησιμοποιούν γλάστρες και παρόμοιες συσκευές για
την παραγωγή λαδιού. Όταν προσπάθησα για πρώτη φορά να παραγάγω το λάδι, χρησιμοποίησα ένα δοχείο και
επειδή δεν ήξερα πόση θερμότητα μπορούν να παράγουν αυτές οι συσκευές,  το λάδι υπερθερμάνθηκε και
καταστράφηκε.  Νομίζω λοιπόν ότι  είναι  λογικό να ξεκινήσει  ένας  αρχάριος  χρησιμοποιώντας  μια  κουζίνα
ρυζιού και να ακολουθήσει προσεκτικά τις οδηγίες μας. Κάτι τέτοιο θα μπορούσε να τους σώσει πολλή θλίψη.

Μια συσκευή απόσταξης μπορεί επίσης να χρησιμοποιηθεί για την παραγωγή αυτού του φαρμάκου και την
ανάκτηση του διαλύτη που χρησιμοποιείται. Αυτή η μέθοδος είναι πραγματικά πιο λογική από τη χρήση μιας
χύτρας ρυζιού, αλλά οι κάψες που έχουν σχεδιαστεί για να βράζουν με ασφάλεια οι διαλύτες είναι ακριβές και
οι  περισσότεροι  άνθρωποι  δεν  ξέρουν  πώς  να  χειρίζονται  σωστά  μία  από  αυτές  τις  συσκευές.  Εάν  είναι
διαθέσιμο, προτιμώ να χρησιμοποιώ ένα φωτογραφικό υλικό για τον εαυτό μου, αλλά, σε ορισμένες χώρες, η
κατοχή ενός σταυρού είναι αντίθετη με το νόμο. Εάν κάποιος είναι σοβαρός και θέλει να παράγει μεγάλες
ποσότητες  λαδιού,  εξετάστε  την  απόσταξη  και  εκπαιδεύστε  τον  εαυτό  σας  στη  σωστή  χρήση  αυτού  του
εξοπλισμού.

Πάντα βεβαιωθείτε ότι δεν υπάρχουν σπινθήρες, ανοιχτές φλόγες ή καυτά στοιχεία στην περιοχή ενώ γεμίζετε
τη  χύτρα ρυζιού ή βράζετε  τον  διαλύτη  επειδή  οι  αναθυμιάσεις  που παράγονται  από διαλύτες  είναι  πολύ
εύφλεκτες και τοξικές. Έχω χρησιμοποιήσει την ίδια διαδικασία χιλιάδες φορές και δεν είχα ποτέ ατύχημα,
αλλά για τη δική σας ασφάλεια, ακολουθήστε τις οδηγίες και βεβαιωθείτε ότι ο χώρος αερίζεται καλά. Σας
προειδοποιώ επίσης να αποφύγετε την εισπνοή των καπνών που παράγουν οι διαλύτες,  καθώς μπορούν να
έχουν δυσάρεστες επιδράσεις σε οποιονδήποτε βρίσκεται κοντά.

Βεβαιωθείτε ότι ο ανεμιστήρας λειτουργεί και παράγει αρκετή ροή αέρα για να φυσήξει τους καπνούς και, στη
συνέχεια, γεμίστε τη χύτρα ρυζιού μέχρι να γεμίσει περίπου τα τρία τέταρτα. Αυτό αφήνει χώρο για το μείγμα
του διαλύτη λαδιού να βράσει χωρίς να χυθεί. Βάλτε τη χύτρα ρυζιού σε υψηλή θερμοκρασία και αρχίστε να
βράζετε  τον  διαλύτη.  Μην  επιχειρήσετε  ποτέ  να  το  κάνετε  αυτό  χωρίς  τη  χρήση  ανεμιστήρα,  καθώς  οι
αναθυμιάσεις  μπορεί  να  συμπυκνωθούν  και  εάν  έρθουν  σε  επαφή  με  το  θερμαντικό  στοιχείο,  μπορεί  να
προκαλέσει πυρκαγιά.

Καθώς το  επίπεδο στη  χύτρα ρυζιού πέφτει,  συνεχίστε  να προσθέτετε  προσεκτικά  το μείγμα  του διαλύτη
λαδιού που σας έχει μείνει, μέχρι να μην σας απομείνει τίποτα. Όταν το επίπεδο στη χύτρα ρυζιού μειωθεί για
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τελευταία φορά και μειωθεί σε περίπου δύο ίντσες του μείγματος λαδιού διαλυτών που απομένουν, προσθέστε
περίπου 10 έως 12 σταγόνες νερό στο μείγμα ελαίου διαλύτη που απομένει. Αυτή η μικρή ποσότητα νερού
επιτρέπει στον υπόλοιπο διαλύτη να βράσει πιο εύκολα το λάδι που παραμένει στη κουζίνα.

Όταν μένει πολύ λίγο στη κουζίνα, βάζω συνήθως ένα ζευγάρι γάντια και μετά παίρνω τη κουζίνα και αρχίζω
να στριφογυρίζω το περιεχόμενό της. Αυτό γίνεται με τη ροή αέρα από τον ανεμιστήρα που εξακολουθεί να
απομακρύνει τους καπνούς και μπορεί να επιταχύνει ελαφρώς τη διαδικασία φινιρίσματος. Σε σύντομο χρονικό
διάστημα, η κουζίνα ξεκινά αυτόματα τη ρύθμιση υψηλής θερμότητας και μετά πηγαίνει σε χαμηλή φωτιά.
Καθώς βράζει ο τελευταίος του διαλύτη, θα ακούσετε έναν θόρυβο από το λάδι που έχει μείνει στην κουζίνα
και  θα δείτε  αρκετές  φυσαλίδες  να λαμβάνουν χώρα στο λάδι  που απομένει.  Επίσης,  θα παρατηρήσετε  τι
μοιάζει με μια μικρή ποσότητα καπνού ή ατμού που βγαίνει από το λάδι στη κουζίνα του ρυζιού, αλλά μην
ανησυχείτε, καθώς πρόκειται κυρίως για ατμό που παράγεται από τις λίγες σταγόνες νερού που προσθέσατε.
Αφού η κουζίνα ρυζιού μεταβεί αυτόματα στη χαμηλή θερμοκρασία, Συνήθως το αφήνω να κρυώσει μέχρι να
μπορεί  να μεταβεί  ξανά στη ρύθμιση υψηλής θερμότητας.  Αφού η κουζίνα  σβήσει  αυτόματα στη χαμηλή
θερμοκρασία για δεύτερη φορά, βγάζω το εσωτερικό δοχείο από τη κουζίνα και ρίχνω το περιεχόμενό της σε
ένα δοχείο μέτρησης από ανοξείδωτο χάλυβα.

Θα μείνει μια μικρή ποσότητα λαδιού στην κατσαρόλα που θα το βρείτε σχεδόν αδύνατο να βγει, εκτός αν
χρησιμοποιήσετε κάτι  σαν ξερό ψωμί για να απορροφήσει  το λάδι,  ενώ είναι  ακόμα ζεστό. Στη συνέχεια,
μικρές ποσότητες αυτού του ψωμιού μπορούν να καταναλωθούν ως φάρμακο, αλλά να θυμάστε ότι μερικές
φορές μπορεί να χρειαστεί μια ώρα ή περισσότερο πριν αισθανθείτε τις επιπτώσεις του. Προσοχή, λοιπόν, πόσο
ψωμί σαν αυτό καταναλώνετε, γιατί ακόμη και μια πολύ μικρή ποσότητα μπορεί να σας κάνει να κοιμηθείτε για
αρκετές ώρες ακριβώς όπως και το ακατέργαστο λάδι. Ένας άλλος καλός τρόπος για να καθαρίσετε ό, τι λάδι
παραμένει στην κατσαρόλα είναι να ξεπλύνετε την κατσαρόλα με μικρή ποσότητα αλκοόλ για να παραγάγετε
βάμμα ελαίου κάνναβης.

Ένα τέτοιο βάμμα μπορεί να είναι πολύ αποτελεσματικό στη θεραπεία δερματικών παθήσεων και λίγο μπορεί
να προχωρήσει πολύ, το οποίο μπορεί να σας εξοικονομήσει χρήματα. Επειδή μου αρέσει συχνά να ανακατεύω
λάδι  από διάφορα στελέχη ούτως ή άλλως, συνήθως αφήνω το υπόλοιπο λάδι  στην κατσαρόλα μέχρι  την
επόμενη φορά. Αναμιγνύοντας έλαια από διαφορετικά στελέχη, λαμβάνετε τα φαρμακευτικά οφέλη από όλους
αυτούς τους διαφορετικούς τύπους ελαίων και έχω διαπιστώσει ότι  τέτοια έλαια είναι αποτελεσματικά στη
θεραπεία  όλων.  Εάν έχετε  πολλές  διαφορετικές  ποικιλίες  καλής  κάνναβης  στη διάθεσή σας,  νομίζω ότι  η
ανάμειξη των ελαίων είναι καλή ιδέα, αλλά αν δεν το κάνετε, πιστεύω ότι το λάδι από ένα μόνο στέλεχος
πιθανότατα θα ικανοποιήσει τις ανάγκες σας.

Πάρτε το λάδι που ρίξατε στο κύπελλο μέτρησης από ανοξείδωτο χάλυβα και βάλτε το σε μια ήπια συσκευή
θέρμανσης,  όπως  ένα  θερμαντήρα  καφέ,  για  να  εξατμιστεί  ό,  τι  νερό  απομένει  στο  λάδι.  Πολύ  συχνά,
χρειάζεται μόνο λίγος χρόνος για να εξατμιστεί το υπόλοιπο νερό, αλλά επίσης ορισμένα στελέχη παράγουν πιο
φυσικά τερπένια από άλλα. Αυτά τα τερπένια μπορούν να προκαλέσουν φυσαλίδες στο λάδι που έχετε τώρα
στον θερμαντήρα του καφέ για αρκετό καιρό και μπορεί να χρειαστεί λίγος χρόνος για να σταματήσει αυτή η
δράση.  Όταν  το  λάδι  στον  θερμαντήρα  καφέ  σταματήσει  να  φυσάει  και  υπάρχει  ελάχιστη  ή  καθόλου
δραστηριότητα, αφαιρέστε το λάδι από το θερμότερο καφέ και αφήστε το να κρυώσει λίγο. Ένας άλλος τρόπος
για να τελειώσετε το λάδι χωρίς τη χρήση θερμαντήρα καφέ είναι να βάλετε το λάδι σε φούρνο στους 130 ° C
για περίπου μία ώρα. Αυτό θα αποκαρβοξυλοποιήσει το τελικό λάδι και το υπόλειμμα διαλύτη δεν πρέπει να
αποτελεί πρόβλημα.

Στη  συνέχεια,  χρησιμοποιώντας  πλαστικές  εφαρμογές  ή  σύριγγες  χωρίς  βελόνες  που είναι  διαθέσιμες  στο
κατάστημα φαρμάκων της περιοχής σας, χρησιμοποιήστε το έμβολο για να τραβήξετε αργά το ζεστό λάδι μέσα
στις σύριγγες και αφήστε το να κρυώσει. Σε σύντομο χρονικό διάστημα, η ρητίνη θα γίνει μια παχιά ουσία που
μοιάζει με λίπος.

Μερικές φορές η ρητίνη είναι τόσο παχιά που μπορεί να είναι δύσκολο να την εξαναγκάσετε έξω από τις
σύριγγες  όταν κρυώσει.  Εάν συμβεί  κάτι  τέτοιο,  απλώς βάλτε τη σύριγγα σε ένα φλιτζάνι  ζεστό νερό σε
σύντομο χρονικό διάστημα και θα μπορείτε να αποβάλλετε τη δοσολογία σας πιο εύκολα. Μερικές φορές ένας
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ασθενής θα εξαναγκάσει πολύ λάδι, αλλά αν συμβεί αυτό, απλώς τραβήξτε το έμβολο της σύριγγας και το
περιττό λάδι μπορεί συνήθως να ανασυρθεί στη σύριγγα χωρίς μεγάλη δυσκολία.

Κατά μέσο όρο, μια ξηρή λίβρα υλικού θα απαιτήσει περίπου 2 γαλόνια (8-9 λίτρα) διαλύτη για να κάνει τις
δύο πλύσεις που απαιτούνται. Εάν σκοπεύετε να παραγάγετε το λάδι από περισσότερο ή λιγότερο αρχικό υλικό,
απλώς κάντε τα μαθηματικά για να προσδιορίσετε περίπου πόσο διαλύτη θα χρειαστείτε. Από την αρχή έως το
τέλος, χρειάζονται συνήθως τρεις έως τέσσερις ώρες για να ολοκληρωθεί η όλη διαδικασία και στη συνέχεια το
φάρμακο κάθεται εκεί έτοιμο για χρήση.

Πρέπει επίσης να αναφερθεί ότι αυτό το λάδι έχει εξαιρετικά μεγάλη διάρκεια ζωής. Αλλά για μακροχρόνια
αποθήκευση,  θα  το  έβαζα σε  σκούρο  μπουκάλι  με  σφιχτό  καπάκι  ή  δοχείο  από  ανοξείδωτο  ατσάλι.  Εάν
διατηρηθεί σε δροσερό σκοτεινό μέρος όταν αποθηκευτεί, μπορεί να διατηρήσει τη φαρμακευτική του ισχύ για
χρόνια.

Στην αρχή, μπορεί να φαίνεται τρομακτικό για κάποιους να προσπαθούν να παράγουν το δικό τους φάρμακο,
αλλά στην πραγματικότητα, αυτή η διαδικασία είναι εξαιρετικά απλή. Το μόνο που έχετε να κάνετε είναι να
ακολουθήσετε προσεκτικά τις οδηγίες και αφού παράγετε αυτό το φάρμακο μερικές φορές, θα διαπιστώσετε ότι
δεν είναι πολύ πιο δύσκολο να φτιάξετε από ένα φλιτζάνι καφέ. Μόλις παράγετε το δικό σας φάρμακο, αφαιρεί
όλο το μυστήριο από την ιατρική και δεν χρειάζεται πλέον να βασίζεστε στους γιατρούς στις περισσότερες
περιπτώσεις, προς το παρόν έχετε γίνει ο γιατρός σας ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό
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Ε. Γιατί η άλεση ξηρού υλικού οδηγεί σε απώλεια THC; Υπάρχει κάποια εξήγηση για αυτό;

Α. Έχετε ποτέ γειώσει πραγματικά ισχυρό μπουμπούκι; Αν το κάνατε, θα πρέπει να ξέρετε γιατί. Αυτή η λευκή
σκόνη που υπάρχει παντού γύρω από το τραπέζι αφού το αλέσετε είναι THC (ή τριχώματα) και είναι αυτό που
θα έπρεπε να έχει μείνει στο λάδι. Επιπλέον, όταν είναι αλεσμένο, είναι πολύ καλό και θα αφαιρέσετε πολλά
από αυτά που δεν θέλατε πραγματικά να αφαιρέσετε στο λάδι σας.

Επεξεργαστείτε ολόκληρα τα μπουμπούκια αφού τα υγράνετε με νάφθα ή με διαλύτη της επιλογής σας, αλλά
μην το αγγίζετε πολύ πριν το επεξεργαστείτε γιατί κάθε φορά που το αγγίζετε, θα χάσετε μερικά. Τα έλαια που
παράγονται από αλεσμένο υλικό είναι σημαντικά λιγότερο ισχυρά από το λάδι που παράγεται από μπουμπούκια
που συνθλίβονταν μετά την υγρασία τους.

Το πρώτο γρήγορο πλύσιμο είναι το πιο ισχυρό και λύνει περίπου το 70% της διαθέσιμης THC, η δεύτερη
λωρίδες  περίπου  20% και  η  τρίτη  περίπου  5%.  Όταν  το  αλέσετε,  παίρνετε  και  τα  τρία  πλυσίματα  (στην
πραγματικότητα τέσσερα) στο λάδι σας και δεν το θέλετε αυτό. Ποιότητα έναντι ποσότητας. JB

«Γεια σου JB. Ποιος είναι ο συντομότερος χρόνος που μπορείτε να αφήσετε το μπουμπούκι να στεγνώσει εάν
το χρειάζεστε επειγόντως; Ευχαριστώ." Πρισίλα

- Μέχρι να στεγνώσει από τα κόκαλα. Αλλά θα έλεγα μόνο 5-7 γραμμάρια μπουμπούκι, που θα σας δώσει
περίπου ένα γραμμάριο λάδι,  αρκετό για να ξεκινήσετε και στη συνέχεια μπορείτε να το τελειώσετε όταν
στεγνώσει  σωστά,  σε  μια  εβδομάδα  περίπου.  Όσο  λιγότερο  χειρίζεστε  το  υλικό  έναρξης  πριν  από  την
επεξεργασία τόσο λιγότερη ρητίνη θα σπαταλήσετε. Επομένως, είναι καλύτερο να μην αποκαρβοξυλιώσετε το
υλικό έναρξης (όπως η GW κάνει χωρίς κανένα απολύτως λόγο, μπορείτε να αποκαρβοξυλιώσετε το λάδι με
λιγότερα προβλήματα θερμαίνοντάς το, κάτι που πρέπει να κάνετε για να αφαιρέσετε τα υπολείμματα διαλυτών
ούτως  ή  άλλως).  Το  καλύτερο  που  έχετε  να  κάνετε  είναι  να  βάλετε  το  μπουμπούκι  σε  ένα  κουβά  για
επεξεργασία ακριβώς στο δωμάτιο στεγνώματος, χωρίς επιπλέον χειρισμό, όποτε είναι δυνατόν. Όσο λιγότερο
αγγίζετε το μπουμπούκι τόσο το καλύτερο. JB

1.) Άλεσα τα μπουμπούκια που στέγνωσαν τα οστά με τα χέρια μου μόνο, δεν χρησιμοποιήθηκε μύλος. Το
αρχικό υλικό έμοιαζε με πολύ μικρά μπουμπούκια περίπου. Διάμετρος 5 έως 10 mm, επομένως κυρίως χωρίς
σκόνη. Καθώς έχω τώρα τη δική μου «μαγειρική» εμπειρία, συμφωνώ απόλυτα μαζί σας σε όλα τα σημεία,
εκτός από το σημείο Γ. Έχω δει λάδια φτιαγμένα με οινόπνευμα που είναι συνήθως πολύ πιο σκούρα καθώς το
νερό στο αλκοόλ διαλύει τις χλωροφύλλες. Έφτιαξα το λάδι μου με καθαρό πετρελαϊκό αιθέρα εργαστηρίου.
Αυτό το λάδι είναι πολύ πιο λαμπερό σε χρώμα (χρυσό-καφέ) και έχει μια εξαιρετική, νόστιμη πικάντικη γεύση
σε σύγκριση με το αλκοόλ που είχα την ευκαιρία να δοκιμάσω. Το θέμα μου εδώ είναι ότι πιστεύω ότι η Νάφθα
δεν αφαιρεί τόσα πολλά τερπένια και χλωροφύλλες όπως το αλκοόλ. Επίσης βράζει πολύ πιο ελεγχόμενα και
διαχειρίσιμα όπως το αλκοόλ. Η ερώτησή μου λοιπόν εδώ είναι,

- Μην αλέσετε πρώτα το υλικό.  Οποιοσδήποτε χειρισμός του ξηρού υλικού οφθαλμών θα σας προκαλέσει
απώλεια THC και άλλων κανναβινοειδών (η λεπτή σκόνη στο τραπέζι είναι αυτό που θα έπρεπε να έχει μείνει
στον κάδο).  Ναι,  το  άλεσμα  και  η  νάφθα  θα  ήταν «καλύτερα»  από το  άλεσμα και  το  αλκοόλ  -  αυτός  ο
συνδυασμός είναι μια σχεδόν εγγυημένη αποτυχία, απλά δεν μπορείς να κάνεις καλό λάδι με αυτόν τον τρόπο.

Βάλτε το μπουμπούκι σε ένα κουβά, βρέξτε το με νάφθα, συνθλίψτε το με ένα ραβδί για δύο έως τρία λεπτά,
ρίξτε το μείγμα του διαλύτη λαδιού σε ένα κουβά. Εάν εργάζεστε με υλικό καλής ποιότητας, κάντε ένα δεύτερο
πλύσιμο και ρίξτε το δεύτερο μείγμα στον κάδο με το πρώτο πλύσιμο. Εάν δεν χρησιμοποιείτε αυτό το καλό
υλικό, χρησιμοποιήστε το πρώτο πλύσιμο μόνο για εσωτερικούς σκοπούς (και συνεχίστε να ψάχνετε για καλό
υλικό).

Ο αιθέρας παράγει εξαιρετικά έλαια (μας αρέσουν τα κεχριμπαρένια έλαια καλύτερα από τα σκούρα έλαια,
αλλά  θυμηθείτε  ότι  ορισμένα  στελέχη  παράγουν  πιο  σκούρα  έλαια  από  άλλα).  Μας  αρέσουν  επίσης  τα
κεχριμπαρένια έλαια για πρακτικούς λόγους - ποιος θέλει να έχει μαύρα δόντια με σημάδια χλωροφύλλης;
Αλλά δεν το συνιστούμε πολύ αυτή τη στιγμή, επειδή είναι αρκετά επικίνδυνο να δουλεύεις με αιθέρα, είναι
δύσκολο να το βρεις στα περισσότερα μέρη του κόσμου και ανησυχούμε πολύ για την ασφάλεια αυτών που
παράγουν το λάδι.  Μπορεί  να φουσκώσει  πολύ εύκολα σε σχετικά  χαμηλές  θερμοκρασίες.  Έτσι,  για  τους
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περισσότερους ανθρώπους, η ελαφριά αλειφατική νάφθα θα λειτουργήσει μια χαρά. Συνήθως χρησιμοποιούμε
νάφθα, αλλά ο αιθέρας θα ήταν ο διαλύτης της επιλογής μας.

Ο τρέχων κατάλογος των διαλυτών που θα χρησιμοποιούσαμε προσωπικά είναι: 1. αιθέρας, 2. καθαρή ελαφριά
νάφθα, 3. 99% ισοπροπυλική αλκοόλη, 4. αλκοόλη τροφίμων - κατά προτίμηση 99%, αλλά αυτό είναι συνήθως
δύσκολο να αποκτηθεί και πολύ ακριβό. Όταν εργάζεστε με 96% αλκοόλ, το υπόλοιπο 4% είναι συνήθως νερό.
4% στα 10 λίτρα είναι 4dcl, σχεδόν μια πίντα νερό που θα πρέπει να βράσετε - και χρειάζεται χρόνος που θα
μπορούσατε να ξοδέψετε πιο λογικά.

2.) Έβαλα επίσης το τελικό ζεστό λάδι στους 60 ° C για 1,5 ώρα υπό κενό για να αφαιρέσω εντελώς όλα τα
υπολείμματα διαλυτών. Όπως σας έγραψα, αποκαρβοξυλίωσα το λάδι 35 φαγωμένα αργότερα ... Η γεύση του
λαδιού ήταν πριν την αποκαρβοξυλίωση πολύ πιο πικάντικη, δεν θα έλεγα χειρότερη, αλλά έχετε δίκιο για το
ρέψιμο.

- Όπως είπα την προηγούμενη φορά, το ρέψιμο ήταν από νερό που περίσσεψε. Και το νερό ήταν εκεί λόγω της
«επιστημονικής» χαμηλής θερμοκρασίας που χρησιμοποιήσατε. Πρέπει να αποκαρβοξυλίνετε το λάδι ούτως ή
άλλως, έτσι μια χύτρα ρυζιού που θα κλείσει στους 110 ° C λειτουργεί μια χαρά. Or, φυσικά, το καλύτερο
πράγμα που θα χρησιμοποιούσατε θα ήταν ένα ακίνητο - αλλά και πάλι, πολλοί άνθρωποι δεν τα κατέχουν και
δεν ξέρουν πώς να τα χειρίζονται, και ο κίνδυνος έκρηξης είναι πάντα παρών. Όταν ένα ακίνητο εκρήγνυται,
συνήθως γκρεμίζει ολόκληρο το σπίτι. Όταν εκραγεί το περιεχόμενο μιας χύτρας ρυζιού, θα φτιάξει μόνο μια
φλόγα ύψους δύο ή τριών μέτρων που είναι αρκετά εύκολο να αντιμετωπιστεί.

Όσο για το κενό - φυσικά, γιατί όχι. Εάν διαθέτετε τον εξοπλισμό και γνωρίζετε πώς να τον χρησιμοποιείτε
σωστά,  δεν  είναι  κακή  ιδέα  να  τελειώσετε  το  λάδι  σε  αυτό,  εάν  θέλετε  να  είστε  100% σίγουροι  ότι  δεν
υπάρχουν υπολείμματα διαλυτών σε αυτό ή εάν θέλετε να κλείσετε τα στόματα εκείνων που είναι κατά των
πετροχημικών διαλυτών. Κάποιοι το χρησιμοποιούν με μεγάλη επιτυχία και δεν είμαι αντίθετος. Αλλά όπως
γνωρίζετε, η πλειοψηφία των ανθρώπων δεν κατέχει αυτόν τον εξοπλισμό και πολλοί από τους ασθενείς μας
δεν μπορούν ή δεν θα μπορούσαν ούτε να αγοράσουν μια κουζίνα ψησίματος ρυζιού και έναν ανεμιστήρα,
οπότε δεν συνιστούμε την αναρρόφηση ως αναγκαιότητα.

Κοιτάξτε πόσο εύκολη και απλή είναι η μέθοδος του Rick και σε πόσες ερωτήσεις πρέπει να απαντήσουμε.
Τώρα φανταστείτε τι θα συμβεί όταν προσθέσουμε πληροφορίες για άλλες μεθόδους παραγωγής του λαδιού.
Θα προκαλέσει μόνο σύγχυση και θα πρέπει να περάσω μέρες και εβδομάδες προσπαθώντας να απαντήσω σε
ερωτήσεις από «μπερδεμένους» ανθρώπους, κάτι που δεν πρόκειται να κάνω πολύ περισσότερο ούτως ή άλλως.

3.) Παρακαλώ εξηγήστε γιατί προτείνετε να πιείτε το λάδι απευθείας από το σωλήνα, απευθείας στο στόμα,
χωρίς κάψουλες; Κάποιο πρόβλημα απορρόφησης; Τρώω το μεγαλύτερο μέρος του λαδιού σε χαρτί τσιγάρου,
αλλά σπάνια χρησιμοποιώ κάποιες κάψουλες αν πρέπει να φύγω από το σπίτι για περισσότερες ώρες. Εκτός
αυτού, δεν μου αρέσει να το έχω στα δόντια μου, καθώς είναι πραγματικά δύσκολο να κατέβω ...

-  Για πολλούς λόγους.  Το κυριότερο είναι  ότι  αυτή η μέθοδος  κατάποσης έχει  αποδειχθεί  ότι  είναι  η  πιο
αποτελεσματική  και  ωφέλιμη  για  τους  ασθενείς.  Βελτιώνει  την  υγιεινή  του  στόματος  επειδή  απολυμαίνει
επίσης το στόμα και στη συνέχεια βοηθά σε οποιεσδήποτε καταστάσεις στο πεπτικό σύστημα ή στο λαιμό σας
κ.λπ. Στην πραγματικότητα, όταν πονώ στον λαιμό, προσπαθώ να αλείψω το λάδι στο πίσω μέρος του στόματος
μου και στη συνέχεια να κρατήσω το έχω στο στόμα μου όσο αντέχω. Στις περισσότερες περιπτώσεις, η γρίπη
ή ο πονόλαιμος (ή τα συμπτώματά του) φροντίζονται όλη τη νύχτα.

Όπως  λέτε,  λίγο  λάδι  παραμένει  στα  δόντια  σας  και  κάτω  από  τη  γλώσσα  σας,  οπότε  αυτή  η  μέθοδος
κατάποσης συνδυάζει στην πραγματικότητα υπογλώσσια επεξεργασία του ελαίου (ala Sativex και άλλα σπρέι
και βάμματα κάτω από τη γλώσσα που χρησιμοποιούν οι άνθρωποι) και επεξεργασία στο στομάχι και έντερα.
Το κύριο πράγμα είναι να βάζετε το λάδι στο στομάχι σας. Έτσι, εάν έχετε λάδι με όχι και τόσο καλή γεύση,
μπορείτε να βάλετε ένα κομμάτι ψωμί ή μπανάνα κ.λπ. ένα χάπι και ξεπλύνετε το με νερό ή τσάι ή ότι άλλο σας
αρέσει. Βουρτσίστε τα δόντια σας με λάδι μετά από περίπου δέκα λεπτά, θα βοηθήσει και στην στοματική
υγιεινή. Πολλά έλαια έχουν μια υπέροχη γεύση (ειδικά όταν το αρχικό υλικό δεν έχει αλεσθεί και όταν δεν
χρησιμοποιείται αλκοόλ για την παραγωγή του λαδιού.
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Κάψουλες - α) πρέπει να τις αγοράσετε από τη Big Pharma, με τις οποίες τα υποστηρίζετε με τα χρήματά σας,
β) μερικοί άνθρωποι είναι αλλεργικοί σε αυτά, γ) μερικοί διαλύονται στο έντερό σας και όχι στο στομάχι, δ) οι
έμποροι συχνά βάζουν λιγότερο λάδι σε μια κάψουλα από όσο θα έπρεπε, ε) δεν λειτουργούν τόσο καλά για
τόσες πολλές συνθήκες, στ) είναι δύσκολο να βγει το λάδι από αυτά όταν θέλετε να κάνετε μια άρθρωση ή να
εξατμίσετε το λάδι για πνευμονικές παθήσεις ή όταν θέλετε να χρησιμοποιήσετε το λάδι τοπικά. Δεν λέω ότι
δεν  μπορείτε  να  χρησιμοποιήσετε  κάψουλες,  το  μόνο  που  λέω  είναι  ότι  είναι  καλύτερα  να  μάθετε  να
χρησιμοποιείτε το λάδι απευθείας από το σωλήνα. Αφού αποκτήσετε περισσότερη εξάσκηση, θα μάθετε πώς να
χρησιμοποιείτε το λάδι χωρίς καθόλου ενόχληση. Προσωπικά μου αρέσει να τρώω το λάδι απευθείας από τη
χύτρα ρυζιού, απλώς βουτάω το δάχτυλό μου σε αυτό και παίρνω όσο νομίζω ότι μπορώ να πάρω. Έχετε το νου
σας, αυτό είναι πολύ «λιπαρό» και συνήθως παίρνετε περισσότερα από μια σύριγγα. Όταν το λάδι είναι καλό,
μια «υπερδοσολογία» θα σας κάνει να κοιμηθείτε, μεγάλη υπόθεση. Αλλά φυσικά, μπορώ να το κάνω λόγω της
εμπειρίας και της ανοχής μου, δεν θα το συνιστούσα και δεν το συνιστώ σε αρχάριους ή σε εκείνους που δεν
έχουν τόση εμπειρία. Τα καλύτερα για σένα, επίσης, Στέφαν. Τζίντριχ »

«Εάν  ανησυχείτε  για  το  κόστος,  είναι  πολύ  φθηνότερο  από  τη  συν-πληρωμή  για  τα  περισσότερα  από τα
φάρμακα για τον καρκίνο και μερικά αν τα φάρμακα που παίρνετε στο σπίτι για τον καρκίνο δεν καλύπτονται
από ασφάλιση. Αν κάποιος στην οικογένειά μου χρειαζόταν αυτό το λάδι για τον καρκίνο θα έβρισκα έναν
τρόπο. Καλή τύχη!!!!" Λίζα

- «Συμφωνώ, Λίζα, το λάδι είναι μια πολύ φθηνότερη θεραπεία όταν λαμβάνει κανείς υπόψη του όλα τα άλλα
έξοδα και έξοδα. Επιπλέον, είναι ασύγκριτα ασφαλέστερο από οτιδήποτε θα προσφέρει το ιατρικό σύστημα, για
να  μην  αναφέρουμε  ότι  λειτουργεί  πολύ  πιο  αποτελεσματικά  και  αξιόπιστα  και  είναι  σίγουρα  πιο
διασκεδαστικό να το παίρνεις από δηλητήριο ή ακτινοβολία. "JB

Ερ.  Ξέρω ότι  προτείνετε  να φτιάξετε μόνοι σας το RSO, αλλά ένα ιατρείο έχει  κάποια τοπικά και  απλώς
αναρωτιόμουν ποια θα ήταν η δίκαιη τιμή του. 

Α. Χρειάζονται 4-7 γραμμάρια υψηλής ποιότητας μπουμπούκια για να παραχθεί ένα γραμμάριο λαδιού, οπότε
αυτή θα πρέπει να είναι η «σωστή τιμή». Ας μην συζητήσουμε τις γελοίες τιμές της κάνναβης, για μένα η
σωστή τιμή για μια δόση 60g είναι 50-100USD (ή λιγότερο, εάν καλλιεργήθηκε νόμιμα σε εξωτερικούς χώρους
σε μεγάλη κλίμακα). Δεν λέω ότι ξέρω πού να το πάρω σε αυτή την τιμή αυτή τη στιγμή, το λάδι κορυφαίας
ποιότητας κοστίζει ό, τι κοστίζει υλικό κορυφαίας ποιότητας όπου ζείτε. JB

Άλλες μορφές εξαγωγής

Βρήκατε άλλους τρόπους παρασκευής λαδιού;

«Υπάρχουν  πολλοί  τρόποι  για  την  παραγωγή  του  λαδιού  και  δεν  ισχυρίζομαι  ότι  η  μέθοδος  μου  είναι
αναγκαστικά η καλύτερη,  αλλά από τη γνώση μου είναι  η μόνη που έχει  αποδειχθεί  επιτυχής  σε χιλιάδες
περιπτώσεις.

Πράγματι, η μέθοδος που δείξαμε στον κόσμο θα θεωρηθεί ακατέργαστη στην καλύτερη περίπτωση, αλλά μια
πολύ καθαρή μορφή αυτού του φαρμάκου μπορεί να παραχθεί με αυτόν τον τρόπο. Η πρόθεσή μου ήταν να
παρουσιάσω μια μέθοδο παραγωγής του λαδιού με εξοπλισμό που είναι άμεσα διαθέσιμος, οπότε αν χρειαστεί
σχεδόν ο καθένας θα μπορούσε να παράγει το δικό του φάρμακο με απλό τρόπο.

Μέχρι  που  έκανα  επιδρομή  το  2005,  είχα  χρησιμοποιήσει  διαδικασίες  απόσταξης  για  την  παραγωγή  του
φαρμάκου και την ανάκτηση των διαλυτών.  Αυτή η μέθοδος είναι  πολύ λιγότερο επικίνδυνη και είναι  πιο
«φιλική προς τη γη», αφού ο διαλύτης δεν σπαταλάται. Αλλά η αστυνομία κατάσχεσε τον εξοπλισμό μου,
γεγονός που με ανάγκασε να αρχίσω να χρησιμοποιώ βραστήρες ρυζιού για να ολοκληρώσω το έργο.
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Ποιες άλλες μορφές εξαγωγής μπορούν να χρησιμοποιηθούν τότε;

Και πάλι, υπάρχουν πολλές μέθοδοι εξαγωγής και δεν δηλώνω ειδικός σε τέτοια πράγματα. Το πρόβλημα με τις
επιστημονικές  μεθόδους  όπως  η  εξαγωγή  ευγενών  αερίων  κλπ.  Είναι  ότι  οι  περισσότεροι  άνθρωποι  δεν
διαθέτουν τον εξοπλισμό και τη γνώση για να εκτελέσουν τέτοιες εξαγωγές. Αυτός είναι ο λόγος για τον οποίο
δείξαμε στο κοινό τον απλούστερο δυνατό τρόπο να παράγει αυτό το φάρμακο μόνος του.

Υπάρχουν επίσης  μέθοδοι  εξαγωγής κρύου νερού που μπορούν να χρησιμοποιηθούν για την εξαγωγή των
ρητινών. Προσπάθησα να κάνω αυτόν τον τύπο εξαγωγής μερικές φορές και τα αποτελέσματα δεν ήταν τόσο
καλά όσο αναμενόταν. Ωστόσο, γνωρίζω ανθρώπους που λένε ότι παρήγαγαν λάδι υψηλής ποιότητας με αυτόν
τον τρόπο. Προφανώς, το κρύο νερό δεν μπορεί να πάρει φωτιά ή να εκραγεί, οπότε οι μέθοδοι εξαγωγής κρύου
νερού μπορεί σίγουρα να είναι μια επιλογή, αλλά πρέπει να βεβαιωθείτε ότι το λάδι αποκαρβοξυλιώνεται πριν
δοθεί στον ασθενή.

Τι είναι η αποκαρβοξυλίωση;

Η αποκαρβοξυλίωση συμβαίνει όταν τα μόρια μέσα στο λάδι έχουν περιστραφεί στη θέση δέλτα 9 με τη χρήση
θερμότητας,  ώστε να γίνουν πιο φαρμακευτικά δραστικά. Η θερμοκρασία στην οποία συμβαίνει αυτό είναι
συζητήσιμη,  αφού  πολλές  αναφορές  που  έχω  δει  για  το  θέμα  δεν  συμφωνούν.  Κάνοντας  αυτό  που  έχω
προτείνει, το λάδι θερμαίνεται σε θερμοκρασίες πολύ υψηλότερες από αυτές στις οποίες λέγεται ότι συμβαίνει
αποκαρβοξυλίωση. Η καρβοξυλομάδα αφαιρείται,  η οποία στη συνέχεια επιτρέπει  στα μόρια να χωρέσουν
στους υποδοχείς CB1 και CB2 του ενδοκανναβινοειδούς μας συστήματος και τους επιτρέπει να περάσουν τον
φραγμό του εγκεφάλου.

Υπάρχει τρόπος να γίνει το λάδι πιο ισχυρό;

Υπάρχουν διάφοροι τρόποι αύξησης της ισχύος του λαδιού, αλλά και πάλι, πολλές από αυτές τις μεθόδους
απαιτούν εξειδικευμένο εξοπλισμό και γνώσεις που ο μέσος άνθρωπος δεν διαθέτει. Στο παρελθόν, παρήγαγα
τέτοια έλαια και τα θεωρώ πιο ισχυρά και φαρμακευτικά, αλλά με τους ισχύοντες νόμους και τον εξοπλισμό
που απαιτείται, ήταν αδύνατο για μένα να παράγω οποιαδήποτε ποσότητα.

Υπάρχει κάτι που μπορώ να κάνω όταν το λάδι που παρήγαγα ή αγόρασα δεν είναι αρκετά ισχυρό;

Εάν χρησιμοποιείται καλό υλικό εκκίνησης για την παραγωγή του λαδιού, αυτό το πρόβλημα δεν πρέπει να
αντιμετωπιστεί,  αλλά είμαι  σίγουρος  ότι  θα  υπάρχουν  εκείνοι  που  θα  το  κάνουν.  Κατά τη  θεραπεία  μιας
σοβαρής ασθένειας, μόνο οι καλύτεροι θα κάνουν, οπότε αν το λάδι που έχετε δεν ανταποκρίνεται στο καθήκον
σας,  θα  έπαιρνα  λίγο  περισσότερο  υλικό  και  θα  το  παρήγαγα  σωστά.  Με  τη  ζωή  κάποιου  να  μένει  σε
ισορροπία, δεν είναι ώρα να παίζουμε με λάδι χαμηλής ποιότητας. Αν ήσασταν εσείς που υπέφερα, δεν θα
θέλατε την καλύτερη δυνατή φαρμακευτική αγωγή; Προσπαθήστε λοιπόν να προσφέρετε το ίδιο και σε άλλους
». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Παραγωγή ελαίων υψηλότερης δυνατής ποιότητας

«Για να επιτρέψω στον απλό άνθρωπο να παράγει την υψηλότερη ποιότητα και τα περισσότερα φαρμακευτικά
έλαια,  ανακάλυψα  μια  απλή  μέθοδο  που  θα  επιτρέψει  σε  όλους  να  παράγουν  έλαια  με  ακόμη  πιο
αποτελεσματικές φαρμακευτικές αξίες από ό, τι είχα δείξει στο κοινό στο παρελθόν Το Το μόνο που έχετε να
κάνετε  είναι  να προσθέσετε  μερικά ακόμη βήματα στη διαδικασία που σας έχουμε ήδη δείξει,  αλλά αφού
παράγετε λάδι με αυτόν τον τρόπο πιστεύω ότι θα συμφωνήσετε ότι κάνει μια τεράστια διαφορά.

Εάν έχετε υψηλής ποιότητας φαρμακευτικό μπουμπούκι για να συνεργαστείτε, θα πρέπει να είστε σε θέση να
παράγετε έλαια με πολύ υψηλά επίπεδα κανναβινοειδών, απλά χρησιμοποιώντας έναν καλό διαλύτη και μια
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χύτρα ρυζιού. Τα έλαια που παρήγαγα με αυτόν τον τρόπο συνήθως έδειχναν επίπεδα THC 95% ή περισσότερο
μαζί με διάφορα επίπεδα άλλων κανναβινοειδών και φυτικών κεριών. Η θεραπευτική δύναμη των ελαίων όπως
αυτό είναι που έδωσε τελικά στο φυτό κάνναβης την ιατρική αναγνώριση που του αξίζει, αλλά ακόμα έχω
διαπιστώσει ότι η θεραπευτική δύναμη αυτής της ουσίας μπορεί να φτάσει σε ένα εντελώς νέο επίπεδο χωρίς
ιδιαίτερη δυσκολία.

Το μόνο που έχετε να κάνετε είναι να πάρετε το λάδι και να το βάλετε σε μια μονάδα θέρμανσης που μπορεί να
πιάσει  τα  κανναβινοειδή  καθώς  εξατμίζονται  και  αυτό  θα  παράγει  έλαια  υψηλότερης  ποιότητας  και
καθαρότητας.  Αν  και  ένας  συνηθισμένος  ατμοποιητής  μπορεί  να  εκπληρώσει  αυτό  το  έργο,  στην
πραγματικότητα δεν έχουν σχεδιαστεί σωστά για να εκπληρώσουν αυτόν τον ρόλο, αφού θα χρειαστεί τόσος
χρόνος για να παραχθεί οποιαδήποτε ποσότητα φαρμάκου και οι περισσότεροι διαθέσιμοι ατμοποιητές τείνουν
να διαρρέουν.

Για να παραχθεί λάδι σε μεγαλύτερη κλίμακα θα χρειαζόταν μια πολύ μεγαλύτερη μονάδα εξάτμισης που ήταν
αεροστεγής και θα απαιτούσε επίσης τη χρήση ενός πολύ μεγαλύτερου θόλου συλλογής που είναι ρυθμισμένος
υπό γωνία,  έτσι  ώστε  μόλις  αρχίσουν να συλλέγονται  τα κανναβινοειδή  να αρχίσουν να κατεβαίνουν  στο
χαμηλότερο σημείο του θόλου, όπου θα μπορούσαν να συλλεχθούν από μια μικρή τρύπα αποστράγγισης με τη
μορφή ενός εξαιρετικά καθαρισμένου λαδιού. Όποιος έχει μηχανική κλίση δεν πρέπει να έχει πολύ πρόβλημα
να συνθέσει μια μονάδα για να εκτελέσει αυτό το έργο, αλλά θα χρειαστεί λίγος χρόνος και προσπάθεια για τη
συναρμολόγηση της συσκευής.

Η ποσότητα λαδιού που μπορεί να συλλεχθεί αφού εξατμιστεί εξαρτάται από το ποσοστό κανναβινοειδούς
κατά βάρος που είχε το αρχικό λάδι εκκίνησης. Εάν το λάδι που χρησιμοποιείτε είχε 99% κανναβινοειδή κατά
βάρος, τότε θα πρέπει να πάρετε περίπου αυτή την ποσότητα πίσω αφού εξατμιστεί.

Πρέπει επίσης να αναφέρω ότι αυτός είναι ένας πολύ καλός τρόπος για τη βελτίωση της ποιότητας των ελαίων
χαμηλότερης ποιότητας που έχουν πολλές  ακαθαρσίες,  έτσι  ώστε να μπορούν να χρησιμοποιηθούν ως πιο
ισχυρό και αποτελεσματικό φάρμακο.  Ακόμα και ένα αρχικό λάδι  με πολύ χαμηλότερη περιεκτικότητα σε
κανναβινοειδή  μπορεί  να  παράγει  ένα  αξιοπρεπές  φάρμακο,  εάν  εξατμιστούν  τα  κανναβινοειδή  και  οι
ακαθαρσίες μείνουν πίσω στο μπολ. Μπορεί να μην βγαίνετε όσο θα βάλετε, αλλά τουλάχιστον θα καταλήξετε
με  ένα  λάδι  που  είναι  πολύ  πιο  φαρμακευτικό  από  αυτό  που  ξεκινήσατε.  Όσον  αφορά  τη  θεραπεία,  η
καθαρότητα και η αποτελεσματικότητα ενός φαρμάκου σημαίνουν τα πάντα για τον ασθενή, οπότε αν θέλετε
να παράγετε τα περισσότερα φαρμακευτικά έλαια, νομίζω ότι πρέπει να λάβετε σοβαρά υπόψη αυτό που λέω.

Μέχρι στιγμής, δεν μπορώ να εξηγήσω γιατί τα έλαια που παράγονται με αυτόν τον τρόπο είναι πολύ πιο
φαρμακευτικά δραστικά από τα καλύτερα έλαια που έχουν παραχθεί με άλλες μεθόδους. Δεδομένου ότι τα
έλαια που έχω εξατμίσει είχαν αποκαρβοξυλιωθεί πριν ακόμα μπουν στον ατμοποιητή, αυτό θα σήμαινε ότι
ήταν ήδη όσο το δυνατόν πιο φαρμακευτικά  ενεργά,  οπότε θα περίμενε  κανείς  να δει  μικρή διαφορά στη
δραστικότητα μετά τη συλλογή του λαδιού από τον ατμοποιητή. Όταν εξατμίζονται τα κανναβινοειδή από αυτά
τα υψηλής ποιότητας έλαια, το μόνο που μένει στο μπολ του ατμοποιητή είναι ανεπιθύμητα φυτικά κεριά και
άλλοι  μολυσματικοί  παράγοντες.  Αφήνοντας  αυτές  τις  ανεπιθύμητες  ουσίες  πίσω  στο  μπολ,  το  λάδι  που
συλλέγετε  θα  είναι  πολύ  πιο  καθαρό,  αλλά  επειδή  αυτά  τα  έλαια  είχαν  λίγες  ακαθαρσίες  πριν  ακόμα
τοποθετηθούν στον ατμοποιητή, αυτό δεν εξηγεί γιατί το λάδι είναι τώρα πολύ πιο ισχυρό. Το

Τα κανναβινοειδή εξατμίζονται από το λάδι μεταξύ 300 και 400 βαθμών Φαρενάιτ και αυτές οι θερμοκρασίες
είναι πολύ υψηλότερες από αυτές που μας είπαν ότι απαιτούνται για να πραγματοποιήσουν αποκαρβοξυλίωση.
Είτε  υπάρχει  κάτι  που  δεν  καταλαβαίνουμε  ακόμη  για  την  αποκαρβοξυλίωση  που  προκαλεί  αυτή  την
εκπληκτική αύξηση της ισχύος,  είτε  όλη αυτή η επιπλέον θερμότητα που απαιτείται  για την εξάτμιση των
κανναβινοειδών μπορεί να κάνει κάτι στο λάδι που ποτέ δεν είχαμε συνειδητοποιήσει στο παρελθόν Το

Μιλάω για  αυτή  τη  νέα  διαδικασία  τις  τελευταίες  εβδομάδες  όταν  δίνω συνεντεύξεις  και  τώρα υπάρχουν
κάποια άτομα, που έχουν αρχίσει να παράγουν λάδια με αυτόν τον τρόπο και από ό, τι μου είπαν σοκαρίστηκαν
από τη διαφορά ισχύος. Από την εμπειρία μου, ακόμη και τα λάδια υψηλότερης ποιότητας που παράγονται με
τη χρήση εξοπλισμού απόσταξης ή μιας κουζίνας ρυζιού δεν μπορούν να συγκριθούν με έλαια που συλλέγονται
μετά την εξάτμιση των κανναβινοειδών. Μπορεί να μοιάζουν κάπως τα ίδια, αλλά νομίζω ότι τα εξατμισμένα
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έλαια είναι πολλές φορές ισχυρότερα και πράγματι αυτό θα τα κάνει ακόμη πιο κατάλληλα για τη θεραπεία
ατόμων με σοβαρές παθήσεις.

Μερικοί  άνθρωποι  βάζουν  απλά  φυτικό  υλικό  σε  έναν  ατμοποιητή  και  στη  συνέχεια  συλλέγουν  τα
κανναβινοειδή σε μορφή ελαίου από τον θόλο του ατμοποιητή, αφού θερμανθεί το φυτικό υλικό. Με τη χρήση
της πρώτης φυτικής ύλης μπορεί κανείς να παράγει ένα αξιοπρεπές λάδι, αλλά οι δοκιμές έδειξαν ότι αυτά τα
έλαια δεν ισοδυναμούν με τη δραστικότητα των ελαίων που παράγονται σε μια κουζίνα ρυζιού και αυτός είναι
ο λόγος για τον οποίο δίνω οδηγίες στους ανθρώπους να παράγουν το λάδι χρησιμοποιώντας τις μεθόδους μου.
Εάν  βάλετε  λάδι  υψηλής  ποιότητας  σε  έναν  ατμοποιητή,  το  λάδι  που  προκύπτει  που  θα  παραχθεί  αφού
εξατμιστούν τα κανναβινοειδή, θα είναι πολύ ισχυρότερο ακόμη και από τα καλύτερα έλαια που μπορούν να
εξατμιστούν από υψηλής ποιότητας υλικό μπουμπουκιού. Έτσι, αν θέλετε να δείτε υπέροχα αποτελέσματα,
μπορούν να επιτευχθούν απλά με την εξάτμιση του καλύτερου δυνατού λαδιού και αυτό θα σας δώσει ένα
φάρμακο, το οποίο πιστεύω ότι είναι ασύγκριτο.

Ανεξάρτητα από το αν οι κυβερνήσεις το θέλουν ή όχι, στο εγγύς μέλλον πολλοί από εμάς θα παράγουμε τα
δικά μας φάρμακα και επειδή αυτά τα έλαια είναι τόσο αποτελεσματικά για τόσο μεγάλο φάσμα ιατρικών
προβλημάτων,  περιμένω να δω αυτό το  απλό λαϊκό φάρμακο να παρασκευάζεται  παντού,  όσοι  δεν  έχουν
χρήματα για  να παίξουν  παιχνίδια  με  φαρμακευτικές  εταιρείες.  Στο  μέλλον  είμαι  βέβαιος  ότι  οι  εταιρείες
φαρμάκων θα προσπαθήσουν να πουν ότι είναι οι μόνες που έχουν τα προσόντα για την παραγωγή αυτού του
φαρμάκου, αλλά όλοι γνωρίζουμε ότι οτιδήποτε είναι πρόθυμοι να προσφέρουν αυτοί οι εγκληματίες θα έχει
πολύ υψηλή τιμή. και δεδομένου ότι σχεδόν ο καθένας μπορεί να παράγει αυτήν την ουσία, δεν βλέπω την
ανάγκη οι εταιρείες φαρμάκων να παίξουν καν ρόλο.

Αφού κάνουμε την απλή έρευνα που απαιτείται, θα είμαστε σε θέση να συνδυάσουμε τα διαφορετικά φυσικά
κανναβινοειδή και να παράγουμε έλαια ειδικά σχεδιασμένα για τη θεραπεία διαφόρων ασθενειών, αλλά παρόλο
που αυτά τα νέα έλαια θα έχουν εκπληκτικές θεραπευτικές ικανότητες, τα λάδια που εμείς οι ίδιοι μπορούμε να
παράγουμε θα είναι πάντα έχουν τη θέση τους στα ιατρεία μας. Ποτέ δεν προσπάθησα να κατοχυρώσω με
δίπλωμα ευρεσιτεχνίας καμία από τις μεθόδους που ανακάλυψα, καθώς πιστεύω ότι αυτή η γνώση πρέπει να
είναι διαθέσιμη σε όποιον επιλέξει να τη χρησιμοποιήσει και κανείς δεν έχει το δικαίωμα να κρατήσει κάτι που
μπορεί να σώσει τη ζωή κάποιου και, ως θέμα Στην πραγματικότητα, νομίζω ότι θα ήταν πολύ καλύτερος
κόσμος αν δεν είχαμε καθόλου τέτοια ευρεσιτεχνία.

Αν και όσοι επιθυμούν να απαγορεύσουν τη χρήση αυτού του φαρμάκου, όπως οι φαρμακευτικές εταιρείες,
έχουν  αποδείξει  στο  παρελθόν  ότι  είναι  περισσότερο  από  ευτυχείς  να  μας  δηλητηριάσουν  και  να  μας
σκοτώσουν με τα σκουπίδια που παρείχαν, είμαι βέβαιος ότι θα προσπαθήσουν να μας πουν ότι είναι οι μόνοι
που μπορούν να παράγουν αυτό το φάρμακο σωστά. Χρησιμοποιώντας τη νέα μέθοδο που μόλις περιέγραψα, ο
καθένας μπορεί να κατασκευάσει φάρμακα που είναι εξίσου καθαρά με οτιδήποτε θα μπορούσε να προσφέρει
μια φαρμακευτική εταιρεία. Επιπλέον, νομίζω ότι τα φάρμακα που μπορούμε να παράγουμε μόνοι μας θα είναι
πολύ πιο αποτελεσματικά από ό, τι θα προσέφερε μια φαρμακευτική εταιρεία, γιατί σε αντίθεση με αυτά δεν
είμαστε σε αυτό για τα χρήματα και ο στόχος μας είναι απλά να θεραπευτούμε.

Δεν υπάρχει πλέον λογικός λόγος για τον οποίο δεν μπορούμε να παράγουμε τα δικά μας φάρμακα και όταν οι
αγορασμένες και πληρωμένες για τις κυβερνήσεις προσπάθειες να μας εμποδίσουν να το κάνουμε αυτό, θα
είναι  μόνο  ένα  ακόμη  παράδειγμα  του  γιατί  πρέπει  να  απαλλαγούμε  από  τη  διαφθορά  τους.  για  όλους,
απαλλάξτε την ανθρωπότητα από τα νύχια τους. Μέχρι τώρα θα πρέπει να είναι παραπάνω από προφανές ότι οι
φαρμακευτικές εταιρείες  και οι κυβερνήσεις  μας ενδιαφέρονται ελάχιστα ή καθόλου για την υγεία και την
ευημερία μας, οπότε ας δώσουμε την κοινή λογική και τη Μητέρα Φύση την ευκαιρία να δούμε τι μπορούν να
κάνουν για να βελτιώσουν τη συνολική μας υγεία, και μια φορά το κάνουμε, είμαι βέβαιος ότι δεν θα δεχτούμε
πλέον αυτό που συνέβη στο παρελθόν ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Κάνναβη ή μαριχουάνα;
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«Σε όλη την ιστορία, η κάνναβη ήταν πάντα γνωστή ως κάνναβη από εκείνους που για χιλιάδες χρόνια την
καλλιέργησαν  ως  καλλιέργεια.  Με  τη  χειραγώγηση  των  ανησυχιών  για  τα  μεγάλα  χρήματα  και  των
κυβερνήσεων που ελέγχουν, τα στελέχη κάνναβης με υψηλή περιεκτικότητα σε ρητίνη μετονομάστηκαν σε
μαριχουάνα και κακοποιήθηκαν στο ευρύ κοινό. Πίσω στην εποχή που συνέβαινε αυτό, το ευρύ κοινό ως επί το
πλείστον δεν είχε ιδέα τι ακριβώς ήταν η μαριχουάνα. Το μόνο που τους είπαν ήταν ότι η μαριχουάνα είναι ένα
επικίνδυνο εθιστικό και θανατηφόρο ναρκωτικό. Όλοι οδηγηθήκαμε στο να πιστεύουμε ότι το κάπνισμα μιας
άρθρωσης ήταν το πιο αυτοκαταστροφικό και επιβλαβές πράγμα που θα μπορούσαμε να κάνουμε στον εαυτό
μας. Φυσικά, όλα αυτά ήταν απλά ένα πακέτο ψέματα, αλλά εκείνη την εποχή, το κοινό δεν είχε τα μέσα να
μάθει το αντίθετο.

Αν το κοινό γνώριζε όταν οι κυβερνήσεις τους προσπαθούσαν να θέσουν το φυτό εκτός νόμου ότι πολλοί από
τους ιδρυτές πατέρες και προηγούμενοι πρόεδροι των ΗΠΑ κάπνιζαν κάνναβη κατά τη διάρκεια της καριέρας
τους, ίσως να μην είχαν καταπιεί αυτούς τους νέους περιορισμούς που τους επιβάλλονταν τόσο εύκολα Το
Υπάρχει  ένας  μεγάλος  αριθμός  τεκμηριωμένων  λογαριασμών που περιγράφουν πολύ έντονα τις  πρακτικές
καπνίσματος  πολλών  γνωστών  πολιτευτών  και  ακόμη  και  πώς  οι  πρόεδροι  όπως  ο  Αβραάμ  Λίνκολν
απολάμβαναν τον χρόνο που περνούσε καπνίζοντας κάνναβη στην αυλή του καθισμένος στη βεράντα του.

Κρίνοντας  από  ορισμένα  έγγραφα,  οι  πολιτικοί  ηγέτες  εκείνης  της  εποχής  που  δημιουργήθηκαν,  όπως  η
Διακήρυξη της Ανεξαρτησίας και το Σύνταγμα, νομίζω ότι είναι ασφαλές να πούμε ότι στην πραγματικότητα,
ήταν πολύ σαφείς  στοχαστές.  Φαίνεται  ότι  οι  τρομακτικές  συνέπειες  της μαριχουάνας που κάπνιζαν,  όπως
είπαν τώρα στο κοινό είναι τόσο επιζήμιες, δεν είχαν καμία επίπτωση σε τέτοια άτομα ή στην ικανότητά τους
να σκέφτονται ορθολογικά. Ακόμα, δεκαετίες αργότερα, όταν θεσπίστηκαν οι νόμοι που περιορίζουν τη χρήση
της κάνναβης στις αρχές του 1900, πολύ λίγοι άνθρωποι γνώριζαν τέτοια πράγματα.

Η ιατρική χρήση της κάνναβης σε όλη την ιστορία είναι θρυλική. Χρησιμοποιήθηκε για τη θεραπεία σχεδόν
όλων των τύπων ασθενειών και  τραυματισμών.  Μόνο τις  τελευταίες  δεκαετίες  η φαρμακευτική χρήση της
κάνναβης αρνήθηκε στο κοινό. Για να αναγνωρίσουμε το φυτό της κάνναβης για το τι πραγματικά είναι, το
μόνο που έχουμε να κάνουμε είναι να διαχωρίσουμε το γεγονός από τη μυθοπλασία.

Το  σύστημα  κακοποίησε  την  κάνναβη  στο  κοινό  μετονομάζοντάς  την  σε  μαριχουάνα.  Οι  γονείς  και  οι
παππούδες μας είπαν από τα μέσα ενημέρωσης και ταινιών ότι η μαριχουάνα ή/ και το φυτό κάνναβης ήταν ένα
θανατηφόρο, επικίνδυνο και εθιστικό ναρκωτικό. Τίποτα δεν θα μπορούσε να απέχει περισσότερο από την
αλήθεια, αλλά εκείνη την εποχή ήταν σχεδόν αδύνατο για το κοινό να ανακαλύψει τα γεγονότα μόνος του.

Αυτοί που παρήγαγαν αυτή τη γελοία προπαγάνδα είναι πολύ νεκροί, οπότε γιατί τα ψέματα και οι απάτες για
την κάνναβη παραμένουν; Η απάντηση είναι απλή - χρήματα. Υποφέρουμε και πεθαίνουμε επειδή οι εταιρείες
φαρμάκων και άλλα μεγάλα συμφέροντα χρήματος θέλουν να βελτιώσουν τα περιθώρια κέρδους τους. Για να
συνεχίσουν να το κάνουν αυτό, πρέπει να διασφαλίσουν ότι η κάνναβη διατηρείται παράνομη και μακριά από
το κοινό, για ιατρική χρήση και άλλους σκοπούς.

Αν κοιτάξουμε την ιστορία πίσω από όλα αυτά, θα διαπιστώσουμε ότι ήταν ο John D. Rockefeller  και οι
πλούσιοι φίλοι του μαζί με τη διαφθορά που αφορούσε κυβερνήσεις εκείνης της περασμένης εποχής που μας
έδωσε το ιατρικό σύστημα που έχουμε σήμερα. Σε ιατρικές σχολές που χρηματοδοτούνταν από πλούσιους και
ισχυρούς, οι γιατροί διδάσκονταν αλλοπαθητική ιατρική, δηλαδή φάρμακα από χημικές ουσίες και δηλητήρια.
Με την πάροδο του χρόνου, τα ψέματα και οι απάτες τους έπεισαν όχι μόνο τους γιατρούς, αλλά και το ευρύ
κοινό  ότι  τα  χημικά  και  τα  δηλητήρια  είναι  ευεργετικά  για  ιατρικές  παθήσεις.  Με  άλλα  λόγια,  αυτές  οι
λεγόμενες  ιατρικές  σχολές  έχουν  κάνει  πλύση  εγκεφάλου  τόσο  στους  γιατρούς  όσο  και  στο  ευρύ  κοινό
πιστεύοντας ότι το μαύρο είναι λευκό ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Ποιο στέλεχος ή στελέχη πρέπει να χρησιμοποιήσω για την 
παρασκευή του λαδιού;
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«Αυτή είναι μια αρκετά δύσκολη ερώτηση για απάντηση, αφού στην πραγματικότητα είμαστε όλοι στο έλεος
των εμπόρων σπόρων, γιατί αυτοί είναι που έχουν τον τελευταίο λόγο σε αυτό που αναπτύσσουμε.

Το  πρόβλημα  είναι  αν  παραγγείλατε  ένα  στέλεχος  όπως  το  White  Widow  από  πέντε  διαφορετικούς
προμηθευτές  σπόρων,  όταν  τα  μεγαλώσατε,  πιθανότατα  θα  καταλήγατε  να  καλλιεργήσετε  πέντε  εντελώς
διαφορετικά είδη φυτών. Ο τύπος της Λευκής Χήρας που μεγάλωνα στον Καναδά είχε πολύ βαρύ ηρεμιστικό
αποτέλεσμα σαν μια καλή ποικιλία Indica και ήταν ένα από τα καλύτερα παυσίπονα που έχω συναντήσει ποτέ.
Αλλά  αν προσπαθούσα  να  παραγγείλω  τους  ίδιους  σπόρους  από την  εταιρεία  που  τους  αγόρασα  αρχικά,
σήμερα πιθανότατα θα μου έστελναν σπόρους με εντελώς διαφορετικές φαρμακευτικές αξίες.

Η Λευκή Χήρα που έχω δει στην Ευρώπη είναι πολύ πιο δυναμική από ό, τι καλλιεργούσα στον Καναδά, οπότε
φαίνεται ότι οι σπόροι που διατίθενται εδώ πρέπει να είναι πιο sativa κυρίαρχοι. Δυστυχώς, ως επί το πλείστον,
δεν είχε τις φαρμακευτικές αξίες που ψάχνω για να προκαλέσει την έντονη υπνηλία όπως η Λευκή Χήρα που
μεγάλωνα στον Καναδά.

Ορισμένα στελέχη είναι καλύτερα για την ανακούφιση του πόνου, ενώ άλλα θα είναι πιο αποτελεσματικά για
τον έλεγχο των επιπέδων σακχάρου στο αίμα για διαβητικούς ή για τη μείωση της οφθαλμικής πίεσης για
όσους πάσχουν από γλαύκωμα. Χρειαζόμαστε μια καλή συνεχή σταθερή παροχή σπόρων που έχουν γνωστές
φαρμακευτικές αξίες, ώστε ένας συνηθισμένος άνθρωπος να γνωρίζει τι καλλιεργεί. Το μόνο που χρειαζόμαστε
είναι η ελευθερία να αναπτυχθούν τα πιο φαρμακευτικά στελέχη στη γη, και στη συνέχεια χρησιμοποιώντας
μια απλή διαδικασία εξάλειψης, θα μπορούσαμε να καθορίσουμε ποια στελέχη παράγουν το καλύτερο έλαιο
για τη θεραπεία διαφορετικών ιατρικών καταστάσεων.

Αφού γίνει αυτό, μια σταθερή παροχή αυτών των σπόρων θα μπορούσε να διατεθεί στο κοινό και στη συνέχεια
θα μπορούσαν να αναπτυχθούν στελέχη που ταιριάζουν στις ιατρικές τους ανάγκες. Αλλά μέχρι να έρθει εκείνη
η μέρα, δεν μπορώ πραγματικά να συστήσω ένα συγκεκριμένο στέλεχος ή πωλητή σπόρων και να πω ότι "αυτό
είναι για εσάς" και έχει "εγγυημένα αποτελέσματα".

Ορισμένες εταιρείες  σπόρων έχουν όντως διαθέσιμες πληροφορίες σχετικά με τις φαρμακευτικές αξίες των
στελεχών που πωλούν. Θα ήταν λοιπόν καλή ιδέα να εξετάσετε αυτές τις πληροφορίες πριν κάνετε την αγορά
σας.

Τι στελέχη πρέπει να αναζητήσουν οι ασθενείς τότε;

Αυτή τη στιγμή,  το  μόνο που μπορώ να κάνω είναι  να  πω στο κοινό  να παραγγείλει  ισχυρούς  και  πολύ
ηρεμιστικούς σταυρούς indica ή indica dominant sativa που έχουν 20% THC ή περισσότερο για να παράγουν
το λάδι τους. Επιπλέον, οι άνθρωποι με ρωτούν πάντα πού μπορούν να βρουν σπόρους και αυτό μπορεί να είναι
ένα πραγματικό πρόβλημα για όσους ζουν σε ορισμένες χώρες που δεν επιτρέπουν την πώλησή τους.  Εάν
μπείτε στο Διαδίκτυο και θα βρείτε πολλές εταιρείες  σπόρων που θα προμηθεύουν σπόρους κάνναβης και
μερικά πλοία παγκοσμίως. (Συμβουλή: Google με τις λέξεις σπόροι μαριχουάνας παγκοσμίως και θα δείτε μια
επιλογή από διαδικτυακά καταστήματα που μπορεί να καλύψουν τις ανάγκες σας).

Τι πρέπει να προσέξει κάποιος όταν επιλέγει ή αγοράζει εργοστάσια για την παραγωγή του λαδιού;

Για  τους  ανθρώπους  που δεν  έχουν  εμπειρία  με  την  κάνναβη,  πρέπει  να  είναι  προσεκτικοί,  αφού  πολλοί
καλλιεργητές και έμποροι θα προσπαθήσουν απλά να σας πουλήσουν ό, τι έχουν. Για όσους δεν έχουν καπνίσει
ποτέ κάνναβη, προτείνω να πάρουν μαζί τους κάποιον με εμπειρία όταν κάνουν την αγορά τους.

Δεν μπορείτε  πάντα να κοιτάξετε  και  να μυρίσετε  για να προσδιορίσετε  την ισχύ της  κάνναβης.  Έχω δει
μπουμπούκια  που έλαμπαν με  ρητίνη  και  μύριζαν όμορφα,  αλλά δεν είχαν τη δύναμη να παράγουν καλό
φάρμακο. Είναι καλύτερα λοιπόν να μάθετε πόσο ισχυρό είναι το υλικό πριν αγοράσετε μια μεγάλη ποσότητα.

Όταν κάποιος φέρνει μια λίρα για να παράγει το φάρμακο, δοκιμάζω πρώτα τις επιδράσεις του στον εαυτό μου.
Κόβω λίγο μπουμπούκι και τυλίγω μια ένωση με αυτό. Εάν η κάνναβη είναι καλή, μέχρι να καπνίσω τη μισή
άρθρωση, αισθάνομαι τις επιπτώσεις της. Αυτό που ψάχνω είναι μια βαριά υπνηλία που σε κάνει να θέλεις να
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ξαπλώσεις. Εάν καπνίζω μια καλή ένδειξη ή ένα κυρίαρχο δείκτη sativa σταυρός, συνήθως τέτοιες ποικιλίες θα
εμφανίσουν αυτά τα αποτελέσματα.

Διαπίστωσα  ότι  σχεδόν  όλες  οι  ποικιλίες  κάνναβης  που  παράγουν  αυτό  το  βαρύ,  υπνηλία  είναι  πολύ
φαρμακευτικές.  Αυτές είναι  οι  ποικιλίες  που χρησιμοποίησα με τόσο μεγάλη επιτυχία κατά την παραγωγή
ελαίων  για  τη  θεραπεία  του  καρκίνου  και  άλλων  σοβαρών  εσωτερικών  προβλημάτων  ».  Rick  Simpson,
Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Πώς να προσδιορίσετε ποια πρώτη ύλη θα αγοράσετε;

«Ο ευκολότερος τρόπος για να προσδιορίσετε ποια χαρακτηριστικά διαθέτει το υλικό των μπουμπουκιών είναι
να καπνίσετε  λίγο και  να δείτε  τι  επίδραση έχει  σε σας.  Όταν οι  άνθρωποι  μου φέρνουν κάνναβη για να
παράγουν αυτό το φάρμακο, τυλίγω μια άρθρωση. Μέχρι τη στιγμή που έχω καπνίσει περίπου το μισό, ξέρω αν
έχει το ηρεμιστικό αποτέλεσμα που ψάχνω και έτσι επιλέγω το υλικό που χρησιμοποιώ.

Αν πρόκειται να αγοράσετε κάνναβη για να παράγετε φάρμακα και δεν το καπνίζετε μόνοι σας, πάρτε μαζί σας
κάποιον που είναι έμπειρος καπνιστής και ζητήστε του να δοκιμάσει κάποιο από το υλικό που σκέφτεστε να
αγοράσετε.  Πείτε τους ότι ψάχνετε για ηρεμιστικό αποτέλεσμα και δεν θέλετε να αγοράσετε κάτι που σας
αναζωογονεί ή αναζωογονεί.

Δεν είναι επίσης κακή ιδέα να έχετε μαζί σας έναν μεγεθυντικό φακό τσέπης, ώστε να μπορείτε να εξετάσετε τη
ρητίνη στο μπουμπούκι που σκοπεύετε να αγοράσετε. Ο καλός οφθαλμός μοιάζει να καλύπτεται από παγετό,
τις περισσότερες φορές μπορεί να φανεί ακόμη και με γυμνό μάτι. Μόλις συνηθίσετε να παράγετε το λάδι,
μπορείτε συχνά να πάρετε μια αρκετά καλή ιδέα πόσο λάδι μπορεί να παράγει ένα στέλεχος ανά λίβρα μόνο
κοιτάζοντας το υλικό των μπουμπουκιών με μεγεθυντικό φακό. Η ρητίνη που παρατηρείτε είναι το φάρμακο
και γενικά όσο περισσότερο υπάρχει στο υλικό των οφθαλμών, τόσο μεγαλύτερη είναι η ποσότητα λαδιού που
θα παράγει.

Γιατί προτείνετε στους ανθρώπους να φτιάξουν το λάδι από μια λίβρα ή περισσότερο από το αρχικό υλικό; 
Θα μπορούσαν να το παράγουν από μια ουγγιά αποξηραμένης κάνναβης; ».

Ναι, φυσικά, το λάδι μπορεί να παραχθεί και σε μικρότερες ποσότητες. Μια ουγγιά από καλό ξηρό μπουμπούκι
κάνναβης θα πρέπει να παράγει 3 έως 4 γραμμάρια ελαίου υψηλής ποιότητας και μόνο περίπου 16 ουγγιές
υγρού διαλύτη θα απαιτηθούν για τις δύο πλύσεις.

Υπάρχουν όμως λόγοι που προτείνω στους ασθενείς να παράγουν το λάδι από μια λίβρα αν είναι δυνατόν και
περιλαμβάνουν να διευκολύνουν τον ασθενή με τη χρήση του. Πιστεύω ότι ακόμη και όσοι είναι σχετικά υγιείς
θα πρέπει να καταναλώσουν μια πλήρη θεραπεία 60 γραμμαρίων για να αποτοξινώσουν το σώμα τους και να το
επαναφέρουν σε καλή κατάσταση υγείας. Για να παραχθεί τόσο πολύ λάδι απαιτεί συνήθως περίπου ένα κιλό
μπουμπούκι και νομίζω ότι είναι κάπως πιο εύκολο για τον ασθενή αν δεν προσπαθήσει να παράγει έλαια από
πολλές διαφορετικές ποικιλίες.

Κάθε στέλεχος  παράγει  έλαια με διαφορετικά  αποτελέσματα,  οπότε εάν ο ασθενής  μεταβαίνει  από το ένα
στέλεχος στο άλλο, δεν ξέρει ποτέ τι να περιμένει. Για όσους είναι άνετοι με τη χρήση αυτού του φαρμάκου, η
αλλαγή  λαδιών  παρουσιάζει  μικρά  ή  καθόλου  προβλήματα.  Αλλά  για  τους  ασθενείς  που  βιώνουν  τα
αποτελέσματά του για πρώτη φορά, νομίζω ότι είναι καλύτερο αν καταναλώνουν μόνο έναν τύπο λαδιού.

Πόσο ισχυρά και ισχυρά είναι τα φυτά που χρησιμοποιείτε για την παρασκευή του λαδιού;

Κάνω πάντα το φάρμακο από το ισχυρότερο και ηρεμιστικότερο υλικό που έχω στη διάθεσή μου και συχνά τα
στελέχη  με τα οποία δουλεύω παράγουν επίσης ένα ευφορικό αποτέλεσμα.  Τα έλαια που παράγονται  από
στελέχη  με  αυτά  τα  χαρακτηριστικά  έχουν  πολύ  ευχάριστα  αποτελέσματα  και  οι  ασθενείς  τείνουν  να
απολαμβάνουν τη λήψη τους.
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Τοπικά, πολλοί καπνιστές παραπονιούνται ότι αγοράζω όλη την καλή κάνναβη για φάρμακο και δεν αφήνω
τίποτα για όσους επιθυμούν να καπνίσουν. Δεν δίνω μεγάλη σημασία σε αυτό, αφού θεωρώ ότι η διάσωση
ζωών είναι πολύ πιο σημαντική από τις ψυχαγωγικές ανάγκες εκείνων που δεν είναι άρρωστοι.

Iάχνω πάντα για στελέχη που εμφανίζουν μεγάλη περιεκτικότητα σε ρητίνη και τις κατάλληλες φαρμακευτικές
αξίες. Μεγάλο μέρος του υλικού που χρησιμοποιώ για την παραγωγή του φαρμάκου προέρχεται από ποικιλίες,
οι οποίες υποτίθεται ότι είναι της τάξης του 20% THC. Φυσικά, αν αυτά τα στελέχη περιείχαν όντως τόσο
THC, μια λίβρα θα παρήγαγε 90 έως 100 γραμμάρια λαδιού. Υπάρχουν μερικοί που πράγματι καλλιεργούν
φαρμακευτική κάνναβη αυτής της ποιότητας, αλλά πάρτε την από μένα, η κάνναβη όπως αυτή μπορεί να είναι
πολύ ακριβή και δύσκολη η εύρεση.

Το μεγαλύτερο μέρος του μπουμπούκι που ήταν διαθέσιμο σε μένα θα παρήγαγε περίπου 60 γραμμάρια υψηλής
ποιότητας λάδι ανά ξηρή λίβρα. οπότε χωρίς αμφιβολία η ποιότητα θα μπορούσε να ήταν καλύτερη.  Στην
πραγματικότητα,  είχα  πολύ  λίγες  επιλογές  στο  θέμα.  Για  να  σώσω  τις  ζωές  των  ασθενών,  έπρεπε  να
χρησιμοποιήσω ό, τι ήταν διαθέσιμο. Αυτό που πραγματικά πρέπει να γνωρίζουν οι άνθρωποι είναι ότι κάθε
στέλεχος θα ποικίλει στην ποσότητα του λαδιού που παράγει και αυτά τα έλαια θα διαφέρουν επίσης ως προς
τη φαρμακευτική τους αξία.

Επιπλέον, οι μέθοδοι που χρησιμοποιούνται για την καλλιέργεια της κάνναβης έχουν μεγάλη σχέση με το πόσο
THC υπάρχει στο υλικό του ξηρού οφθαλμού. Το στέλεχος που καλλιεργείται μπορεί να είναι ικανό να παράγει
μπουμπούκια που μπορούν να περιέχουν 20% THC ή και περισσότερο, αλλά πολλοί καλλιεργητές δεν έχουν τις
δεξιότητες  ή  τον  εξοπλισμό  που  απαιτούνται  για  να  το  επιτύχουν  αυτό.  Έχω  δουλέψει  με  στελέχη  που
παρήγαγαν 90 γραμμάρια λαδιού από ένα ξηρό κιλό μπουμπουκιού και μερικές φορές ακόμη περισσότερο.
Δυστυχώς, η κάνναβη αυτής της ποιότητας είναι αρκετά σπάνια, οπότε αν μπορείτε να πάρετε 60 γραμμάρια
καλού ελαίου από μια ξηρή λίβρα από μπουμπούκι κάνναβης, να είστε χαρούμενοι. Αναζητήστε πάντα την πιο
ισχυρή δυνατή κάνναβη όταν αγοράζετε το αρχικό υλικό. η ζωή κάποιου μπορεί να εξαρτάται από αυτό ». Rick
Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Cannabis Sativa έναντι Cannabis Indica

Ποια είναι η κύρια διαφορά μεταξύ της κάνναβης sativa και της κάνναβης indica στη θεραπεία;

«Δεν μου αρέσει να βλέπω κάποιον να καταναλώνει λάδι sativa για να προσπαθήσει να θεραπεύσει τον καρκίνο
και άλλες σοβαρές παθήσεις. Υπάρχει σίγουρα μια πιθανότητα ότι το λάδι που παρασκευάζεται από ένα καλό
σατίβα θα μπορούσε να θεραπεύσει τον καρκίνο, αλλά η ενεργοποιητική επίδραση αυτού του ελαίου δεν είναι
ευνοϊκή για τη θεραπεία. Σίγουρα, δεν θα δίσταζα να αντιμετωπίσω τον καρκίνο του δέρματος εξωτερικά με
ένα τέτοιο λάδι, αλλά η κατάποση ελαίων από ποικιλίες sativa μπορεί να επηρεάσει άσχημα τα πρότυπα ύπνου
του ασθενούς.  Θεωρώ επίσης  τέτοια  έλαια  πολύ αποτελεσματικά  στη  θεραπεία  ατόμων που πάσχουν από
κατάθλιψη.  Σε  ορισμένες  περιπτώσεις,  όσοι  πάσχουν  από κατάθλιψη  θα  μπορούσαν  να  επωφεληθούν  εάν
έπαιρναν μια μικρή δόση αυτού του ελαίου όταν σηκωθούν από το κρεβάτι. Αυτό θα τους δώσει ενέργεια και
θα τους ανεβάσει τη διάθεση, αλλά αν ληφθούν πάρα πολλά, κάποια ισχυρά λάδια sativa μπορεί να είναι πολύ
ενεργητικά και στους περισσότερους ανθρώπους δεν αρέσει αυτό το αποτέλεσμα.

Παρόλο που τα έλαια που παράγονται από σατίβες μπορεί να είναι ευεργετικά σε ορισμένες περιπτώσεις, ως
επί το πλείστον προσπαθώ να αποφύγω τη χρήση τους. Συχνά αυτά τα λάδια είναι πολύ ενεργητικά και δεν
θέλω να δω κάποιον με  τελικό  καρκίνο  ή άλλες  σοβαρές  παθήσεις  να προσπαθεί  να βάψει  τον  αχυρώνα.
Μερικοί ασθενείς δεν χειρίζονται καλά τα αποτελέσματα των ενεργητικών ελαίων, τα οποία συχνά μπορεί να
τα κάνουν πολύ ανήσυχα. Από την εμπειρία μου, ο ασθενής θα ανταποκριθεί πολύ καλύτερα εάν το έλαιο
παράγεται από ηρεμιστικά στελέχη με χαρακτηριστικά όπως αυτά που ανέφερα.

Ο επιπλέον ύπνος που θα βιώσει ο ασθενής είναι πολύ αναζωογονητικός και λογικά, ένας καλά ξεκουρασμένος
ασθενής θα θεραπευτεί καλύτερα από αυτόν που αντιμετωπίζει δυσκολίες στον ύπνο. Για εσωτερική χρήση για
τη θεραπεία των περισσοτέρων ιατρικών καταστάσεων, προτείνω έντονα να χρησιμοποιηθούν στελέχη indica ή
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κυρίαρχοι σταυροί sativa. Οι ενδείξεις χαλαρώνουν ένα άτομο και του παρέχουν περισσότερη ξεκούραση, ύπνο
και ψυχική ηρεμία.

Διαπίστωσα επίσης  ότι  τα  έλαια  που παράγονται  από κυρίαρχα  στελέχη  indica  είναι  αποτελεσματικά  στη
θεραπεία της κατάθλιψης και άλλων θεμάτων που σχετίζονται με την υγεία. Από τη δική μου οπτική γωνία, τα
έλαια που παράγονται από καλά στελέχη indica είναι πιο ιατρικά επιθυμητά από τα περισσότερα έλαια που
παράγονται από sativa.

Έχω δοκιμάσει λάδια από πολλά στελέχη και συνδυασμούς στελεχών. Θυμάμαι ένα λάδι που παραλίγο να 
μου δώσει μια νιρβάνα. Πώς θα περιγράφατε το ιδανικό λάδι που θα παρήγαγε την πιο ευχάριστη εμπειρία 
στους ασθενείς;

Η  επίτευξη  νιρβάνας  δεν  είναι  απαραίτητη  όταν  χρησιμοποιείτε  αυτό  το  λάδι  για  να  θεραπεύσετε
αποτελεσματικά  το  σώμα  σας,  αλλά  ακόμη  και  αν  είχατε  πάρει  πάρα  πολλά  και  επιτύχατε  αυτήν  την
κατάσταση, δεν θα βλάπτεστε. Στην πραγματικότητα, για εκείνους που βρίσκονται πολύ κοντά στο θάνατο από
πράγματα όπως ο καρκίνος, μια μεγάλη υπερδοσολογία λαδιού υψηλής ποιότητας θα αυξήσει τις πιθανότητες
επιβίωσής τους.

Ο ασθενής θα μπορούσε να το κάνει αυτό στο σπίτι, αλλά αν επιτρέπεται το λάδι, νομίζω ότι αυτό θα μπορούσε
να εκτελεστεί πολύ καλύτερα σε περιβάλλον νοσοκομείου. Εκτός εάν ο ασθενής είναι κοντά στο θάνατο, τους
λέω να ακολουθήσουν τις  οδηγίες δοσολογίας,  αλλά για εκείνους  με τη ζωή τους  σε κίνδυνο συνιστώ να
πάρουν αυτό το φάρμακο το συντομότερο δυνατό.

Πολλοί που έχουν καπνίσει κάνναβη στο παρελθόν δεν φοβούνται αυτήν την ουσία και έχω δει μερικά άτομα
με τελικό καρκίνο να θεραπεύουν την κατάστασή τους σε ένα μήνα. Στην πραγματικότητα, εξαρτάται από τον
ίδιο τον ασθενή πόσο γρήγορα λαμβάνεται αυτό το φάρμακο. Μόλις γίνει γνωστό στο κοινό πόσο ασφαλές
είναι η κατάποση, περιμένω ότι περισσότεροι θα προσπαθήσουν να το καταπιούν με γρηγορότερο τρόπο.

Indica, Sativa ή Ruderalis;

Ευτυχώς, φαίνεται ότι ως επί το πλείστον τα καλά στελέχη κάνναβης indica είναι μια αποτελεσματική θεραπεία
για  όλους  τους  τύπους  καρκίνου.  Υπάρχουν  τώρα  χιλιάδες  διαφορετικοί  τύποι  κάνναβης  που  έχουν
δημιουργηθεί λόγω της διέλευσης των κτηνοτρόφων διαφορετικών στελεχών. Οι τρεις κύριες ποικιλίες αυτού
του φυτού είναι η κάνναβη indica, η κάνναβη sativa και η κάνναβη ruderalis. Οι καθαρές ενδείξεις παράγουν
ένα  πολύ  ηρεμιστικό  φάρμακο  που  είναι  αποτελεσματικό  στη  θεραπεία  των  περισσότερων  ιατρικών
καταστάσεων.

Τα καλά στελέχη indica που έχουν διασταυρωθεί με sativa ή ruderalis μπορούν επίσης να έχουν αυτό το βαρύ
ηρεμιστικό φαρμακευτικό αποτέλεσμα. Ωστόσο, εξαρτάται σε μεγάλο βαθμό από το ποσοστό των ενδείξεων
που υπάρχουν σε αυτούς τους νέους σταυρούς ως προς το πόσο αποτελεσματικά θα είναι ως φάρμακο. Γενικά,
όσο υψηλότερη είναι η περιεκτικότητα σε indica, τόσο πιο ηρεμιστικά και αποτελεσματικά θα είναι αυτά τα
σταυράκια ως φάρμακο.

Το Pure sativa,  από την άλλη πλευρά, παράγει  ένα ενεργητικό αποτέλεσμα,  το οποίο δεν συμβάλλει  στην
προώθηση της θεραπείας στις περισσότερες περιπτώσεις και μπορεί να επηρεάσει τον τρόπο ύπνου εκείνων που
προσπαθούν να το χρησιμοποιήσουν ως φάρμακο. Τα φάρμακα που παράγονται από καθαρά sativa ή sativa
dominant  indica  ή  ruderalis  σταυρούς  μπορεί  να  είναι  ευεργετικά  στη  θεραπεία  κάποιου  που  πάσχει  από
κατάθλιψη ή δερματικές παθήσεις που μπορούν να αντιμετωπιστούν τοπικά.

Για  σκοπούς  κατάποσης,  τα  έλαια  που  παράγονται  από  σταυρούς  κυρίαρχου  sativa  και  sativa  πρέπει  να
χρησιμοποιούνται με προσοχή. Τέτοια έλαια μπορεί να είναι απίστευτα δυναμικά όταν καταπίνονται και αυτό
το αποτέλεσμα, κατά τη γνώμη μου, δεν προάγει τη διαδικασία επούλωσης.

Τα τελευταία χρόνια,  η κάνναβη ruderalis έχει κερδίσει μεγάλη προσοχή στον κόσμο της κάνναβης. Όπως
καταλαβαίνω, το ruderalis διασταυρώνεται με indicas και sativas για να κάνει αυτά τα στελέχη πιο ανθεκτικά
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και ανθεκτικά στη μούχλα. Επιπλέον, οι ποικιλίες ruderalis έχουν υψηλή περιεκτικότητα σε CBD και μερικοί
πιστεύουν ότι αυτό θα μπορούσε να έχει μεγάλη σημασία, αλλά δεν έχει ακόμη αποδειχθεί.  Δεν μπορώ να
εκφέρω γνώμη για το πόσο αποτελεσματικά θα ήταν τα φάρμακα που παράγονται από αυτήν την ποικιλία
φαρμακευτικά.  Δεδομένου  ότι  δεν  έχω  εμπειρία  να  δουλεύω  με  ποικιλίες  ruderalis,  αυτή  τη  στιγμή  δεν
αισθάνομαι κατάλληλος για να προσφέρω τις απόψεις μου.

Ακόμα,  για  καλύτερα  αποτελέσματα,  θα  χρησιμοποιούσα  καθαρούς  σταυρούς  ενδείξεων  ή  κυρίαρχων
ενδείξεων  sativa  για  την  παραγωγή  αυτού  του  φαρμάκου,  επειδή  έχουν  ήδη  αποδειχθεί  ότι  είναι
αποτελεσματικοί.

Από την εμπειρία μου, σχεδόν όλα τα κυρίαρχα στελέχη indica μπορούν να παράγουν ένα φάρμακο που είναι
μια αποτελεσματική θεραπεία για πολλές ιατρικές καταστάσεις. Ακόμα και άτομα που πάσχουν από κατάθλιψη
μπορούν να επωφεληθούν από τις επιδράσεις των ελαίων που παράγονται από καλές ενδείξεις.  Έτσι, είναι
καλύτερο  να  μείνετε  μακριά  από  sativas  για  να  παράγετε  φάρμακα  για  τους  περισσότερους  εσωτερικούς
σκοπούς. Ακόμα, αν θέλετε να αντιμετωπίσετε τοπικά μια πάθηση του δέρματος ή καρκίνο του δέρματος,
νομίζω  ότι  θα  διαπιστώσετε  ότι  τα  έλαια  που  παράγονται  από  ποικιλίες  sativa  μπορούν  να  είναι  αρκετά
αποτελεσματικά στη θεραπεία τέτοιων πραγμάτων. Δεν υπάρχει αμφιβολία ότι ορισμένα στελέχη παράγουν ένα
πολύ πιο ισχυρό φάρμακο από άλλα για διαφορετικές ιατρικές καταστάσεις. Στο μέλλον, εκεί πρέπει να γίνει η
έρευνα ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό
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Υπαίθρια έναντι εσωτερικού χώρου

Υπάρχουν διαφορές μεταξύ ελαίων από φυτά εσωτερικού και εξωτερικού χώρου;

«Έχω παραγάγει το λάδι από κάνναβη που καλλιεργήθηκε τόσο σε εσωτερικό όσο και σε εξωτερικό χώρο με
καλά αποτελέσματα. Προτιμώ να δουλεύω με κάνναβη που καλλιεργείται σε εξωτερικούς χώρους, αφού κατά
μέσο όρο υψηλής ποιότητας κάνναβη που καλλιεργείται έξω σε μια καλή καλλιεργητική περίοδο μπορεί να
είναι πιο ισχυρή και συχνά παράγει περισσότερη ρητίνη. Το αποδίδω κυρίως στον ήλιο, γιατί δεν πιστεύω ότι
τα περισσότερα συστήματα εσωτερικού φωτισμού μπορούν να ανταγωνιστούν αυτήν την πηγή φωτός. Επίσης,
υπάρχουν  και  άλλες  καταπονήσεις  και  παράγοντες  στη  φύση  που  μπορούν  να  επηρεάσουν  την  ισχύ  του
στελέχους που καλλιεργείται και που δεν συναντούν τα φυτά που καλλιεργούνται σε εσωτερικούς χώρους.

Η κάνναβη που καλλιεργείται σε εσωτερικούς χώρους φυσικά μπορεί να είναι πολύ ισχυρή και θα παράγει
καλό φάρμακο, αλλά υπάρχουν πολλά μειονεκτήματα που σχετίζονται με την εσωτερική καλλιέργεια. Τα φυτά
που καλλιεργούνται  μέσα είναι  συνήθως πολύ μικρότερα σε ανάστημα από αυτά που καλλιεργούνται  έξω.
Επίσης, με τις εσωτερικές ρυθμίσεις, προκύπτουν προβλήματα σχετικά με τη μυρωδιά, την κίνηση του αέρα, τις
προσβολές  και  τη  ζέστη.  Τα  συστήματα  εσωτερικής  καλλιέργειας  παράγουν  συνήθως  μεγάλη  ποσότητα
υπερβολικής θερμότητας και συχνά οι προσβολές και η ανάπτυξη των φυτών ελέγχονται με τη χρήση χημικών.

Δεν μπορώ να πω ότι αντιμετώπισα προβλήματα παραγωγής φαρμάκων από καλλιέργειες εσωτερικού χώρου.
οπότε αν δεν έχετε εναλλακτική λύση, αυτός είναι ένας καλός τρόπος να προμηθευτείτε τον εαυτό σας. Για
όσους δεν ζουν σε αγροτικό περιβάλλον, προτείνω να φτιάξουν ή να αγοράσουν ένα μικρό εσωτερικό σύστημα
καλλιέργειας από το οποίο μπορούν να καλύψουν τις φαρμακευτικές ανάγκες όλης της οικογένειάς τους. Προς
το παρόν υπάρχουν πολλοί διαφορετικοί τύποι εσωτερικών θαλάμων καλλιέργειας ή αν θέλετε, μπορείτε πάντα
να φτιάξετε  τους  δικούς  σας.  Ακόμα,  από τη  δική  μου  οπτική  γωνία,  υπάρχει  μόνο  ένας  τρόπος  σωστής
καλλιέργειας κάνναβης και αυτός είναι ο υπέροχος εξωτερικός χώρος. Ανοιχτό έδαφος με καλή αποστράγγιση
και σωστό pH είναι αυτό που απαιτείται. Αυτό μαζί με πολύ ήλιο, κοπριά αλόγου και άφθονες ποσότητες νερού
μπορούν να παράγουν μια καταπληκτική καλλιέργεια.

Δεν έχω παρατηρήσει καμία διαφορά στο έλαιο κάνναβης που παράγεται από φυτά εσωτερικού ή εξωτερικού
χώρου εκτός από το γεγονός ότι τα φυτά εσωτερικού χώρου φαίνεται να είναι ελαφρώς λιγότερο ισχυρά. Αλλά
μπορεί να υπάρχουν διάφοροι λόγοι για τους οποίους συνέβη αυτό και πιθανώς, υπό τις κατάλληλες συνθήκες,
τα φυτά εσωτερικού χώρου να είναι εξίσου ισχυρά με αυτά που καλλιεργούνται σε εξωτερικούς χώρους.

Τα πιο ισχυρά έλαια που έχω παράξει ποτέ στον Καναδά προέρχονται από υπαίθρια φυτά. Τα φυτά εσωτερικού
χώρου  μπορεί  να  παράγουν  ελαφρώς  λιγότερο  ισχυρά  έλαια,  αλλά  εξακολουθούν  να  είναι  εξαιρετικά
αποτελεσματικά ως φάρμακο. Έτσι, αυτή τη στιγμή, θα δούλευα με το πιο ισχυρό ηρεμιστικό μπουμπούκι που
μπορείτε  να  πάρετε,  ανεξάρτητα  από  το  αν  προέρχεται  από  εσωτερικούς  ή  εξωτερικούς  χώρους  ».  Rick
Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Με ποιον τύπο τεχνητού φωτός έχετε καλύτερα αποτελέσματα;

«Έχω  επιτύχει  τα  καλύτερα  αποτελέσματα  σε  εσωτερικούς  χώρους  χρησιμοποιώντας  συνδυασμό  φώτων
υψηλής πίεσης. Χρησιμοποιήσαμε ένα νάτριο υψηλής πίεσης 1000 Watt και αλογονίδιο μετάλλου 1000 Watt
στον ίδιο θάλαμο ανάπτυξης για να παράγουμε τα μεγαλύτερα μπουμπούκια που έχω μεγαλώσει ποτέ μέσα.
Παρόλο που δεν έχω χρησιμοποιήσει ποτέ νάτριο υψηλής πίεσης 600 Watt σε εσωτερικό σύστημα ανάπτυξης,
από ό, τι μπορώ να συγκεντρώσω, αυτοί οι λαμπτήρες είναι οι πιο αποδοτικοί επειδή βγάζουν τα περισσότερα
lumens  ανά watt.  Το κύριο  πρόβλημα με  τα  συστήματα φωτισμού υψηλής  πίεσης  είναι  η  θερμότητα  που
παράγουν και η ισχύς που καταναλώνουν, οπότε έχω εξετάσει άλλες μορφές φωτισμού για να βοηθήσω στην
επίλυση αυτών των ζητημάτων.
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Οι κανονικοί λευκοί λαμπτήρες φρέσκων 4 ποδιών θα καλλιεργήσουν κάνναβη αρκετά όμορφα στη βλαστική
κατάσταση.  αλλά  για  εκκολαπτόμενο  θα  συνιστούσα  πολύ  μεγαλύτερη  ένταση  φωτός.  Σήμερα  υπάρχουν
πολλές μορφές υψηλής έντασης LED και συμπαγείς συσκευές φθορισμού που μου είπαν οι καλλιεργητές για να
επιτύχουν  καλά  αποτελέσματα.  Αυτός  ο  τύπος  φωτισμού  παράγει  πολύ  λίγη  θερμότητα,  έχει  χαμηλή
κατανάλωση ενέργειας και αυτά τα φωτιστικά έχουν μεγάλη διάρκεια ζωής.

Τα τελευταία χρόνια, το κόστος αυτών των διαφορετικών μορφών φωτισμού έχει μειωθεί δραματικά, οπότε
αυτά  τα  εξαρτήματα  βρίσκονται  τώρα  σε  μια  τιμή  τιμής  που  πολλοί  καλλιεργητές  μπορούν  να  αντέξουν
οικονομικά.  Για  οποιονδήποτε  νέο  στην  τέχνη  της  εσωτερικής  καλλιέργειας,  πιστεύω  ότι  αυτή  η  μορφή
φωτισμού σε συνδυασμό με τη χρήση φθορισμού είναι ένας καλός τρόπος για να ξεκινήσετε και μπορεί να
εξαλείψει πολλά από τα προβλήματα που σχετίζονται με τα συστήματα φωτισμού υψηλής πίεσης.

Παρόλο που τα φωτιστικά LED και τα φθορίζοντα φώτα μπορούν να καλλιεργήσουν μια όμορφη καλλιέργεια
σε εσωτερικούς χώρους, η φωτεινή πηγή που με ενθουσιάζει περισσότερο είναι ο φωτισμός πλάσματος. Από ό,
τι καταλαβαίνω, είναι πολύ ενεργειακά αποδοτικό με χαμηλή θερμότητα και η ποσότητα φωτός που μπορεί να
δώσει μόνο ένας λαμπτήρας 1000 Watt είναι σχεδόν ακατανόητη. Μόνο η χρήση ενός τέτοιου λαμπτήρα μπορεί
να  εξαλείψει  την  ανάγκη  χρήσης  πολλών  νατρίων  υψηλής  πίεσης  1000  Watt.  Για  τους  μεγαλύτερους
καλλιεργητές, αυτό μπορεί να βοηθήσει στην επίλυση των προβλημάτων θερμότητας και να μειώσει δραστικά
το κόστος ενέργειας και καλωδίωσης. Προς το παρόν, ένας τέτοιος φωτισμός είναι αρκετά ακριβός, αλλά, όπως
και τα φωτιστικά LED, η τιμή θα πέσει σύντομα.

Νομίζω ότι ένα εξάρτημα πλάσματος στο ίδιο φάσμα φωτός με τον ήλιο μας στο δωμάτιο καλλιέργειάς σας θα
ήταν μια  καλή επένδυση για  τους  περισσότερους  σοβαρούς  καλλιεργητές.  Σε  σύντομο  χρονικό  διάστημα,
περιμένω να δω συμπαγή φθορισμού, LED και συσκευές πλάσματος να αλλάζουν την όψη της εσωτερικής
ανάπτυξης για πάντα και να κάνουν τα πράγματα πολύ λιγότερο περίπλοκα για όλους όσους ασχολούνται με
την καλλιέργεια της κάνναβης. " Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Τι πρέπει να γνωρίζουν οι ασθενείς για να καλλιεργήσουν κάνναβη;

«Για όποιον αρχίζει να καλλιεργεί κάνναβη, ένα καλό βιβλίο ή βίντεο σχετικά με το θέμα είναι απαραίτητο.
Απλώς πηγαίνετε σε μία από τις εκδόσεις κάνναβης στο διαδίκτυο ή αγοράστε μία από αυτές τις εκδόσεις σε
τοπικό κατάστημα όπου ζείτε. Συνήθως αυτά τα περιοδικά θα σας πουν πού υπάρχουν καλά βιβλία για το θέμα.
Η προσωπική μου αγαπημένη είναι η «Βίβλος του εσωτερικού υπαίθριου φαρμακευτικού καλλιεργητή» του
Χόρχε Θερβάντες. Επιπλέον, ο Ed Rosenthal και πολλοί άλλοι διαθέτουν εξαιρετικά βιβλία για το θέμα.

Για  όσους  θα  ήθελαν  να  μάθουν  περισσότερα  για  την  κάνναβη  και  τις  πολλές  χρήσεις  της,  προτείνω
ανεπιφύλακτα  να  διαβάσουν  το  βιβλίο  του  Jack  Herer,  "The  Emperor  Wears  No  Clothes"  ή  να
παρακολουθήσουν το βίντεο του Jack "Emperor of Hemp".

Μετά  το  ταξίδι  της  ανακάλυψης  που  με  πήρε  αυτό  το  φυτό,  ανεξάρτητα  από  το  ιατρικό  σας  πρόβλημα,
αισθάνομαι ότι αν αυτό το φάρμακο δεν θα σας βοηθήσει, τότε πιστεύω ότι είναι πολύ απίθανο να βρείτε κάτι
που  θα  συμβεί.  Έχω  καλό  λόγο  να  ονομάσω  αυτό  το  θαύμα  της  φύσης  το  φυτό  με  χίλια  διαφορετικά
φαρμακευτικά προφίλ. Μόλις βιώσετε τις ιατρικές επιδράσεις που μπορούν να έχουν τα έλαια που παράγονται
από διαφορετικά στελέχη, θα καταλάβετε ακριβώς τι εννοώ ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό
φυτό

Ερ. Είναι το Afghan Kush ένα κατάλληλο υλικό για την παρασκευή λαδιού; Έφτιαξα λίγο λάδι από πράγματα
του  δρόμου  και  το  χρησιμοποιούσα  τις  τελευταίες  δύο  εβδομάδες  καθώς  είχα  προβλήματα  ύπνου,  τώρα
κοιμάμαι σαν μωρό και ξυπνάω καλά ξεκουρασμένος το πρωί. Το πρόβλημα είναι ότι είναι δύσκολο να βρεις
καλά πράγματα στο Λονδίνο, γι 'αυτό παρήγγειλα AK, απλά χρειάζομαι τη γνώμη σου τώρα. Πολλά ευχαριστώ.

Α. Δεν μπορώ πραγματικά να πω το όνομα του στελέχους. Εάν είναι ισχυρό και σας προκαλεί υπνηλία, μπορεί
να  παράγει  καλό  φάρμακο.  Όπως  γνωρίζετε,  προτείνουμε  τα  πιο  ισχυρά  και  ηρεμιστικά  στελέχη  (κατά
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προτίμηση με 20% THC και περισσότερο) και τα καλύτερα έλαια παράγονται από ένα συνδυασμό αρκετών
πολύ ισχυρών και ηρεμιστικών στελεχών, οπότε θα προσπαθούσα να παραγγείλω αρκετά ηρεμιστικά στελέχη
πιθανό, θα ήταν το ιδανικό. Αλλά ακόμη και τα έλαια μονής ποικιλίας μπορούν να κάνουν θαύματα, το μόνο
που λέω είναι ότι τα καλύτερα έλαια συνήθως παράγονται από συνδυασμό πολλών στελεχών. Τις καλύτερες
ευχές, JB

«Γεια σας, με παρέπεμψε ο φίλος μου ο Bobby ... Είμαι φροντιστής/καλλιεργητής στο RI και μόλις ανακάλυψα
ότι ο πατέρας μου έχει καρκίνο, οπότε φυσικά το να φτιάξω λίγο Rick Simpson Oil έχει γίνει προτεραιότητα.
Έχω μια γρήγορη ερώτηση σχετικά με το υλικό που χρησιμοποιήθηκε για την παρασκευή του λαδιού ...

Πρέπει πάντα να είναι indica κυρίαρχο; Έχω πρόσβαση σε άφθονο υλικό A+ αλλά το μεγαλύτερο μέρος του
είναι  sativa  κυρίαρχο  καθώς  δεν είμαι  indy head ...  ανατολική  ακτή ξινο  ντίζελ,  chemdog d,  chemdog 4,
chemdog αδερφή, κλωνό βατόμουρου sativa, μπισκότα κοριτσιών, OG Kush κ.λπ. ... Όλοι κλίνουν περισσότερο
στο φάσμα sativa ... Θα μπορούσα να βάλω τα χέρια μου σε πιο indica κυρίαρχο υλικό αν χρειαστεί ... Σας
ευχαριστώ για ό, τι κάνετε ... «Sam

- Σαμ, θέλεις το λάδι να παράγεται από το πιο ηρεμιστικό υλικό, οι σατίβες θα ενεργοποιήσουν πάρα πολύ τον
ασθενή  και  δεν  έχουν  τα  κατάλληλα  θεραπευτικά  αποτελέσματα  που  ψάχνουμε.  Επιλέξτε  λοιπόν  τα  πιο
ηρεμιστικά  μπουμπούκια,  φτιάξτε  μερικά  γραμμάρια  λάδι  για  να  μπορέσει  να  ξεκινήσει  τη  θεραπεία  και
συνεχίστε να ψάχνετε για το σωστό αρχικό υλικό. Τις καλύτερες ευχές, JB
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Υπάρχουν στελέχη που δεν είναι αποτελεσματικά κατά του καρκίνου;

«Ευτυχώς για εμάς, εάν το λάδι παράγεται σωστά από ηρεμιστικές ποικιλίες, φαίνεται ότι λειτουργεί πολύ καλά
στη  θεραπεία  όλων  των  τύπων  καρκίνου.  Όπως  έχω  ήδη  αναφέρει,  συνήθως  παράγω  αυτό  το  λάδι
χρησιμοποιώντας  ισχυρές  ποικιλίες  indica,  αλλά  οι  κυρίαρχοι  σταυροί  sativa  sativa  μπορούν  συχνά  να
παράγουν επίσης εξαιρετικά αποτελέσματα ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

«Αφού έχασα τη γυναίκα μου από καρκίνο στα 35 και με τον αδερφό μου να περιμένει μεταμόσχευση ήπατος
τα τελευταία πέντε χρόνια λόγω καρκίνου, έψαχνα για RSO σε ιατρεία. Διαφέρει στην τιμή μεταξύ 100 $/g
μέχρι 30 g στην πολιτεία της Ουάσινγκτον. Ένα από τα λεγόμενα μέρη RSO είχε το λάδι σε ασεβές THC 7% με
υψηλότερα CBD, αξίζει καν αυτό; Αυτό ήταν τα 30 g λάδι. Το πετρέλαιο γραμμαρίου εκατό δολαρίων ήταν
πάνω από 90, νομίζω 92%. Ποια είναι η τέλεια ισορροπία και των τριών ψυχοδραστικών χημικών; » Ρείκι

-Heath, ο καλύτερος RSO είναι περίπου 95-98% THC, συνήθως περίπου 1% CBD και εξαιρετικά ισχυρός και
ηρεμιστικός, με έμφαση στις λέξεις ισχυρός και ηρεμιστικός (στον καναπέ που κλειδώνει, πρέπει να σε κάνει
πολύ  νυσταγμένο  και  χαλαρό  όταν  καταπίνεται  Όταν  δεν  συμβαίνει,  δοκιμάστε  μια  άλλη  παρτίδα  και
διατηρήστε το ενεργητικό λάδι για τοπική χρήση).

Όσο για τα έλαια "υψηλής CBD" με 7% THC, τουλάχιστον τώρα ξέρετε γιατί είμαστε ενάντια σε τέτοια έλαια -
τα περισσότερα λάδια υψηλής περιεκτικότητας σε CBD που παρέχονται σήμερα είναι συνώνυμα του λεγόμενου
σκουπιδιού, επειδή γνωρίζουμε τη διαφορά μεταξύ υψηλής ποιότητας λάδι και βασικά όλα τα άλλα.

Είναι πραγματικά καλύτερο να φτιάξετε απλά το δικό σας λάδι όποτε είναι δυνατόν. Πάρτε το μπουμπούκι από
τα ιατρεία, αγοράστε ό, τι καλύτερο έχουν και, στη συνέχεια, φτιάξτε το λάδι, πραγματικά δεν υπάρχει τίποτα.
Εγώ ο ίδιος δεν θα αγόραζα το λάδι από κανέναν, θα έφτιαχνα πάντα το δικό μου. Θέλετε να είστε ο δικός σας
ποιοτικός έλεγχος, δεν θέλετε να εξαρτάστε από κανέναν. Εάν μπορείτε να φτιάξετε ένα φλιτζάνι καφέ ή ένα
mojito, μπορείτε επίσης να φτιάξετε το λάδι. JB

Αποθήκευση

Πόσο καιρό μπορεί να αποθηκευτεί το λάδι;

"Από  την  εμπειρία  μου,  δεν  υπάρχει"  καλύτερο  πριν  από  την  ημερομηνία  "σχετικά  με  την  αποθήκευση
φαρμάκων κάνναβης.  Υπάρχουν τρία πράγματα που μπορούν να επηρεάσουν τη δραστικότητα του ελαίου
κάνναβης: αέρας, φως και θερμότητα. Λέω στους ανθρώπους να αποθηκεύουν αυτό το φάρμακο σε δροσερό,
σκοτεινό μέρος, αλλά δεν απαιτεί ψύξη. Αυτό φροντίζει για τυχόν προβλήματα που σχετίζονται με το φως και
τη θερμότητα. Όσο για τον αέρα που προκαλεί δυσκολίες, το λάδι είναι ένα παχύ γράσο, επομένως ο αέρας δεν
μπορεί να εισέλθει  σε αυτό, επομένως το λάδι μπορεί να αποθηκευτεί  για δεκαετίες  και να διατηρήσει τη
δραστικότητά του.

Για πρακτικούς λόγους, συνήθως παρέχω το λάδι σε σύριγγες για να διευκολύνω τους ασθενείς να μετρήσουν
τις δόσεις τους και να αποτρέψουν τη μόλυνση. Για να αποθηκεύσετε λάδι για μεγάλο χρονικό διάστημα, θα
πρότεινα ένα δοχείο από ανοξείδωτο χάλυβα ή ένα μπουκάλι σκούρου χρώματος με σφιχτό καπάκι. Εάν το λάδι
αποθηκεύεται σωστά, η ανησυχία για την ημερομηνία κατασκευής του μπορεί να αγνοηθεί για πολύ μεγάλο
χρονικό διάστημα ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Θα ήταν καλύτερο ή ασφαλέστερο να παράγουμε λάδι 
χρησιμοποιώντας αλκοόλ τροφίμων;
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«Συχνά, οι άνθρωποι μου λένε ότι θα προτιμούσαν να παράγουν το λάδι χρησιμοποιώντας αλκοόλ κόκκων. Για
κάποιο λόγο, φαίνεται να πιστεύουν ότι η αλκοόλη με κόκκους θα ήταν ασφαλέστερη στη χρήση, αλλά στην
πραγματικότητα εξακολουθεί να είναι δηλητήριο όπως κάθε άλλος διαλύτης. Ένα από τα κύρια προβλήματα με
το οινόπνευμα είναι ότι είναι πολύ δύσκολο να βρεις αλκοόλ όπως αυτό που είναι 99 ή 100% καθαρό. Στις
περισσότερες περιπτώσεις, είναι δύσκολο να βρεθεί αλκοόλ που υπερβαίνει το 95 % και συνήθως το άλλο 5 %
θα είναι νερό. Δεδομένου ότι υπάρχει αυτό το νερό, καθιστά την αλκοόλη λιγότερο αποτελεσματική ως διαλύτη
και στο τέλος της διαδικασίας, θα μείνει λίγο νερό στο λάδι που πρέπει να εξατμιστεί.

Από  την  εμπειρία  μου,  δεν  θεωρώ  ότι  η  χρήση  αλκοόλης  από  κόκκους  είναι  ασφαλέστερη  από  την
ισοπροπυλική  αλκοόλη  ή  την  ελαφριά  νάφθα  για  την  παραγωγή  του  ελαίου.  Ανεξάρτητα  από  το  πώς  το
βλέπετε, το αλκοόλ είναι δηλητήριο και όταν καταναλώνετε αλκοόλ, παράγει ένα δηλητήριο που επηρεάζει τις
κινητικές σας ικανότητες και αυτό είναι γνωστό ως μεθυσμένο. Δεν λέω ότι το λάδι υψηλής ποιότητας δεν
μπορεί να παραχθεί χρησιμοποιώντας αλκοόλ κόκκων. Μάλλον, λέω ότι πρέπει να γνωρίζετε ότι αυτή η ουσία
δεν είναι καλύτερη ή ασφαλέστερη από άλλους διαλύτες που έχω χρησιμοποιήσει και κατά κάποιο τρόπο δεν
λειτουργεί και τόσο καλά.

Συχνά,  έρχονται  σε επαφή με άτομα που επιθυμούν να βγάλουν το λάδι χρησιμοποιώντας πράγματα όπως
βούτυρο ή ελαιόλαδο κλπ. Πολύ συχνά, με ρωτούν αν πιστεύω ότι μια εξαγωγή που γίνεται με αυτόν τον τρόπο
θα παρήγαγε ένα φάρμακο με παρόμοια ισχύ με το φάρμακο που παράγω χρησιμοποιώντας η μεθοδος μου. Η
απάντηση  είναι  όχι.  Θεωρώ  ότι  οι  εξαγωγές  που  γίνονται  με  αυτόν  τον  τρόπο  είναι  απλώς  μορφές
εξασθενημένου φαρμάκου κάνναβης. Κατά όγκο, δεν υπάρχει πιθανός τρόπος ότι ένα φάρμακο που παράγεται
έτσι θα μπορούσε να έχει την ίδια ισχύ με το φάρμακο που παράγω. Εάν είχατε έναν σοβαρό καρκίνο, θα
θέλατε να τον αντιμετωπίσετε με κάποια μορφή φαρμακευτικής κάνναβης, ή θα χρησιμοποιούσατε νωρίτερα το
πραγματικό στη θεραπεία σας;

Μπορεί να χρησιμοποιηθεί έλαιο κάνναβης μαζί με αλκοόλ;

Έχω δει πολλούς ανθρώπους που άρχισαν να φωνάζουν πολύ αλκοόλ να ηρεμούν αμέσως μετά το κάπνισμα
μιας άρθρωσης. Δεν υπάρχει αμφιβολία ότι το αλκοόλ είναι ένα από τα πιο καταστροφικά πράγματα σε αυτόν
τον πλανήτη, αλλά οι άνθρωποι θα είναι άνθρωποι και σε πολλούς αρέσει το ποτό τους. Από την εμπειρία μας,
φαίνεται ότι το έλαιο κάνναβης δεν αποτελεί κίνδυνο για έναν πότη και μπορεί πράγματι να μειώσει συχνά την
πρόσληψη αυτής της επιβλαβούς ουσίας. Συχνά οι βαριά πότες που έχουν λάβει θεραπεία με έλαιο κάνναβης
για τα ιατρικά τους προβλήματα αναφέρουν ότι η δίψα τους για αλκοόλ έχει μειωθεί πολύ και μερικοί έχουν
ακόμη σταματήσει να πίνουν εντελώς ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Διαλύτες και κατάλοιπα διαλυτών στο λάδι

«Με την πάροδο των ετών, έχω έρθει σε επαφή με αρκετούς ανθρώπους που ανησυχούσαν για την πιθανότητα
να μείνουν υπολείμματα διαλυτών στο τελικό λάδι. Από την εμπειρία μου, αισθάνομαι ότι δεν υπάρχει κανένας
κίνδυνος για την κατανάλωση λαδιού εάν τηρηθούν οι οδηγίες που έχουμε διαθέσει για την σωστή παραγωγή
του  λαδιού.  Έχω καταναλώσει  αυτό  το  λάδι  μόνος  μου  για  περίπου  δέκα  χρόνια  χωρίς  κακές  συνέπειες.
Επιπλέον, έχω θέσει αυτό το λάδι σε χιλιάδες ανθρώπους και έχω λάβει πολύ λίγα παράπονα. Εάν κάποιος έχει
πρόβλημα με τη γεύση του λαδιού, δεν προκαλείται από κατάλοιπα διαλυτών. Αντίθετα η αιτία είναι τα φυσικά
τερπένια,  τα οποία περιέχει  το λάδι.  Ορισμένα έλαια έχουν πολύ μικρή γεύση, ενώ άλλα μπορεί  να έχουν
δυσάρεστη γεύση, αλλά από όσο γνωρίζω η ιατρική δεν πρέπει να έχει καλή γεύση ούτως ή άλλως, οπότε δεν
ενδιαφέρομαι πολύ για τέτοια πράγματα.

Σε εργαστηριακές δοκιμές που έγιναν στα έλαια που παρήγαγα, δεν βρέθηκε υπόλειμμα διαλύτη. Μου φαίνεται
παράλογο το γεγονός ότι κάποιος θα ανησυχούσε για τα υπολείμματα διαλυτών στο λάδι όταν αναλογιστεί
κανείς  τι  τροφοδοτεί  το  ιατρικό  σύστημα  στο  κοινό.  Τοξικές  χημικές  ουσίες  για  το  συκώτι,  δηλητήρια,
χημειοθεραπεία, ακτινοβολία, εμβόλια κ.λπ. Μου φαίνεται ότι όποιος ανησυχεί για το να δηλητηριαστεί θα
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πρέπει να ασχολείται πολύ περισσότερο με το τι παρέχει το ιατρικό σύστημα, παρά με τα υπολείμματα από
έναν διαλύτη που έχει βράσει εντελώς.

Εάν κάποιος έχει προβλήματα στη λήψη του λαδιού, αυτό συμβαίνει συνήθως επειδή χρησιμοποιήθηκε μια
ενεργητική σάτιβα για την παραγωγή της ουσίας. Επιπλέον, μπορεί να προκύψουν άλλα προβλήματα εάν ο
ασθενής προσπαθεί να πάρει φαρμακευτικά προϊόντα μαζί με τη θεραπεία με λάδι ή εάν δεν τα χρησιμοποιεί με
τον σωστό τρόπο. Σε μια ιδανική κατάσταση, άλλα μέλη της οικογένειας θα μπορούσαν να πάρουν το λάδι μαζί
με τον ασθενή. Αυτό θα τους βοηθούσε να κατανοήσουν τις επιδράσεις του ελαίου και δεν θα ανησυχούσαν
τόσο πολύ για την επίδραση που έχει στον ασθενή. Δεδομένου ότι δεν γνωρίζουν τι να περιμένουν με τη χρήση
του λαδιού, τα μέλη της οικογένειας συχνά τείνουν να αντιδρούν υπερβολικά εάν ο ασθενής καταπιεί πάρα
πολύ.  Αλλά  τα  αποτελέσματα  θα  εξαφανιστούν  σε  σύντομο  χρονικό  διάστημα  και  ο  ασθενής  θα  μείνει
αβλαβής. Ως εκ τούτου, πιστεύω ότι και άλλα μέλη της οικογένειας πρέπει επίσης να δοκιμάσουν το λάδι σε
μικρές δόσεις,

Το υψηλής ποιότητας έλαιο κάνναβης έχει  τη δυνατότητα να αντικαταστήσει  τη χρήση των περισσότερων
φαρμακευτικών προϊόντων, αλλά όταν ένας ασθενής προσπαθεί να πάρει φαρμακευτικά προϊόντα μαζί με το
έλαιο, μερικές φορές μπορεί να προκύψουν προβλήματα λόγω των αλληλεπιδράσεων. Πολλές από τις ουσίες
που παρέχουν οι γιατροί είναι δηλητηριώδεις στη φύση και στο λάδι δεν αρέσει η παρουσία τέτοιων πραγμάτων
στο σώμα του ασθενούς.  Συνήθως,  λίγο μετά  τη διακοπή της  χρήσης φαρμακευτικών  φαρμάκων από τον
ασθενή,  τα  προβλήματα  που  αντιμετώπιζαν  απλώς  εξαφανίζονται  ».  Rick  Simpson,  Κάνναβη:  Το  πιο
φαρμακευτικό φυτό

«Η  Νάφθα  είναι  η  εμπορική  ονομασία  του  πετρελαίου  είτε  προσπαθήστε  να  ψάξετε,  ώστε  ο  αιθέρας
κατοικίδιων ζώων να έχει πολλές βιομηχανικές χρήσεις, απολιπαντικό για να αραιώσει τα χρώματα». Ο Αλ

«Θυμηθείτε ότι το THC και το CBD είναι μη πολικά ... και η χλωροφύλλη και το H2O είναι πολικά ... Έτσι το
καλύτερο λάδι κατασκευάζεται με μη πολικό διαλύτη ... είναι καθαρό ... χωρίς χλωροφύλλη». Μιχαήλ

«Ένας φίλος μου χημικός απλοποίησε όλη την ιστορία για μένα και μου εξήγησε γιατί η νάφθα μπορεί να είναι
καλύτερη (αν και δεν πιστεύει σημαντικά): η νάφθα είναι ένας μη πολικός διαλύτης και έτσι εξάγει μη πολικά
μόρια πιο εύκολα και αποτελεσματικά (THC και Το CBD είναι  βασικά μη πολικά μόρια) και  αφήνει  έξω
πολικά μόρια.

Η ισοπροπυλική αλκοόλη (και ο αιθέρας) είναι ένας ασθενής πολικός διαλύτης, επομένως είναι πολύ καλός για
αυτόν τον σκοπό, αλλά ίσως λίγο λιγότερο από τη νάφθα - αφού ο JB λέει ότι δοκίμασαν και τα δύο, και αυτά
ήταν πιο ισχυρά. ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑ: Ω, ναι,  σχεδόν το ξέχασα: είπε επίσης ότι δεν υπάρχει φόβος να μείνει
νάφθα (ή ισό) στο τελικό προϊόν, αν ακολουθήσετε τη συνταγή του Ρικ Σίμπσον (ο φίλος μου είπε να μην
χρησιμοποιήσετε  πλαστικό  κουβά,  ωστόσο,  αλλά  ένα  ποτήρι  ή  από ανοξείδωτο  ατσάλι)  και  αν  δεν  είστε
σίγουροι, απλώς κάντε αυτό που λέει πάντα η JB - προσθέστε λίγο νερό και βάλτε το στο φούρνο ώστε να
εξατμιστεί εντελώς. Θα χρησιμοποιούσε όμως ισοπροπυλική αλκοόλη, γιατί είσαι σίγουρη ότι είναι αυτό που
υποτίθεται ... »Sandra

- Sandra, η μέθοδος που έδειξε ο Rick στον κόσμο είναι η πιο βασική, απλή και προσιτή. Είναι σχεδόν ανόητο
όταν κάποιος ακολουθεί τις οδηγίες σε ένα T. Glass είναι καλό, αλλά σπάει και δεν θέλετε να συμβεί αυτό,
ποτέ. Το ανοξείδωτο είναι εντάξει, φυσικά. Το 99,9% iso λειτουργεί εντάξει, αλλά θα εξακολουθούσαμε να
χρησιμοποιούμε μόνοι μας ελαφριά αλειφατική νάφθα, όποτε είναι δυνατόν. JB

«Σας συνιστώ επίσης να κάνετε τα πάντα όσο πιο κρύα μπορείτε πριν από την εξαγωγή. Οι περισσότεροι
βάζουν στην κατάψυξη το αλκοόλ, την κάνναβη, τα δοχεία, όλα όσα σχετίζονται με την εξαγωγή για 24-48
ώρες. Θα πάρετε ένα πολύ καθαρότερο προϊόν με αυτόν τον τρόπο. Οι αποδόσεις σας θα είναι χαμηλότερες,
αλλά δεν θα χρειαστείτε τόσο πολύ. Συγγνώμη για τυπογραφικά λάθη ή λέξεις που λείπουν, το MS είναι χάλια
και δεν έχω φάρμακα, lol. Ευλογία ». Χαϊδεύω

- Τσακ, η κατάψυξη είναι καλή και καλή, αλλά δεν είναι απαραίτητο να το κάνετε αυτό όταν εργάζεστε με
ποιοτικούς  διαλύτες  και  αρχικό  υλικό.  Επιπλέον,  δεν μας  αρέσει  να κρυώνουμε  τα  χέρια,  η  θερμοκρασία
δωματίου λειτουργεί καλά για εμάς και δεν θα έχουμε προβλήματα αρθρίτιδας μετά από λίγους μήνες ή χρόνια
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κατάψυξης του οφθαλμού. Επιπλέον, συχνά το λάδι παράγεται σε τοποθεσίες όπου δεν υπάρχουν καταψύκτες
εκατοντάδες μίλια γύρω. Έτσι, ναι, μπορείτε να το παγώσετε αν θέλετε, αλλά δεν θα το κάναμε μόνοι μας.

Δεν μου αρέσουν τα κατεψυγμένα λαχανικά, αποφεύγω να τα τρώω όποτε είναι δυνατόν, οπότε δεν βλέπω γιατί
να κάνω μια εξαίρεση και να παγώσω το λαχανικό που μου αρέσει περισσότερο από όλα. Αλλά ναι, μπορεί να
βοηθήσει  όταν  πρέπει  να  χρησιμοποιήσετε  αλκοόλ  για  να  εξαγάγετε  το  λάδι,  οπότε  δεν  είμαι  εντελώς
αντίθετος.

Απλώς δεν χρησιμοποιούμε οινόπνευμα ως διαλύτη μόνοι μας (ή καλύτερα: δεν είναι διαλύτης της πρώτης μας
επιλογής), δεν βλέπω ούτε έναν λόγο για τον οποίο πρέπει να πληρώσω στο κράτος επιπλέον φόρο για έναν
διαλύτη που θα εξατμιστεί ούτως ή άλλως (εκτός εάν χρησιμοποιείτε ακίνητο, το οποίο θα κάναμε όποτε ήταν
δυνατόν). Μπορώ να αγοράσω ένα λίτρο ελαφριά νάφθα για περίπου 3 - 4 δολάρια, ένα λίτρο αλκοόλ 99% θα
κόστιζε περίπου πέντε φορές περισσότερο και θα παρήγαγε λιγότερο λάδι και αυτό το λάδι πιθανότατα δεν θα
είναι τόσο καλό όσο η ελαφριά νάφθα ή 99,9 % iso χρησιμοποιήθηκε. Επιπλέον, θα λάβετε λιγότερο λάδι.

Πού ακριβώς είναι το πλεονέκτημα της χρήσης αλκοόλ ως διαλύτη; Δεν μπορώ να δω έναν μόνο ορθολογικό
λόγο για τον οποίο το αλκοόλ πρέπει να προτιμάται από την καθαρή αλειφατική νάφθα χαμηλού βρασμού,
δηλαδή όταν κάποιος θεωρεί ότι δεν υπάρχει υπόλειμμα διαλυτών στο λάδι για το οποίο θα πρέπει να ανησυχεί
όταν το λάδι παράγεται σωστά. Όταν δεν παράγεται σωστά, υπάρχει ή μπορεί να υπάρχει υπόλειμμα διαλύτη
στο λάδι. Αλλά μην μας κατηγορείτε για λάδια που δεν παρήχθησαν σωστά, πραγματικά δεν μπορούμε να
θεωρηθούμε υπεύθυνοι για την έλλειψη ποιότητας των λαδιών που παρέχονται από άλλους. Είναι τόσο απλό.
"JB

«Μια πολύ απλή εξήγηση σε μια ατελείωτη ερώτηση ... Εγώ προσωπικά έχω χρησιμοποιήσει ναφθά ... ισό
αλκοόλ ... και βουτάνιο για να φτιάξω λάδι ... και μακράν το καλύτερο ... καθαρότερο ... ισχυρότερο ... και
καλύτερο η γευσιγνωσία του λαδιού ήταν από τη νάφθα ... δεν καταλαβαίνω τι δεν αρέσει στους ανθρώπους ...
Δεν  υπάρχει  καύσιμο  καθόλου  όταν  γίνεται  σωστά  ...  και  η  νάφθα  φαίνεται  ότι  απομακρύνει  ακόμη
περισσότερο τα φυτά ... Το κάνει πολύ γρηγορότερα ... Τόσο πιο καθαρό λάδι ... (χρυσός) ... »Πέτρος

«Η ελαφριά νάφθα είναι το κλάσμα που βράζει μεταξύ 30 ° C (86 ° F) και 90 ° C (194 ° F) και αποτελείται από
μόρια με 5 - 6 άτομα άνθρακα. Η βαριά νάφθα βράζει μεταξύ 90 ° C (194 ° F) και 200  ° C (392 ° F) και
αποτελείται από μόρια με 6 - 12 άνθρακες.

Το Naphtha χρησιμοποιείται κυρίως ως πρώτη ύλη για την παραγωγή βενζίνης υψηλών οκτανίων (μέσω της
διαδικασίας  καταλυτικής  μεταρρύθμισης).  Χρησιμοποιείται  επίσης  στη  βιομηχανία  εξόρυξης  πίσσας  ως
αραιωτικό,  στην πετροχημική  βιομηχανία  για την  παραγωγή ολεφινών  σε κροτίδες  ατμού  και  στη  χημική
βιομηχανία  για  εφαρμογές  διαλυτών  (καθαρισμού).  Τα  κοινά  προϊόντα  που  κατασκευάζονται  με  αυτό
περιλαμβάνουν ελαφρύτερο υγρό, καύσιμο για σόμπες κατασκήνωσης και μερικούς διαλύτες καθαρισμού ».

«Η Νάφθα έχει τον χημικό τύπο CnH2n+2. Η ελαφριά νάφθα έχει 5 και/ή 6 άτομα άνθρακα, το οποίο έρχεται
ως C5H12 και C6H14, επίσης γνωστό ως Πεντάνιο και Εξάνιο. Αυτό που ψάχνετε λοιπόν είναι μια νάφθα που
είναι καθαρά ένα μείγμα πεντανίου και εξανίου ». Wouter

«Wantedθελα  απλώς  να  δημοσιεύσω  κάτι  για  τους  διαλύτες.  Πήγα  σε  έναν  φίλο  μου  που  έχει  πολλά
διδακτορικά και μεταπτυχιακά στη χημεία και τον ρώτησα τι μπορώ να κάνω για να αφαιρέσω εντελώς τη
νάφθα από το λάδι. Είπε, «Πάρτε 5 ml ισοπροπυλικής αλκοόλης και ανακατέψτε το αφού έχει σταματήσει να
φουσκώνει  για  τελευταία  φορά.  Θα εξατμιστεί  και  θα  πάρει  μαζί  του τη νάφθα.  Ο τοξικός  διαλύτης  στη
συνέχεια γίνεται μη τοξικός διαλύτης. Αυτό δεν είναι το πραγματικό μου όνομα, είναι κρίμα που δεν μπορώ να
χρησιμοποιήσω τον πραγματικό μου λογαριασμό από φόβο μήπως απολυθώ ή προσληφθώ ως νοσοκόμα ».
Μπόμπι

"Για να βρείτε  τη Νάφθα στο Ηνωμένο Βασίλειο,  αναζητήστε" σκούπισμα πάνελ "ή" γρήγορο σκούπισμα
πάνελ  ".  Είναι  ένα  προϊόν  που  χρησιμοποιείται  στην  επισκευή  του  αμαξώματος  του  αυτοκινήτου,  για  να
καθαρίσει το μέταλλο και να μην αφήσει υπολείμματα. Η δυσκολία είναι να βρείτε μια λεπτομερή λίστα με τα
ακριβή συστατικά καθώς μπορεί να διαφέρουν. Το 99,9% της ισοπροπανόλης θα πρέπει να είναι εύκολο να
βρεθεί ». Εμ
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«Ρικ Σίμπσον, ακολουθήσαμε τη διαδικασία σας χρησιμοποιώντας το VM&P Naphtha και όλα πήγαν σύμφωνα
με  το  σχέδιο,  με  εξαίρεση τις  πρώτες  δύο συρρίκτες  που βγήκαν λίγο  πιο  ρευστές  από ό,  τι  περιμέναμε.
Πρόσθεσα  μερικές  σταγόνες  νερό  και  προσπάθησα  ξανά  και  φαίνεται  να  είναι  εντάξει.  Το  μόνο  μου
μέλημα/ερώτηση είναι η γεύση. Έχει ακόμα γεύση διαλύτη. Είναι εντάξει ή πρέπει να κάνω κάτι περισσότερο;
Ο  παραλήπτης  κοιμάται  περίπου  12  ώρες  κάθε  φορά  που  παίρνει  το  λάδι.  Είναι  περίπου  έτσι  μέχρι  να
αναπτύξει ανοχή; Οποια βοήθεια είναι ευπρόσδεκτη." Πάμελα

- Η VM&P δεν φαίνεται να είναι καλός διαλύτης (αν και ορισμένα MSDS λένε ότι πρέπει να είναι η ίδια ουσία
με αυτήν που θα θέλαμε να χρησιμοποιήσουμε). Φαίνεται να είναι βαριά νάφθα και δεν φαίνεται να βράζει
εντελώς και φαίνεται ότι απαιτεί πρόσθετη φροντίδα.

Προσθέτω λίγο νερό και το βάζω σε ηλεκτρικό φούρνο σε θερμοκρασία 130 ° Κελσίου (266 ° F) για λίγες
ώρες, ίσως όλη τη νύχτα ή μέχρι να εξαφανιστεί τελείως ο διαλύτης, μερικοί λένε ότι χρειάζονται έως και
τέσσερις ημέρες για να αφαιρεθεί το υπόλειμμα του διαλύτη Το Δεν πρέπει να υπάρχει επίγευση διαλύτη εάν το
λάδι παράγεται σωστά και το λάδι δεν πρέπει να είναι υγρό, θα πρέπει να μοιάζει περισσότερο με γράσο.
Βεβαιωθείτε ότι το λάδι είναι πραγματικά φιλτραρισμένο σωστά, καθώς τα υπολείμματα διαλυτών τείνουν να
κολλούν στα φυτικά υλικά.

Απλώς κάντε μια δοκιμή δακτύλων με το διαλύτη που θέλετε να χρησιμοποιήσετε. Βυθίστε το δάχτυλό σας σε
αυτό και δείτε αν εξατμίζεται εντελώς μέσα σε 30 δευτερόλεπτα ή γρηγορότερα. Όσο πιο γρήγορα εξατμιστεί,
χωρίς να αφήσει ταινία, τόσο το καλύτερο.

Εάν δεν μπορείτε να πάρετε καθαρή ελαφριά αλειφατική νάφθα (που ονομάζεται επίσης βενζίνη στην Ευρώπη,
ζητήστε  αριθμό  CAS  64742-49-0.  Πωλείται  με  πολλά  διαφορετικά  ονόματα.  Δεν  είναι  ο  τύπος  που
χρησιμοποιείται ως καύσιμο στα αυτοκίνητα αλλά ο τύπος που χρησιμοποιείται ως ένα διαλυτικό ή διαλυτικό
χρώματος ή απολιπαντικό), θα προτιμούσα το 99% ή ακόμα καλύτερα το 99,9% ισοπροπυλική αλκοόλη - αυτό
φαίνεται να είναι δυνατό να βρεθεί σχεδόν οπουδήποτε στον κόσμο.

Προς το παρόν προτιμάμε την ελαφριά αλειφατική (χαμηλού βρασμού, υδρογονωμένη) νάφθα, αν και παράγει
καλύτερα  και  πιο ισχυρά έλαια  από τους  περισσότερους  άλλους  διαλύτες  που χρησιμοποιούνται  αυτήν τη
στιγμή. Όσο λιγότερα φυτικά υλικά και χλωροφύλλη στο λάδι τόσο καλύτερα λειτουργεί ως φάρμακο, τόσο
καλύτερη γεύση και πιο ισχυρή είναι. Όλο το κόλπο είναι στο πόσο ισχυρό και ηρεμιστικό είναι το λάδι. Όσο
πιο ισχυρό και ηρεμιστικό τόσο το καλύτερο. JB

«Η σωστή νάφθα ΔΕΝ πωλείται στις ΗΠΑ Not at Tractor Supply ή Home Depot ή Lowes ή ακόμη και Sherwin
Williams. Ωστόσο, εξακολουθεί να πωλείται στον Καναδά. Έχω έναν φίλο που το αποστάζει στους 100 ° F και
αποθηκεύει ό, τι διαλύτη βγαίνει, για να το χρησιμοποιήσω για την παρασκευή λαδιού ». Στέφανος

«Εάν ζείτε στις ΗΠΑ, τότε δεν θα έχετε τη σωστή Νάφθα, δεν είναι αξιόπιστη όλη η νάφθα που παράγεται στις
ΗΠΑ λόγω της χαλαρής ρύθμισης των συστατικών αυτού του τύπου διαλύτη. Δεν θα πάρετε ποτέ καθαρή
νάφθα στις ΗΠΑ, ακόμη και το VM&P μπορεί να είναι εντελώς ασυνεπές από το ένα μπουκάλι στο άλλο και
δεν διαφημίζεται καν ως καθαρό. Στον Καναδά φτιάχνουν καθαρή νάφθα και είναι ο καλύτερος διαλύτης για
χρήση σε σύγκριση με το αλκοόλ ISO ή Grain, μην κάνετε τεράστιο λάθος και σπαταλήστε φάρμακα ή ακόμα
χειρότερα αρρωστήστε τον εαυτό σας ή κάποιον άλλο ακόμα περισσότερο χρησιμοποιώντας λάθος διαλύτη.
Προειδοποιήστε ότι η νάφθα στις ΗΠΑ θα κάνει ακόμη και ένα λάδι που θα μοιάζει εντελώς όπως θα έπρεπε
αλλά θα σας αρρωστήσει πολύ ». Κυνηγητό

-Το γεγονός ότι η καθαρή αλειφατική νάφθα δεν φαίνεται να πωλείται παντού στις ΗΠΑ δεν σημαίνει ότι δεν
υπάρχει καθαρή αλειφατική νάφθα με αριθμό CAS 64742-49-0 και σημείο βρασμού περίπου 60-80 ° C ή ότι
υπάρχει δεν παράγουν καλύτερο λάδι από τους περισσότερους άλλους διαλύτες, όταν χρησιμοποιούνται σωστά.
Εάν δεν μπορείτε  να πάρετε  καθαρή ελαφριά  νάφθα,  το  99% ή ακόμα καλύτερα το 99,9% ισοπροπυλική
αλκοόλη θα ήταν η δεύτερη επιλογή μας.

Αλλά δεν θα παραιτηθώ - η ελαφριά νάφθα (βενζόλιο) ή παρόμοιοι διαλύτες χρησιμοποιούνται για την εξαγωγή
ελαίων από φυτά, οπότε θα έλεγα με τους παραγωγούς φυτικών ελαίων και θα δω τι χρησιμοποιούν. Εκεί που
ζω στην Ευρώπη, μπορώ να αγοράσω τον διαλύτη σχεδόν σε κάθε κατάστημα υλικού ή χρωμάτων, είναι ένα
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από  τα  πιο  κοινά  τεχνικά  υγρά  που  θυμάμαι  από  την  παιδική  μου  ηλικία,  το  χρησιμοποιούσαμε  για  να
λιπαίνουμε αλυσίδες ποδηλάτων κλπ., Και σχεδόν όλοι είχαν ένα μπουκάλι από αυτό στο σπίτι.  Ολόκληρη
λοιπόν η ατέρμονη συζήτηση για τους διαλύτες  μου φαίνεται  λίγο γελοία.  Όταν χρησιμοποιείτε  τη σωστή
ελαφριά νάφθα, δεν υπάρχουν υπολείμματα διαλυτών για τα οποία θα πρέπει να ανησυχείτε, ίσως μερικά ppm,
όπως και στα περισσότερα φθηνά φυτικά έλαια που συχνά παράγονται με σχεδόν τον ίδιο διαλύτη με αυτό που
προτείνουμε. JB

«Η ελαφριά αλειφατική νάφθα λειτούργησε υπέροχα, είχε υπέροχη γεύση, δεν έμεινε καμία ένδειξη διαλύτη
στο λάδι μου. Εάν ακολουθήσετε τις οδηγίες του Ricks κατά γράμμα, δεν πρέπει να έχετε κανένα απολύτως
πρόβλημα ». Θημωνιά

«Υπάρχουν 2 κύριες κατηγορίες νάφθας - ελαφρές και βαριές. Η ελαφριά νάφθα ΔΕΝ περιέχει βενζόλιο, αυτό
εννοούσε η Ράινα (όχι εξάνιο). Αν και δεν θα συνιστούσα ακόμη και ελαφριά νάφθα εκτός εάν το εκχύλισμα
κάνναβης μπορεί να δοκιμαστεί αφού παραχθεί για υπολείμματα ναφθιάς, μπορεί να χρησιμοποιηθεί αν αυτό
είναι  το  μόνο  που  μπορείτε  να  πάρετε  για  έναν  διαλύτη.  Το  κλειδί  είναι  να  βεβαιωθείτε  ότι  βράζετε  το
εκχύλισμα σε μια παχιά κατάσταση λίπους - σε εκείνο το σημείο το μεγαλύτερο μέρος της νάφθας πρέπει να
έχει φύγει. Η χρήση εξοπλισμού απόσταξης είναι ο τρόπος για να φτιάξετε το πιο αγνό, χωρίς διαλύτες λάδι,
αλλά πέρα από την ικανότητα των περισσότερων μέσων ανθρώπων. Ελπίζω να βοηθήσει ». Σημάδι

«Ράινα, δεν πρόκειται να μαλώσω μαζί σου. Από τη Βικιπαίδεια: «Ο πετρελαϊκός αιθέρας, παρά το συνώνυμό
του με τη βενζίνη, δεν πρέπει να συγχέεται με βενζόλιο ή βενζίνη, ούτε πρέπει να συγχέεται με τη βενζίνη, αν
και  πολλές  γλώσσες  το  ονομάζουν  με  όνομα που  προέρχεται  από βενζίνη,  π.χ.«  Benzin  »(Γερμανικά)  ή«
benzina »(Ιταλικά). Ο πετρελαϊκός αιθέρας είναι ένα μείγμα αλκανίων, π.χ., πεντάνιο, εξάνιο και επτάνιο, ενώ
το βενζόλιο είναι ένας κυκλικός, αρωματικός υδρογονάνθρακας, C6H6. Ομοίως, ο πετρελαϊκός αιθέρας δεν
πρέπει να συγχέεται με την κατηγορία οργανικών ενώσεων που ονομάζονται αιθέρες, οι οποίες περιέχουν τη
λειτουργική ομάδα RO-R '. Το υπόβαθρο μου είναι η μικροβιολογία - όπου σπούδασα οργανική χημεία, κάποια
βιοχημεία / κάποια ανόργανη χημεία ... σίγουρα δεν τα ξέρω όλα, αλλά γνωρίζω λίγα. Η ελαφριά νάφθα ΔΕΝ
περιέχει  βενζόλιο  -  περίοδος.  Θα  αγνοήσω  το  σχόλιό  σου,  «Θα  ήταν  προς  το  συμφέρον  όλων  αν  δεν
προβάλλετε ισχυρισμούς εκτός επιστημονικών δεδομένων». Σημάδι

«Τι θα θέλατε να δώσετε στον πατέρα σας; Το καλύτερο από τα καλύτερα ή κάτι που μοιάζει παρόμοιο αλλά
απλά δεν έχει  τα σωστά αποτελέσματα;  Όταν φτιάχνετε  το φάρμακο σύμφωνα με τις  οδηγίες του Rick,  η
πιθανότητα αποτυχίας κατά τη διάρκεια της θεραπείας είναι πολύ μικρή. Όταν φτιάχνετε το λάδι σύμφωνα με
τις οδηγίες «ειδικών και επιστημόνων», φτιάχνετε ένα διαφορετικό προϊόν. Και με βάση την εμπειρία μας,
μπορεί να μην κάνει τη δουλειά τόσο καλά όσο αυτό που προτείνουμε.

Θα θέλατε λοιπόν να κλείσω το στόμα και να τους αφήσω να προμηθεύσουν σκουπίδια χαμηλής ποιότητας; Or
θα προτιμούσατε να μάθετε από εμένα/εμάς και να ξέρετε πώς να το κάνετε σωστά, έτσι ώστε να έχετε τα ίδια
αποτελέσματα για τα οποία μιλούν οι ασθενείς μας; » JB

«Χρησιμοποιώ την ισοπροπυλική αλκοόλη 99%, αυτό ήταν το πιο άμεσα διαθέσιμο σε μένα. Χρησιμοποιώ την
κρέμα από τα μπουμπούκια μου, καλλιεργημένα 100% βιολογικά και χωρίς φυτοφάρμακα, καλά περιποιημένα
και στεγνά στα οστά. Το ανακατεύω με πολλαπλά στελέχη indica. Αντιμετώπισα έναν ασθενή με λέμφωμα
Hodgkin, ήταν στο στάδιο 4 και μέσα σε 6 μήνες από τη λήψη του λαδιού σύμφωνα με τις οδηγίες, είναι τώρα
ελεύθερος από καρκίνο !! Ευχαριστούμε τον Rick Simpson για τις θυσίες που κάνατε για να κάνετε αυτές τις
πληροφορίες διαθέσιμες σε όλους! Πρόσφατα ένας άλλος καρκινοπαθής σταδίου 4 με πλησίασε για κάποια
βοήθεια, έχει έναν όγκο σε ένα από τα νεφρά του που είναι μη λειτουργικός. Προσευχή για να πάρετε δύο
επιβεβαιωμένες θεραπείες στη σειρά. Ο Θεός να σας ευλογεί Rick Simpson και JB, συνεχίστε να διαδίδετε τη
λέξη και να εκπαιδεύετε τους ανθρώπους για αυτό το υπέροχο θεραπευτικό έλαιο κάνναβης ». GrowGoddess

- Η ανάμειξη πολλών στελεχών είναι πάντα καλή ιδέα. Κοιτάξτε το απλά, δεν ξέρετε σε τι ακριβώς είναι καλό
ένα συγκεκριμένο στέλεχος, οπότε όταν αναμιγνύετε πολλά στελέχη, έχετε ένα πολύ καλύτερο αποτέλεσμα
χαλιού. Επιπλέον, τέτοια λάδια θα σας πάνε πολύ ψηλότερα - όσοι καπνίζουν κατσαρόλα "ψυχαγωγικά" θα
ξέρουν για τι πράγμα μιλάω. Φανταστείτε να καθίσετε με τους φίλους σας και να έχουν ο καθένας το καλύτερο
μπουμπούκι που έχει. Σε λίγες ώρες, δεν θα μπορείτε να κάνετε πολλά. Και αυτό είναι το αποτέλεσμα που
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χρειάζεστε  για  τα  καλύτερα  αποτελέσματα,  οπότε  και  πάλι,  η  ανάμειξη  των  στελεχών  είναι  ο  καλύτερος
τρόπος. Τις καλύτερες ευχές και ευχαριστώ, GrowGoddess, είμαι πάντα στην ευχάριστη θέση να ακούω για
ανθρώπους που απλώς ακολουθούν τις οδηγίες και λαμβάνουν τα αποτελέσματα για τα οποία μιλάμε. JB

«Γεια σου JB, έχω ένα πρόβλημα με την ηλεκτρική κουζίνα ρυζιού, ό, τι έχω δει να κατεβαίνει στους 100 ° C,
κοίταξα  όλες  τις  μάρκες  στην  αγορά  και  όλα  αυτά  έχουν  έναν  θερμοστάτη  που  κλείνει  όταν  φτάσει  το
περιεχόμενο θερμοκρασία. Τι προτείνεις?" Κριστίνα

- Κριστίνα, ποιο είναι ακριβώς το πρόβλημα; Μπορείτε πάντα να βάλετε το λάδι σε έναν ηλεκτρικό φούρνο
ρυθμισμένο στους 130 ° C και να το αφήσετε εκεί για περίπου μία ώρα και να το αποκαρβοξυλιώσετε με αυτόν
τον τρόπο. JB

«Όταν η θερμοκρασία φτάσει στους 100 ° C, η ηλεκτρική κουζίνα ψήνει! Ο διαλύτης δεν φτάνει στους 110 ° C.
" Κριστίνα

- Ο διαλύτης δεν μπορεί πραγματικά να φτάσει σε αυτή τη θερμοκρασία επειδή θα βράσει, νομίζω. Συνεχίστε
να βράζετε τον διαλύτη μέχρι να σβήσει η κουζίνα για πρώτη φορά (προσθέστε μερικές σταγόνες νερό στην
τελευταία παρτίδα). Στη συνέχεια, αφήστε το να κρυώσει και ενεργοποιήστε το ξανά. Μόνο αυτό κάνουμε. JB

«Ανάβει ξανά και αφήνουμε να βράσει μέχρι να επανέλθει; Μετά σβήνει και το λάδι έχει ήδη τελειώσει; »
Κριστίνα

- Ενεργοποιήστε τη χύτρα ρυζιού, βράστε μέχρι να σταματήσει για πρώτη φορά, στη συνέχεια περιμένετε πέντε
λεπτά μέχρι  να κρυώσει,  ενεργοποιήστε  την ξανά και  περιμένετε  μέχρι  να σβήσει  για  δεύτερη φορά.  Στη
συνέχεια, ρίξτε το λάδι σε ένα κύπελλο από ανοξείδωτο ατσάλι και βάλτε το σε φούρνο στους 130 ° C για μία
ώρα και το λάδι σας είναι έτοιμο. JB

- Ευχαριστώ JB, μου έσωσες τη ζωή. Κριστίνα

«Αναπνέετε τη Νάφθα καθώς φτιάχνετε το λάδι. Αναπνέετε δηλητήριο όταν το φτιάχνετε έτσι. Αν μπορείτε να
το μυρίσετε, έχετε ήδη πεθάνει. Έχω μυρίσει καύσιμα στρατόπεδου Coleman, ελαφρύτερο καύσιμο zippo και
νάφθα που χρησιμοποιούνται σε μερικούς καθαρισμούς και βιομηχανικές εφαρμογές εκατοντάδες φορές στη
ζωή μου ... Δεν έχω πεθάνει ακόμα. Χαχαχα.

Σοβαρά ... Εάν χρησιμοποιείτε καθαρό διαλύτη (χωρίς πρόσθετα) και βράζετε σωστά τον διαλύτη με λίγο νερό
που έχει προσθέσει υψηλότερο σημείο βρασμού στο τέλος, είτε είναι ισό, αλκοόλ ή νάφθα, θα το πάρετε όλα
έξω Καταπίνεις πολύ περισσότερη νάφθα αντλώντας το δικό σου αέριο στο αυτοκίνητό σου σε διάστημα ενός
έτους, από ό, τι θα έπαιρνες από τη σωστή παραγωγή λαδιού για μια ζωή ». Ματθαίος

«Γεια σου Ρικ (ή όσοι διαβάζουν αυτό το μήνυμα),  πρώτα απ 'όλα θέλω να σου πω ότι κάνεις  εξαιρετική
δουλειά  προωθώντας  αυτή  τη μάγισσα φαίνεται  να  είναι  ένα  υπέροχο φάρμακο για  τόσα πολλά! Ζω στη
Νορβηγία και έχω τη διάγνωση της νόσου του Crohn. Έχω επίσης έναν πολύ στενό φίλο που έχει καρκίνο οι
γιατροί  έχουν  σταματήσει  να  θεραπεύουν  επειδή  δεν  μπορούν  να  κάνουν  τίποτα  περισσότερο.  Θέλω  να
δοκιμάσω το λάδι και στις δύο αυτές συνθήκες.

Έχω μια ερώτηση σχετικά με την παρασκευή λαδιού. Εδώ στη Νορβηγία είναι πολύ δύσκολο να βρω καθαρή
νάφθα (τουλάχιστον μετά την εμπειρία μου), οπότε ψάχνω για καλές εναλλακτικές λύσεις. Πριν από μερικά
χρόνια αγόρασα έναν "εκχυλιστή μελισσών" (έναν κύλινδρο που γεμίζετε με βότανα και χρησιμοποιείτε αέριο
βουτάνιο για να εξαγάγετε το λάδι). Είναι τόσο καλό όσο το μαγείρεμα του λαδιού με νάφθα;

Και  πώς  χρησιμοποιείται  το  πνεύμα;  Ποιο  περιέχει  πάνω  από  90%  αλκοόλ;  Έχω  κάποιους  φίλους  που
φτιάχνουν  το  δικό  τους  πνεύμα και  δεν  είναι  μια  πολύ  ακριβή  επιλογή για μένα.  Είναι  καλύτερο  από το
βουτάνιο; Κάπνισα την "εξαγωγή μελιού" όταν την έκανα την προηγούμενη φορά και αναρωτιόμουν αν είναι
καλό φάρμακο για αυτές τις 2 καταστάσεις που αναφέρω αν το τρώω. Εάν όχι το βουτάνιο ή το αλκοόλ είναι
μια καλή επιλογή - μπορείτε να προτείνετε κάποιες άλλες επιλογές που ίσως γνωρίζετε ότι είναι εύκολο να
αποκτήσετε στη Νορβηγία ή τη Σουηδία; Ευχαριστώ πολύ! Ανυπομονώ πραγματικά να δοκιμάσω το λάδι στην
ασθένειά μου. Με εκτίμηση, Χένρι »
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«Αγαπητέ Henry, δεν έχω εμπειρία με τις εκχυλίσεις μελισσών αλλά δεν πιστεύω ότι αυτή η μέθοδος θα ήταν
τόσο  αποτελεσματική  όσο  οι  μέθοδοι  που  χρησιμοποιώ.  Η  παραγωγή  του  λαδιού  θερμαίνει  το  λάδι  σε
θερμοκρασία που αποκαρβοξυλώνει το τελικό προϊόν για να γίνει το λάδι όσο το δυνατόν πιο ισχυρό. Αυτή η
διαδικασία θέρμανσης περιστρέφει τα μόρια στη θέση δέλτα 9, γεγονός που καθιστά το λάδι ισχυρότερο. Εάν
δυσκολεύεστε να βρείτε τον κατάλληλο διαλύτη, μπορείτε να δοκιμάσετε ακετόνη. Δεν έχω δοκιμάσει ποτέ
ακετόνη για την παραγωγή του ελαίου, αλλά δεν βλέπω κανένα λόγο ότι η ακετόνη δεν θα λειτουργούσε τόσο
καλά όσο το αλκοόλ ή η νάφθα για την παραγωγή του φαρμάκου. Θα πρέπει να μπορείτε να προμηθευτείτε
ελαφριά αλειφατική νάφθα από καταστήματα που προμηθεύουν χρώμα καθώς συνήθως πωλούν νάφθα ως
διαλυτικό χρώματος.

Το σωστά παρασκευασμένο λάδι πρέπει να φροντίζει τα προβλήματά σας και επίσης να δίνει την ευκαιρία στον
φίλο σας με καρκίνο να επιβιώσει. Το αλκοόλ που είναι 90% θα είναι λιγότερο αποτελεσματικός διαλύτης αφού
το άλλο 10% είναι συνήθως νερό και κατά τη διάρκεια της διαδικασίας φινιρίσματος θα έχετε πολύ περίσσεια
νερού για να εξατμιστεί. Καλύτερες ευχές, Ρικ Σίμπσον »

"Η  σωστή  αποκαρβοξυλίωση  είναι  ένα  πολύ  σημαντικό  μέρος  στην  τέλεια  παραγωγή  λαδιού,  επειδή  το
ακατέργαστο φυτό δεν παρέχει πολύ καθαρό δέλτα 9-THC και CBD, αλλά τα οξέα σημαίνει THCA και CBDA.
Για να αφαιρεθεί η ομάδα καρβοξυλίου, η διαδικασία είναι η θέρμανση. Κάντε αυτό πολύ προσεκτικά για να
μην κάψετε τα πολύτιμα μόρια σας. Βρήκα σε μια Εφημερίδα της Χρωματογραφίας μια καλή σημείωση που
πρέπει να είναι η απαραίτητη θερμοκρασία και χρόνος για να ζεσταθεί το λάδι, επειδή ανάλογα με την κουζίνα
του ρυζιού οι θερμοκρασίες μπορεί να μην είναι αρκετές. Επομένως, είναι καλή ιδέα να ζεσταίνετε το λάδι σας
για τουλάχιστον 27 λεπτά στο λεπτό.  122 βαθμούς Κελσίου.  Ελέγχετε  πάντα τη θερμοκρασία της πλάκας
θέρμανσης με μια ψηφιακή συσκευή μέτρησης για να αποφύγετε την υπερθέρμανση του λαδιού σας. Στον
παρακάτω πίνακα βλέπετε τα σημεία βρασμού των κυριότερων κανναβινοειδών στα οποία δεν πρέπει ποτέ να
φτάσετε αλλιώς τα μαγειρεύετε. Επισημαίνω επιπλέον ότι είναι σωστό αυτό που είπε ο Ρικ όλη την ώρα στα
βίντεό  του,  μην  υπερθερμαίνετε  το  λάδι,  αλλά  η  θερμότητα  είναι  απαραίτητη  για  την  παρασκευή  του
θεραπευτικού ελαίου. Μια θερμοκρασία τουλάχιστον 106,2 βαθμών Κελσίου είναι απαραίτητη για τη σωστή
διαδικασία αποκαρβοξυλίωσης για τον καθορισμένο χρόνο στο διάγραμμα περίπου μιας ώρας. Εάν το λάδι σας
έχει μόνο την όξινη μορφή THCA και CBDA δεν είναι τόσο αποτελεσματικό επειδή τα οξέα δεν ταιριάζουν
πολύ στους υποδοχείς CB1 και CB2. Φρόντισε λοιπόν να το κάνεις με τον σωστό τρόπο γιατί αυτό που είπε ο
Rick είναι αλήθεια, μόνο το καλύτερα φτιαγμένο λάδι μπορεί να κάνει τη δουλειά όταν το live εξαρτάται. (…)
Εάν το λάδι σας έχει μόνο την όξινη μορφή THCA και CBDA δεν είναι τόσο αποτελεσματικό επειδή τα οξέα
δεν ταιριάζουν πολύ στους υποδοχείς CB1 και CB2. Φρόντισε λοιπόν να το κάνεις με τον σωστό τρόπο γιατί
αυτό που είπε ο Rick είναι αλήθεια, μόνο το καλύτερα φτιαγμένο λάδι μπορεί να κάνει τη δουλειά όταν το live
εξαρτάται. (…) Εάν το λάδι σας έχει μόνο την όξινη μορφή THCA και CBDA δεν είναι τόσο αποτελεσματικό
επειδή τα οξέα δεν ταιριάζουν πολύ στους υποδοχείς CB1 και CB2. Φρόντισε λοιπόν να το κάνεις με τον
σωστό τρόπο γιατί αυτό που είπε ο Rick είναι αλήθεια, μόνο το καλύτερα φτιαγμένο λάδι μπορεί να κάνει τη
δουλειά όταν το live εξαρτάται. (…)

Ναι,  κοιτάξτε  και  ερμηνεύστε  αυτό  το  επιστημονικό  διάγραμμα  για  να  καταλάβετε  ότι  η  διαδικασία  της
αποκαρβοξυλίωσης τρέχει όλη την ώρα που θερμαίνετε το μίγμα υγρού διαλυτών κανναβινοειδών στη χύτρα
ρυζιού. Έτσι, τα γραφήματα δείχνουν ότι είναι πολύ να φέρουμε τη θερμοκρασία στους 130 βαθμούς Κελσίου
για αρκετό καιρό για να έχουμε τη μέγιστη αποκαρβοξυλίωση. Όλα είναι θέμα θερμοκρασίας και χρόνου για να
φτάσουμε στα καλύτερα επίπεδα.

Εάν χρησιμοποιείτε  ένα  ψηφιακό όργανο μέτρησης  της  θερμοκρασίας  και  το  βάλετε  στο  κάτω μέρος  της
κουζίνας ρυζιού καθ 'όλη τη διαδικασία για να εξατμιστεί ο διαλύτης, βλέπετε ότι μόνο στην τελευταία φάση
της διαδικασίας όταν το νερό πέφτει στο τελικό κουζίνα, η θερμοκρασία έρχεται γύρω στους 100-110 ° C.
Αλλά ο χρόνος σε αυτό το εύρος δεν είναι κυρίως αρκετά μεγάλος για όλη τη διαδικασία αποκαρβοξυλίωσης.
Μετά από αυτό, ζεσταίνετε το λάδι σε μια μικρή χαλύβδινη κατσαρόλα σε θερμαντική πλάκα για μεγαλύτερο
χρονικό διάστημα. Τόσο καιρό καμία δραστηριότητα (όχι άλλες φυσαλίδες αερίου) θερμαίνετε και περιμένετε.
Ελέγξτε τη θερμοκρασία και καλύτερα να μην ανεβαίνετε πάνω από 130 βαθμούς Κελσίου για περίπου μισή
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ώρα.  Θυμηθείτε  ότι  το  THC  έχει  σημείο  βρασμού  157  βαθμούς  C.  Γι  'αυτό  μην  παρακινδυνεύσετε
υπερθερμαίνοντας, διαφορετικά τα κανναβινοειδή που επιθυμείτε θα εξατμιστούν και θα αναπνεύσουν ...

Στον πυρήνα δεν είναι σημαντικό να λάβετε την μέγιστη ποσότητα αποκαρβοξυλίωσης, τόσο καιρό αργότερα
παίρνετε αρκετό λάδι στο σώμα σας. Ενδιαφέρουσα είναι η αξία ενός γραμμαρίου την ημέρα ή περισσότερο
που πρέπει να πάρετε. Φυσικά πόσο λάδι χρειάζεστε εξαρτάται από το πόσα delta9THC είναι πραγματικά στο
λάδι - σημαίνει πόσο αποτελεσματική ήταν η αποκαρβοξυλίωση. Εάν ακολουθήσετε τη σύσταση του Ricks και
βεβαιωθείτε ότι έχετε ζεστάνει το λάδι για αρκετή ώρα στους 130 ° C - όλα θα πάνε καλά. Είναι ανεξάρτητο
ποιο διαλύτη χρησιμοποιείτε. " Στέφαν

«Γεια  σου  JB,  βρήκα  αυτή  τη  Νάφθα  στην  περιοχή  μου  ...  (σύνδεσμος)  Δεν  λέει  Light  Naphtha  ...  θα
λειτουργούσε ακόμα αυτό; Ευχαριστώ και πάλι για όλη τη βοήθεια και τις σούπερ πληροφορίες! »

- Θα πρέπει να είναι ελαφριά αλειφατική νάφθα- ελέγξτε το MSDS για να διαπιστώσετε εάν είναι καθαρή
ελαφριά  νάφθα χωρίς  πρόσθετα),  shellite  στην Αυστραλία,  (τεχνική  ή βιομηχανική)  βενζίνη στην Ευρώπη
(βενζίνη, όχι βενζόλιο και όχι ο τύπος που χρησιμοποιείται ως καύσιμα στα αυτοκίνητα). Πωλείται με πολλά
διαφορετικά  ονόματα.  Χρησιμοποιείται  ως  διαλυτικό  χρώματος,  διαλύτης,  απολιπαντικό,  ήταν  πολύ
συνηθισμένος  διαλύτης  οικιακής χρήσης ή απολιπαντικό υφασμάτων,  μπορεί  επίσης να χρησιμοποιηθεί  ως
ελαφρύτερο υγρό κλπ. Σημείο βρασμού γύρω στους 60-80 ° C, όσο χαμηλότερα τόσο το καλύτερο Το

Αλείψτε λίγο σε ένα καθαρό πιάτο Petri ή βυθίστε το δάχτυλό σας σε αυτό και αν εξατμιστεί μέσα σε τριάντα
δευτερόλεπτα  και  δεν  αφήσει  λιπαρά  υπολείμματα,  θα  πρέπει  να  το  χρησιμοποιήσετε.  Υπάρχουν  πολλοί
προμηθευτές,  δεν μπορώ να σας  πω ποιος  είναι  ο  καλύτερος  ή τι  θα προτείναμε  αυτήν τη στιγμή,  οπότε
παρέχουμε μόνο γενικές οδηγίες.

Αριθμός CAS 64742-49-0, καθαρό, απόσταγμα πετρελαίου, χωρίς πρόσθετα, εάν είναι δυνατόν, και το σημείο
βρασμού  πρέπει  να  είναι  όσο  το  δυνατόν  χαμηλότερο.  Τα  περισσότερα  διυλιστήρια  το  παράγουν,  απλά
ρωτήστε τους τι θα πρότειναν για εκχυλίσματα βοτάνων.

Η δεύτερη επιλογή είναι 99% ή 99,99% ισοπροπυλική αλκοόλη ή το πολύ ακριβό 99% αλκοόλη τροφίμων. Η
ισοπροπυλική αλκοόλη και η αλκοόλη για τρόφιμα δεν είναι τόσο αποτελεσματικά όσο ο διαλύτης όπως η
νάφθα και  απογυμνώνουν  περισσότερα φυτικά  υλικά  και  χλωροφύλλη  στο λάδι,  καθιστώντας  το λιγότερο
ισχυρό και καλόγουστο, γι 'αυτό συνιστούμε να χρησιμοποιείτε πάντα νάφθα όταν είναι δυνατόν/διαθέσιμο. Τις
καλύτερες ευχές, JB ”

Ερ. Ρικ, στο Μεξικό η «νάφθα» δεν είναι παρά μία από τις πολλές ονομασίες προϊόντων τύπου νάφθας. Για να
αποφύγετε ένα μοιραίο λάθος, θα τύχαινε να έχετε το επιστημονικό όνομα για τη «νάφθα» που χρησιμοποιείτε,
παρακαλώ;

Α.  Αναζητήστε  καθαρή  ελαφριά  νάφθα  χωρίς  πρόσθετα  συστατικά.  Είναι  βασικά  το  ίδιο  με  το  καύσιμο
Coleman που μπορείτε να δείτε στην παρακάτω φωτογραφία, αλλά αναζητήστε νάφθα χωρίς πρόσθετα κατά
της σκουριάς που προστίθενται στο καύσιμο Coleman.

Εάν διαπιστώσετε ότι η ελαφριά αλειφατική νάφθα απαγορεύεται στη χώρα σας (όπως συνέβη στην Ονδούρα,
για παράδειγμα), αναζητήστε 99% ή καλύτερα 99,9% ισοπροπυλική αλκοόλη, θα πρέπει να εντοπιστεί εύκολα.
Το 99% αλκοόλ είναι ο τρίτος διαλύτης που θα χρησιμοποιούσαμε, αλλά θα κάναμε ό, τι ήταν δυνατόν για να
αποφύγουμε τη χρήση του γιατί  αφαιρεί  πάρα πολύ χλωροφύλλη και  άλλα ανεπιθύμητα φυτικά  υλικά.  Σε
κάποιους αρέσει να παγώνουν τον διαλύτη και την πρώτη ύλη όταν χρησιμοποιούν ισοπροπυλική αλκοόλη ή
αλκοόλη ως διαλύτη. Εμείς προσωπικά δεν χρησιμοποιούμε αυτούς τους διαλύτες εκτός εάν πρέπει και δεν μας
αρέσει να βγαίνουμε παγωμένοι,  οπότε δεν προωθούμε πραγματικά το πάγωμά του, αλλά μερικοί  λένε ότι
βοηθά στη βελτίωση της ποιότητας του λαδιού. Όταν χρησιμοποιείτε μη πολική καθαρή ελαφριά νάφθα με
χαμηλό  σημείο  βρασμού,  δεν  χρειάζεται  να  παγώσετε  τίποτα  και  θα  έχετε  ακόμα  ένα  καλό  προϊόν  αν
ακολουθήσετε τις οδηγίες. JB

«Γεια σου JB, τι γίνεται αν υπάρχει αλλεργία στη χρήση του Naptha; Έχουμε ένα μέλος της οικογένειας που
έχει  σοβαρές  αλλεργικές  αντιδράσεις  σε  ΚΑΘΕ  μικρό  πράγμα,  ειδικά  στους  διαλύτες.  Θέλουμε  να  της
φτιάξουμε  λάδι  αλλά πρέπει  να χρησιμοποιήσουμε έναν οργανικό διαλύτη.  Σκεφτήκαμε  να φτιάξουμε  μια
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οργανική «σελήνη» που αποστάχθηκε αρκετές φορές για να αποκτήσει καθαρότητα, αλλά ποια είναι η γνώμη
σας για αυτό; Ποια είναι η σύστασή σας για τους σοβαρά αλλεργικούς σε τόσο πολύ; Δεν μπορεί να πάρει
καθόλου φαρμακευτικά προϊόντα επειδή είναι αλλεργική στους δεσμευτικούς παράγοντες, υποφέρει τόσο πολύ
λόγω των αλλεργιών της σε όλα. Ευχαριστώ εκ των προτέρων!" Σάρα

-  Λοιπόν,  μπορείτε  να χρησιμοποιήσετε  99% αλκοόλ,  δεν  είπαμε ποτέ  ότι  δεν μπορείτε.  Απλώς,  από την
εμπειρία  μας,  τα  έλαια  που  παράγονται  με  μη  πολικούς  διαλύτες  είναι  ελαφρώς  πιο  ισχυρά  και  συνήθως
περιέχουν λιγότερα φυτικά υλικά. Μερικοί παγώνουν το αλκοόλ και μπουμπούκια πριν την επεξεργασία για να
πάρουν λάδι που είναι πιο κεχριμπαρένιο. Υποθέτω ότι αυτός είναι ο τρόπος που πρέπει να ακολουθήσεις,
Σάρα.

Υψηλό THC ή Υψηλό CBD Oil;

«Είμαι κάπως μπερδεμένος. Ο φίλος μου έχει στάδιο 4 καρκίνο των νεφρών και καρκίνο στους πνεύμονές του.
Είναι καλύτερο να δώσετε λάδι υψηλής περιεκτικότητας σε CBD ή λάδι THC; Το λάδι CBD έχει μόνο ίχνος
THC; Του πήρα σωλήνα δέκα γραμμαρίων και έχει 18% CBD και λιγότερο από 1% THC. Μήπως το κάνω με
λάθος τρόπο; «Ρίτσαρντ

Mikees: Ναι, δεν είναι, πρέπει να αποκτήσετε τον πραγματικό RSO.

-95-98% THC δεν είναι 18% CBD, έτσι; Πείτε σε όποιον σας το παρείχε να σταματήσει να το κάνει. Η υψηλή
διαφημιστική εκστρατεία CBD θα σκοτώσει πολλούς ανυποψίαστους ασθενείς, όπως φαίνεται, είναι λυπηρό.
Γιατί δεν μπορούν απλά να ακολουθήσουν τις οδηγίες που πραγματικά λειτουργούν; Η χρήση των υψηλών
ελαίων  CBD  είναι  πολύ  περιορισμένη,  δεν  λειτουργούν  τόσο  καλά  ακόμη  και  σε  δερματικές  παθήσεις,
πραγματικά δεν καταλαβαίνω γιατί όλοι είναι τόσο gung-ho για αυτές τις ανοησίες CBD. Ναι, είναι επίσης ένα
ισχυρό φάρμακο, αλλά οι χρήσεις του είναι πραγματικά περιορισμένες μόνο σε σύγκριση με τον πραγματικό
RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, εξαιρετικά ισχυρό και ηρεμιστικό και ευφορικό. αυτό είναι το καλύτερο λάδι σας
και αυτό είναι που θα λειτουργήσει καλύτερα. Δοκιμάστε αυτό πρώτα. Όταν το κάνετε αυτό, δεν θα αγγίξετε
ούτε θα πλησιάσετε το υψηλό έλαιο CBD και θα ξέρετε τη διαφορά και κανείς δεν θα σας ξεσκίσει. RSO
πρώτα. JB

«Μου αρέσει πολύ αυτή η σελίδα και οι πληροφορίες που μπορώ να μάθω από αυτήν. Ωστόσο, είναι τόσο
απογοητευτικό  να  ακούμε  άλλα κανναβινοειδή  εκτός  από το  THC να θεωρούνται  δευτερεύοντα.  Αυτό το
κορίτσι, και οι γονείς της, δεν βλέπουν το CBD ως δευτερεύον. Της έχει δώσει τη ζωή. Δεν ήταν η THC που το
έκανε, ήταν η CBD. Σταματήστε να το σκάτε σε παρακαλώ. Αποθαρρύνετε τους ανθρώπους να δοκιμάσουν
υψηλά στελέχη CBD όταν μπορούν πραγματικά να βοηθηθούν από αυτό. Η υψηλή THC δεν είναι η απάντηση
σε όλα και αυτός είναι ο λόγος για τον οποίο υπάρχουν περισσότερα από ένα κανναβινοειδή μέσα στο φυτό ».
Η Τίνα

«Ο JB απάντησε για τον καρκίνο του πνεύμονα, όχι για το σύνδρομο Dravet, κανείς δεν ασχολείται με τίποτα.
Για  τον  καρκίνο  οι  αναφορές  ασθενών  και  οι  επιστημονικές  μελέτες  δείχνουν  ότι  η  THC είναι  αυτή  που
σκοτώνει  τον καρκίνο.  Υπάρχουν ορισμένες  μελέτες που λένε ότι η CBD είναι ευεργετική για ορισμένους
τύπους καρκίνου, αλλά λίγες σε σύγκριση με τις μελέτες που έγιναν με THC. Τώρα οι επιληπτικές κρίσεις και
κάποιες άλλες συνθήκες υψηλής CBD είναι αυτό που ψάχνετε ». Κέλιν

- Kellin και Tina, τα έλαια που χρησιμοποιούμε λειτουργούν επίσης στις επιληπτικές κρίσεις. Και οι ασθενείς
θα  είχαν  ασύγκριτα  καλύτερα  αποτελέσματα  αν  χρησιμοποιούσαν  το  πραγματικό  και  προσπαθούσαν  να
θεραπεύσουν την αιτία και όχι μόνο τα συμπτώματα.

Δεν βάζω το CBD κάτω, είναι ένα πραγματικά ισχυρό φάρμακο από μόνο του, και νομίζω ότι είναι υπέροχο
στη μάσηση τσίχλας για παιδιά κ.λπ., για παράδειγμα. Αλλά αν θέλετε την πραγματική δύναμη, χρειάζεστε τον
πιο βάναυσα ισχυρό RSO και πολύ THC. Αυτή είναι η οπτική μου και δεν θα αλλάξει.
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Απλώς  δοκιμάστε  το  σε  δερματικές  παθήσεις  και  δείτε  αν  ένα  έγκαυμα  ή  μια  πληγή  θα  επουλωθούν
γρηγορότερα με τον πραγματικό RSO ή με χαμηλής ποιότητας υψηλής CBD εκδοχή του. Το έχω δει με τα
μάτια μου, δεν χρειάζεται να πειραματιστώ με υψηλά έλαια CBD για τον εαυτό μου. Θέλω το καλύτερο για
μένα καθώς και για τους ασθενείς μου.

Τα περισσότερα έλαια CBD είναι δευτερεύουσας ποιότητας σε σύγκριση με τα καλύτερα και πιο ναρκωτικά
ισχυρά και ηρεμιστικά RSO με 95-98% THC.

Το κύριο πρόβλημά σας είναι ότι αγοράσατε την ενιαία θεωρία κανναβινοειδών την οποία πιέζει η Big Pharma
έτσι  ώστε  να  μπορούν  να  επωφεληθούν  από  φάρμακα  κάνναβης.  Δεν  θέλετε  πραγματικά  φάρμακα  που
βασίζονται σε μεμονωμένα κανναβινοειδή, θέλετε το πιο βάναυσα ισχυρό και ηρεμιστικό έλαιο για καλύτερα
αποτελέσματα.

Και  μπορείτε  να  καλλιεργήσετε  τα  φυτά  μόνοι  σας  και  να  φτιάξετε  μόνοι  σας  το  λάδι,  πραγματικά  δεν
χρειάζεται να το αγοράσετε από μεγάλες φαρμακευτικές εταιρείες που θα προσπαθήσουν να βάλουν τεράστια
τιμή στην αποκαρβοξυλιωμένη ρητίνη κάνναβης για κανένα λόγο εκτός από την απληστία τους Το

Μπορεί και πιθανότατα θα χρειαστείτε κιλά από το λάδι μια μέρα - για τον εαυτό σας ή την οικογένειά σας -
πόσα  θέλετε  να  πληρώσετε  ανά  γραμμάριο;  Ένα  buck  είναι  πάρα  πολύ,  αν  τα  φυτά  καλλιεργήθηκαν  σε
εξωτερικούς χώρους και σε μεγάλη κλίμακα.  Οπότε ούτε ειδικοί φόροι, ούτε κάτι τέτοιο.  Η νομιμοποίηση
100%  είναι  ο  μόνος  δρόμος  και  πρέπει  να  γίνει  τώρα,  δεν  υπάρχει  λόγος  να  αφήσουμε  εκατοντάδες
εκατομμύρια ασθενείς παγκοσμίως να υποφέρουν.

Μη διστάσετε να διαφωνήσετε γι 'αυτό. αλλά αυτό είναι το μόνο που μπορείτε να κάνετε γι 'αυτό ούτως ή
άλλως. Τις καλύτερες ευχές, JB

«Σας  παρακαλώ  συνεχίστε  να  εξηγείτε  τον  τρόπο  που  έχετε,  εγώ  κρατώ  σημειώσεις  και  μαθαίνω  όσα
περισσότερα μπορώ από εσάς για το τι  είναι  καλό για κάτι  και  ούτω καθεξής,  θέλω να είμαι  έτοιμος και
προετοιμασμένος με τη σωστή γνώση για μένα και το δικό μου ... Αν δεν έλεγες ότι χρειάζεσαι την υψηλή THC
θα πίστευα ότι όλα ήταν εντάξει, είμαι ευγνώμων για ΟΛΕΣ τις πληροφορίες. ” Βίκυ

"Ο Rick πάντα υποστήριζε ότι η υψηλή THC είναι απαραίτητη για να σας δώσει την καλύτερη ευκαιρία, αυτό
είναι προφανώς αυτό με το οποίο είχε τα καλύτερα αποτελέσματα. Υπάρχουν πολλά πράγματα για τα οποία η
CBD μπορεί να είναι καλύτερη, συνήθως χρησιμοποιείται σε παιδιά για το σύνδρομο Dravet, τη ΔΕΠΥ και τη
σοβαρή ψυχαναγκαστική διαταραχή, επειδή πολλοί άνθρωποι εξακολουθούν να φοβούνται ότι θα κάνουν τα
παιδιά  ψηλά.  Το  THC είναι  αυτό  που  σε  ανεβάζει.  Βρήκα  μερικούς  ανθρώπους  που  χρησιμοποιούν  λάδι
υψηλής THC για να θεραπεύσουν την πλειοψηφία των ανθρώπων, αλλά αν ο ασθενής δεν ανταποκρίνεται όπως
ελπίζουμε, άλλαξαν σε υψηλή CBD και αυτό λειτούργησε καλύτερα.

Υποθέτω ότι όλοι είναι διαφορετικοί και κάθε καρκίνος είναι διαφορετικός. Αλλά μέχρι να επιτραπεί να γίνει
όλη  η  απαιτούμενη  έρευνα,  είναι  πιθανότατα  καλύτερο  να  μείνουμε  στη  μέθοδο  του  Rick.  Υψηλή  THC,
κυρίαρχη ένδειξη που ακολουθεί το πρωτόκολλο. Λέγεται ότι εάν ξεκινήσουν μικρές και διπλές δόσεις κάθε 4
ημέρες, ο ασθενής μπορεί να αναπτύξει γρήγορα μια ανοχή και η σοβαρή υπνηλία θα υποχωρήσει μετά από
λίγο στο λάδι. Το λάδι του Rick είναι 95-8% THC αλλά τα ψυχοδραστικά αποτελέσματα δεν θα σας βλάψουν.

Και  όταν  προσπαθώ  να  αποφασίσω  ποιανού  θα  ακολουθήσω,  δεν  πιστεύω  ότι  κάποιος  είχε  μεγαλύτερη
εμπειρία με αυτό το φάρμακο από τον Rick. Έχω δει την ολλανδική μέθοδο και σκέφτομαι αν κάποιος πεθαίνει
γιατί θα αραιώσετε τη θεραπεία; » Νίκος

«Από τότε που άκουσα για τα υψηλά έλαια CBD που βοηθούν τις επιληπτικές κρίσεις, πάντα ήμουν της σκέψης
ότι αν αυτοί οι γονείς  έδιναν στο παιδί τους ένα υβριδικό αλλά κυριαρχούσε το έλαιο Indica,  το παιδί θα
θεραπεύονταν. Γνωρίζω ότι τα έλαια CBD ελέγχουν τις επιληπτικές κρίσεις και είμαι τόσο χαρούμενος που
ΚΑΤΙ μπορεί να βοηθήσει παιδιά όπως η Σάρλοτ, αλλά φανταστείτε τη θεραπεία που θα μπορούσε να συμβεί
εάν χορηγηθεί THC και το άλλο φάσμα κανναβινοειδών στο φυτό. Έτσι το παιδί σας κοιμάται πολύ λόγω της
THC, το σώμα του θα προσαρμοστεί στη δόση. Απλώς πιστεύω ότι το πλήρες φυτό είναι το πιο χρήσιμο, όχι
ένα κανναβινοειδές. » Σάρα

48



ΘΕΡΑΠΕΙΑ ΓΙΑ ΤΟΝ ΚΑΡΚΙΝΟ: ΤΟ ΠΡΩΤΟΚΟΛΛΟ RICK SIMPSON

«Τα μέσα μαζικής ενημέρωσης επικεντρώνονται στον διαχωρισμό των κανναβινοειδών, αλλά έχει αποδειχθεί
ότι τόσο η THC όσο και η CBD σκοτώνουν τον καρκίνο και συρρικνώνουν τους όγκους. Το Rick Simpson Oil
από Cannabis Indica είναι το φάρμακο που θεραπεύει τους Landon και Brave Mykayla και πολλούς άλλους και
ο καθένας μπορεί να το φτιάξει. Μην αφήνετε τα μέσα ενημέρωσης να σας κάνουν να πιστεύετε ότι πρέπει να
περιμένετε  για  αυτήν  τη  θεραπεία  ή  να  διαχωρίσετε  το  CBD!  Το  THC  συνεργάζεται  επίσης  με  το
ενδοκανναβινοειδές μας σύστημα. Μάθετε για τη θεραπεία που μπορεί να κάνει ο καθένας ». Χανάν

Είναι ασφαλές να χρησιμοποιείτε το λάδι;

«Η ασφάλεια αυτού του φαρμάκου είναι ασύγκριτη και από όσα έχω δει, δεν είναι πιο επικίνδυνη από το να
πίνεις ένα φλιτζάνι γλυκό νερό. Ακόμα κι αν κάποιος υπερβολικά κάνει υπερβολική δόση, δεν υπάρχει καμία
βλάβη σε αυτόν μόλις  εξαντληθούν τα αποτελέσματα του λαδιού. Η πιο συχνή ανεπιθύμητη ενέργεια που
έχουμε παρατηρήσει με τους ανθρώπους που καταναλώνουν έλαιο κάνναβης για τις ιατρικές τους καταστάσεις
είναι η μεγάλη ξεκούραση και το χαμόγελο στα πρόσωπά τους.

Όπως  κάθε  άλλο  ισχυρό  φάρμακο,  εάν  κάποια  άτομα  καταναλώνουν  υπερβολική  ποσότητα,  μπορεί  να
επιφέρουν ανεπιθύμητες παρενέργειες. Παρόλο που οι επιδράσεις που μπορεί να προκαλέσει αυτό το λάδι δεν
αποτελούν κίνδυνο, υπάρχουν εκείνοι που δεν απολαμβάνουν να γίνουν υψηλοί λόγω υπερδοσολογίας. Παρόλο
που αυτό το φάρμακο είναι ασφαλές και οι περισσότεροι δεν έχουν προβλήματα με τη χρήση του, θα πρέπει
επίσης να λάβετε υπόψη ότι θα υπάρχουν εκείνοι που θα αντιμετωπίσουν δυσκολίες.

Αυτός είναι ο λόγος που δίνω εντολή σε όλους να ξεκινήσουν με πολύ μικρές δόσεις και στη συνέχεια να
αυξήσουν την ποσότητα που καταναλώνουν κάθε τέσσερις ημέρες. Με αυτόν τον τρόπο, δίνει την ευκαιρία στο
άτομο που παίρνει αυτή την ουσία να αναπτύξει την ανοχή του και πολλοί ασθενείς έχουν αναφέρει ότι δεν
έφτασαν καν ψηλά κατά τη διάρκεια της θεραπείας. Εάν το έλαιο κάνναβης παράγεται σωστά από πολύ ισχυρά
ηρεμιστικά  στελέχη  κάνναβης  indica,  ή  συχνά  όταν  παρασκευάζεται  από  ορισμένους  τύπους  κυρίαρχων
ενδείξεων sativa, θα διαπιστώσετε ότι τα αποτελέσματα αυτών των ελαίων θα προωθήσουν την υπνηλία και τον
ύπνο, τα οποία είναι προφανώς σημαντικό μέρος της διαδικασίας επούλωσης.

Οι ασθενείς πρέπει να γνωρίζουν το γεγονός ότι αυτό το έλαιο μπορεί επίσης να μειώσει την αρτηριακή τους
πίεση, την οφθαλμική πίεση και τα επίπεδα σακχάρου στο αίμα. Εάν τα άτομα λαμβάνουν φάρμακα για τη
θεραπεία αυτών των ζητημάτων, θα πρέπει να είναι σε θέση να μειώσουν την ανάγκη τους για χρήση των
φαρμάκων που χρησιμοποιούν σήμερα πολύ γρήγορα στις περισσότερες περιπτώσεις. Πρέπει να ενημερώσω
τους ασθενείς  που λαμβάνουν φάρμακα για την αρτηριακή πίεση ότι  μόλις  ξεκινήσουν το λάδι,  συχνά τα
προβλήματα αρτηριακής πίεσης δεν θα απαιτούν πλέον τη χρήση φαρμακευτικών προϊόντων και αυτό ισχύει
και για τους διαβητικούς και για εκείνους που πάσχουν επίσης από γλαύκωμα.

Λάβετε υπόψη ότι εάν το λάδι πρόκειται να καταναλωθεί για τη θεραπεία άλλων καταστάσεων και λαμβάνεται
μαζί με φάρμακα για την αρτηριακή πίεση, μπορεί σε ορισμένες περιπτώσεις να μειώσει την αρτηριακή πίεση
του ασθενούς  πολύ χαμηλά. Αν και δεν γνωρίζω κανέναν που να το έζησε που υπέστη πραγματικό κακό,
εξακολουθώ να πιστεύω ότι  κάποιος  πρέπει  να προσπαθήσει  να αποφύγει  αυτήν την κατάσταση,  αν είναι
δυνατόν.  Ελέγξτε  λοιπόν  την  αρτηριακή  σας  πίεση  συχνά  και  εάν  δεν  απαιτούνται  πλέον  φαρμακευτικά
προϊόντα μην τα καταπιείτε.

Μπορεί  να  φαίνεται  απίστευτο  σε  ορισμένα  άτομα  ότι  μπορούν  να  διακόψουν  τη  χρήση  αυτών  των
συνταγογραφούμενων ουσιών. Ωστόσο, μόλις συνειδητοποιήσει κανείς  τις θεραπευτικές δυνατότητες αυτού
του φυσικού φαρμάκου, σύντομα καταλαβαίνει ότι αυτό το καταπληκτικό έλαιο μπορεί να αντικαταστήσει τη
χρήση σχεδόν όλων των φαρμακευτικών προϊόντων.
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Πώς γίνεται συνήθως ανεκτό το λάδι;

Όλοι έχουμε διαφορετικές ανοχές για ισχυρά φάρμακα, οπότε ενθαρρύνω τους ασθενείς να παραμείνουν στη
δική  τους  ζώνη  άνεσης  όταν  καθορίζουν  ποια  δοσολογία  θα  καταναλώσουν.  Η ανοχή  των  περισσότερων
ανθρώπων  αναπτύσσεται  πολύ  γρήγορα  και,  κατά  μέσο  όρο,  ένα  φυσιολογικό  άτομο  χρειάζεται  συνήθως
περίπου 90 ημέρες για να καταπιεί τη θεραπεία των 60 γραμμαρίων. 60 γραμμάρια σωστά παραγόμενου ελαίου
φαίνεται να μπορούν να θεραπεύσουν τους περισσότερους καρκίνους, εκτός εάν ο ασθενής υπέστη σοβαρές
ζημιές από το ιατρικό σύστημα με τη χημειοθεραπεία και την ακτινοβολία τους κ.λπ.

Οι ασθενείς που έχουν υποστεί τις συνέπειες της χημειοθεραπείας και της ακτινοβολίας απαιτούν περισσότερο
λάδι για να αναιρέσουν τη ζημιά που έχει αφήσει το ιατρικό σύστημα. Ως επί το πλείστον, μόλις ένα άτομο
συνηθίσει στις επιδράσεις των ελαίων, οι ασθενείς φαίνεται να απολαμβάνουν τη λήψη της ουσίας. Αλλά λόγω
της μη εθιστικής φύσης αυτού του φαρμάκου, συχνά όσοι χρησιμοποιούν την ουσία θα ξεχάσουν να πάρουν
σωστά τις δόσεις τους. Δεν είναι ότι το λάδι τους κάνει να ξεχνούν, είναι απλώς επειδή το σώμα τους δεν
αισθάνεται την ανάγκη για την παρουσία του και αυτό τονίζει μόνο το γεγονός ότι η ουσία είναι πραγματικά μη
εθιστική. Αν δεν ήταν, είναι απίθανο ο ασθενής να ξεχάσει να πάρει τη δοσολογία του, γιατί αν ήταν εθιστικό,
μετά από οκτώ ώρες, το σώμα τους θα έκλαιγε για την ουσία.

Υπάρχουν παρενέργειες που πρέπει να ανησυχείτε;

Μερικοί  ασθενείς  έχουν αναφέρει  ότι  εμφάνισαν άγχος ή παράνοια με τη χρήση αυτού του φαρμάκου. Οι
τρόποι αντιμετώπισης αυτού θα συζητηθούν όταν το ερώτημα εμφανιστεί λίγο παρακάτω σε αυτό το βιβλίο.

Οι κύριες παρενέργειες του ελαίου κάνναβης που μου έχουν αναφερθεί είναι η καλή υγεία, η ευτυχία και ο
καλός ύπνος, οπότε τι περισσότερο θα μπορούσε να ζητήσει κάποιος από ένα φάρμακο που χρησιμοποιεί;

Πολλοί άνθρωποι καταναλώνουν μεγάλο αριθμό φαρμακευτικών προϊόντων καθημερινά. Μπορεί να είναι 
καλό για το σώμα;

Δεν έχω ιδέα γιατί όσοι βλέπουν τις επικίνδυνες παρενέργειες των αλλοπαθητικών φαρμάκων σε διαφημίσεις
φαρμάκων θα εξακολουθούσαν να σκέφτονται τη λήψη αυτών των φαρμάκων. Φαίνεται ότι αδιανόητα πολλά
άτομα  θα  κάνουν  όπως  διατάζει  ο  γιατρός  και  πολλοί  από  αυτούς  τους  ίδιους  ανθρώπους  τείνουν  να
απορρίπτουν τη χρήση φαρμάκου κάνναβης. Απλώς, λόγω ψέματος που έχουν πει από τις κυβερνήσεις τους και
από εκείνες που βρίσκονται κάτω από τη σκιά πίσω από τη φαρμακοβιομηχανία. Κανείς δεν πεθαίνει από τη
χρήση φαρμάκων κάνναβης και δεν προκαλείται καμία βλάβη. Μακάρι να μπορούσα να πω το ίδιο για ό, τι μας
συνταγογραφούν οι γιατροί καθημερινά, αλλά δυστυχώς, αυτό δεν συμβαίνει καθόλου.

Μερικές φορές οι διαφορετικές αλληλεπιδράσεις που προκαλούν αυτά τα λεγόμενα φάρμακα είναι αρκετές για
να μας βάλουν σε έναν πρώιμο τάφο. Αλλά ακόμη και αν δεν αντιμετωπίσουμε άμεσα προβλήματα, η χρήση
τους εξακολουθεί να αποτελεί κίνδυνο. Με την πάροδο του χρόνου, οι χημικές ουσίες και τα δηλητήρια που
περιέχουν αυτά τα φάρμακα συσσωρεύονται στο σώμα μας και αυτό μπορεί επίσης να προκαλέσει σοβαρά
προβλήματα στην υγεία μας που μπορεί συχνά να οδηγήσουν σε θάνατο. Ακόμα και απλά πράγματα όπως τα
δισκία ασπιρίνης προκαλούν χιλιάδες θανάτους παγκοσμίως κάθε χρόνο. Δεν νομίζω λοιπόν ότι κάποιος από
εμάς  πρέπει  να  εμπιστευτεί  τη  φαρμακοβιομηχανία  ή  οτιδήποτε  προσφέρει.  Εάν  επιθυμείτε  να  δείτε
πραγματική  θεραπευτική  δύναμη,  τότε  στραφείτε  στη  Μητέρα  Φύση,  γιατί  θα  βρείτε  πολύ  λίγα  σε  ένα
εργοστάσιο χαπιών που θα είναι πολύ επωφελές.

Πώς συγκρίνουν οι ασθενείς τις παρενέργειες του ελαίου κάνναβης με εκείνες των χημικών φαρμάκων;

Δεν υπάρχει  πραγματική σύγκριση μεταξύ των παρενεργειών του ελαίου κάνναβης και  των δηλητηριωδών
χημικών που παρέχει το ιατρικό σύστημα. Αυτές οι ουσίες που παρέχουν οι γιατροί είναι κάτι που δεν πρέπει
να έχουμε στο σώμα μας γιατί είναι τοξικές για το συκώτι. Αυτό σημαίνει ότι αυτά τα λεγόμενα φάρμακα δεν
πρέπει να καταπίνονται γιατί θα δηλητηριάσουν τα συκώτια μας και θα βλάψουν τη λειτουργία του. Επιπλέον,
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η  χρήση  τους  μπορεί  να  προκαλέσει  μια  ολόκληρη  σειρά  άλλων  θεμάτων  υγείας  που  θα  μπορούσαν  να
αποφευχθούν εάν χρησιμοποιούνταν λάδι κάνναβης.

Με τη χρήση χημικών φαρμάκων, συχνά εκθέτουμε τον εαυτό μας σε παρενέργειες που μπορεί να είναι ακόμη
χειρότερες  από  αυτές  που  αρχικά  θεραπεύονταν.  Μερικοί  ασθενείς  με  ασθένειες  όπως  ο  καρκίνος  και  ο
διαβήτης κλπ. Μου έχουν πει ακόμη ότι οι καταστάσεις τους προκλήθηκαν από τα φάρμακα που παρείχαν οι
γιατροί. Φαίνεται λοιπόν ότι αρκετά συχνά οι ίδιοι οι γιατροί είναι τουλάχιστον εν μέρει υπεύθυνοι για την
τρέχουσα  ιατρική  κατάσταση  του  ασθενούς.  Πολλοί  ασθενείς  μου  περιέγραψαν  λεπτομερώς  τις  φρικτές
παρενέργειες που αντιμετώπισαν από τα φάρμακα που τους είχαν συνταγογραφήσει, οπότε θα προσπαθούσα να
αποφύγω τη χρήση τους, αν ήταν δυνατόν.

Δεδομένου ότι η χημεία του σώματός μας και η ανοχή μας σε πολλές άλλες ουσίες ποικίλλει πολύ. Συχνά οι
γιατροί δεν έχουν ιδέα τι επιπτώσεις μπορεί να έχει η συσσώρευση διαφορετικών χημικών φαρμάκων στην
υγεία και την ευημερία μας. Κανείς από εμάς δεν είναι το ίδιο και τα διαφορετικά φάρμακα που αναμιγνύονται
μαζί δεν είναι τίποτα λιγότερο από ένα δηλητηριώδες χημικό κοκτέιλ, το οποίο σε ορισμένες περιπτώσεις θα
μπορούσε να έχει εντελώς απροσδόκητες συνέπειες για την υγεία του ασθενούς.  Πώς θα μπορούσε λοιπόν
κάποιος γιατρός να συνυπολογίσει όλα τα άγνωστα για να καθορίσει τι είναι ασφαλές και τι απαράδεκτο;

Πιστεύω ειλικρινά ότι καταστάσεις όπως το Αλτσχάιμερ και πολλές άλλες ασθένειες προκαλούνται συχνά από
το  μείγμα  χημικών  που  συνταγογράφησαν  οι  γιατροί  τους.  Πολλοί  ασθενείς  μου  έχουν  μιλήσει  για  τα
προβλήματα που αντιμετώπισαν με τη χρήση φαρμακευτικών προϊόντων, αλλά μόλις σταμάτησαν να παίρνουν
αυτές  τις  ουσίες και  άρχισαν να καταναλώνουν το λάδι,  τα προβλήματα εξαφανίστηκαν.  Συνοψίζοντας  τα
πράγματα, εάν τα φάρμακα κάνναβης παράγονται σωστά, είναι εξαιρετικά ασφαλή και αβλαβή στη χρήση,
αλλά αυτό που παρέχουν οι ιατροί δεν είναι.

Είναι δυνατόν να συγκριθούν οι επιδράσεις της αλλοπαθητικής και της εμπειρικής ιατρικής;

Όσον  αφορά  εμένα,  δεν  υπάρχει  σύγκριση  μεταξύ  αλλοπαθητικής  ιατρικής  και  εμπειρικής  ιατρικής.  Το
αλλοπαθητικό φάρμακο είναι ως επί το πλείστον μόνο ένα μείγμα επιβλαβών χημικών και δηλητηρίων που
κανείς  δεν πρέπει να καταπιεί.  Η εμπειρική ιατρική (φάρμακο από φυτά) χρησιμοποιείται εδώ και χιλιάδες
χρόνια  και  τα  φάρμακα  που  παράγονται  από  την  κάνναβη  είναι  ασύγκριτα  συγκρίσιμα  όσον  αφορά  την
ασφάλεια.  Η  φαρμακευτικά  αποτελεσματική  και  αβλαβής  φύση  των  ρητινών  κάνναβης  από  την  οποία
παράγεται το έλαιο καθιστά το φυτό κάνναβης «βασίλισσα όλης της εμπειρικής ιατρικής».

Όλα αυτά  τα  χρόνια,  έχω έρθει  σε  επαφή με  πολλούς  ασθενείς  που  έλαβαν  ό,  τι  ήταν  διαθέσιμο  για  να
θεραπεύσουν τις καταστάσεις τους και αφού όλα τα άλλα είχαν αποτύχει, στη συνέχεια ήρθαν σε μένα. Νομίζω
ότι οι ασθενείς που έχουν χρησιμοποιήσει τόσο αλλοπαθητική όσο και εμπειρική ιατρική είναι πιο κατάλληλοι
να  μιλήσουν  για  τη  διαφορά  μεταξύ  των  χημικών  φαρμάκων  και  του  ελαίου  κάνναβης  αντί  για  εμένα.
Δυστυχώς,  πολλοί  εξακολουθούν  να  φοβούνται  να  εμφανιστούν,  οπότε  μπορώ  να  μεταφέρω  μόνο  όσα
ανέφεραν.

Οι περισσότεροι από αυτούς τους ασθενείς μου είπαν απευθείας ότι θα χρησιμοποιούσαν πολύ νωρίτερα λάδι
κάνναβης παρά τα φάρμακα που τους παρείχαν οι γιατροί τους. Απλώς επειδή λειτούργησε πολύ καλύτερα, δεν
είχε δυσάρεστες παρενέργειες και σε σύντομο χρονικό διάστημα, πολλοί θα μπορούσαν να επιστρέψουν στην
κανονική ζωή. Δεν βίωσαν αυτά τα έντονα θεραπευτικά αποτελέσματα με τη χρήση αλλοπαθητικών φαρμάκων
και οι περισσότεροι θεώρησαν ότι αυτά τα φάρμακα προκαλούσαν μεγάλη ζημιά. Νομίζω ότι αυτό μιλάει για
το γιατί τώρα δεν θα σκεφτόμουν καν τη χρήση αλλοπαθητικών φαρμάκων και στο εγγύς μέλλον νομίζω ότι
πολλά άλλα θα αρχίσουν να αισθάνονται το ίδιο.

Υπάρχει κάποιος λόγος ανησυχίας για τον εθισμό στην THC;

Τα εκχυλίσματα από το φυτό κάνναβης μπορούν επίσης να χρησιμοποιηθούν για να διευκολύνουν όσους είναι
εθισμένοι σε επικίνδυνες ουσίες να αποσυρθούν από τη χρήση τους. Το σύστημα μας λέει ότι η μαριχουάνα
έχει ένα αποτέλεσμα πύλης, το οποίο θα αναγκάσει όσους τη χρησιμοποιούν να πετάξουν τη ζωή τους και να
εθιστούν στα σκληρά ναρκωτικά. Τέτοιες δηλώσεις είναι εντελώς ανοησίες. Πώς μπορεί ένα φάρμακο που είναι
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χρήσιμο για τη διακοπή των εξαρτήσεων να προκαλέσει εθισμό στις ίδιες επικίνδυνες ουσίες που προκαλούν το
πρόβλημα;

Θα συμφωνήσω ότι το έλαιο κάνναβης είναι ένα φάρμακο πύλης, αλλά είναι μια πύλη επιστροφής για τους
ανθρώπους  που  υποφέρουν  από  εθισμούς  και  δεν  παίρνει  αυτούς  που  το  χρησιμοποιούν  στον  δρόμο  της
καταστροφής, όπως θα ήθελαν να πιστεύουν οι κυβερνήσεις μας. Μόλις μάθετε πραγματικά τι μπορούν να
κάνουν τα φάρμακα που παράγονται από αυτό το φυτό, θα διαπιστώσετε ότι οι φαρμακευτικές χρήσεις του
είναι απεριόριστες.

Τώρα ας ρίξουμε μια ματιά στα «καταστροφικά» αποτελέσματα μιας πολύ μεγάλης υπερδοσολογίας ελαίου
κάνναβης.  Αυτό  το  φάρμακο  προκαλεί  μια  ημι-κωματώδη  κατάσταση  που  ονομάζεται  ύπνος  και,  όταν
παράγεται από τα σωστά στελέχη, είναι επίσης πολύ πιο αποτελεσματικό παυσίπονο από τη μορφίνη. Εάν ένας
απλός άνθρωπος έπαιρνε πάρα πολλά, χωρίς αμφιβολία, θα κοιμόταν για αρκετό καιρό, αλλά όταν ξυπνούσε,
δεν θα έβλαπτε και δεν θα έπασχε από εθισμό.

Έχω  χορηγήσει  αυτό  το  φάρμακο  σε  πολλούς  ασθενείς,  ωστόσο  δεν  γνωρίζω  καμία  κατάσταση  που  θα
εμπόδιζε  έναν  ασθενή  να  χρησιμοποιήσει  αυτήν  την  ουσία  προς  καλό.  ακόμα,  με  τον  καιρό  μπορεί  να
διαπιστώσουμε  ότι  υπάρχουν  εκείνοι  που  δεν  μπορούν.  Το  μόνο  που  λέω  είναι  ότι  δεν  γνωρίζω  κανένα
φάρμακο  πιο  αποτελεσματικό  και  ασφαλές  στη  χρήση  και  είμαι  βέβαιος  ότι  το  ιατρικό  σύστημα  δεν
χρησιμοποιεί τίποτα για το οποίο μπορεί να πει το ίδιο. Τώρα κοιτάξτε τις επιπτώσεις του ελαίου κάνναβης και
εξετάστε  τις  επιπτώσεις  αυτού που παρέχει  το ιατρικό σύστημα. Νομίζω ότι  θα συμφωνήσετε  ότι  η  λήψη
υπερβολικών φαρμάκων από κάνναβη είναι η πιο ασήμαντη δικαιολογία που θα μπορούσαν να έχουν βρει,
όταν λάβετε υπόψη τη βλαβερή και επικίνδυνη φύση των ουσιών που χρησιμοποιούν σήμερα για να πάρουν τη
θέση τους.

Αυτό το φάρμακο μπορεί να καταποθεί, να χρησιμοποιηθεί τοπικά, να εξατμιστεί ή μπορείτε επίσης να το
χρησιμοποιήσετε σε μορφή υπόθετου με καλά αποτελέσματα. Όταν αρχίζετε να καταναλώνετε το λάδι, μικρές
μικροσκοπικές δόσεις που λαμβάνονται με οκτώ ώρες διαφορά είναι οι καλύτερες στην αρχή. Εάν πάσχετε από
σοβαρή κατάσταση και παίρνετε ισχυρά φάρμακα για τον πόνο, αυξήστε το μέγεθος της δοσολογίας σας το
συντομότερο δυνατό και προσπαθήστε να διακόψετε τη χρήση αυτών των επικίνδυνων ουσιών.

Για όσους πιστεύουν ότι χρειάζονται καθοδήγηση, αφού ο γιατρός σας ήταν αυτός που σας έβαλε σε όλες αυτές
τις εθιστικές δυσάρεστες χημικές ουσίες, ζητήστε τους τη συμβουλή τους για το πώς να διακόψουν καλύτερα
τη χρήση αυτών των ουσιών. Εάν ο γιατρός σας δεν είναι πρόθυμος να βοηθήσει, επισκεφθείτε έναν φυσιοπαθή
ή  ομοιοπαθητικό  γιατρό  για  συμβουλές.  Σε  πολλές  περιπτώσεις  στο  παρελθόν,  έχω  δει  ανθρώπους  να
σταματούν τα περιττά φάρμακα μόνοι τους χωρίς τη συμβουλή κανενός.

Με την  έναρξη  της  θεραπείας  με  το  έλαιο,  πολλοί  ασθενείς  που  λαμβάνουν  φάρμακα  με  βάση  οπιούχα,
μπορούν  να  μειώσουν  άμεσα  τη  χρήση  αυτών  των  επικίνδυνων  ουσιών  στο  μισό.  Στις  περισσότερες
περιπτώσεις, μέσα σε μία έως δύο εβδομάδες ο ασθενής μπορεί να εγκαταλείψει πλήρως αυτά τα φάρμακα και
θα υποφέρει λιγότερο από τα συμπτώματα στέρησης.

Αυτό το φάρμακο δεν είναι πραγματικά να σας πάρει ψηλά, είναι να επιτρέψετε στον εαυτό σας να θεραπευτεί
από μια φυσική ουσία που δεν βλάπτει.  Τώρα γιατί πρέπει ως άνθρωποι να επιτρέψουμε στους άλλους να
συνεχίσουν να μας αρνούνται τη χρήση αυτού του φαρμάκου; Η δωρεάν φαρμακευτική χρήση της κάνναβης
είναι το πιο σημαντικό ζήτημα της εποχής μας και δεδομένου ότι τόσοι πολλοί πεθαίνουν άσκοπα, όλες οι
άλλες ανησυχίες ωχριούν σε σύγκριση. Η κάνναβη είναι φάρμακο για τις μάζες που σχεδόν οποιοσδήποτε
μπορεί να αναπτυχθεί και να παράγει. Τώρα αμέτρητοι άνθρωποι παγκοσμίως παράγουν τα δικά τους φάρμακα
και επιτυγχάνουν τα ίδια αποτελέσματα που περιγράψαμε στις πληροφορίες μας. Η ώρα της αλλαγής πλησιάζει,
παρακαλώ ελάτε μαζί μας για να βοηθήσουμε να τερματιστούν τα βάσανα τόσων ανθρώπων και να φέρουμε
την ελπίδα σε έναν κατά τα άλλα απελπιστικό κόσμο.

Το φυτό κάνναβης τοποθετήθηκε σε αυτή τη γη για να το χρησιμοποιήσουμε όλοι ελεύθερα για τρόφιμα,
φυτικές ίνες, φάρμακα, ενέργεια και μια πληθώρα άλλων εφαρμογών. Σε τελευταία καταμέτρηση, πάνω από
50.000 διαφορετικά πράγματα μπορούν να παραχθούν από αυτό το καταπληκτικό φυτό. Όταν καταργηθούν
αυτοί οι παράνομοι περιορισμοί, θα επαναφέρει τους ανθρώπους στη γη όπου ανήκουν. Για άλλη μια φορά, θα
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έρθουν σε επαφή με τη φύση και θα γίνουν πολύ πιο αυτάρκεις. Εκατομμύρια θέσεις εργασίας θα ήταν τότε
εκεί  για  την  ανάληψη φιλικών  προς  τη γη βιομηχανιών  κάνναβης  και,  σε σύντομο  χρονικό διάστημα,  θα
μπορούσαμε να έχουμε μια οικονομία με βάση την κάνναβη ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό
φυτό

«Όταν άρχισα να παίρνω το λάδι είχα« Φρικτές »παρενέργειες, πρέπει να έφαγα μισό κουτί λουκουμάδες !!!
Χαχαχα!!! Μακάρι να κοιμηθώ υπέροχα! Κάθε μέρα ανυπομονούσα για τη νύχτα για να κοιμηθώ. Θα έπαιρνα
λίγο λάδι στις 7:00 για ύπνο περίπου στις 9:30 και θα κοιμόμουν μέχρι τις 8:30. Εκπληκτικός!!!" Κάποιος

«Είναι  περίεργο  που  ακούμε  τόσες  πολλές  ιστορίες  ανθρώπων που  λαμβάνουν  συμπυκνώματα  κάνναβης,
καθημερινά, χωρίς ιστορίες τρόμου, χωρίς εθισμό, χωρίς παρενέργειες ή σχετικούς θανάτους, αλλά οι τοπικοί
νομοθέτες αγωνίζονται ενάντια στην καλλιέργεια, τη χρήση και την πώληση μαριχουάνας προς όφελος του
κοινού». ανησυχίες για την ασφάλεια », η οποία αποτελεί συγκάλυψη για την πίστη τους στο Big Pharma και
την« χρηματική δωροδοκία του Booze-Baron για να περιορίσει την ανάπτυξη της βιομηχανίας κάνναβης στις
ΗΠΑ ... »Ραφαήλ

«Άρχισα να δίνω λάδι στον πατέρα μου αυτή την εβδομάδα. Προχωρημένος καρκίνος του προστάτη που έχει
εξαπλωθεί σε ορισμένα σημεία στα οστά. Μέχρι τώρα κοιμάται πολύ και έχει ξαναβρεί την όρεξή του. Δεν
έτρωγε τίποτα λόγω ακτινοβολικού πόνου στο λαιμό. Επίσης, κάποιο από το άγχος του έχει μετατραπεί σε
φαινομενικά χαρούμενα βήματα στο κεφάλι του!

Εξακολουθεί να παίρνει φάρμακα για τον πόνο στο νοσοκομείο που είναι χρήσιμα για τον οξύ πόνο έως ότου
τα πράγματα είναι υπό έλεγχο. Τα έγγραφα δεν γνωρίζουν για το λάδι όμως. Υποδείξαμε ακόμη και την ιδέα
του  συνδυασμού  λαδιού  με  φάρμακα,  αλλά  οι  γιατροί  επέστρεψαν  με  κατασκευασμένες  τερατώδεις
παρενέργειες. Wantθελα να τους ζητήσω να μας δείξουν τις μελέτες, αλλά δεν θέλω να θέσω σε κίνδυνο την
απελευθέρωση του μπαμπά δεδομένου ότι έχουμε χαρακτηριστεί ως "δύσκολο" για να αμφισβητήσουμε την
ανάγκη για υπερβολικά φάρμακα που τον κάνουν όλο και χειρότερο.

Δεν θα ευχόμουν τη θεραπεία του καρκίνου στο νοσοκομείο  στον χειρότερο εχθρό μου.  Είχα  ακούσει  τις
ιστορίες τρόμου, αλλά υποθέτω ότι σε κάποιο επίπεδο νόμιζα ότι τα πράγματα θα ήταν διαφορετικά για τον
μπαμπά. Ειλικρινά ελπίζω να μην είναι αργά ». Έντμουντ

- Έντμουντ, είχαν δίκιο για πιθανές παρενέργειες, αλλά αυτές θα προκαλούνταν από τις χημικές ουσίες που του
δίνουν, όχι από το λάδι. Όσο πιο γρήγορα τον πάρετε πίσω στο σπίτι και τον γεμίσετε με λάδι, τόσο καλύτερη
είναι η ευκαιρία. Ποτέ δεν είναι αργά για να ξεκινήσετε με το λάδι, το μόνο ερώτημα είναι αν δεν είναι αργά
για να ξεπεράσει την ασθένεια. Αλλά αυτό συνδέεται άμεσα με το πόσο λάδι θα καταφέρετε να εισχωρήσετε
μέσα του και πόσο γρήγορα.

Με αυτό δεν λέω ότι δεν πρέπει να ακολουθείτε το πρωτόκολλο ή ότι πρέπει να ξεκινήσετε με τεράστιες
δόσεις. Πάρτε τον στο σπίτι, ακολουθήστε το πρωτόκολλο και αφήστε μας να ελπίζουμε για το καλύτερο. JB

«Γεια σου Jindrich, θέλω να μοιραστώ μερικές από τις« παρενέργειες »του λαδιού. Πρώτα έφτιαχνα το δικό
μου εδώ και λίγο καιρό και επίσης αγόραζα μερικά σε ιατρείο (όπως το δικό μου καλύτερα!), Δεν έχω κάποια
ιδιαίτερη κατάσταση ή ασθένεια, πιθανώς έχω καταπιεί κοντά στα 30 ml από το 2012, οπότε ...

* δεν μπορώ να πιω αλκοόλ πια ... ένα ποτήρι κρασί και είμαι έξω! Δεν προσπαθούσα να σταματήσω να πίνω,
αλλά πραγματικά το σώμα μου το απορρίπτει εντελώς και είναι πολύ ωραίο να είμαι καθαρός!

* Η ίριδα των ματιών μου είναι εντελώς πράσινη ... όχι πια μικρές καφέ κουκίδες εδώ και εκεί (αν γνωρίζετε
ιριδολογία αυτές οι μικρές κουκίδες είναι ένδειξη δυσλειτουργιών οργάνων ή ακόμη και θανάτων), έτσι τα
καθαρά μάτια σημαίνουν μεγάλη υγεία! 

* Ameδια επίδραση για τα 10 χρόνια μου καθαρά μάτια βοσκού και πολλή ενέργεια! (Είχε πάρει περίπου 6
δόσεις).  Το  λάδι  και  όλες  οι  απρόσμενες  παρενέργειες  !!  Σας  ευχαριστούμε  και  τον  Rick  για  όλες  τις
προσπάθειές σας να μοιραστείτε αυτό το φάρμακο με τον κόσμο. Πολλή αγάπη, Estelle "

«Μπορώ να σας πω ότι το κορίτσι-σκυλί μου (σκύλος Shepherd) είχε καρκίνο στον αδένα γάλακτος, μεγάλα
σβώλους. Της έδινα καθημερινά 2 σταγόνες πριν το βράδυ. Σε 3 εβδομάδες ΟΛΑ ΠΑΝΕ !!! (Είναι σαν τον
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καρκίνο του μαστού στους ανθρώπους επίσης ευαίσθητο στα οιστρογόνα !!!). ΚΑΙ έσωσε τη ζωή της φίλης
μου,  είχε  καρκίνο  της  ουροδόχου  κύστης  -  Gone.  ΕΙΝΑΙ  ΕΥΤΥΧΙΣΜΕΝΟ  να  μπορέσω  να  βοηθήσω
ανθρώπους και ζώα. " Κουκλίτσα

"Δίνω και στα τρία σκυλιά μου μια σταγόνα λάδι καθημερινά ως προληπτικό για τον καρκίνο αφού έχασα κάθε
σκύλο στο παρελθόν από καρκίνο." ελήφθη ασύρματου

«Μόλις  έγραψα  την  περασμένη  εβδομάδα  για  εμετό  στο  λάδι.  Τελικά  σταμάτησα  και  εξακολουθώ  να
χρησιμοποιώ την ίδια παρτίδα λαδιού. Νιώθω υπέροχα τώρα. Νομίζω ότι αποτοξίνωσα όλα τα φαρμακευτικά
φάρμακα από το σύστημά μου. Wasταν μια άθλια εμπειρία, αλλά η αποτοξίνωση δεν είναι ποτέ διασκεδαστική
». Κοκκινολαίμης

«Δεν ξέρω με σιγουριά, αλλά η εικασία μου είναι ότι πήρατε πάρα πολύ νωρίς. Υπάρχει κάτι τέτοιο όπως το να
ανεβαίνεις πολύ και μπορεί να κάνει μερικούς ανθρώπους να κάνουν εμετό. Αυτό το γνωρίζω από προσωπική
εμπειρία. (Μόλις συνειδητοποίησα ότι ακούγεται σαν συγκαταβατικό δεν το εννοούσα έτσι.) »Τίνα

«Τίνα, το σκέφτηκα κι εγώ και είχα πολλές ερωτήσεις για το γιατί ήμουν τόσο άρρωστη. Πραγματικά πιστεύω
ότι ήταν αποτοξίνωση εξαιτίας αυτού που μου συνέβη τον περασμένο Δεκέμβριο. Μου είπαν από τον ογκολόγο
μου ότι βρισκόμουν στα «τελευταία μου στάδια» ότι είχα ξεμείνει από λάδι και έκανα ένα IV Zometa για να
ενισχύσω τα  οστά  μου.  Αποδείχθηκε  ότι  το  λάδι  λειτουργούσε  ως  χάπι  αλλεργίας  και  με  έσωζε  από  τις
επιπτώσεις του Zometa. Από το λάδι, έγινα ανορεξία, πονούσα πολύ καθώς το Zometa έμπαινε στα κόκαλά μου
και έκανε εμετό, είχε ρίγη και νοσηλευόταν.

Από εκείνο το περιστατικό, δεν μπορούσα καν να καθίσω σε ινδικό στιλ επειδή οι αρθρώσεις και οι γοφοί μου
πονάνε πολύ. Όταν ξεκίνησα ξανά με το λάδι, ήμουν καλά στην αρχή, αλλά μετά αρρώστησα σταδιακά. Στη
συνέχεια αρρώστησα πραγματικά και όταν έκανα εμετό για μέρες και άθλια, συνέβη κάτι περίεργο, όλες οι
αρθρώσεις μου καθαρίστηκαν και δεν έχω πόνους στις αρθρώσεις μετά από 6 μήνες. Είμαι και πάλι ευέλικτος.
Μπορώ μόνο να πιστέψω ότι το λάδι έβγαλε τα χάλια μου από τις αρθρώσεις μου που μπορούν να μείνουν μαζί
σας για ένα χρόνο ». Κοκκινολαίμης

«Είναι πολύ σημαντικό να εισέλθουμε όσο το δυνατόν περισσότερο σε έναν τελικό ασθενή το συντομότερο
δυνατό. Οι περισσότεροι τελικοί ασθενείς έχουν υποβληθεί σε χημειοθεραπεία/ακτινοβολία, παυσίπονα κλπ.
Βεβαιωθείτε  ότι  έχει  γίνει  σωστά  και  ξεκινήστε  να  παίρνετε  όσο  το  δυνατόν  συντομότερα  και  δεν  θα
σταματούσα να το παίρνω τουλάχιστον μέχρι να φύγει εντελώς ο καρκίνος! » Εύμορφος

"Όταν οι γιατροί σας λένε" είστε τελικός ", δεν θα θέλατε να δοκιμάσετε ό, τι υπάρχει εκεί έξω; Σκεφτείτε το ...
Μετά από μια τέτοια διάγνωση, τι έχετε να χάσετε; Έχω μια ανιψιά που είναι ζωντανή σήμερα ... εξαιτίας
αυτού του λαδιού ... Χρειάζεται να πω περισσότερα; » Κάλαντα

«Αυτή είμαι η ανιψιά της. Πραγματικά λειτούργησε. " Joanne

«Έκανα έναν ημιμαραθώνιο, συγκέντρωσα $ 5000 για την έρευνα για τον καρκίνο. Δεν το ήξερα ότι υπήρχε
ήδη  μια  θεραπεία  και  δεν  θα  μου  το  έδιναν.  Μου έκαναν  δύο  φορές  πολύ  ισχυρή  χημειοθεραπεία.  Μου
κατέστρεψαν το συκώτι. μου χάλασαν τα νεφρά. Με έστειλαν σπίτι να πεθάνω τον Απρίλιο του περασμένου
έτους. Είπαν ότι δεν θα ζήσω για έξι εβδομάδες. Και εδώ είμαι σήμερα, ακόμα ζωντανός, γιατί ανακάλυψα πώς
να φτιάχνω το δικό μου φάρμακο για να μπορώ να βρίσκομαι εδώ σήμερα.

Πρέπει να πούμε σε όλους για αυτή τη θεραπεία. Όλοι πρέπει να γνωρίζουν: υπάρχουν πραγματικά ιατρικά
προϊόντα μαριχουάνας που θα σας βοηθήσουν να ζήσετε και θα βοηθήσουν τους φίλους σας να ζουν που έχουν
καρκίνο.  Όλοι  πρέπει  να γνωρίζουν:  κανείς  δεν πρέπει  να πεθάνει  από καρκίνο.  Υπάρχει  θεραπεία,  πάντα
υπήρχε θεραπεία. Απλώς ... Το Big Pharma δεν θα μας αφήσει να το έχουμε. Πώς τολμούν ;! Η έρευνα για τον
καρκίνο είναι μια βιομηχανία πολλών δισεκατομμυρίων δολαρίων ... Και τι κάνουν; Σκοτώνουν ανθρώπους
σαν εμένα με τα ναρκωτικά τους. Είναι μαλακίες! Υπάρχει θεραπεία! Το λάδι Phoenix Tears λειτουργεί! Πείτε
σε όλους. Σας παρακαλούμε!" Joanne

«Γεια, έχω πίστη στο λάδι και το χρησιμοποιώ αυτήν τη στιγμή για τη μητέρα μου που έχει καρκίνο, αλλά έχω
μια ερώτηση, λέτε  ότι  πρέπει  να καταναλώνονται  2  ουγγιές  σε τρεις  μήνες,  αλλά η μαμά μου είναι  πολύ
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αδύναμη λόγω της ασθένειας και Λαμβάνεται μόνο ως μια ουγγιά και πρόκειται να συναντηθεί τρεις μήνες,
αλλά εξακολουθεί να το παίρνει, και θέλω να ξέρω αν έχει το ίδιο αποτέλεσμα, επειδή είπατε ότι θα πρέπει να
είναι σε τρεις μήνες. Παρακαλώ απαντήστε μου στο μήνυμα γιατί ανησυχώ ». Εσμεράλντα

«Μην ανησυχείς πολύ για το πόσα έχει πάρει μέχρι τώρα. Συνέχισε να την κάνεις να φάει λίγο παραπάνω.
Πείτε της να φάει ένα μεγαλύτερο κομμάτι από ποτέ, όταν κοιμάται το βράδυ, σιγά σιγά θα μπορεί να φάει
περισσότερο. Βεβαιωθείτε ότι τρώει μεγαλύτερη δόση τη νύχτα και θα αναπτύξει γρηγορότερα μια ανοχή. Ο
πατέρας μου έκανε το ίδιο τους πρώτους τρεις μήνες. Χρειάστηκε πολύς χρόνος για να μπορέσει να φάει πάνω
από μισό γραμμάριο την ημέρα και ο καρκίνος εξαφανιζόταν ακόμη και όταν έτρωγε μόλις 1/4 γραμμάριο την
ημέρα-(ο όγκος γινόταν μικρότερος). Τώρα είναι περίπου ένα γραμμάριο την ημέρα και έχει φάει περισσότερα
από εκατό γραμμάρια σε 10 μήνες. Καλή τύχη!" Χοσέ

Αντικατάσταση Φαρμάκων

«Με την εμπειρία μου με το λάδι,  προσωπικά δεν γνωρίζω κανένα φαρμακευτικό φάρμακο που θα ήμουν
πρόθυμος να χρησιμοποιήσω. Έχω αρκετούς λόγους για αυτό, αλλά ο κύριος είναι ότι δεν είναι απαραίτητοι.
Το σώμα σας μπορεί να επεξεργαστεί μόνο αυτό που συνήθιζαν να τρώνε οι πρόγονοί σας. δεν είναι έτοιμο να
επεξεργαστεί χημικές ουσίες οποιουδήποτε είδους και η κατανάλωση χημικών θα επιφέρει τελικά προβλήματα.
Μπορεί  να  βοηθήσουν  στην  κατάσταση  από  την  οποία  υποφέρετε  τώρα,  αλλά  θα  πληρώσετε  το  τίμημα
αργότερα.  Το  έλαιο  αντηχεί  με  το  ανθρώπινο  DNA και  βοηθά  στην  αναγέννηση  και  αναζωογόνηση  των
κυττάρων σε ολόκληρο το σώμα. Το λάδι λειτουργεί επιλεκτικά και επιτίθεται σε οτιδήποτε είναι ανθυγιεινό
στο σώμα σας. Επιπλέον, το λάδι δεν προκαλεί επιβλαβείς παρενέργειες. Σε μια μικρή υπερβολή, θα θέλαμε να
πούμε ότι οι μόνες παρενέργειες από τη χρήση του λαδιού είναι ο ύπνος, η ευτυχία και η υγεία. Δεν σημαίνει
ότι  ένας  ασθενής  δεν  θα  βιώσει  ασυνήθιστες  καταστάσεις  σώματος  και  πνεύματος,  ειδικά  όταν  παίρνει
περισσότερο λάδι από ό, τι έχει συνηθίσει να παίρνει. Αλλά ακόμα κι αν το κάνουν, εάν χρησιμοποιούν λάδι
κάνναβης  υψηλής  ποιότητας,  θα  πάνε  απλά  να  κοιμηθούν  και  να  το  κοιμήσουν.  Δεν  έχει  νόημα  να
προσπαθούμε να καταπολεμήσουμε τις επιπτώσεις του λαδιού, είναι καλύτερο να το αφήσουμε να λειτουργήσει
και να ρέει μαζί του. "JB

«Εντάξει, πρέπει να το μοιραστώ. Πήρα λίγο λάδι από έναν φίλο σε άλλη πολιτεία. Το πρώτο πράγμα που πήρα
ήταν από ένα ιατρείο και είχα την αίσθηση ότι δεν ήταν αυτό που έπρεπε. Έπαιρνα μια αρκετά καλή δόση κάθε
λίγες ώρες και δεν φαινόταν να κάνει πολλά. Όταν πήρα τα πράγματα από τον φίλο μου χθες, σκέφτηκα ότι θα
μπορούσα να πάρω το ίδιο ποσό που είχα από τα είδη του ιατρείου. Αγόρι έκανα λάθος! Δεν αστειεύεστε όταν
λέτε ξεκινήστε αργά! Όταν έχετε τα πραγματικά πράγματα είναι σίγουρα ισχυρό! Δυστυχώς δεν είχα καθόλου
καλή εμπειρία, μεγάλη παράνοια και αδυναμία να κοιμηθώ όλη τη νύχτα. Ο γιος μου έπρεπε να έρθει και να με
"φροντίσει"!  Είμαι  πολύ  κουρασμένος  σήμερα  και  εξακολουθώ  να  αισθάνομαι  τα  αποτελέσματα,  οπότε
πιθανότατα δεν θα πάρω κανένα σήμερα και αν το κάνω θα είναι λιγότερο από μισό κόκκο ρύζι! Υποθέτω ότι
από την καλή πλευρά δεν έχω πόνο σήμερα το πρωί.

- Κέισι, lol. Πιθανότατα υπάρχει κάποιο sativa στη νέα παρτίδα, οπότε προσπαθήστε να πάρετε ένα άλλο. Το
λάδι που παράγεται από αυτό που προτείνουμε δεν το κάνει αυτό. Θα δοκίμαζα μια νέα παρτίδα ή τα μισά από
αυτά που πήρες. Αυτά τα δυσάρεστα συναισθήματα μπορεί να εμφανιστούν μερικές φορές σε κάποιον, αλλά
μόλις μάθετε πώς να το αντιμετωπίζετε, δεν αντιπροσωπεύει μεγάλο πρόβλημα, όπως πιθανώς να επιβεβαιώσει
η μπέιμπι σίτερ σας.

Αλλά και πάλι, όπως λέω, υπάρχει πιθανώς κάποια ενεργητική σάτιβα στο λάδι. Maybeσως όμως έχει καλύτερα
παυσίπονα  αποτελέσματα  από  το  προηγούμενο  λάδι.  Προσπαθήστε  να  πάρετε  λιγότερα  και  δείτε  πώς
λειτουργεί. Αν δεν σας αρέσει ούτε τη δεύτερη φορά, δώστε το στον γιο σας για ψυχαγωγικούς σκοπούς ή
χρησιμοποιήστε  το  τοπικά  (για  ομορφιά  κ.λπ.)  και  ζητήστε  του  να  σας  προσφέρει  κάτι  πιο  ισχυρό  και
ηρεμιστικό που θα πληροί τις απαιτήσεις που καθορίζονται στο "κατευθύνσεις." Τις καλύτερες ευχές, JB
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«Λειτουργεί για κάθε είδους ασθένειες και ασθένειες. Εάν το παίρνετε, προσέξτε τα επίπεδα καλίου σας καθώς
φαίνεται ότι μειώνονται σε μερικούς ανθρώπους. Για όποιον έχει προβλήματα με τα νεφρά, το συκώτι και την
καρδιά, αναζητήστε συμπληρώματα αδένων σε συνδυασμό με RSO και q10 για αναγεννητικά αποτελέσματα ».
Ματθαίος

«Μόνο  τα  κανναβινοειδή  ρυθμίζουν  τα  κύτταρα.  Οι  περισσότερες  αλοιφές/ουσίες  για  πληγές  είναι
απολυμαντικά  και  προσπαθούν  μόνο  να  κάνουν  μια  ιδανική  κατάσταση  για  να  θεραπευτεί  το  σώμα.  Τα
κανναβινοειδή είναι αντιβακτηριακά / αντιμυκητιασικά / αντιιικά κλπ. Κλπ. Και ρυθμίζουν τα κύτταρα έτσι
ώστε να ρυθμίζονται τα άσχημα κατεστραμμένα κύτταρα και όχι να επισκευάζονται και να αντιγράφονται οι
μισογάλανοι. Με άλλα λόγια, είναι λιγότερο πιθανό να έχετε ουλές από τη χρήση κανναβινοειδών σε πληγές
επειδή τα κύτταρα ρυθμίζονται με την ακόλουθη λογική:

Είμαι λίγο χαλασμένος; - Ναι = Αυτοφαγία για ανακύκλωση/επισκευή του κυττάρου. Είμαι πολύ χαλασμένος; -
Ναι = Προγραμματισμένος κυτταρικός θάνατος (Απόπτωση)

Μήπως έχω ξεπεράσει το ραντεβού μου; - Ναι = Προγραμματισμένος κυτταρικός θάνατος (Απόπτωση)

Είμαι  πολύ  χαλασμένος;  Ναι  =  Νέκρωση.  Όταν  η  βλάβη  είναι  τόσο  σοβαρή,  εκτός  εάν  εφαρμοστούν
κανναβινοειδή στην περιοχή, τα ενδογενή κανναβινοειδή στο αίμα συνήθως δεν θα φτάσουν στα κύτταρα και
τα ρυθμίζουν και θα οδηγήσει σε σάπια σάρκα / νέκρωση.

Ο  καρκίνος  συνήθως  προκύπτει  από  ένα  κατεστραμμένο  κύτταρο  που  παραμένει  ανεξέλεγκτο  επειδή  οι
υποδοχείς του CB δεν λειτουργούν λόγω βλάβης.

Οι ουσίες που είναι γνωστό ότι προκαλούν καρκίνο είναι συνήθως ουσίες που αργούν να εξέλθουν από το
σώμα και προκαλούν συνεχή κυτταρική βλάβη καθ 'όλη τη διάρκεια του ταξιδιού τους.

Όσο πιο συχνά καταστρέφονται τα κύτταρα, τόσο μεγαλύτερη είναι η πιθανότητα να υπάρχει ένα κύτταρο
χωρίς λειτουργικούς υποδοχείς CB ». Σκοτ

Θεραπεία του καρκίνου με το λάδι

Κρίνοντας από τις παρατηρήσεις του αριθμού των ασθενών που έχετε θεραπεύσει, είναι το λάδι 
αποτελεσματικό για όλους τους τύπους καρκίνου ή γνωρίζετε τυχόν τύπους καρκίνου που δεν θα βοηθήσει;

«Το έλαιο είναι αποτελεσματικό στη θεραπεία όλων των τύπων καρκίνων του δέρματος και από όσο γνωρίζω,
το ίδιο ισχύει για εσωτερικούς καρκίνους και άλλες ιατρικές καταστάσεις. Μετά από πολυετή εμπειρία στην
αντιμετώπιση ασθενών που έπασχαν από κάθε είδους ιατρικά προβλήματα. Μπορώ ειλικρινά να πω ότι δεν
γνωρίζω κάποια κατάσταση για την οποία το λάδι δεν είναι αποτελεσματική θεραπεία.

Το υψηλής ποιότητας έλαιο κάνναβης, όταν παρασκευάζεται και χρησιμοποιείται σύμφωνα με τις οδηγίες μου,
φαίνεται να λειτουργεί σε όλους τους τύπους καρκίνου και δεν γνωρίζω κανέναν τύπο καρκίνου που δεν θα
ήταν αποτελεσματικός στη θεραπεία. Πριν από λίγο καιρό, άκουσα για μια μελέτη που ισχυριζόταν ότι η THC
μπορεί να προκαλέσει έναν συγκεκριμένο τύπο καρκίνου, αλλά νομίζω ότι αυτό ήταν απλώς μια προπαγάνδα
που έγινε για να κρατήσει το κοινό από το να μάθει την αλήθεια. Μπορώ μόνο να πω ότι αυτή η μελέτη πρέπει
να είναι ελαττωματική και θα εξηγήσω τώρα γιατί κατέληξα σε αυτό το συμπέρασμα.

Με απλά λόγια, οι περισσότερες έρευνες μας λένε ότι ο καρκίνος είναι απλά μεταλλασσόμενα κύτταρα που
αφέθηκαν να πολλαπλασιαστούν λόγω ενός υποκείμενου προβλήματος που υπάρχει στο σώμα του ασθενούς.
Το THC σκοτώνει μεταλλαγμένα κύτταρα. Πώς μπορεί λοιπόν η THC να παράγει τα ίδια τα κύτταρα που είναι
τόσο καλά στο να καταστρέφει;

Αν ψάχνετε για θεραπείες που μπορούν να προκαλέσουν καρκίνο, μην κοιτάξετε πέρα από τη χημειοθεραπεία
και την ακτινοβολία.  Και οι δύο αυτές αποκαλούμενες «θεραπείες» είναι πολύ καρκινογόνες, επομένως, με
άλλα λόγια, μπορούν και προκαλούν καρκίνο.  Ακόμη και μια αξονική τομογραφία εκθέτει το σώμα σε μια
τεράστια δόση ακτινοβολίας. Η ακτινοβολία προκαλεί μετάλλαξη των κυττάρων και αυτό είναι που όλοι μας
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έχουν  πει  ότι  ο  καρκίνος  είναι  τα  κύτταρα  που  μεταλλάσσονται  ».  Rick  Simpson,  Κάνναβη:  Το  πιο
φαρμακευτικό φυτό

Μπορεί το λάδι να χρησιμοποιηθεί μαζί με χημειοθεραπεία και 
ακτινοβολία;

«Όταν οι ασθενείς μου κάνουν αυτήν την ερώτηση, τους λέω ότι ναι, το λάδι θα μπορούσε να χρησιμοποιηθεί
μαζί με χημειοθεραπεία και ακτινοβολία. Δεν έχω καμία αμφιβολία ότι η χρήση αυτού του λαδιού θα ήταν
πολύ ευεργετική και θα τους έδινε μια καλύτερη πιθανότητα να επιβιώσουν από τις επιπτώσεις που προκαλούν
τέτοιες  θεραπείες.  Ακόμα,  γιατί  κάποιος  που  έχει  το  σωστό  μυαλό  του  να  σκεφτεί  ακόμη  και  τη  λήψη
χημειοθεραπείας και ακτινοβολίας;

Η χημειοθεραπεία και η ακτινοβολία δεν θεραπεύουν τον καρκίνο,  τον προκαλούν και στο παρελθόν,  έχω
αρνηθεί να παρέχω λάδι σε άτομα που σχεδιάζουν να κάνουν τέτοιες αποκαλούμενες θεραπείες. Γιατί πρέπει να
διακινδυνεύσω να πάω στη φυλακή για να παράγω το λάδι για κάποιον που σχεδιάζει να λάβει θεραπείες όπως
αυτή από το ιατρικό σύστημα; Εάν ένα άτομο επιλέξει να κάνει χημειοθεραπεία ή ακτινοβολία, με κάθε τρόπο,
αυτή είναι η επιλογή του. Αλλά από τη δική μου οπτική γωνία, πιστεύω ότι θα ήταν ανόητο από την πλευρά
μου να παρέχω τη θεραπεία, εάν αυτά τα άτομα έχουν τόσο πρόθεση να αφήσουν το ιατρικό σύστημα να τα
δηλητηριάσει. Είναι σαν να προμηθεύετε ένα αντίδοτο ενώ αντλείτε δηλητήριο στις φλέβες του ασθενούς.

Στο παρελθόν,  παρείχα  αυτό  το  φάρμακο  σε  ασθενείς  που θέλουν  μια  αποτελεσματική  θεραπεία  που  δεν
βλάπτει και τους δίνει μια πολύ καλή ευκαιρία να επιβιώσουν. Αλλά θεωρώ ότι τα περισσότερα από αυτά που
παρέχει το ιατρικό σύστημα αφορούν περισσότερο τη δολοφονία παρά την ιατρική. Αυτός είναι ο λόγος που
λέω σε άτομα με σοβαρές ιατρικές παθήσεις να πάρουν το λάδι και να μείνουν μακριά από το ιατρικό σύστημα
και τους γιατρούς τους.

Εκτός εάν οι ιατρικοί επαγγελματίες αρχίσουν να συμπεριφέρονται ορθολογικά στη θεραπεία του καρκίνου,
πιστεύω ότι ο ασθενής είναι καλύτερα να μην ζητήσει τη συμβουλή του καθόλου. Αυτό που παρέχει το ιατρικό
σύστημα στο τέλος συνήθως κάνει πολύ περισσότερο κακό παρά καλό και μειώνει τις πιθανότητες επιβίωσης
του ασθενούς. Η βλάβη που προκαλείται και αφήνεται πίσω από τη χημειοθεραπεία και την ακτινοβολία θα
προκαλέσει  στις  περισσότερες  περιπτώσεις  το  θάνατο  του  ασθενούς,  εκτός  εάν  καταναλώσει  μεγάλες
ποσότητες λαδιού για να αποτοξινωθεί. Η συντριπτική πλειοψηφία των ανθρώπων που κάνουν χημειοθεραπεία
και ακτινοβολία πεθαίνουν από τις επιπτώσεις που προκαλούν αυτές οι θεραπείες και όχι από τον καρκίνο για
τον οποίο θεραπεύονταν.

Όπως είπα, από την εμπειρία μου, το λάδι φαίνεται να λειτουργεί σε όλους τους τύπους καρκίνου, αλλά είχα
μερικά άτομα που απέκτησαν τη θεραπεία και στη συνέχεια αρνήθηκαν να τη λάβουν. Δεν μπορώ να εξηγήσω
τη συμπεριφορά τους εκτός από το να πω ότι στο τέλος φαίνεται ότι δεν ήταν πρόθυμοι να διακόψουν το
ιατρικό σύστημα. Υπήρξαν μόνο λίγοι που το έκαναν αυτό και, από όσο γνωρίζω, στο τέλος όλοι αυτοί οι
ασθενείς πέθαναν. Μακάρι να μπορούσα να εξηγήσω γιατί οι άνθρωποι κάνουν τα πράγματα που κάνουν και
γιατί είναι τόσο απερίσκεπτοι με τη ζωή τους. Αλλά αν δεν είναι πρόθυμοι να εκπαιδεύσουν τον εαυτό τους για
το τι τους επιφυλάσσει το ιατρικό σύστημα, περιμένω ότι αυτό θα συνεχιστεί ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το
πιο φαρμακευτικό φυτό

Ποσοστό επιτυχίας για ασθενείς με καρκίνο;

«Όταν οι  άνθρωποι  έρχονται  σε  μένα με  διάγνωση καρκίνου  και  αρνούνται  να  κάνουν  χημειοθεραπεία  ή
ακτινοβολία, είναι σχεδόν δεδομένο ότι μπορούν να θεραπευτούν αν δεν έχουν περιμένει μέχρι να φτάσουν
στην πόρτα του θανάτου για να κάνουν τη θεραπεία ή αρνούνται να καταπιείτε το λάδι με τον σωστό τρόπο.
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Ο καρκίνος μπορεί ακόμη και να αντιστραφεί σε περίπου 75% αυτών που έχουν υποστεί σοβαρές ζημιές από το
ιατρικό σύστημα εάν λάβουν σωστά τη θεραπεία με λάδι. Ωστόσο, υπάρχουν περίπου 1 στους 4 που έχουν
υποστεί  τόσο μεγάλη ζημιά,  το  καλύτερο  που  μπορεί  να  ελπίζει  είναι  να  τους  δώσει  μια  πολύ καλύτερη
ποιότητα ζωής όσο είναι ακόμα μαζί μας. Αλλά για τους ασθενείς σε αυτήν την κατάσταση, η κατάποση του
λαδιού  έχει  ακόμα  καλό  νόημα,  διότι  θα  διευκολύνει  πολύ  τον  πόνο  τους  και  συχνά  θα  ζήσουν  πολύ
περισσότερο από το αναμενόμενο.

Ακόμα κι αν μπορείτε να θεραπεύσετε τον καρκίνο, τελικά η ζημιά από τη χημειοθεραπεία και την ακτινοβολία
συχνά θα επιφέρει το θάνατο του ασθενούς εκτός εάν η βλάβη που προκλήθηκε μπορεί να αποκατασταθεί.
Αυτά τα  άτομα δεν  πεθαίνουν  από καρκίνο.  στην πραγματικότητα  πεθαίνουν  από τις  λεγόμενες  «ιατρικές
θεραπείες»  που  έλαβαν  από  το  ιατρικό  σύστημα.  Όπως  μπορείτε  να  δείτε,  το  έλαιο  κάνναβης  έχει  ένα
εκπληκτικό ποσοστό επιτυχίας ειδικά όταν δεν εμπλέκονται γιατροί. Αλλά αν το ιατρικό σύστημα αρχίσει να
συμπεριφέρεται ορθολογικά και θα χρησιμοποιούσε αυτό το φάρμακο όπως θα έπρεπε, νομίζω ότι τα ποσοστά
επιβίωσης θα μπορούσαν να αυξηθούν ακόμη περισσότερο.

Πόσοι άνθρωποι γνωρίζετε ότι έχουν θεραπευτεί με το λάδι;

Από το 2003, παρέχω αυτό το λάδι σε περίπου 5.000 άτομα που έπασχαν από κάθε είδους ιατρικά προβλήματα.
Πολλοί  από  αυτούς  τους  ασθενείς  είχαν  αρκετά  ιατρικά  προβλήματα  που  χρειάζονταν  προσοχή,  αλλά  οι
περισσότεροι  τέθηκαν  υπό έλεγχο  ή  θεραπεύτηκαν  με  τη  χρήση αυτού  του ελαίου.  Λόγω της  παράνομης
κατάστασης αυτού του φαρμάκου, δεν τηρούσα αρχεία, αλλά είναι ασφαλές να πω ότι έχω δει εκατοντάδες
ανθρώπους να θεραπεύονται με εξωτερικούς και εσωτερικούς καρκίνους, καθώς και πολλούς άλλους όρους.

Επιπλέον,  λαμβάνω τεράστιο  αριθμό μηνυμάτων ηλεκτρονικού ταχυδρομείου κάθε  εβδομάδα από όλο τον
κόσμο, λέγοντάς μου πόσο αυτό το λάδι έχει βοηθήσει τους ασθενείς σε μακρινές χώρες. Όταν βάζουμε τις
οδηγίες στον ιστότοπό μας και βγάζουμε το ντοκιμαντέρ «Run From the Cure», εξηγώντας στα άτομα παντού
πώς  μπορούν  να  αυτοθεραπευτούν,  τράβηξε  πολύ  την  προσοχή  και  πολλοί  χρησιμοποίησαν  αυτές  τις
πληροφορίες για να βοηθήσουν σε όσους έχουν ανάγκη ένα φάρμακο που λειτούργησε. Δεδομένου ότι αυτό το
λάδι είναι τόσο εύκολο να παραχθεί, ήδη ανείπωτος αριθμός ανθρώπων παγκοσμίως έχουν βιώσει τα οφέλη του
και ελπίζω ότι στο εγγύς μέλλον θα έχουμε όλοι την ελευθερία να κάνουμε το ίδιο ». Rick Simpson, Κάνναβη:
Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Είναι ποτέ πολύ αργά για να ξεκινήσετε να χρησιμοποιείτε το λάδι;

«Ποτέ δεν είναι αργά για να ξεκινήσετε να χρησιμοποιείτε αυτό το καταπληκτικό φάρμακο. Ακόμα και οι
άνθρωποι  που  έχουν  υποστεί  σοβαρές  ζημιές  από  το  ιατρικό  σύστημα  εξακολουθούν  να  έχουν  καλές
πιθανότητες να αναρρώσουν. Είχαμε έναν κύριο με καρκίνο του πνεύμονα που ήταν στο νοσοκομείο και οι
γιατροί του έδωσαν 24 ώρες ζωής. Παρά την αντίθεση του ιατρικού συστήματος, ο γιος του έδωσε μια μεγάλη
δόση λαδιού και έφυγε από το νοσοκομείο την επόμενη μέρα. Περίπου δεκαπέντε μήνες αργότερα, αυτός ο
83χρονος βετεράνος πέθανε, αλλά όχι από καρκίνο του πνεύμονα, πέθανε λόγω προϋπάρχουσας καρδιακής
πάθησης από την οποία έπασχε για χρόνια. Κατά τους επιπλέον μήνες που είχε ζήσει, απολάμβανε μια καλή
ποιότητα ζωής και πέθανε στον ύπνο του χωρίς πόνο. Δεν είναι καλύτερο από το να πεθάνεις σε νοσοκομείο, να
πνίγεσαι στο υγρό σου από καρκίνο του πνεύμονα;

Είχαμε εξαιρετικά αποτελέσματα στη θεραπεία όσων έχουν καρκίνο σταδίου 4 και δεν αναμενόταν να ζήσουν.
Φυσικά,  δεν  μπορούσαμε  να  τους  σώσουμε  όλους,  αλλά  ένα  είναι  σίγουρο,  εξοικονομήσαμε  πολλά
περισσότερα από όσα μπορούσε το  ιατρικό  σύστημα με  τις  παράφρονες  θεραπείες  και  τα  άθλια  ποσοστά
επιβίωσης.  Όπως  ανέφερα  νωρίτερα,  αυτό  το  έλαιο  είναι  αποτελεσματικό  στη  θεραπεία  όλων  των  τύπων
καρκίνου, αλλά τα αποτελέσματα που παρακολουθούσα συχνά σε όσους έπασχαν από καρκίνο του πνεύμονα
και λευχαιμία ήταν πραγματικά εκπληκτικά. Συχνά, αυτοί οι τύποι καρκίνων ανταποκρίνονται πολύ δραματικά
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στη θεραπεία με λάδι και δεν είναι ασυνήθιστο για τους ασθενείς να βλέπουν βελτιώσεις στις καταστάσεις τους
καθημερινά.

Πάντα ενθαρρύνω αυτούς που παίρνουν το λάδι να το βάλουν στο σύστημά τους όσο το δυνατόν γρηγορότερα.
Η ιδέα είναι ότι όσο πιο γρήγορα μπορούν να καταπιούν το έλαιο που είναι φορτωμένο με THC στο σώμα τους,
τόσο πιο γρήγορα μπορούν να θεραπεύσουν τον καρκίνο τους και άλλες παθήσεις. Αυτό θα διασφαλίσει ότι ο
ασθενής έχει πολύ περισσότερες πιθανότητες να επιβιώσει, αλλά παρόλα αυτά δεν θα βλάψει.

Λέω σε όλους με σοβαρές απειλητικές για τη ζωή συνθήκες: «Το λάδι είτε θα σας σώσει τη ζωή, είτε θα σας
διευκολύνει την έξοδο». Ακόμα κι αν ο ασθενής πεθάνει, θα το κάνει με αξιοπρέπεια και τα αποτελέσματα
όλων αυτών των φρικτών φαρμάκων για τον πόνο μπορούν να αποφευχθούν. Στόχος μας είναι να σώσουμε όσα
περισσότερα μπορούμε, αλλά για εκείνους που δεν έχουν βοήθεια, είναι ακόμα ωραίο να γνωρίζουμε ότι δεν θα
χρειαστεί  να περάσουν από έναν επώδυνο αγωνιώδη θάνατο,  όπως άλλοι  με τις  ίδιες  συνθήκες  πρέπει  να
υπομείνουν στα νοσοκομεία ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Είναι μερικοί άνθρωποι πιο δύσκολο να θεραπευτούν από άλλους;

«Οι άνθρωποι που είναι πιο δύσκολο να θεραπευτούν είναι εκείνοι που επέτρεψαν στον εαυτό τους να πληγεί
σοβαρά από το ιατρικό σύστημα. Η χημειοθεραπεία και η ακτινοβολία είναι και οι δύο καρκινογόνες θεραπείες,
με άλλα λόγια προκαλούν καρκίνο. Εάν ο ασθενής μπορεί να επιβιώσει από αυτές τις λεγόμενες θεραπείες,
μπορεί να δει μια μείωση στο μέγεθος ενός όγκου. Αλλά στο τέλος αυτές οι θεραπείες δηλητηριάζουν το σώμα
τόσο άσχημα που δεν έχουν ανοσοποιητικό σύστημα για να το προστατεύσουν. Αυτό σε συνδυασμό με τις
καρκινογόνες επιδράσεις των ίδιων των θεραπειών βοηθούν στη διάδοση του καρκίνου σε άλλα σημεία του
σώματος.

Δεδομένου ότι ο ασθενής δεν έχει πλέον ένα ανοσοποιητικό σύστημα που να λειτουργεί σωστά για να τον
προστατεύει, είναι πλέον ανίκανοι να αμυνθούν από πολλά ιατρικά προβλήματα που μπορεί να προκαλέσουν το
θάνατό τους. Οποιοσδήποτε λογικός άνθρωπος δεν πρέπει να έχει πρόβλημα να καταλάβει γιατί οι θεραπείες
που παρέχονται από το ιατρικό σύστημα δεν λειτουργούν. Ωστόσο, οι γιατροί συνεχίζουν να μας λένε ότι δεν
υπάρχουν  άλλες  διαθέσιμες  μορφές  αποτελεσματικής  θεραπείας.  Υποθέτω  ότι  αυτό  αποδεικνύει  ότι  εάν
πληρώσετε  γιατρούς  και  άλλους  επαγγελματίες  αρκετά  χρήματα  για  να  μην  καταλάβουν  κάτι,  στις
περισσότερες περιπτώσεις είναι στην ευχάριστη θέση να συμμορφωθούν.

Πρέπει επίσης να αναφέρω το γεγονός ότι συχνά οι ασθενείς λαμβάνουν ήδη φάρμακα που εμποδίζουν τους
υποδοχείς κανναβινοειδών τους ή παρεμβαίνουν στη λειτουργία του ενδοκανναβινοειδούς συστήματος. Τέτοια
φάρμακα περιλαμβάνουν το Remonabant, το Surinabant, το Taranabant και το Ibipenabant, για να αναφέρουμε
μερικά. Δεδομένου ότι ήταν οι γιατροί που συνταγογράφησαν αυτές τις ουσίες στην αρχή, πιστεύω ότι αυτό
είναι κάτι που πρέπει να συζητηθεί μαζί τους. Αυτός είναι ένας από τους λόγους που λέω στους ασθενείς να
εγκαταλείψουν τα χημικά φάρμακα το συντομότερο δυνατό. Εάν η λειτουργία των υποδοχέων κανναβινοειδών
σας είναι εξασθενημένη, καθιστά αυτούς τους ανθρώπους πολύ πιο δύσκολο ή αδύνατο να αντιμετωπιστούν.

Πολλοί άνθρωποι σήμερα πιστεύουν ότι η δύναμη του μυαλού μας έχει να κάνει πολύ με την ανάρρωση από
σοβαρές  ασθένειες.  Συχνά  αισθάνονται  σίγουροι  ότι  μια  θετική  στάση  και  μια  ισχυρή  πεποίθηση  για  τη
θεραπεία που χρησιμοποιείται είναι πολύ σημαντική όταν πρόκειται για θεραπεία. Αλλά οι περισσότεροι από
εκείνους που ήρθαν σε μένα δεν πίστεψαν όταν άρχισαν τη θεραπεία ότι αυτό το λάδι θα είχε κάποιο όφελος.
Έτσι, παρόλο που συμφωνώ ότι η δύναμη της θετικής σκέψης θα μπορούσε να είναι χρήσιμη, η συντριπτική
πλειοψηφία αυτών που αντιμετώπισα φάνηκε να είναι σε θέση να θεραπευτούν αρκετά όμορφα χωρίς αυτήν.

Έχω την τάση να βλέπω τη θεραπεία επιτυχώς ως να έχει να κάνει περισσότερο με το κατάλληλο φάρμακο που
χρησιμοποιείται, παρά με την κατάσταση του νου του ασθενούς. Περιμένω ότι πολλοί που πιστεύουν σε αυτή
τη ρητορική της νέας εποχής θα τείνουν να διαφωνούν, αλλά δεν έχω κανένα λόγο να ανατρέψω τα γεγονότα
για όσα έχω δει. Επιπλέον, τα κατοικίδια ζώα και η άλλη ζωή των ζώων έχουν υποδοχείς κανναβινοειδών στο
σώμα τους, έτσι ώστε και αυτοί να επωφεληθούν από τις επιδράσεις αυτού του ελαίου. Αντιμετώπισα πολλά
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ζώα και παρόλο που μερικά από αυτά τα πλάσματα ήταν αρκετά έξυπνα, είμαι σίγουρος ότι τα θαύματα που
έβγαλε  αυτό  το  λάδι  δεν  είχαν  καμία  σχέση  με  τη  θετική  σκέψη  ».  Rick  Simpson,  Κάνναβη:  Το  πιο
φαρμακευτικό φυτό

Λευχαιμία

«Αν θεραπεύετε κάποιον που έχει λευχαιμία με έλαιο κάνναβης, συχνά παράγει αποτελέσματα πολύ γρήγορα.
Η  λευχαιμία,  από  την  εμπειρία  μου,  είναι  ένας  από  τους  ευκολότερους  εσωτερικούς  καρκίνους  που
θεραπεύονται και έχουμε δει θεαματικά αποτελέσματα με τη χρήση αυτού του ελαίου. Το πρώτο μέρος που
πηγαίνει  η  THC μετά  την  είσοδο  στο  σώμα  είναι  απευθείας  στην κυκλοφορία  του  αίματος.  Εάν  υπάρχει
καρκίνος στο αίμα, πιθανότατα δεν θα υπάρχει για πολύ. Έχω δει τον αριθμό των λευκών αιμοσφαιρίων σε
όσους πάσχουν από λευχαιμία να μειώνεται δραματικά σε δύο ημέρες και κατά τη γνώμη μου, πιστεύω ότι δεν
υπάρχει καλύτερη θεραπεία για όσους πάσχουν από αυτήν την πάθηση ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο
φαρμακευτικό φυτό

Θεραπεία του καρκίνου του δέρματος

«Εάν το λάδι παράγεται σωστά, σίγουρα θα λειτουργήσει  για τη θεραπεία του καρκίνου του δέρματος και
συνήθως χρειάζεται μόνο μια μικρή ποσότητα λαδιού για να εκπληρώσει το έργο. Εφαρμόστε το λάδι στην
περιοχή που προκαλεί το πρόβλημα και καλύψτε το με επίδεσμο, στη συνέχεια εφαρμόστε ξανά φρέσκο λάδι
και νέο επίδεσμο κάθε τρεις ή τέσσερις ημέρες και ο καρκίνος θα πρέπει σύντομα να εξαφανιστεί.

Λέω  πάντα  στους  ασθενείς  να  συνεχίσουν  τη  θεραπεία  μέχρι  να  φύγει  ο  καρκίνος  και  στη  συνέχεια  να
συνεχίσουν να θεραπεύουν την περιοχή για περίπου δύο ακόμη εβδομάδες σαν να ήταν ο καρκίνος ακόμα εκεί.
Με αυτόν τον τρόπο θα διασφαλιστεί  ότι  όλα τα καρκινικά  κύτταρα είναι  νεκρά και  δεν έχω δει ποτέ να
επιστρέψει καρκίνος του δέρματος εάν ακολουθηθούν οι οδηγίες μου.

Εάν  είχατε  καρκίνο  του  δέρματος  για  αρκετό  καιρό  και  ο  καρκίνος  είναι  καλά  εδραιωμένος,  μπορεί  να
χρειαστεί λίγος χρόνος για να θεραπευτεί, αλλά συνήθως ακόμη και σε πολύ σοβαρές περιπτώσεις, ο καρκίνος
του δέρματος  θα  εξαφανιστεί  σε  λιγότερο από ένα  μήνα.  Σε μια  ακραία  περίπτωση,  μπορεί  να  διαρκέσει
περισσότερο, αλλά αν ναι, τότε απλώς συνεχίστε τη θεραπεία μέχρι να επουλωθεί πλήρως. Πολλοί άνθρωποι
μπορούν να θεραπεύσουν τον καρκίνο του δέρματός τους σε σύντομο χρονικό διάστημα, αλλά όλα εξαρτώνται
από το δικό σας ρυθμό επούλωσης και πόσο βαθιά έχει ενσωματωθεί ο καρκίνος.

Πόσοι άνθρωποι έχουν θεραπεύσει τον καρκίνο του δέρματος χρησιμοποιώντας το έλαιο κάνναβης σας;

Έχω δώσει το λάδι σε εκατοντάδες άτομα με καρκίνο του δέρματος. Συνήθως μέσα σε τρεις εβδομάδες, ο
καρκίνος έχει φύγει και το μόνο που απομένει είναι ένα υγιές ροζ δέρμα. Πραγματικά δεν μπορώ να σας δώσω
μια εκτίμηση για το πόσοι ασθενείς έχουν χρησιμοποιήσει τη μέθοδο θεραπείας μου για τη θεραπεία τέτοιων
καρκίνων. Ωστόσο, δεδομένου ότι αυτό γίνεται τόσο γνωστό, περιμένω ότι μέχρι τώρα εκατοντάδες χιλιάδες,
αν όχι εκατομμύρια, παγκοσμίως έχουν θεραπευτεί από αυτήν την κατάσταση με αυτόν τον τρόπο.

Μπορείτε να συγκρίνετε αυτήν τη θεραπεία με τις τυπικές διαδικασίες;

Δεν υπάρχει  σύγκριση μεταξύ της  θεραπείας  καρκίνων του δέρματος  με  έλαιο κάνναβης και  αυτό που το
ιατρικό σύστημα τείνει να ονομάσει κατάλληλη θεραπεία. Αρκετά συχνά γίνεται χειρουργική επέμβαση και
μερικές φορές είναι επιτυχείς στην αφαίρεση όλων των καρκινικών κυττάρων που υπάρχουν. Αλλά κρίνοντας
από εκείνους που έχω συναντήσει, οι οποίοι έπρεπε να επιστρέψουν ξανά και ξανά για να το αφαιρέσουν, θα
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έλεγα ότι αυτό είναι αρκετά σπάνιο. Σε πάρα πολλές περιπτώσεις, οι ασθενείς πρέπει να επιστρέψουν στους
γιατρούς τους για να επαναληφθούν αυτές οι επεμβάσεις ξανά και ξανά.

Ακόμη και όταν αυτές οι επεμβάσεις εκτελούνται πολλές φορές, το ιατρικό σύστημα συχνά αποτυγχάνει να
εξαλείψει το πρόβλημα. Οι γιατροί χρησιμοποιούν επίσης άλλες θεραπείες για καρκίνους του δέρματος, όπως
υγρό άζωτο και κρέμες που περιέχουν χημειοθεραπεία. Αυτές οι θεραπείες είναι συνήθως επώδυνες και, σε
πολλές περιπτώσεις, ο καρκίνος απλώς επιστρέφει και τείνει να γίνεται πολύ χειρότερος.

Όταν το  έλαιο  κάνναβης  χρησιμοποιείται  για  τη  θεραπεία  του καρκίνου  του  δέρματος,  σκοτώνει  μόνο τα
μεταλλαγμένα  καρκινικά  κύτταρα  και  η  κατάσταση  συνήθως  επουλώνεται  γρήγορα.  Αυτή  η  ακίνδυνη
αποτελεσματική θεραπεία δεν προκαλεί καμία βλάβη στα υγιή κύτταρα και από την εμπειρία μου, πιστεύω ότι
είναι μακράν ο πιο λογικός τρόπος αντιμετώπισης αυτής της κατάστασης. Οι μέθοδοι που χρησιμοποιούνται
από το ιατρικό σύστημα είναι  τουλάχιστον δυσάρεστες σε σύγκριση και  δεν χρειάζεται  να ανησυχείτε  για
λοιμώξεις ή άλλες επιπλοκές όταν χρησιμοποιείται το λάδι ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό
φυτό
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Λάδι έναντι χημειοθεραπείας

Ποια είναι τα κύρια πλεονεκτήματα αυτής της θεραπείας σε σύγκριση με τη χημειοθεραπεία, την 
ακτινοβολία ή άλλα χημικά φάρμακα;

«Το έλαιο κάνναβης έχει τρία κύρια πλεονεκτήματα έναντι των λεγόμενων συμβατικών θεραπειών. Πρώτον, το
έλαιο κάνναβης δεν βλάπτει, δεύτερον, λειτουργεί και τρίτον, δεν σκοτώνει τον ασθενή. Η χημειοθεραπεία, η
ακτινοβολία και άλλα δηλητηριώδη χημικά φάρμακα κάνουν εκτεταμένη βλάβη στο σώμα και, σε πάρα πολλές
περιπτώσεις,  μειώνουν τις  πιθανότητες  επιβίωσης.  Επιπλέον,  οι  ασθενείς  που υπομένουν τέτοιες  θεραπείες
συχνά καταλήγουν σε άλλα ιατρικά προβλήματα που προκαλούνται από τις ίδιες αυτές τις θεραπείες.

Δεν μπορώ πραγματικά να συγκρίνω το φάρμακο κάνναβης με αυτό που παρέχει το ιατρικό σύστημα, αφού δεν
θεωρώ φάρμακο αυτό που μας δίνουν. Τα χημικά φάρμακα είναι τοξικά για το συκώτι. Κάτι που θα πρέπει να
καταστήσει προφανές σε κανέναν ότι τέτοιες χημικές ουσίες δεν πρέπει να υπάρχουν στο σώμα μας, αφού είναι
δηλητηριώδεις και αποτελούν κίνδυνο για τον ασθενή.

Η χημειοθεραπεία  και  η  ακτινοβολία  είναι  και  οι  δύο καρκινογόνες,  πράγμα που σημαίνει  ότι  αυτές  οι
θεραπείες δεν είναι μόνο δηλητηριώδεις, αλλά μπορούν επίσης να προκαλέσουν καρκίνο. Συχνά, το μέγεθος
ενός όγκου μπορεί να μειωθεί με τη χρήση χημειοθεραπείας ή ακτινοβολίας, αλλά σε πολλές περιπτώσεις,
απλώς επιτρέπει στον καρκίνο να εξαπλωθεί. Λόγω των καρκινογόνων επιδράσεων τέτοιων θεραπειών και
της  δηλητηριώδους  φύσης  τους,  καταστρέφουν  το  ανοσοποιητικό  σας  σύστημα  όταν  το  χρειάζεστε
περισσότερο.  Κατά  τη  γνώμη  μου,  είναι  γελοίο  να  ονομάζουμε  τη  χημειοθεραπεία  ή  την  ακτινοβολία
θεραπεία για τον καρκίνο ή οποιαδήποτε άλλη κατάσταση, όταν προφανώς δεν πρέπει να χρησιμοποιούνται
καθόλου.

Μπορεί η χρήση του λαδιού να αντικαταστήσει την ακτινοθεραπεία;

Ο όρος ακτινοθεραπεία ακούγεται αρκετά καλοήθης. Φαίνεται ότι το μόνο που έχει να κάνει ένας ασθενής είναι
να  ακούσει  μουσική  στο  ραδιόφωνο  και  θα  γίνει  καλά.  Φυσικά,  όπως  οι  περισσότεροι  από  εμάς  ήδη
γνωρίζουμε ότι αυτό απέχει πολύ από αυτό που συμβαίνει πραγματικά, οπότε ας το ονομάσουμε αυτό που
πραγματικά είναι η ακτινοθεραπεία.

Δεν πιστεύω ότι η ακτινοθεραπεία είναι καλύτερη από τη χημειοθεραπεία, καθώς και οι δύο αυτές θεραπείες
είναι δηλητηριώδεις και προκαλούν καρκίνο. Το φάρμακο κάνναβης πρέπει να είναι η πρώτη γραμμή άμυνας
κατά του καρκίνου και όλων των άλλων ασθενειών, όχι θεραπείες που θα μπορούσαν να επιφέρουν τον θάνατό
μας ή να επιδεινώσουν τις συνθήκες μας.

Από όσο μπορώ να δω, το να επιτρέψουμε στο ιατρικό σύστημα να κάνει τέτοια καταστροφικά πράγματα στο
σώμα  μας  είναι  απλώς  ένας  πιο  γρήγορος  τρόπος  να  πεθάνουμε.  Για  μερικούς,  η  χημειοθεραπεία  και  η
ακτινοβολία λειτουργούν ως τακτική καθυστέρησης, αλλά τελικά η ζημιά που προκαλούν αυτές οι θεραπείες
στο  σώμα  σας  είναι  φρικτή.  Εάν  είστε  κάποιος  που  έτυχε  να  ζήσει  τέτοιες  θεραπείες  και  τα  μόνιμα
αποτελέσματά τους, μετρήστε τα τυχερά αστέρια σας γιατί η συντριπτική πλειοψηφία δεν είναι τόσο τυχερά.
Επιπλέον,  θέλω  να  προειδοποιήσω  τους  ανθρώπους  ότι  είναι  καλύτερο  να  μείνετε  μακριά  από  αξονικές
τομογραφίες και τέτοια πράγματα, καθώς εκθέτουν επίσης τους ασθενείς σε μια τεράστια δόση ακτινοβολίας
που μπορεί και πάλι να προκαλέσει καρκίνο ή άλλα προβλήματα υγείας.

Το έλαιο κάνναβης δεν είναι τοξικό για το σώμα και όταν αυτό το έλαιο χρησιμοποιείται για τη θεραπεία του
καρκίνου ή οποιασδήποτε άλλης ασθένειας, δεν βλάπτει τα υγιή κύτταρα. Μετά τη λήψη ελαίου κάνναβης,
βάζει τον ασθενή σε πολύ χαλαρή κατάσταση, ώστε να μπορεί στη συνέχεια να ξεκουραστεί και να κοιμηθεί,
πράγμα που προάγει την επούλωση.

Από την άποψή μου, δεν υπάρχει σύγκριση μεταξύ χημικών φαρμάκων και ελαίου κάνναβης. Τα χημικά και τα
δηλητήρια προκαλούν βλάβη και επηρεάζουν την ευημερία σας. μπορεί επίσης να έχουν σοβαρές παρενέργειες
και μπορεί ακόμη και να οδηγήσουν σε θάνατο. Το έλαιο κάνναβης είναι ακίνδυνο και ενθαρρύνει την καλή
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υγεία και την ταχεία επούλωση. Μου αρέσει να λέω ότι αυτή η ουσία προάγει τη ζωή και από την εμπειρία μου
με τη χρήση της, μπορώ πραγματικά να αναφέρω ότι αυτό συμβαίνει.

Θα περιγράφατε πώς δρα η THC στα καρκινικά κύτταρα έναντι των υγιών κυττάρων;

Πρώτα απ 'όλα, η THC δεν βλάπτει τα υγιή κύτταρα, αλλά μπορεί  να έχει  καταστροφικές  επιδράσεις  στα
κύτταρα που έχουν γίνει καρκινικά. Τα περισσότερα άτομα έχουν λίγες γνώσεις για το πώς συμπεριφέρονται
αυτά τα κύτταρα, αλλά στην πραγματικότητα τα καρκινικά κύτταρα προσπαθούν να αυτοκτονήσουν και αυτό
είναι  ένα  καλά  τεκμηριωμένο  γεγονός.  Αλλά  αν  το  ανοσοποιητικό  μας  σύστημα  έχει  υποβαθμιστεί,  δεν
μπορούμε να παράγουμε αρκετά φυσικά κανναβινοειδή για να σταματήσουμε την ανάπτυξή τους. Όταν τα
κύτταρα  γίνονται  καρκινικά,  στην  πραγματικότητα  παράγουν  περισσότερους  υποδοχείς  κανναβινοειδών,
γεγονός που επιτρέπει στα φυσικά κανναβινοειδή που παράγει το σώμα μας να εισέρχονται πιο εύκολα. Αυτοί
οι ίδιοι υποδοχείς θα δεχτούν επίσης κανναβινοειδή όπως το THC που παράγει το φυτό της κάνναβης και αυτό
μπορεί να είναι μεγάλο όφελος για τον ασθενή. Έτσι, εάν το σώμα σας δεν παράγει αρκετές από αυτές τις
φυσικές ουσίες για να σταματήσει την ανάπτυξη του καρκίνου,

Με την κατάποση ελαίου κάνναβης, παρέχει αυτά τα κανναβινοειδή σε αφθονία και στη συνέχεια η ασθένεια
μπορεί να τεθεί υπό έλεγχο και να θεραπευτεί. Το σώμα μας παράγει καρκινικά κύτταρα κάθε μέρα, επομένως
στην ουσία όλοι έχουμε καρκίνο, αλλά εάν το ανοσοποιητικό μας σύστημα λειτουργεί σωστά, αυτά τα κύτταρα
δεν  αποτελούν  ελάχιστο  ή  καθόλου  κίνδυνο  για  την  ευημερία  μας.  Όταν το  ανοσοποιητικό  μας  σύστημα
εξασθενεί, συχνά τότε ο καρκίνος θα κάνει γνωστή την παρουσία του. Αλλά εάν ένα άτομο είναι αρκετά σοφό
να καταπιεί  λάδι κάνναβης για να δώσει ώθηση στο ανοσοποιητικό του σύστημα αντί να πάει στο ιατρικό
σύστημα, η παρουσία του δεν θα γίνει αισθητή για πολύ.

Έχουμε μελετήσει ερευνητικές εργασίες για το θέμα και τώρα θα σας δώσω την επιστημονική εξήγηση για το
γιατί η THC είναι αποτελεσματική στη θεραπεία του καρκίνου. Όταν το έλαιο κάνναβης καταναλώνεται ως
φάρμακο  για  τον  καρκίνο,  η  THC στο  έλαιο  προκαλεί  συσσώρευση  ενός  μορίου  λίπους  που  ονομάζεται
κεραμίδιο. Όταν το κεραμίδιο έρχεται σε επαφή με καρκινικά κύτταρα, προκαλεί προγραμματισμένο κυτταρικό
θάνατο, ενώ δεν κάνει κακό στα υγιή κύτταρα. Αυτός είναι ο τρόπος που εξηγείται στην επιστημονική έρευνα
που μελετήσαμε αλλά δεν έχω σταματήσει ποτέ να ψάχνω για άλλες εξηγήσεις.

Με  τη  βοήθεια  μιας  υπέροχης  κυρίας  που  ονομάζεται  Batya  Stark,  έχω  αναπτύξει  μια  νέα  θεωρία  που
περιλαμβάνει την επίφυση και τη μελατονίνη που παράγει. Το φθόριο και πολλές από τις χημικές ουσίες που
παρέχουν οι γιατροί συν άλλα πράγματα με τα οποία ερχόμαστε σε επαφή, συχνά βλάπτει την ικανότητα του
επίφυση να παράγει μελατονίνη. Η μελατονίνη είναι το μεγαλύτερο αντιοξειδωτικό που είναι γνωστό στον
άνθρωπο και ταξιδεύει σε κάθε κύτταρο του σώματός μας. Η επίφυση και η μελατονίνη που παράγει μπορούν
να διαδραματίσουν έναν πολύ δραματικό ρόλο στη διατήρηση της καλής υγείας και πράγματι έχει να κάνει
πολύ με τη συνολική μας αίσθηση ευεξίας.

Με μειωμένη τη λειτουργία του επίφυση, η ικανότητά του να παράγει μελατονίνη μειώνεται σημαντικά. Έχει
διαπιστωθεί ότι καθώς μεγαλώνουμε, τα επίπεδα μελατονίνης μειώνονται και πιστεύω ότι αυτή η μείωση θα
μπορούσε  επίσης  να  έχει  επίδραση  στην  ανάπτυξη  καρκίνου.  Έχει  αποδειχθεί  επιστημονικά  ότι  μόνο  το
κάπνισμα κάνναβης μπορεί να αυξήσει τα επίπεδα της μελατονίνης σε μεγάλο βαθμό. Perhapsσως αυτός είναι
ένας από τους λόγους για τους οποίους τα άτομα που καπνίζουν κάνναβη έχουν χαμηλότερα ποσοστά καρκίνου
από εκείνα που δεν το κάνουν. Τώρα σκεφτείτε τι θα κάνει η κατάποση του ακατέργαστου άκαυτου ελαίου για
τα επίπεδα της μελατονίνης σας.

Από ό, τι μπορώ να καταλάβω, τα κανναβινοειδή στο έλαιο προκαλούν υπερβολική επίθεση στην επίφυση και
στη συνέχεια τα επίπεδα μελατονίνης αυξάνονται κατακόρυφα. Αυτό, τουλάχιστον εν μέρει, είναι αυτό που
πιστεύουμε ότι  προκαλεί  την υπέροχη επίδραση που έχει  αυτό το φάρμακο σε τόσες  πολλές  καταστάσεις,
συμπεριλαμβανομένου του καρκίνου. Εάν η επίφυση παράγει τεράστιες ποσότητες μελατονίνης, δεν βλάπτει το
σώμα,  αλλά μπορεί  να έχει  καταστροφική επίδραση στη νόσο από την οποία πάσχει  ο  ασθενής.  Όταν τα
επίπεδα μελατονίνης παραμένουν υψηλά, η ασθένεια ή η ασθένεια που μαστίζει τον ασθενή μπορεί συχνά να
τεθεί υπό έλεγχο ή ακόμη και να θεραπευτεί πλήρως. Στην πραγματικότητα, δεν είμαι γιατρός ούτε έχω τα
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απαραίτητα  προσόντα για  να  γίνω,  αλλά εξακολουθώ να πιστεύω ότι  πρέπει  να  αφήσουμε  το  μυαλό  μας
ανοιχτό σε άλλες εξηγήσεις. Αν έχω δίκιο για τη σημασία της μελατονίνης, τότε μπορεί να μας δώσει έναν νέο
τρόπο εξέτασης του ελέγχου των ασθενειών και θα μπορούσε να βοηθήσει να εξηγήσουμε τις αντιγηραντικές
επιδράσεις που παράγει αυτό το φάρμακο ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Μαρτυρίες Καρκίνου

Motto: Η αυθόρμητη ύφεση του καρκίνου φαίνεται να συμβαίνει εκπληκτικά συχνά παρουσία ελαίου κάνναβης

«Ο φίλος έχει  καρκίνο των οστών. Μόλις ξεκίνησε το λάδι την περασμένη εβδομάδα, ο πόνος έχει  φύγει,
αισθάνεται καλύτερα. Οι ογκολόγοι είναι σοκαρισμένοι ». Τζο

«Λίγα υπέροχα νέα χθες.  Ένας άντρας που μόλις  είχαμε δώσει  στον γιατρό του,  όταν διαπιστώθηκε λίγες
εβδομάδες αργότερα ότι οι όγκοι στους πνεύμονες του είχαν φύγει καθώς και εκείνος στο συκώτι του που είχε
συρρικνωθεί σε ένα σημείο. Ένας μικρός σωλήνας! Έχουμε μερικά εν κινήσει και είναι όλα καλά. Ελπίζω τα
πράγματα να είναι καλά. Το Phoenix Tears είναι ζωντανό και καλά ». Κρις

«Ενημέρωση  -  Ο 81χρονος  φίλος  μου  πέρασε 3  όγκους  από το  πλακώδες  καρκίνωμα  του  προσώπου του
(καρκίνος  του  δέρματος).  Δεν  είχαν  καμία  πιθανότητα  ενάντια  στο  καλύτερο  φάρμακο  στον  κόσμο.  5
εβδομάδες στο λάδι και αισθάνεται καλύτερα από ό, τι σε 15 χρόνια. Η όρεξή του επέστρεψε! Κερδίζει τη μάχη
!!! Κερδίζουμε τη μάχη! Χοσέ

Στιβ: Καταβρόχθιζε το λάδι και το χρησιμοποιούσε επίσης τοπικά;
Χοσέ: Και τα δύο
Steve: Fantastic Δεν είναι καταπληκτικό να ξέρουμε ότι μπορούμε να κάνουμε τη διαφορά στη ζωή κάποιου 
έτσι
Jose: Άρχισε να τρίβει 68% λάδι THC αναμεμειγμένο με ελαιόλαδο και λάδι καρύδας στο μάγουλό του για 2 
εβδομάδες πριν βγει στην επιφάνεια. Επίσης το καταπιεί χωρίς το ελαιόλαδο αφού το τρίψει στο εσωτερικό του
μάγουλού του.
Jose: Ο γιατρός του με πήρε τηλέφωνο χθες και μου είπε ότι έχει επίσης καρκίνο του δέρματος και θα ήθελε 
λίγο Oil να δοκιμάσει τον εαυτό του.
Στιβ: Τώρα είναι φανταστικά νέα για το γιατρό που θέλει βοήθεια. Μπράβο φίλε μου !!!! Και χαίρομαι που ο 
81χρονος φίλος σου επέστρεψε και πάλι στη ζωή.
Jose: Ναι, είναι πραγματικά εκπληκτικό! Ο Dr P που θα τον καλέσουμε, είναι γνωστός συγγραφέας δύο 
βιβλίων και σπουδαίος θεραπευτής Naturopath και MD. Έχει παραπέμψει 5 ασθενείς του σε εμένα τις 
τελευταίες 2 εβδομάδες. Όλοι οι τελικοί ασθενείς με καρκίνο ».

«Πριν από δύο εβδομάδες έδωσα σε έναν άλλο ασθενή με καρκίνο του δέρματος/λαιμού/φίλο μου θεραπευτικό
λάδι για να το καταναλώσω και να το χρησιμοποιήσω τοπικά, μαζί με λίγο λάδι καρύδας. Την Τρίτη μου είπε
ότι το δέρμα στο μάγουλό του είχε ανοίξει και ο όγκος ήταν εκτεθειμένος. Του είπα να συνεχίσει να εφαρμόζει
το λάδι, αλλά, χωρίς το λάδι καρύδας, μόνο το καθαρό θεραπευτικό λάδι. Έβαλε το θεραπευτικό έλαιο στον
εκτεθειμένο όγκο και είπε «Το χτύπημα που έβγαινε εξαφανίστηκε την επόμενη μέρα. Άρχισε να στραγγίζει
μέσα σε λίγα λεπτά μετά το τρίψιμο. Έβγαλε - το λάδι έβγαλε τον καρκίνο σαν σάλτσα ». Ο καρκινικός όγκος
ήταν εκεί, τώρα έφυγε ... Δύο εβδομάδες !!! » Χοσέ

«Ένα μέλος της οικογένειας είχε όγκους σε μέγεθος μπάλας γκολφ από καρκίνο στο λαιμό μέσα σε 48 ώρες
από το πετρέλαιο  και  έριξε  τους  όγκους  που λειτουργεί.  Είναι  τεκμηριωμένο.  Βοηθά επίσης  σε γυναικεία
προβλήματα. Κανείς δεν νοιάζεται να βρει θεραπείες ή βοήθεια για αυτό μόνο που δίνει συνθετικές ορμόνες
αλόγων και στη συνέχεια αναρωτιέται γιατί οι γυναίκες τρελαίνονται ». Ντέμπρα

«Γεια  σας  Rick Simpson & Jindrich Bayer,  ήθελα να μοιραστώ μερικές  πολύ ΚΑΛΕΣ ΕΥΤΥΧΙΣΜΕΝΕΣ
ειδήσεις. Οι σαρώσεις της μαμάς έδειξαν μια «μετρήσιμη» μείωση του μεγέθους ΟΛΩΝ των όγκων στο ήπαρ
και το πάγκρεας. Επίσης, ο όγκος στον πνεύμονα της είναι πλέον ΠΛΗΡΩΣ, 100% ΦΥΓΕ !!!
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Χρειάζεται τόση ευγνωμοσύνη για να γυρίσετε, αλλά το νούμερο ένα άτομο που αξίζει την περισσότερη αγάπη
είναι ο Rick που μοιράστηκε τόσο ανοιχτά αυτές τις πληροφορίες με τον κόσμο από την αρχή.

Ευχαριστώ τον Jindrich για όλα όσα κάνετε, συμπεριλαμβανομένης της υποστηρικτικής καλοσύνης και των
οδηγιών σας. Ξέρω ότι συνεχίζουμε να περπατάμε στα κελύφη των αυγών με τη διάγνωση/πρόγνωση, αλλά αν
τα πράγματα συνεχίσουν να βελτιώνονται  (οι  όγκοι  συρρικνώνονται  ή  «υποχωρούν» όπως τον αποκαλούν
χωρίς περαιτέρω μετάσταση). Τελικά θα σας την στείλω πριν και μετά από ιατρικές εκθέσεις, ώστε να δείτε ότι
βοηθήσατε  να  σωθεί  η  ζωή μιας  απίστευτης,  αγαπησιάρικης,  δραστήριας  γυναίκας,  η  οποία  βρίσκεται  σε
εξωτερικούς χώρους φυτεύοντας τον κήπο της με βότανα όπως γράφω. : ο). Πολλή αγάπη, Μπάρμπαρα "

-Γεια σου Barbara, ευχαριστώ, μας έφτιαξες τη μέρα με το e-mail σου. Πείτε γεια στη μαμά σας για εμάς και
βεβαιωθείτε ότι δεν θα κάνει άλλες σαρώσεις ή ακτινογραφίες ή άλλες καρκινογόνες ανοησίες. Αφήστε την να
περάσει από το πώς αισθάνεται, θα πρέπει να τρώει 120-180 γραμμάρια λάδι για έξι μήνες ή λιγότερο. Αν
ήμουν στη θέση της, θα έτρωγα το λάδι κάθε μέρα για το υπόλοιπο της ζωής μου ούτως ή άλλως, ο καρκίνος
έχει  πολύ  λίγες  πιθανότητες  όταν  υπάρχει  λάδι  στο  σώμα.  Οι  δόσεις  συντήρησης  είναι  ένα  εξαιρετικά
σημαντικό μέρος αυτής της μεθόδου. Τις καλύτερες ευχές, Jindrich

«Η μαμά  μου  θεράπευσε  τον  καρκίνο  του  μικροκυττάριου  σταδίου  3  με  το  λάδι  !!  J  Ανέφερα  ότι  ήταν
απαλλαγμένη από καρκίνο μόνο τέσσερις μήνες μετά τη διάγνωση; Λοιπόν, αυτό συνέβη. J ”Αυγή

«Ο μπαμπάς μου έχει επίσης καρκίνο στο πάγκρεας που εξαπλώθηκε στο ήπαρ και στους πνεύμονες κατά τη
διάρκεια της χημειοθεραπείας και μετά εξαπλώθηκε και πάλι, ήταν πολύ αδιαθεσία και επιδεινώθηκε γρήγορα.
Ξεκίνησε  το  λάδι  πριν  από 3  μήνες,  η  τελευταία  σάρωση τη  Δευτέρα  δείχνει  ότι  και  τα  7  σημεία  έχουν
εξαφανιστεί και ο καρκίνος του παγκρέατος έχει συρρικνωθεί, αισθάνεται 100% καλύτερα και έχει ποιότητα
ζωής πίσω. Το λάδι είναι πραγματικά εκπληκτικό. » Λίζα

«Ο μπαμπάς μου είναι επίσης λάδι για τον καρκίνο του παγκρέατος που εξαπλώθηκε σε επτά άλλα σημεία,
ήταν  στο  πετρέλαιο  εδώ  και  5  μήνες  και  τα  επτά  σημεία  που  εμφανίστηκαν  ενώ  στη  χημειοθεραπεία
εξαφανίστηκαν από την έναρξη του λαδιού και ο καρκίνος του παγκρέατος συρρικνώθηκε, το λάδι σώθηκε η
ζωή του!" Λίζα

«Γεια, ήθελα απλώς να σας ενημερώσω. Ο μπαμπάς έκανε άλλη μια σάρωση από την έναρξη του λαδιού πριν
από  5  μήνες  για  καρκίνο  στο  πάγκρεας.  Η  τελευταία  σάρωση  έδειξε  ότι  ο  καρκίνος  στο  πάγκρεας  είχε
συρρικνωθεί και τα άλλα 7 σημεία που είχαν εμφανιστεί ενώ έκανε χημειοθεραπεία είχαν εξαφανιστεί από την
έναρξη του λαδιού. Νέα αποτελέσματα δείχνουν ότι ο καρκίνος στο πάγκρεας συρρικνώθηκε ξανά και δεν
υπάρχουν άλλα σημεία που να είναι αιματηρά φανταστικά, δεδομένου ότι αυτός είναι ο λόγος που ο καρκίνος
του παγκρέατος είναι τόσο θανατηφόρος λόγω του ρυθμού εξάπλωσής του. Έτσι, 8 μήνες σε 5 από αυτούς τους
μήνες που χρησιμοποιούσαν λάδι μπαμπάς τα πηγαίνει περίφημα, στην πραγματικότητα αισθάνεται καλύτερα
τώρα από ό, τι όταν διαγνώστηκε για πρώτη φορά. Ευχαριστώ λοιπόν και πάλι τον Rick, τον JB και όλους
όσους βοηθούν να βγουν αυτές οι πληροφορίες, αν δεν ήταν το λάδι, δεν θα είχα τον μπαμπά μου !! » Λίζα

«Ο πατέρας μου ήταν επίσης καρκίνος του παγκρέατος σταδίου 4. Είχε επίσης 10 κηλίδες στο συκώτι ... ήταν
τέλη Νοεμβρίου 2012. Τώρα έχει 1 κηλίδα στο συκώτι (0,08) και 1 κηλίδα στο πάγκρεας (8 mm). Αυτό το
χτυπάμε. Οι γιατροί του είναι σοκαρισμένοι.  Παίρνει βάρος και συνολικά αισθάνεται υπέροχα. Το λάδι με
έγχυση κάνναβης είναι επίσης καλό. " Άντζι

- Μην παίζεις με αραιωμένο φάρμακο, Άντζυ. Είναι καλό για τοπική χρήση, αλλά δεν θέλετε να δίνετε έλαια με
κάνναβη  σε  ασθενείς  με  καρκίνο  ως  μοναδική  θεραπεία.  Η  επίθεση  πλήρους  φάσματος  πλήρους  ισχύος
λειτουργεί καλύτερα.

Ειδικά για εκείνους που «πρέπει» να πάνε να κάνουν μια σάρωση «επίσης να δουν» πώς θεραπεύεται. Αυτοί οι
άνθρωποι  θα πρέπει  αυτόματα να προσθέσουν άλλα 60 γραμμάρια ελαίου στο πρωτόκολλο,  επειδή απλώς
πέρασαν άσκοπα από μια εξαιρετικά καρκινογόνο διαδικασία «για να δουν» πώς αισθάνονται. Η περιέργεια
κοστίζει χρήματα, συγγνώμη για αυτό.

Συγχαρητήρια  και  καλές  ευχές.  Είναι  υπέροχο  να  βλέπεις  την  επιτυχία  των  ανθρώπων  που  σκέφτονται
διαφορετικά. JB
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«Είμαι πραγματική απόδειξη ότι το RSO έχει άμεση επίδραση στα MPNST και NF1. Ιατρικά αρχεία, μαγνητική
τομογραφία, PET, σαρώσεις CAT αποδεικνύουν σημαντική μείωση του μεγέθους και της οξύτητας του όγκου
». Κρίστιν

«Εντάξει Peeps μου. Σήμερα είναι η μέρα που ήλπιζα ότι θα συμβεί ποτέ. Τα αποτελέσματα της βιοψίας είναι
in.  Corrie  Yelland ΑΠΛΑ ΕΧΕΙ ΕΠΙΒΕΒΑΙΩΣΕΙ ΟΤΙ Ο ΚΑΡΚΙΝΟΣ ΤΗΣ ΕΙΝΑΙ 100% ΕΝΤΕΛΩΣ !!!!
ΕΙΜΑΙ ΚΑΡΚΙΝΟΣ ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ !!!!! Ούτε καν δυσπλασία, πόσο μάλλον το μεγάλο C.

Στους απίστευτους,  καταπληκτικούς  φίλους  μου που ήταν συλλογικά υπεύθυνοι  για την ικανότητά μου να
αγοράσω το φάρμακο = δεν υπάρχουν απολύτως λέξεις για να περιγράψω πόσο ευγνώμων είμαι στον καθένα
από εσάς. Είστε όλοι καταπληκτικοί!

Στην Heather που με έστειλε για πρώτη φορά RUN FROM THE CURE-Αυτό το βίντεο άλλαξε κυριολεκτικά
τη ζωή μου. Ποιος θα το χτυπούσε, ρε; Σε αγαπώ! Στον Rick Simpson, στον Jindřich Bayer από καρδιάς ...
ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ για τις  γνώσεις  και  την  υποστήριξή  σας.  Είμαι  ζωντανός  σήμερα εξαιτίας  όλων σας!  Είμαι
πραγματικά ευλογημένος που έχω τόσο καταπληκτική οικογένεια και φίλους ». Corrie

Γεια Τζίντριτς,  μια γρήγορη σημείωση για να σας ενημερώσω ότι είδα τον γιατρό μου σήμερα. Η έκθεση
αναφέρει  ότι  ο  καρκίνος  (καρκίνος  πρωκτικού  καναλιού)  δεν  είναι  πλέον  ανιχνεύσιμος.  Το  περασμένο
φθινόπωρο μου είπαν ότι είχα 2-4 μήνες αν δεν έκανα ακτινοβολία. Επέλεξα να μην κάνω ακτινοβολία και να
δοκιμάσω το RSO. Προφανώς, λειτούργησε! Από καρδιάς, ευχαριστώ, ευχαριστώ, ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ στον Rick και
στον εαυτό σου !!!! ” Corrie

«Η τελευταία μου επιτυχημένη ιστορία. Πρόκειται για μια γυναίκα στα τέλη της δεκαετίας του '50, η οποία
διαγνώστηκε με το στάδιο 3, αλλά πολύ κοντά στο στάδιο 4 του καρκίνου του πνεύμονα. Σήμερα έλαβα αυτό:
«Λοιπόν, η μητέρα μου πήγε για αξονική τομογραφία πριν από ένα μήνα και πήρε τα αποτελέσματά της πίσω
πριν από μερικές ημέρες. Έχει φύγει τελείως! Ο γιατρός της τα διάβασε και είπε ότι η μεγαλύτερη μάζα είναι
καθαρή και δεν έχει απομείνει τίποτα ...

Έχει ακόμα ΧΑΠ αλλά θα δουλέψουμε πάνω σε αυτό και το κάπνισμα lol ... Σας ευχαριστώ πολύ για όλες τις
συμβουλές και τις γνώσεις για πράγματα που ποτέ δεν γνωρίζαμε. Όλα συγκεντρώθηκαν για κάποιο λόγο και
είμαστε τόσο χαρούμενοι. Ο Θεός να ευλογεί εσένα και την οικογένειά σου." Corrie

- Η αυθόρμητη ύφεση του καρκίνου του πνεύμονα φαίνεται να συμβαίνει εκπληκτικά συχνά παρουσία ελαίου
κάνναβης. JB

«Εντάξει, όλοι οι υπέροχοι Peeps μου, αυτό θα είναι πολύ διαβασμένο, αλλά νομίζω ότι χτύπησα το PAYDIRT
χθες. Δεν έχω δει τον οδοντίατρό μου από τον περασμένο Σεπτέμβριο. Εκείνη την περίοδο, ήμουν εν μέσω του
αγώνα για τη ζωή μου. Ο οδοντίατρος μου είπε ότι είχα καρκίνο. Είχαμε τη συνηθισμένη συνομιλία, όπου του
είπα ότι δεν έκανα ακτινοβολία και έκανα μια "εναλλακτική θεραπεία". Εκείνη τη στιγμή, με είχε ρωτήσει τι
κάνω. Δίσταζα να του πω, καθώς ήταν γνωστός για την «ακαμψία» του, αλλά του είπα να παρακολουθήσει το
Run From the Cure. Πραγματικά με πήρε τηλέφωνο αφού το παρακολούθησε. Είπε ότι ως ιατρός, έτεινε να
βρίσκεται στο κουτί, ότι είχε έναν αδελφό, (γιατρό) και έναν άλλο αδελφό, (φαρμακολόγο) και πώς μερικές
φορές «δεν έχουν όλες τις απαντήσεις».

Γρήγορα μπροστά στο χθες. Έμεινε έκπληκτος όταν είδε πόσο καλά φαινόμουν και στιγμιαία άφωνος όταν του
είπα ότι το λάδι κάνναβης είχε λειτουργήσει. Άρχισε να κάνει κάθε είδους ερωτήσεις. Πολλές από αυτές ήταν
«επιστημονικές  ερωτήσεις»  στις  οποίες  δεν  μπορούσα να  απαντήσω. Ρώτησε για κλινικές  δοκιμές,  διαφο.
παθήσεις που αντιμετωπίζονται με κάνναβη κλπ. Θέλει να μιλήσει στον αδελφό του για μένα, καθώς και την
κάνναβη ως «θεραπεία» του καρκίνου, και θέλει επίσης ο αδελφός του να ερευνήσει την κάνναβη ως φάρμακο.
Θα ήταν εντάξει αν έπαιρνε τον αριθμό του κινητού μου και τη διεύθυνση ηλεκτρονικού ταχυδρομείου;

Εδώ είναι που γίνεται μεγάλο. Ο αδελφός του, ο Δρ. Jake Theissen, ήταν ο Κοσμήτορας και πρωτοστάτησε στο
πρόγραμμα Φαρμακολογίας στο Πανεπιστήμιο του Waterloo. Τώρα είναι σύμβουλος φαρμακευτικών εταιρειών
και ειδικεύεται στις «Νέες προσεγγίσεις στη θεραπεία του καρκίνου». Είναι πολύ δεμένος με την Καναδική
Εταιρεία Καρκίνου. (Επίσης, είναι αυτός που του ζητήθηκε από την κυβέρνηση να ηγηθεί της έρευνας για το
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σκάνδαλο  αραιωμένης  χημειοθεραπείας).  Κάτι  φυσικό,  παρά  χημικό.  Του  είπα  «μην  κοιτάξεις  άλλο».  Η
κάνναβη είναι το «κάτι φυσικό».

Τα δάχτυλα  σταύρωσαν τα  Peeps μου.  Το να  υπάρχει  κάποιος  με  την  επιρροή αυτή  στο  πλευρό  μας,  θα
μπορούσε να είναι τρομακτικό!  Janet  Sweeney, Robert  Melamede,  Peter O'Toole,  Lester Grinspoon, Gersh
Avery, Rick Simpson. Cannabis Science, θα ήσασταν στο πλοίο για να με βοηθήσετε σε αυτό αν χρειαστεί, και
θα ήσασταν εντάξει αν κατευθύνω τον οδοντίατρό μου ή τον αδελφό του σε εσάς;

Ευχαριστώ  που  διαβάσατε  Peeps.  Συνεχίστε  να  διαδίδετε  τη  λέξη  ...  Ο  ΚΑΝΑΒΗΣ  ΛΑΔΙ  ΣΚΟΤΩΝΕΙ
ΚΑΡΚΙΝΟ! » Corrie

Ε. Έχετε δει ποτέ RSO να βοηθά στη θεραπεία του καρκίνου του προστάτη; 

Α.  Φυσικά.  Ακολουθήστε  τις  οδηγίες  για  καλύτερα  αποτελέσματα.  Εδώ  είναι  ένα  παράδειγμα  του  πώς
λειτουργεί και ο Dennis παρέχει επίσης κάποια επιστημονική εξήγηση για το πώς λειτουργεί το λάδι. Ωστόσο,
ακολουθήστε τις οδηγίες του Rick, φάτε το λάδι σύμφωνα με τις οδηγίες (χαμηλές δόσεις όπως αυτές που
χρησιμοποίησε ο Dennis μπορεί να μην είναι αρκετές για άλλους ασθενείς) και χρησιμοποιήστε επίσης το λάδι
σε μορφή υπόθετου. Τις καλύτερες ευχές, JB

«Στις  αρχές του 2013 διαγνώστηκα με καρκίνο  του προστάτη και πήρα βαθμολογία Gleason 9.  Ως πρώτη
επιλογή,  πήρα την απόφαση να δοκιμάσω το  Cannabis  Oil  του Rick  Simpson.  Το μεγαλύτερο μέρος  του
καρκίνου εξαφανίστηκε 90 ημέρες αργότερα, σύμφωνα με μια δεύτερη βιοψία, αλλά ο όγκος ήταν ακόμα εκεί.
Αποφάσισα ότι η δόση μου ήταν πολύ μικρή, η οποία ήταν ένα δέκατο γραμμάριο την ημέρα, οπότε αποφάσισα
να το ξανακάνω για άλλες 90 ημέρες. Αυτή τη φορά αύξησα τη δοσολογία σε 3 δέκατα γραμμάρια ημερησίως
για τις πρώτες 60 ημέρες και 5 δέκατα γραμμάρια τις τελευταίες τριάντα ημέρες, εκτός από την τελευταία
ημέρα που πήρα ένα πλήρες γραμμάριο. Η επόμενη βιοψία έδειξε ότι ο όγκος είχε φύγει. Και ακόμα καλύτερα,
ο καρκίνος μου είχε εξαφανιστεί κατά 99,9%! Ευχαριστώ τον Θεό που με οδήγησε στην άμεση κάνναβη.

Πριν  από  τον  καρκίνο  μου  ήμουν  πολύ  ενάντια  στη  μαριχουάνα  σε  οποιαδήποτε  μορφή,  αλλά  όταν
αντιμετωπίζεις τον θάνατο με τη φρικτή ακτινοβολία και τη χημειοθεραπεία, κατάλαβα ότι δεν είχα τίποτα να
χάσω. Ο ουρολόγος μου είπε ότι δεν είχε δει ποτέ κάτι τέτοιο, ήταν εντελώς εκτός χαρτιού ». Γουλιέλμος

«Μόλις πήρα τηλέφωνο με τον ουρολόγο. Ο σύζυγός μου αντιμετώπιζε πολλά ιατρικά προβλήματα μετά από
καρκίνο του προστάτη πριν από χρόνια. Εστάλη για βιοψία πριν από περίπου 2 μήνες, αλλά λόγω προβλημάτων
στο σωλήνα από το νεφρό στην ουροδόχο κύστη δεν μπόρεσαν να κάνουν πλήρη βιοψία. Έλαβαν ωστόσο
αρκετό ιστό για να δουν ότι ο καρκίνος του προστάτη επέστρεψε και τώρα υπήρχαν καρκινικά κύτταρα στα
τοιχώματα  της  ουροδόχου  κύστης.  Έπρεπε  να  τον  θεραπεύσουν  για  άλλα  θέματα  προτού  μπορέσουν  να
επιστρέψουν  και  να  συνεχίσουν  τη  βιοψία  λόγω άλλων ιατρικών  ζητημάτων.  Με μεγάλη  δυσκολία,  αυτό
επιτεύχθηκε σήμερα. Μόλις πήρα τηλέφωνο με τον γιατρό και παρόλο που έχει νεφρικά προβλήματα λόγω
ακτινοβολίας και πιθανόν να χάσει ένα νεφρό, ήταν περισσότερο μπερδεμένη από την απουσία του καρκινικού
κυττάρου που εντόπισε 2 μήνες πριν. Δεν υπάρχουν στοιχεία καρκίνου και απλά δεν μπορεί να το καταλάβει.
Μετά την πρώτη βιοψία, έκανα αμέσως δάκρυα φοίνικα. Και οι δύο έχουμε μια αρκετά καλή ανοχή, οπότε
μέσα σε μια εβδομάδα έως 10 ημέρες τον πήρα στη δόση του 1 γραμμαρίου. Ένα μήνα μετά, δεν έχουμε δώρο
καρκίνο!  Έμεινα  άναυδος  αν  και  δεν  αμφέβαλα  ποτέ  για  τις  θαυματουργές  δυνάμεις  του  παντοδύναμου
ζιζανίου. Και εγώ έχω αυτοάνοση νόσο που είναι σπάνια (ίδια με τον ηθοποιό Χάρολντ Ράμις). Εκπλήσσομαι
καθημερινά καθώς είμαι σε ύφεση για πάνω από 3 χρόνια, κάτι που υποθέτω ότι είναι αρκετά ασυνήθιστο. Δεν
ξέρω γιατί, αλλά ίσως η καθημερινή μου κατανάλωση να έχει επίσης σχέση με αυτό. 2 γιατροί μου γνωρίζουν
τις θεραπείες μου και είναι 100% υποστηρικτικοί. Είμαι λοιπόν ευγνώμων κύριε Simpson! Σας ευχαριστούμε
που πρωτοστατείτε! Justθελα να σας στείλω τη μαρτυρία μου γιατί είμαι τόσο ευγνώμων. Θα δωρίσω για την
υπόθεσή σας μόλις βρεθεί στο σπίτι και τον εγκαταστήσω. Σας ευχαριστώ και πάλι από καρδιάς! Με εκτίμηση,
DKS »

«Έχω την ίδια ασθένεια Ο Χάρολντ Ράμις πέθανε από τον περασμένο μήνα ... αγγειίτιδα. Το έχω για πάνω από
15 χρόνια αλλά τελικά διαγνώστηκα πριν από περίπου 4 χρόνια όταν τα συμπτώματα ήταν τόσο φρικτά που δεν
μπορούσα καν να περπατήσω. Είμαι σε ύφεση τώρα για 3 χρόνια από την αρχική θεραπεία της κυτοξάνης
(χημειοθεραπείας) και της πρεδνιζόνης. Στη συνέχεια, για imuran για συντήρηση. Iθελα να σταματήσουν όλα
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τα φάρμακα γιατί για μένα, οι παρενέργειές τους ήταν χειρότερες από την ασθένεια. Ο γιατρός μου είπε όχι.
Έτσι έκανα αυτό που θα έκανε κάθε άλλος σκληροκέφαλος, πεισματάρης ... Έβγαλα τον εαυτό μου με δική μου
άδεια !!! Χε χε. Στεροειδή έως 2 mg την ημέρα τώρα. Είναι δύσκολο να τα παρατήσεις !!! Τελευταία επίσκεψη
στο γιατρό, επειδή τα πήγαινα τόσο καλά, ο γιατρός μου τελικά με έβγαλε από τα φάρμακα που σταμάτησα
πριν (ποτέ δεν ήξερε ότι σταμάτησα χρόνια πριν). Δεν ξέρω, αλλά είμαι σε ύφεση εδώ και 3 χρόνια.

Οι περισσότεροι άνθρωποι που πάσχουν από αυτήν την ασθένεια έχουν τόσα πολλά προβλήματα συνεχώς,
αλλά αισθάνομαι σαν ένας φυσιολογικός άνθρωπος με λίγα μόνο προβλήματα που δημιουργούσε η ασθένεια
στην αρχή, όπως η νευροπάθεια στα πόδια και τα χέρια. Κατά τα άλλα, είμαι καλός. Ασκηθείτε καθημερινά και
τρέξτε. Το μόνο που ξέρω είναι ότι ως καθημερινός χρήστης κάνναβης, φαίνομαι πολύ τυχερός άνθρωπος σε
σύγκριση με  τόσους άλλους  που έχουν αυτή  την ασθένεια  και  παίρνουν μια  χούφτα φρικτά  χάπια για να
καταστείλουν το ανοσοποιητικό σύστημα και να ελέγξουν την ασθένεια. Το μόνο που ξέρω σίγουρα είναι ότι η
κάνναβη με βοήθησε να με κάνει να νιώσω όπως σήμερα. Έχω 100% υποστήριξη από 2 από τους πολλούς
γιατρούς μου, ο ένας είναι ο νευρολόγος μου!

Είναι πολύ εύκολο να φτιάξετε το δικό σας RSO. Wasμουν νευρικός στην αρχή, έτσι προσπάθησα να βγάλω
πρώτα ένα μικρό ποσό. Αποδείχθηκε υπέροχο, οπότε με αυτή τη γνώση, έκανα περισσότερα. Ακολούθησα τη
συνταγή του Rick με λίγη βοήθεια από έναν φίλο! Από μια πρόσφατη ανάρτηση στο Facebook που έκανα
(είμαι έξω για αυτό το θαυματουργό βότανο) είχα πολλά ιδιωτικά μηνύματα σχετικά με την επιτυχία που είχε η
οικογένειά μου αναζητώντας βοήθεια! Είμαι έτοιμος να βάλω τα υγιή ενήλικα παιδιά μου σε συντήρηση, έτσι
ώστε να έχουν λιγότερες  πιθανότητες  να έχουν κάτι  καταστροφικό.  Μου αρέσει!!!  Ευχαριστώ πολύ κύριε
Simpson !!! Η αφοσίωσή σας σε όλους εκτιμάται πολύ από αυτό το κορίτσι της Καλιφόρνιας !!! » Ντέμπορα

«Ο σύζυγός μου έκανε το πρόγραμμα Phoenix Tears όταν είχε καρκίνο της ουροδόχου κύστης στο στάδιο 4. Η
έκθεση πορείας μετά από χειρουργική επέμβαση (την οποία ΔΕΝ θα είχε αν είχαμε περισσότερη πίστη στο
πρόγραμμα)  δεν  έδειξε  κανένα  απολύτως  καρκίνο.  Δεν  είμαι  πρόθυμος  να  διεκδικήσω  επιτυχία  με  το
Αλτσχάιμερ, αλλά για τον καρκίνο δεν υπάρχει απολύτως καλύτερη επιλογή ». Κάρεν

«Γεια σου και πάλι Rick! Ελπίζω το μήνυμά μου να σας βρίσκει καλά. Γράφω σήμερα για να σας ρωτήσω πόσο
καιρό πρέπει  να μείνει  ένας  ασθενής  στο λάδι;  Έχουμε  έναν ασθενή με  τεράστιο όγκο.  Ξεκίνησε στις  15
Μαρτίου και έχει φτάσει τα 40 γραμμάρια μέχρι τώρα. Beenταν σε 1,5 γραμμάρια ή περισσότερο/ημέρα από
την ημέρα 2. Σταματάτε στη Θεραπευτική δόση των 60 γραμμαρίων; Τα χρήματα είναι ένας παράγοντας για
αυτόν τον ασθενή. Δεν έχει πληρώσει τίποτα για τα φάρμακά του μέχρι τώρα. Ο Φροντιστής τους έχει δωρίσει
τα πρώτα 60 γραμμάρια λαδιού, αλλά δεν μπορεί να δώσει δωρεάν φάρμακα για πάντα. Ευχαριστώ για τη
συμβολή σας. Εκτιμώ τη διορατικότητά σας. Με εκτίμηση, Τζάνετ »

«Αγαπητή Τζάνετ, λες ότι έπαιρνε 1,5 γραμμάρια ή περισσότερο την ημέρα από τη δεύτερη μέρα. Το λάδι που
παράγω είναι τόσο ισχυρό που χρειάζεται συνήθως ο μέσος άνθρωπος περίπου 5 εβδομάδες για να φτάσει στο
σημείο που μπορεί να καταναλώσει 1 γραμμάριο την ημέρα. Μπορεί να υπάρχει πρόβλημα με το στέλεχος που
χρησιμοποιήθηκε για την παραγωγή αυτών των στελεχών κάνναβης μπορεί να διαφέρει πολύ στις θεραπευτικές
τους ικανότητες, οπότε το πρόβλημα θα μπορούσε να είναι το στέλεχος. Συνήθως από τη στιγμή που ο ασθενής
έχει καταπιεί 60 γραμμάρια λαδιού, ο καρκίνος έχει φύγει. Αλλά αν δεν είναι, θα συνέχιζα να τους δίνω το λάδι
μέχρι να είναι. Ο χρόνος που χρειάζεται και η ποσότητα λαδιού που απαιτείται μπορεί να διαφέρει πολύ από
άτομο σε άτομο. Είμαστε όλοι διαφορετικοί και μερικοί άνθρωποι θεραπεύονται πολύ πιο γρήγορα από άλλους.
Συνήθως οι άνθρωποι που έχουν υποστεί μεγάλες ζημιές από χημειοθεραπεία και ακτινοβολία θα χρειαστούν
μεγαλύτερη θεραπεία και περισσότερο λάδι. Το λάδι πρέπει να αναιρέσει όλη τη ζημιά που έχουν αφήσει αυτές
οι λεγόμενες θεραπείες. Η συμβουλή μου θα ήταν να προσπαθήσω να παραγάγω το λάδι από ένα άλλο ισχυρό
στέλεχος indica αλλά με κάθε τρόπο να τον κρατήσω στο λάδι είναι το μόνο πράγμα που ξέρω ότι μπορεί να
του σώσει τη ζωή. Καλύτερες ευχές, Ρικ Σίμπσον »

«Δεν είμαι σίγουρος αν αυτό είναι μια επιτυχία- αλλά σίγουρα το υπολογίζω ως ένα! Σε περίπτωση που κάποιος
αναρωτιέται γιατί έχω ανδρική φωνή, δεν είναι επειδή ήμουν καπνιστής ή οτιδήποτε- δεν κάπνιζα ποτέ, αλλά
επειδή μου έβγαλαν τον θυρεοειδή. Είμαι 51 (και μισός!) Και χρησιμοποιώ λάδι από τα 20 μου. Απλώς πάντα
μου φαινόταν ευχάριστο να εξατμίζομαι. Πριν από μερικά χρόνια- άρχισα να έχω πρόβλημα κατάποσης και οι
γιατροί μου βρήκαν κόμβους στον θυρεοειδή μου. Κόμβοι στον θυρεοειδή μου που έπρεπε να πάω για έλεγχο
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καρκίνου. Όταν το κάνουν αυτό- απλά κολλούν μια βελόνα μεγάλου κώλου στο λαιμό σας και μπαίνουν στους
κόμβους για δοκιμή. Δεν σας δίνουν τίποτα -όχι αναισθητικό- λόγω της θέσης. Έτσι, κάντε αυτό μερικές φορές
και δείτε αν μπορείτε να καθίσετε ακίνητοι. Τέλος πάντων- αφού μαχαιρώθηκα στα 6x- και ο θυρεοειδής μου
έγινε τόσο μεγάλος που είχα πρόβλημα με την κατάποση και την αναπνοή- μου αφαιρέθηκε ο θυρεοειδής μου.
Με όλο τον καρκίνο στην οικογένειά μου- σκέφτηκα ότι θα ήμουν μπροστά από το παιχνίδι. Χωρίς Καρκίνο.
Κανένας. Είμαι ο μόνος στην οικογένειά μου που έχει ξεφύγει από τον καρκίνο μέχρι τώρα. Έκανα λάδι από τα
20 μου. Είχα σχεδόν κάθε τεστ καρκίνου εκεί έξω λόγω οικογενειακού ιστορικού- και νάδα μέχρι τώρα Δόξα
τω Θεώ! Κάνεις τα μαθηματικά :-) »Τζάνετ

«Γεια σου Ρικ! Η Έιμι πέθανε σήμερα το πρωί. Η Έιμι σταμάτησε να χρησιμοποιεί το λάδι όταν οι αριθμοί της
έγιναν περίεργοι. Είπατε ότι κάτι δεν μύριζε καλά- οι γιατροί χάλασαν τα αποτελέσματα του εργαστηρίου της
και ήταν άσχημα. Η Έιμι ήταν τόσο κουρασμένη (23 γύροι ακτινοβολίας, 3 ή 4 χημειοθεραπείας). Μόλις τα
παράτησε. Δεν αστειεύομαι. Είχε περάσει τόσα πολλά πριν από εμάς, που ένιωσε ότι είχε έρθει η ώρα της.
Αυτή είχε δίκιο. Χωρίς το λάδι- είχε τελειώσει. Την εβδομάδα πριν φαινόταν τόσο υπέροχα- το ορκίζομαι!
Wantedθελε να πάει μέχρι δύο γραμμάρια την ημέρα, και πραγματικά να το κλωτσήσει. Στη συνέχεια, αυτές οι
καταραμένες  δοκιμές  επέστρεψαν  και  τελείωσε.  Την  παρακάλεσα  να  συνεχίσει  να  το  παίρνει.  Πώς  το
αντιμετωπίζετε αυτό; Είμαι συντετριμμένος. Τζάνετ ”

«Αγαπητή Τζάνετ, ξέρω πώς νιώθεις, αγαπητέ, μου έχει συμβεί το ίδιο πράγμα σε μερικούς ανθρώπους που
είχα υπό θεραπεία και δεν είναι καλό συναίσθημα. Τουλάχιστον μπορούμε να πάρουμε καρδιά στο γεγονός ότι
αυτό που κάναμε βοήθησε και δεν είμαστε εμείς αυτοί που προκάλεσαν το κακό. Συχνά είναι πολύ δύσκολο να
μην μπλέξω βαθιά με αυτούς που αντιμετωπίζουμε και όταν συμβαίνει κάτι τέτοιο, με κάνει πάντα να θέλω να
πνίξω αυτούς που είναι υπεύθυνοι. Δεν με νοιάζει πόσο αυτοί οι ηλίθιοι γιατροί σκέφτονται τον εαυτό τους και
το επάγγελμά τους, ο φόνος είναι δολοφονία και πριν τελειώσει αυτό, το κοινό θα τους δει όλους για αυτό που
είναι. Το βλέπω έτσι Τζάνετ, δεν μπορούμε να σώσουμε τους πάντες, αλλά αυτό που κάνουμε, απαλύνει τα
δεινά  αμέτρητων  ανθρώπων.  Έτσι,  το  μόνο  που  μπορούμε  να  κάνουμε  είναι  να  συνεχίσουμε,  μέχρι  να
μπορέσουμε να φέρουμε τον κόσμο στα λογικά τους. Είστε μια υπέροχη γυναίκα με τεράστια καρδιά και αυτό
που κάνετε, σημαίνει τόσα πολλά για τις μάζες που υποφέρουν. Προσπαθήστε λοιπόν να συγκεντρωθείτε σε
όλα τα καλά που έχετε κάνει και μην κατηγορείτε τον εαυτό σας για την ανικανότητα των άλλων. Άνθρωποι
σαν  εμάς  κάνουν  τη  διαφορά  και  οι  άνθρωποι  του  σαν  εμάς  που  θα  αλλάξουν  αυτόν  τον  κόσμο,  οπότε
παρακαλώ μην αφήσετε τίποτα να σας παρασύρει από το μονοπάτι που διανύουμε και οι δύο. Καλύτερες ευχές,
Ρικ Σίμπσον »

«Μοιράστηκα το Phoenix Tears του Rick Simpson στον τοίχο μου στο Facebook πολλές φορές ... τότε μια μέρα
μια φίλη μου ήταν στο κρεβάτι του θανάτου της με το Lymphoma. Όταν είδε τις αναρτήσεις μου στο λάδι,
άρχισε αμέσως να παίρνει το λάδι και τώρα είναι ΚΑΡΚΙΝΟΣ ΔΩΡΕΑΝ! Οι γιατροί της είναι έκπληκτοι που
της είπαν ότι είχε τρεις μήνες ζωής ... ΕΙΝΑΙ ΛΑΘΟΣ. » Ο Τζέιμι

«Αγαπητέ κύριε Simpson, έχω έναν ασθενή στις ΗΠΑ που ξεκίνησε πρόσφατα το Phoenix Tears. Είναι νόμιμο
στην πολιτεία μας. Είναι περίπου ένας μήνας στο πρόγραμμα, αλλά έχει ζητήσει πολύ περισσότερο από ένα
γραμμάριο την ημέρα από τη δεύτερη εβδομάδα. Κάνει καλό περισσότερο από ένα γραμμάριο την ημέρα;
Πήρα αυτόν τον ασθενή δωρεάν και έχω την αίσθηση ότι με παίζει λίγο. Wantedθελε ένα γραμμάριο την ημέρα
από τη δεύτερη εβδομάδα και μετά ήθελε δύο γραμμάρια την ημέρα - και αυτό είναι εξαιρετικά ισχυρό. Με
παίρνουν looped στο ένα τέταρτο του γραμμαρίου. Χρησιμοποιούμε τον Βούδα - 100% indica με πάνω από
15% περιεκτικότητα THC. Πώς αντιμετωπίζετε τους ασθενείς που θέλουν όλο και περισσότερο; Ευχαριστώ,
Γιώργο »

«Αγαπητέ  Doctordoctor,  ενθαρρύνω  όλους  με  σοβαρή  κατάσταση  να  πάρουν  το  λάδι  όσο  το  δυνατόν
γρηγορότερα. Όσο πιο γρήγορα μπορούν να το πάρουν, τόσο πιο γρήγορα μπορούν να θεραπευτούν. Έχω δει
μερικούς ανθρώπους να λαμβάνουν ολόκληρη τη θεραπεία 60 γραμμαρίων σε ένα μήνα και να θεραπεύουν τον
τελικό καρκίνο τους. Αλλά τέτοιοι άνθρωποι είναι σπάνιοι και είναι περισσότερο από πιθανό να σε παίζει αυτός
ο τύπος. Είχα μερικούς ανθρώπους να το δοκιμάσουν μαζί μου και τους έβαλα το τρέξιμο. Δεν με ενοχλεί να
προμηθεύω λάδι σε όσους το χρειάζονται φαρμακευτικά, αλλά δεν θα το προμηθεύσω σε ανόητους που είναι
έξω για να τραβήξουν μια απάτη. Εάν αισθάνεστε ότι αυτός ο τύπος προσπαθεί να εξαπατήσει, απλά πείτε του
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ότι θα πρέπει να βρει ο ίδιος την κάνναβη για να παράγει το φάρμακο. Εάν είναι πραγματικά, πιθανότατα θα
προσπαθήσει να κάνει ακριβώς αυτό, αν όχι, πιθανότατα δεν θα ακούσετε ξανά από αυτόν. Δεν έχετε ατελείωτο
απόθεμα αυτού του λαδιού και πρέπει να πάει εκεί που θα κάνει το καλύτερο. Συνέχισε την καλή δουλειά.
Καλύτερες ευχές, Ρικ Σίμπσον »

«Θεραπεύω  μια  γυναίκα  με  ΤΕΡΜΑΝΙΚΟ καρκίνο,  με  έλαιο  κάνναβης  RS  και  τελικά  γίνεται  καλύτερη.
ΔΟΥΛΕΥΕΙ!" voodootattooo

«Κάνω το ίδιο πράγμα τώρα. 25% THC SKYWALKER OG, το τελευταίο λάδι OG το PSA μου ήταν 160.
Μετά από 100 γραμμάρια σήμερα είναι 7 ». Ο Τζίμι

«Γεια σου Chris, Update ... ο καρκίνος φεύγει ... πήρε τηλέφωνο από τον μπερδεμένο ογκολόγο της χθες το
πρωί. Συνήθως έχουμε ραντεβού πρόσωπο με πρόσωπο αλλά την πήρε τηλέφωνο αυτή τη φορά για να την
ενημερώσει για τα αποτελέσματα όλων των σαρώσεων που έγιναν πριν από μερικές εβδομάδες.

Liverπαρ -  ο καρκίνος δεν είναι  πλέον ορατός.  Ο καρκίνος  του πνεύμονα,  ο ένας καρκίνος του πνεύμονα
εξαφανίστηκε και ο άλλος καρκίνος του πνεύμονα μειώθηκε σημαντικά. Στήθος - δεν σχολίασε ... Δεν ανέφερε
τη σκέψη για το στήθος ... έτσι η μαμά τον καλεί για μερικές ερωτήσεις και για να κλείσει ένα ραντεβού για να
πάμε  να  του  μιλήσουμε  και  να  δούμε  το  παρελθόν  και  πρόσφατες  σαρώσεις.  Φοβάμαι  ότι  ήταν  λίγο
σοκαρισμένη όταν η γιατρός άρχισε να μιλά για τον καρκίνο του ήπατος και του πνεύμονα που εξαφανίστηκε
και ότι ξέχασε να ρωτήσει για την περιοχή του στήθους της.

Όλες οι σαρώσεις ήταν για έναν προσυμπτωματικό έλεγχο για μια νέα πορεία ορμονικής θεραπείας ... αλλά ο
Δρ λέει ότι δεν είναι πλέον υποψήφια για τη μελέτη ορμονών καθώς μια ασθενής πρέπει να έχει ανάπτυξη στις
καρκινικές περιοχές και όλες οι περιοχές της ΔΕΝ αυξάνονται αλλά βαφή.

Είμαστε πάνω από το φεγγάρι με τα αποτελέσματα του λαδιού !!! Όταν μίλησα με τον Rick πριν από περίπου
ένα μήνα σχετικά με τη μητέρα μου, μου πρότεινε να πάει σε 2η θεραπεία 90 ημερών και έτσι το σχεδιάζουμε
στις αρχές Σεπτεμβρίου. Εν τω μεταξύ θα της βάλουμε μια δόση συντήρησης.

Ουάου!  Knewξερε  από  την  αρχή  της  θεραπείας  ότι  το  έλαιο  δούλευε  στους  όγκους  της,  τους  ένιωθε  να
συρρικνώνονται  και  να φεύγουν.  Είμαστε  όλοι  τόσο ευγνώμονες  που μου  γνωρίσατε  την  ιδέα  σας  για  το
ντοκιμαντέρ και μοιραστήκατε αυτή τη θεραπεία. Είμαι σπίτι απόψε αν έχετε χρόνο να συζητήσετε. Για πάντα
ευγνώμων, Σίντι »

«Γεια σου αγαπητή Corrie ... Απλώς ήθελα να σας ενημερώσω ότι έδωσα το λάδι που είχα από τη μαμά μου σε
μια  φίλη  ενός  φίλου που έχει  καρκίνο  του  μαστού  ...  Πήρε για  ένα  μήνα και  είναι  σε  ύφεση ...  Μερικά
καρκινικά κύτταρα είναι νεκρή στον όγκο ... Και ο γιατρός ήταν έκπληκτος και θετικός και προφανώς αν έχει
καλύτερα αποτελέσματα την επόμενη φορά θα αρχίσει να κάνει κάτι για το λάδι. Είμαι τόσο χαρούμενος και
ευχαριστώ τον Θεό που μου επέτρεψε να δώσω αυτές τις πληροφορίες για το έλαιο κάνναβης σε αυτήν τη
γυναίκα .. :)) Θα ήθελα λοιπόν η μαμά μου να έπαιρνε το λάδι καθημερινά ... "

«Γεια σου Ρικ, έχω καλά νέα. Η μητέρα μου δεν άντεχε άλλο ψυχολογικά τη γνώση ότι έχει καρκίνο στο
στήθος της, έτσι υποβλήθηκε σε χειρουργική επέμβαση. Ωστόσο, έφαγε 30 γραμμάρια από τη δόση και έπινε
μερικά τσάι από βότανα από κάποιον που έχει όλα τα είδη ιατρικών βοτάνων και έβαλε επίσης τους επιδέσμους
από αυτά τα βότανα. Ούτως ή άλλως, όταν οι γιατροί έβγαλαν αυτόν τον καρκίνο, δεν ήταν μεγαλύτερος από 7
χιλιοστά και 100% ιστού, μόνο το 1% ήταν ενεργός, κακοήθης και σε φάση θανάτου. 3 γιατροί το κοιτούσαν
και  είπαν ότι  δεν είδαν ποτέ  κάτι  τέτοιο  ...  Έτσι,  αν πήγαινε  περισσότερο από 1 ή δύο εβδομάδες  χωρίς
επέμβαση,  όλα  θα  είχαν  εξαφανιστεί.  Τώρα,  παίρνει  κάθε  μέρα  το  λάδι  για  1  και  μισό  γραμμάριο  και
καταλαβαίνει τώρα ότι η επέμβαση ήταν εντελώς περιττή.

Ωστόσο, είναι πολύ πιο ήρεμη τώρα από τότε που ήταν, γιατί ήταν τρομαγμένη, οπότε δεν μπορούσαμε να της
πούμε έξω από την επέμβαση ...  αλλά τώρα όλα είναι καλά, και τα βότανα και το λάδι έκαναν επίσης τη
δουλειά τους. Τέλος πάντων, οι ηλίθιοι γιατροί της έκαναν 23 ραδιοθεραπείες, αλλά εκείνη είπε ότι δεν θα το
έκανε και ο γιατρός είπε ανάμεσα στις γραμμές ότι έχει δίκιο. Είναι απίστευτο πόσο μακριά φτάνουν αυτοί οι
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γιατροί. Όλοι λένε γεια, Ρικ. Σας ευχαριστώ πολύ για τη σύσταση και ευχαριστήστε τον Jindrich για άλλη μια
φορά. " Σάσα

«Ο Ρικ ... ένας φίλος μόλις είχε αφαιρέσει έναν όγκο στον εγκέφαλο από το κεφάλι του ... έχει κηλίδες στους
πνεύμονές του ...  θέλουν να κάνει χημειοθεραπεία και ακτινοβολία ...  εάν το λάδι ήταν χαμένο ενώ έκανε
χημειοθεραπεία και ακτινοβολία? Το να βλέπεις πώς είναι μετά την αφαίρεση του όγκου στον εγκέφαλο είναι
αξιοσημείωτο, είναι 80 % καλύτερος από ό, τι ήταν την περασμένη εβδομάδα με αυτό το πράγμα στο κεφάλι
του ... Θέλω να του πω να μην κάνει χημειοθεραπεία και ακτινοβολία και να κάνει το λάδι, αλλά δεν είναι
επιλογή μου ... »Σάρον

- Σάρον, θα αύξανε τις πιθανότητες επιβίωσής του. Στην πραγματικότητα, η χημειοθεραπεία θα προκαλέσει
μόνο ότι θα πρέπει να φάει 120-180 γραμμάρια λαδιού στη συνέχεια μόνο για να αναιρέσει τη ζημιά. Φυσικά,
αυτό αν επιβιώσει από τη δηλητηρίαση. Τις καλύτερες ευχές, JB

«Για όλους εσάς που πιστεύετε ότι ο Rick Simpson είναι απάτης, πρέπει να γνωρίζετε ότι η Michelle Aldrich
μόλις θεράπευσε τον καρκίνο του πνεύμονα στο στάδιο 3 με λάδι κάνναβης, που παρέχεται από τη Valerie
Corral και τη WAMM! Γιατί δεν μπορούν τα ΜΜΕ και οι γιατροί να αρχίσουν να λένε την αλήθεια για μια
φορά ;! Η κάνναβη θεραπεύει τον καρκίνο, διάολε !!! Και οι ανεύθυνοι άνθρωποι είναι αυτοί που προσπαθούν
να αποσιωπήσουν αυτή την πραγματικότητα, όχι άνθρωποι σαν εμένα και τον Τόμι που θέλουν ο κόσμος να
μάθει την αλήθεια για την κάνναβη και τον καρκίνο ». Στίβεν

«Γεια  σε  όλους,  έχω υπέροχα νέα.  Η σύζυγος  έλαβε  το  αποτέλεσμα της  σάρωσης PET τη  Δευτέρα.  Είχε
καρκίνο για 5 χρόνια μετά από 6 γύρους χημειοθεραπείας και μία μεταμόσχευση βλαστικών κυττάρων, και στη
συνέχεια  επέστρεψε.  Πριν από 6 μήνες  έπρεπε να κάνει  άλλη μεταμόσχευση αλλά ακυρώθηκε επειδή δεν
βρήκαν δότη. Έτσι ξεκίνησε με το λάδι. Τη Δευτέρα ο γιατρός μας είπε ότι ο καρκίνος είχε φύγει. Ευχαριστώ
για το λάδι, Ρικ. Είσαι ο άντρας, ευχαριστώ ». Luc

- Ευχαριστώ, Λουκ. Η ιατρική τεκμηρίωση θα ήταν κάτι παραπάνω από ευπρόσδεκτη. Θα πρέπει να παραμείνει
σε δόση συντήρησης, θα έτρωγα όσο περισσότερο λάδι γίνεται όποτε είναι δυνατόν. Αφήστε την να μείνει
μακριά από περισσότερες σαρώσεις, αν είναι δυνατόν. Μια μαρτυρία βίντεο στο Youtube θα ήταν υπέροχη. Τις
καλύτερες ευχές, JB

«Το έτος 2013 έχει πλέον φύγει και χαίρομαι που μπορώ να δω το 2014 το οποίο οι γιατροί δεν πίστευαν ότι
μπορούσα να δω το έτος 2013. Αλλά εδώ είμαι ακόμα ζωντανός και καλά. Μερικοί άνθρωποι που δεν έχω δει
εδώ  και  αρκετά  χρόνια  είπαν,  ουάου,  είσαι  ακόμα  ζωντανός!  Ναι,  είμαι  ακόμα  ζωντανός  επειδή
χρησιμοποιούσα το  σωστό βοτανικό  φάρμακο  (έλαιο  κάνναβης)  για  να  σκοτώσω τον ανίατο  καρκίνο  του
εγκεφάλου GBM.

Ευχαριστώ λοιπόν Θεέ μου που μου έδειξες τον τρόπο να θεραπευτώ. Και ο Dr Tiew Han για τις ικανότητές
σας στην Κρανιοτομία, επίσης ο Rick Simpson για την ανταλλαγή γνώσεων σχετικά με αυτό το God Sent OIL
και η σύζυγός μου Cinimin Mansur για τη φροντίδα μου, και οι Άγγελοί μου για την ταπεινή βοήθειά σας, και
οι φίλοι και η οικογένειά μου για το φοβερό τους υποστήριξη και αγάπη. Χωρίς όλους εσάς, είναι αδύνατο να
με δείτε ξανά υγιή. Νιώθω τόσο τυχερή και ευλογημένη. Και ναι, πιστεύω στους Αγγέλους.

Ό, τι καλύτερο για όλους για το 2014, προσπαθήστε να μην αγχώνεστε, να είστε ευτυχισμένοι και να είστε
υγιείς ». Ηλία

«Θα ήθελα να ευχαριστήσω (xxx) για το λάδι που δόθηκε για τον καρκίνο μου !! Προς το παρόν, δεν υπάρχει
καρκίνος στο σώμα μου !! Λειτουργεί πραγματικά παιδιά, η απόδειξη είναι όλη στα ιατρικά μου αρχεία! Σας
ευχαριστώ πολύ και πολλά στηρίγματα στα δάκρυα !!! » Ρεβέκκα

«Μπράβο στον Jindrich, είχε απόλυτο δίκιο για την τοπική εφαρμογή που εφαρμόστηκε απευθείας στο δέρμα
και όχι στον επίδεσμο. Η διαφορά ήταν σαν τη μέρα και τη νύχτα ». Ρόλαντ

--  Φυσικά.  Τα  βάμματα  με  20-30-50% λάδι  λειτουργούν  επίσης  υπέροχα,  επειδή  μπαίνουν  εύκολα  στην
επιφάνεια.  Σε  ορισμένες  περιπτώσεις,  το  έλαιο  κάνναβης  (ή  το  βούτυρο  καριτέ)  και  τα  μείγματα  ελαίου
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κάνναβης  είναι  επίσης  πολύ ευεργετικά.  Λογικά όμως,  όσο περισσότερο λάδι  βάζετε  ακριβώς  πάνω στην
πληγή, τόσο το καλύτερο. JB

«Έγραψα πριν ότι είχαμε επιτυχία στη θεραπεία του καρκίνου του μαστού. Τώρα οι γιατροί είπαν στην ασθενή
ότι τα αποτελέσματά της είναι τόσο καλά που πρέπει να πάει στη δουλειά. Ο ασθενής είπε ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ ΤΟΝ
ΘΕΟ και ο γιατρός είπε ότι πρέπει να τον ευχαριστήσει όχι στο Θεό και ρωτάω τι δεν έκανε, παρά να της λέει
ότι πρέπει να κάνει χημειοθεραπεία και ακτινοβολία ... τρελό γιατρό .. Το

Αλλά το πήγαμε στο επόμενο επίπεδο, θεραπεύουμε το πρόσωπο κάποιου γιατί καταστράφηκε με χάπια πριν
από 5 χρόνια. Αυτό το άτομο είχε μεγάλα προβλήματα με το έντερο και νομίζουν ότι ήταν καρκίνος στην αρχή
και της έδωσαν μερικά ισχυρά χάπια που στη συνέχεια κατέστρεψαν το πρόσωπό της ήταν σαν βάτραχος. Στη
συνέχεια είπαν ότι μπορεί να είναι η νόσος του Crohn και ούτω καθεξής και ούτω καθεξής.

Η άποψή μου  είναι  ότι  αυτό  το  άτομο προσπαθούσε  να  θεραπεύσει  το  πρόσωπό της  για  5  χρόνια  χωρίς
επιτυχία.  Έβαλε λάδι κάνναβης στο πρόσωπό της για 5 φορές και  πάλι δεν μπορούμε να πιστέψουμε πώς
φαίνεται το δέρμα της τώρα. OMG είναι τόσο χαρούμενη τώρα που μπορεί να ξαναγίνει ο εαυτός της.

Προσπαθώ να τραβάω μερικές φωτογραφίες, αλλά κάθε 3 ημέρες αλλά το δέρμα θεραπεύτηκε τόσο γρήγορα
που δεν μπορώ να σας δείξω πώς φαινόταν το πρόσωπό της πριν, αλλά με την άδειά της τις επόμενες μέρες θα
δείξουμε τις  παλιές της φωτογραφίες  (μόνο το δέρμα του προσώπου της) και νέο για να βλέπετε εσείς  τη
διαφορά ... »Jasmin

«Είμαι μια 39χρονη γυναίκα με 2 χρόνια και έχω γνωρίσει καρκίνο του μαστού. Αυτό το λάδι είναι το φάρμακο
και η θεραπεία μου. Αυτοί οι άνθρωποι είναι τόσο γεμάτοι απληστία. Δεν έχουν ιδέα για τον πόνο και την
αγωνία που περνάμε εμείς και οι οικογένειές μας. Απλώς εγωιστική απληστία. Κάρμα ». Εξοδος

«Λοιπόν, δύο εβδομάδες ... Ο γιατρός είπε ότι είχα όγκο 2-3 εκατοστών στην ουροδόχο κύστη. Wantθελα να με
πάει απευθείας στο OR. Εξαφανίστηκε σε λιγότερο από 14 ημέρες. Επιβεβαιώθηκε με αξονική τομογραφία.
Διαγνώστηκε στις 15/2, η αξονική τομογραφία έγινε στις 29/2. Gersh

«Αυτή η αξονική τομογραφία έγινε 14 ημέρες αφότου παρατηρήθηκε όγκος 2-3 εκατοστών, μέσω της έκτασης,
στην  ουροδόχο  κύστη  μου.  Σε  μόλις  14  ημέρες,  χρησιμοποιώντας  μόνο  αιθέριο  έλαιο  κάνναβης,  δεν
παρατηρείται  όγκος  στην  ουροδόχο  κύστη.  Η  κάνναβη  μόνο…  14  ημέρες  ...  έφυγε.  Οι  νομοθέτες  το
καταλαβαίνουν αυτό. Μη μου πάρεις το φάρμακο. Αυτός δεν είναι απλώς ένας άλλος τρόπος για να μεθύσετε.
Αυτό το φάρμακο μου σώζει τη ζωή ». Gersh

«Εντάξει ... έλαβα την αναφορά παθολογίας. Ο όγκος στην ουροδόχο κύστη μου είχε συρρικνωθεί πριν τον
βγάλουν. Την τελευταία φορά που το είδε ο γιατρός, μέτρησε περίπου 2,5 εκατοστά. Όταν το αφαίρεσαν, είχε
συρρικνωθεί στα 0,5 εκατοστά. Αναρωτιέμαι τι θα πει αυτός ο γιατρός για αυτό ». Gersh

«Αγαπητέ Ρικ, ο Θεός να σε έχει καλά! Έχασα τη μητέρα μου, τη γιαγιά μου, τις αγαπημένες θείες και τους
θείους μου και τους φίλους μου από καρκίνο όλα αυτά τα χρόνια. Αλλά εκείνο που με χτύπησε περισσότερο
ήταν η πανέμορφη,  έξυπνη,  υπέροχη αδερφή μου Kim. Διαγνώστηκε με καρκίνο  πνεύμονα σταδίου 4 τον
Ιούλιο  του  2010  σε  ηλικία  42  ετών  και  τον  Φεβρουάριο  του  2011  είχε  πεθάνει.  Δεν  ξέρω  τι  θεραπείες
χρησιμοποίησε επειδή δεν είπε σε κανέναν στην οικογένεια ότι πέθαινε μέχρι πολύ αργά, και ο πρώην άντρας
της τζάνκι μπήκε στη φροντίδα της και έκλεισε την οικογένεια έξω. Δεν έμαθα για το λάδι μέχρι τον τελευταίο
μήνα και από τότε έκανα μεγάλη έρευνα. Στην αρχή νόμιζα ότι ήταν λάδι φιδιού, όπως πολλά άλλα πράγματα,
αλλά μέχρι στιγμής έχω απαριθμήσει 27 άτομα που ισχυρίζονται ότι έχουν θεραπεύσει ή μείωσε σημαντικά τον
καρκίνο τους με αυτό. 27 άτομα !!! Και αυτό μόνο στο YouTube και στα διαδικτυακά ιστολόγια μόνο! Μακάρι
να το ήξερα αυτό το 1997, όταν διαγνώστηκε η μαμά μου, ή το 2000 όταν η γιαγιά μου βγήκε από την ύφεση, ή
το  2010 όταν η  αδερφή  μου  είπε  να  πάει  σπίτι  και  να  πεθάνει,  ή  πέρυσι  όταν  ο  αδελφός  μου  -ο  νόμος
διαγνώστηκε με καρκίνο του στόματος και του λαιμού και έπρεπε να αφαιρέσει και να ανακατασκευάσει το
μισό του πρόσωπο. Τώρα όμως το κάνω, χάρη σε σένα. Ο Θεός να σας ευλογεί και όλους όσους αγαπάτε και
σας ευχαριστώ που εργάζεστε τόσο σκληρά για να κάνετε αυτό το υπέροχο φάρμακο διαθέσιμο σε όλους ».
Ντενίζ και σας ευχαριστώ που εργάζεστε σκληρά για να κάνετε αυτό το υπέροχο φάρμακο διαθέσιμο σε όλους
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». Ντενίζ και σας ευχαριστώ που εργάζεστε τόσο σκληρά για να κάνετε αυτό το υπέροχο φάρμακο διαθέσιμο
σε όλους ». Ντενίζ

-  Αγαπητή Ντενίζ,  τι  να  πω;  Σκότωσαν τη  μαμά  μου  με  χημειοθεραπεία  λόγω πρώιμου  μικροκυτταρικού
καρκίνου του πνεύμονα, οπότε ξέρω ακριβώς πώς αισθάνεστε. Τίποτα ευχάριστο. Όλο το χρόνο, το φάρμακο
θα έπρεπε να ήταν διαθέσιμο και δεν ήταν μόνο επειδή κάποιος θέλει να βγάλει χρήματα. C'est la vie, αλλά δεν
θα το καταπιούν όλοι τόσο ειρηνικά όσο εγώ. Είναι μια πολύ τραυματική εμπειρία όταν μαθαίνεις για το τι
μπορεί να θεραπεύσει ή να ελέγξει όλο το λάδι και τι έχει χρησιμοποιηθεί αντί αυτού.

Παρακαλώ στείλτε μου τη λίστα αυτών των διαδικτυακών μαρτυριών, θα μπορούσε να είναι ενδιαφέρουσα και
χρήσιμη για άλλους που είχαν πλυθεί εγκεφάλου όπως και εγώ πριν γνωρίσω τον Rick και μάθουν για την
πραγματική κατάσταση στον τομέα της «συμβατικής ιατρικής».

Σας ευχαριστούμε για την υποστήριξή σας και μας βοηθήσατε να διαδώσουμε τη λέξη για αυτό το φάρμακο.
Μετά από δυόμιση χρόνια συνεργασίας με τον Rick, το μόνο που μπορώ να πω είναι ότι το σωστά παραγόμενο
και χρησιμοποιημένο λάδι κάνει ακριβώς αυτό που λέει. JB

«Γεια σου Corrie! ΚΑΤΑΠΛΗΚΤΙΚΑ νέα για άλλη μια φορά. Φίλε μου ***** ***** που μίλησες και το
έστειλες στο *** στο Λος Άντζελες, ήταν καλά με λάδι κάνναβης εδώ και περίπου 2 μήνες και πήγε να κάνει
τις  ιατρικές  του  σαρώσεις  σήμερα  και  δεν  υπαρχει  ΑΛΛΟΣ  ΚΑΡΚΙΝΟΣ  στο  σωμα  του  !!!!!!!  ΟΛΑ
ΕΝΤΑΞΕΙ!!!!!!! Είναι πέρα από υπερβολικά ευγνώμων σε μένα που του είπα για σένα και πέρα από ευγνώμων
που του είπες για το **** !!!

ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ  για  πάντα  ακόμα.  Είστε  τόσο  καλοί  που  βοηθάτε  όλους  αυτούς  τους  ανθρώπους  που  δεν
γνωρίζετε και σώζετε ζωές σε όλο τον κόσμο! Θα πάω με το αυτοκίνητο στο Λος Άντζελες για να δουλέψω με
τον **** και θα προσπαθήσω να σταματήσω όλη τη διάρροιά μου και να με βγάλει από την τουαλέτα να πάω
60-80 φορές την ημέρα. Τι θα λέγατε για μια ακόμη εκπληκτική αναφορά; Το ΑΓΑΠΟΥΜΕ αυτό !! ”

«Θέλω να μοιραστώ ένα σχόλιο από τον γιατρό μου σήμερα. Είχα Λοίμωξη της Ουροδόχου Κύστης για μεγάλο
χρονικό διάστημα και ο γιατρός αντιμετώπιζε τη λοίμωξη. Σήμερα έριξε μια πρώτη ματιά με μια φωτογραφική
μηχανή (όχι πολύ διασκεδαστική) ΚΑΙ φαίνεται ότι έχω τα απομεινάρια μιας μάζας της ουροδόχου κύστης
(όγκος) που έχει πεθάνει στη θέση της (τα λόγια του δεν είναι δικά μου) και προκαλεί την επιμόλυνση της
μόλυνσης.

ΠΑΛΙ! ΤΑ ΛΟΓΙΑ ΤΟΥ ΟΧΙ ΔΙΚΑ ΜΟΥ? Ο γιατρός είπε ότι «ασκώ ιατρική για πάνω από 40 χρόνια και δεν
έχω δει ποτέ έναν όγκο να πεθαίνει στη θέση του χωρίς κάποιο είδος εξωτερικής παρέμβασης». Έχω βγάλει
λάδι από τον Μάρτιο, αλλά από τότε που ήρθε η σοδειά μου, έχω διπλή δόση λαδιού για περίπου 6 εβδομάδες.
Θα κάνω λίγο χειρουργείο καθαρισμού στις 8 Οκτωβρίου για να βεβαιωθώ ότι η μάζα έχει φύγει (αν δεν την
περάσω πριν από τότε). ΕΙΧΑ ΑΜΦΙΒΟΛΙΑ ΓΙΑ ΤΟ ΛΑΔΙ, ΑΛΛΑ ΔΕΝ ΕΧΩ ΔΥΣΤΑΣΕΙΣ ΑΛΛΑ.

Έχω αρκετό υλικό μπουμπούκι για να φτιάξω περίπου 5 ή 6 ουγγιές λάδι. Το υλικό που χρησιμοποιείται είναι
το Sativa Blend Pineapple Kush, 25% THC. Δεν μπορώ να σας πω πόσο ευχαριστημένος είμαι με τα μέχρι
τώρα αποτελέσματα. Δεν έχω πει ακόμα τίποτα στον γιατρό μου γιατί στο FLa κάποιος δρ θα αρνηθεί να σας
νοσηλεύσει. Οπότε προς το παρόν δεν ξέρει τίποτα ». Γιάννης

- Ξέρεις όμως περισσότερο από αρκετά, Γιάννη. Συγχαρητήρια. Θα συνέχιζα να παίρνω το λάδι και θα άφηνα
το χειρουργείο για αργότερα. Όχι άλλες σαρώσεις αν είναι δυνατόν. Και θα έπαιρνα επίσης το λάδι σε μορφή
υπόθετου,  θέλετε  πάντα  να  πάρετε  το  λάδι  όσο  το  δυνατόν  πιο  κοντά  στο  πονεμένο  μέρος.  Επίσης,
προσπαθήστε να φτιάξετε το λάδι από περισσότερα από ένα στελέχη για καλύτερα αποτελέσματα, αν μπορείτε.
Τις καλύτερες ευχές σου, JB

«Πλήρης συμφωνία εκεί JB. Και υπογραμμίστε την καθυστέρηση της επέμβασης. Οποιαδήποτε επεμβατική
εργασία σώματος επιτρέπει λοιμώξεις στο σύστημά σας. Μέσα από αυθόρμητες συνήθειες και πλήρη ασέβεια
των δικών τους θαυμάσιων φαρμάκων, έχουμε πλέον ανθεκτικά στα αντιβιοτικά βακτήρια που τρώνε σάρκα,
που επικρατούν στα περισσότερα νοσοκομεία. Ο RSO θα το διορθώσει, αλλά τι γίνεται με μια χειρουργική
"εργασία"; Το Run From the Cure τα λέει όλα ». Tielman
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«Πριν από 3 ημέρες αντιμετωπίσαμε το βασικοκυτταρικό καρκίνωμα ενός φίλου με RSO. Το ελέγξαμε σήμερα
και είχε σχεδόν φύγει. Εφαρμόσαμε ξανά RSO και καλύψαμε με επίδεσμο. Θα το ελέγξουμε σε άλλες 3 ημέρες
και αναμένουμε ότι θα εξαφανιστεί κρίνοντας από το αποτέλεσμα των προηγούμενων 3 ημερών. Αυτός είναι
στο δεξί του χέρι. Οι προηγούμενοι καρκίνοι που θεραπεύσαμε ήταν στο αριστερό του χέρι. Ουρά, λειτουργεί.
» Σημάδι

-- Ναι είναι. Δεν θα κάναμε αυτό που κάνουμε αν δεν το έκανε. JB

«Με λένε Γιώργο και θα ήθελα να σας δώσω τη μαρτυρία μου. Σε ηλικία 82 ετών, 22 Δεκεμβρίου 2010,
διαγνώστηκα με καρκίνο του οισοφάγου. Μου είπαν ότι θα έχω 6 μήνες έως 2 χρόνια για να ζήσω και πιθανόν
να  χρειαστεί  να  περάσω στο  λαιμό  μου  κάποια  στιγμή  μετά  από  ακτινοθεραπεία  για  να  βοηθήσω στην
κατάποση.

Πριν από τη διάγνωσή μου, είχα πρόβλημα με την αναπνοή και την κατάποση τροφής, είχα πρήξιμο και στα
δύο μου πόδια και κουράστηκα με ελαφριά δραστηριότητα. Είχα υποβληθεί σε θεραπεία ακτινοβολίας στις
αρχές του 2011. Μέχρι τον Σεπτέμβριο του 2011, δυσκολευόμουν να καταπιώ και να μασήσω στερεά τροφή.
Ένιωσα σαν να πνίγομαι. Το φαγητό μου έπρεπε να κοπεί σε μικρά κομμάτια.  Προτίμησα να τρώω πολτό
φαγητό και αντ 'αυτού, το Boost shakes. Ένιωθα επίσης έντονο αέριο στο στομάχι μου. Το αέριο έσκασε στο
στομάχι μου σαν κεραυνός και κεραυνός.  Είχα αρχίσει να νιώθω ζάλη επεισόδια δυσκολία στην αναπνοή,
δύσπνοια και εφίδρωση. Η ισορροπία μου ήταν κακή και δεν μπορούσα να κυκλοφορώ πολύ καλά. Difficultταν
δύσκολο να μεταφέρω τρόφιμα στη σουίτα μου χωρίς δύσπνοια και εφίδρωση.

Αργότερα ένα σοβαρό επεισόδιο ζάλης με έστειλε στο νοσοκομείο και ο γιατρός με έβαλε σε ένα δεύτερο χάπι
αρτηριακής πίεσης. Λίγο μετά τη διαμονή μου στο νοσοκομείο, ένας άγνωστος με πλησίασε και μου πρόσφερε
λίγο έλαιο κάνναβης για τη θεραπεία του καρκίνου μου και με οδήγησε στον ιστότοπο Phoenix Tears για
περισσότερες πληροφορίες. Στην αρχή ήμουν ανήσυχος και τρομοκρατημένος για τη λήψη λαδιού κάνναβης,
πάντα πίστευα ότι η κάνναβη ήταν ένα φάρμακο που θα προκαλούσε εθισμό και θα με οδηγούσε σε άλλα
σκληρά  ναρκωτικά.  Αφού  ερεύνησα  το  έλαιο  κάνναβης  του  Rick  Simpson,  αποφάσισα  ότι  θα  πάρω  τη
θεραπεία. Κατάλαβα κατά τη διάρκεια και μετά τη θεραπεία ότι το έλαιο κάνναβης/κάνναβης είναι «πύλη» για
καλύτερη υγεία.

Μετά την πρώτη μου δόση -1/2 κόκκων ρυζιού από έλαιο κάνναβης, το παρατήρησα ότι λειτουργεί στο σώμα
μου αμέσως.
 Ένιωσα να ρέει μέσα από το σώμα μου από τα δάχτυλα στα δάχτυλα των ποδιών μου. 
 Έζησα μια αίσθηση χαλάρωσης, ευτυχίας και μια ενίσχυση του χιούμορ μου. 
 Τα πόδια μου ένιωσαν ελαστικά που μετά από 6 ώρες ξεθώριασαν. 
 Η αναπνοή ήταν πιο ήσυχη ενώ ξεκουράζεστε και επίσης ενώ κοιμόσαστε
 Μετά από ημέρες/εβδομάδες:
 Οι σωροί/αιμορροΐδες μου εξαφανίστηκαν.
 Ο πόνος στον ώμο μειώθηκε
 Η δύσπνοια μειώθηκε. 
 Από τη  δεύτερη  μέρα  η  συσσώρευση  αερίων  και  δυσφορίας  στο  στομάχι  καταπραθηκε  και  έγινε  πιο

τακτική και συνέχισε τη θεραπεία. 
 Μείωσα και σταμάτησα να παίρνω τα χάπια αρτηριακής πίεσης καθώς η πίεση του αίματός μου είχε πολύ

χαμηλές  μετρήσεις.  Μόλις  έφυγα  από  τα  χάπια  της  αρτηριακής  πίεσης,  η  αρτηριακή  μου  πίεση
ομαλοποιήθηκε

 Το πρήξιμο και στα δύο πόδια και στους αστραγάλους μειώθηκε σημαντικά. 
 Περιορίστηκε η όρεξή μου και ρύθμισε το βάρος μου - έχασα 26 κιλά μέχρι τώρα. 
 Το χρώμα του δέρματος βελτιώθηκε
 Η ζάλη εξαφανίστηκε
 Ο καρδιακός παλμός φαίνεται πιο κανονικός και όχι τόσο ενοχλητικός,  θεωρώντας ότι έχω ακανόνιστο

καρδιακό παλμό από τη γέννηση 
 Οι κινήσεις του εντέρου έγιναν πιο κανονικές
 Βιώσατε καλύτερο, πιο ξεκούραστο ύπνο. 
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 Η ισορροπία και ο συντονισμός βελτιώθηκαν
 Ικανός να κυκλοφορεί καλύτερα χωρίς δύσπνοια. 
 Έγινε πιο σαφής στις συνομιλίες
 Άλλαξε την άποψή μου για τα πράγματα και ανέβασε τη διάθεσή μου
 Άλλαξα την άποψή μου για τη μαριχουάνα
Σε  γενικές  γραμμές,  όλα  τα  συμπτώματα  που  αντιμετώπιζα  πριν  πάρω  τη  θεραπεία  με  έλαιο  κάνναβης,
εξαφανίστηκαν.

Μου πήρε 3 1/2 μήνες για να ολοκληρώσω τη θεραπεία. Αυτή η εμπειρία δεν ήταν τόσο δυσάρεστη. Wasταν
μια  προσαρμογή  όμως,  όταν  αύξησα  τις  δόσεις,  αλλά  μετά  από  μια  ή  δύο  μέρες  όλα  προσαρμόστηκαν.
Ακολούθησα τις αυξήσεις της δόσης που πρότεινε ο Rick Simpson λίγο πολύ.

Μετά από 2 μήνες θεραπείας, η επίσκεψή μου στον Ογκολόγο ήταν εκπληκτική. Δήλωσε ότι το χρώμα του
δέρματός μου φαινόταν καλό, η αρτηριακή πίεση και οι καρδιακοί παλμοί ήταν φυσιολογικοί και επειδή δεν
είχα πρόβλημα με την κατάποση, δεν υπήρχε ανάγκη για στάση. Επίσης,  δήλωσε ότι η ακτινογραφία από
προηγούμενο  ραντεβού  φαινόταν  καλή  και  ότι  δεν  χρειάστηκε  να  επιστρέψω  για  τουλάχιστον  6  μήνες.
Κανονικά, ήταν προγραμματισμένο να βλέπω τον Ογκολόγο κάθε 3 μήνες ...

Πιστεύω ότι το έλαιο κάνναβης σκότωσε τον καρκίνο μου. Όλες οι άλλες βελτιώσεις στην υγεία που βίωσα από
το έλαιο κάνναβης με κάνουν να νιώθω σαν νέος άνθρωπος. Είμαι εντελώς έκπληκτος από το θαύμα του ελαίου
κάνναβης. Είμαι τόσο ευγνώμων που αποφάσισα να πάρω το έλαιο κάνναβης.

Το έλαιο κάνναβης ανανέωσε την υγεία μου και παρέτεινε τη ζωή μου. Σας ευχαριστώ Rick Simpson, ο Θεός
να σας ευλογεί! Συνεχίστε τις καλές δουλειές! Είμαι απόλυτα πεπεισμένος ότι το έλαιο κάνναβης μπορεί να
σώσει ζωές. Σας ευχαριστώ." Γεώργιος

«Μίνι ενημέρωση για τον Γιώργο ... Μέχρι σήμερα έχει χάσει +31 κιλά, τώρα, πριν από λίγο καιρό έπρεπε να
επισκεφτεί τον οδοντίατρό του, λόγω της απώλειας βάρους του (παλαιότερα ήταν περίπου 280 λίβρες). Έχει
μάθει  ότι  θα μπορούσε να πάρει  το βάρος αρκετά  εύκολα αν ήθελε  τώρα, ωστόσο επιλέγει  ένα πιο υγιές
χαμηλότερο βάρος και τρόπο ζωής), έπρεπε να ξανακαθίσει/προσαρμοστεί η οδοντοστοιχία του. Ο οδοντίατρος
του παρατήρησε πόσο καλά φαινόταν και το χρώμα του ήταν επίσης καλύτερο.

Πρέπει να αναφέρω ότι ο Τζορτζ είπε ότι είχε καλή αναπνοή ακόμα και δεν είχε προβλήματα πνιγμού μέχρι
σήμερα, είχε μια μπριζόλα, πατάτες και λαχανικά για δείπνο νωρίτερα αυτή την εβδομάδα και το φαγητό του
πέφτει πολύ, πολύ πιο εύκολα από ποτέ. συνήθιζε πριν από τη «θεραπεία» του. Μας λέει ότι επισκέφτηκε τον
γιατρό του (κανονικό γιατρό) νωρίτερα αυτήν την εβδομάδα ...  Ο γιατρός του αναφώνησε "WOW !, είσαι
σίγουρος ότι  είσαι  ο  ίδιος  Γιώργος  που είχα  δει  πριν;"  Επίσης  ο γιατρός  του είπε  ότι  το χρώμα του έχει
βελτιωθεί. Ο Γιώργος μου λέει ότι αργότερα έδειξε στον γιατρό του πόσο περισσότερο υγρό έχασε και στα δύο
του πόδια λέγοντάς του ότι πιστεύει  ότι  έχει σχεδόν φύγει  ...  Τότε ο γιατρός είπε:  «Γιώργο, δεν έχεις  πια
οίδημα».

Έχει προμηθευτεί μερικά παλιά έγγραφα ιατρικών πληροφοριών και του είπαν επίσης (τώρα) ότι θα έπρεπε/ θα
μπορούσε να προσπαθήσει να πάρει μια παλιά εικόνα ακτινογραφίας και αξονικής τομογραφίας (σε δίσκο) από
τον Ογκολόγο του στο επόμενο ραντεβού του (Ιούνιος). Προσπαθεί να μπει στο ραντεβού του με τον ογκολόγο
νωρίτερα  τώρα  ...  με  τη  βοήθεια  του  γιατρού  του  τώρα.  Σε  εκείνη  την  επίσκεψη  θα  ζητήσει  μαγνητική
τομογραφία. Έχει διανύσει πολύ δρόμο τώρα ... ωστόσο το μόνο πραγματικό του πρόβλημα επί του παρόντος
(αλλιώς λέει ότι θα ήταν υπέροχο !!) είναι ότι είχε έναν ακανόνιστο καρδιακό παλμό από τη γέννησή του, και
τον τελευταίο καιρό έχει αυξηθεί λίγο περισσότερο από το συνηθισμένο. Δεν ξέρω αν η απώλεια βάρους του
προκαλεί τον ακανόνιστο καρδιακό του παλμό ή τον ενθουσιασμό από αυτό το γεγονός που αλλάζει τη ζωή ή τι
το κάνει αυτό σίγουρα, ξέρω μόνο ότι το θέλω πάρα πολύ για αυτόν. Έχει τώρα μια παραπομπή για να δει έναν
καρδιολόγο σχετικά  με τους  παλμούς της καρδιάς  του κ.λπ.  Επίσης  πρόσφατα το χρώμα του έγινε  ακόμα
καλύτερο, έχει περισσότερο κόκκινο/ροζ πρόσωπο, η κυκλοφορία του φαίνεται ακόμη καλύτερη. Λοιπόν, αυτό
είναι το μόνο που μπορούσα να πάρω προς το παρόν ... Ειρήνη 1 »Ελευθερία

«Λοιπόν, Ρικ και Τζίντριχ, η σκληρή δουλειά και η αφοσίωσή μου στον RSO απέδωσε τελικά. Ακολουθώ τα
δάκρυα του Rick και του Phoenix από το 2004 και ήμουν άμεσα πιστός στις θεραπευτικές δυνατότητες του

75



ΘΕΡΑΠΕΙΑ ΓΙΑ ΤΟΝ ΚΑΡΚΙΝΟ: ΤΟ ΠΡΩΤΟΚΟΛΛΟ RICK SIMPSON

λαδιού. Άπλωσα τη λέξη και στάθηκα πίσω από αυτό 100% ακόμη και όταν οι άνθρωποι γέλασαν και με
έλεγαν τρελό. Έχω θεραπεύσει τώρα 3 άτομα με τελικό καρκίνο και ο πιο πρόσφατος ασθενής μου οφείλω
μεγάλη πίστωση για το ότι πέρασα πραγματικά από το ιατρικό σύστημα και αρνήθηκα όλη τη θεραπεία και
έδειξα ότι χρησιμοποιούσε RSO για να θεραπεύσει τον καρκίνο του ... και τα δύο πνευμόνια του ήταν γεμάτα
καρκίνο και του έδωσαν 3 μήνες ζωής όταν διαγνώστηκε για πρώτη φορά ... πριν από 5 μήνες. Σήμερα είναι
επίσημα ελεύθερος από καρκίνο και στην πραγματικότητα πήρε 27 κιλά. Οι γιατροί καρκίνου εκπλήσσονται
από τη θαυμαστή του ανάρρωση σε μόλις 5 μήνες με ελάχιστη βοήθεια από αυτούς και λένε ότι είναι πιο υγιής
από ό, τι τώρα. Lol έτρωγε το λάδι μπροστά στους γιατρούς στο νοσοκομείο και κουβαλούσε ένα παγκόσμιο
περιοδικό Weed με ένα άρθρο Phoenix δάκρυα που το έδειχνε σε όλους τους άλλους ασθενείς και διαδίδει τη
λέξη RSO. Θα έχω αντίγραφα όλης της τεκμηρίωσης του νοσοκομείου σύντομα ότι ο RSO θεράπευσε τον
καρκίνο του ... το λέει ακριβώς στα χαρτιά του ότι χρησιμοποίησε έλαιο κάνναβης για θεραπεία. Θα του φτιάξω
μια ιστορία το συντομότερο δυνατό για να βοηθήσω να διαδοθεί όσο το δυνατόν περισσότερο, γνωρίζω επίσης
περίπου 25 άλλους ανθρώπους που έχουν δει το θαύμα RSO να λειτουργεί για πολλές διαφορετικές ασθένειες
και τώρα εργάζονται επίσης για να θεραπευτούν. .. η λέξη τελείωσε !!!! : ) Εκ μέρους των θεραπευμένων και
σύντομα πολλών άλλων στην περιοχή μου θα ήθελα να πω ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ παιδιά για τη συνεχιζόμενη σκληρή
δουλειά και την αφοσίωσή σας στην ανακάλυψη της πανάκτιας ... Εσείς είστε σωτήρες ... Κυριολεκτικά !!
ΕΙΡΗΝΗ ΚΑΙ ΑΓΑΠΗ από τον PA ”Steve

«Γεια, πρέπει να σας πω μια ιστορία για ένα θαύμα που συνέβη χθες. Έχω μια φίλη και την λένε Shannon
O'Brien.  Είναι  17 ετών που επέζησε από τον  καρκίνο  του εγκεφάλου.  Έχει  έναν μη λειτουργικό  όγκο να
μεγαλώνει  εδώ  και  περίπου  ένα  χρόνο.  Είχε  μεγαλώσει  σχεδόν  σε  όλο  το  μέγεθος  του  εγκεφάλου  της.
Μοιράστηκα μαζί της το RSO και χθες τα αποτελέσματα της μαγνητικής τομογραφίας της έδειξαν ότι ο όγκος
είχε συρρικνωθεί σχεδόν κατά το ήμισυ. Το παίρνει από τις 14 Φεβρουαρίου. Πρέπει να καταλάβετε ότι αυτό
ήταν ένα Χαίρε Μαρία. Είμαι τόσο ευγνώμων που το πνεύμα μου βρήκε την ιστορία σας και ήμουν σε θέση να
τη μεταδώσω ». Ναντίν

«Ο φίλος μου έχει θεραπευτεί εντελώς από καρκίνο του εντέρου, σε 4 εβδομάδες που έλαβε λάδι κάνναβης. Οι
γιατροί ξύνουν το κεφάλι τους, δεν μπορούν να το καταλάβουν. Αυτός ο άνδρας επρόκειτο να υποβληθεί σε
ριζική χειρουργική επέμβαση στις 12 Οκτωβρίου, είχε 10% πιθανότητες να βγει από το χειρουργείο. Την 1η
Νοεμβρίου οι γιατροί του έδωσαν έναν καθαρό λογαριασμό υγείας. Αυτοί είναι οι ίδιοι γιατροί που του είπαν
ότι δεν θα ζούσε για να δει τα Χριστούγεννα. Αλληλούια. Δοξάστε τον άρχοντα που έβαλε αυτό το εξαιρετικά
θεραπευτικό  φυτό  σε  αυτή  τη  γη,  για  να  θεραπεύσει  όλους  όσους  έχουν  αρκετή  πίστη  για  να  το
χρησιμοποιήσουν. ΔΟΥΛΕΥΕΙ." Σέρι

«Λοιπόν, νιώθω καλύτερα. Έμεινα στο RSO για περίπου 30 ημέρες για όγκο στον εγκέφαλο και διαβήτη. Μου
πέφτει το σάκχαρο. Σταμάτησα την ινσουλίνη πριν από 2 ημέρες επειδή το σάκχαρο στο αίμα έπεφτε πολύ
χαμηλά ». Τζεφ

«Εκκαθάρισε επίσης το στάδιο του καρκίνου του μαστού ενός άλλου φίλου. Πήγα από όγκο σε μέγεθος μπάλας
του γκολφ σε μικρότερο από ένα μπιζέλι σε δύο εβδομάδες. 0,4g δύο φορές την ημέρα, ακατέργαστο λάδι.
Ένας άλλος φίλος με καρκίνο του δέρματος το αφαίρεσε με τοπικό διάλυμα που τρίβεται απευθείας στο δέρμα.

Έχω απαλλαγεί από τη μόλυνση και το πρήξιμο σε ένα κακό δόντι, έχω καθαρίσει τους πνεύμονές μου μετά
από μια περίοδο άσθματος και έχω αφαιρέσει δύο μυκητιακές κηλίδες από το δέρμα μου που μπορεί ή όχι να
ήταν καρκίνος ... δεν το έλεγξα ποτέ και έχει φύγει ... ουπς. Χωρίς χημειοθεραπεία, χωρίς ακτινοβολία, χωρίς
παρενέργειες, χωρίς πρόβλημα ». Μπρους

"Χρησιμοποίησα λάδι που έφτιαξα μόνος μου χρησιμοποιώντας τις οδηγίες βίντεο του Rick και θεραπεύτηκα
από το Στάδιο 4 Διάχυτο Μεγάλο Λέμφωμα Κυττάρων" Β ", έναν δήθεν" ανίατο "καρκίνο του ωοθυλακίου σε
μόλις 58 ημέρες !! Έκτοτε συνέχισα να φτιάχνω το λάδι για τον εαυτό μου και τους άλλους και είδα πάνω από
10  επιβεβαιωμένα  περιστατικά  πνευμόνων,  μαστού,  προστάτη,  εγκεφάλου,  παχέος  εντέρου,  λευχαιμίας,
παγκρέατος, ασθενείς θεραπεύονται χρησιμοποιώντας σκούρα πράσινα έλαια !! Κάνω λάδι χρησιμοποιώντας
και τα δύο φύλλα και λουλούδια λόγω των ειδικών αντιφλεγμονωδών ενώσεων που βρίσκονται ΜΟΝΟ μέσα
στα πράσινα φύλλα! Έχασα ολόκληρο το παχύ έντερο μου το 1992. Είχα μια «θήκη» από το λεπτό έντερο μου
που λειτουργεί σαν κανονικά υδραυλικά για 20 χρόνια που θα έπρεπε να έχει σκουλήκια πριν από 7 χρόνια!
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Σύμφωνα με τον γαστρεντερολόγο μου στο PAMF. πιστώνει τη βαριά χρήση κανναβινοειδών σε ένα υγιές
«σακουλάκι» «σε καλύτερη κατάσταση από ό, τι πριν από 20 χρόνια, την ημέρα που μπήκε για πρώτη φορά.
"Άκουσε τα ίδια αποτελέσματα από πολλούς άλλους ασθενείς που χρησιμοποιούν κανναβινοειδή και τώρα το
προτείνει στους ασθενείς του!" Κρεγκ

"Whoot Whoot, το Rick Simpson Oil είναι ΚΑΤΑΠΛΗΚΤΙΚΟ !! Σας ευχαριστούμε που μοιραστήκατε με τον
κόσμο πώς να κάνετε αυτή την υπέροχη θεραπεία σε όλους. Έβαλα τη φίλη μου την Κάρμεν να πάρει το λάδι
όταν διαγνώστηκε με καρκίνο του λεμφώματος Hodgkin. Είναι καρκίνος ΔΩΡΕΑΝ εδώ και ένα χρόνο !!! Και η
ασθένεια Addison μου έχει φύγει χωρίς ίχνος αυτής και οι γιατροί δεν μπορούν να εξηγήσουν πώς ή γιατί αυτό
δεν έχει συμβεί ΠΟΤΕ στο παρελθόν. ΑΛΛΑ μπορώ και ΚΑΝΩ !!! ΘΕΡΑΠΕΙΕΣ για την κάνναβη !!! ” Έιμι

«Γεια,  σκέφτηκα  να  μοιραστώ  μαζί  σας  κάποια  καλά  νέα.  Ο  καρκινοπαθής  για  τον  οποίο  σας  μίλησα
προηγουμένως πέρασε πρόσφατα μια σάρωση CAT. Δεν υπάρχουν όγκοι !!! Υπήρχε ένας όγκος στο στήθος
του που είχε το μέγεθος περίπου ενός μπέιζμπολ. Αυτός και οι άλλοι όγκοι έχουν φύγει εντελώς! Το μόνο που
απομένει είναι λίγος ουλώδης ιστός. Ο ίδιος και εγώ δοξολογούμε τον Θεό για αυτό το υπέροχο φάρμακο. Η
κάνναβη,  ένα  φοβερό  φυτό,  ένα  δώρο  που  δόθηκε  σε  όλους  μας  από  τον  Θεό.  Θα  πρέπει  όλοι  να
ευχαριστήσουμε τον Rick Simpson και τις θυσίες που έκανε για να ενημερώσει  τους ανθρώπους για το τι
μπορεί  να κάνει  το φυτό του Θεού.  Ο ασθενής  πήρε πίσω τα 40 κιλά  που έχασε.  Φαίνεται  πιο υγιής  και
καλύτερα από ό, τι έχω δει ποτέ. Είμαι 100% σίγουρος και πιστός πιστεύω ότι το λάδι Rick Simpson, όταν
κατασκευάζεται και χρησιμοποιείται σωστά, μπορεί να θεραπεύσει τον καρκίνο.  Τώρα μετά από 12 χρόνια
μάχης με αυτήν την ασθένεια,  αυτός ο ασθενής  είναι  απαλλαγμένος από καρκίνο.  Δεν μπορούμε παρά να
δώσουμε τη δόξα μας στον Θεό γι 'αυτό.

Ευχαριστώ και πάλι Rick, που ήσουν ένας standup τύπος που έκανε πολύ μεγάλες θυσίες για τους ανθρώπους.
Εδώ και  ένα χρόνο διαδίδω τη λέξη τι  μπορεί  να κάνει  ο  RSO. Τώρα είμαι  100% σίγουρος ότι  όλα όσα
ειπώθηκαν στα βίντεό σας είναι αληθινά μπλε. Αναλαμβάνω έναν άλλο καρκινοπαθή σταδίου 4 και είμαι πολύ
σίγουρος ότι θα γίνει ελεύθερος από καρκίνο σε λιγότερο από ένα χρόνο. Θα συνεχίσω να διαδίδω τη λέξη όσο
καλύτερα μπορώ. Επίσης θα βοηθήσω όσο περισσότερους ανθρώπους μπορώ. Η αλήθεια θα επικρατήσει. Σας
ευχαριστώ για όλα όσα κάνατε και εξακολουθείτε να κάνετε. Με εκτίμηση, Grow Goddess ”

«Αυτή η θεραπεία είναι πραγματικότητα ΤΩΡΑ. Είπαν στη μαμά ότι ήταν στο στάδιο 4 του καρκίνου του
πνεύμονα  τον  περασμένο  Δεκέμβριο.  14  μήνες  αργότερα  φαίνεται  και  αισθάνεται  καλύτερα  από  ό,  τι  τα
τελευταία χρόνια! Σας ευχαριστώ που έχετε τις μπάλες για να παραμείνετε στις πεποιθήσεις σας ». CK

«Ο  Δρ.  Ο  Ροντό  μου  είπε  πριν  από  τα  Χριστούγεννα  ότι  αυτό  το  μαύρο  σημείο  στην  πλάτη  μου  ήταν
μελάνωμα. Πήγα κοντά του αφού άρχισε να αιμορραγεί. Γύρισα σπίτι και άρχισα να βάζω λάδι μπουμπούκι
στην πλάτη μου και άρχισα επίσης να τρώω λάδι σταθερά. Χρειάστηκαν λιγότερο από 2 εβδομάδες και το
σημείο στην πλάτη μου καθαρίστηκε και συνέχισα να τρώω περίπου 2 ουγκιές λάδι. Μόλις ένα σημάδι στην
πλάτη μου και νιώθω φανταστικά.

Ο Φίλιππος έκανε επίσης τον έλεγχο ενός έτους και ήταν ελεύθερος από καρκίνο για περισσότερο από ένα
χρόνο. Έτσι το αποκαλούν δωρεάν καρκίνο.  Δεν χρειάζεται  να δει γιατρό για τουλάχιστον 3 χρόνια.  ΔΕΝ
ΠΑΡΕ ΧΗΜΟ ΚΑΙ ΟΥΤΕ ΑΚΤΙΝΟΒΟΛΙΑ, ΕΠΙΛΕΞΕ ΓΙΑ 4 ΟΥΚΙΝΕΣ ΛΑΔΙ ΚΑΝΑΒΙΣ ΚΑΙ ΑΚΟΜΑ
ΤΡΩΕΙ ΛΙΓΟ ΛΙΓΟ ΣΧΕΔΙΑ ΚΑΘΕ ΚΑΘΗΜΕΡΑ. ΟΧΙ ΠΟΛΛΟΙ ΑΝΘΡΩΠΟΙ ΝΑ ΧΑΝΟΥΝ ΚΑΡΚΙΝΟ
ΤΩΝ ΠΑΤΕΡΩΝ. Ο ΡΙΚ είναι ο ήρωάς μας ». Φλάουτο Ξύλο

«Ο φίλος μου και εγώ φτιάξαμε πρόσφατα το λάδι σας και το προσφέραμε σε έναν καλό φίλο που είχε ένα
κακό μελάνωμα στο πόδι του. Εξηγήσαμε πώς να χρησιμοποιείτε το λάδι σας και μόλις χθες τηλεφώνησε για να
αναφωνήσει την έκπληξή του ότι ήταν εντελώς ΦΥΓΙΚΟ! Με φρέσκια νέα ανάπτυξη δέρματος από κάτω ».
Gwendolyn

«Είναι μόνο δύσκολο να το πιστέψω στους ανθρώπους που δεν είχαν την ευκαιρία να εκπαιδευτούν για τη
θεραπευτική δύναμη του ελαίου κάνναβης ... Ζω στην περιοχή από την οποία κατάγεται ο Rick Simpson και
βλέπουμε τη θεραπευτική δύναμη εδώ και 10 χρόνια. Θεραπεύει καρκίνο, διαβήτη, μυϊκές διαταραχές, πόνους
στα δόντια, ειδικά ένα θαυματουργό φάρμακο για εγκαύματα (πρέπει να το δείτε για να το πιστέψετε).
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Μέχρι στιγμής δεν υπάρχει τίποτα που έχουμε δει ότι δεν θα λειτουργήσει, εάν ληφθεί σωστά και τακτικά.
Ιδιαίτερα καλό για τον καρκίνο του δέρματος, τη ναυτία, τις κράμπες στο στομάχι και ό, τι χρειάζεται κάποιος.
Καλό βραδινό ύπνο. Δεν υπάρχει τίποτα που να ανακουφίζει από το στρες ζωή κάνναβη και τα περισσότερα
εσωτερικά μας προβλήματα προκαλούνται  από το άγχος.  Ορίστε λοιπόν.  Καλή τύχη σε όλους.  Λειτουργεί
πραγματικά, απλά πρέπει να το εμπιστευτείτε. Εμπιστευτείτε τον Θεό και τον Ρικ Σίμπσον ». Είδος υφάσματος

«Το μόνο που ξέρω είναι ότι ήμουν έτοιμος να πάω, δεν άντεξα άλλο, έβαλα την ιστορία μου εδώ και ο άγγελος
μου ανέβηκε και με συνέδεσε με το λάδι RSO. Είχα σταματήσει να τρώω και με λίγους κόκκους ρυζιού από το
λάδι, ένιωθα την αλλαγή μέσα μου. Πριν από αυτό, η ζωή μου ήταν στον καναπέ με θερμαινόμενο μαξιλάρι, με
χαμηλά ποτά. Αλλά τη δεύτερη μέρα, είχα σηκωθεί, στο παγοθήκη, έψαχνα για φαγητό, έκανα ένα ντους. Για
κάποιους αυτό δεν είναι μεγάλη υπόθεση, μέχρι να έρθει η στιγμή που δεν μπορείτε να σταθείτε αρκετά για
ντους. Έμεινα σε αυτό, πήρα βάρος, άρχισα να ζω ξανά, πράγματι επιστρέφοντας τη ζωή μου πίσω. Λυπάμαι
μόνο που δεν το ήξερα πριν χειρουργηθώ. 56, λευκή γυναίκα θύμα καρκίνου του μαστού Kathleen »

«Η μητέρα του φίλου μου είχε καρκίνο του μαστού 3 φορές. Χρησιμοποιούσε τακτικά μαριχουάνα αλλά ο
γιατρός της είπε να μην τη χρησιμοποιεί όταν περνούσε χημειοθεραπεία. Άκουσε τον γιατρό της και διέκοψε τη
χρήση μαριχουάνας αλλά δεν έγινε ποτέ καλύτερη. Την τρίτη φορά που επέστρεψε αγνόησε τον γιατρό και
χρησιμοποίησε μαριχουάνα καθ 'όλη τη διάρκεια της θεραπείας της και συνεχίζει να τη χρησιμοποιεί μέσω του
λαδιού Rick Simpson και των βρώσιμων. Είναι απαλλαγμένη από καρκίνο εδώ και 5 χρόνια και δεν έχει κανένα
σημάδι ότι θα επανέλθει! » Ντουάν

«Απλώς πρέπει να μοιραστώ αυτά τα εξαιρετικά νέα με εσάς και τους ακόλουθούς σας ... Ο φίλος εργασίας της
γυναίκας μου της είπε πριν από μερικούς μήνες ότι ο καρκίνος του παγκρέατος του συζύγου της επέστρεψε για
δεύτερη φορά, και η γυναίκα μου και εγώ γνωρίζαμε ήδη τον RSO σας. βάλτε τα στον ιστότοπό σας για να
μάθετε περισσότερα σχετικά με αυτό κλπ. Λοιπόν, ξεκίνησε αμέσως και χθες επέστρεψε στο νοσοκομείο για τα
αποτελέσματα  των  πιο  πρόσφατων  εξετάσεών  του,  το  νοσοκομείο  του  έλεγε  ότι  χρειάζεται  ξανά
χημειοθεραπεία, αλλά αυτό που πραγματικά συνέβη όταν εξέτασαν τα αποτελέσματα είναι ότι ο καρκίνος είχε
σίγουρα  γίνει  πολύ  μικρότερος  από  ό,  τι  ήταν όταν  παρατήρησαν  για  πρώτη  φορά  ότι  επανήλθε,  σχεδόν
εξαφανίστηκε στην πραγματικότητα. Wereταν μπερδεμένοι για το πώς θα μπορούσε να συρρικνωθεί (θα έπρεπε
να μάθουν για όλα τα είδη φαρμάκων τότε, όχι μόνο για τα δηλητηριώδη). Είπαν ότι θέλουν να αφαιρέσουν ό,
τι  απομένει,  αλλά τον συμβούλεψα να συνεχίσει με τις ίδιες δόσεις  που έκανε πριν, καθώς προφανώς είχε
θετική επίδραση, και να μην μπει στον κόπο να αφήσει αυτούς τους κρεοπώλες οπουδήποτε κοντά του. Iμουν
τόσο χαρούμενος που άκουσα τα νέα και ανυπομονούσα να σας ενημερώσω. :) ”Μαρκ

Μπράβο,  Μαρκ,  πρόσεχε  πώς αισθάνεται  ο  ασθενής,  οι  σάρωση δεν είναι  απαραίτητες  στις  περισσότερες
περιπτώσεις. Αν τρώει 120-180g για έξι μήνες, δεν έχει να ανησυχεί πολύ, φαίνεται. JB

«Υπάρχουν χιλιάδες τεκμηριωμένες αποδείξεις ότι θεραπεύει πράγματι τον καρκίνο σε άτομα που αρνήθηκαν
να έχουν καμία σχέση με γιατρούς, μόνο το λάδι. Είχα καρκίνο στο στάδιο 4. Είχα μόνο 3 μήνες ζωής και αυτό
πριν από 14 μήνες ». Κάποιος

«Απλώς για να σας ενημερώσω, εδώ είναι μια ενημέρωση για τον θείο μου τον Τομ. Το νέο του επίπεδο PSA
είναι 0,1 και σταθερό. Σας ευχαριστούμε που μας δώσατε τη γνώση για να σώσουμε τη ζωή του. Wasταν στο
στάδιο 4 του καρκίνου του προστάτη. Άχνουμε να κάνουμε μια μαρτυρία. Ο Θεός να σε ευλογεί." Σέρι

«Από την ανάρρωσή μου από την ελκώδη κολίτιδα και τον καρκίνο, ο γαστρεντερολόγος μου έχει ΟΛΟΥΣ
τους ασθενείς  του σε προϊόντα κάνναβης,  επειδή είναι  τα πιο ισχυρά αντιφλεγμονώδη που γνωρίζει ...  και
λειτουργούν ΚΑΛΥΤΕΡΑ ΑΠΟ ΟΠΟΙΟΔΗΠΟΤΕ ΦΑΡΜΑΚΟ ΜΠΟΡΕΙ ΝΑ ΠΕΡΙΓΡΑΦΕΙ !!!» Κρεγκ

«Ξέρω ότι θεραπεύει τον καρκίνο ... Θεράπευσα τη μητέρα μου 3 φορές και τώρα είναι απαλλαγμένη από
καρκίνο». Μακ Τζέι

«Αγαπητή Λάρα, ήθελα να σου στείλω ένα μήνυμα πολύ γρήγορα για να σε ευχαριστήσω για όλα όσα κάνεις.
Παρακολουθώ τη σελίδα σας  εδώ και  περίπου 6 μήνες.  (Συγνώμη αυτή είναι  η  πρώτη φορά που μιλάμε.
Υποθέτω ότι δεν είμαι πολύ μεγάλος ομιλητής.) Αν και πολύ σπάνια λέω ποτέ κάτι στη σελίδα σας, εκτιμώ
πολύ την έρευνα που κάνατε γιατί με οδήγησε κάνοντας τη δική μου έρευνα. Ένα από τα πράγματα που έμαθα
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όταν  ξεκίνησα  για  πρώτη  φορά  να  παρακολουθώ  τις  αναρτήσεις  σας,  ήταν  πώς  η  κάνναβη  μπορεί  να
θεραπεύσει  τον  καρκίνο.  Αυτό  ήταν για  μένα  επειδή  η  μητέρα  μου  ήταν πολύ  άρρωστη  με  καρκίνο  στο
πάγκρεας εδώ και περίπου ένα χρόνο. Wasταν πολύ κακή για λίγο και φοβηθήκαμε πραγματικά ότι δεν θα
μπορούσε να περάσει. Μια μέρα διάβασα την ανάρτησή σας για το λάδι κάνναβης και αποφάσισα να ρωτήσω
τη μητέρα μου αν θα το δοκιμάσει. Δεν είχε καταναλώσει ποτέ κάνναβη πριν, αλλά σε αυτό το σημείο ήταν
πρόθυμη να δοκιμάσει τα πάντα. Δεδομένου ότι ζούμε στη νότια Καλιφόρνια, μπόρεσα να της παραγγείλω 3
μήνες προμήθεια λαδιού κάνναβης από έναν τοπικό διανομέα. Σκεφτήκαμε ότι είχαμε κόψει τη χημειοθεραπεία
για μερικούς μήνες για να δούμε αν η κάνναβη δούλευε από μόνη της. Εκπληκτικά, θα μπορούσατε να τη δείτε
να  βελτιώνεται  αμέσως.  Ένιωθε  καλύτερα,  μπορούσε  να  φάει  καλύτερα,  είχε  περισσότερη  ενέργεια  αλλά
μπόρεσε να κοιμηθεί καλά χωρίς να ξυπνάει συνεχώς. Evenταν ακόμη σε θέση να περπατήσει στο δωμάτιο
χωρίς βοήθεια περιπατητή για πρώτη φορά μηνών. Μόλις πριν από λίγες μέρες την πήγαμε στον ειδικό για να
δούμε πόσο είχε συρρικνωθεί ο καρκίνος. Έχει πάρει αυτό το λάδι για 2 μήνες και 2 εβδομάδες από σήμερα,
και είμαι στην ευχάριστη θέση να ανακοινώσω ότι ο καρκίνος της έχει σχεδόν εξαφανιστεί. Ο γιατρός είπε ότι
ήταν μόνο 5 PERCENT στο μέγεθος που ήταν κάποτε. Όταν του είπα πώς συνέβη, ο γιατρός δεν μπορούσε να
το πιστέψει.  Πραγματικά πιστεύω ότι  με βοήθησες να σώσεις  τη μαμά μου.  Ο αγώνας δεν έχει  τελειώσει
ακόμα, αλλά έχει σχεδόν τελειώσει και είναι πλέον κερδοφόρος τώρα. Αυτό το μήνυμα είναι από εμένα και όλη
μου την οικογένεια ... Σας ευχαριστώ για αυτό που κάνετε Λάρα. Σας ευχαριστούμε από τα βάθη της καρδιάς
μας. ♥ »Ντιν

«Αγαπητέ CureYourOwnCancer.com, λίγο πριν, διάβασα για το Rick Simpson Oil και αποφάσισα να δοκιμάσω
να φτιάξω μερικά. Έχω καλλιεργήσει μαριχουάνα για πολύ καιρό. Χρησιμοποίησα μερικά από τα καλύτερα
μου μπουμπούκια και έφτιαξα λίγο premium λάδι κάνναβης. Το δοκίμασα και δεν μπορούσα να το πιστέψω.
Soταν τόσο ισχυρό που ήταν σαν τίποτα που δεν είχα ποτέ.

Αφού το δοκίμασα, γνώρισα έναν ασθενή που πάλευε με τον καρκίνο (λέμφωμα του Hodgkin) για περίπου 11
χρόνια σε εκείνο το σημείο. Προσφέρθηκα να είμαι ο ιατρικός του φροντιστής της μαριχουάνας και να του
προμηθεύσω το λάδι χωρίς κόστος, εφόσον θα έπαιρνε το λάδι όπως συνιστάται. Εκείνη την εποχή, ήταν ένας
ξένος  για  μένα  περισσότερο  από λιγότερο.  Τον  είχα  γνωρίσει  περίπου  ένα  χρόνο  πριν  σε  μια  συνάντηση
συλλόγου συμπόνιας και  έμαθα τότε ότι  είχε τον καρκίνο.  Iθελα πολύ να δω αν το λάδι θα μπορούσε να
θεραπεύσει τον καρκίνο, όπως αναφέρεται στο «Run From the Cure» του Rick Simpson.

Έτσι,  αφού ήρθαμε σε επαφή με αυτόν τον ασθενή και  του παρουσιάσαμε την προσφορά, καταθέσαμε τα
κατάλληλα χαρτιά στην πολιτεία μας και ξεκινήσαμε τη θεραπεία. Το εγκαταστήσαμε στο σημείο που θα είχε
στην κατοχή του τα φυτά, έτσι τελικά, θα μπορούσε να παρέχει το λάδι στον εαυτό του. Αυτό ήταν επίσης
μέρος της συμφωνίας, ότι έμαθε πώς να βοηθήσει τον εαυτό του. Ξεκινήσαμε τη θεραπεία. Στην αρχή του ήταν
δύσκολο γιατί  το λάδι  ήταν τόσο ισχυρό και  η  λήψη του τρεις  φορές  την  ημέρα μπορεί  να είναι  αρκετά
δύσκολη.

Μετά από τρεις μήνες, ένας πολύ όγκος στο άνω στήθος άρχισε να συρρικνώνεται. Μετά από πέντε μήνες, ο
όγκος εξαφανίστηκε εντελώς. Στη συνέχεια πήγε για σάρωση CAT. Τα αποτελέσματα επανήλθαν ότι είναι
απαλλαγμένος από καρκίνο!  Οι γιατροί προσπαθούν να θεραπεύσουν τον καρκίνο του για τουλάχιστον 11
χρόνια. Χημειοθεραπεία, μεταμοσχεύσεις μυελού των οστών κ.ο.κ. Το μόνο που χρειάστηκε ήταν περίπου μια
λίβρα οφθαλμού πριμοδότησης που μετατράπηκε σε έλαιο κάνναβης. Έχει τα αποτελέσματα πριν και μετά τη
σάρωση CAT στο δίσκο (θα μας δοθεί σύντομα). Έχει εμφανιστεί και μίλησε δημόσια στους ανθρώπους. Στην
πραγματικότητα, τώρα είναι ένας φροντιστής που βοηθά άλλους ασθενείς με το θεραπευτικό έλαιο κάνναβης!

Αυτή η ιστορία είναι η πραγματική συμφωνία, όχι BS έχω δύο βίντεο (και τα δύο στα δεξιά) που τραβήχτηκαν
σε τοπικό στρατόπεδο κάνναβης. Ένα βίντεο είναι  ο ασθενής μου.  Το άλλο βίντεο είναι οι  μαρτυρίες  του
ασθενούς μου και άλλων ασθενών. Ο ασθενής μου και εγώ δίνουμε τη δόξα στο Θεό για αυτό το θαύμα. Με
εκτίμηση, GrowGoddess ”

«Πριν από ένα χρόνο ο ογκολόγος μου είπε να επικοινωνήσουμε σύντομα με τον ξενώνα,  ο καρκίνος του
παχέος εντέρου ήταν πίσω στους πνεύμονες και το παχύ έντερο, είχε αφαιρεθεί από το παχύ έντερο το 09 και το
ήπαρ το 11. Ο σύζυγός μου επέμεινε να δοκιμάσουν ακόμη έναν γύρο χημειοθεραπείας. Όταν ανακάλυψα το
έλαιο κάνναβης, άρχισα να παίρνω το λάδι την ίδια μέρα με τη χημειοθεραπεία. Ο δείκτης όγκου μου ήταν
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17,6.  Μετά  από  ΜΙΑ θεραπεία  (και  2  εβδομάδες  λάδι)  ο  δείκτης  όγκου  μου  ήταν  10,6.  Την  περασμένη
Παρασκευή μετά από 2 θεραπείες και 5 εβδομάδες λαδιού, ο δείκτης όγκου μου είναι 4,8. Η νοσοκόμα μου μου
είπε  ότι  δεν  ήξερε  τι  έκανα,  αλλά αυτή η χημειοθεραπεία  δεν έπρεπε να παράγει  αυτά  τα αποτελέσματα.
Αισθάνομαι καλύτερα από ό, τι έχω εδώ και πολύ καιρό ». Η Νταϊάν

"Το δοκίμασα, είχα καρκίνο του παχέος εντέρου, ο καρκίνος έχει φύγει !!!" Τζήν

«Αγαπητέ Ρικ, παρόλο που δεν σε γνωρίζω προσωπικά, αισθάνομαι σχεδόν ότι θα ήσουν μέλος της οικογένειάς
μου για το πόσο σημαντικός ήταν ο ρόλος σου ήδη για τη ζωή μου και τη ζωή μου στην οικογένειά μου!

Ποτέ δεν θα έχω αρκετά λόγια για να σας ευχαριστήσω για τη δέσμευσή σας να βοηθήσετε ολόκληρη την
ανθρωπότητα σε έναν εντελώς ανιδιοτελή στόχο. Ζω στη Σλοβενία και άκουσα ότι θα είστε εδώ στο τέλος του
μήνα και δεν θα χάσω την ευκαιρία να σας ευχαριστήσω προσωπικά για να σφίξετε το χέρι του ήρωά μου!

Η μητέρα της φίλης μου είχε διαγνωστεί πριν από σχεδόν 3 μήνες με καρκίνο του πνεύμονα σε 4 στάδια μικρών
κυττάρων  (όγκος  μεγάλος  σαν μπάλα τένις  στον δεξιό  πνεύμονα,  με  2  μεταστάσεις  στο  συκώτι  και  τους
λεμφαδένες). Λίγους μήνες πριν είχα τη μεγάλη τύχη να συναντήσω το βίντεό σας "Run From the Cure" και
ακόμα κι αν γνώριζα τα πολλά οφέλη της ιατρικής μαριχουάνας, σοκαρίστηκα από την αποκάλυψη που έγινε
στην ταινία σας και θυμάμαι να σκέφτομαι "αν μου συμβαίνει να έχω καρκίνο σίγουρα θα πάω για το λάδι ».
Τότε  δεν  συνέβη σε  μένα  αλλά στη  μητέρα της  φίλης  μου,  ένα  πραγματικά  ξεχωριστό  άτομο  που  πάντα
αγαπούσα παρά το γεγονός ότι είναι η φίλη μου η μητέρα!

Αποφασίζουμε λοιπόν να αναλάβουμε δράση αμέσως και είχα την τύχη να βρω όλη την πρώτη ύλη για να
ετοιμάσω το φάρμακο! Παρόλο που ήταν ανοιχτή στην ιδέα να πάρει λάδι, ξεκίνησε επίσης με χημειοθεραπεία
επειδή εκείνη την εποχή φοβόταν τόσο πολύ ότι θα έκανε τα πάντα για να απαλλαγεί από αυτήν την κακά
ασθένεια.

Έτσι στην αρχή ξεκίνησε με χημειοθεραπεία και από την επομένη ξεκίνησε επίσης με λάδι. Θα μπορούσε να
δει το υπέροχο αντι-χημειοθεραπευτικό αποτέλεσμα μετά από μόλις 1 ώρα αφότου πήρε την πρώτη της δόση
λαδιού. Incredibleταν απίστευτο, παρόλο που ξέραμε ότι το λάδι πιθανότατα θα λειτουργούσε, δεν περιμέναμε
τόσο γρήγορη βελτίωση! Μετά από 24 ώρες συνεχούς εμέτου και αισθάνθηκε ότι πέθανε, άρχισε να αισθάνεται
καλύτερα  από  οποιαδήποτε  άποψη  (καμία  ναυτία  πια,  καμία  κακή  γεύση  στο  στόμα  της,  μεγάλη  όρεξη,
υπέροχο ύπνο κ.λπ.) και συνέχισε να γίνεται καλύτερη και καλύτερα μέχρι την επόμενη χημειοθεραπεία.

Μετά από 3 γύρους  χημειοθεραπείας και 35 ml λαδιού,  έκανε  την πρώτη της αξονική τομογραφία και τα
αποτελέσματα ήταν πραγματικά ενθαρρυντικά, ο μεγάλος όγκος στον πνεύμονα της ήταν τώρα το ήμισυ του
προηγούμενου CT και από τις 2 μεταστάσεις υπήρχε μόλις ένα έμεινε, και ήταν μικρότερο!

Σε αυτήν την περίοδο άρχισα επίσης να κάνω πολλές έρευνες για το ενδοκανναβινοειδές σύστημα και για τις
ιδιότητες των κανναβινοειδών. Και είναι απίστευτο να βλέπεις πόσες έρευνες, μελέτες και πειράματα υπάρχουν
πάνω στο θέμα και  πραγματικά φαίνεται  ότι  όλη  η επιστήμη υποστηρίζει  αυτό  που ανακαλύψατε  σχεδόν
τυχαία. Τον τελευταίο καιρό ακόμη και το Εθνικό Ινστιτούτο Καρκίνου (της Αμερικής) άνοιξε ένα τμήμα στον
ιστότοπό τους με τίτλο «κάνναβη και κανναβινοειδή» και μόλις πριν από ένα μήνα ενημερώθηκε με πολλά
έγγραφα για THC & καρκίνο.

Τώρα ο λόγος για τον οποίο θα ήθελα να σας συναντήσω προσωπικά (εκτός από το γεγονός ότι πρέπει να σας
ευχαριστήσω  όπως  σας  αξίζει)  είναι  επειδή  χρειάζομαι  βοήθεια  για  να  πείσω  τη  μητέρα  μου  φίλη  να
σταματήσει αυτή την ανοησία χημειοθεραπεία, ακόμη και αν θεραπεύεται από καρκίνο, την βλάπτει τρομερά!

Έχω υπολογίσει ότι στις 15 αυτού του μήνα θα έχει ολοκληρώσει τη θεραπεία των 60ml, αλλά στις 27 θα
έπρεπε να πάει για τον 5ο γύρο χημειοθεραπείας (τον οποίο θα ακολουθήσει ακόμη και ο 6ος!).

Έτσι, όπως καταλαβαίνετε, θέλω να την αποφύγω να πάει για χημειοθεραπεία, όταν θα μπορούσε να είναι ήδη
ελεύθερη από καρκίνο! Το πρόβλημα είναι ότι ο μικροκυτταρικός καρκίνος του πνεύμονα είναι γνωστό ότι
ανταποκρίνεται καλά στην αρχή της χημειοθεραπείας (ή τουλάχιστον αυτό λένε οι γιατροί), οπότε της είπαν ότι
δεν εκπλήσσει πραγματικά τα καλά αποτελέσματα που είχε στην τελευταία της αξονική τομογραφία ...
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Αυτό που της πρότεινα είναι να κάνει άλλη αξονική τομογραφία πριν πάει για την 5η χημειοθεραπεία για να
είναι σίγουρη ότι δεν θα κάνει χημειοθεραπεία σε καθαρό σώμα. Συμφώνησε αλλά ακόμα ξέρω ότι φοβάται να
πάει κόντρα σε αυτό που λένε οι γιατροί ...

Αναρωτιόμουν αν θα ήταν πιθανό να είχα μια προσωπική συνάντηση μαζί σας πριν από το συνέδριο και πριν
από τον 5ο γύρο χημειοθεραπείας της. Είμαι σίγουρη ότι θα έχει ενθουσιασμό να σας γνωρίσει και πιθανότατα
θα μπορούσατε να βρείτε τη σωστή επιχειρηματολογία και να της δώσετε το κατάλληλο κίνητρο να σταματήσει
τη χημειοθεραπεία!

Φαντάζομαι ότι είστε πιθανώς υπερφορτωμένοι με κάθε είδους αιτήματα για βοήθεια, οπότε θα καταλάβαινα
πλήρως αν δεν έχετε χρόνο και ενέργεια ή ακόμη και επιθυμείτε να εμπλακείτε σε κάθε προσωπική θλιβερή
ιστορία  που  συναντάτε  στο  δρόμο  σας  ...  Και  ανεξάρτητα  από  τη  διαθεσιμότητά  σας  για  να  συναντηθώ
προσωπικά θα είμαι πάντα απεριόριστα ευγνώμων για όσα έχετε κάνει για μένα και για ολόκληρο τον κόσμο!

Σας ευχαριστώ από τα βάθη της καρδιάς μου. Σας εύχομαι τα καλύτερα για τη ζωή σας και ελπίζω μια μέρα να
μπορέσετε επίσης να επιστρέψετε σε μια κανονική ζωή σε έναν κανονικό κόσμο! Σεβασμός, xxx

ΥΓ Εάν θέλετε να δημοσιεύσετε αυτήν την μαρτυρία, κάντε το ελεύθερο, αλλά παρακαλώ μην προσθέσετε
ετικέτα και μην χρησιμοποιήσετε το όνομά μου επειδή χρησιμοποιούμε ακόμα το λάδι και ζούμε ακόμα σε
απαγορευτική χώρα, οπότε δεν αντέχω τον κίνδυνο να με πιάσουν. Ούτως ή άλλως θα σας κρατώ ενήμερους
για την εξέλιξη της θεραπείας και θα ήμουν ευτυχής να σας παρέχω μια πλήρη ιστορία με καλό τέλος.

«Χχχ, θα πρέπει να τρώει 120-180γρ λάδι υψηλής ποιότητας για έξι μήνες πιο γρήγορα, αν μπορεί. Όχι άλλο
χημειοθεραπεία,  ούτε  αξονικές  τομογραφίες  αν  είναι  δυνατόν  -  είναι  και  οι  δύο  καρκινογόνες  και  θα
εξαπλώσουν τον καρκίνο ακόμη περισσότερο.  Φτιάξτε  υπόθετα με 0,2-3γρ λάδι  μέσα (λιώστε  το βούτυρο
κακάο, προσθέστε λάδι, ανακατέψτε, ρίξτε σε καλούπια, αφήστε να κρυώσει σε θερμοκρασία δωματίου) και
ζητήστε την να τα χρησιμοποιεί δύο ή τρεις φορές την ημέρα εκτός από το λάδι που θα φάει ( εάν μπορεί να το
πάρει, εάν όχι να μειώσει ελαφρώς τη στοματική δόση). Θα πρέπει επίσης να εξατμίζει το λάδι πολλές φορές
την ημέρα - ο βήχας θα βοηθήσει στον καθαρισμό των πνευμόνων και αργότερα θα βήξει επίσης τους όγκους.

Όσο για τη συνάντησή σας προσωπικά, θα είμαστε περισσότερο από ευτυχείς, αλλά συνήθως κάνουμε μια πολύ
σύντομη διαδικασία με όσους θέλουν να κάνουν χημειοθεραπεία, δεν χάνουμε το χρόνο μας πείθοντάς τους
πια, η απόφαση εναπόκειται σε αυτούς. Από την άποψή μας, όλες οι πληροφορίες που χρειάζονται βρίσκονται
στον ιστότοπό μας και στα βιβλία του Rick. Αν κάποιος ερχόταν και έλεγε ότι ήθελε να πάρει το λάδι με
χημειοθεραπεία, δεν θα του προμηθεύαμε καν το λάδι, κάποιος άλλος θα είναι περισσότερο από ευτυχισμένος
να το φάει χωρίς τη θανατηφόρα χημειοθεραπεία.  Κάθε λογικός άνθρωπος πρέπει  να γνωρίζει ότι  η λήψη
δηλητηρίου δεν είναι καλό πράγμα. Το λάδι θα κάνει πολύ καλύτερη δουλειά χωρίς τη χημειοθεραπεία.

Στη συνέχεια, ούτως ή άλλως, όσο περισσότερη χημειοθεραπεία παίρνει, τόσο περισσότερο λάδι θα πρέπει να
φάει για να αναιρέσει τη ζημιά - αν επιβιώσει από τη χημειοθεραπεία, φυσικά, που ποτέ δεν γνωρίζετε εκ των
προτέρων και κάθε ένεση μπορεί να είναι η τελευταία. Λυπάμαι που το λέω, αλλά έτσι είναι.

Έτσι, όπως το βλέπω, θα πρέπει να σφυροκοπάει το λάδι μέσα της και να μένει μακριά από τους γιατρούς και
τις θεραπείες τους όσο περισσότερο μπορεί. Θα πρέπει να αυξήσει το pH του σώματός της, να τρώει σπόρους
από δύο μήλα κάθε μέρα και στη συνέχεια να τρώει το λάδι, να το παίρνει σε υπόθετα, να εξατμίζει το λάδι και
ίσως επίσης να το χρησιμοποιεί τοπικά στο στήθος της σε βάμμα αλκοόλ ή σε μίξη με σπόρους κάνναβης λάδι
ή  παρόμοια.  Απλώς  ακολουθήστε  τις  οδηγίες  στον  ιστότοπό  μας  και  στο  βιβλίο  του  Rick  για  καλύτερα
αποτελέσματα. Ελέγξτε επίσης τα βίντεο του Rick στο Youtube - θα ακούσετε σχεδόν τις ίδιες προτάσεις που
θα ακούγατε από αυτόν ή εμάς προσωπικά, το μήνυμα παραμένει το ίδιο - και είναι "Μείνετε μακριά από
χημειοθεραπεία και ακτινοβολία" όσο μπορείτε. Τις καλύτερες ευχές, Jindrich Bayer »

«Ως κάποιος που είχε περάσει από χημειοθεραπεία ως έφηβος, μπορώ να σας πω ότι δεν υπάρχει περίπατος στο
πάρκο !!!  Νιώθοντας  αυτό μπορώ να σας πω ότι  προσπαθούμε να βρούμε μια θεραπεία  και  γιατί  να μην
δοκιμάσουμε ό, τι μπορούμε για να το βρούμε με λιγότερο επώδυνους τρόπους. Το να δίνεις δηλητήριο για να
σκοτώσεις το δηλητήριο δεν είναι πάντα η απάντηση δοκίμασε μια φυσική θεραπεία και δες τι θα συμβεί ».
Κωνσταντία
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«Πρέπει να δούμε κάποιες πραγματικές αλλαγές ... και οι γονείς δεν πρέπει να εξαναγκαστούν να εγχύσουν
δηλητήριο στο παιδί τους (χημειοθεραπεία)! Αν οι άνθρωποι ήξεραν πραγματικά τι είναι η χημειοθεραπεία, θα
μαντέψουν δεύτερον ότι θα το έβαζαν στο σώμα τους. Για να μην αναφέρουμε αν είστε τυχεροί και νικήσετε
τον καρκίνο τις παρενέργειες της χημειοθεραπείας! Είναι αηδιαστικό! Timeρα να ξυπνήσουμε την Αμερική και
τον Κόσμο! » 46/7 Αγώνας για θεραπεία

«Γεια  Τζίντριχ,  χθες  τελείωσα  την  ανάγνωση  του  βιβλίου  του  Ρικ.  Υπέροχα  πράγματα!  Ειλικρινά,  δεν
χρειάζομαι άλλα στοιχεία για την πραγματικά μαγική δύναμη του λαδιού!

Έχω  κάνει  επίσης  κάποια  πειράματα  και  κάθε  μέρα  ανακαλύπτω κάτι  νέο  που  μπορεί  να  κάνει  αυτό  το
φάρμακο! Φοβερο! Δυστυχώς, παρόλο που είμαι πεπεισμένος και ακόμη και αν η κοπέλα μου είναι πεπεισμένη,
η μητέρα της δεν είναι κατά κάποιο τρόπο σε θέση να "εγκαταλείψει" εντελώς ... και ακόμα δεν είναι σίγουρη
αν σταματάει την κακή χημειοθεραπεία ...

Προσπαθώ συνεχώς να βγάζω καλά επιχειρήματα αλλά δεν μπορώ να αποφασίσω για αυτήν! Είναι αυτή με
καρκίνο και είναι η μόνη που μπορεί να αποφασίσει τι θα κάνει στη ζωή της.

Ξέρω ότι θα θεραπευτεί ούτως ή άλλως στο τέλος γιατί θα της γεμίσουμε τόσο λάδι που θα είναι αδύνατο να
πεθάνει.  Αλλά ακόμα νιώθω ότι είναι  τόσο ηλίθιο και  τόσο επικίνδυνο να παίζεις  με αυτές τις  γαμημένες
χημικές ουσίες, ειδικά όταν έχεις πρόσβαση σε φυσική ιατρική που έχει αποδειχθεί ότι θεραπεύει τον καρκίνο!

Διάβασα για την εμπειρία σας με τον καρκίνο και το ιατρικό σύστημα ... Λυπάμαι πραγματικά για την απώλειά
σας ... και τώρα καταλαβαίνω καλύτερα τη στάση σας απέναντι στο παραδοσιακό λεγόμενο «φάρμακο»! »
Λουίτζι

- Γεια σου Luigi, σε ευχαριστώ για τα καλά σου λόγια για το βιβλίο και είναι κρίμα που πρέπει να περάσεις.
Είναι δική της επιλογή ποια θεραπεία επιλέγει αλλά δεν θα πλησίαζα τη χημειοθεραπεία - απλώς διαβάστε την
ιστορία της μαμάς μου για αυτήν, ίσως καταλάβει ότι η λήψη δηλητηρίου δεν είναι ποτέ καλή ιδέα, ειδικά όταν
δεν είναι τεκμηριωμένη ούτε απαραίτητη. Οι πιθανότητές της απλώς να επιβιώσει από τη χημειοθεραπεία θα
βελτιωθούν πολύ αν πάρει το λάδι, αλλά και πάλι, γιατί να προκαλέσει ακόμη μεγαλύτερη ζημιά στο άρρωστο
σώμα της; Δεν έχει καθόλου νόημα. Τις καλύτερες ευχές, Jindrich

«Ένας φίλος με κάθισε να παρακολουθήσω το Run From the Cure πριν από δυόμισι χρόνια νομίζοντας ότι
μπορεί να βοηθήσει στην ψωρίαση μου. Φτιάξαμε το λάδι μαζί- την πρώτη φορά και για τους δύο μας- μέσα σε
τρεις  εβδομάδες,  η  ψωρίαση της  πλάκας μου είχε  φύγει.  Έφτιαχνα  το  λάδι  και  το  έτρωγα από τότε.  Εάν
καταπίνω κάθε μέρα και εφαρμόζω το λάδι τοπικά τη νύχτα στα μεμονωμένα σημεία που εμφανίζονται τυχαία,
η ψωρίαση είναι πολύ ελεγχόμενη και σχεδόν αόρατη. Λόγω αυτής της εμπειρίας, πήδηξα με δύο πόδια και
τώρα είμαι  ιδιοκτήτης της πρώτης πλήρως αδειοδοτημένης ιατρικής επιχείρησης ιατρικής μαριχουάνας στο
Κολοράντο. Ένα χρόνο στην επιχείρησή μου, ο πατέρας μου διαγνώστηκε με στάδιο IV μελανώματος- είχε
εξαπλωθεί στους πνεύμονες και το συκώτι του. Ο ογκολόγος του έδωσε 3 έως 12 μήνες και του είπε να είναι
προετοιμασμένος για τη φιλοξενία. Τον ξεκίνησα αμέσως με ένα πρόγραμμα RSO και πέντε μήνες αργότερα, ο
καρκίνος του έχει φύγει. Χαμένος. Το πιο εύκολο πράγμα στον κόσμο! Ευχαριστώ Rick, για την επανεισαγωγή
αυτού του καταπληκτικού φαρμάκου στον κόσμο! :-) ”Έρικα

«Το έλαιο κάνναβης θεραπεύει τον καρκίνο. Είμαι ασθενής με καρκίνο του μαστού σταδίου 3 και χρησιμοποιώ
το λάδι για να θεραπεύσω τον εαυτό μου ». Adele

«Χωρίς χημειοθεραπεία, χωρίς ακτινοβολία ... RSO & αλλαγή διατροφής ... Ο RSO θεράπευσε τον καρκίνο του
στομάχου μου χωρίς τίποτα από αυτά ...» Dale

«Το έφτιαξα, το χορήγησα στον 18χρονο γιο μου ... Κανένα σημάδι καρκίνου τώρα. Σας χρωστάω ένα τεράστιο
ευχαριστώ Rick Simpson. Ο γιος μου διαγνώστηκε τον Οκτώβριο με αρθρικό σάρκωμα μετά την αφαίρεση
ενός όγκου πριν από τη βιοψία ... Του είπαν ότι ο καρκίνος θα ήταν ακόμα εκεί και θα μπορούσε να εξαπλωθεί
στους πνεύμονές του λόγω του επιθετικού τύπου καρκίνου ... τα αποτελέσματα των δοκιμών, δεν μπορούν να
βρουν κανένα ίχνος για τη σύγχυση τους ...  Το λάδι κάνναβης ήταν ένα από τα πολλά πράγματα που τον
ξεκίνησα σχεδόν αμέσως μετά τις διαγνώσεις ». Αμάντα
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«Σε έναν στενό μου φίλο έδιναν μορφίνη για πόνο στον όγκο του εγκεφάλου. Η ίδια η μορφίνη προκάλεσε
εθισμό, αποσύρσεις και έκανε μόνο τα πράγματα χειρότερα κατά τη χρήση της. Η ίδια η κάνναβη ήταν το μόνο
φάρμακο που παρείχε ανακούφιση από τα συμπτώματα στέρησης, την κατάθλιψη, τον πόνο και τον ίδιο τον
καρκίνο. Το μήνυμά σου είναι αυτό που έσωσε τον φίλο μου ». Ιασπις

«Είμαι τόσο ενθουσιασμένος με το λάδι. Αυτός ο τελευταίος μήνας ήταν η πρώτη φορά που είχα διαβάσει ή
ακούσει  γι  'αυτό.  Είμαι  ενθουσιασμένος  ...  Κύριε  Simpson,  πολλοί  από  εμάς  σας  ευχαριστούμε  για  το
ανιδιοτελές  και  στοργικό  έργο  που  κάνατε  για  όλη  την  ανθρωπότητα.  Είστε  ο  ορισμός  μου  για  έναν
Ανθρωπιστή !!! Είμαι εθελοντής στο Hospice από το 1998, έχω δει πολλούς να υποφέρουν και να πεθαίνουν,
ακόμη και στην αγκαλιά μου. Το να πιστεύεις ότι τόσα πολλά από αυτά τα βάσανα θα μπορούσαν να είχαν
ανακουφιστεί είναι κυριολεκτικά μυαλό ... »Σίντι

-  Σίγουρα  είναι,  ειδικά  όταν  σκεφτεί  κανείς  ότι  όλες  οι  πληροφορίες  σχετικά  με  τις  «θαυματουργές
θεραπευτικές δυνάμεις» του λαδιού Rick Simpson είναι αληθινές. Το σωστά παραγόμενο και χρησιμοποιημένο
λάδι μπορεί πραγματικά να θεραπεύσει  τον καρκίνο,  τον διαβήτη και χιλιάδες άλλες καταστάσεις.  Μπορεί
πραγματικά να βοηθήσει με τον πόνο που η μορφίνη δεν θα αγγίξει. Πραγματικά αναζωογονεί το σώμα και
αναγεννά τους μυς. Η λέξη διανοητική σκέψη δεν την περιγράφει πλήρως, νομίζω. JB

"Ω ΘΕΕ ΜΟΥ. Μόλις πήρα λόγο από κάποιον στον οποίο δίνω δάκρυα στον Φοίνιξ σε αυτόν που είχε και
εννοώ ότι είχε καρκίνο του νεφρού. Μετά τη λήψη του λαδιού για 90 ημέρες, η νεότερη σάρωση PET δείχνει
ότι οι όγκοι έχουν φύγει. Αυτό είναι καταπληκτικό. Έχω δει το Phoenix Tears να θεραπεύει πολλούς από τότε
που δουλεύω με αυτό. Σας ευχαριστώ που με βοηθήσατε να βοηθήσω τους άλλους να θεραπευτούν. "

-  Συγχαρητήρια και ευχαριστώ που βοήθησες τους άλλους,  Γκρεγκ.  Όχι άλλες σαρώσεις,  μόνο το λάδι.  Η
σάρωση είναι καρκινογόνος, μπορεί να προκαλέσει την επιστροφή του καρκίνου και ποιος το θέλει; JB

«Γεια  σας  αγαπητοί  γλυκοί  Rick  Simpson & Jindrich  Bayer,  ελπίζω να  είστε  και  καλά και  ευτυχισμένοι.
Λαμβάνοντας υπόψη τα ποσά του ηλεκτρονικού ταχυδρομείου που πρέπει να λάβετε, είμαι σίγουρος ότι δεν με
θυμάστε πριν από μήνες, οπότε συμπεριέλαβα τις προηγούμενες αλληλογραφίες μας.

Η μαμά είναι ζωντανή και πολύ υγιής! Το να λέμε ότι είμαστε τόσο ευγνώμονες είναι μια υποτίμηση.

Κατά τη διάγνωση Φεβρουαρίου 2012 (στάδιο 4 παγκρεατικό αδενοκαρκίνωμα με μετάσταση στο ήπαρ και
στους πνεύμονες) η πρόγνωσή της ήταν 3 έως 6 μήνες με αναμενόμενη σοβαρή μείωση της υγείας κατά τη
διάρκεια αυτού του χρονικού πλαισίου. Αντίθετα, είναι ζωντανή, ευτυχισμένη και καλά 10 μήνες μετά.

Ξέρω ότι αντιτίθεστε και οι δύο στη χημειοθεραπεία και εμείς ... Αλλά όταν είπαν 3 μήνες ρίξαμε τα πάντα,
συμπεριλαμβανομένης της χημειοθεραπείας, μαζί με την εκκίνηση του RSO αμέσως. Μας έχουν πει ότι κανείς
δεν παραμένει  τόσο υγιής όσο η μαμά σε όσο χημειοθεραπεία Gemzar έλαβε.  Ο RSO έπρεπε να την έχει
διατηρήσει υγιή εκείνο το διάστημα.

Η Chemo σταμάτησε πριν από 6 εβδομάδες όταν αποφάσισε ότι θα μπορούσε να αισθανθεί  τις  αρχές της
χημειοθεραπείας. Τώρα είναι εκτός χημειοθεραπείας για 6 εβδομάδες και νιώθει υπέροχα.

Από τη διάγνωσή της τον Φεβρουάριο του 2012, μετά την αρχική συσσώρευση, είχε πάρει ένα γραμμάριο RSO
την ημέρα (περίπου 300 γραμμάρια συνολικά μέχρι τώρα).

Η  τελευταία  σάρωση  που  έγινε  τη  Δευτέρα  12-17-12  έδειξε  μεγαλύτερη  συρρίκνωση  του  όγκου,
συμπεριλαμβανομένης της τεκμηρίωσης ότι μερικοί από τους όγκους ήταν πολύ μικροί για να είναι ορατοί
μέσω αξονικής τομογραφίας. Incredibleταν απίστευτα νέα! Στη συνέχεια, την Τρίτη πήραμε τα αποτελέσματα
από το εργαστηριακό της έργο. Μετά τη λήψη τόσο καλών ειδήσεων σάρωσης, σοκαριστήκαμε όταν ακούσαμε
ότι ο έλεγχος δείκτη όγκου (CA19-9) είχε αυξηθεί από 285 σε 2100. Έχετε ξαναδεί αυτό να συμβαίνει; Έχετε
κάποια  εξήγηση  σχετικά  με  το  γιατί  ή  πώς  αυξήθηκαν  οι  δείκτες;  Έχετε  καθόλου  ιδέες;  Οποιεσδήποτε
προτάσεις? Αυτή η ερώτηση έχει απαντήσει σε πολλούς κατασκευαστές RSO, αλλά μέχρι στιγμής δεν υπάρχει
οριστική απάντηση.

Ακολουθούν τα αποτελέσματα της CA19-9 μέχρι σήμερα. Το φυσιολογικό επίπεδο είναι ΛΙΓΟΤΕΡΟ ΑΠΟ 37.
Υπήρξε εξέταση μη δείκτη όγκου κατά την αρχική διάγνωση τον Φεβρουάριο. 4-30-12 ... 23.568; 5-30-12 ...
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5.240; 6-18-12 ... 4,458; 8-8-12 ... 538; 10-8-12 ... 285 (Η τελευταία χημειοθεραπεία ήταν 10-29-12); 12-17-
12 ... 2.100. Οποιαδήποτε πληροφορία έχετε μπορεί να εκτιμηθεί από την οικογένειά μου! Πολλή αγάπη, Β ”

-  Αγαπητέ  Β,  οι  αξονικές  τομογραφίες  δίνουν  μια  τεράστια  δόση  ακτινοβολίας  και  αυτό  μπορεί  να  την
προκάλεσε, συν το ότι η χημειοθεραπεία ήταν εντελώς περιττή. Θα της έλεγα να φάει 180 γρ λάδι καλύτερης
ποιότητας όσο το δυνατόν γρηγορότερα. Όχι άλλες αξονικές τομογραφίες ή οποιαδήποτε άλλη καρκινογόνο
ανοησία, μόνο το λάδι και όσα περισσότερα μπορεί να πάρει. Πρέπει πρώτα να αναιρέσετε τη ζημιά από τη
χημειοθεραπεία και την ακτινοβολία και θα χρειαστεί λίγος χρόνος, απλώς έκανε τη δουλειά πιο δύσκολη για
το λάδι. Όπως και το να δίνω ένα αντίδοτο ενώ αντλώ δηλητήριο στις φλέβες της, δεν έχει κανένα νόημα για
μένα. Τις καλύτερες ευχές, Jindrich Bayer

«Με πλησίασε μια  γυναίκα με  καρκίνο  του μαστού πριν  από περίπου 4  εβδομάδες  και  κατάφερα  να την
οδηγήσω στη σωστή κατεύθυνση. Έχει έναν αρκετά σημαντικό όγκο, (νομίζω ότι μπορεί να έχει περισσότερους
από έναν.) Και είναι σε θέση να τον αισθανθεί. Έχουν περάσει μόλις 3 εβδομάδες από τότε που ξεκίνησε το
λάδι και ήδη ο όγκος σίγουρα μαλακώνει. Δεν είναι κακό για 3 εβδομάδες! Νιώθω πολύ ενθαρρυμένη γι 'αυτήν
και απλά ΞΕΡΩ ότι αυτή η κυρία θα είναι μια άλλη ιστορία επιτυχίας. Μια αγάπη." Corrie

«Ο μπαμπάς μου είναι  89 ετών,  έχει  καρκίνο  του δέρματος στο πρόσωπό του.  Τρεις  φορές  τον πήγα στο
νοσοκομείο για να του κόψουν κάτι, κάτι που τον ανοίγει σε μολύνσεις για να μην αναφέρω να πάρει από το
γηροκομείο και πίσω του είναι δύσκολο. Ξεκίνησα με λάδι κάνναβης πριν από μερικές εβδομάδες. Μερικά από
αυτά έχουν το μέγεθος  του μωρού μου δακτύλου στον αντίχειρα.  Υπήρχαν 11 που έχω θεραπεύσει  τώρα
υπάρχουν 4 το ένα του μεγέθους του αντίχειρα του βρεφικού δακτύλου. Απλώς πεθαίνουν και πέφτουν από το
δέρμα θεραπευμένα. Είμαι έκπληκτος όπως όλες οι νοσοκόμες και ο γιατρός ». Στέφανος

«Θα ήθελα απλώς να πω ότι είμαι εξαιρετικά χαρούμενος που ανακοινώνω ότι η σάρωση του πεθερού μου για
τον καρκίνο  του βγήκε εντελώς  καθαρός  για δεύτερη φορά μετά  την πρώτη που εμφανίζει  κηλίδες  στους
πνεύμονες. Τον ξεκινήσαμε με το λάδι αμέσως μετά την πρώτη εμφάνιση σημείων. Η κάνναβη έχει πάρει τα
πνευμόνια  του και  τα έχει  καθαρίσει!  Του είπαν ότι  χρειαζόταν τον Χέμο.  Wereμασταν αντίθετοι  και  τον
βάλαμε στο λάδι. Η κάνναβη θεραπεύει τον καρκίνο !!! Έχω ξεκινήσει επίσης το μικρό μου πομερανίνο στο
λάδι επειδή έχει καταρρεύσει τραχεία και συγγενή καρδιακή ανεπάρκεια. Δεν έχει κάνει τακτικά φάρμακα από
το καλοκαίρι και δεν έχει βήξει σχεδόν καθόλου για πρώτη φορά από το καλοκαίρι (έβηχε και έβαζε συνεχώς
ακόμη και στα φαρμακευτικά του φάρμακα που του έδινε ο γιατρός). Έχει περισσότερη ενέργεια και τα πάει
καλύτερα από ό, τι έκανε όταν ήταν στο γιατρό ». Κάρεν

«Θεραπεύει επίσης τον καρκίνο του τραχήλου της μήτρας! Δεν μπορούσα να αντέξω οικονομικά θεραπείες
(ούτε ΕΝΑ ...) και πέρασα ένα χρόνο χωρίς καμία ιατρική βοήθεια ... αλλά κάπνιζα σχεδόν κάθε μέρα ... στη
συνέχεια ένα χρόνο αργότερα στην ετήσια εξέταση μου, ο γιατρός και οι νοσηλευτές εξαφανίστηκαν ... δεν
μπορούσαν να βρουν κάτι άλλο από μια μικρή ουλή εκεί που ήταν ο καρκίνος ... Είμαι 100% ελεύθερος από
καρκίνο τώρα ... χάρη στη μαριχουάνα ... όχι στους γιατρούς ... όχι στο "φάρμακο" ”... όχι θεραπείες ... αλλά
λόγω ενός αγνού, βοτάνου, ΦΥΣΙΚΟΥ φυτού ... Είμαι ζωντανή απόδειξη ...

Οι γιατροί είπαν ότι έπρεπε να είμαι σε καρκίνο επιπέδου 5 από το να πάω χωρίς καμία θεραπεία ... αλλά όμως
είχε  φύγει  ...  ΧΩΡΙΣ  βοήθεια  από  αυτούς  ...  ήταν  τόσο  ξετρελαμένοι  που  με  έστειλαν  στο  ΚΡΑΤΙΚΟ
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ στο LITTLE ROCK (UAMS) για περισσότερες δοκιμές ... και το UAMS δεν βρήκε τίποτα
άλλο εκτός από μικρές ουλές ... είπαν ότι ήταν θαύμα ... Νομίζω ότι ήταν μόνο η μαριχουάνα ... Νομιμοποιήστε
το ήδη. .. βοηθήστε τους ανθρώπους ... δεν είναι αυτό που χρησιμοποίησε η ανθρωπότητα; » Η Μόνικα

«Είμαι τόσο ευγνώμων που ο David Triplett έβαλε το βίντεό του εκεί ... μου άρεσε το βίντεο και ήταν μια από
τις ιστορίες που με ώθησαν να δοκιμάσω έλαιο κάνναβης σε καρκίνο του βασικού κυττάρου του δέρματος στο
μέτωπό μου ... που τώρα έχει φύγει! ... Μην σταματήσετε να διαδίδετε την αλήθεια! ». Dee

«Χρησιμοποίησα έλαιο κάνναβης για τη θεραπεία του καρκίνου βασικού κυττάρου στο λαιμό και το πρόσωπο
του κεφαλιού μου. ΕΠΙΤΥΧΩΣ. Αυτός είναι ένας ιδανικός καρκίνος για έρευνα. Είναι σαφώς ορατό με γυμνό
μάτι  και  οποιεσδήποτε  αλλαγές  πραγματοποιηθούν  είναι  εύκολα  ορατές.  Προσπάθησα  να  δημιουργήσω
ενδιαφέρον  για  αυτό εδώ στις  ΗΠΑ, αλλά οι  ομοσπονδιακοί  φορείς  έχουν κανέναν  και  φαίνεται  ότι  όλοι
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επλήγησαν μέχρι θανάτου για να αγγίξουν. Δείτε τι μπορείτε να κάνετε ». Joseph Siler (Πρώτη ανάρτηση για
τους CANNABIS CURES CANCERS! Facebook Group admin by Kane Slater, 7 Ιανουαρίου 2010)

"Έχω ένα κομμάτι στο μηρό μου, ήταν σκληρό, σχεδόν 2 εκατοστά, τώρα είναι λιγότερο από το μισό του
μεγέθους και γίνεται πιο μαλακό (4 εβδομάδες)." Ο Κάτρι

"Μόλις ανακάλυψα ότι είμαι απαλλαγμένος από καρκίνο αφού ήμουν στο λάδι για 5 μήνες συνεχόμενα !!"
Μιμη

Ερ.  JB,  έχετε  κάτι  για  τη  θεραπεία  ορισμένων  τύπων  όγκων  που  ονομάζονται  "αιμαγγειοβλάστωμα";
Ακολουθώ τις αναρτήσεις σας, όπως και άλλες. ΔΕΝ έχω δει ΠΟΤΕ θεραπεία αυτού του τύπου όγκου εκτός
από την εκτομή. Έχω ένα σωρό από αυτά. Graeme

Α. Όχι προσωπικά, σίγουρα δεν είχαμε την ευκαιρία να αντιμετωπίσουμε όλες τις διαγνώσεις που είναι γνωστές
στον άνθρωπο προσωπικά, αλλά αν κρίνω από όσα έχω διαβάσει για αυτό τώρα, δεν βλέπω κανένα λόγο για
τον οποίο το λάδι δεν πρέπει να βοηθήσει. Από όσο γνωρίζω, μπορούν να το διαγνώσουν μόνο με αξονική
τομογραφία και όπως το βλέπω όλοι όσοι κάνουν αξονική τομογραφία θα πρέπει να τρώνε τουλάχιστον 60
γραμμάρια  λαδιού  στη  συνέχεια.  Και  αν  τα  φάτε  αυτά τα  60γρ πριν  από  τη  χειρουργική  επέμβαση,  στις
περισσότερες περιπτώσεις είμαι σίγουρος ότι η χειρουργική επέμβαση δεν θα είναι απαραίτητη γιατί οι όγκοι
δεν θα είναι εκεί. Οπότε σίγουρα θα δοκίμαζα μόνος μου το λάδι. Όλες οι καλές ευχές, JB

«Το γεγονός ότι τα ψευδοφάρμακα θεραπεύουν μερικούς ανθρώπους είναι λόγος να απορρίψουμε την ιατρική
για πάντα και να μελετήσουμε την τέχνη του εικονικού φαρμάκου. Έχοντας πει ότι δεν κάνετε ποτέ μελέτη
εικονικού φαρμάκου όταν έχετε αποτελεσματική θεραπεία, έχετε δίκιο, αυτό θα σκότωνε τους μισούς ασθενείς
σας, άρρωστους και σκληρούς ». Χριστόφορος

- Πράγματι θα ήταν άρρωστο και σκληρό, και γι 'αυτό προσωπικά δεν θα το κάνω. Άλλοι μπορούν αν θέλουν,
αλλά εγώ όχι.  Θέλω το ιατρικό σύστημα να αρχίσει  να χρησιμοποιεί  το λάδι  ως  εικονικό φάρμακο -  εάν
αποδείξουν ότι ό, τι θέλουν να χρησιμοποιήσουν είναι πιο ασφαλές και αποτελεσματικό από το λάδι (και πιο
διασκεδαστικό/ευχάριστο για τον ασθενή), τότε μπορούν να προχωρήσουν και να το πουλήσουν Το Αν όχι,
τότε όχι. Είναι αρκετά απλό και πολύ λογικό, νομίζω. Και έτσι θα είναι στο μέλλον ούτως ή άλλως, οπότε γιατί
να περιμένετε; JB

«Ποτέ δεν είναι αργά να αποδεχτούμε το γεγονός ότι η κάνναβη είναι απλά φάρμακο. Ταυτόχρονα, ποτέ δεν
είναι αργά για να αρχίσετε να χρησιμοποιείτε το λάδι ως φάρμακο, ανεξάρτητα από το ποια είναι η κατάστασή
σας ή πόσο σοβαρή είναι. Με τη χρήση του λαδιού, υπάρχει συνήθως μια πιθανότητα για τον ασθενή ή το λάδι
θα του παρέχει τη μέγιστη ποιότητα ζωής μέχρι το τέλος. Και αυτό είναι πάρα πολύ. »JB

«Όταν οι ασθενείς που έχουν κάνει χημειοθεραπεία αρχίζουν να χρησιμοποιούν το λάδι, το πρώτο πράγμα που
πρέπει να κάνει είναι να αποτοξινώσει το σώμα. Έτσι, μερικές φορές χρειάζονται ας πούμε 120-150 γραμμάρια
ελαίου  πριν  αρχίσει  να  επιτίθεται  στον  ίδιο  τον  καρκίνο.  Δεν  είναι  πραγματικά  καλή  ιδέα  να  πάρετε
χημειοθεραπεία, ειδικά όταν είναι απολύτως περιττό, δεδομένου ότι το ιατρικό σύστημα γνωρίζει την κάνναβη
ως θεραπεία για τον καρκίνο εδώ και δεκάδες χρόνια. "JB

Ερ. «Τερματικοί» ασθενείς με καρκίνο: Τους ξεκινάτε επιθετικά με 1 γραμμάριο την ημέρα ή τους δουλεύετε
για περίπου μία εβδομάδα περίπου; Συμβουλές από εμπειρίες;

Α.  Όχι,  ξεκινάμε  πάντα  με  μικρές  δόσεις  και  ακολουθούμε  λίγο  πολύ  τις  οδηγίες.  Φυσικά,  εάν  έχουν
προηγούμενη εμπειρία με την κάνναβη και γνωρίζουν ότι δεν υπάρχει τίποτα που να φοβούνται, μερικές φορές
μπορείτε  να  ξεκινήσετε  με  υψηλότερη  δόση.  Αλλά  ποτέ  δεν  γνωρίζετε  πώς  ο  ασθενής  πρόκειται  να
ανταποκριθεί στο λάδι, καθώς είναι συνήθως σε συνδυασμό διαφόρων φαρμάκων, οπότε ίσως να θέλετε να
είστε προσεκτικοί και να παρακολουθείτε την αρτηριακή πίεση του ασθενούς κ.λπ. Η γενική σύσταση είναι να
ακολουθήσετε τις οδηγίες, το λιγότερο επίσημο είναι - ακολουθήστε το ένστικτο και την κρίση σας και όταν ο
ασθενής δεν έχει «τίποτα να χάσει»,

Δεν  θα  δίσταζα  να  τους  δώσω υψηλή  δόση  όταν  είναι  απαραίτητο  (οξύς  πόνος  στην  πλάτη  κ.λπ.).  Ένα
γραμμάριο λάδι πραγματικά υψηλής ποιότητας μπορεί να πάρει έναν άπειρο χρήστη πολύ πολύ ψηλά. Μερικές
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φορές αυτό το κόμμα που προκαλείται από κάνναβη θα είναι επωφελές και είμαι βέβαιος ότι θα χρησιμοποιηθεί
έτσι για την αναισθησία πριν από τη χειρουργική επέμβαση αργά ή γρήγορα ούτως ή άλλως, αλλά αυτή τη
στιγμή  θέλουμε  να  βλέπουμε  τους  ασθενείς  να  παραμένουν  στη  ζώνη  άνεσής  τους  όσο  το  δυνατόν
περισσότερο. Ελπίζω να το εξήγησα καλά. Τις καλύτερες ευχές, JB ”

«Κόρι, φίλε μου, με βοήθησες με το ***. Του έδωσα φάρμακο για τους νευροενδοκρινικούς όγκους του. Είναι
στο γιατρό για 1 μήνα και αρχίζει να συρρικνώνεται. Soταν τόσο μεγάλο που το πίεζε στο στομάχι του, αλλά
τώρα είναι στο σημείο που μπορεί να φάει ξανά και ο γιατρός του είπε ότι ποτέ δεν είδε να μειώνεται τόσο
γρήγορα ένας τέτοιος όγκος. Τον ξάφνιασε και όλες οι αιμοληψίες επανήλθαν κανονικά, έτσι μια άλλη στο
δρόμο της θεραπείας και αυτό είναι ΦΟΒΕΡΟ. Και είσαι ΥΠΕΡΟΧΟΣ και ο Θεός είναι μεγάλος ».

«Έχω έναν φίλο που έχει καρκίνο στον εγκέφαλο και έχω Cml. Το λάδι λειτουργεί και για τους δύο μας !!! Ο
φίλος  μου  είναι  από  πρώτο  χέρι  απόδειξη  στα  μάτια  μου  ότι  αυτό  το  λάδι  είναι  ένα  θαύμα  ...  Είχα  τις
αμφιβολίες μου πριν αλλά όχι τώρα! Πάρτε το λάδι, ΛΕΙΤΟΥΡΓΕΙ! » Ο Τάιλερ

«Πέρυσι με ρώτησε ο φίλος της μητέρας μου αν θα μπορούσα να φτιάξω 6 μήνες πορείας ελαίου κάνναβης για
τη  μαμά  της,  από  την  κάνναβη  υψηλότερης  ποιότητας.  Είχε  καρκίνο  στον  αυχένα.  Της  έκανα  το  λάδι
ακολουθώντας τη συμβουλή του Youtube, στη συνέχεια το δημοσίευσα στη Ρωσία. Χρησιμοποίησε το πρώτο
εξάμηνο μάθημα με εκπληκτικά αποτελέσματα και ζήτησε άλλη δόση 6 μηνών, της έστειλα άλλο φορτίο και
τώρα 14 μήνες  αργότερα είναι  καλά στην υγεία  της.  Κάνεις  καταπληκτική  δουλειά,  Ρικ.  Σας  ευχαριστώ."
Γκάρεθ

«Γεια  σας,  με  λένε  Alysa Erwin και  είμαι  16 ετών.  Το 2011 διαγνώστηκα με  αναπλαστικό αστροκύτωμα
σταδίου  3.  Εμείς  (η  οικογένειά  μου  και  εγώ)  πήραμε  την  απόφαση  να  χρησιμοποιήσουμε  συμπύκνωμα
κάνναβης. Το Πανεπιστήμιο του Μίσιγκαν μας είπε ότι δεν ήταν πιθανό να επιβιώσω περισσότερο από δύο
χρόνια και ο ίδιος ο καρκίνος ήταν ανενεργός επειδή ήταν σε σχηματισμό αράχνης. Τον περασμένο Ιανουάριο
πήγα για κανονική μαγνητική τομογραφία στο Πανεπιστήμιο του Μίσιγκαν. Όλοι οι όγκοι έχουν φύγει ».

«Διαγνώστηκα  ξανά με  καρκίνο.  Τρίτη  φορά.  Στάδιο  4  συναντήσεις  οστών  και  ήπατος,  από καρκίνο  του
μαστού. Η ιστορία μου για τον καρκίνο ξεκίνησε πριν από σχεδόν 7 χρόνια, είμαι ένας από τους τυχερούς που
έχω  επιβιώσει  από  την  ποσότητα  χημειοθεραπείας  στην  οποία  έχω  υποβάλει  το  σώμα  μου,  για  να  μην
αναφέρουμε την ακτινοβολία. Αυτή η τρίτη διάγνωση με είχε πείσει ότι τελείωσα. Εννοώ ποιος επιβιώνει από
αυτού του είδους τη διάγνωση ;;

Έτσι πήγα να ψάξω για θαύματα και βρήκα τον Rick Simpson. Μουν σίγουρος ότι δεν υπήρχε περίπτωση αυτός
ο τύπος να λέει την αλήθεια, οπότε κοίταξα βαθύτερα. Άρχισα να συνδέομαι με ανθρώπους στο Μίσιγκαν και
έμαθα περισσότερα για το Rick Simpson Oil ή το έλαιο κάνναβης και το αποτέλεσμα που έζησαν άνθρωποι
όπως εγώ, που ήταν η επιβίωση, η ύφεση, η θεραπεία !!

Σε αυτό το σημείο δεν έχω να χάσω τίποτα, οπότε άπλωσα το χέρι και ζήτησα βοήθεια. Άρχισα να καταναλώνω
ένα γραμμάριο την ημέρα του φαρμάκου μου, δουλεύοντας αργά σε αυτή τη δοσολογία. Η ανάπαυση έγινε ένα
μεγάλο μέρος της ημέρας μου, αυτό ακριβώς χρειαζόταν το αγωνιστικό μου σώμα. Η μόνη παρενέργεια που
είχα ποτέ ήταν η ποσότητα και η υπέροχη ποιότητα ύπνου που έπαιρνα. Αυτό συν τη ρύθμιση της αρτηριακής
πίεσης και τον πόνο μου τώρα υπό έλεγχο.

Λιγότερο από ένα χρόνο πριν, διαγνώστηκα με καρκίνο σταδίου και ήπατος σταδίου 4 με αμέτρητους όγκους
(τόσοι πολλοί απλώς σταμάτησαν να μετράνε), μου είπαν να βάλω τα πράγματα σε τάξη. (Αυτό μου κόβει
ακόμα την ανάσα.) Προχωρήστε γρήγορα μέχρι σήμερα και είμαι εκατοστά μακριά από την ύφεση. Η σάρωση
PET μου την προηγούμενη εβδομάδα ήταν αρνητική ... Αρνητική! Δεν είχα ποτέ ένα από αυτά στο παρελθόν.
Αυτό σημαίνει ότι δεν υπάρχει καρκίνος. Ο μόνος λόγος που δεν είμαι σε πλήρη ύφεση είναι επειδή υπάρχουν
μερικές σκιές στα οστά μου στη σάρωση γάτας, αλλά συνεχίζω τη θεραπεία μου και αυτές επίσης σύντομα θα
φύγουν. Αυτό δεν είναι παρά ένα θαύμα, αμέτρητοι όγκοι σε μερικές σκιές που δεν εμφανίζονται καν σε μια
σάρωση PET.

Οι άνθρωποι μπορεί να πουν να είστε προσεκτικοί με τη λέξη θεραπεία… Αλλά, εννοώ, είναι αυτό που είναι.
Είμαι  εδώ και  γίνομαι  πιο  υγιής  κάθε  μέρα  και  ο  John  με  βοήθησε  να  φτάσω εκεί.  Με  πήρε  όταν  του
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τηλεφώνησα και ζήτησα βοήθεια. Αυτός και η ομάδα του έχουν αφιερώσει χρόνο για να καθίσουν μαζί μου για
να βεβαιωθούν ότι έχω εκπαιδευτεί για τη σοβαρότητα αυτού του φαρμάκου και τη δέσμευση που αναλαμβάνει
όλα μας για να το καταστήσουμε αυτό δυνατό. Για μένα και για σένα αυτό είναι θέμα ζωής και θανάτου.
Ελπίζω να το πάρουν όλοι στα σοβαρά! Θα εξαρτηθούμε από αυτό το φάρμακο για το υπόλοιπο της ζωής μας.

Ο σύλλογος κάνναβης του Μίτσιγκαν έχει φροντίσει για τις ιατρικές μου ανάγκες και τις εκπαιδευτικές μου
ανάγκες.  Αυτή είναι μια σοβαρή ομάδα και χρειάζονται σοβαρή υποστήριξη, ευλογηθείτε John Roberts, οι
θυσίες σας με κράτησαν ζωντανό. Παρακαλώ βοηθήστε τους τώρα, ώστε να συνεχίσουν να βοηθούν τόσους
πολλούς. Σας ευχαριστώ!!"

- Αυτή η ενημέρωση δημοσιεύτηκε πριν από αρκετούς μήνες και τώρα βρίσκεται σε πλήρη ύφεση. Michigan
Cancerproject

«Είμαι  ένας  άνδρας  68  ετών  που  ζούσα σε  μια  φυσιολογική  υγιή  ζωή  χωρίς  σημαντικά  προβλήματα  και
συντηρούσα τον εαυτό μου με ετήσιο εμβόλιο γρίπης και ελέγχους. Οι λειτουργίες του σώματός μου ήταν καλά
και όλα φαίνονταν εντάξει μέχρι που ξύπνησα ένα πρωί με φοβερό πόνο στο στομάχι.

Νομίζοντας  ότι  ήταν  σκωληκοειδής  ή  κήλη  η  γυναίκα  μου  με  έσπευσε  σε  επείγον.  Έκανα  επείγουσα
χειρουργική επέμβαση περίπου 2 ώρες αργότερα, 15 Αυγούστου 2012, και υπήρχε ένας τεράστιος όγκος στο
παχύ έντερο που αφαιρέθηκε μαζί με 14 λεμφαδένες. Μια εβδομάδα αργότερα, το εσωτερικό μου άνοιξε και με
δηλητηρίασε και αυτό οδήγησε σε μια δεύτερη χειρουργική επέμβαση.

Άρχισα να αισθάνομαι  καλύτερα 4 ημέρες  αργότερα,  ήμουν στα πόδια μου και  σιγά σιγά πήρα πίσω την
κινητικότητα και άρχισα να αιμορραγώ. Επιστρέφει για το χειρουργείο νούμερο 3 και μια μέρα αργότερα είχε
ήπιο καρδιακό επεισόδιο.

Λίγο μετά από εκείνες -33 ημέρες στη ΜΕΘ- πήρα εξιτήριο και συνολικά έβαλα μια τσάντα OSTOMY. Η
τσάντα ήταν μαζί  μου 8 μήνες  και έγινε επέμβαση αναστροφής χωρίς επιπλοκές.  Ο χειρουργός είπε ότι  ο
καρκίνος δεν είχε εξαπλωθεί πέρα από τους κόμβους.

Παρ 'όλα αυτά, με βάδισαν στην Κλινική για τον Καρκίνο και άρχισαν να συζητούν τη χημειοθεραπεία και την
ακτινοβολία ως "συνέχεια". Τυπικό πρωτόκολλο είπαν. Ο BULLSHIT είπε! Δεν θα ακτινοβολώ το σώμα μου
ούτε θα το δηλητηριάσω περισσότερο με χημειοθεραπεία ή ακτινοβολία. Ο ογκολόγος στην Κλινική Καρκίνου
δεν υποστήριξε και περιέγραψε παρακολούθηση κάθε 3 μήνες για ένα χρόνο, πράγμα που συνεπαγόταν αξονική
τομογραφία και εργασία αίματος.

Πήρα το υλικό όπως περιγράφεται  από τον Rick Simpson και παρήγαγα το RSO. Ακολουθώντας  όλες τις
οδηγίες για τη διαδικασία εκχύλισης και χρησιμοποιώντας τη Naphtha ως διαλύτη μου, είχα το τελειωμένο λάδι
σε σύριγγες και άρχισα να το καταναλώνω δύο φορές την ημέρα, μια μικρή ποσότητα κάθε φορά.

Ολοκλήρωσα την 4η παρακολούθηση στην Κλινική Καρκίνου και δήλωσαν ότι η αξονική τομογραφία ΔΕΝ
δείχνει τίποτα που να υποδεικνύει την παρουσία ΚΑΡΚΙΝΟΥ. Οι εργασίες αίματος έδειξαν επίπεδο CEA στο
1,4, αλλά τι στο καλό, όλοι έχουν ένα ή δύο καρκινικά κύτταρα. Θεωρούν οτιδήποτε 5+ προκαλεί ανησυχία.
Τώρα ετοιμάζω μια άλλη παρτίδα και θα λαμβάνω καθημερινά ως προληπτικό μέτρο.

ΣΕ ΚΑΝΕΝΑΝ που πάσχει τώρα από καρκίνο προτείνω να κάνετε το ίδιο. Δεν έχουμε τίποτα να χάσουμε και
όλα να κερδίσουμε ». Τζέρι

«Είναι πολύ αργά για να σώσουμε κάποιον που έχει το στάδιο 4 και είναι ήδη δέρμα και κόκκαλα και δεν
μπορεί πλέον να περπατήσει από την απώλεια δύναμης;» Κατρακύλισμα

"Ποτέ δεν είναι αργά. Έχουν δει πολλά θαύματα με τη χρήση αυτού του λαδιού. Εάν δεν μπορεί να τους σώσει,
το λιγότερο που θα κάνει είναι να απαλύνει τον πόνο τους χωρίς τις σκληρές παρενέργειες των φαρμάκων.
Σημειώστε ότι εάν ξεκινήσουν με υψηλές δόσεις θα υπάρχει πολύς ύπνος μέχρι να δημιουργηθεί ανοχή. Είναι
πολύ ισχυρό. » Νίκος

«Είμαι δύο φορές πολεμιστής του καρκίνου του μαστού. Θα ήθελα να είμαι μια ζωντανή απόδειξη ότι το λάδι
σας λειτουργεί για να σώσει ζωές ». Μισέλ
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«Κι εγώ, χωρίς καρκίνο του θυρεοειδούς !!» Μισέλ

«Αυγή: Πες ό, τι θέλεις για μένα, φίλε με, κρίνε με ... Το επιχείρημά σου είναι άκυρο! Αυτή είναι η τελευταία
σάρωση που θα κάνει ποτέ η μαμά !!! Ο ΚΑΝΑΒΗΣ ΣΚΟΤΩΝΕΙ ΤΟΝ ΚΑΡΚΙΝΟ!

Stacy: Τι στάδιο ήταν η μαμά σου; Ξέρω ότι το είχατε δημοσιεύσει μια φορά πριν, αλλά το ξεχνάω. Είναι μια 
υπέροχη αναφορά αμέσως !!
Dawn: Stacy, ήταν το στάδιο 3 μικροκυτταρικού καρκινώματος του πνεύμονα. 5 όγκοι με μικρά μέταλλα στο 
ανώτερο λεμφικό σύστημα.
Debbie: Αυτό είναι τόσο φανταστικό! Δεν έχω ακούσει ποτέ κανέναν να θεραπεύει το μικρό κύτταρο, ακόμα 
και με όλα τα κανονικά πρωτόκολλα. Αυτό είναι αξιοσημείωτο! Δεν σώσατε μόνο τη ζωή της μαμάς σας, αλλά 
αυτό θα σώσει και άλλες ζωές γιατί είναι απόδειξη ότι η κάνναβη λειτουργεί. Ευχαριστώ πολύ που το 
μοιραστήκατε!
Αυγή: Ντέμπι, τα έκανε όλα, λάδι κάνναβης - χημειοακτινοβολία ΑΛΛΑ θεραπεύτηκε πριν από τη 
χημειοθεραπεία και τις ακτινοβολίες, οπότε αρνήθηκε την εναπομένουσα θεραπεία και κόλλησε με το λάδι ... 
Το οποίο εξακολουθεί να παίρνει και θα παίρνει ΚΑΘΕ ΜΕΡΑ το υπόλοιπο της ζωής της!
Steve: λέει "αυτό είναι πιο συμβατό με τις μετα-ακτινοβολικές αλλαγές". Είχε ακτινοθεραπεία;
Dawn: Steve, ναι, το έκανε αλλά δεν τελείωσε ποτέ ... Η Dr είναι πεταμένη! »

«Ασθενής: Linda V., Ημερομηνία υπηρεσίας: 16/11/2013, Διαδικασία: CT CHEST WITH CONTRAST

Πραγματοποιήθηκε αξονική τομογραφία θώρακα ...  Γίνεται σύγκριση με προηγούμενη αξονική τομογραφία
θώρακος από τις 7/8/13

ΕΝΔΕΙΞΗ: Πρόκειται για μια 64χρονη γυναίκα με ιστορικό καρκίνου του πνεύμονα ...

ΕΥΡΗΜΑΤΑ: Υπάρχει αυξημένη διάμεση αλλαγή και μεσοκολβική πάχυνση του διαφράγματος ...  η οποία
βελτιώνεται  σε  σύγκριση  με  την  προηγούμενη  εξέταση  ...  Δεν  αποδεικνύεται  ορισμένος  οζίδιος  του
μεσοθωρακικού μαλακού ιστού ή μεσοθωρακική αδενοπάθεια. Δεν υπάρχουν σίγουρα στοιχεία μασχαλιαίας
λεμφαδενοπάθειας ή λοφιακής λεμφαδενοπάθειας. Εκτός από τις μετα-ακτινοβολικές αλλαγές στην έσω όψη
του δεξιού άνω λοβού, δεν αποδεικνύεται καμία πρόσθετη πνευμονική θολερότητα ή ύποπτοι πνευμονικοί όζοι.
Η τραχεία και οι κύριοι βρόγχοι είναι δίπλωμα ευρεσιτεχνίας. Δεν υπάρχει υπεζωκοτική συλλογή. Το μέγεθος
της καρδιάς είναι  φυσιολογικό.  Δεν υπάρχει  περικαρδιακή συλλογή.  Τα οπτικοποιημένα τμήματα της  άνω
κοιλίας δεν είναι αξιοσημείωτα. Δεν υπάρχει εστιακά επιθετική διαυγής ή σκληρωτική οστική βλάβη.

ΕΝΤΥΠΩΣΗ: Βελτίωση των μετα-ακτινοβολικών αλλαγών στο δεξιό λόφο και την έσω πλευρά του δεξιού άνω
λοβού. Δεν υπάρχουν σίγουρα στοιχεία υποτροπιάζουσας ή υπολειπόμενης νόσου ».

«Το πετρέλαιο αντιστρέφει όλες τις ζημιές από την ακτινοβολία και θεραπεύεται ανεξέλεγκτα ... Η ιατρική
μαριχουάνα με σώζει και με κρατά μακριά από 5 φαρμακεία. Έχασα το δεξί νεφρό μου από χημειοθεραπεία και
αρχίζει να σφίγγει εκεί που πονάει να έχω δέρμα πάνω μου ... και μέσα σε λίγα λεπτά από την κατανάλωση των
ελαίων  σε  βάμμα που κάνω τις  επιληπτικές  κρίσεις  να  σταματήσουν και  να  μείνουν  μακριά  για  μήνες  ...
Καταπληκτικό και αυτό είναι μόνο ένα από τα έλαια που αντιστρέφουν τη βλάβη των νεύρων στα μάτια μου
που  προκλήθηκε  από  χημειοθεραπεία  στο  σημείο  όπου  διαγνώστηκα  με  γλαύκωμα  και  στην  τελευταία
επίσκεψή  μου  μόλις  πριν  από  6  μήνες  δεν  δείχνει  καθόλου  σημάδι  γλαυκώματος  και  η  όρασή  μου  είναι
καλύτερη όταν κάνω φαρμακευτική αγωγή ... "Τερέζα

«Η θεία μου, με γλοιοβλάστωμα 4ου σταδίου, πήγε από το αναπηρικό αμαξίδιο στο περπάτημα μετά από μόλις
τρεις δόσεις! Η αριστερή της πλευρά παρέλυσε για περισσότερο από ένα μήνα. Τώρα όμως πλήρως λειτουργικό
!! Τόσο ενθουσιασμένος!" Νικολέτα

«Εργάστηκα σε μια συλλογική ομάδα και για πολλά χρόνια και είχα καρκίνο του δέρματος στο αριστερό μου
χέρι, επειδή το κρέμασα από το παράθυρο ενώ οδηγούσα. Τώρα ξέρω ότι κανείς δεν χρειάζεται να με πιστέψει,
αλλά άρχισα να βάζω λάδι RSO κάθε μέρα και ορκίζομαι ότι έχει φύγει. Χρειάστηκαν μερικοί μήνες, αλλά
πραγματικά έχει πάει εκεί που ήταν χρόνια. » Ράντι
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«Αυτό άλλαξε τη ζωή μου αφού διαγνώστηκα με ΧΜΛ (χρόνια μυελογενή λευχαιμία) πριν από σχεδόν ένα
χρόνο και είδα το βίντεο Run From the Cure για το πώς το έλαιο κάνναβης θεράπευσε τους τελικούς ασθενείς
με καρκίνο. Λοιπόν, είμαι μια ζωντανή απόδειξη ότι λειτουργεί. Έχει αλλάξει τα επίπεδα του καρκίνου μου.
Δεν θεραπεύτηκα ακόμη, αλλά ελπίζω ότι μια μέρα σύντομα μπορώ να πω ότι είμαι επιζών, οπότε αν δεν έχετε
περπατήσει ένα μίλι με τα παπούτσια οποιουδήποτε ασθενή με καρκίνο, μην αρχίσετε να χτυπάτε κάτι για το
οποίο δεν γνωρίζετε τίποτα ». Ντενίζ

"Πιστεύω. Ο φίλος μου διαγνώστηκε με 3 είδη καρκίνου. Του δόθηκαν 3 εβδομάδες ζωής. Τώρα, 2 χρόνια
αργότερα, είναι σε 1 είδος και κάνει καλό. » Η Σάντρα

«Ο αδερφός μου είχε λέμφωμα, στομάχι, μεταστατικό στη σπονδυλική του στήλη. Τα φάρμακα που του έδιναν
τον  ξενυχτούσαν  κάθε  βράδυ  και  μέρα  και  δεν  κοιμόταν  ούτε  έτρωγε  για  εβδομάδες.  Ένα  χάπι  λάδι  και
κοιμάται για 18 ώρες και τρώει με την καρδιά του. Μια εβδομάδα αργότερα, είναι 78% απαλλαγμένος από
καρκίνο. Ο γιατρός μπερδεύτηκε. Δεν του το είπαμε επειδή ήταν σε μη ιατρική κατάσταση, αλλά η κάνναβη
έσωσε  τη  ζωή  του  και  τη  δική  μας.  Τώρα  ένα  χρόνο  αργότερα  Ο  ΑΔΕΡΦΟΣ  ΜΟΥ  ΧΤΥΠΗΣΕ  ΤΟ
ΛΥΜΦΩΜΑ! Κανείς δεν το κάνει ... χωρίς κάνναβη ». Errl

«Αυτή τη στιγμή έχω καρκίνο στο στάδιο 4. Είχα αφαίρεση ή εκτομή ήπατος καθώς και χημειοθεραπεία με
folfox. Έχω χρησιμοποιήσει τους δείκτες λαδιού και όγκου από το 1200 στο 3. Όλοι οι ερευνητές λένε NSD.
Χωρίς σημάδια ασθένειας ». Τζιμ

«Απαλλάχθηκα από 5 όγκους μου χρησιμοποιώντας λάδι κάνναβης ... ήταν ενδιαφέρον να δω τους γιατρούς να
αντιμετωπίζουν όταν δεν μπορούσε να βρει τους 5 από τους αρχικούς όγκους ... πού πήγαν; Εχει σημασία?
Ευχαριστώ λάδι κάνναβης. " Κέλι

«Είχα ένα μεγάλο φιαλίδιο, λίγο πριν. Θα έπαιρνα μια σταγόνα την ημέρα. Το άτομο που μου το έδωσε το
ζήτησε πίσω. Κατέληξε να το δώσει σε μια γυναίκα που ξεθώριαζε από τον καρκίνο. Δεν μπορούσε να φάει, να
πιει, πόσο μάλλον να ζήσει. Ζύγιζε λιγότερο από 70 κιλά. Ο φίλος μου της έδωσε το λάδι ... voila! Άρχισε να
τρώει, να πίνει και συνέχισε τον αγώνα της ... με επιτυχία. Πιστός στις θεραπευτικές ιδιότητες της κάνναβης ».
Τάρα

«Σήμερα πήρα τη γνώμη ενός άντρα στον οποίο δώρισα μεγάλο ποσό. Είχε όγκο καρκίνου στο λαιμό του.
Πλήρως  τροφοδοτείται  με  σωλήνα  από  τις  αρχές  Απριλίου  2013.  Η γυναίκα  του  άρρωστου  φωνάζει  όλα
δακρυσμένα. Μετά από 4 εβδομάδες λήψης λαδιού 2 φορές την ημέρα, έχει φύγει.  Τελείωσε ...  Έχει φάει
στερεά τροφή ... Δεν υπάρχουν νέες θεραπείες ή νέα φάρμακα, απλώς RSO. Μοιραστείτε τη γνώση, σώστε μια
ζωή ». Τζάρεντ

«Dean: Η θεία μου έκανε χημειοθεραπεία. Sδια αποτελέσματα. ΝΕΚΡΟΣ.

Στέφανος: Συγγνώμη για την απώλεια. Έχω δει έλαιο κάνναβης να βγάζει τον καρκίνο του δέρματος από τη
νονά μου. Νομίζω ότι πρέπει να το πιάσεις νωρίς. Είμαι σίγουρος ότι η κάνναβη βοήθησε ».

«Μόλις έμαθα ότι ο 16χρονος ασθενής μου που είχε λέμφωμα μη-Hodgkins είναι ΚΑΘΑΡΟΣ! Οι όγκοι έχουν
φύγει, τα εργαστήρια είναι φυσιολογικά ». Τζάνετ

«Λάβαμε μια κλήση από έναν άρρωστο ασθενή. Νοσηλεύεται με RSO εδώ και μερικούς μήνες. Καρκίνος του
εντέρου.  Ο δρ Τεντ της είχε μήνες ζωής.  Jindřich Bayer,  είμαι  στην ευχάριστη θέση να αναφέρω ότι  στο
τελευταίο Dr. Appt, της έδωσε το καλύτερο χριστουγεννιάτικο δώρο ποτέ. Της είπε, δεν βρίσκω καρκίνο, και
μπορεί  να ζήσεις  !!!!  Αυτό είναι  ένα χριστουγεννιάτικο δώρο. Ευχαριστώ Ιησού !!!!  Ποτέ μη λες ποτέ ...
»Ρέιμοντ

«Είχα δύο φίλους που επέζησαν από τον καρκίνο κάνοντας το περίφημο Simpsons Oil! Ο ένας είχε καρκίνο του
πνεύμονα και του έδωσαν 6 μήνες ζωής, είναι ζωντανός εδώ και 7 χρόνια και ο άλλος έχει υποστεί καρκίνο δύο
φορές,  ο  τελευταίος  ήταν καρκίνος  των ωοθηκών και  είμαι  στην ευχάριστη  θέση να  πω από πριν  από 2
εβδομάδες, όχι άλλο καρκίνο! Και τις δύο φορές χρησιμοποίησε λάδι κάνναβης !! » Βίκυ-Τζέιν

«Παρακολουθώ τη σελίδα του Rick περίπου ένα χρόνο τώρα, από τότε που η μητέρα μου έλαβε τη διάγνωση
για  μικροκυτταρικό  καρκίνο  του  πνεύμονα.  Διαγνώστηκε  τον  Μάρτιο  του  περασμένου  έτους  και  άρχισε
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χημειοθεραπεία αμέσως μετά. Υπέμεινε χημειοθεραπεία και ακτινοβολία στο στήθος όλο το καλοκαίρι και
αρρώστησε πολύ καθώς το ράδιο έκαιγε το λαιμό της, έτσι δεν μπορούσε να καταπιεί/φάει κλπ. Νοσηλεύτηκε
στο νοσοκομείο για σχεδόν δύο μήνες. Είχε τότε κάποια ακτινοβολία εγκεφάλου (προληπτική, bleh:/) όλο αυτό
το διάστημα ερευνούσαμε πολύ καιρό και είχαμε ξεκινήσει το ταξίδι μας για να συγκεντρώσουμε τα πάντα για
να παράγουμε το δικό μας λάδι από την αρχή. Κάτι που πετύχαμε -έι!

Έτσι, μετά τις πρώτες δύο ημέρες ακτινοβολίας του εγκεφάλου, αρρώστησε πολύ από αυτό, οπότε πήραμε την
απόφαση ότι θα ξεκινούσε το λάδι (Οκτώβριος). Από την πρώτη κιόλας δόση, δεν κοίταξε ποτέ πίσω !!!! Πήγε
στα υπόλοιπα ακτινοβολία του εγκεφάλου της και εξέπληξε τους γιατρούς ότι δεν είχε ημικρανίες ή σοβαρό
έμετο ή απώλεια μνήμης κλπ κλπ! Πετούσε!

Έτσι, μετά τον έλεγχο της τον Οκτώβριο, έδειξε μεγάλη μείωση του όγκου του πνεύμονα, αλλά ήταν ακόμα
εκεί. Wantedθελαν να την ξαναδούν τον Ιανουάριο για να αποφασίσουν τα επόμενα βήματα. Έτσι, συνεχίσαμε
τον  Νοέμβριο  και  τον  Δεκέμβριο  χορηγώντας  της  απλώς  λάδι  και  καμία  άλλη  θεραπεία.  Είχε  μια  μικρή
οπισθοδρόμηση  τα  Χριστούγεννα  και  έπαθε  κατάθλιψη  και  έκανε  εμετό  για  δύο  εβδομάδες,  αλλά  την
ξαναβάζαμε στα ωμά vegan smoothies και το σιτάρι και ήταν πραγματικά γεμάτη και φαίνεται λαμπερή. Ο
μεγάλος της έλεγχος μετά τις τελευταίες σαρώσεις ήταν χθες και μαντέψτε τι ... Η μαμά μου είναι ΚΑΡΚΙΝΟΣ
ΔΩΡΕΑΝ !!!! Έχει εξαφανιστεί !!!! Πόσο καταπληκτικό είναι αυτό !!!! ” μέσω της Janet

«Πριν από περίπου 6 μήνες η μητέρα μου διαγνώστηκε με τελικό καρκίνο μεταστατικό μελάνωμα με 6 όγκους
και στους δύο πνεύμονες. Οι γιατροί μας είπαν ότι η χημειοθεραπεία και η ακτινοβολία δεν θα κάνουν τίποτα
και είπαν ότι είχαν μια νέα θεραπεία που είχαν πετύχει στο να σταματήσουν τους όγκους να μεγαλώσουν και
ίσως να επεκτείνουν τη ζωή της για μερικά ακόμη χρόνια. Ξεκινήσαμε τη νέα θεραπεία και οι παρενέργειες
ήταν φρικτές, οπότε σταματήσαμε. Περίπου μια εβδομάδα αργότερα ένας φίλος μου ανέφερε το ντοκιμαντέρ
σας στο Youtube, Run From the Cure.

Αφού το είδα, αποφάσισα τι κακό μπορεί να προκληθεί από την προσπάθεια; Γεια, αν δεν λειτουργήσει, θα
πεθάνει ούτως ή άλλως. Για να γράψω μια μακρά ιστορία, η μαμά καταπιεί το λάδι για περίπου 3 μήνες και είχε
σαρώσει πριν από 2 ημέρες και 5 από τους 6 όγκους εξαφανίστηκαν εντελώς και ο τελευταίος έχει το μισό
μέγεθος.

Δεν μπορώ να εκφράσω με λόγια την ευγνωμοσύνη που έχω για τις πληροφορίες σας και τη διάσωση της ζωής
της μαμάς μου. Είναι φρικτό να σκεφτόμαστε όλους τους ανθρώπους και τα παιδιά στον κόσμο που υποφέρουν
και πεθαίνουν όταν ένα απλό φυτό μπορεί να τα διορθώσει όλα αυτά. Είμαι πλέον αποφασισμένη να διαδώσω
τη λέξη και ίσως να μεγαλώσω το δικό μου και να φτιάξω λάδι για ανθρώπους που γνωρίζω ότι χρειάζονται
βοήθεια. Ευχαριστώ και πάλι και καλή τύχη στο μέλλον σε όλα. " μέσω της Janet

«Καρκίνος των ωοθηκών, όγκος 5,5», 90 ημέρες ζωής, εξαπλώθηκε στο στομάχι ... Κατάποση 90 γραμμάρια σε
38 ημέρες. Κανένας καρκίνος πια. Έχετε όλη την τεκμηρίωση που κάποιος θα έπρεπε να πιστέψει, αλλά ακόμα
οι άνθρωποι δεν το πιστεύουν! Ο Θεός να σε ευλογεί Αγία Σίμπσον που μας βοήθησες να κρατήσουμε τη μαμά
μας !!! ” Λάρι

«Έχω αρκετά φοβερά νέα παιδιά. Ένας από τους Peeps μου στα ανατολικά έδωσε ένα, μετρήστε το ... ΕΝΑ
σωλήνα λαδιού σε έναν φίλο που είχε έναν τεράστιο όγκο τυλιγμένο γύρω από την καρωτίδα του. Απλώς το
αγνόησε, μεγάλωσε τα μαλλιά του μακριά για να τα κρύψει καθώς μεγάλωναν και μεγάλωναν. Ο αδελφός του,
γιατρός, ήταν σε απώλεια για το τι να κάνει καθώς ο ασθενής αρνήθηκε τη χημειοθεραπεία/ακτινοβολία. Μη
μπορώντας να το αγνοήσουμε άλλο, πριν από 2 ημέρες τον πήγαν στο χειρουργείο για μια μαζική χειρουργική
επέμβαση. Παρευρέθηκαν αρκετοί ειδικοί/  χειρουργοί καθώς πρόκειται  να είναι  μια εξαιρετικά επικίνδυνη,
μακρά και περίπλοκη χειρουργική επέμβαση. Θα προσπαθούσαν να αφαιρέσουν όσο το δυνατόν περισσότερο
τον όγκο και επρόκειτο να πάρουν μια φλέβα από το πόδι και να μεταμοσχευθούν στον λαιμό του. Του άνοιξαν
το λαιμό και ο VOILA ο όγκος εγκλωβίστηκε εντελώς και αποκολλήθηκε από την καρωτίδα. Κυριολεκτικά
έφτασαν και το έβγαλαν! Οι γιατροί έχουν ξετρελαθεί και θέλουν μια λεπτομερή έκθεση για όλα όσα έκανε.
Δεν θα είναι μια μεγάλη λίστα παιδιά. Μόνο χυμός και ένας σωλήνας λαδιού ». Corrie

«Το λάδι είναι εκπληκτικό !! Ένας φίλος μου είχε κύστεις ωοθηκών ... είχε εγχείρηση για να αφαιρέσει μία και
ένα  μήνα  αργότερα  επέστρεψε  μόνο  για  να  ανακαλύψει  ότι  είχε  περισσότερες!  Πέρασε  ένας  μήνας  και
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διπλασιάστηκε σε μέγεθος και της είπαν αν συμβεί κάτι να επιστρέψει και θα κάνουν επείγουσα χειρουργική
επέμβαση! Ο άντρας της της έκανε λίγο λάδι ... το πήρε για 3 εβδομάδες ... προς έκπληξή της όταν πήγε για τον
επόμενο υπέρηχο που είχε σχεδόν εξαφανιστεί !!! » Η Τζολι

«Πριν από ένα χρόνο σήμερα, κάποιος πολύ κοντά μου μου είπε ότι είχε τελικό καρκίνο. Του είπαν ότι έχει 8
μήνες ζωής. Μέσα σε 5 ημέρες του έδωσα λίγο λάδι κάνναβης για να το καταναλώσει τρώγοντας μισό κομμάτι
ρυζιού από το λάδι. Μέσα σε 6 εβδομάδες υπήρξε μείωση του μεγέθους του όγκου του και δεν υπήρχε ίχνος
εξάπλωσής του όπως είπαν.

Είμαι  ευτυχής να πω ότι ο όγκος είχε το μέγεθος ενός μεγάλου γκρέιπφρουτ και σήμερα το μέγεθος ενός
βελανιδιού. Το λάδι κάνναβης του έσωσε τη ζωή. Θα συνεχίσει να τρώει το λάδι μέχρι να φύγει. Όχι μόνο
θεραπεύει  τον  τελικό  καρκίνο  του,  αλλά  έχει  επίσης  εκπληκτική  επίδραση  στην  υγεία  του.  Preταν  προ-
διαβητικός και παχύσαρκος και τώρα είναι στο τέλειο βάρος και είναι ευτυχισμένος από ποτέ!

Ενθαρρύνω όλους να εξετάσουν τη θεραπεία με έλαιο κάνναβης. Παρακαλούμε δείτε -> RICK SIMPSON
"RUN FROM THE CURE" Video στο Youtube ... Απλώς μπορεί να σώσει τη ζωή σας ή κάποιον γνωστό σας.
Δώστε τους το δώρο της ζωής! » Χοσέ

Απόδειξη

"Ο Rick Simpson Oil έχει πλήρη επιστημονική αξιοπιστία αν μπείτε στον κόπο να διαβάσετε την επιστημονική
βιβλιογραφία" Robert Melamede, γνωστός και ως Dr. Bob

"Η αναστολή της οδού επιβίωσης των κυττάρων οδηγεί σε αποφωσφορυλίωση του Bad και μετατόπιση αυτής
της  πρωτεΐνης  Bcl-2  στα  μιτοχόνδρια  και  στη  συνέχεια  σε  απόπτωση".  Μμμμ,  οι  όροι  του  Layman
παρακαλώ ;;; » Ευκαιρία

- Αυτό μεταφράζεται σε: "Η κάνναβη σκοτώνει τα καρκινικά κύτταρα", Chance. JB

Ε. Γιατί να περιμένω από τους γιατρούς να υποστηρίξουν τον ισχυρισμό ότι η κάνναβη θεραπεύει τον καρκίνο; 

Α. Λοιπόν, γιατί θεραπεύει τον καρκίνο και αυτό είναι το μόνο που υπάρχει. Η THC προκαλεί απόπτωση,
επομένως  παραδόξως  προκαλεί  απόπτωση  σε  όλους  τους  καρκίνους.  Γιατί;  Λοιπόν,  επειδή  το
αποκαρβοξυλιωμένο λάδι εισέρχεται σε όλα τα κύτταρα του σώματος με κάποιο τρόπο εάν ληφθεί στις σωστές
ποσότητες.  Το  ενδοκανναβινοειδές  σύστημα  ρυθμίζει  το  ανοσοποιητικό  σύστημα,  οπότε  όταν  το
ανοσοποιητικό σύστημα λειτουργεί σωστά, μπορεί επίσης να καταπολεμήσει τον καρκίνο. Όχι πολύ σε αυτό,
πραγματικά, είναι πραγματικά προσβλητικά απλό.

Το σωστά παραγόμενο λάδι υψηλής ποιότητας είναι η καλύτερη πιθανότητα να έχει ο ασθενής ούτως ή άλλως
(ίσως χρειαστεί χειρουργική επέμβαση σε μερικές απειλητικές για τη ζωή περιπτώσεις). Και αν γνωρίζετε μια
θεραπεία που είναι ασφαλέστερη, πιο αποτελεσματική και πιο διασκεδαστική για τον ασθενή από το λάδι, πείτε
μας. Δεν υπάρχει κανένα.

Κοιτάξτε τι λένε οι Mechoulam και Pacher: «Η φλεγμονή/ο ιστικός τραυματισμός προκαλεί γρήγορες αυξήσεις
στα τοπικά επίπεδα ενδοκανναβινοειδών, τα οποία με τη σειρά τους ρυθμίζουν τις αποκρίσεις σηματοδότησης
στα ανοσολογικά και άλλα κύτταρα που ρυθμίζουν τις κρίσιμες λειτουργίες τους. Έχουν αναφερθεί αλλαγές
στα επίπεδα των ενδοκανναβινοειδών ή/και στις εκφράσεις των υποδοχέων CB2 σε όλες σχεδόν τις ασθένειες
που  επηρεάζουν  τον  άνθρωπο,  από  καρδιαγγειακά,  γαστρεντερικά,  ήπαρ,  νεφρά,  νευροεκφυλιστικά,
ψυχιατρικά,  οστά, δέρμα, αυτοάνοσες,  πνευμονικές  διαταραχές έως πόνο και  καρκίνο  και  ρύθμιση CB2 Η
δραστηριότητα  των  υποδοχέων  έχει  τεράστια  θεραπευτική  δυνατότητα  σε  αυτές  τις  παθολογίες  ».  http:
//www.ncbi.nlm.nih. gov/pubmed/21295074

Και πώς τα κάνεις όλα αυτά; Λοιπόν, με το λάδι. Ισορροπείτε τα επίπεδα ή τα βάζετε σε overdrive, όταν είναι
απαραίτητο. Μπορείτε να φάτε το λάδι, να το τρίψετε, να το εξατμίσετε και να το πάρετε σε υπόθετα, και
μεταξύ αυτών των τεσσάρων μεθόδων, μπορείτε να βρείτε έναν τρόπο να βοηθήσετε κάθε ασθενή σε αυτόν τον
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πλανήτη. Αργότερα, οι γιατροί θα κάνουν ένεση στους όγκους με λάδι και θα τους συρρικνώσουν σε χρόνους
ρεκόρ με αυτόν τον τρόπο (δεν συνιστάται στο σπίτι).

Και γιατί πρότεινα καρκίνους του δέρματος (ή διαβητικά έλκη ή εγκαύματα); Λοιπόν, επειδή μπορείτε να δείτε
τι  συμβαίνει  εκεί  και  συνήθως  δεν  χρειάζεται  πολύς  χρόνος  για  να  τα  θεραπεύσετε  με  το  λάδι,  μερικές
εβδομάδες μέγιστο στις περισσότερες περιπτώσεις. Στη συνέχεια, απλά συνειδητοποιήστε ότι το ίδιο πράγμα
που συμβαίνει μετά από τοπική εφαρμογή στο δέρμα σας συμβαίνει στο σώμα σας όταν καταναλώνετε το λάδι.
Και πάλι, προσβλητικά απλό, αλλά αυτή είναι μια πολύ ακριβής εξήγηση στο τέλος. Και μετά επιστρέψτε σε
αυτό που έγραψε ο Mechoulam: «Αλλαγές στα επίπεδα των ενδοκανναβινοειδών και/ή των εκφράσεων των
υποδοχέων  CB2  έχουν  αναφερθεί  σε  όλες  σχεδόν  τις  ασθένειες  που  επηρεάζουν  τον  άνθρωπο,  από
καρδιαγγειακά,  γαστρεντερικά,  συκώτια,  νεφρά,  νευροεκφυλιστικά,  ψυχιατρικά,  οστά,  δέρμα,  αυτοάνοσα,
διαταραχές των πνευμόνων σε πόνο και καρκίνο και η ρύθμιση της δραστηριότητας των υποδοχέων CB2 έχει
τεράστια θεραπευτική δυνατότητα σε αυτές τις παθολογίες ».

- Γνωρίζοντας όλα αυτά, θα διαμορφώσω αμέσως τη δραστηριότητα των υποδοχέων CB2. JB

"Με θεράπευσε από τον καρκίνο ... Στάδιο 4 του εγκεφάλου ... Ναι". Κρύσταλλο

«Το να λέμε ότι θεραπεύει τον καρκίνο είναι μια αρκετά επικίνδυνη και απατηλή υπερεκτίμηση ενός κατά τα
άλλα έγκυρου  σημείου  που αξίζει  περισσότερη έρευνα.  Αλλά όχι,  όχι,  όχι.  Η κάνναβη δεν  θεραπεύει  τον
καρκίνο. Δεν υπάρχει οριστική και καμία πραγματική θεραπεία για τον καρκίνο αυτή τη στιγμή, και μόνο μια
σειρά από επίμονες ιατρικές, διατροφικές και ψυχολογικές προσπάθειες μπορούν να βοηθήσουν στη μείωση
του κινδύνου θανάτου από καρκίνο.  Η κάνναβη δεν θεραπεύει  τον  καρκίνο  και  οι  ασθενείς  πρέπει  να το
γνωρίζουν ». Ντέιβιντ

«Το RSO σκοτώνει τον καρκίνο, φίλε ... Το κάπνισμα, όχι, αλλά το RSO ναι». Κέβιν

«Φροντίζεις να με βοηθήσεις εδώ φίλε ...;» Τζεφ

«Πρώτα απ 'όλα, ο" καρκίνος "είναι οτιδήποτε από κύστη έως νευροβλάστωμα, επομένως το" θεραπεύει τον
καρκίνο "είναι γενικό, απατηλό, μη ειδικό. Στη συνέχεια, η κάνναβη έχει πράγματι πολύ καλή επίδραση στην
κυτταρική αντιγραφή, η οποία σίγουρα βοηθά, αλλά δεν θεραπεύει συστηματικά τους όγκους. Και πάλι, κάθε
τύπος καρκίνου είναι διαφορετικός και η κάνναβη έχει δείξει κατά κάποιο τρόπο θετική ανταπόκριση στους
καρκίνους  του  μαστού,  οι  οποίοι  είναι  καρκίνος  τύπου  o,  που  αντιμετωπίζονται  ευρέως  και  πολύ
αποτελεσματικά και από τη συμβατική ιατρική. Τούτου λεχθέντος,  είμαι εντελώς για τη νομιμοποίηση της
κάνναβης, αλλά παρόλο που είμαι πολύ ανοιχτός σε εναλλακτικές θεραπείες, πρέπει να διαφωνήσω με αυτόν
τον πομπώδη ισχυρισμό ». Ντέιβιντ

«Jindrich Bayer, βοήθεια, παρακαλώ !!!» Κέβιν

«Το να λέω ότι η κάνναβη δείχνει θετική απάντηση στην καταπολέμηση ορισμένων τύπων όγκων είναι ένας
ισχυρισμός που μπορώ να αποδεχτώ». Ντέιβιντ

- Ντέιβιντ, δέξου ό, τι θέλεις, είναι εντάξει μαζί μου. Ναι, υπάρχουν πολύ λίγα διαθέσιμα σκληρά δεδομένα για
το λάδι Rick Simpson, αλλά αυτό οφείλεται μόνο στη διαφθορά του ιατρικού συστήματος και των χρημάτων
τους.  Αυτό  θα  αλλάξει  πολύ  σύντομα  όταν  το  Κολοράντο  και  η  Ουάσιγκτον  αρχίσουν  να  παρέχουν  τα
δεδομένα  τους.  Επιπλέον,  το  Ισραήλ  και  οι  Κάτω  Χώρες  αρχίζουν  να  δοκιμάζουν  το  πετρέλαιο  τώρα,  η
Τσεχική Δημοκρατία πιθανότατα θα ενταχθεί πολύ σύντομα.

Από όσο γνωρίζουμε και από την πρακτική μας εμπειρία με χιλιάδες ασθενείς, το λάδι φαίνεται να λειτουργεί
σε όλους τους τύπους καρκίνου πολύ καλύτερα από οτιδήποτε παρέχεται σήμερα από το ιατρικό σύστημα. Αν
θέλετε  απόδειξη,  φτιάξτε  λίγο  λάδι  και  βρείτε  κάποιον  με  καρκίνο  του  δέρματος  και  παρακολουθήστε  τι
συμβαίνει όταν εφαρμόζεται το λάδι σε αυτό. Τις καλύτερες ευχές, JB

«Φτιάξτε  το  μόνοι  σας,  ρωτούσαμε  τον  Rick  πού  μπορούμε  να  το  πάρουμε  και  μετά  από  λίγο  καιρό  το
καταλάβαμε, αφού ζούμε πολύ μακριά από την Αμερική και δεν μπορούμε να ταξιδέψουμε κάπου για να το
πάρουμε  λόγω  οικονομικών  περιορισμών,  μόλις  παρακολουθήσαμε  το  βίντεο  100  φορές  ,  πρακτικά  το
απομνημόνευσε, βρήκε κάνναβη από έναν τοπικό πάροχο, αγόρασε τη χύτρα ρυζιού, το αλκοόλ, ακόμη και ένα

92



ΘΕΡΑΠΕΙΑ ΓΙΑ ΤΟΝ ΚΑΡΚΙΝΟ: ΤΟ ΠΡΩΤΟΚΟΛΛΟ RICK SIMPSON

θερμόμετρο για να είναι σίγουρος για τη θερμοκρασία. Easierταν πιο εύκολο από ό, τι νομίζαμε, ΕΜΕΙΣ ΤΟ
ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΜΕ, ο φίλος μου το παίρνει εδώ και 4 μέρες ...  Θα περιμένουμε και βλέπουμε.  Διαβάσαμε
ιατρικά περιοδικά και παρακολουθήσαμε πολλά ντοκιμαντέρ,  όλα τα ευρήματά τους είναι τα ίδια (κλινικές
δοκιμές που έγιναν στο UCLA, στο Χάρβαρντ ...) - το λάδι σκοτώνει τα καρκινικά κύτταρα! Αποφασίσαμε
λοιπόν να το φτιάξουμε γιατί τελικά δεν μπορείτε ποτέ μέχρι να το δοκιμάσετε! » Ιωάννα

«Το γεγονός ότι τα ψευδοφάρμακα θεραπεύουν μερικούς ανθρώπους είναι λόγος να απορρίψουμε την ιατρική
για πάντα και να μελετήσουμε την τέχνη του εικονικού φαρμάκου. Έχοντας πει ότι δεν κάνετε ποτέ μελέτη
εικονικού φαρμάκου όταν έχετε αποτελεσματική θεραπεία, έχετε δίκιο, αυτό θα σκότωνε τους μισούς ασθενείς
σας, άρρωστους και σκληρούς ». Χριστόφορος

- Πράγματι θα ήταν άρρωστο και σκληρό, Χριστόφορε, και γι 'αυτό προσωπικά δεν θα το κάνω. Άλλοι μπορούν
αν θέλουν, αλλά εγώ όχι. Θέλω το ιατρικό σύστημα να αρχίσει να χρησιμοποιεί το λάδι ως εικονικό φάρμακο -
εάν αποδείξουν ότι ό, τι θέλουν να χρησιμοποιήσουν είναι πιο ασφαλές και αποτελεσματικό από το λάδι (και
πιο διασκεδαστικό/ευχάριστο για τον ασθενή), τότε μπορούν να προχωρήσουν και να το πουλήσουν Το Αν όχι,
τότε όχι. Είναι αρκετά απλό και πολύ λογικό, νομίζω. Και έτσι θα είναι στο μέλλον ούτως ή άλλως, οπότε γιατί
να περιμένετε; JB

«Γεια σου Κιμ, σε προκαλώ να αποδείξεις ότι η κάνναβη ως μη τοξικό φάρμακο που σώζει τη ζωή είναι«
ρητορική ». Καλή τύχη με αυτό. ΧΡΗΣΙΜΟΠΟΙΗΘΗΚΑ ΝΑ ΑΚΟΥΩ όπως εσείς. Τότε αποφάσισα ότι θα
έβγαζα τρύπες μέσα από αυτή τη «ρητορική» γιατί αυτό ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ ΒΛΑΒΗ ... αγόρι έκανα λάθος.
Εννοώ ΝΕΚΡΟ ΛΑΘΟΣ. Δεν μπορείτε να αρνηθείτε τα επιστημονικά 100% IRON CLAD FACTS. Δεν θα
μπορούσα να το κάνω ούτε θα το κάνετε ούτε εσείς. Τα ΓΕΓΟΝΟΤΑ ΕΙΝΑΙ ΤΑ ΓΕΓΟΝΟΤΑ και αυτό είναι
ένα  ΓΕΓΟΝΟ, Κιμ.  Το AMA & το  Big  Pharma είναι  ΕΓΚΛΗΜΑΤΟΙ.  Άφησαν εν  γνώσει  τους  αυτό το
υπέροχο δώρο από τον Θεό να δαιμονοποιηθεί και να πει ψέματα για ΚΑΘΑΡΑ ΚΕΡΔΗ! Άφησαν τα μέλη της
οικογένειάς  σου  να  υποφέρουν  και  να  πεθάνουν,  Κιμ.  Αν  νομίζετε  ότι  αυτά  τα  Petro  Chemicals  που
κυκλοφορούν  είναι  Ιατρική,  καλύτερα  να  το  ξανασκεφτείτε.  Θέλεις  να  ανακαλύψεις  κάποια  «ρητορική»,
πήγαινε να μιλήσεις με τον γιατρό σου, πήγαινε να μιλήσεις στην Αμερικανική Εταιρεία Καρκίνου, πηγαίνετε
να  μιλήσετε  με  τους  κατασκευαστές  δηλητηριωδών  χαπιών  σας.  Σημειώστε,  Kim,  ΚΑΘΕ  ΧΑΠΙ  ΟΤΙ
ΑΙΤΙΟΛΟΓΗΣΗ ΕΙΝΑΙ "ΑΣΦΑΛΕΙΑ" ΟΧΙ! Βρες μου ένα που δεν είναι ΤΟΞΙΚΟ, μόνο ΕΝΑ! Ωστόσο, εδώ
έχουμε ένα ΜΗ ΤΟΞΙΚΟ ΛΑΧΑΝΙΚΟ που παράγει το πιο ισχυρό φάρμακο στη ΓΗ που έχει αποδειχθεί για τη
θεραπεία της ασθένειας και οι «επαγγελματίες υγείας» μας και η κυβέρνηση έκρινε σκόπιμο να μας αρνηθεί
αυτό το ζωολογικό σωσίβιο λαχανικό, επιτρέποντάς μας να υποφέρουμε και να πεθάνουμε και να μας βάλουν
στη  φυλακή  για  να  γίνουν  τα  πράγματα  ακόμα  πιο  ασφαλή  στην  κοινωνία  ...  Θέλετε  να  μιλήσετε  για
«ΡΗΤΟΡΙΚΟ» ;;; Ελπίζω αυτή η ανάρτηση να σας ανοίξει τα μάτια στην ΑΛΗΘΕΙΑ. Αν όχι, RIP Kim, δεν
υπάρχει ελπίδα για εσάς και το είδος σας, έχετε «Κλινικές Ενδοκανναβινοειδείς Ανεπάρκειες». Δείτε το, είναι
αλήθεια ». Νταν Ωστόσο, εδώ έχουμε ένα ΜΗ ΤΟΞΙΚΟ ΛΑΧΑΝΙΚΟ που παράγει το πιο ισχυρό φάρμακο στη
ΓΗ που έχει αποδειχθεί για τη θεραπεία της ασθένειας και οι «επαγγελματίες υγείας» μας και η κυβέρνηση
έκρινε σκόπιμο να μας αρνηθεί αυτό το σωτήριο λαχανικό, επιτρέποντάς μας να υποφέρουμε και να πεθάνουμε
και να μας βάλουν στη φυλακή για να γίνουν τα πράγματα ακόμα πιο ασφαλή στην κοινωνία ... Θέλετε να
μιλήσετε για «ΡΗΤΟΡΙΚΟ» ;;; Ελπίζω αυτή η ανάρτηση να σας ανοίξει τα μάτια στην ΑΛΗΘΕΙΑ. Αν όχι, RIP
Kim, δεν υπάρχει ελπίδα για εσάς και το είδος σας, έχετε «Κλινικές Ενδοκανναβινοειδείς Ανεπάρκειες». Δείτε
το, είναι αλήθεια ». Νταν Ωστόσο, εδώ έχουμε ένα ΜΗ ΤΟΞΙΚΟ ΛΑΧΑΝΙΚΟ που παράγει το πιο ισχυρό
φάρμακο στη ΓΗ που έχει αποδειχθεί για τη θεραπεία της ασθένειας και οι «επαγγελματίες υγείας» μας και η
κυβέρνηση έκρινε σκόπιμο να μας αρνηθεί αυτό το σωτήριο λαχανικό, επιτρέποντάς μας να υποφέρουμε και να
πεθάνουμε και να μας βάλουν στη φυλακή για να γίνουν τα πράγματα ακόμα πιο ασφαλή στην κοινωνία ...
Θέλετε να μιλήσετε για «ΡΗΤΟΡΙΚΟ» ;;; Ελπίζω αυτή η ανάρτηση να σας ανοίξει τα μάτια στην ΑΛΗΘΕΙΑ.
Αν  όχι,  RIP  Kim,  δεν  υπάρχει  ελπίδα  για  εσάς  και  το  είδος  σας,  έχετε  «Κλινικές  Ενδοκανναβινοειδείς
Ανεπάρκειες». Δείτε το, είναι αλήθεια ». Νταν Θέλετε να μιλήσετε για το «ΡΗΤΟΡΙΚΟ» ;;; Ελπίζω αυτή η
ανάρτηση να σας ανοίξει τα μάτια στην ΑΛΗΘΕΙΑ. Αν όχι, RIP Kim, δεν υπάρχει ελπίδα για εσάς και το είδος
σας, έχετε «Κλινικές Ενδοκανναβινοειδείς Ανεπάρκειες». Δείτε το, είναι αλήθεια ». Νταν Θέλετε να μιλήσετε
για το «ΡΗΤΟΡΙΚΟ» ;;; Ελπίζω αυτή η ανάρτηση να σας ανοίξει τα μάτια στην ΑΛΗΘΕΙΑ. Αν όχι, RIP Kim,
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δεν υπάρχει ελπίδα για εσάς και το είδος σας, έχετε «Κλινικές Ενδοκανναβινοειδείς Ανεπάρκειες». Δείτε το,
είναι αλήθεια ». Νταν

«Ο άντρας μου έχει δίκιο. Έχω 4 σαρώσεις PET που το αποδεικνύουν. Όταν ήμουν βαριά στο λάδι, οι όγκοι
μου εξαφανίζονταν σαν τρελοί. Όταν έπρεπε να μειώσω τη δόση μου, είναι πιο σταθερές από τη συρρίκνωση.
Έχω ορατές αποδείξεις ότι τα πράγματα λειτουργούν ». ΜΑΡΙΑ

«Ακούγεται σαν φάρσα για να βγάλεις λεφτά. Πραγματικά πιστεύετε ότι ο νόμος θα με αφήσει να καλλιεργήσω
κάνναβη για να φτιάξω λάδι; Γίνε πραγματικός φίλε. Έπαθα λευχαιμία και δεν πιστεύω ούτε μια λέξη από αυτά
που λέτε. Θα πρέπει να φυλακιστείτε εσείς ο φοβερός απατεώνας που προσεύχεστε στους άρρωστους. Εάν
είστε τόσο σίγουροι ότι αυτό λειτουργεί, τότε κάντε μερικές πραγματικές κλινικές δοκιμές. Πολλές χώρες θα
σας επιτρέψουν να τα κάνετε, μην χρησιμοποιείτε κάποια δικαιολογία για το Lame Ass FDA! «Steven

-  Στίβεν,  όσο νωρίτερα μπεις  στο λάδι  τόσο το καλύτερο για σένα.  Μην με  κατηγορείτε  για την έλλειψη
επιστημονικών μελετών σχετικά με το λάδι, πραγματικά. Εάν το ιατρικό σύστημα έκανε πραγματικά αυτό που
υποτίθεται ότι θα έκανε, αυτές οι ογδόντα μαρτυρίες μόνο θα ήταν το μόνο που θα έπρεπε να δουν για να
πραγματοποιήσουν όλες εκείνες τις δεκάδες ή εκατοντάδες χιλιάδες μελέτες που θα πρέπει να διεξαχθούν.

Ο Rick και εγώ πραγματικά δεν έχουμε την πολυτέλεια να διεξάγουμε όλες αυτές τις μελέτες, είναι πολύ πέρα 
από τον προϋπολογισμό μας, καθώς και δεν μπορούμε να τις διεξάγουμε νόμιμα και με τον τρόπο που θέλουμε
να τις  διεξάγουμε,  οπότε  εναπόκειται  στους  άλλους  να κάνουν τη δουλειά  τους  τώρα.  Από όσο γνωρίζω,
υπάρχουν πολιτείες όπου επιτρέπεται η ιατρική μαριχουάνα, δεν ξέρω γιατί δεν έχουν κάνει ακόμη μελέτη. Για
παράδειγμα,  για  τον καρκίνο  του δέρματος,  αυτό θα γινόταν σε λίγους  μήνες,  μόνο με τοπική χρήση του
ελαίου. Αλλά δεν φαίνεται να συμβαίνει, ή δεν ξέρω για τέτοιες μελέτες.

Υπάρχουν όμως επιστημονικά στοιχεία που υποστηρίζουν όλα όσα λέμε, απλώς κάντε την έρευνά σας, ελέγξτε
το PubMed και συνδέστε τις τελείες μόνοι σας.

Ελπίζω ότι θα ικανοποιήσει τις επιστημονικές σας ανάγκες και ελπίζω να πάρετε το λάδι προτού οι γιατροί σας
έχουν την ευκαιρία να σας σκοτώσουν με το χημικό τους δηλητήριο, το οποίο δεν θα ήταν ποτέ επιτρεπτό εάν
είχε δοκιμαστεί σε μια σωστή και ηθική ιατρική μελέτη. JB

"Οι ερευνητές κατέληξαν:" Τα δεδομένα που αναφέρονται εδώ είναι τα πρώτα από τα οποία γνωρίζουμε για να
καταδείξουν  τον  κρίσιμο  ρόλο  των  υποδοχέων  CB1  (κανναβινοειδών)  και  των  ενδοκανναβινοειδών  στην
αιτιολογία του PTSD στους ανθρώπους. Ως εκ τούτου, παρέχουν ένα θεμέλιο πάνω στο οποίο θα αναπτυχθούν
και  θα  επικυρωθούν  ενημερωτικοί  βιοδείκτες  ευπάθειας  PTSD,  καθώς  και  θα  καθοδηγηθεί  η  ορθολογική
ανάπτυξη της επόμενης γενιάς θεραπειών που βασίζονται σε αποδεικτικά στοιχεία για PTSD ».

Μην  περιμένετε  όμως  από  τους  ομοσπονδιακούς  αξιωματούχους  να  βοηθήσουν  να  προχωρήσει  αυτή  η
διαδικασία. Το 2011 οι ομοσπονδιακοί διαχειριστές εμπόδισαν ερευνητές στο Πανεπιστήμιο της Αριζόνα στο
Φοίνιξ να διεξάγουν μια εγκεκριμένη από τον FDA κλινική δοκιμή ελεγχόμενη με εικονικό φάρμακο για την
αξιολόγηση της χρήσης κάνναβης σε 50 ασθενείς με PTSD. Επιστημονική ακεραιότητα; Όχι όταν πρόκειται για
μαριχουάνα. Ούτε κατά διάνοια."

- Παρακαλώ μην μας κατηγορείτε για την έλλειψη ιατρικών μελετών σχετικά με το έλαιο κάνναβης. Όσο πιο
γρήγορα συνειδητοποιήσετε ότι ναι, υπάρχει μια ομάδα ανθρώπων που ελέγχει πραγματικά αυτόν τον κόσμο
και ότι απλώς θα κάνουν τα πάντα για να καθυστερήσουν την επιστροφή της κάνναβης τόσο το καλύτερο για
εσάς.  Δεν  σημαίνει  ότι  δεν  θα  προωθήσουμε  το  φάρμακο  κάνναβης,  σημαίνει  μόνο  ότι  θα  διαρκέσει
περισσότερο από όσο χρειάζεται ή αναμενόταν. JB

«Πιστεύω ακράδαντα στο λάδι. Ο γιος του συζύγου μου είχε λευχαιμία, οι γιατροί του έδωσαν 4 μήνες. Έζησε
2,5 ΧΡΟΝΙΑ όλα λόγω του λαδιού που κατανάλωσε στο μήλο. Ευχαριστώ τον Rick Simpson !!! Ο Θεός να σε
ευλογεί." Τέρι

«4 μέρες χωρίς να βρω νέα δουλειά.  Χωρίς παρενέργειες,  αποσύρσεις  και μη δαγκώνοντας το κεφάλι  των
ανθρώπων! Να η έρευνά σου, lol. Διέδωσέ το! Χρειαζόμαστε αυτό. Χρωστάμε στην ανθρωπότητα να κάνουμε
τον Κόσμο ένα καλύτερο μέρος. Αυτή είναι η αρχή :) ”Χριστίνα
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«Τον περασμένο Απρίλιο,  μετά από 5 χρόνια απαλλαγής από τον καρκίνο του μαστού, διαγνώστηκα ξανά.
Αυτή τη φορά ήταν το στάδιο 4, τερματικό με mets στη σπονδυλική στήλη, πλευρά, λεμφαδένες, στέρνο και
στήθος.  Βασικά  μου  προσφέρθηκε  παρηγορητική  φροντίδα  και  μου  είπαν  ότι  θα  προσπαθήσουν  να  με
κρατήσουν μακριά από πολύ πόνο ... να πάω σπίτι και να τακτοποιήσω τις υποθέσεις μου. Πονούσα πολύ και
συνέχιζαν  να  μου  συνταγογραφούν  όλο  και  περισσότερα  τοξικά  παυσίπονα  με  ΠΟΛΥ  δυσάρεστες
παρενέργειες, (Percocet, υδρομορφόνη και δεξυμεθαζόνη). Δεν μπορούσα να λειτουργήσω σε αυτά.

Ο σύζυγός μου άρχισε να διαβάζει αυτά τα πράγματα στο Διαδίκτυο και ήμουν, τουλάχιστον, δύσπιστος, αλλά
κατάλαβα ότι δεν είχα κυριολεκτικά τίποτα να χάσω δοκιμάζοντας το. Μασάτε μια πολύ μικρή ποσότητα White
Widow  3x  καθημερινά.  Την  περασμένη  εβδομάδα  πήρα  την  είδηση  ότι  τα  οστά  μου  έχουν  εξαφανιστεί
εντελώς. Σήμερα μου είπαν ότι η μαγνητική τομογραφία δείχνει ΣΗΜΑΝΤΙΚΗ συρρίκνωση των όγκων του
μαλακού ιστού. Όχι τόσο δύσπιστος τώρα και αισθάνομαι υπέροχα, χωρίς πόνο ». Τζούλια

«Θεραπεύει  τον  καρκίνο,  είμαι  ζωντανή  απόδειξη.  Στάδιο  4  τα  οστά  και  το  συκώτι  συναντήθηκαν  με
αναρίθμητους όγκους, χρησιμοποίησαν το έλαιο και τώρα είμαι απαλλαγμένος από καρκίνο ». Λαούρα

«Γεια  Τζίντριχ,  χθες  τελείωσα  την  ανάγνωση  του  βιβλίου  του  Ρικ.  Υπέροχα  πράγματα!  Ειλικρινά,  δεν
χρειάζομαι άλλα στοιχεία για την πραγματικά μαγική δύναμη του λαδιού! Έχω κάνει επίσης κάποια πειράματα
και κάθε μέρα ανακαλύπτω κάτι νέο που μπορεί να κάνει αυτό το φάρμακο! Φοβερο!

Δυστυχώς, παρόλο που είμαι πεπεισμένος και ακόμη και αν η κοπέλα μου είναι πεπεισμένη, η μητέρα της δεν
είναι κατά κάποιο τρόπο σε θέση να "εγκαταλείψει" εντελώς ... και ακόμα δεν είναι σίγουρη αν σταματάει την
κακή χημειοθεραπεία ...

Προσπαθώ συνεχώς να βγάζω καλά επιχειρήματα αλλά δεν μπορώ να αποφασίσω για αυτήν! Είναι αυτή με
καρκίνο και είναι η μόνη που μπορεί να αποφασίσει τι θα κάνει στη ζωή της.

Ξέρω ότι θα θεραπευτεί ούτως ή άλλως στο τέλος γιατί θα της γεμίσουμε τόσο λάδι που θα είναι αδύνατο να
πεθάνει.  Αλλά  εξακολουθώ  να  νιώθω  ότι  είναι  τόσο  ηλίθιο  και  τόσο  επικίνδυνο  να  παίζεις  με  αυτές  τις
γαμημένες χημικές ουσίες, ειδικά όταν έχεις πρόσβαση σε φυσική ιατρική που έχει αποδειχθεί ότι θεραπεύει
τον καρκίνο!

Διάβασα για την εμπειρία σας με τον καρκίνο και το ιατρικό σύστημα ... Λυπάμαι πραγματικά για την απώλειά
σας ... και τώρα καταλαβαίνω καλύτερα τη στάση σας απέναντι στο παραδοσιακό λεγόμενο «φάρμακο»! »
Λουίτζι

- Γεια σου Luigi, σε ευχαριστώ για τα καλά σου λόγια για το βιβλίο και είναι κρίμα που πρέπει να περάσεις.
Είναι δική της επιλογή ποια θεραπεία επιλέγει αλλά δεν θα πλησίαζα τη χημειοθεραπεία - απλώς διαβάστε την
ιστορία της μαμάς μου για αυτήν, ίσως καταλάβει ότι η λήψη δηλητηρίου δεν είναι ποτέ καλή ιδέα, ειδικά όταν
δεν είναι τεκμηριωμένη ούτε απαραίτητη. Οι πιθανότητές της απλώς να επιβιώσει από τη χημειοθεραπεία θα
βελτιωθούν πολύ αν πάρει το λάδι, αλλά και πάλι, γιατί να προκαλέσει ακόμη μεγαλύτερη ζημιά στο άρρωστο
σώμα της; Δεν έχει καθόλου νόημα. Τις καλύτερες ευχές, Jindrich

«Αυτή είναι η μάχη που πρέπει να αντιμετωπίσουν πολλοί καλοί άνθρωποι, ένας αδαής γιατρός που πιστεύει
ότι γνωρίζει περισσότερα χωρίς να προχωρήσει ποτέ σε νέες εξελισσόμενες και υπάρχουσες πληροφορίες για
την κάνναβη, τα κανναβινοειδή της και την ικανότητα να σκοτώνει τον καρκίνο χωρίς να βλάπτει τον ασθενή.
Πόσο τρελό από την πλευρά μας ότι θα απαιτούσαν δηλητήριο για κάτι τόσο ασφαλές, γιατί; Είναι άγνοια ή
τρέχουν φοβισμένοι;

Έχω δει έναν γιατρό μια φορά σε 5 χρόνια από τότε που έμαθα αυτό το λάδι για το IBS μου και ήταν για κάτι
που δεν μπορούσα να κάνω μόνος μου. Ένας εξαρθρωμένος ροζέ και εγώ χρησιμοποιήσαμε το λάδι για να μην
μολυνθούμε ποτέ, έβγαλα τα ράμματα χωρίς να υποφέρω και κάθε φορά που το έβαλα, ο πόνος εξαφανίστηκε
αμέσως  λόγω  της  αφαίρεσης  της  φλεγμονής.  Θεραπεύτηκε  πλήρως  σε  2  1/2  έως  3  μήνες  αντί  για
φυσιοθεραπεία και περίπου 9 μήνες έως ένα χρόνο για θεραπεία. Έχω δει με τα μάτια μου ξανά και ξανά και
κανείς δεν μπορεί να μου το πάρει ». Νεοσσιά
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«Οι γιατροί ΔΕΝ είναι επιστήμονες ούτε ασκούν επιστήμη. Αν το έκαναν, θα απαιτούσαν από την κυβέρνηση
να τους επιτρέψει την πρόσβαση στη μαριχουάνα. Ο λόγος είναι ένα πλέον αποδεδειγμένο μέρος του σώματος,
το ενδοκανναβινοειδές σύστημα, που αγνοήθηκε εντελώς από την αμερικανική ιατρική κοινωνία. Ενώ άλλες
χώρες κάνουν όλο και περισσότερη έρευνα για τη μαριχουάνα και συγκεκριμένα τη θεραπεία του καρκίνου, το
αμερικανικό ιατρικό ίδρυμα διευθύνεται από τη Big Pharma, την μεγάλη ασφάλιση και τα μεγάλα χρήματα. Οι
γιατροί έχουν δώσει τον έλεγχο της τέχνης τους σε μη γιατρούς και πολιτικούς που βασίζονται στον φόβο. Θα
περάσουν  χρόνια  προσπαθώντας  να  βρουν  εναλλακτικές  λύσεις  υπό  τον  έλεγχο  δικηγόρων  διπλωμάτων
ευρεσιτεχνίας, ενώ απειλούν πιθανές θεραπείες.

Εάν η μαριχουάνα ήταν κρυμμένη σε κάποια βαθιά ζούγκλα, που ελέγχεται από κάποια αναλφάβητη φυλή, η
Big Pharma θα ήταν η πρώτη που θα έλεγχε την παραγωγή της, θα κατοχύρωνε με δίπλωμα ευρεσιτεχνίας τις
64  διαφορετικές  ενώσεις  κανναβινοειδών  της  και  μετά  θα  απευθυνόταν  στους  γιατρούς  για  να  την
«συνταγογραφήσουν». Αλλά η μεγαλύτερη φυλή στις ΗΠΑ έχει ήδη αρχίσει να φωνάζει την αλήθεια. Κρίμα
για το Big Pharma αυτή η φυλή δεν πωλείται ». Μπράιαν

«Αυτά τα στοιχεία είναι μαζί μας. Και το μοιραζόμαστε. Η ιατρική δέσμη [δεν πρέπει πλέον να αντιμετωπίζεται
με σεβασμό] των προωθητών ναρκωτικών, οι οποίοι εργάζονται για κίνητρα εκτίθενται. Στριφογυρίζουν στο
πορτοφόλι τους. Έχουν επίγνωση του τι συμβαίνει και ο συμπαίκτης τους, ο FDA, τα καταργεί. Δεν διαφέρει
από  οποιαδήποτε  μορφή  τυραννίας  που  έχουμε  συναντήσει  πριν  αποδεχτούμε  αυτή  τη  φορά  ότι  είναι
εσωτερική. Το κάνουμε αυτό στον εαυτό μας. Υπάρχει θεραπεία για τον καρκίνο, ΔΕΝ υπάρχει θεραπεία για
τον  τρόπο  που  μας  επιβάλλεται  αυτή  τη  στιγμή  η  ΙΑΤΡΙΚΗ  εκτός  αν  ψηφίσουμε  με  τις  τσέπες  και  τα
ψηφοδέλτια μας! » Thielman

«Έχω παρακολουθήσει συγγενείς, φίλους, να πέφτουν και να πεθαίνουν τόσο γρήγορα, αφού αναγκάστηκα να
ξοδέψω δεκάδες χιλιάδες δολάρια για να σκοτωθώ σιγά -σιγά, όταν το φάρμακο μεγαλώσει αμέσως έξω από τη
Μητέρα  Γη.  Έλα  τώρα,  ξύπνα  και  μύρισε  τις  βλακείες.  Μην  πηγαίνετε  σε  στερεότυπα  και  κάντε  μια
πραγματική έρευνα ». Έιμι Τζέιν

«Ξέρω ότι θα προτιμούσα να κάνω RSO παρά χημειοθεραπεία ... Αστείο πώς μερικοί άνθρωποι μπορούν να
καλούν RSO όταν οι παρενέργειες όλων των άλλων μπορούν να σας αφήσουν με πολύ μικρή ποιότητα ζωής.»
Κέρι

«Πρέπει να είναι εύκολα αποκτήσιμο. ΧΡΕΙΑΖΕΤΑΙ να είναι διαθέσιμος "Όσο περισσότερο διαβάζω, τόσο πιο
γοητευμένος είμαι." Shelley

«Όλοι οι καρκίνοι είναι ανεξέλεγκτα κύτταρα. Το κύτταρο πρέπει απλώς να ρυθμιστεί. Εάν το σώμα του δεν
μπορεί να ρυθμίσει τα καρκινικά κύτταρα, τότε τα καρκινικά κύτταρα μπορεί να έχουν σπάσει/καταστρέψει
τους υποδοχείς CB. Όταν ένα φυτο-κανναβινοειδή (φυτο = φυτικό) έρχεται σε επαφή με ένα μη ρυθμιζόμενο
κύτταρο, μπορεί να δώσει σήμα στο καρκινικό κύτταρο μέσω περισσότερων πύλων από τους υποδοχείς CB 1/2.
Έτσι πετυχαίνει ένα φυτο-κανναβινοειδές όπου αποτυγχάνει ένα ενδογενές κανναβινοειδές.

Ακολουθούν μερικές σημειώσεις σχετικά με τη διαδικασία του πώς τα κανναβινοειδή ρυθμίζουν τα καρκινικά
κύτταρα: Καρκίνος

1) Ο καρκίνος είναι ένα ανεξέλεγκτο κύτταρο. 
2) Προκαλώντας Απόπτωση Ρυθμίζει το καρκινικό κύτταρο. 
3) Τα κανναβινοειδή προκαλούν απόπτωση στα κύτταρα. 

Ο καρκίνος ορίζεται ως «μια ευρεία ομάδα διαφόρων ασθενειών, ΟΛΕΣ που περιλαμβάνουν ΑΠΟΚΛΕΙΣΤΙΚΗ
ανάπτυξη κυττάρων». https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

Ε:  Πώς  ρυθμίζουμε  τα  κύτταρα;  Α:  Μέσω  της  Απόπτωσης.  Απόπτωση:  http://en.wikipedia.org/
wiki/Apoptosis#Process «Apoptosis (pron .:/ˌæpəˈtoʊsɪs/also pron .:/ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/) [2] [3] είναι η διαδικασία
προγραμματισμένου κυτταρικού θανάτου (PCD) που μπορεί να εμφανιστούν σε πολυκύτταρους οργανισμούς.
[4] Τα βιοχημικά γεγονότα οδηγούν σε χαρακτηριστικές κυτταρικές αλλαγές (μορφολογία) και θάνατο ».
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«Η διαδικασία  της  απόπτωσης  ελέγχεται  από ένα  ευρύ  φάσμα  κυτταρικών  σημάτων,  τα  οποία  μπορεί  να
προέρχονται  είτε  εξωκυττάρια  (εξωγενείς  επαγωγείς)  είτε  ενδοκυτταρικά  (εγγενείς  επαγωγείς).  Τα
εξωκυτταρικά σήματα μπορεί να περιλαμβάνουν τοξίνες, [13] ορμόνες, αυξητικούς παράγοντες, νιτρικό οξείδιο
[14] ή κυτοκίνες, οι οποίες είτε πρέπει να διασχίσουν την μεμβράνη του πλάσματος είτε να μετατραπούν για να
πραγματοποιήσουν μια απάντηση. Αυτά τα σήματα μπορεί να επηρεάσουν θετικά (δηλαδή, ενεργοποίηση) ή
αρνητικά (δηλ. Καταστολή, αναστολή ή απόσβεση).

Πώς κάνουμε ένα καρκινικό κύτταρο να περάσει από Απόπτωση;

Χρειαζόμαστε  κανναβινοειδή/ενδοκανναβινοειδή  για  να  στείλουμε  σήμα  στους  υποδοχείς  κανναβινοειδών
(CB1R,  CB2R)  για  να  προκαλέσουμε  απόπτωση  (εδώ  και  πολύ  καιρό  υπάρχει  υποψία  ότι  υπάρχουν
περισσότεροι από 2 υποδοχείς):

Τι είναι το CBR; (Υποδοχέας κανναβινοειδών):

«Οι υποδοχείς κανναβινοειδών ενεργοποιούνται από τρεις μεγάλες ομάδες συνδετών, ενδοκανναβινοειδή (που
παράγονται από το σώμα των θηλαστικών), φυτικά κανναβινοειδή (όπως THC, που παράγονται από το φυτό
κάνναβης)  και  συνθετικά  κανναβινοειδή  (όπως  το  HU-210).  Όλα  τα  ενδοκανναβινοειδή  και  τα  φυτικά
κανναβινοειδή  είναι  λιπόφιλες,  δηλαδή  λιποδιαλυτές  ενώσεις  ».
http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Μπορούν τα κανναβινοειδή να σηματοδοτήσουν σε CBR για να προκαλέσουν απόπτωση;

"Μελέτες σε αυτά τα μοντέλα ασθενειών μαζί με πολλά πειράματα in vitro δείχνουν ότι τα κανναβινοειδή
ασκούν  τις  ανοσοκατασταλτικές  τους  ιδιότητες  με  τέσσερις  κύριους  τρόπους:  (1)  πρόκληση  απόπτωσης",
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Αυτοφαγία - Αν κάνω λάθος διορθώστε με αλλά από ό, τι καταλαβαίνω:

Η αυτοφαγία είναι μια διαδικασία όπου ένα κύτταρο μπορεί να επισκευαστεί ή να ανακυκλωθεί. Συνήθως με τα
καρκινικά κύτταρα είναι απλώς προγραμματισμένοι να πεθάνουν, ωστόσο η Autophagy μπορεί ακόμα να παίξει
ρόλο σε αυτή τη διαδικασία.

Είναι σαν να έχετε ένα δοχείο ανακύκλωσης και ένα δοχείο απορριμμάτων και συλλέγετε διάφορα απόβλητα
και τα οργανώνετε στα 2 δοχεία. Κάποιες φορές χρειάζεται ανακύκλωση, μερικές φορές χρειάζεται απλώς να
απορρίψετε κάτι ». Σκοτ

«Στη νέα μελέτη, ο Chen και η ομάδα του ανακάλυψαν ότι η θεραπεία με Δ9-THC προκάλεσε αύξηση των
επιπέδων ενός ενζύμου που ονομάζεται κυκλοοξυγενάση-2 (COX-2) στον ιππόκαμπο ποντικού, μια περιοχή
του εγκεφάλου που εμπλέκεται  στη μάθηση και τη μνήμη. Φάρμακα ή γενετικές  τεχνικές  που μείωσαν τα
επίπεδα COX-2 σε ποντίκια απέτρεψαν προβλήματα μνήμης και νευρωνικές ανωμαλίες που προκαλούνται από
επαναλαμβανόμενη  έκθεση  Δ9-THC.  Επειδή  το  COX-2 αναστέλλεται  από συνταγογραφούμενα  παυσίπονα
όπως η ιβουπροφαίνη, τα ευρήματα προτείνουν μια εύκολη στρατηγική για την πρόληψη των παρενεργειών της
μαριχουάνας.

Οι ερευνητές ανακάλυψαν επίσης ότι η θεραπεία με Δ9-THC μείωσε τη νευρωνική βλάβη σε μοντέλο ποντικού
της νόσου Αλτσχάιμερ και αυτή η ευεργετική επίδραση παρέμεινε όταν τα ζώα υποβλήθηκαν ταυτόχρονα σε
θεραπεία με αναστολέα COX-2. "Δεν υπάρχουν διαθέσιμα αποτελεσματικά φάρμακα για την πρόληψη και τη
θεραπεία της νόσου Αλτσχάιμερ ή τη διακοπή της εξέλιξης της νόσου", λέει ο Chen. «Τα αποτελέσματά μας
υποδηλώνουν ότι οι ανεπιθύμητες παρενέργειες της κάνναβης θα μπορούσαν να εξαλειφθούν ή να μειωθούν,
διατηρώντας παράλληλα τα ευεργετικά της αποτελέσματα, με τη χορήγηση ενός αναστολέα COX-2 μαζί με το
Δ9-THC  για  τη  θεραπεία  δυσεπίλυτων  ιατρικών  καταστάσεων  όπως  η  νόσος  του  Αλτσχάιμερ».  http:  //
www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

"Η  νέα  μελέτη  για  την  κάνναβη/τον  καρκίνο  που  χρηματοδοτείται  από  την  κυβέρνηση  συγκλονίζει  την
επιστημονική κοινότητα ...
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Το  THC,  το  κύριο  ψυχοδραστικό  συστατικό  της  κάνναβης,  μπορεί  στην  πραγματικότητα  να  αλλάξει  τον
ανθρώπινο γενετικό κώδικα, προκειμένου να προλάβει τον καρκίνο και τις φλεγμονώδεις ασθένειες. Τι?!!!! Τι
τι!!!????

Ο Rick Simpson και ο επικεφαλής του ξωτικό, ο Τσέχος ακτιβιστής Jindřich Bayer, το λένε αυτό εδώ και
πολλούς μήνες, και ήμουν ευγενικός, αλλά κρυφά χλευάστηκα με την ιδέα, επειδή μου ακούστηκε σαν ένα
σωρό hocus-pocus (και λόγω άλλων μικρών τεχνικών διαφωνίες  που είχα με την οπτική τους).  Το Το Τα
φάρμακα δεν μπορούν να αλλάξουν το DNA, σωστά; ΛΑΘΟΣ, προφανώς! ΑΓΙΑ [ΜΠΛΕΠ]! » Άλαν Γκόρντον

«Ιστορικό:  Τα  κανναβινοειδή  προκαλούν  ισχυρά  κατασταλτικά  κύτταρα  που  προέρχονται  από  μυελοειδή
(MDSC) in  vivo.  Αποτελέσματα:  Το λειτουργικό  MDSC που προκαλείται  από το  THC δείχνει  ξεχωριστό
πρότυπο έκφρασης miRNA. Συμπέρασμα: Το συγκεκριμένο miRNA μπορεί να παίξει  σημαντικούς ρόλους
στην  ανάπτυξη  και  λειτουργία  MDSC  ρυθμίζοντας  τα  γονίδια  -στόχους  που  εμπλέκονται  στη  μυελοειδή
κυτταρική  διαφοροποίηση.  Σημασία:  Το  επιλεγμένο  miRNA  θα  μπορούσε  να  είναι  σημαντικός  μοριακός
στόχος  για  τον  χειρισμό  της  δραστηριότητας  MDSC  σε  καρκίνο  και  φλεγμονώδεις  ασθένειες  ».
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- Εντάξει, ό, τι κι αν σημαίνει αυτό, αυτό είναι πέρα από τη σφαίρα της εμπειρίας μου. Μάλλον λέει ότι κάτι
σαν τα κανναβινοειδή μπορεί να θεραπεύσει τον καρκίνο και το κάνουν με γονιδιακή τροποποίηση. Και ότι
χρειάζεται περισσότερη έρευνα, όπως πάντα.

Το μόνο που λέω είναι ότι η ίδια η σκέψη μιας ύλης είναι το μικρότερο σωματίδιο της ύλης και το λάδι μπορεί
επίσης να διορθώσει τις σκέψεις. Τα γονίδια είναι ακόμα πολύ μεγάλα. Η έρευνα θα πρέπει να επικεντρωθεί
στο τι κάνουν τα κανναβινοειδή με τα μικρότερα σωματίδια του σώματός μας, άτομα, κουάρκ, χορδές κλπ.
Εκεί αρχίζουν τα προβλήματα, στα μικρότερα σωματίδια, αυτό πρέπει να διορθώσετε εάν θέλετε να διορθώσετε
πραγματικά τα προβλήματα. JB

Πληροφορίες σχετικά με τη θεραπεία άλλων ασθενειών Δερματικές 
παθήσεις

«Από την εμπειρία μου με τα απαγορευμένα καλλυντικά κάνναβης, στα οποία χρησιμοποιούσαμε λάδι 
από βιομηχανικά μπουμπούκια κάνναβης, το οποίο είναι πολύ πιο αδύναμο σε σύγκριση με το λάδι που 
φτιάχνετε, διαπιστώσαμε ότι η κάνναβη είναι βασικά μια θεραπεία, γιατί μπορεί να χρησιμοποιηθεί 
σχεδόν σε όλα. κατάσταση. Μπορείτε να το επιβεβαιώσετε αυτό;

Η ιστορία αποκαλεί την κάνναβη πανάκεια, που σημαίνει θεραπεία όλων και στο παρελθόν χρησιμοποιούνταν
για τη θεραπεία μιας τεράστιας σειράς ιατρικών προβλημάτων. Από την εμπειρία μου στο να βλέπω το έλαιο
κάνναβης  να  χρησιμοποιείται  για  διάφορες  ιατρικές  καταστάσεις,  εγώ  επίσης  αποκαλώ την  κάνναβη  ένα
φάρμακο για όλα. Η κάνναβη είναι χρήσιμη στη θεραπεία σχεδόν κάθε ασθένειας ή κατάστασης. προωθεί τη
θεραπεία ολόκληρου του σώματος χωρίς να κάνει κακό. Έτσι για μένα και για πολλούς άλλους, αυτό έχει γίνει
το απόλυτο φάρμακο και πιστεύω ακράδαντα ότι δεν υπάρχει τίποτα καλύτερο.

Στον κόσμο που ζούμε σήμερα, πολλοί φοβούνται ακόμη και να βγουν στον ήλιο,  αλλά αυτό το φάρμακο
αναμειγνύεται καλά με πράγματα όπως κρέμες δέρματος και λοσιόν ηλιοφάνειας, οπότε γιατί να κρυβόμαστε
στο σκοτάδι;  Δεν  θα  ήταν ωραίο  να βγαίνουμε  ξανά στον ήλιο  και  να απολαμβάνουμε  τη  ζωή χωρίς  να
ανησυχούμε για πράγματα όπως ο καρκίνος του δέρματος; Βάζετε στοίχημα ότι θα ήταν και τώρα αυτή η
υπέροχη ουσία μπορεί να κάνει όλα αυτά δυνατά ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Εγκαύματα

«Γνωρίζω από προσωπική εμπειρία ότι δεν υπάρχει καλύτερη θεραπεία για σοβαρά εγκαύματα από το έλαιο
κάνναβης. Εάν το λάδι εφαρμοστεί σε έγκαυμα, αφαιρεί τον πόνο μέσα σε λίγα λεπτά και επιταχύνει πολύ τη
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διαδικασία επούλωσης.  Εάν τα νοσοκομεία  χρησιμοποιούσαν έλαιο  κάνναβης στις  μονάδες  εγκαύματος,  ο
ανθρώπινος πόνος θα μπορούσε να μειωθεί σημαντικά.

Όταν ξεκίνησα για πρώτη φορά την παραγωγή του λαδιού,  κατάπινα πολλά επιβλαβή φάρμακα που είχαν
συνταγογραφηθεί από γιατρούς και επηρέασαν τις συλλογιστικές μου ικανότητες, οπότε η σκέψη μου δεν ήταν
πολύ σαφής. Αυτή η αλλοιωμένη κατάσταση με έκανε να είμαι κάπως απρόσεκτη και αυτό οδήγησε σε έκρηξη
και φωτιά, που άφησε το δεξί μου χέρι με σοβαρά εγκαύματα τρίτου βαθμού.

Όταν λέω σοβαρή, εννοώ σοβαρή, τα τρία τέταρτα του δεξιού μου χεριού είχαν λιώσει κυριολεκτικά και τώρα
κρεμόταν σε σπασμούς. Η φίλη μου η Λία κατέβηκε και αφού κοίταξε το έγκαυμα, πήρε ένα ψαλίδι και έκοψε
όλη  τη  νεκρή  σάρκα.  Ξέρω  ότι  ακούγεται  φρικτό,  αλλά  αυτό  που  αφαίρεσε  ήταν  νεκρό,  οπότε  στην
πραγματικότητα δεν ένιωσα τίποτα.

Σε έντεκα ημέρες, το χέρι μου θεραπεύτηκε εντελώς, χωρίς να αφήσω ουλές. Ο μόνος τρόπος για να πείτε ότι
είχα τραυματιστεί, ήταν η παρουσία όλου του νέου ροζ δέρματος που ήταν ορατό και ακόμη και οι θύλακες των
τριχών μεγάλωσαν ξανά.

Τώρα κοιτάξτε τι συμβαίνει σε αυτές τις μονάδες εγκαύματος που παρέχει το ιατρικό μας σύστημα. Παιδιά και
ενήλικες  που  έχουν  υποστεί  σοβαρά  εγκαύματα  θα  διαπιστώσουν  ότι  οι  μονάδες  εγκαυμάτων  είναι  κάτι
περισσότερο από θαλάμους βασανιστηρίων, οι οποίοι φαίνεται ότι δεν παρέχουν τέλος στα βάσανα. Αυτοί οι
ασθενείς υπόκεινται σε μολύνσεις, πολλές επώδυνες επεμβάσεις που περιλαμβάνουν μοσχεύματα δέρματος και
στο τέλος, συνήθως εξακολουθούν να έχουν άσχημα σημάδια.

Το αιθέριο έλαιο του φυτού κάνναβης είναι φυσικό αναισθητικό και φυσικό αντιβιοτικό. Όταν βάζετε το λάδι
από  το  φυτό  της  κάνναβης  ακριβώς  πάνω  σε  εγκαύματα,  μέσα  σε  5  λεπτά  ο  πόνος  εξαφανίζεται  και  η
επούλωση αρχίζει. Κρίνοντας από το τι έχω δει αυτή η ουσία να θεραπεύει το έγκαυμα που υπέστη και άλλους
που έχουν υποστεί παρόμοιους τραυματισμούς,  πιστεύω ακράδαντα ότι αυτό το καταπληκτικό φάρμακο θα
μπορούσε ενδεχομένως να αναζωπυρώσει ξανά το πρόσωπο ή άλλα μέρη του σώματος για εκείνους που έχουν
υποστεί σοβαρό έγκαυμα.

Εάν το λάδι μπορεί να μεγαλώσει ξανά το χέρι μου και να μην αφήσει ουλές, τότε γιατί όχι ένα πόδι, ή ακόμα
και ένα πρόσωπο; Έτσι, αν αυτοί που τρέχουν μονάδες εγκαύματος θα ήθελαν πραγματικά να βοηθήσουν τους
ασθενείς τους και να διευκολύνουν τον πόνο τους, ίσως ήρθε η ώρα να αρχίσουν να χρησιμοποιούν κάτι που
λειτουργεί ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

«Έλαβα εγκαύματα πετρελαίου 3ου βαθμού στα δάχτυλά μου το πρωί της Κυριακής. Μεγάλες φουσκάλες και
πολύ οδυνηρές. Θυμήθηκα ότι το RSO είναι καταπληκτικό για την επούλωση εγκαυμάτων, έτσι το δοκίμασα.
OMG  Folks,  το  έγκαυμα  έχει  φύγει  εντελώς  σε  μόλις  40  ώρες.  Καμία  ένδειξη  για  αυτό.  Εφάρμοσα  μια
καλύτερη  ποσότητα  RSO  στις  φουσκάλες,  ένα  φιλέτο  φρέσκιας  Αλόης  Βέρα  και  έναν  επίδεσμο.
Επαναλαμβάνεται 12 ώρες αργότερα. Δεν χρειάζεται η 3η εφαρμογή. " Μπόμπι

«Η νύφη μου τηγάνιζε μπριζόλες χοιρινού κρέατος και έβαζε τα δάχτυλά της στο ζεστό λάδι που έβραζε μέχρι
το πρώτο κότσι και άσπριζαν σαν μαγειρεμένο κοτόπουλο. Τους βάλαμε RSO και ο πόνος εξαφανίστηκε σε
περίπου ένα λεπτό περίπου, τα επικάλυψε 2 φορές την ημέρα με το RSO. Θεράπευσαν πολύ γρήγορα μέσα σε
λίγες μόνο μέρες και δεν υπήρχε καθόλου απώλεια δέρματος ή ουλές. Είναι εκπληκτικό ότι τώρα κρατάμε λίγο
στο ψυγείο της κουζίνας,  οπότε αν κάποιος καεί (ειδικά τα παιδιά) θα εφαρμόσουμε το RSO αμέσως, δεν
χρειάζεται να αισθανθούμε αυτόν τον πόνο όταν έχουμε ένα φυσικό φυτό που θα το φροντίσει .. " Ντέμπρα

«Το χρησιμοποιούσα σε έντονα ηλιακά εγκαύματα. Δούλεψε τέλεια, το έχω δει να επουλώνει ένα τραύμα από
μαχαίρι σε λιγότερο από μία εβδομάδα. Θεραπεύει επίσης τη χαλίτωση. Το χρησιμοποιώ εδώ και έξι μήνες και
έφυγα εντελώς από τα φάρμακα κατάσχεσης. Όταν τελείωσα είχα μια μικρή κρίση. Είμαι τυχερός που μπορώ
να πάρω φάρμακα όπως αυτό, το συνιστώ για τον πόνο των νεύρων ». Γρύλος

«Χρησιμοποιώ ξυλόσομπα για ζέστη, οπότε τα εγκαύματα στον καρπό μου με συνόδευσαν πολλούς κρύους
μήνες.  Έκανε ένα βαθύ καύσιμο το περασμένο φθινόπωρο,  δεν το έκοψες ακόμα. Μου έδωσαν λάδι RSO
προηγουμένως, εφαρμόζοντας ένα ταμπόν, κάλυψα το έγκαυμα και σε δύο ημέρες η περιοχή ήταν ένα ροζ,
καθαρό έμπλαστρο, χωρίς φουσκάλες ή καψίματα καθόλου! Πουλήθηκα 100%! » Τζάνιν
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Ουλές

«Έχω δει εγκαύματα να επουλώνονται με τη χρήση αυτού του λαδιού που θα έπρεπε να είχε αφήσει πίσω
φρικτά σημάδια. Αλλά στη συνέχεια, το μόνο που παρέμεινε ήταν υγιές ροζ δέρμα και σύμφωνα με το ιατρικό
σύστημα τέτοια πράγματα δεν θα έπρεπε να είναι δυνατά. Σε όλη την ιστορία, η κάνναβη είχε πάντα τη φήμη
ότι είχε την ικανότητα να επουλώνει πληγές αφήνοντας λίγο ή καθόλου ουλές στη συνέχεια.

Έχω προμηθεύσει αυτό το λάδι σε πολλούς ανθρώπους που είχαν άσχημη χροιά και προβλήματα ουλών στο
πρόσωπό τους. Μετά τη θεραπεία με το λάδι, η βελτίωση της χροιάς τους ήταν εκπληκτική. Ακόμα και τα
σημάδια που υπάρχουν εδώ και χρόνια μπορούν να αφαιρεθούν πλήρως ή στο μεγαλύτερο μέρος τους απλά με
την επεξεργασία της πληγείσας περιοχής με λάδι.

Αυτό  μπορεί  να  επιτευχθεί  με  τον  ίδιο  τρόπο που  θα  μπορούσε  κανείς  να  θεραπεύσει  έναν  καρκίνο  του
δέρματος:  απλώς  εφαρμόστε  το  λάδι  στην  ουλή  και  καλύψτε  με  έναν  επίδεσμο.  Συνεχίστε  να  το
επαναλαμβάνετε μέχρι να εξαφανιστεί η ουλή και με την πάροδο του χρόνου, η περιοχή που αντιμετωπίστηκε
θα αναμειχθεί με τον περιβάλλοντα ιστό.

Ρθα σε επαφή με έναν άντρα στην Τσεχία που είχε μια φρικτή ουλή στο πρόσωπό του που έμοιαζε σαν να είχε
προκληθεί από ένα σπαθί. Αφού επεξεργάστηκε την περιοχή με λάδι, δυσκολεύτηκα ακόμη και να πω πού ήταν
η ουλή. Από τη δική μου οπτική γωνία, όσοι έχουν παραμορφωθεί από τον τρόμο μπορούν να βοηθηθούν και η
θεραπεία είναι ανώδυνη, οπότε αν έχετε μια δυσάρεστη ουλή, τώρα ξέρετε πώς να το αντιμετωπίσετε ». Rick
Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Έλκη, κονδυλώματα, κρεατοελιές

«Τα  έλκη  στο  σώμα  μπορούν  να  θεραπευτούν  με  την  κατάποση  του  ελαίου.  Τα  ανθυγιεινά  έλκη,  τα
κονδυλώματα  και  οι  κρεατοελιές  στο  σώμα  μπορούν  να  αφαιρεθούν  με  απλή  εφαρμογή  ελαίου  και
καλύπτοντάς  τα με επίδεσμο. Το λάδι  ακολουθεί  ανθυγιεινά  ή μεταλλαγμένα κύτταρα και  τα καταστρέφει
ανώδυνα στις περισσότερες περιπτώσεις. Πολύ συχνά, τα κονδυλώματα και οι κρεατοελιές μπορούν να γίνουν
ανθυγιεινά, οπότε συνήθως θα σκουρύνουν στο χρώμα τους και θα αρχίσουν να μεγαλώνουν. Εάν έχετε κάτι
τέτοιο να αντιμετωπίσετε, οι γιατροί μπορούν συχνά να αφαιρέσουν το πρόβλημα, αλλά σε πολλές περιπτώσεις,
απλώς επιστρέφει.  Για να απαλλάξετε το σώμα από τέτοια πράγματα με λογικό τρόπο, δοκιμάστε αυτό το
φάρμακο.

Στο παρελθόν, αντιμετώπισα ακόμη και άτομα που έπασχαν από πελματιαία κονδυλώματα στα πόδια τους και
αυτός ο τύπος κονδυλωμάτων αναπτύσσει  ρίζες,  οι  οποίες συνήθως μπορούν να εξαλειφθούν μόνο με μια
εκτεταμένη επέμβαση. Αντί να αφήσετε το ιατρικό σύστημα να κόψει τα πόδια σας σε κορδέλες, απλώστε
απλώς μια  σταγόνα λάδι  στο κεφάλι  του κονδυλώματος  και  καλύψτε  με έναν επίδεσμο.  Προσπαθήστε  να
κρατήσετε τον επίδεσμο στη θέση του για περίπου τρεις ημέρες, στη συνέχεια εφαρμόστε ξανά το λάδι και έναν
άλλο επίδεσμο. Συνήθως αφού το κάνετε αυτό τρεις έως τέσσερις φορές, οι ρίζες του κονδυλώματος έχουν
καταστραφεί και το κεφάλι του κονδυλώματος απλά πέφτει.  Όταν το λάδι χρησιμοποιείται για τη θεραπεία
αυτής της κατάστασης, όλα αυτά γίνονται ανώδυνα, οπότε αν υποφέρετε από κονδυλώματα φυτών, γιατί να
περάσετε από τα βασανιστήρια που έχει στο μυαλό σας το ιατρικό σύστημα, θεραπεύστε τον εαυτό σας με
λογικό τρόπο ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

«Οι αρθρώσεις μου φαίνονται στα δάχτυλά μου και η voila, τρίβω λίγο λάδι, ο πόνος έχει φύγει. Έκαψα στο
βαρέλι της καύσης την περασμένη εβδομάδα, 3 ίντσες μαύρου, αναβλύζοντος δέρματος στο εσωτερικό του
καρπού μου. Μικρή ποσότητα λαδιού, επίδεσμος, δύο ημέρες αργότερα, εκπληκτικό ροζ δέρμα. Εφαρμόστηκε
ξανά, το ίδιο, δύο ημέρες αργότερα και θεραπεύτηκε ... ΜΕΧΡΙ ΤΟ ΜΙ. ~ Ευχαριστώ !!!!! ” Τζάνιν
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«Έχω χρησιμοποιήσει λάδι τύπου RSO σε μια μάγισσα στο πρόσωπο μου. 2 εφαρμογές καλύπτονται με βοηθό
μπάντας και σχεδόν έχει εξαφανιστεί! » Λέσλι

«Έχω χρησιμοποιήσει κάνναβη με ελαιόλαδο σε εγκαύματα και κοψίματα και επουλώνονται μέσα σε λίγες
μέρες.  Δεν  έχω  δει  ποτέ  κάτι  παρόμοιο.  Ξέρω  ότι  το  RSO  θα  ήταν  ακόμα  καλύτερο.  Η  κάνναβη
χρησιμοποιήθηκε για τη θεραπεία των πάντων προτού η κυβέρνησή μας γίνει άπληστη ». Δαβίδ

«Κάηκα σε ένα σωλήνα εξάτμισης  πολύ καλά και  έβαλα λίγο έλαιο  κάνναβης εμποτισμένο  με εκχύλισμα
σπόρων σταφυλιού και επουλώθηκε σε λιγότερο από μία εβδομάδα και σχεδόν χωρίς πόνο ή ερεθισμό και
ΧΩΡΙΣ Ουλές!» Ντάνιελ

«Έχω πολύ φόβο από μια κατάσταση του δέρματος που μου έδωσαν τρομερά φάρμακα για σχεδόν 6 μήνες. Ω
έκπληξη! Λίγες εβδομάδες μετά τη θεραπεία το δέρμα μου είναι πάλι κακό. Αυτό είναι καλό να γνωρίζουμε.
Wasμουν τρομαγμένος για αυτά τα φάρμακα, κυκλοθυμικό, ξηρό ξεφλουδισμένο δέρμα, ιδρωμένος, θεέ μου
ήταν τρομερό. Δεν θα ξαναδώ τον γιατρό. " Νίκη

"Αγαπητέ Κύριε, είμαι ένας παλιός χίπης από τη δεκαετία του '60 και ζω στο Νο. Καλιφόρνια. Υβριδοποιώ μια
ποικιλία από Train Wreck και White Widow εδώ και 8-9 χρόνια με εξαιρετικά αποτελέσματα. Είδα ότι ο Rick
έχει χρησιμοποιήσει και τη White Widow.

Αυτή τη στιγμή βοηθάω έναν ασθενή Hospice  σε ανάρρωση,  ποιος  ήταν/είναι;  πεθαίνω από τα τελευταία
στάδια  του  MRSA,  όπως  καθοδηγήθηκε  από τον  παλιό  μου  γιατρό Δρ Ronald  Sand ...  Τον  ξεκίνησα με
βάμματα που έκανα και έδωσα μπισκότα τόσο από νερό όσο και για εξαγωγή βουτύρου πριν από τέσσερις
μήνες.

Ένας άλλος αδελφός καλλιεργητής που παρακολουθώ την Unity Church με γύρισε στον ιστότοπό σας μόλις
πριν από τρεις εβδομάδες τώρα. Ξεκινήσατε τον Jason στο 'JOY GREASE' και έχει περάσει από τον πρώτο του
σωλήνα και τώρα είναι στον δεύτερο. Λίγο περισσότερο από ένα μήνα πριν, οι μπάλες του είχαν το μέγεθος
ενός πολύ μεγάλου πεπονιού μεγαλύτερου από ένα μαλακό ... Από τότε που έφαγε τα αρτοσκευάσματα μου και
τώρα αμέσως μετά το «Magic Grease», κάθε μέρα βελτιώνεται και οι Γονάδες του έχουν σχεδόν φύγει πίσω
στο κανονικό μέγεθος ... Λένε ότι δεν υπάρχει θεραπεία για το MRSA ;;;

Ο Τζέισον είχε πολύ άσχημες πληγές στο κρεβάτι στην πλάτη του αφού δεν μπορεί να ξαπλώσει στο πλάι ή στο
στομάχι. Τώρα μου λέει ότι υποχωρούν και όταν ο γιατρός μας εμφανίστηκε με μια άλλη ομάδα, όλοι δεν
μπορούσαν να καταλάβουν γιατί δεν ήταν νεκρός ή γιατί γινόταν καλύτερα. Δεν έχω ενημερώσει ακόμη τον
γιατρό για τη θεραπεία μου/μας με έλαιο κάνναβης αλλά σύντομα κάθε μέρα ... θέλω πραγματικά άδεια από τον
γιατρό  για  να  θεραπεύσει  τις  πληγές  του  τώρα με  το  λάδι  τοπικά,  δεν  συμφωνείτε  ;;;  Εάν  μπορούμε  να
σταματήσουμε το MRSA σε έναν ασθενή που είχε μόνο μήνες ζωής, σκεφτείτε τι θα μπορούσε ή πρέπει να πω
στην ιατρική κοινότητα. Ειρήνη και σεβασμός, Κρεγκ »

«Ο σύζυγός μου είχε μια ουλή 30 ετών από έγκαυμα που απαιτούσε μόσχευμα δέρματος ... Έτσι σκέφτηκα,
αχα, ένα άλλο μέρος για να πειραματιστώ με αυτό το εκπληκτικό προϊόν. Λοιπόν, είχε λιγότερη από μηδενική
πεποίθηση ότι θα κάνει τα πάντα ... Μετά από μερικές εφαρμογές αλλάζει, τώρα έχει χρωστική ουσία όπου δεν
υπήρχε. Η τριχοφυΐα όπου κανένα δεν έχει αναπτυχθεί εδώ και 30 χρόνια ». Ρεβέκκα

«Είχα εγκαύματα δεύτερου βαθμού σε όλο το πρόσωπο και τα χέρια μου από φωτιά στο σπίτι. Έβαλα RSO
αναμεμειγμένο με βούτυρο κακάο παντού για ένα μήνα και μόλις που καταλαβαίνεις ότι κάηκα ποτέ. Είναι
εκπληκτικό το πόσο γρήγορα λειτουργεί και είναι ο καλύτερος παυσίπονος που είχα ποτέ ». Amerikanisch

«Είχα έναν τυφλοπόντικα στο τριχωτό της κεφαλής μου που άρχισε να φαγούρα πρόσφατα. Εφαρμόζω ένα
ταμπόν μία φορά την ημέρα για μερικές ημέρες και ο τυφλοπόντικας άρχισε να συρρικνώνεται! Μιλήστε για
εκπληκτικό. " Αμάντα

"Είμαι πιστός ... διορθώνει την ουρική αρθρίτιδα ... πρέπει να φέρει το γιν και το γιανγκ σε ισορροπία γιατί
νόμιζα ότι ήμουν χαρούμενη πριν, αλλά τελευταία βρίσκω μια αίσθηση ευτυχίας που πηγάζει από μέσα μου ...
Ευχαριστώ Rick Simpson." Irρβινγκ
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«Από την ηλικία των 11 ετών (τώρα είμαι σχεδόν 30 ετών) αναπτύσσω ένα είδος μύκητα στο δέρμα μου,
κυρίως γύρω από το στήθος και την πλάτη του λαιμού μου. Αυτοί οι κόκκινοι στρογγυλοί λεκέδες εμφανίζονται
στο δέρμα μου κάθε χρόνο και έχω πάρει ό, τι πρέπει για να θεραπεύσω την κατάστασή μου. Τα φάρμακα που
συνταγογραφούν οι  δερματολόγοι  χρειάζονται  5-6 ημέρες  για να αφαιρέσουν αυτά τα σημεία και  άλλες 5
ημέρες για την πλήρη εξάλειψή τους.

Τις προάλλες παρατήρησα ότι αυτά τα σημεία άρχισαν να εμφανίζονται για άλλη μια φορά, ΑΛΛΑ αυτή τη
φορά αποφάσισα να βάλω λίγο λάδι κάνναβης ... και ήταν πραγματικά μαγικό !!! Το έβαλα μόνο 2 φορές και τα
σημεία έχουν φύγει ΟΛΑ. Δεν πίστευα στα μάτια μου! Όχι άλλα χάπια και κρέμες και ειδικά σαμπουάν για
μένα!  Τώρα έφτιαξα  λάδι  καρύδας  εμποτισμένο  με  λάδι  κάνναβης  και  θα  συνεχίσω να  το  εφαρμόζω για
περίπου μία εβδομάδα για να βεβαιωθώ ότι οι κηλίδες δεν θα εμφανιστούν ξανά. Σας ευχαριστώ πολύ RS & JB
για όλη τη βοήθεια και τις πληροφορίες, θα είμαι για πάντα ευγνώμων. " Ιωάννα

«Το 2002 ήμουν σε ένα  φρικτό  ατύχημα.  Είχα  ρήξεις  σε όλο το μέρος  και  έχασα μέρος  ενός  οστού στο
μπράτσο μου. Μετά από μοσχεύματα δέρματος και οστών σχεδόν θεραπεύτηκα και έπαθα μόλυνση στο χέρι
μου. Αποδείχθηκε ότι ήταν λοίμωξη των οστών και έπρεπε να ξεκινήσει από την αρχή. Εξαιτίας αυτού, κάθε
φορά  που  παίρνω κοψίματα/εγκαύματα  (είμαι  συγκολλητής)  πάντα  μολύνονταν.  Πέρυσι  πήρα  ένα  φρικτό
έγκαυμα από μια γραμμή ατμού στη δουλειά στο στομάχι μου. Διατηρώντας το καθαρό και χρησιμοποιώντας
το λάδι, θεραπεύτηκε σε ένα μόνο άγγιγμα σε μια ΕΒΔΟΜΑΔΑ! Τα μικρά μου εγκαύματα συγκόλλησης θα
μπορούσαν να διαρκέσουν 4-6 εβδομάδες. Όχι πια με το λάδι μου. Βιδώστε τη Neosporin, χρησιμοποιώ OIL! »
Κρις

«Δηλητηριώδης κισσός στο μπράτσο μου ... Εξανθήματα και εγκαύματα εξαφανίστηκαν μέσα σε 5 λεπτά ...
Χωρίς εξογκώματα, χωρίς εξάνθημα, χωρίς πόνο ... Χρησιμοποίησα έναν κόκκο RSO με λίγο λάδι καρύδας ...
ΦΥΓΕ σε πέντε λεπτά !!!» Έστελ

«Πήρα δηλητηριώδη βελανιδιά στο πρόσωπό μου, μετά τη δεύτερη μέρα ήταν από το μέτωπο στο λαιμό μου,
μεγάλες κηλίδες κνησμού, ωμές και κάποια αιμορραγία από το ξύσιμο. Ανακάτεψα λίγο λάδι με λίγο λάδι
καρύδας για να απλωθεί εύκολα. Το έβαλα και άμεσα ανακούφιση από τον κνησμό και τον πόνο, μέσα σε μια
ώρα η  ωμότητα και  η  φλεγμονή  εξαφανίστηκαν,  το  επόμενο  πρωί  δεν  ήταν  ορατές  εκτός  αν  πραγματικά
κοιτάξατε.  Σίγουρα σήκωσε λίγα φρύδια και τελικά κάποιοι σκεπτικιστές κατάφεραν να δουν για τι  μιλάω
πάντα. Η θεραπευτική δύναμη της κάνναβης! » Σίντι-Λι

"Αρθριτική ψωρίαση σε λιγότερο από ένα μήνα ... J" Giulliana

«Η ψωρίαση μου εξαφανίστηκε αφού άρχισα να τρώω το λάδι ... Το να χρησιμοποιώ το λάδι τοπικά δεν με
βοηθούσε και τόσο- δεν εξαφανίστηκε εντελώς έως ότου άρχισα να το χρησιμοποιώ από το στόμα. Δεν έχει
γυρίσει ακόμα. Είμαι σε δόση συντήρησης τώρα, οπότε ΕΛΠΙΖΩ ότι αυτό είναι αρκετό για να κρατήσει την
ψωρίαση μακριά. Δεν έχω κανένα σημάδι σχεδόν 4 μήνες. Οι γιατροί μου είπαν ότι δεν θα εξαφανιστεί ποτέ
εντελώς  και  ότι  η  μόνη  φορά  που  θα  «ξεκαθαρίσει»  ήταν  όταν  ήμουν  πραγματικά  άρρωστη  και  το
ανοσοποιητικό μου σύστημα είχε άλλα πράγματα να πολεμήσει. Λοιπόν ... δεν αισθάνομαι άρρωστος και τα
χάλια έχουν φύγει! » Λίντσεϊ

«Θεράπευσε επίσης την τενοντίτιδα σε λίγες ημέρες. Ακόμα και τραυματισμός 7 μηνών. Απλώς τρίψτε λίγο
βούτυρο  κατσαρόλας  ή  RSO  στην  οδυνηρή  περιοχή  μία  φορά  την  ημέρα.  Καταπληκτικά  σκατά.
Χρησιμοποίησα το RSO σε έγκαυμα 3ου βαθμού την περασμένη Κυριακή-Τρίτη, κανένα σημάδι εγκαύματος
μετά από 40 ώρες θεραπείας. Σίγουρα θα το χρησιμοποιούσα το δεύτερο που συνέβη. Θα μου είχε σώσει ώρες
μεγάλου πόνου και να κρατούσα πάγο πάνω του ». Μπόμπι

«Τι δεν μπορεί να βοηθήσει; Μέσα από τις σπουδές μου οι δυνατότητες είναι ατελείωτες. Έχω μια κύστη στη
δεξιά πλευρά του μάγουλού μου στο πρόσωπό μου. Πέντε ημέρες από τη λήψη του λαδιού (κατάποση) η κύστη
συρρικνώθηκε γρήγορα. Το λάδι ήταν φτιαγμένο από παγωμένα φύλλα και μικρό μπουμπούκι το οποίο ήταν
εμποτισμένο με πάντα διαυγή. Το μίγμα έμεινε για 2 εβδομάδες. Το πρώτο βράδυ του λαδιού η κύστη μου είχε
μια  αίσθηση  μυρμήγκιασμα.  Πέντε  μέρες  αργότερα  έφυγε.  Το  λάδι  λειτουργεί.  Υπάρχουν  πάρα  πολλές
αποδείξεις  και  η  επιστήμη  πίσω  από  όλα  είναι  εκπληκτική.  Υπάρχουν  χημικές  ενώσεις  εκεί  έξω  που
ανταποκρίνονται σε όλους τους υποδοχείς μας στο νευρικό σύστημα είναι έργο της φύσης. Το εκπληκτικό είναι
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ότι όλα βρίσκονται σε ένα φυτό. ΚΑΝΝΑΒΗΣ. It'sρθε η ώρα να δούμε πόσο μακριά μπορούν να φτάσουν οι
άνθρωποι. It'sρθε η ώρα να εξελιχθούμε. Dr. Dank »Jeremy

«Η πρώτη φορά που έφτιαξα το λάδι (εμποτισμένο με λάδι καρύδας) ήταν για την τοπική θεραπεία της πλάτης
ενός ηλικιωμένου γείτονα. Είχε πληγές σε όλο το μέρος που είχε φαγούρα άσχημα. Οι κοριοί αποκλείονται, το
ίδιο και οι ψώρες, οι φυγές, οι σούβλες και άλλα τέτοια γιατί δεν επηρεάστηκε πουθενά αλλού εκτός από την
πλάτη της και δεν υπάρχουν σημάδια μικρής δραστηριότητας στο κρεβάτι της. Ξέρεις τι έκανε ο γιος της ;;;
Spέκασε πολύ το στρώμα με χημικά για να απαλλαγεί από σφάλματα που δεν υπήρχαν. Της έδωσα ένα νέο
στρώμα με τις ρητές οδηγίες ότι ΔΕΝ πρέπει να ψεκάζεται. Έπρεπε να πάει στο νοσοκομείο για αιμορραγικά
έλκη και ενώ ήταν εκεί,  εξέφρασε το θέμα της πλάτης της και ξέρετε τι  της είπαν οι γιατροί να κάνει  ;;;
Πλύνετε τα μαλλιά και το σώμα της για ψείρες, δεν έχει ψείρες. Λοιπόν, ποιον πιστεύεις ότι θα ακούσω για να
τη βοηθήσω; Οι γιατροί? ΟΧΙ. Έφτιαξα το λάδι, την αντιμετώπισε με αυτό και υπάρχει βελτίωση και θεραπεία.
» Michele

«Morning Scot, μίλησε με την αδερφή μου χθες το βράδυ και λέει ότι είναι πλήρως θεραπευμένη !!!!! Το
φάρμακο θεράπευσε τον έρπητα ζωστήρα :) Λέει ότι νιώθει υπέροχα. Wantedθελα να είμαι 100% σίγουρος
πριν σας γράψω. Ευχαριστώ πολύ για τη βοήθειά σας."

«Στο κορίτσι με τον έρπητα ζωστήρα κάτι άλλο της συνέβη και ποτέ δεν είπε στην οικογένεια τι έφταιγε. Εδώ
είναι, μου το έστειλε:

«Γεια και πάλι, μόλις έμαθα χθες ότι η αδερφή μου είχε μια ανάπτυξη στον θυρεοειδή της πριν από ένα χρόνο,
αλλά δεν το είπε στην οικογένειά  μας.  Προφανώς ο γιατρός  της είπε ότι  θα το παρακολουθούσαν και  αν
μεγαλώσει,  τότε  θα  χειρουργηθούν.  Δεν  ήταν αρκετά  μεγάλο για να πάρει  βιοψία.  Τέλος  πάντων,  είχε  το
ραντεβού με τον γιατρό της την περασμένη εβδομάδα και ανακάλυψε ότι ο όγκος σταμάτησε να μεγαλώνει.
Πιστεύει ότι το φάρμακο σταμάτησε την ανάπτυξη. Δεν είναι υπέροχα νέα; Συνεχίζει  να το παίρνει με την
ελπίδα ότι  το επόμενο ραντεβού της θα αποδείξει  ότι  το λάδι  σκοτώνει  τους όγκους.  Θα σας ενημερώσω
περισσότερο όταν συμβεί αυτό ». Σκώτος

«Χθες ξεκίνησα μια γυναίκα να παίρνει  φάρμακα. Αυτή είναι  η αναφορά της από την πρώτη μέρα. Απλά
καταπληκτικό! Ακολουθεί η πρώτη μου έκθεση:

Ξύπνησα με έκζεμα στα χείλη μου χθες το πρωί και έβαλα λίγο λάδι. Το τσούξιμο σταμάτησε σε περίπου 10
λεπτά. Ο πόνος εξαφανίστηκε σε 30 λεπτά. Το πρήξιμο μειώθηκε σε λίγες ώρες. Οι φουσκάλες στα χείλη μου
έχουν  φύγει  περίπου  κατά  το  ήμισυ  σήμερα  -  συνήθως  χρειάζονται  2  εβδομάδες  για  να  επουλωθούν.
Αναπνέοντας τους ατμούς από το λάδι στο χείλος μου. Παρατήρησα ότι ο πόνος στο δεξιό κόλπο μου για
αρκετές εβδομάδες έχει σταματήσει και η μύτη μου σταμάτησε να τρέχει. Έχω φταρνιστεί μόνο μία φορά από
χθες Παρατήρησα ότι η κούρασή μου δεν ήταν τόσο βαθιά όσο συνήθως. Παρατήρησα ότι ένιωσα χαλαρή και
ότι το άγχος είχε φύγει. Παρατήρησα μειωμένο πόνο στο σώμα το βράδυ - Κανονικά έχω τόσο πολύ πόνο στο
σώμα μέχρι το βράδυ που δεν μπορώ να καθίσω ακίνητος (πόνος στο νεύρο και τους μύες στον αστράγαλο, στο
γόνατο/στον ώμο/στον αγκώνα/στους καρπούς/στον αντίχειρα μειώθηκε σημαντικά).

Επίσης, παίρνω μια πολύ ελαφριά λάμψη με κάθε δόση. Δεν δυσκολεύομαι να εργαστώ ή να εστιάσω και δεν
θα δίσταζα να οδηγώ. Είμαι πολύ ξεκάθαρος, παρόλο που ξέχασα να πάρω το Citicoline σήμερα το πρωί. Βάζω
το ισοδύναμο περίπου μισού κόκκου λαδιού σε ένα Craisen και το παίρνω έτσι ».

Ερ. Γεια JB! Wantedθελα να σας ρωτήσω κάτι, αναρωτιόμουν αν το RSO θα βοηθούσε τα εγκαύματα της
μητέρας μου από ακτινοβολία;  Αποφάσισε  να προχωρήσει  με  τη «συμβατική» θεραπεία  και  τώρα έχει  το
στήθος της, ελλείψει άλλων λέξεων, σκασμένο. Πονάει μόνο να το κοιτάξεις. Θυμάμαι ότι είτε εσείς είτε ο Ρικ
κάηκατε κάποτε, υποθέτω ότι προετοιμάζετε RSO και έδειξε εικόνες για το πώς λειτουργεί το λάδι και στα
εγκαύματα. Λοιπόν, θα της έκανε καλό;

Α. Γεια σου Enrique, φυσικά, τρίψε το λάδι ή μια σάλτσα κάνναβης στο στήθος και την πλάτη της. Φυσικά θα
πρέπει να φάει το λάδι και να μείνει μακριά από τους γιατρούς και όλες τις άλλες τέτοιες μορφές περιττής
βλάβης. JB
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«Η μαμά μου (72) είχε επώδυνο σκασμένο δέρμα στις περισσότερες άκρες των δακτύλων της εδώ και περίπου
2 χρόνια ... πολύ οδυνηρό. Ο γιατρός λέει: «Ναι, αυτό έρχεται με την ηλικία». Dufuss !!! Ανακατέψαμε μια
πολύ μικρή ποσότητα λαδιού με aquaphor ... μία θεραπεία, όλη τη νύχτα ... έφυγε! Οι επώδυνες ρωγμές της
επουλώθηκαν και συνεχίζει να είναι καλό για πάνω από μια εβδομάδα τώρα! ΦΟΒΕΡΟ!" Κουκλίτσα

«Χρησιμοποίησα το λάδι σε μια φρέσκια ανοιχτή χειρουργική πληγή. Τον Σεπτέμβριο του 2012, αφαίρεσα 2
όγκους βασικού κυττάρου καρκινώματος από το πρόσωπό μου. Ο ένας ήταν μεγάλος και ήταν ο τροφοδότης
όγκος που τον εξαπλώνει.  Επίσης,  ένας εσωτερικός  όγκος στο μάγουλό μου αποξέστηκε για βιοψία.  Όταν
γύρισα σπίτι και αποκάλυψα την πληγή μου, είχα έναν κρατήρα στο πρόσωπό μου.

Τις πρώτες 4 ημέρες ανακάτεψα βούτυρο καριτέ και λάδι και το έβαλα. Στη συνέχεια άλλαξα σε λάδι και δεν
σταμάτησα. Όταν πήγα για το ραντεβού μου μετά την επέμβαση, ο γιατρός που πίστευε ότι θα κάνω πλαστική
χειρουργική  ήταν  έκπληκτος  με  τη  θεραπεία  μου.  Αποφάσισα  να  της  πω  την  αλήθεια,  ότι  δεν  είχα
χρησιμοποιήσει τη συνταγή, ότι την είχα θεραπεύσει με λάδι κάνναβης. Είχε ακούσει για τους Rick Simpson &
Phoenix Tears, δεν με έκρινε και είπε να συνεχίσει την καλή δουλειά.

Σε ένα μήνα, πηγαίνω για τη δεύτερη χειρουργική επέμβαση, σχέδιο δράσης για να επουλωθεί αυτή η πληγή ...

Λάδι  κάνναβης.  Θα  το  πω  σε  αυτόν  τον  χειρουργό;  Στο  ραντεβού  μου  στο  Post  op!  Ερωτευμένος  &
φωτισμένος. » Πάτι-Τζο

- Πάτι, δεν θα χρειαστεί χειρουργική επέμβαση αν συνεχίσεις με το λάδι. Or αναβάλλετε κατά άλλα 60g εάν
είναι απαραίτητο, αλλά μείνετε μακριά από χειρουργική επέμβαση και γιατρούς, αν είναι δυνατόν. Είναι μια
θλιβερή προϋπόθεση για την επιτυχία της θεραπείας σε πολλές περιπτώσεις. JB

«Η RSO έχει κάνει την ψωρίαση μου σχεδόν ανύπαρκτη. Έχω καταναλώσει μια δόση συντήρησης εδώ και τρία
χρόνια και το δέρμα μου είναι καθαρό, το μυαλό μου είναι καθαρό και δεν ήμουν ποτέ πιο υγιής ». Έρικα

«Έχω δει κάποιον από κοντά μου να χρησιμοποιεί το λάδι του Rick σε ένα κακό έγκαυμα που θα είχε αφήσει
μια άσχημη ουλή και μέσα σε μια εβδομάδα από την εφαρμογή του λαδιού είχε εξαφανιστεί και κανένα σημάδι
ουλής ή ότι είχε καεί». Τζάνις

«Έχουμε την κόρη μου στο λάδι τώρα. Έχει ψωρίαση και στους δύο αγκώνες, τους πήχεις και το ένα γόνατο.
Τράβηξε φωτογραφίες στην αρχή. Μέχρι στιγμής οι ξηρές φολιδωτές περιοχές έχουν φύγει. Το δέρμα είναι
κόκκινο,  αλλά  λείο  αντί  να  σηκώνεται  και  να  φουσκώνει.  Μικρότερες  περιοχές  στο  εξωτερικό  έχουν
καθαριστεί  εντελώς.  Είμαστε πεπεισμένοι  ότι  αυτό θα λειτουργήσει.  Βγάζουμε φωτογραφίες  κάθε  δεύτερη
μέρα ή όταν υπάρχει αισθητή βελτίωση. Όλα αυτά σε λιγότερο από μία εβδομάδα χρησιμοποιώντας το λάδι
τοπικά. Σας ευχαριστώ πολύ για την ευαισθητοποίηση σε αυτό το φάρμακο που τελικά θα θεραπεύσει τα έθνη
Rick και JB. Μοιράζομαι δημοσιεύσεις κάθε μέρα και λέω σε όποιον θα ακούσει. Αρχίζει να βουλιάζει ». Ρον

Ερ. Αυτά τα μείγματα λειτουργούν για την ακμή; 

A. Jennifer, το λάδι λειτουργεί για "όλα τα είδη δερματικών παθήσεων". Αυτό σημαίνει ότι περιλαμβάνεται η
ακμή. Τις καλύτερες ευχές, JB

«(Βρήκα για το λάδι) πριν από 3 μήνες ψάχνοντας στο διαδίκτυο για θεραπεία για την ακμή και τη ροδόχρου
ακμή. Το ξεκαθάρισε αμέσως! Προσθέτω έλαιο iso στο λάδι καρύδας για να το χρησιμοποιώ στο πρόσωπο και
το λαιμό μου μία φορά την ημέρα. Ο άντρας μου λέει ότι φαίνομαι 15 χρόνια νεότερος! Ευχαριστώ πολύ για
την κοινή χρήση αυτών των πληροφοριών. Ο Θεός να σας ευλογει όλους. Συνέχισε την καλή δουλειά." Τόνι

«Λειτουργεί και για τις τριχοειδείς τρίχες στο πρόσωπο. Το χρησιμοποίησα στον 23χρονο γιο μου με επιτυχία
σε 2 εφαρμογές. ΜΙΑ ΑΓΑΠΗ." Πάτι-Τζο

«Ο Τσάρλι περπατάει. Χωρίς φάρμακα για τον πόνο. Στέκεται ψηλά. Τα βήματα του είναι ίσια και πλατιά.
Μπορεί να τρέξει άλμα και να παίξει. Ο λαιμός του έχει σχεδόν 90 τοις εκατό θεραπευμένος. Δεν έχει φανεί
έτσι εδώ και δύο χρόνια. Έφαγε μια μπανάνα, πίτσα, μισό σάντουιτς, τηγανητό ρύζι, γιαούρτι και άλλα χθες.
ΔΕΝ έχει φάει ΠΟΤΕ τόσο πολύ. (…)
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Το δεξί γόνατο του Τσάρλι, ήταν το χειρότερο. Είναι περίπου 50 τοις εκατό καλύτερα. Το αριστερό έχει σχεδόν
επουλωθεί τελείως εκτός από το γεγονός ότι το άλυψε το άλλο βράδυ και το φούσκωσε ξανά. Αλλά τίποτα
σημαντικό ... Η μεγαλύτερη αλλαγή είναι η πληγή στο λαιμό του και κάτω από τις μασχάλες του. Ο λαιμός έχει
σχεδόν επουλωθεί πλήρως καθώς και οι μασχάλες του.

Χρησιμοποιώ μια μικρή σταγόνα λαδιού στο σωλήνα g του πριν από το μπάνιο. Έχει επίσης βοηθήσει με τον
πόνο στο γόνατο. Αν τα γόνατά του πονάνε, πέφτει. Δεν προσθέτω τυλενόλη ή ιβουπροφαίνη. Κάνει το κόλπο.
Φτιάχνω επίσης τη δική μου αλοιφή. Έχω μια μηχανή νερού που φιλτράρει το νερό και διαχωρίζει το αλκαλικό
νερό από το όξινο. Δεδομένου ότι το όξινο οξυγονωμένο νερό είναι τόσο καλό για το δέρμα και είναι επίσης
αντιβακτηριακό, παίρνω όξινο νερό και το ανακατεύω με μεθοκελλολόζη για να δημιουργήσω μια αλοιφή.

Προσθέτω το συμπύκνωμα για να φτιάξω ένα αλοιφή που είναι σαν τη σύσταση της βαζελίνης. Βουτυρώνω τα
σάλτσες του με αυτό και το χρησιμοποιώ στις πληγές του. ΑΥΤΟ και μόνο κάνει μια απίστευτη διαφορά με τον
πόνο, τον κνησμό και τη θεραπεία. Θα σου στειλω φωτογραφιες συντομα. Τους έπαιρνα κάθε αλλαγή. Νομίζω
ότι το λάδι θα διαρκέσει για άλλο ένα μήνα, αλλά επειδή είναι η πρώτη φορά που το κάνω αυτό, δεν είμαι
σίγουρος. Είμαι ενθουσιασμένος. Η όρεξή του δεν ήταν ποτέ τόσο καλή. Έφαγε χθες περισσότερο φαγητό από
ό, τι έφαγε όλο το χρόνο ». Τρίσα

«Γεια σου Rick και φίλοι, έχω έναν φίλο που είχε αυτή την πληγή (περίπου 2 ίντσες επί 4 ίντσες σε διάμετρο)
στην αριστερή του ωμοπλάτη για 4 χρόνια τώρα, αινιγματική μόλυνση, χωρίς ψώρα στο σημείο, απλά ένα
καθαρό ακατέργαστο άνοιγμα, κάτω από την επιφάνεια θα μπορούσατε να αισθανθείτε ένα σκληρό κομμάτι
μεγέθους μπέιζμπολ ευαίσθητο στην αφή.

Έχει εφαρμόσει τοπικά το λάδι 8 φορές σε 7 μήνες με περίπου 2 Σαββατοκύριακα σε εσωτερική χρήση επίσης.

Το εξόγκωμα με ουλές και ουλές έχει εξαφανιστεί, η ανοιχτή πληγή σημαδεμένη και ο φίλος μου αισθάνεται
ευλογημένος που είχε την ευκαιρία να χρησιμοποιήσει το λάδι ». Ρεβέκκα

«Χθες έκοψα το δάχτυλό μου σε ένα μπλέντερ στη δουλειά.  Στις 3 το πρωί ξύπνησα με ένα δάχτυλο που
χτύπησε ότι δοκίμασα πάγο, υπεροξείδιο, νεοσπορίνη. Τίποτα δεν λειτούργησε. Χτυπούσε ακόμα. Θυμήθηκα
τότε  ότι  το  λάδι  που  άκουγα  θα  βοηθούσε  στην  κυτταρική  αναγέννηση  και  σταμάτησε  τον  πόνο  και
επουλώθηκε ουλές σε δερματικά προβλήματα, οπότε γιατί να μην το δοκιμάσετε. Πήρα λοιπόν μια σταγόνα και
την άπλωσα σε όλο το άκρο του δακτύλου μου. Μέσα σε 1 λεπτό ο πόνος εξαφανίστηκε κατά 80%. Μέσα σε
30 λεπτά Ableμουν σε θέση να κτυπήσω το δάχτυλό μου με μόνο λίγο πόνο αλλά χωρίς πραγματικό πόνο.
Είμαι πουλημένος. Στις 12 ώρες αργότερα έκανα ξανά αίτηση και δεν έχω πόνο από τότε ». Ρεβέκκα

«Γεια σου Ρικ, θα ήθελα να κρατήσω το όνομά μου εμπιστευτικό αν τυχαίνει να δημοσιεύσεις αυτό (κάτι που
δεν με πειράζει). Η φίλη μου είχε μια πραγματικά τραχιά ανατροφή και κατέφυγε να κόψει τους καρπούς της
όταν έπεσε σε κατάθλιψη, αυτό το πρόβλημα είναι χρόνια και χρόνια πίσω μας, αλλά μερικά αρκετά δυσάρεστα
σημάδια στον καρπό της  παραμένουν.  Εκεί  είναι  εξαιρετικά  ορατό και  φούσκωσε αρκετά,  είναι  το πρώτο
πράγμα που πολλοί άνθρωποι παρατηρούν όταν την πρωτογνωρίζουν, δεν θα ήθελε παρά να απαλλαγεί από
αυτά.

Η ερώτησή μου λοιπόν είναι αν το λάδι θα βοηθήσει να απαλλαγούμε από τις ουλές; Or τουλάχιστον βοηθήστε
τα να είναι λιγότερο ορατά; Λατρεύω αυτό που κάνεις και μακάρι να ήξερα για το λάδι όταν ο παππούς μου
αρρώστησε από καρκίνο, είσαι ήρωας για όλες τις ζωές που βοήθησες να σωθούν! »

- Αγαπητέ XXX, ξεκινήστε να εφαρμόζετε το λάδι τοπικά στις ουλές, πιθανότατα θα εξαφανιστούν μέσα σε
εβδομάδες ή μήνες. Θα την έπαιρνα επίσης στο λάδι, θα βοηθήσει με το PTSD από όλες αυτές τις αναμνήσεις
από όσα πέρασε, θα βελτιώσει επίσης την ποιότητα του ύπνου της. Τραβήξτε φωτογραφίες και βίντεο αν δεν
σας πειράζει, η ουλή θα εξαφανιστεί πραγματικά - είτε εντελώς είτε δεν θα είναι σχεδόν ορατή. Τις καλύτερες
ευχές, Jindrich Bayer

«Γεια σου Rand, έχω το ίδιο πρόβλημα με τις πληγές στα πόδια. Πρώτον γιατί ήμουν προδιαβητικός. Αλλά
ανακάλυψα ότι είμαι πολύ ευαίσθητος στα τσιμπήματα σφαλμάτων και κουνουπιών. Τους έβαλα το λάδι και
έβαλα ένα λουράκι για μια νύχτα και τα τσιμπήματα επουλώθηκαν ». Μισέλ
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-  Αυτό  που  μπορεί  να  κάνει  το  λάδι  για  τσιμπήματα  κουνουπιών  ή  τσιμπουριών  είναι  απλά  εκπληκτικό.
Δοκιμάστε το και θα δείτε γιατί λέμε ότι κανένας δεν πρέπει να βγει από το σπίτι του αν δεν έχει το λάδι επάνω
του. Το λάδι έχει τόσες πολλές χρήσεις που είναι ανεύθυνο να προσπαθείς να ζήσεις χωρίς αυτό. JB

"Φάε το λάδι ... Έχω πάρει το λάδι εδώ και δύο μήνες, η ψωρίαση μου σχεδόν 80% καθαρή και δεν χρειάζεται
να χρησιμοποιήσω καθόλου φάρμακο ... Και μου έβγαλε και την αρθρίτιδα ..." Giuliana

«Έχω  χρησιμοποιήσει  ένα  μείγμα  κάνναβης  ελαιόλαδο  και  σε  μια  εβδομάδα  η  ψωρίαση  μου  άρχισε  να
υποχωρεί. Δυστυχώς είχα μόνο λίγο και δεν είχα αρκετά για να το πάρω περισσότερο τόσο εσωτερικά όσο και
εξωτερικά. ΠΑΡΑΤΗΡΗΣΤΕ, δεν είχα καν πραγματικό RSO, αλλά λάδι κάνναβης φτιαγμένο σε ελαιόλαδο ».
Teemu

- Ας ελπίσουμε ότι θα πάρετε λίγο λάδι σύντομα, Teemu. Είναι καλύτερο να το χρησιμοποιήσετε τοπικά για τον
έλεγχο των συμπτωμάτων και επίσης για να φάτε το λάδι, θέλετε επίσης να αφαιρέσετε την υποκείμενη αιτία
του προβλήματος. Τις καλύτερες ευχές, JB

«Λειτουργεί καλά και στα τσιμπήματα κουνουπιών και στους πόνους των δοντιών. Η κόρη μου δαγκώθηκε, όχι
πλάκα, τουλάχιστον 50 φορές από τα κουνούπια σε 15 λεπτά με απενεργοποίηση! Σπρέι σφαλμάτων Deep
Woods. Δοκίμασα φλούδα μπανάνας, αποσμητικό, αλόη βέρα, δερμαπλαστή & υδροκορτιζόνη. Κανένα από
αυτά δεν έφερε το πρήξιμο (είναι αλλεργική στα τσιμπήματα των κουνουπιών που πρήζονται άσχημα) ή δεν της
παρείχε  ανακούφιση.  Σε  απόγνωση έβγαλα τη  ρητίνη  από έναν  ατμοποιητή,  την  ανακάτεψα  με  λίγο  λάδι
καρύδας, ώστε να απλωθεί πιο εύκολα και να «λιπαίνει» τα πόδια της. Μέσα σε περίπου μισή ώρα όλο το
πρήξιμο είχε πέσει και ενώ είχε ακόμα κόκκινες κουκίδες όπου τα τσιμπήματα δεν την ενοχλούσαν, απέφυγα να
της δώσω τον Benedryl.

Είχα  ένα  απόστημα  που  σχηματιζόταν  στο  στόμα  μου  και  έβαλα  τη  ρητίνη  από  τον  κάδο  γύρω  από  το
προσβεβλημένο δόντι και πάλι μέσα σε περίπου μισή ώρα το πρήξιμο μειώθηκε και μπόρεσα να το θεραπεύσω,
χωρίς κανένα πρόβλημα από τότε. Το έβαλα δύο μέρες αν και σίγουρα. Τώρα μπορώ να πω ότι η συσκευασία
της ρητίνης (αν έχετε ένα Vapir No2 μέσα στον κώνο όπου αλλάζετε την οθόνη συλλέγει σχεδόν καθαρό χασίς,
επίσης συγκεντρωμένο.) Γύρω από το δόντι μου πήρα απίστευτα ψηλά, πιθανώς υψηλότερα από ό, τι είχα ποτέ
στη ζωή μου Το

Έστειλα ακόμη και μήνυμα στον άντρα μου από το σαλόνι για να του ζητήσω βοήθεια για να φτάσει στην
κρεβατοκάμαρα. Ωστόσο, τα υπογλώσσια φάρμακα λειτουργούν καλύτερα, γι 'αυτό στην ΚΤ εάν υποπτεύονται
καρδιακή προσβολή ψεκάζουν νιτρο κάτω από τη γλώσσα σας. Όλα είναι εντάξει τώρα, όμως, δεν πέθανα από
υπερβολική δόση, δεν ξύπνησα φρικτά από το hangover και το καλύτερο από όλα ... Δεν χρειάστηκε να πάρω
μεγάλες ποσότητες Tylenol ή Advil και να κάνω ακόμα μεγαλύτερη ζημιά στο σώμα μου στομάχι & συκώτι.

Ξέρω ότι η ρητίνη δεν είναι ο πιο αποτελεσματικός τρόπος και δεν ήμουν καν σίγουρος αν θα λειτουργούσε,
αλλά ήταν αυτό με το οποίο έπρεπε να δουλέψω αφού ζω σε μια παράνομη κατάσταση. Πίστευα ότι δεν θα
μπορούσε να βλάψει. Ανυπομονώ να ζήσω σε μια κατάσταση όπου μπορώ να καλλιεργήσω ελεύθερα το δικό
μου οργανικό αρχικό υλικό της υψηλότερης δυνατής ποιότητας, να φτιάξω το δικό μου λάδι και να θεραπεύσω
τον εαυτό μου & ολόκληρη την οικογένειά μου ... συμπεριλαμβανομένης της σχεδόν 2χρονης κόρης μου που
ήταν περνάει την κόλαση τον περασμένο χρόνο γιατί κανείς δεν μπορεί να καταλάβει τι της φταίει.

Νομίζουν ότι τώρα έχει μια πρωτεϊνική διαταραχή, αλλά αυτό είναι ένα άλλο πράγμα που το κάνουν γιατί δεν
έχουν ιδέα τι είναι στην πραγματικότητα λάθος. Το να την βάλεις στο λάδι μπορεί να της σώσει τη ζωή.

Ενώ θα μου άρεσε να έχω μια ακριβή διάγνωση, ώστε να ξέρω τι θεραπεύω, αλλά το συμπέρασμα είναι ότι
θέλω το μωρό μου να αισθάνεται καλύτερα και αν αυτό σημαίνει να ξεπεράσω τη συμβατική κοινωνία, αυτό θα
κάνω ». Σάρα

«Το ευχαριστώ δεν είναι αρκετό για αυτό που κάνατε. Κάθομαι εδώ με λάδι στη δηλητηριώδη βελανιδιά μου.
ΔΕΝ θα  το  δοκίμαζα  ΠΟΤΕ χωρίς  εσένα.  Διήρκεσε  πάνω από  2  μήνες  αγγίζοντας  σχεδόν  το  100% του
σώματός μου πέρυσι εξαιτίας κάποιου που ξεκίνησε μια πυρκαγιά, έτσι θα το πάρω τώρα παντού και χειρότερα
λένε γιατί δεν χτίζουμε ασυλίες σε αυτό.
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Πριν από μια μέρα εμφανίστηκε.  Έτσι,  το πετρέλαιο χθες το βράδυ, δεν σταμάτησε καθόλου τον κνησμό.
Ωστόσο, το βλέπω να θεραπεύει ουλές καθημερινά, οπότε έχω πίστη. Σήμερα το πρωί, 24 ώρες μετά την πρώτη
εφαρμογή, βλέπω ότι λειτούργησε και θεραπεύει κάθε τραυματισμένο δέρμα από το ξύσιμο μου. Έτσι, με λίγη
πάστα οξειδίου του ψευδαργύρου πάνω από το λάδι μου πιστεύω ότι μόλις βρήκα τη βοήθεια 1# για βελανιδιά
δηλητήριο.

Στην πραγματικότητα δεν μπορώ να περιμένω μέχρι την επόμενη σεζόν για να δω αν ίσως το λάδι θεραπεύει
για να επιδιορθώσει αυτό το ζήτημα εφ 'όρου ζωής. Θα σας ενημερώσω. Δεν θα ήταν υπέροχο; Ευχαριστώ και
πάλι για όλα όσα κάνετε. » Ρεβέκκα

- Το λάδι μπορεί επίσης να το διορθώσει. Είναι θεραπεία ή έλεγχος για όλα τα ιατρικά προβλήματα. Όσο πιο
γρήγορα εφαρμοστεί τόσο πιο γρήγορα θα διορθωθεί αυτό που πρέπει να διορθωθεί, αυτό είναι το μόνο που
υπάρχει σε αυτό. JB

«Θέλω οι άνθρωποι να γνωρίζουν ότι η RSO καθάρισε μια τεράστια φουσκάλα που πήρε ο σύζυγός μου στη
φτέρνα του ενώ ήταν ξαπλωμένος στο κρεβάτι τόσο καιρό από το να είναι τόσο άρρωστος. Έβαλα το λάδι και
μέσα σε μια εβδομάδα είχε φύγει.  Φοβόμουν εντελώς ότι  θα εξελιχθεί  σε κάτι  πολύ πιο σοβαρό. Κάλυψε
ολόκληρη τη φτέρνα του. Ευχαριστώ τον Rick Simpson για όλα όσα κάνεις ». Σούζαν

"Όντας μηχανικός, χρησιμοποίησα το λάδι σε αρκετά άσχημα κοψίματα και έχεις 100% δίκιο ... Θεραπεύει το
δέρμα πιο γρήγορα από οτιδήποτε άλλο." Cory

«Θεράπευσα τον HPV μου σε δύο εβδομάδες με μόνο τρεις τοπικές εφαρμογές.» Μίλια

«Είμαι στη διαδικασία να θεραπεύσω έναν άσχημο τυφλοπόντικα που έχει μαυρίσει. Κάθε πρωί απλώνω μια
γενναιόδωρη  ποσότητα ακριβώς  πάνω στον τυφλοπόντικα  και  στη  συνέχεια  καλύπτω με  ένα  λουρί.  Σε  3
εβδομάδες μπορώ να δω οπτικά τη μούρη να συρρικνώνεται. Δουλεύει. Επίσης τρώω λίγο καθημερινά ... τι
διαφορά στο επίπεδο ενέργειας. ΦΑΡΜΑΚΕΥΤΙΚΕΣ ΜΠΛΕΣ ΜΕΣΑ ΚΑΝΝΑΒΙΟΥ !!!!!!! ” Θαυμαστής

«Το παραδέχομαι ... είμαι αδέξιος ... Έχω μια κακή συνήθεια να κολλάω τα δάχτυλα του πιρουνιού στο πόδι
μου.  RSO απευθείας  επί  τόπου,  καλύπτεται  με  βοήθημα μπάντας,  ο  πόνος  εξαφανίζεται  σε δευτερόλεπτα,
επουλώνεται σε 3 ημέρες ». Ερείκη

«Έχω δει μια πολύ λιγότερο ισχυρή εκδοχή βάλσαμου του ελαίου να καταστρέφει την ψωρίαση σε μέρες, να
μειώνει το πρήξιμο των ωοθηκών την 1η ημέρα της περιόδου σε 20 λεπτά και να αποτρέπει ουλές και πόνο
όταν εφαρμόζεται αμέσως σε μικρά εγκαύματα. Πραγματικά με κάνει να αναρωτιέμαι τι θα μπορούσε να κάνει
το λάδι ... »Μπέρες

«Είχα μια από τις χειρότερες περιπτώσεις ποδιών αθλητή όταν ήμουν 10 ετών, μακάρι να είχα το λάδι. Αλλά το
έχω τώρα. Όλα είναι καλά 47 χρόνια μετά. Θεραπεύει τα περισσότερα ». Ντόναλντ

«Η νύφη μου τηγάνιζε μπριζόλες χοιρινού κρέατος και έβαζε τα δάχτυλά της στο ζεστό λάδι που έβραζε μέχρι
το πρώτο κότσι και άσπριζαν σαν μαγειρεμένο κοτόπουλο.

Τους βάλαμε RSO και ο πόνος εξαφανίστηκε σε περίπου ένα λεπτό περίπου, τα επικάλυψε 2 φορές την ημέρα
με το RSO. Θεράπευσαν πολύ γρήγορα σε λίγες μόνο μέρες και δεν υπήρχε καθόλου απώλεια δέρματος ή
ουλές.

Είναι εκπληκτικό ότι τώρα κρατάμε λίγο στο ψυγείο της κουζίνας, οπότε αν κάποιος καεί (ειδικά τα παιδιά) θα
εφαρμόσουμε το RSO αμέσως, δεν χρειάζεται να αισθανθούμε αυτόν τον πόνο όταν έχουμε ένα φυσικό φυτό
που θα το φροντίσει .. " Ντέμπρα

«Είχα μια μικρή παρτίδα σβώλων στον αγκώνα μου, τους αντιμετώπισα με λάδι ... Μια εβδομάδα αργότερα ο
αγκώνας μου είναι λείος και δεν έχει χτυπήματα ... Νομίζω ότι ήταν κονδυλώματα αλλά επειδή δεν πιστεύω
στους γιατρούς δεν μπορούσα» μην σου πω με σιγουριά. " Κάρλα

- Ανεξάρτητα από το τι συμβαίνει με το δέρμα σας, απλώς εφαρμόστε το λάδι, καλύψτε το με ένα λουρί και
εφαρμόστε ξανά το λάδι κάθε μία ή δύο ημέρες ή όταν πέσει το λουράκι. Εγκαύματα, κονδυλώματα, έκζεμα,
ψωρίαση - το λάδι δεν ενδιαφέρει τι είναι και θα το φτιάξει, απλώς δώστε του χρόνο και λάδι. JB
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«Ο φίλος μου είχε μια κύστη στο πρόσωπό του και αφού πήρε το λάδι για μερικές ημέρες είχε εξαφανιστεί. Και
το κατάπινε χωρίς να το χρησιμοποιεί τοπικά ». Ιωαναθάν

«Δεν είμαι καρκινοπαθής αλλά είχα μια λοίμωξη στη φτέρνα μου που δεν θα ανταποκρινόταν στη θεραπεία.
Είχα ακόμη και μια τεχνική φροντίδας πληγών σε αυτό ... πήρε τη μόλυνση να σταματήσει να εξαπλώνεται,
αλλά ακόμα δεν θα επουλωθεί. Έβαψα το λάδι και σε μια μέρα η ερυθρότητα ήταν λιγότερη. Η δεύτερη μέρα
και η ερυθρότητα έφυγε. Τρίτη μέρα και η μόλυνση μοιάζει ξανά με δέρμα! Υπέροχο θεραπευτικό λάδι! » Τάμι

«Δούλεψα για μια εταιρεία πισίνας και σπα ... Είμαι ανοιχτόχρωμος, έξω όλη μέρα. Είχα κάποια τρελά σημεία
που εμφανίζονταν στο πρόσωπο, το κεφάλι και το χέρι μου που ήταν πάντα έξω από το παράθυρο του οδηγού.
Το λάδι καθάρισε αυτά τα σημεία σε λίγες εβδομάδες! Πίνω τώρα 5 γραμμάρια καθαρού THC κάθε μέρα για
να βοηθήσω στην καταπολέμηση κάθε ασθένειας και να διατηρήσω το ανοσοποιητικό μου σύστημα ισχυρό.
BTW χωρίς εμβόλιο γρίπης ποτέ! Δεν έχω γρίπη από παιδί ». Κίσσα

«Ξέρω ότι τα παιδιά εδώ λένε πάντα να χρησιμοποιούν το καθαρό RSO και είμαι πολύ μεγάλος οπαδός αυτού
του υλικού.  Ωστόσο, θέλω απλώς να ενημερώσω τον κόσμο ότι μια έγχυση λαδιού καρύδας φτιαγμένη με
φύλλα ζάχαρης, έχει αντικαταστήσει εντελώς τη νεοσπορίνη για εμάς, δεν χρειάστηκε να αγοράσω αυτά τα
προϊόντα για 2 χρόνια. Λειτουργεί καλύτερα και γρηγορότερα, και μπορώ να το σκαρώνω σε όλα τα χέρια και
το πρόσωπο των ανθρώπων και δεν χρειάζεται να ανησυχώ μήπως αρρωστήσουν αν το φάνε κατά λάθος ». Η
Τίνα

- Τίνα, τίποτα δεν λειτουργεί καλύτερα και γρηγορότερα από το καθαρό RSO, αλλά ξέρω τι προσπαθείς να
πεις.  Φυσικά,  οι  λιγότερο  ισχυρές  μορφές  φαρμάκου  κάνναβης  μπορούν  επίσης  να  κάνουν  θαύματα.  Το
πρόβλημα είναι ότι η επιτυχία δεν είναι τόσο αξιόπιστη όσο με το αδιάλυτο πιο ισχυρό RSO.

Τα καλλυντικά κάνναβης θα αντικαταστήσουν τα περισσότερα διαθέσιμα καλλυντικά σύντομα, δηλαδή αφού οι
γυναίκες μάθουν τι μπορεί να κάνει το λάδι για την ομορφιά τους. Το έλαιο κάνναβης, το λάδι καρύδας και το
βούτυρο καριτέ είναι οι αγαπημένοι μου φορείς, αλλά κάποιος μπορεί να χρησιμοποιήσει ό, τι είναι δημοφιλές
τοπικά, όπου ζει και να προσθέσει το λάδι σε αυτό. Το 20-30% RSO σε κρέμες κάνει θαύματα, αλλά το 0,01-
1% μπορεί επίσης να έχει μεγάλο όφελος για λιγότερο σοβαρές καταστάσεις και καθημερινή συντήρηση. JB

«Η κοπέλα μου είναι πολύ αλλεργική στα τσιμπήματα κουνουπιών και χθες το βράδυ είχε ένα στο κρόταφό
της ... ήταν τεράστιο, ούτως ή άλλως πρότεινα να πάρω ένα βοήθημα μπάντας και να βάλω στο δάγκωμα RSO
που είχαμε  φτιάξει  από  φύλλα  κάνναβης.  Σήμερα  το  πρωί  όταν  ξυπνήσαμε  το  χτύπημα  είχε  εξαφανιστεί
τελείως ».

- Ευχαριστώ, Τζίμι. Είμαι βέβαιος ότι αυτή η πληροφορία θα βοηθήσει πολλούς ανθρώπους. Η περίοδος των
κουνουπιών είναι εδώ. Και το λάδι λειτουργεί ως απωθητικό, επίσης, δοκιμάστε το. Είναι πάντα καλύτερο να
αποφεύγετε να εμφανίζονται προβλήματα παρόλο που είναι τόσο εύκολο να τα διορθώσετε με το λάδι. Το λάδι
μπορεί να χρησιμοποιηθεί τοπικά σε οτιδήποτε φαγούρα, καίει ή πονάει. Όσο πιο γρήγορα εφαρμόσετε το λάδι
τόσο πιο γρήγορα τα προβλήματα μπορούν να εξαφανιστούν. Θυμήσου το. JB

Ε.  Πόσο μπορεί  να  διαρκέσει  το  λάδι;  Για  πάντα? Ποιος  είναι  ο  καλύτερος  χώρος  αποθήκευσης,  ψυγείο,
καταψύκτης, ντουλάπι; Ευχαριστώ.

Α.  Σε  σύριγγα  και  αν  διατηρηθεί  σε  σκοτεινό  κρύο  μέρος,  το  λάδι  θα  διαρκέσει  για  χρόνια,  ειδικά  αν
καταφέρετε να προστατέψετε το λάδι από τους επισκέπτες και την οικογένεια,  δηλαδή τις γυναίκες, επειδή
φαίνεται ότι τους αρέσει να καταναλώνουν το λάδι ακόμη περισσότερο από τους άνδρες. 

Τη στιγμή που οι γυναίκες στην οικογένειά σας θα μάθουν για τις αναζωογονητικές επιδράσεις του λαδιού και
τι κάνει με τις ρυτίδες, δεν θα χρειάζεται να ανησυχείτε για το πόσο θα διαρκέσει το λάδι, θα τρώγεται ή θα
χρησιμοποιείται τοπικά πολύ γρήγορα. Εάν θέλετε να διατηρήσετε την προσφορά σας σε λάδι, μην πείτε στις
γυναίκες ότι τα καλλυντικά με 20-30% του λαδιού θα κάνουν θαύματα για την επιδερμίδα τους και θα τα
κάνουν να φαίνονται όσο το δυνατόν νεότερα, διαφορετικά θα σας το πάρουν απλά όχι δεν έχει σημασία τι θα
προσπαθήσετε να πείτε ή να κάνετε και δεν θα χρειαστεί να ανησυχείτε για το πόσο θα διαρκέσει το λάδι.
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Αυτό δεν είναι (εννοείται) σεξιστικό σχόλιο, ενημερώνω μόνο όσα έχω δει να συμβαίνουν πολλές φορές, είναι
απλώς μια παρατήρηση και μια προσπάθεια να επιστήσω την προσοχή στο τι μπορεί να κάνει το λάδι για την
επιδερμίδα σας ανεξάρτητα από το φύλο. JB

«Αν οι γυναίκες γνώριζαν ότι αντιστρέφει τη γήρανση του δέρματος και αποκαθιστά το κατεστραμμένο δέρμα
(όπως στην περίπτωση αυτού του ατόμου), η υποστήριξη της νομιμοποίησης της κάνναβης θα περνούσε από
την οροφή! Ολόκληρη η οικονομία ευημερούσε εξαιτίας της καταστολής αυτού του καταπληκτικού φυσικού
φαρμάκου  και  όλοι  θα  το  παρακολουθήσουμε  να  καταρρέει  μαζί  καθώς  όλο  και  περισσότεροι  άνθρωποι
ενημερώνονται και απλώς αρχίζουν να φαρμακοποιούνται ». Gil

Ε. Το εφαρμόζετε στο πρόσωπό σας για θεραπεία ρυτίδων> ή το παίρνετε από το στόμα ή και τα δύο; » Τόνι

Α. Και τα δύο για καλύτερα αποτελέσματα, αλλά η τοπική εφαρμογή μπορεί να κάνει πολλά, επίσης. JB

«Διάβασα ρυτίδες; Βοηθάει στις ρυτίδες; : 0 ”Μάργκι

Χρόνιος πόνος

«Εάν έχετε τις κατάλληλες ποικιλίες για να φτιάξετε το λάδι, δεν υπάρχει τίποτα καλύτερο για τον χρόνιο πόνο
από το έλαιο κάνναβης. Τα έλαια από πολλούς τύπους κάνναβης είναι ένα υπέροχο φυσικό παυσίπονο που δεν
είναι εθιστικό ή επιβλαβές. Το ιατρικό σύστημα δίνει στους πάσχοντες από χρόνιο πόνο επικίνδυνα, εθιστικά
και  επιβλαβή  φάρμακα  για  τον  έλεγχο  του  πόνου  τους.  Ομολογώ  ότι  τέτοια  φάρμακα  είναι  κάπως
αποτελεσματικά, αλλά ουσιαστικά το μόνο που κάνουν είναι να καλύπτουν τον πόνο, ενώ δεν παρέχουν κανένα
θεραπευτικό αποτέλεσμα. Όταν παίρνετε έλαιο κάνναβης για χρόνιο πόνο, όχι μόνο μειώνει τον πόνο, αλλά
πραγματικά λειτουργεί για να θεραπεύσει την αιτία του πόνου σας. Για όποιον πάσχει από χρόνιο πόνο, το
έλαιο κάνναβης είναι μακράν η καλύτερη θεραπεία, αφού δεν προκαλεί εθισμό και δεν βλάπτει το υπόλοιπο
σώμα σας.

Έχω δει άτομα με καρκίνο των οστών σε αγωνία όταν η μορφίνη και όλα τα άλλα φάρμακα για τον πόνο που
χρησιμοποιεί το ιατρικό σύστημα δεν μπόρεσαν να σκοτώσουν τον πόνο τους. Αλλά το έλαιο κάνναβης το
έθεσε υπό έλεγχο μέσα σε λίγες ώρες και μπόρεσαν να απομακρυνθούν από αυτές τις επιβλαβείς ουσίες πολύ
γρήγορα με λίγα συμπτώματα στέρησης. Παρέχω επίσης αυτό το φάρμακο σε πολλούς ασθενείς με χρόνιο πόνο
και μερικά από τα αποτελέσματα ήταν πραγματικά εκπληκτικά. Δεν ήταν ασυνήθιστο για μένα να λαμβάνω
αναφορές από ανθρώπους την επόμενη μέρα, λέγοντάς μου ότι δεν υποφέρουν πλέον.

Όπως είπα,  το έλαιο  κάνναβης έχει  την  ικανότητα να εξαλείφει  τον  πόνο,  αλλά επίσης  λειτουργεί  για  να
θεραπεύσει την αιτία του. Και πάλι, η ιδέα είναι να ξεφορτωθούμε αυτά τα επικίνδυνα εθιστικά φαρμακευτικά
φάρμακα το συντομότερο δυνατό και να τα αντικαταστήσουμε με τη χρήση αυτού του ελαίου. Ρεαλιστικά, δεν
υπάρχει σύγκριση μεταξύ ελαίου κάνναβης και φαρμακευτικών προϊόντων. Τα περισσότερα φάρμακα για τον
πόνο που παρέχονται από το ιατρικό μας σύστημα είναι επικίνδυνα, εθιστικά και θανατηφόρα, ενώ το έλαιο
κάνναβης δεν παρουσιάζει εθισμό ή κίνδυνο για τον ασθενή.

Εάν ένας ασθενής παίρνει μορφίνη ή άλλα οπιούχα για να ελέγξει τον πόνο του, προτείνω να ξεκινήσουν με
δόσεις περίπου στο μέγεθος ενός τεμαχίου κοντού κόκκου ξηρού ρυζιού. Στη συνέχεια, αυξήστε την ποσότητα
που καταναλώνετε όσο το δυνατόν γρηγορότερα, μειώνοντας παράλληλα την πρόσληψη αυτών των ουσιών έως
ότου δεν χρειάζεστε περαιτέρω φάρμακα. Υπάρχει τεράστιος αριθμός ανθρώπων που έλαβαν φάρμακα που
τους συνταγογράφησαν οι γιατροί τους για χρόνια και δεν έκαναν καθόλου ή τίποτα για να βοηθήσουν. Αν
θέλετε να μάθετε πώς είναι να νιώθετε ξανά καλά, δοκιμάστε το λάδι και αφήστε πίσω σας την παραφροσύνη
του ιατρικού συστήματος ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Πόνος στην πλάτη, Σκολίωση
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Είχατε ασθενείς που αντιμετώπισαν ανακούφιση από πόνο στην πλάτη ή σκολίωση;

"Ο παραγωγός του ντοκιμαντέρ μας" Run From the Cure "Christian Laurette είχε πάσχει από σκολίωση για
χρόνια. Πριν από περίπου δεκατρία χρόνια, το ιατρικό σύστημα προσφέρθηκε να κάνει μια επέμβαση, αλλά θα
έδιναν στον Κρίστιαν μόνο 50/50 πιθανότητες να περπατήσει ξανά. Με τέτοιες πιθανότητες, ένιωσε ότι η μόνη
εναλλακτική  του  λύση ήταν να  ζήσει  με  τον  πόνο.  Σχεδόν καθημερινά,  θα  κατέρρεε  από αγωνία  από τη
σκολίωση και είχε πείσει λίγο πολύ τον εαυτό του ότι τίποτα δεν μπορεί να βοηθήσει. Του έδωσα λίγο έλαιο
κάνναβης και μέσα σε λίγες ώρες ανέφερε ότι δεν ένιωσε άλλο πόνο στην πλάτη.

Του εξήγησα ότι έζησε τη ζωή του με μια κατάσταση που δεν θα του επέτρεπε να ασκείται όπως θα έπρεπε
ένας κανονικός άνθρωπος, επομένως οι μύες της πλάτης του ήταν πολύ αδύναμοι. Όπως ήταν αναμενόμενο,
μετά τη λήψη του λαδιού σύμφωνα με τις οδηγίες, ο Κρίστιαν λειτουργεί πλέον κανονικά χωρίς πόνο, οι μύες
της πλάτης του έχουν ενισχυθεί και τώρα μπορεί να μείνει χωρίς λάδι για μεγάλες περιόδους. Ο Κρίστιαν είναι
μόνο ένας από τους  πολλούς με  προβλήματα στην πλάτη που έχουν βρει  μια αποτελεσματική θεραπεία ή
έλεγχο με τη χρήση αυτού του φαρμάκου για να διευκολύνουν τη δυσφορία τους. Κατά τη γνώμη μου, δεν
χρειάζεται κανένας να περάσει τη ζωή του σε μια συνεχή αγωνία. Εάν έχετε προβλήματα πλάτης οποιασδήποτε
φύσης, είμαι βέβαιος ότι η χρήση αυτού του φαρμάκου θα είναι πολύ επωφελής για τους περισσότερους που
έχουν αυτές τις παθήσεις ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Διαβήτης

«Οι διαβητικοί που μόλις έχουν διαγνωστεί είναι συνήθως αρκετά εύκολο να θεραπευτούν και σε ελάχιστο
χρόνο είναι συχνά απαλλαγμένοι από τη νόσο. Αλλά σε ασθενείς που είχαν αυτή την κατάσταση για μεγάλο
χρονικό διάστημα και είχαν υποστεί τις συνέπειες της νόσου για χρόνια, συχνά θα χρειαστεί περισσότερος
χρόνος. Ακόμη και σε ασθενείς με σοβαρή βλάβη, εάν το λάδι υψηλής ποιότητας ληφθεί σωστά, συχνά μέσα σε
έξι εβδομάδες δεν χρειάζονται πλέον ινσουλίνη. Δυστυχώς, η ζημιά που προκαλεί αυτή η ασθένεια στο σώμα
μας μπορεί να πάρει πολύ περισσότερο χρόνο για να επουλωθεί, αλλά δεδομένου του χρόνου, τα περισσότερα
από αυτά μπορούν επίσης να αποκατασταθούν.

Το λάδι φαίνεται να έχει συχνά την ικανότητα να αναζωογονεί το πάγκρεας αρκετά γρήγορα, ώστε να μπορεί
και πάλι να λειτουργεί σωστά. Firstμασταν αρχικά σε θέση να το αποδείξουμε σε έναν διαβητικό που είχα
θεραπεύσει  για καρκίνο.  Στο τέλος της θεραπείας του για τον καρκίνο,  διέκοψε εντελώς το λάδι για δέκα
ημέρες. Προς έκπληξή μου, τα επίπεδα σακχάρου στο αίμα του παρέμειναν φυσιολογικά και έτρωγε πολλά
πράγματα που ένας διαβητικός δεν έπρεπε. Αυτός ο άντρας ήταν διαβητικός για πάνω από τριάντα χρόνια και
έπαιρνε δύο ενέσεις ινσουλίνης την ημέρα. Έτσι, αφού δεν είχε πάρει λάδι για δέκα ημέρες και τα επίπεδα
σακχάρου στο αίμα του παρέμειναν φυσιολογικά, έγινε προφανές ότι το πάγκρεας του πρέπει να λειτουργεί
ξανά σωστά.

Πάντα λέω στους  ασθενείς  ότι  δεν  είμαι  γιατρός,  αλλά πιστεύω ότι  θα ήταν προς  το  συμφέρον τους  εάν
μπορούσαν να  απομακρυνθούν  από τα χημικά φάρμακα που χρησιμοποιούν για άλλες  καταστάσεις.  Πολύ
συχνά, ορισμένα φάρμακα μπορούν να εμποδίσουν την αποτελεσματικότητα της θεραπείας με λάδι και η χρήση
του λαδιού συνήθως θα αντικαταστήσει αυτά τα φάρμακα ούτως ή άλλως.

Είχα αναφορές από ασθενείς που έπασχαν από σακχαρώδη διαβήτη τύπου 1 και τύπου 2 που δήλωσαν ότι το
λάδι τους αντιμετώπισε με επιτυχία. Για παράδειγμα, έχω συναντήσει ασθενείς που έκαναν ένεση ινσουλίνης
για τριάντα χρόνια και, μετά την έναρξη του λαδιού, μέσα σε έξι εβδομάδες δεν χρειάστηκε πλέον να κάνουν
αυτές τις ενέσεις. Ταυτόχρονα, άλλες αναφορές που έλαβα από ορισμένους ανέφεραν ότι ήταν επιτυχημένες
μόνο στη μείωση της πρόσληψης ινσουλίνης. Αλλά δήλωσαν επίσης ότι με τη χρήση του λαδιού έκανε επίσης
άλλα υπέροχα πράγματα που βελτίωσαν τη συνολική τους υγεία.

Ο τρόπος που το βλέπω, η αποβολή της ινσουλίνης και το πάγκρεας που ελέγχουν τα επίπεδα σακχάρου στο
αίμα για άλλη μια φορά είναι ο στόχος. Ωστόσο, ακόμη και αν αυτό δεν μπορεί να επιτευχθεί  πλήρως, οι
επιδράσεις του λαδιού θα εξακολουθούν να είναι πολύ ευεργετικές για το σώμα του ασθενούς. Δεδομένου ότι
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αυτή η ασθένεια προκαλεί προβλήματα κυκλοφορίας και άλλες επιπλοκές, συχνά μια λοίμωξη που προκαλείται
από  τραυματισμό  είναι  αδύνατο  να  θεραπευτεί  χρησιμοποιώντας  τα  ιατρικά  συστήματα  που  ονομάζονται
συμβατικές μέθοδοι. Για παράδειγμα, εάν ένας διαβητικός μολυνθεί στο πόδι του και αρνείται να θεραπευτεί
σωστά, τελικά, η απάντηση του ιατρικού συστήματος είναι να αφαιρέσει το πόδι ή τουλάχιστον το μέρος που
είχε μολυνθεί.

Έχω  γνωρίσει  προσωπικά  για  διαβητικούς  που  το  έκαναν  αυτό  και  σε  λίγο  χρόνο  συνήθως  χρειάζονται
περισσότερη αφαίρεση γιατί η μόλυνση συνεχίζει να δημιουργείται. Τι φρικτή προοπτική για έναν διαβητικό να
αντιμετωπίσει και αυτό που το κάνει ακόμη χειρότερο είναι το γεγονός ότι αυτές οι επεμβάσεις είναι εντελώς
περιττό.

Εκείνη την εποχή, δεν ήξερα τίποτα για τις θεραπευτικές ικανότητες του φυτού κάνναβης και το μόνο που
μπορούσα να κάνω ήταν να παρακολουθήσω την αγωνία που έπρεπε να περάσουν αυτοί οι ασθενείς. αλλά από
τότε έμαθα επιτέλους την αλήθεια. Εάν το λάδι χρησιμοποιείται εξωτερικά, θα θεραπεύσει τα διαβητικά έλκη
σε πολύ σύντομο χρονικό διάστημα, οπότε μπορείτε να φανταστείτε τα οφέλη που λαμβάνει ένας διαβητικός
όταν απορροφηθεί αυτή η ουσία. Έκανα αυτές τις πληροφορίες διαθέσιμες για χρόνια, αλλά ακόμα οι γιατροί
επιλέγουν να αγνοήσουν τη χρήση αυτού του φαρμάκου και να συνεχίσουν να ακρωτηριάζουν τους ασθενείς
τους. Αυτός είναι ένας από τους λόγους που δεν χρησιμοποιώ το ιατρικό σύστημα και όλους αυτούς τους
λεγόμενους γιατρούς που τρέφουν τα βάσανά μας.

Μετά τη λήψη της θεραπείας με λάδι,  πολλοί διαβητικοί  που ακολουθούν περιορισμένη δίαιτα για χρόνια
συμπεριφέρονται σαν παιδιά σε ένα κατάστημα καραμελών. Ξαφνικά, μπορούν και πάλι να τρώνε τρόφιμα που
δεν πρέπει να κάνει ένας διαβητικός και ορισμένοι ασθενείς θα τείνουν να τρώνε υπερβολικά τον εαυτό τους.
Όσο περνάει ο καιρός, το λάδι μπορεί να αντιστρέψει τη ζημιά που έχει προκληθεί στο σώμα των διαβητικών,
όπως η κακή κυκλοφορία κ.λπ. όπως είδαμε, το υψηλής ποιότητας έλαιο κάνναβης είναι αποτελεσματικό στη
θεραπεία όλων των τύπων διαβήτη ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

«Το λάδι αναζωογονεί το πάγκρεας και, είτε το πιστεύετε είτε όχι, συχνά αρχίζει να παράγει ινσουλίνη ακόμη
και μετά από χρόνια αδράνειας.  Πολλοί ασθενείς  μπορούν να σταματήσουν τη λήψη ινσουλίνης μετά από
αρκετές εβδομάδες στο λάδι. Το έλαιο βοηθά επίσης στη θεραπεία ή τον έλεγχο όλων των άλλων προβλημάτων
που σχετίζονται με τον διαβήτη στο σώμα.

Θα έτρωγα το λάδι και/ή θα το χρησιμοποιούσα σε υπόθετο. Το κάπνισμα ή η εξάτμιση μπορούν επίσης να
βοηθήσουν στη μείωση του επιπέδου σακχάρου στο αίμα, αλλά τα αποτελέσματα είναι πολύ περιορισμένα σε
σύγκριση με την κατάποση του ελαίου. Θα χρησιμοποιούσα το λάδι τοπικά για διαβητικά έλκη, απλώς άπλωνε
το λάδι, το κάλυπτα με επίδεσμο και το επαναλάμβανα κάθε τρεις ημέρες μέχρι να επουλωθεί το έλκος. Θα
ανακατέψω λάδι από σπόρους κάνναβης με το εκχύλισμα και θα το χρησιμοποιήσω για μασάζ, το οποίο θα
προωθήσει  την  κυκλοφορία  του  αίματος  και  θα  βοηθήσει  στην  πρόληψη  του  πρηξίματος  και  άλλων
ενοχλήσεων. Θα συμπεριλάμβανα επίσης σπόρους κάνναβης και έλαιο κάνναβης στη διατροφή μου ». JB

Καρδιά, αρτηριακή πίεση

Είχατε κάποια ευεργετική αναφορά σχετικά με το έλαιο κάνναβης και τις καρδιακές παθήσεις;

«Για όσους έχουν καρδιακά προβλήματα που ξεκινούν θεραπεία με το λάδι, θα πρέπει να γνωρίζουν ότι συχνά
το λάδι μπορεί να αυξήσει τον καρδιακό ρυθμό ενός ασθενούς, μέχρι να αισθανθούν άνετα με τη χρήση του. Η
αύξηση του καρδιακού ρυθμού είναι συνήθως μόνο μικρή, αλλά πιστεύω ότι ο ασθενής πρέπει να γνωρίζει ότι
μπορεί να συμβεί.

Αυτό  το  φάρμακο  είναι  αποτελεσματικό  για  τη  μείωση  των  επιπέδων  χοληστερόλης  και  βελτιώνει  την
κυκλοφορία  του αίματος,  έτσι  ώστε  από μόνο του να είναι  μεγάλο όφελος  για την καρδιά του ασθενούς.
Σίγουρα, η καρδιά είναι ζωτικό όργανο και από την εμπειρία μας, το έλαιο κάνναβης μπορεί να αναζωογονήσει
ζωτικά όργανα. Παρόλο που δεν έχω πει ποτέ στους ανθρώπους να σταματήσουν να παίρνουν φάρμακα για την
καρδιά τους, πολλοί το έκαναν χωρίς επιζήμιες συνέπειες. Πιστεύω ότι η επίδραση του ελαίου κάνναβης στις
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καρδιακές παθήσεις απαιτεί περισσότερη έρευνα, αλλά από ό, τι έχουμε δει, αυτό το φάρμακο φαίνεται να είναι
πολύ ευεργετικό για την καρδιά.

Μπορεί το λάδι να ρυθμίσει την αρτηριακή πίεση;

Το έλαιο κάνναβης μπορεί πράγματι να ρυθμίσει την αρτηριακή πίεση. Το χρησιμοποιώ μόνος μου για να με
βοηθήσει να κοιμηθώ και να ρυθμίσω τη δική μου αρτηριακή πίεση. Κατά την έναρξη της θεραπείας με έλαιο
κάνναβης, λέω στους ασθενείς  που λαμβάνουν ήδη φάρμακα για αυτήν την κατάσταση να παρακολουθούν
στενά την αρτηριακή τους πίεση. Οι περισσότεροι που χρησιμοποιούσαν φαρμακευτικά σκευάσματα για τον
έλεγχο της αρτηριακής πίεσης δεν τα απαιτούν πλέον όταν ξεκινούν θεραπεία με έλαιο κάνναβης.

Δεδομένου  ότι  το  έλαιο  κάνναβης  μειώνει  την  αρτηριακή  πίεση,  όποιος  προσπαθεί  να  συνεχίσει  να
χρησιμοποιεί  τα  φαρμακευτικά  του  φάρμακα  για  την  αρτηριακή  πίεση,  πιθανότατα  θα  διαπιστώσει  ότι  ο
συνδυασμός των δύο θα μειώσει την αρτηριακή πίεση τους πολύ χαμηλά. Είναι καλή ιδέα να αποφύγετε αυτήν
την κατάσταση και με τη χρήση φορητών ελεγκτών αρτηριακής πίεσης που διατίθενται σήμερα, αυτό μπορεί
εύκολα να επιτευχθεί.

Μπορεί να βοηθήσει με άλλες ασθένειες των εσωτερικών οργάνων;

Από ό,  τι  έχω δει  με  τη  χρήση ελαίου  κάνναβης,  πολλές  εσωτερικές  παθήσεις  των οργάνων  και  συναφή
προβλήματα  μπορούν  να  ελεγχθούν  ή  να  θεραπευτούν.  Όταν  ένα  εσωτερικό  όργανο  αναζωογονείται  και
θεραπεύεται, μπορεί να ξαναρχίσει τα καθήκοντά του στο σώμα μας. Προσωπικά, πιστεύω ότι είναι πολύ πιο
λογικό να αναζωογονήσουμε τα ζωτικά μας όργανα με τη χρήση αυτού του ελαίου, παρά να περάσουμε από
μεταμόσχευση οργάνου με όλους τους συναφείς κινδύνους και στη συνέχεια να περάσουμε το υπόλοιπο της
ζωής  μας  παίρνοντας  φάρμακα,  ώστε  το  όργανο  να  μην  απορριφθεί.  Σε  ορισμένες  περιπτώσεις,  η
μεταμόσχευση οργάνου μπορεί να είναι η μόνη απάντηση, αλλά αν αυτό το φάρμακο χρησιμοποιηθεί σωστά
για την αναζωογόνηση ζωτικών οργάνων, νομίζω ότι θα υπάρχει πολύ λιγότερη ανάγκη για μεταμοσχεύσεις ».
Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

«Η καρδιά είναι ένα εσωτερικό όργανο και το λάδι αναζωογονεί ζωτικά όργανα. Όταν οι ασθενείς αρχίζουν να
χρησιμοποιούν το λάδι, συνήθως μειώνουν τις δόσεις των φαρμάκων για την καρδιά τους στο μισό και οι
περισσότεροι σταματούν να χρησιμοποιούν τα φάρμακα μόλις αισθανθούν ότι μπορούν να σταματήσουν να τα
χρησιμοποιούν. Το λάδι είναι πολύ ευεργετικό για την καρδιά.

Το  λάδι  μπορεί  να  ρυθμίσει  την  αρτηριακή  πίεση  και  την  αρρυθμία  πολύ  εύκολα.  Συνήθως  μειώνει  την
αρτηριακή πίεση, οπότε όσοι χρησιμοποιούν φάρμακα για την αρτηριακή πίεση θα πρέπει να είναι προσεκτικοί
με τη χρήση του ελαίου μέχρι να συνηθίσουν. Ένας συνδυασμός φαρμάκων για την αρτηριακή πίεση και το
λάδι μπορεί να οδηγήσει την πίεση σε πολύ χαμηλά επίπεδα, και έτσι είναι καλή ιδέα να παρακολουθείτε την
αρτηριακή πίεση χρησιμοποιώντας έναν μετρητή πίεσης. Σε πολλές περιπτώσεις, το λάδι αυξάνει ελαφρώς τον
καρδιακό ρυθμό.

Αυτός ο τομέας απαιτεί πολύ περισσότερη έρευνα, επομένως οι ασθενείς θα πρέπει να ακολουθούν την κοινή
λογική τους όταν ξεκινούν με το λάδι, αλλά θα πρέπει επίσης να παραμένουν σε επαφή με τον γιατρό τους για
να βεβαιωθούν ότι η καρδιά.

Οι καρδιοπαθείς πρέπει να ελέγχουν την ηλεκτρική καλωδίωση στο σπίτι ή στην εργασία τους.

Η καρδιά λειτουργεί  σε ηλεκτρομαγνητικά ερεθίσματα,  και  έτσι  θα πρέπει  να αποφεύγουν να μένουν στα
ηλεκτρομαγνητικά πεδία όσο το δυνατόν περισσότερο.

Θα έτρωγα το λάδι και θα το χρησιμοποιούσα επίσης σε υπόθετα. Όσον αφορά την τοπική εφαρμογή, δεν
βλάπτει  ποτέ,  αλλά  δεν  μπορώ  να  πω  πόσο  πραγματικά  ωφελεί  αυτή  τη  στιγμή.  Όπως  πάντα,  θα
χρησιμοποιούσα κάνναβη με όλους τους δυνατούς τρόπους. Θα συμπεριλάμβανα επίσης σπόρους κάνναβης και
έλαιο κάνναβης στη διατροφή μου, και οι δύο σπόροι και το έλαιο είναι γνωστό ότι έχουν πολύ ευεργετικά
αποτελέσματα σε πολλές καρδιακές παθήσεις.
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Αν ήμουν  γιατρός  και  έκανα  χειρουργική  επέμβαση  ή  μεταμόσχευση  καρδιάς  κ.λπ.,  θα  προσπαθούσα  να
αναζωογονήσω το όργανο με τουλάχιστον 60 γραμμάρια ελαίου. Εάν τα 60g δεν θα έφερναν τον ασθενή σε
επαρκή κατάσταση υγείας, θα συνέχιζα να του δίνω λάδι ». JB

Ασθμα

«Ακόμα και η κατσαρόλα είναι ευεργετική για πολλούς πάσχοντες από άσθμα, αλλά η κατάποση του ελαίου ή
η εξάτμισή του είναι ένας πολύ πιο αποτελεσματικός και φαρμακευτικός τρόπος για τη θεραπεία αυτής της
κατάστασης.  Η χρήση του λαδιού σε μορφή υπόθετου είναι  επίσης  πολύ αποτελεσματική  για εκείνους  με
αναπνευστικά  προβλήματα και  έτσι  αυτή  η μέθοδος  θα  μπορούσε να  είναι  επίσης  επωφελής.  Γνωρίζουμε
πολλούς ανθρώπους που έχουν άσθμα που έχουν βοηθηθεί  με  τη χρήση αυτού του φαρμάκου και  μπορώ
ειλικρινά να πω ότι δεν γνωρίζω καμία θεραπεία για αυτήν την κατάσταση που είναι πιο αποτελεσματική.
Ακόμα και εκείνοι που πάσχουν από τέτοια πράγματα όπως η ΧΑΠ έχουν δει απίστευτες βελτιώσεις  στην
ικανότητά τους να αναπνέουν σωστά με τη χρήση αυτού του φαρμάκου. Εάν αντιμετωπίζετε οποιοδήποτε τύπο
αναπνευστικών  προβλημάτων,  δοκιμάστε  το  λάδι  και  είμαι  σίγουρος  ότι  δεν  θα  το  μετανιώσετε  ».  Rick
Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

«Θα  περίμενε  κανείς  ότι  η  εξάτμιση  του  ελαίου  είναι  η  καλύτερη  θεραπεία  για  άσθμα  ή  αναπνευστικά
προβλήματα. Παραδόξως, διαπιστώσαμε ότι τα υπόθετα ελαίου κάνναβης είναι εξαιρετικά αποτελεσματικά στο
άνοιγμα των αεραγωγών. Συνήθως, μέσα σε 30 λεπτά αφότου ο ασθενής πάρει ένα υπόθετο, αναφέρουν ότι
αισθάνονται σαν να άνοιξαν οι πνεύμονες και μπορούν να αναπνεύσουν πολύ πιο εύκολα. Φυσικά, όπως και με
οποιαδήποτε άλλη ασθένεια, θα έπαιρνα μια τυπική δόση 60g σε διάστημα τριών μηνών και στη συνέχεια θα
έμενα σε ένα γραμμάριο την ημέρα μέχρι να αισθανθώ απόλυτα υγιής. Στη συνέχεια, φυσικά, θα έμενα σε δόση
συντήρησης για το υπόλοιπο της ζωής μου. Θα χρησιμοποιούσα το λάδι από το στόμα, τοπικά στο λαιμό και το
στήθος μου και σε μορφή υπόθετου ». JB

Τα παιδιά και το λάδι

Οι μητέρες ιδιαίτερα θα ανησυχούν εάν είναι ασφαλές να δίνουμε λάδι στα παιδιά. Είναι ασφαλές τότε;

«Θεωρώ ότι το έλαιο κάνναβης είναι απόλυτα ασφαλές στη θεραπεία παιδιών όλων των ηλικιακών ομάδων που
πάσχουν από καρκίνο και άλλες ασθένειες. Πραγματικά δεν ξέρω πώς οι γιατροί που θεραπεύουν μικρά παιδιά
σε ογκολογικές μονάδες μπορούν να ζήσουν με τον εαυτό τους. Δεν γνωρίζουν τη ζημιά που κάνουν σε αυτά τα
μικρά παιδιά με την ακτινοβολία, τη χημειοθεραπεία τους και άλλες επιβλαβείς, δηλητηριώδεις χημικές ουσίες;

Όποιος  έχει  σπουδάσει  ποτέ  ιατρική  γνωρίζει  τις  επιδράσεις  τέτοιων  θεραπειών  και  έχει  επίγνωση  του
γεγονότος  ότι  είναι  πολύ πιο  πιθανό να προκαλέσει  θάνατο  με  τη χρήση αυτών των θεραπειών,  παρά με
θεραπεία. Εάν οι γονείς θα αφιερώσουν χρόνο για να κατανοήσουν πλήρως τι σκοπεύει να κάνει το ιατρικό
σύστημα στα παιδιά τους, είμαι βέβαιος ότι οι περισσότεροι θα προτιμούσαν να τους κάνουν θεραπεία με έλαιο
κάνναβης, επειδή είναι μια φυσική ουσία που είναι ασφαλής στη χρήση και δεν θα προκαλέσει βλάβη στο
παιδί.

Γνωρίζοντας τι κάνω για το ιατρικό σύστημα, δεν θα τους άφηνα ποτέ να πιάσουν στα χέρια τους κανένα παιδί
μου. Σε περίπτωση που κάποιος προσπαθούσε να με αναγκάσει να κάνω διαφορετικά, η κατάσταση θα γινόταν
αμέσως πολύ άσχημη.

Νομίζω ότι είναι φυσικό ότι κάθε γονιός θα ήθελε να προστατεύσει τα παιδιά του και να τα κρατήσει μακριά
από τον κίνδυνο. Αν πίστευα ότι το ιατρικό σύστημα παρουσίαζε κίνδυνο ως γονέας του παιδιού, θα ένιωθα ότι
θα έπρεπε να έχω το δικαίωμα να επιλέξω άλλες μεθόδους θεραπείας. Πρόσφατα στις ΗΠΑ και τον Καναδά,
υπήρξαν περιπτώσεις όπου οι αρχές πήραν παιδιά και τα ανάγκασαν να κάνουν χημειοθεραπεία ενάντια στις
επιθυμίες του παιδιού και των ίδιων των γονέων. Φαίνεται ότι ως ενήλικες έχουμε το δικαίωμα να απορρίψουμε
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τις παράφρονες θεραπείες τους, αλλά τα παιδιά μας όχι. Δεδομένου ότι η χημειοθεραπεία είναι απλά δηλητήριο,
αν κάποιος πήγε παρά τη θέλησή μου και χορηγήσει κάτι τέτοιο σε ένα παιδί μου, πιθανότατα θα μπορούσε να
ειπωθεί ότι δεν θα είχαν ένα πολύ λαμπρό μέλλον.

Κατά τη γνώμη μου, όποιος θα έκανε κάτι τέτοιο χωρίς τη συγκατάθεση των γονέων είναι ένοχος απόπειρας
δολοφονίας και αν το παιδί πέθαινε, τότε θα ήταν υπεύθυνος για το θάνατό του. Δεν με νοιάζει πώς επιλέγετε
να το βλέπετε, το δηλητήριο είναι δηλητήριο και αν ένας γιατρός χορηγεί αυτές τις ουσίες, είναι εξίσου ένοχοι
με εμένα αν θα έκανα το ίδιο. Το ότι οι γιατροί φορούν λευκά παλτά δεν σημαίνει ότι έχουν το δικαίωμα να
βλάψουν τους ασθενείς τους. Στην πραγματικότητα, έρχεται σε αντίθεση με τον δικό τους Ιπποκρατικό Όρκο.
Αν ήμουν στη θέση τους, θα άρχιζα να ασκώ την ιατρική με τον κατάλληλο τρόπο πριν κάποιος που συνδέεται
με τους ασθενείς που έχουν βλάψει αποφασίσει να ζητήσει αντίποινα εναντίον τους.

Πώς μπορεί να χρησιμοποιηθεί το έλαιο κάνναβης στην πρόληψη ασθενειών; Για άλλη μια φορά, θα ήταν 
επίσης ασφαλές να δώσουμε το λάδι στα παιδιά;

Δεν γνωρίζω τίποτα καλύτερο από το έλαιο κάνναβης για την πρόληψη ασθενειών και επίσης θεωρώ ότι αυτό
το φάρμακο είναι απόλυτα ασφαλές στη θεραπεία των παιδιών. Έχω δηλώσει συχνά ότι εάν χορηγηθούν στα
παιδιά μικρές δόσεις ελαίου κάνναβης, ασθένειες όπως ο διαβήτης, η σκλήρυνση κατά πλάκας, ο καρκίνος και
πολλές άλλες θα μπορούσαν να αποφευχθούν να εμφανιστούν ποτέ στις περισσότερες περιπτώσεις.

Εάν  δοθούν  μικροσκοπικές  δόσεις  λαδιού  στα  παιδιά,  η  THC και  τα  συναφή  με  αυτά  κανναβινοειδή  θα
συσσωρευτούν στα συστήματά τους και θα αποτρέψουν ασθένειες. Δεν μιλάω για την αύξηση των παιδιών.
αυτό αφορά την παροχή σε παιδιά ή άτομα οποιασδήποτε ηλικίας με ένα ακίνδυνο, μη εθιστικό φάρμακο για
την πρόληψη ιατρικών προβλημάτων στο μέλλον.

Δεν υπάρχει κανένας λογικός λόγος για τον οποίο πρέπει να εμποδίσουμε να μεγαλώσουμε και να παράγουμε
το δικό μας φάρμακο για να θεραπεύσουμε αυτούς που αγαπάμε. Πρέπει τα παιδιά μας ή ακόμα κι εμείς οι ίδιοι
να  υποφέρουμε  και  να  πεθαίνουμε  επειδή  οι  φαρμακευτικές  εταιρείες  θέλουν  να  βγάλουν  περισσότερα
χρήματα; Όταν υπάρχει ένα φυσικό φάρμακο διαθέσιμο για να διευκολύνει τα ιατρικά μας προβλήματα που οι
περισσότεροι άνθρωποι δυσκολεύονται να δημιουργήσουν; It'sρθε η ώρα να φιλήσουμε τις εταιρείες φαρμάκων
αντίο και να μάθουμε τι μπορεί να προσφέρει η Μητέρα Φύση για να διατηρήσουμε τον εαυτό μας και τα
παιδιά μας υγιή.

Πώς να κάνετε δόση ελαίου κάνναβης για παιδιά;

Όσον αφορά τις δόσεις, τα παιδιά δεν διαφέρουν από τους ενήλικες και όλοι έχουν διαφορετικές ανοχές για
αυτό το φάρμακο. Για την πρόληψη ασθενειών στα παιδιά, θα απαιτούνταν μόνο μικροσκοπικές δόσεις μία
φορά την ημέρα περίπου μία ώρα πριν τον ύπνο, οπότε η πιθανότητα να αποκτήσετε ένα παιδί ψηλά θα ήταν
πολύ μακρινή. Και πάλι,  το έλαιο κάνναβης δεν προκαλεί κανένα κακό, οπότε δεν ξέρω γιατί κάποιος θα
δίσταζε να το δώσει  στα παιδιά του.  Επιπλέον,  φανταστείτε  όλους  τους  καθημερινούς  τραυματισμούς  που
συμβαίνουν και θα μπορούσαμε τώρα να θεραπευτούμε μόνοι μας εάν το λάδι ήταν διαθέσιμο. Πράγματα όπως
εγκαύματα,  κοψίματα,  γρατζουνιές,  πληγές,  λοιμώξεις,  τσιμπήματα  εντόμων  κ.λπ.  μπορούν  να
αντιμετωπιστούν τόσο εύκολα και αποτελεσματικά με την τοπική χρήση αυτού του λαδιού.

Μετά τις  εμπειρίες  μου με  αυτό το φάρμακο,  θα ήταν το πρώτο πράγμα που θα έδινα στο παιδί  μου για
εσωτερικές και εξωτερικές καταστάσεις. Ωστόσο, σίγουρα θα δίσταζα και θα σκεφτόμουν δύο φορές πριν τους
επιτρέψω  να  καταπιούν  χημικά  φάρμακα.  Στην  πραγματικότητα,  γνωρίζοντας  τι  κάνω  για  την  ιατρική
βιομηχανία, δεν θα σκεφτόμουν καν κάτι τέτοιο.

Χρειάζεται εμπειρία με τις θεραπευτικές επιδράσεις του ελαίου κάνναβης για να φτάσετε σε αυτόν τον τρόπο
σκέψης, αλλά χωρίς αμφιβολία αφού δείτε τι μπορεί να κάνει, και εσείς θα μεταστραφείτε. Πιστεύω ακράδαντα
ότι αν τα παιδιά και οι άνθρωποι κάθε ηλικίας έπαιρναν μικρές δόσεις αυτού του λαδιού σε τακτική βάση, θα
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μπορούσαν όλοι  να ζήσουν περισσότερο και  να είναι  πολύ πιο υγιείς  ».  Rick  Simpson,  Κάνναβη:  Το πιο
φαρμακευτικό φυτό

Ερ. Υπάρχει ηλικία που μπορούν να ξεκινήσουν αυτό; Ο γιος μου είναι 3 ετών και έχει άσχημο έκζεμα και το
κρύο είναι ένα καλό μέρος του χρόνου εδώ. » Ροξάνη

Α.  Roxanne,  είναι  απολύτως  ασφαλές  να  δίνετε  λάδι  σε  παιδιά,  ακόμη  και  σε  νεογέννητα,  ειδικά  όταν
χρησιμοποιείται  τοπικά  σε  μίγμα  με  έλαιο  κάνναβης  ή  βούτυρο  καριτέ.  Είναι  μια  καλή  στρατηγική  να
αναμειγνύετε το έλαιο κάνναβης με το λάδι (το 1% του λαδιού θα το κάνει,  αλλά το 20-30% θα ήταν το
ιδανικό) και στη συνέχεια να προσθέτετε μερικές σταγόνες από αυτό στο μπάνιο κάθε μέρα. Θα αφήσει μια
λεπτή  μεμβράνη  σε  όλο  το  σώμα  και  αυτό  είναι  συνήθως  το  μόνο  που  χρειάζεται  (ή  τουλάχιστον  για
συντήρηση). Τραβήξτε φωτογραφίες και βίντεο, η βελτίωση θα είναι πολύ πολύ γρήγορη. Ο κνησμός και ο
ερεθισμός θα εξαφανιστούν σε δευτερόλεπτα ή λεπτά και το έκζεμα θα πρέπει απλώς να εξαφανιστεί μέσα σε
μια εβδομάδα ή περισσότερο. Τις καλύτερες ευχές, JB

«Ότι ο καπνός ΔΕΝ είναι υγιής για παιδιά ή μαμάδες ... ηλίθια μαμά και τι λέτε στα παιδιά σας; Λάδι ή νάδα!
Ειδικά για τα παιδιά! » Νάια

- Δεν θα ήμουν τόσο ριζοσπαστικός, το κάπνισμα ή το άτμισμα έχει επίσης ευεργετικά αποτελέσματα, για
παράδειγμα κατά της ναυτίας σε έγκυες γυναίκες. Δεν θα βλάψει το παιδί. JB

«Ο καπνός δεν είναι τόσο υπέροχος ... ειδικά αν έχετε τάσεις για αλλεργίες ... απλά λέγοντας. Δεν αντέχω τον
καπνό! Επίσης, τα παιδιά δεν είναι σε θέση να γνωρίζουν πότε πρέπει να σταματήσουν ... αν πρόκειται για
ζάχαρη, καφεΐνη, φαγητό κλπ. Πρέπει να είστε ο οδηγός τους. Δεν νομίζω ότι η υποστήριξη του καπνίσματος
κάνναβης είναι μια καλή ιδέα για τους εφήβους. Απλά λέω. Απλά η γνώμη μου από ό, τι έχω δει. Θα μπορούσε
επίσης να αποσπάσει την προσοχή από τη σχολική εργασία και σημαντικά ζητήματα ». Νάια

- Συνήθιζα επίσης να αποσπούν την προσοχή από τις σχολικές εργασίες και σημαντικά θέματα, και δεν είχαμε
καθόλου κάνναβη στη διάθεσή μας. Το μόνο που χρειάστηκε για μένα ήταν να δω μια όμορφη κοπέλα κάπου
γύρω και αυτό ήταν για τη σχολική εργασία και θέματα που ήταν σημαντικά για τους άλλους αλλά όχι για
μένα.

Εάν ελέγχετε πόσο τσάι πίνουν τα παιδιά σας, φυσικά προχωρήστε και ελέγξτε πόση κάνναβη πρόκειται να
πάρουν  ή  να  καταπιούν.  Καλή  τύχη  με  αυτό.  Είναι  μια  μάταιη  προσπάθεια,  αλλά  είμαι  βέβαιος  ότι  θα
απασχολήσει  πολλούς  ανθρώπους  τα  επόμενα  χρόνια  μέχρι  να  συνειδητοποιήσουν  πόσο  ασφαλής  είναι  η
κάνναβη και ότι είναι πραγματικά πρακτικά αδύνατο να δοθεί θανάσιμη υπερδοσολογία σε αυτήν.

Ποιος νοιάζεται λοιπόν πόσα από αυτά καταναλώνει κανείς; Δεν το κάνω. Δεν με ενδιαφέρει πόσα φλιτζάνια
τσάι ή καφέ πίνουν οι άνθρωποι την ημέρα, φανταστείτε αυτό. Γιατί θα έπρεπε? Δεν είναι δική μου δουλειά.
Και δεν είναι δουλειά κανενός το πόσο από αυτή τη σωτήρια και προληπτική ιατρική καταναλώνει κανείς.

Όσο περισσότερο λάδι έχετε μέσα σας και πιο συχνά τόσο το καλύτερο για την υγεία σας. Αυτός είναι ο μόνος
κανόνας που ισχύει πραγματικά. Σε άτομα κάθε ηλικίας, συμπεριλαμβανομένων των παιδιών και των εγκύων
μητέρων. Αν δεν σας αρέσει αυτή η ιδέα, ξεπεράστε την, μάθετε να ζείτε με αυτήν, αυτό είναι το καλύτερο που
μπορείτε να κάνετε. Κανένας κανονισμός για την κάνναβη δεν θα λειτουργήσει, απλά δεν μπορεί να ρυθμιστεί
ούτως ή άλλως. Επιπλέον, δεν υπάρχει λόγος να το ρυθμίζετε. JB

«Είμαι  τόσο  χαρούμενος  που  επιτέλους  μπορώ  να  ανακοινώσω  ότι  το  γλυκό  αγοράκι  μου  χρησιμοποιεί
κάνναβη  για  να  καταπολεμήσει  τις  παρενέργειες  της  χημειοθεραπείας  και  της  ακτινοβολίας  ΚΑΙ  για  να
διασφαλίσει ότι δεν θα αναπτύξει νέους όγκους! Αυτό το φάρμακο τον βοήθησε πάρα πολύ. Πριν πάρει αυτό το
φάρμακο έριχνε συνεχώς, δεν έτρωγε, ήταν πολύ λήθαργος και μανιώδης ... τώρα τρώει, διατηρεί το φαγητό
του, παίρνει βάρος και όποιος έχει γύρω του ξέρει πόσο απόλυτα είναι ευτυχισμένος ».

- Λοιπόν, χωρίς το δηλητήριο στο σώμα του, το παιδί θα ήταν πολύ καλύτερα. Πραγματικά δεν έχει νόημα να
χρησιμοποιούμε  χημειοθεραπεία  και  ακτινοβολία  μαζί  με  το  λάδι,  είναι  σαν να δίνουμε  στον ασθενή  ένα
αντίδοτο ενώ αντλούμε δηλητήριο στις φλέβες του. Λάδι μόνο για καλύτερα αποτελέσματα. Οι γιατροί πρέπει
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να το γνωρίζουν,  δεν είναι τόσο δύσκολο να καταλάβουμε ότι δεν είναι  καλή ιδέα να δίνουμε στα παιδιά
δηλητήριο όταν δεν είναι απαραίτητο. JB

Ερ .: «Είμαι 29 ετών ανύπαντρη μητέρα. Ο γιος μου είναι τώρα 8 ετών και ζει με μέτριο αυτισμό. Δεν θα
άλλαζα το μίνι  μου για τίποτα σε αυτόν τον κόσμο, παρά μόνο για να κάνω τη ζωή του λίγο πιο εύκολη.
Αναρωτιόμουν αν σας  είχαν έρθει  άλλοι  γονείς  να σας  ρωτήσουν για το λάδι;  Any κάποιες  επιτυχημένες
ιστορίες με αυτισμό/Asperger's; Εάν αποφάσιζα να ακολουθήσω αυτήν τη διαδρομή, τι είδους δοσολογία θα
κοιτούσα; Εκτιμώ όλες τις πληροφορίες! Σας ευχαριστώ. Από μια απογοητευμένη μαμά & αγοράκι ».

Α. «Το λάδι είναι το μόνο πράγμα που μπορεί να λειτουργήσει», είπε ο Ρικ όταν του το διάβασα. Οδηγίες
δοσολογίας και άλλες πληροφορίες σχετικά με τον τρόπο παραγωγής και χρήσης του λαδιού βρίσκονται στον
ιστότοπό μας και στο ηλεκτρονικό βιβλίο του Rick. Έχω βοηθήσει αρκετά αυτιστικά παιδιά στο παρελθόν και
αυτό το φάρμακο κάνει θαύματα για αυτά.

Τα παιδιά λατρεύουν να παίρνουν αυτό το φάρμακο, δεν έχουν προκαταλήψεις, δεν γνωρίζουν ότι «κάνουν
κάτι λάθος» και οι γονείς το απολαμβάνουν πολύ όταν έχουν λίγο χρόνο για τον εαυτό τους. Για καλύτερα
αποτελέσματα, όπως πάντα, ξεκινούσα με μια τυπική θεραπεία 60g, χωρίς χάπια, και στη συνέχεια διατηρούσα
το παιδί σε δόση συντήρησης σε ποσότητα της επιλογής του για το υπόλοιπο της μακράς και ειρηνικής ζωής
του. Και το παιδί από το βίντεο πρέπει να κάνει ακριβώς το ίδιο, αν είναι δυνατόν. Τις καλύτερες ευχές, JB

Ερ. Η σύζυγός μου έχει έντονο πόνο στη μέση λόγω της εγκυμοσύνης του 7 μηνών, το περιγράφει ως νευρικό
σπασμό που είναι  εξαιρετικά  επώδυνο.  Προσπάθησα να  κοιτάξω  στον ιστότοπό σας  και  εδώ.  Η RSO θα
βοηθήσει δραματικά τον πόνο; Έχετε σύνδεσμο σε προηγούμενο θέμα για αυτό το θέμα;  Ανησυχώ αν της
βάλουν κωδεΐνη θα βλάψει το μωρό

Α. Θα της έβαζα να πιει μια μικρή δόση λαδιού και να εφαρμόσει το λάδι τοπικά στην πλάτη της. Κάντε της
ένα μασάζ με ένα μείγμα ελαίου και ελαίου κάνναβης. Ναι, υπάρχει μεγάλη πιθανότητα η κωδεΐνη να βλάψει
το μωρό. Το λάδι δεν μπορεί και δεν θα βλάψει το μωρό με κανέναν τρόπο. JB

«Ποιο είναι το νεότερο άτομο που γνωρίζετε ότι αντιμετωπίζεται με RSO; Υπάρχει πρωτόκολλο παιδιατρικής
θεραπείας; Ενώ μέχρι τώρα είχαμε αποτύχει να επηρεάσουμε τη γνώμη της γιαγιάς και να είμαστε σε θέση να
θεραπεύσουμε τον παππού. Έχω ένα παιδί 2 ετών με άγνωστα γαστρικά προβλήματα (ναι, ήταν σε «ιατρική»
θεραπεία για περισσότερο από ένα χρόνο και όλα τα χάπια, οι κρέμες, οι λοσιόν και τα φίλτρα Big Pharma ήταν
ανεπιτυχή. Τώρα κλίνουν προς ένα σύνδρομο πρωτεΐνης. Προφανώς Το παιδί 25 κιλών δεν μπορεί να χειριστεί
την ίδια δοσολογία με έναν άνδρα 175 κιλών, οπότε το προτείνετε καθόλου για παιδιατρικές εφαρμογές; »Sara

- Οι έγκυες μητέρες πρέπει να χρησιμοποιούν το λάδι και στη συνέχεια να αυξάνουν τη δόση όταν γεννούν.
Μετά  τη  γέννηση,  οι  μητέρες  πρέπει  να  τρώνε  μικρές  δόσεις  λαδιού  για  να  βεβαιωθούν  ότι  το  παιδί  θα
αναπτυχθεί με τον βέλτιστο τρόπο.

Έτσι, αν με ρωτάτε, ο μικρότερος ασθενής μου ήταν μείον οκτώ μηνών και εξακολουθεί να είναι υπέροχος,
είναι  το  καλύτερα  αναπτυγμένο  παιδί  στο  νηπιαγωγείο  του  και  άρχισε  να  μιλά  νωρίτερα  από  τους
περισσότερους άλλους. Η μητέρα του χρησιμοποίησε το λάδι πριν τον γεννήσει και το παιδί έλαβε επίσης το
λάδι  μετά  τον  εμβολιασμό  με  ένα  εξαβακίνιο  για  να  βεβαιωθεί  ότι  οι  επικίνδυνες  χημικές  ουσίες  θα
αποβληθούν από το σώμα του το συντομότερο δυνατό.

Το έλαιο κάνναβης είναι ένα ασφαλές φάρμακο για άτομα κάθε ηλικίας. Αν έχετε προβλήματα με το να το
καταλάβετε, δείτε τι κάνει το λάδι για το έκζεμα ή το εξάνθημα της πάνας και μετά επιστρέψτε και πείτε μου
ότι δεν θα δίνατε ποτέ κάνναβη στο παιδί σας. Το μόνο που θα ακούσατε από εμένα είναι ότι ένας γονιός που
δεν θα έδινε κάνναβη ως φάρμακο στο παιδί του είτε είναι κακώς ενημερωμένος είτε είναι ψυχοπαθείς σαδιστές
που απολαμβάνουν να βλέπουν τους άλλους να υποφέρουν.

Γνωρίζετε  πόσο αποτελεσματικό είναι  το λάδι  κατά των πονόδοντων;  Θα δίνατε στο παιδί  το λάδι  για να
καταπολεμήσει τον πόνο που σχετίζεται με την ανάπτυξη των δοντιών; Θα. Χωρίς καθόλου δισταγμό.

Η δοσολογία για τα παιδιά είναι  βασικά η ίδια με αυτή των ενηλίκων,  όταν αντιμετωπίζετε κάτι  σοβαρό.
Ξεκινήστε με μια μικρή δόση τρεις φορές την ημέρα, συνηθίστε τον ασθενή, αυξήστε τη δόση κάθε τέσσερις

116



ΘΕΡΑΠΕΙΑ ΓΙΑ ΤΟΝ ΚΑΡΚΙΝΟ: ΤΟ ΠΡΩΤΟΚΟΛΛΟ RICK SIMPSON

ημέρες ή όσο πιο βολικό, και προσπαθήστε πάντα να εισάγετε όσο το δυνατόν γρηγορότερα το φάρμακο στον
ασθενή, ενώ βεβαιώνεστε ότι παραμένουν στη ζώνη άνεσής τους. JB

«Ένας  φίλος  νοσηλευτής  το  χρησιμοποίησε στο εξάνθημα της  πάνας  στο στάδιο 3,  εξαφανίστηκε  όλη τη
νύχτα!» Αλίκη

- Για όσους πιστεύουν ότι τα παιδιά δεν πρέπει να χρησιμοποιούν κάνναβη. Ποιο άλλο φάρμακο θα θέλατε να
τους δώσετε αν όχι αυτό το παλαιότερο, ασφαλέστερο φυσικό φάρμακο που χρησιμοποιείται εδώ και χιλιάδες
χρόνια; Or θα παρακολουθήσετε τα παιδιά σας να υποφέρουν από όλα εκείνα τα έκζεμα και τα εξανθήματα
χωρίς λόγο; Αυτό δεν είναι ωραίο πράγμα, θα έλεγα. Ειδικά όταν υπάρχει μια τόσο απλή λύση σε όλα αυτά τα
δερματικά προβλήματα.

Είναι εντάξει να βλέπεις τα παιδιά σου να ουρλιάζουν από τον πόνο όταν μπορείς απλά να τους δώσεις μια
σταγόνα λάδι και θα ήταν χωρίς πόνο; Χμ; JB

"Ο νευροχειρουργός  κοίταξε  την  πιο  πρόσφατη μαγνητική  τομογραφία  του  Spencer  και  είπε:"  Ο μεγάλος
όγκος, στην επίφυση, και δεν υπάρχει αμφιβολία ότι ήταν ένας μεγάλος όγκος, έχει φύγει !!!! " Στη συνέχεια,
είπε,  «Ο  όγκος  του  εγκεφαλικού  στελέχους  είναι  πλήρως  ασβεστοποιημένος  !!  Είναι  πολύ  απίθανο  να
αναπτυχθεί, ποτέ! » Στη συνέχεια είπε: «ΔΕΝ πιστεύω ότι έχει ΚΑΝΕΝΑ όγκο στη σπονδυλική του στήλη,
αυτά τα μικρά σημεία φωτός ΔΕΝ μου μοιάζουν με όγκους».

Ανακάλυψα τον λόγο που η ψυχική κατάσταση του Σπένσερ βελτιώθηκε τόσο δραστικά, είναι επειδή ο όγκος
του πεύκου εξαφανίστηκε !!! Ο νευρολόγος προσπάθησε να πει ότι ήταν η χημειοθεραπεία, αλλά επεσήμανα
ότι  αυτός  ο  όγκος  ήταν  ακόμα  εντελώς  αμετάβλητος,  30  ημέρες  ΜΕΤΑ  ΑΠΟ  που  σταματήσαμε  τη
χημειοθεραπεία  !!  Η  απάντησή  του;  «Λοιπόν,  υποθέτω  ότι  είναι  ένα  τυχερό  παιδί,  του  οποίου  ο  όγκος
εξαφανίστηκε ΜΑΓΙΚΑ !!!»

Μαγεία? Όχι. Χημειοθεραπεία; ΟΧΙ, και μπορούμε να το αποδείξουμε. Δεν ανέφερα λάδι κάνναβης. Wasταν
ΠΟΛΥ επίμονος να κάνουμε αμέσως άλλη μαγνητική τομογραφία για να επιβεβαιώσουμε τις απόψεις του. Είπε
να τηλεφωνήσει στο γραφείο του τη δεύτερη στιγμή που κλείσαμε το ραντεβού για μαγνητική τομογραφία.
Λοιπόν, το έχετε παιδιά! Νευρολόγος επιβεβαίωσε, η CANNABIS σκοτώνει με ασφάλεια τον καρκίνο Peeps! »
Corrie

"Μπορεί ο διαχειριστής να συμβουλεύσει τι δόση να δώσει σε ένα παιδί 8 ετών που έχει σταλεί στο σπίτι για να
πεθάνει;" Ρικάρντο

- Ξεκινήστε με μια μικρή δόση, δείτε πώς ανταποκρίνεται το παιδί και, στη συνέχεια, αυξήστε τη δόση όσο πιο
γρήγορα μπορεί να το πάρει το παιδί. Τρεις φορές τη μέρα. Συνήθως είναι γεμάτα χάπια όταν στέλνονται στο
σπίτι  για  να  πεθάνουν,  οπότε  θέλετε  να  τα  αποτοξινώσετε  πρώτα  επειδή  δεν  ξέρετε  τι  θα  κάνει  η
αλληλεπίδραση, συνήθως δεν είναι πολύ ωραίο τι κάνει η αλληλεπίδραση με αυτές τις θανατηφόρες χημικές
ουσίες. Αλλά συμβαίνει επειδή το λάδι προσπαθεί να καθαρίσει το τραπέζι έτσι ώστε να αρχίσει να λειτουργεί.

Or, εάν δεν έχετε τίποτα να χάσετε, μπορείτε επίσης να ξεκινήσετε με μια μεγάλη ποσότητα λαδιού και να
θέσετε τον ασθενή σε κατάσταση ελεγχόμενου κώματος με αυτόν τον τρόπο. Αυτό μάλλον θα έκανα, αλλά
εναπόκειται στους γονείς ποια κατεύθυνση θεραπείας θα επιλέξουν.

Το μόνο που ξέρω είναι ότι οι επιθετικές ασθένειες πρέπει να αντιμετωπίζονται επιθετικά. Και ξέρω επίσης ότι,
σε γενικές γραμμές, όσο περισσότερο λάδι καταφέρετε να μπείτε στον ασθενή και όσο πιο γρήγορα το κάνετε,
τόσο καλύτερες είναι οι πιθανότητες επιτυχίας και επιβίωσης. Αλλά γνωρίζω επίσης ότι οι οδηγίες δοσολογίας
αναφέρονται για κάποιο λόγο.

Αν ήταν το παιδί μου, θα τον γέμιζα με λάδι, το ξέρω σίγουρα. Το παιδί θα κολυμπούσε και πιθανότατα δεν θα
άφηνα κανέναν γιατρό να πλησιάσει αυτόν. Αλλά είμαι εγώ και ξέρω τι να κάνω. Τις καλύτερες ευχές, JB

Υπόθετα
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Τα υπόθετα με το Rick Simpson Oil (RSO) είναι ευλογία για όλες τις γυναίκες με προβλήματα που σχετίζονται
με το PMS, καθώς και για όποιον έχει αιμορροΐδες, προβλήματα του Crohn, του εντέρου και του εντέρου κλπ.
Είναι επίσης εξαιρετικά για την αναπνοή και για πνευμονικές παθήσεις, για να μην αναφέρουμε έλεγχο της
γρίπης. Παράγουν μια πολύ ευχάριστη αίσθηση μακράς διαρκείας στο σώμα. Δεν έχω δει κανέναν ακόμη που
να μην του άρεσε να τα παίρνει αφού ξεπέρασαν τους αρχικούς τους δισταγμούς ». JB

ΠΩΣ ΝΑ ΚΑΝΕΤΕ ΥΠΟΘΕΣΕΙΣ;

Λιώνουμε το βούτυρο κακάο, προσθέτουμε λάδι, περίπου 1-2 γραμμάρια λάδι ανά 100 γραμμάρια λιωμένου
βουτύρου  κακάο  για  αρχή.  Στη  συνέχεια,  αυξήστε  τη  δόση  κάθε  τέσσερις  ημέρες  έως  ότου  ο  ασθενής
χρησιμοποιήσει περίπου 0,33 g ελαίου σε κάθε υπόθετο.

Υπόθετα 1g (συνολικού βάρους) για παιδιά, 2g για ενήλικες, 3g (μπάλες) για κολπικά προβλήματα.

0,01-0,02g λάδι ανά υπόθετο θα λειτουργήσει καλά για αρχάριους. Εάν ξεκινήσετε κάποιον με 0,05 g σε ένα
suppo, πιθανότατα δεν θα το νιώσει πολύ, αλλά είναι καλύτερο να ξεκινήσετε με μια μικρή δόση (για όσους δεν
έχουν δοκιμάσει ποτέ κάνναβη στο παρελθόν κ.λπ.). Δόσεις έως 0,005g THC είναι συνήθως ανεκτές χωρίς
καθόλου ή σχεδόν καθόλου συμπτώματα.

Ο πραγματικός  RSO είναι  πολύ ισχυρός  και  ποτέ  δεν  ξέρεις  πώς ακριβώς θα ανταποκριθεί  ένας  ασθενής
(αρτηριακή πίεση κ.λπ.), αλλά τα υπόθετα θα ήταν ένας καλός τρόπος για να εξοικειωθούν οι άνθρωποι με το
λάδι.

Το ενδιαφέρον με τα υπόθετα είναι πώς φαίνεται να ανοίγουν τους πνεύμονες και να κάνουν την αναπνοή πολύ
πιο εύκολη μέσα σε 20 λεπτά - ένα όνειρο που έγινε πραγματικότητα για πολλούς με ΧΑΠ ή άσθμα κ.λπ. Οι
ασθενείς τα έχουν χρησιμοποιήσει επίσης για τη θεραπεία της ψωρίασης, της υψηλής αρτηριακής πίεσης, του
Crohn, Κράμπες PMS κλπ.

Μπορείτε επίσης να προσθέσετε άλλα φυσικά έλαια στα υπόθετα, εξαρτάται για ποιο σκοπό τα θέλετε και
ποιος  είναι  ο  σκοπός.  Απλώς  σε  ορισμένους  ιστότοπους  φυσικής  ιατρικής  και  διαβάστε  τι  κάνουν  τα
διαφορετικά αιθέρια έλαια και μπορείτε να πειραματιστείτε όσο κρίνετε απαραίτητο.

Επίσης, τα υπόθετα είναι ένας πολύ καλός τρόπος για τη θεραπεία ασθενών που δεν μπορούν να φάνε το λάδι ή
δεν μπορούν να το κρατήσουν στο στομάχι τους για κάποιο λόγο.

Όσον αφορά εμένα,  αν  κρίνω από τις  επιπτώσεις,  η  λήψη λαδιού  σε  υπόθετα  είναι  ο  καλύτερος  και  πιο
ευχάριστος τρόπος χρήσης της κάνναβης. Ακούγεται και φαίνεται αστείο στην αρχή, το παραδέχομαι, αλλά
όσοι έχουν δοκιμάσει συμφωνούν. Maybeσως ανοίγει τα τσάκρα από κάτω προς τα πάνω, ποιος ξέρει, αλλά
σίγουρα αισθάνεται υπέροχα.

Οι γυναίκες θα ήθελαν πολύ να λαμβάνουν υπόθετα - βοηθούν επίσης σε κάθε είδους βακτηριακές και ιογενείς
λοιμώξεις, «ανταλλαγή μικροβιολογικών πληροφοριών από συνεργάτες», αλλεργίες στα προφυλακτικά και τα
λιπαντικά  που  χρησιμοποιούνται  σε  αυτά,  κ.λπ.  Ανέφερα  πόσο  φροντίζει  το  λάδι  (  επίπεδα)  ορμονικές
ανισορροπίες; Τις καλύτερες ευχές, Jindrich Bayer

«Τα  υπόθετα  με  το  RSO  μπορούν  επίσης  να  χρησιμοποιηθούν  για  όλα  τα  είδη  κολπικών  προβλημάτων,
συμπεριλαμβανομένων  αλλά  χωρίς  περιορισμό  σε  μολύνσεις  από  ζύμες,  HPV,  κονδυλώματα,  έρπητα  και
πολλές άλλες ασθένειες  ή λοιμώξεις  από τις  οποίες δεν χρειάζεται  απαραίτητα να υποφέρετε.  Ειδικά όταν
μπορούν να τα φροντίσουν τόσο εύκολα με τη χρήση του λαδιού ». JB

«Μπορείτε να μου δώσετε συμβουλές σχετικά με το αν το έλαιο κάνναβης είναι ασφαλές για χρήση κατά τη
διάρκεια της εγκυμοσύνης παρακαλώ; Δεν υπάρχουν πολλές πληροφορίες εκεί έξω που μπορώ να βρω. Μόλις
είπαν στη φίλη μου ότι έχει μια ομφάλια κύστη που μπορεί να προκαλέσει θρόμβους αίματος που οδηγούν στο
θάνατο του μωρού της. Έχω δει τις επιδράσεις του ελαίου κάνναβης και το καλό που μπορεί να κάνει, δεν είμαι
σίγουρος αν είναι ασφαλές κατά τη διάρκεια της εγκυμοσύνης ». Χριστίνα
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- Αγαπητέ Χριστίνε, φυσικά είναι ασφαλές να το χρησιμοποιείς, η κάνναβη χρησιμοποιείται κατά τη διάρκεια
της εγκυμοσύνης και για πόνους τοκετού, επίσης, εδώ και αιώνες. Προτείνω να κάνει υπόθετα με 0,01-0,06g
λάδι στο καθένα (ξεκινάμε με 1-2g λάδι ανά 100g βούτυρο κακάο). Η κύστη θα εξαφανιστεί μέσα σε αρκετές
εβδομάδες ή συνήθως εξαφανίζεται. Τρεις φορές την ημέρα, και μην ανησυχείτε, το λάδι δεν θα βλάψει το
μωρό. Τις καλύτερες ευχές, JB

«JB, συμφωνώ με το υπόθετο, ωστόσο τι είδους βούτυρο κακάο χρησιμοποιείτε; Πρέπει να πάρω ακατέργαστο
καθαρό αλεύκαστο βούτυρο κακάο; Επίσης, το λάδι καρύδας θα λειτουργεί ως υπόθετο; » Σάρα

- Λοιπόν, εξαρτάται από εσάς για ποια μάρκα ή είδος βουτύρου κακάο θα πάτε. Το λάδι καρύδας μπορεί να
είναι πολύ υγρό. Το βούτυρο κακάο λειτουργεί καλύτερα ως υπόθετο. JB

«Θα είχε κάποιος ιδέα για το πώς να δώσει το έλαιο κάνναβης σε κάποιον μέσω ενός σωλήνα σίτισης; Το έχω
αναμίξει με ελαιόλαδο για να μην είναι τόσο παχύ, αλλά εξακολουθώ να φοβάμαι ότι θα φράξει τον σωλήνα.
Καμιά ιδέα?" Στίβεν Χάβρ

- Στίβεν, είναι πάντα καλύτερο να βρεις έναν τρόπο διαχείρισης αδιάλυτου ελαίου, αυτός είναι ο καλύτερος
τρόπος. Όταν δεν μπορείτε να βρείτε έναν τρόπο, μπορείτε να το αναμίξετε με το φαγητό του ασθενούς και να
το φάτε με αυτόν τον τρόπο. Ναι, μπορεί να φράξει το σωλήνα, δηλαδή εάν το λάδι είναι παχύρρευστη. Μερικά
έλαια είναι παχιά, μερικά είναι πιο υγρά. Αλλά όταν τα ζεσταίνετε στη θερμοκρασία του σώματος, θα πρέπει να
είναι αρκετά ρευστά για να μην φράξουν το σωλήνα.

Ένας άλλος τρόπος είναι να το δώσετε σε ασθενείς υπόθετα με βούτυρο κακάο. Ωστόσο, η κατανάλωση ελαίου
είναι  ο  προτιμώμενος  τρόπος λήψης αυτού του φαρμάκου,  όποτε  είναι  δυνατόν.  Υπάρχουν πολλοί  τρόποι
χορήγησης του λαδιού και  συχνά είναι  πολύ ατομικός,  οπότε  προσπαθήστε  να  βρείτε  έναν  τρόπο που θα
ταιριάζει καλύτερα στον ασθενή. Τις καλύτερες ευχές, JB

"Ακριβώς! Θεραπεύω τη μητέρα μου ότι έχει καρκίνο στο λαιμό και το έχω χορηγήσει διαδοχικά μέσω του
σωλήνα τροφοδοσίας της, το ζεσταίνω λίγο και το ανακατεύω με λάδι καρύδας! Ποτέ δεν έχετε φράξει τον
σωλήνα! » Στέφανος

«Το δίνω στον γιο μου μέσω του σωλήνα τροφοδοσίας του όταν δεν θα το καταπιεί - ρίχνω πολύ ζεστό νερό
στο λάδι σε ένα φλιτζάνι, μετά διαλύεται, μετά προσθέτω λίγο πιο δροσερό νερό (όχι πάρα πολύ), ώστε το νερό
όχι πολύ ζεστό, στη συνέχεια ρίξτε το στο σωλήνα. Λειτούργησε αρκετά καλά, αν και μερικές φορές το λάδι
καλύπτεται λίγο στο σωλήνα, αλλά ποτέ δεν έχει μπλοκαριστεί. Το μυστικό είναι να το ρίχνεις όσο είναι ακόμα
πολύ ζεστό. » Άντζελα

«Ξέρω ότι ακούγεται τρομερό, αλλά μια μικρή κόκα κόλα μέσω του σωλήνα για να την ξεπλύνετε μετά τη
χορήγηση  ιξώδους  υλικού  ή  απλά  για  να  καθαρίσετε  τα  τσόκαρα  γενικά  λειτουργεί  καλά.  Μια  παλιά
κατάσταση αναμονής RN. " Έλεν

Χειρουργική ή Λάδι;

"Δεν θα έπαιρνες ποτέ τα βυζιά μου, όταν μπορώ να καταπιώ RSO !!" Χλόη

«Η ίδια η ιδέα  ότι  ο  καρκίνος  του μαστού  είναι«  επί  τοις  εκατό  κίνδυνος  »είναι  ένα  πλήρες  ψέμα.  Στην
πραγματικότητα, όλοι έχουν μικρο-όγκους καρκίνου στο σώμα τους, συμπεριλαμβανομένου και του εαυτού
μου. Ο καρκίνος δεν είναι μια ασθένεια που απλά «παθαίνεις» σαν να σε χτυπά τυχαία κεραυνός. Είναι κάτι
που πρέπει να «διαχειρίζεστε» ή να «προλαμβάνετε» μέρα με τη μέρα, γεύμα με γεύμα, μέσω μιας επιλογής
τρόπου  ζωής  που  περιλαμβάνει  συμπλήρωμα  βιταμίνης  D,  διατροφή,  υπερτροφές,  χυμούς  λαχανικών  και
αποφυγή  χημικών  και  ακτινοβολίας  που  προκαλούν  καρκίνο.  Έτσι,  όταν  ένας  γιατρός  λέει  ότι  έχετε  μια
«πιθανότητα» να πάθετε καρκίνο, αυτό που υπονοεί είναι ότι δεν έχετε έλεγχο στον καρκίνο και αυτό είναι ένα
ξεκάθαρο ψέμα. Με άλλα λόγια, η κακοποιία του καρκίνου ».
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-  Όταν έχετε  μια «πιθανότητα» να πάθετε  καρκίνο,  απλώς πάρτε το λάδι.  Είναι  μια πολύ πιο υγιεινή  και
ασφαλής επιλογή ». JB

«Κοιτάξτε τον καρκίνο ή μια άλλη σοβαρή ασθένεια σαν να ήταν φωτιά. Όσο μεγαλύτερη είναι η φωτιά, τόσο
περισσότερη δύναμη χρειάζεστε για να την σβήσετε.

Λοιπόν, θα προτιμούσατε να χρησιμοποιήσετε εκατό κουβάδες νερού (RSO) ή ένα ποτήρι νερό (άλλα είδη
λαδιού) εάν το σπίτι σας είχε πάρει φωτιά; Or θα θέλατε να δείτε επαγγελματίες πυροσβέστες να έρχονται και
να σας βοηθήσουν σε αυτό; Αυτό θα προτιμούσα, αλλά στους τωρινούς πυροσβέστες, δηλαδή στους γιατρούς,
δεν επιτρέπεται καν να χρησιμοποιούν νερό για να σβήσουν όλες αυτές τις πυρκαγιές και δεν ξέρουν καν πώς
να το χρησιμοποιήσουν μετά από όλες εκείνες τις δεκαετίες  εισαγωγής,  πλύσης εγκεφάλου και  μη χρήσης
κάνναβης φάρμακο.

Σας φαίνεται λογικό ότι κάποιος θα έστελνε ειδικούς πυροσβέστες σε μια μεγάλη πυρκαγιά στην πόλη και δεν
τους άφηνε να χρησιμοποιήσουν νερό, δηλαδή την πιο βασική και παραδοσιακή μορφή καταπολέμησης της
φωτιάς; Οχι σε εμένα. Ωστόσο, αυτό ακριβώς έκαναν όσοι ήταν στην εξουσία στο ιατρικό σύστημα που έχουμε
σήμερα.

Πολλές  πυρκαγιές,  χωρίς  νερό,  δηλαδή  πολλή  επιπλέον  εργασία  για  τους  πυροσβέστες/γιατρούς  που  δεν
μπορούν να κάνουν τη δουλειά τους με τον καλύτερο τρόπο. Δεν είναι έτσι, νομίζω. Θα πρέπει να έχουν τον
καλύτερο εξοπλισμό και τα καλύτερα εργαλεία για τη δουλειά τους, έτσι δεν είναι; Αυτό θα έκανα αν ήμουν ο
διαχειριστής/η κυβέρνησή τους. Υπάρχει κάτι κακό στο να το βλέπεις έτσι; Δεν νομίζω ». JB
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PMS, εμμηνόπαυση

«Αυτό είναι ένα πράγμα για το οποίο η κάνναβη και το έλαιο κάνναβης είναι το καλύτερο που υπάρχει, χωρίς
κανένα.  Απλώς  δεν  θα  βρείτε  τίποτα  που  θα  μπορούσε  ή  θα  βοηθούσε  καλύτερα  από  την  κάνναβη.  Θα
βοηθήσει στην αποκατάσταση της ορμονικής ισορροπίας και θα αφαιρέσει την άκρη από την επιθετικότητα, τις
εναλλαγές της διάθεσης κλπ. Θα βοηθήσει επίσης στην ανακούφιση του προεμμηνορροϊκού πόνου και των
κράμπες, των ενοχλητικών συναισθημάτων, του άγχους κ.λπ.

Αν έβλεπα μια γυναίκα να αρχίζει να συμπεριφέρεται περίεργα λόγω ορμονικών ανισορροπιών που σχετίζονται
με  το  PMS  στο  σώμα  της,  θα  της  έδινα  αμέσως  κάνναβη  με  όλους  τους  τρόπους  ή  σχήματα  ή  μορφές
διαθέσιμες. Δεν βλέπω τον λόγο για τον οποίο κάποιος πρέπει να υποφέρει άσκοπα. Για να μην αναφέρουμε ότι
όταν κάποιος υποφέρει,  όλοι γύρω τους υποφέρουν συνεπώς, όπως μπορεί να επιβεβαιώσει όποιος είχε να
αντιμετωπίσει μια προεμμηνορροϊκή γυναίκα. Θα της έβαζα να φάει το λάδι, να το χρησιμοποιήσει σε υπόθετο
και δεν θα παραμελούσα την τοπική χρήση στην κοιλιά και την πλάτη της. Θα της αρέσει γιατί θα αφαιρέσει
τον πόνο και θα βελτιώσει το δέρμα της σε αυτά τα μέρη. Θα κάπνιζα επίσης λίγο λάδι μαζί της, ώστε να ξέρει
ότι «δεν είναι μόνη» και ότι κάποιος ενδιαφέρεται.

Με την κάνναβη, η εμμηνόρροια δεν χρειάζεται να είναι μια απογοητευτική και δυσάρεστη εμπειρία για όλους
τους εμπλεκόμενους. «JB

Ερ. Διάολε, JB ... τα πήγε περίφημα, ΜΕΧΡΙ τα αντι-οιστρογόνα. Την αρρωσταίνουν θανάσιμα.

Α. Έκπληξη, έκπληξη, Βαλέρι. "Μείνετε μακριά από γιατρούς" είναι ο κανόνας του παιχνιδιού αυτή τη στιγμή.
Δεν το λέμε από ευχαρίστηση, είναι πραγματικότητα. Οι ασθενείς συνήθως τα καταφέρνουν καλά με το λάδι
μέχρι  να  επέμβουν  ιατρικοί  ειδικοί  και  να  το  βιδώσουν  με  κάποια  περιττά  εξαιρετικά  εναλλακτικά  και
πειραματικά χημικά φάρμακα. Έτσι,  έως ότου οι γιατροί μάθουν πώς να χρησιμοποιούν αυτό το φάρμακο
σωστά, είναι πραγματικά το ασφαλέστερο να μείνετε μακριά τους (αν οι περιστάσεις το επιτρέπουν, φυσικά).
Δεν χρειάζεται τις βολές, χρειάζεται να καταναλώσει όσο περισσότερο λάδι μπορεί όσο πιο γρήγορα μπορεί για
να αναιρέσει τη ζημιά από προηγούμενες ιατρικές θεραπείες και να ελέγξει την κατάστασή της. Εάν το λάδι δεν
βοηθήσει, είναι πολύ απίθανο να συμβεί κάτι άλλο. JB

Ρύθμιση βάρους σώματος

«Το έλαιο κάνναβης είναι  ένα εξαιρετικό αποτοξινωτικό και δεν είναι ασυνήθιστο για τα άτομα που είναι
υπέρβαρα να χάσουν πολλά κιλά κατά τη διάρκεια της θεραπείας τους. Είναι σχεδόν σαν το λάδι να ξέρει τι
πρέπει να ζυγίσετε και με τον καιρό θα φέρει το σώμα σας σε αυτό το επίπεδο. Στη δική μου περίπτωση, το
λάδι μου έβγαλε περίπου 30 κιλά, αλλά έχω δει πολλούς ανθρώπους να χάνουν πολύ περισσότερο.

Όταν καταναλώνετε έλαιο κάνναβης, δεν είναι σαν να είστε σε δίαιτα. Μπορείτε να φάτε όσο θέλετε και ό, τι
σας  αρέσει.  Το  λάδι  φαίνεται  να  περιορίζει  φυσικά  την  όρεξη  ενός  υπέρβαρου  ατόμου  και  δεν  γνωρίζω
καλύτερο ή ασφαλέστερο τρόπο για να χάσω βάρος. Επιπλέον, μπορεί να τονώσει την όρεξη ενός ατόμου που
χρειάζεται να πάρει βάρος.

Είναι ακριβώς όπως είπα, το λάδι θέλει να επαναφέρει το σώμα σας σε ένα υγιές βάρος, ανεξάρτητα από το αν
είστε λιποβαρές ή υπέρβαροι. Αν θέλετε να ακολουθήσετε κάποιο είδος διατροφής, αυτή είναι η επιλογή σας,
αλλά εγώ θα προτιμούσα να μην τρώω τροφή κουνελιού όλη την ώρα.

Επιπλέον, στην ηλικία μου δεν βρίσκω πραγματικά καμία χαρά να κάνω κάθε είδους ασκήσεις, οπότε αν ήθελα
να χάσω βάρος αυτό δεν θα ήταν επιλογή. Αν θέλω να χάσω μερικά κιλά, ξέρω τον τρόπο να το κάνω χωρίς
δίαιτες ή άσκηση και τώρα γνωρίζετε επίσης πώς μπορείτε να το επιτύχετε μόνοι σας. Μόλις αυτό το υπέροχο
λάδι γίνει πιο διαθέσιμο, σε σύντομο χρονικό διάστημα, όσοι είναι τώρα υπέρβαροι ή λιποβαρείς πιθανότατα
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δεν θα παραμείνουν έτσι για πολύ. Το υπερβολικό βάρος μπορεί να προκαλέσει πρόωρο θάνατο, οπότε αν
κουβαλάτε μερικά κιλά παραπάνω, τώρα ξέρετε πώς να αντιμετωπίσετε το πρόβλημα.

Το εννοείτε σοβαρά ότι μπορεί να απομακρύνει το υπερβολικό βάρος χωρίς άσκηση;

Ναι,  το έλαιο κάνναβης μπορεί  να χάσει  βάρος χωρίς  άσκηση και  είμαι  ζωντανή απόδειξη.  Αν βγάλω το
πουκάμισό μου, μοιάζω με κάποιον που έχει δουλέψει πολύ και το σώμα μου έχει το σωστό βάρος για έναν
άντρα του ύψους μου.

Όταν ήμουν νεότερος, έκανα πολύ κολύμπι, αλλά τώρα από τότε που έχασα το περιττό βάρος που κουβαλούσα,
μπορείτε να δείτε ξανά όλους τους μυς του στομάχου μου. Δεν έχω καν λαβές αγάπης, απλά μια ζώνη μυών σε
κάθε πλευρά και δεν κάνω ασκήσεις. Αν θα θέλατε να ζήσετε το ίδιο, το μόνο που έχετε να κάνετε είναι να
ακολουθήσετε το παράδειγμά μου και σύντομα το σώμα σας θα αρχίσει να φαίνεται όπως θα έπρεπε. » Rick
Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

«Ο γιος μου χρησιμοποιεί λάδι Simpson για το Crohn του, αλλά ακούω ότι μπορεί να βοηθήσει στην απώλεια
βάρους. Αν ναι, πώς; » Κρυστάλ

- Ναι, μπορεί, φάτε το λάδι και θα χάσετε βάρος εάν είστε υπέρβαροι και πάρετε βάρος όταν είστε λιποβαρείς.
Μη με ρωτάτε γιατί, μη με ρωτάτε πώς είναι δυνατόν, δεν ξέρω την απάντηση. Απλά συμβαίνει. Έχασα 50 κιλά
μόνος μου στο λάδι και πίστεψέ με προσπάθησα με τον καλύτερο δυνατό τρόπο να διαψεύσω τον Ρικ. Αλλά
απέτυχα  και  το  λάδι  ξαναέβαλε  τους  μυς  μου  επίσης.  Strangeταν  περίεργο  και  δύσκολο  να  το  πιστέψω,
ομολογώ. Αλλά δεν με πειράζει που έχασα όλο αυτό το βάρος χωρίς σταγόνα ιδρώτα και χωρίς άσκηση. Στην
πραγματικότητα ήταν αρκετά ευχάριστο και δεν με πείραξε ο καλός ύπνος που ήρθε ως η μόνη αξιοσημείωτη
παρενέργεια της χρήσης του λαδιού. JB

Άγχος, Παράνοια

«Νομίζω ότι το άγχος και η παράνοια με τη χρήση αυτού του φαρμάκου θα μπορούσαν να μειωθούν σημαντικά
εάν το σύστημα σταματούσε απλώς να συλλαμβάνει ανθρώπους για χρήση του. Όταν ξεκινάω τη θεραπεία με
το λάδι, λέω στους ασθενείς: «Εάν το λάδι σας προκαλεί υπνηλία, μην το παλεύετε».

Μερικοί άνθρωποι μπορούν να αγχωθούν ενώ προσπαθούν να ξεπεράσουν τη χαλαρωτική επίδραση αυτού του
φαρμάκου  όταν  αυτό  που  πραγματικά  πρέπει  να  κάνουν  είναι  απλά  να  χαλαρώσουν  και  να  μην
καταπολεμήσουν  αυτές  τις  επιδράσεις.  Πολλές  ποικιλίες  κάνναβης  έχουν  πολύ  χαμηλές  πιθανότητες  να
προκαλέσουν άγχος, αλλά υπάρχουν ορισμένα στελέχη που το κάνουν. Εάν οι ασθενείς αισθάνονται άβολα με
το λάδι που προσπαθούν να χρησιμοποιήσουν σε τέτοιες περιπτώσεις, τους συμβουλεύω συχνά να φτιάξουν το
φάρμακο από ένα στέλεχος που θα προκαλέσει λιγότερα προβλήματα.

Εάν η χρήση αυτού του φαρμάκου ήταν μόνο νόμιμη, είμαι βέβαιος ότι θα αφαιρούσε μεγάλο μέρος του άγχους
που σχετίζεται με τη χρήση του. Επίσης, ορισμένα στελέχη μπορούν να προκαλέσουν περισσότερο άγχος από
άλλα, οπότε αν αντιμετωπίζετε τέτοια συναισθήματα, η απλή αλλαγή των στελεχών θα μπορούσε να εξαλείψει
το πρόβλημα. Πολλοί άνθρωποι θεωρούν ότι η χρήση ουσιών όπως η μαύρη σοκολάτα και το πιπέρι καγιέν
είναι αρκετά αποτελεσματικές για να μειώσουν το άγχος τους και να μειώσουν τους καρδιακούς τους παλμούς.
Το πιο σημαντικό πράγμα που πρέπει να θυμάστε με τη χρήση αυτού του φαρμάκου είναι να έχετε κατά νου ότι
είναι το ασφαλέστερο φάρμακο στη γη.

Η χρήση αυτής της ουσίας δεν βλάπτει και εάν ο ασθενής βιώνει άγχος, προκαλείται αρκετά συχνά από τους
ίδιους  τους  ασθενείς,  επειδή  δουλεύουν  όλοι  χωρίς  λόγο.  Often  συχνά  φαρμακευτικά  φάρμακα  που  ένας
ασθενής προσπαθεί άσκοπα να καταπιεί θα μπορούσε να παρουσιάσει ένα πρόβλημα που μπορεί να του δώσει
συμπτώματα άγχους. Αλλά αυτό διορθώνεται εύκολα στις περισσότερες περιπτώσεις απλώς βγάζοντας αυτά τα
επιβλαβή  χημικά  φάρμακα.  Επιπλέον,  υπάρχει  επίσης  μια  φυσική  ουσία  που  παράγει  το  σώμα  μας  και
ονομάζεται κιτικολίνη, η οποία υποτίθεται ότι είναι αποτελεσματική για τη θεραπεία του άγχους επίσης. Μου
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λένε ότι η κιτικολίνη είναι διαθέσιμη σε 70 χώρες, οπότε αν απλώς μπείτε στο διαδίκτυο, θα έχετε μικρό
πρόβλημα να εντοπίσετε αυτό που χρειάζεστε.

Χρειάζεται λίγος χρόνος για να συνηθίσετε τις επιδράσεις του ελαίου κάνναβης και οι αρχάριοι μπορεί να
βιώσουν κάποιο άγχος. Αλλά σε σύντομο χρονικό διάστημα, οι περισσότεροι θα νιώσουν άνετα με τη χρήση
του και  το άγχος θα εξαφανιστεί.  Στην πραγματικότητα,  μόλις  οι  ασθενείς  συνηθίσουν τις  επιδράσεις  του
λαδιού, συχνά γελούν για τον τρόπο που τους είχε τρομάξει τόσο πολύ στην αρχή.

Πολύ συχνά, εξακολουθώ να επικοινωνώ με ασθενείς που προσπάθησαν να χρησιμοποιήσουν ένα στέλεχος
sativa για να παράγουν τα φάρμακά τους και συχνά οι επιδράσεις ενός ισχυρού sativa μπορεί να προκαλέσουν
άγχος. Αυτό συνεχίζει  να συμβαίνει παρόλο που έχω δηλώσει πολλές φορές τέτοια στελέχη δεν πρέπει να
χρησιμοποιούνται επειδή είναι πολύ ενεργητικά.

Δεν θέλετε ένας ασθενής να ενεργοποιείται, πρέπει να χρησιμοποιήσετε μια ισχυρή ηρεμιστική ένδειξη για να
τον βοηθήσετε να χαλαρώσει και να θεραπευτεί ενώ κοιμάται. Μισώ να βλέπω ανθρώπους να χάνουν χρόνο και
χρήμα προσπαθώντας να παράγουν λάδι από λάθος στελέχη, αλλά αυτό συμβαίνει συχνά όταν δεν τηρούνται οι
οδηγίες μας. Με λίγη προσπάθεια, είμαι βέβαιος ότι μπορούμε να αναπτύξουμε καλές φαρμακευτικές ποικιλίες
που δεν θα προκαλέσουν καθόλου άγχος. Αλλά αυτό δεν μπορεί να επιτευχθεί με τον κατάλληλο τρόπο μέχρι
να έχουμε την ελευθερία να κάνουμε την απλή έρευνα που απαιτείται  ».  Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο
φαρμακευτικό φυτό

Κατάθλιψη

«Βρήκα ότι τα στελέχη sativa και indica είναι αποτελεσματικά στη θεραπεία της κατάθλιψης. Ωστόσο, σπάνια
χρησιμοποιώ  στελέχη  sativa  για  τη  θεραπεία  ανθρώπων  λόγω  των  ενεργειακών  τους  επιδράσεων.  Οι
περισσότεροι ασθενείς που έρχονται σε εμένα έχουν μια σοβαρή ασθένεια και δεν θέλω να ενεργοποιηθούν
κατά τη διάρκεια της διαδικασίας επούλωσης.

Θεωρώ  ότι  ο  ύπνος  και  η  ξεκούραση  που  παρέχει  ένα  καλό  έλαιο  indica  είναι  τα  πιο  ωφέλιμα  για  τη
συντριπτική  πλειοψηφία  των  ιατρικών  καταστάσεων.  Το  λάδι  από  μια  καλή  ποικιλία  indica  είναι  πολύ
αποτελεσματικό στη θεραπεία της κατάθλιψης και μπορεί συχνά να εξαλείψει  αυτό το πρόβλημα σε πολύ
σύντομο χρονικό διάστημα. Οι περισσότεροι που ήρθαν σε μένα ήταν σε κατάθλιψη λόγω άλλων συνθηκών
από τις οποίες έπασχαν. Όταν η κατάσταση θεραπευτεί ή τεθεί υπό έλεγχο, η καταθλιπτική κατάσταση που
βίωναν απλώς εξαφανίζεται ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Σκλήρυνση κατά πλάκας (ΣΚΠ)

Ποιες είναι οι εμπειρίες σας από τη θεραπεία της σκλήρυνσης κατά πλάκας; Πολλοί άνθρωποι γνωρίζουν 
ήδη ότι η κάνναβη μπορεί να βοηθήσει, αλλά δεν ξέρουν πώς να τη χρησιμοποιήσουν.

«Πρόσφατα λάβαμε μια αναφορά από μια κυρία που έπασχε από σκλήρυνση κατά πλάκας, η οποία κατάπιε δύο
ουγγιές  υψηλής  ποιότητας  έλαιο  κάνναβης  πριν  από  ένα  χρόνο  για  την  κατάστασή  της.  Η  επίδραση  της
θεραπείας με λάδι ήταν πολύ επιτυχημένη και παρόλο που δεν είχε καταναλώσει λάδι τον τελευταίο χρόνο,
παραμένει σε καλή υγεία. Από την εμπειρία μου, η σκλήρυνση κατά πλάκας είναι συχνά θεραπεύσιμη, αλλά για
άτομα που έχουν υποφέρει εδώ και χρόνια με αυτήν την κατάσταση, θα χρειαστεί χρόνος για να αναιρεθεί η
ζημιά που έχει προκαλέσει η ασθένεια. Πολλοί πάσχοντες από ΣΚΠ καπνίζουν κάνναβη για ανακούφιση, αλλά
η χρήση κάνναβης με αυτόν τον τρόπο δεν θα τους θεραπεύσει και η ασθένεια θα συνεχίσει να προοδεύει.

Ο μόνος τρόπος που γνωρίζω για τη θεραπεία της σκλήρυνσης κατά πλάκας και της βλάβης που σχετίζεται με
αυτήν την ασθένεια είναι να καταναλώνω το λάδι σε τακτική βάση μέχρι να θεραπευτεί ή να τεθεί υπό έλεγχο.
Εάν πάσχετε από σκλήρυνση κατά πλάκας, κάντε τη χάρη στον εαυτό σας και δοκιμάστε αυτό το φάρμακο. Η

123



ΘΕΡΑΠΕΙΑ ΓΙΑ ΤΟΝ ΚΑΡΚΙΝΟ: ΤΟ ΠΡΩΤΟΚΟΛΛΟ RICK SIMPSON

ζωή υποτίθεται ότι έχει να κάνει με τη ζωή και όχι με τον πόνο, οπότε γιατί πρέπει ένας ασθενής να αφήσει
αυτή την κατάσταση να καταστρέψει τη ζωή του, όταν μπορεί να αντιμετωπιστεί με αποτελεσματικό τρόπο;
Γνωρίζω ασθενείς με αυτή τη διαταραχή που δεν μπορούσαν πλέον να περπατήσουν σωστά, αλλά μετά από
λίγες μόνο εβδομάδες κατάποσης του λαδιού, μπορούσαν να περπατήσουν ξανά κανονικά. Η σκλήρυνση κατά
πλάκας είναι μόνο μία από τις πολλές καταστάσεις που οι γιατροί λένε ότι δεν μπορεί να θεραπευτεί, αντίθετα
μας λένε ότι μπορούν να διαχειριστούν μόνο τα συμπτώματα, ενώ η ίδια η ασθένεια συνεχίζει να επιβάλλει.
Εάν θέλετε να αποδείξετε ότι ο γιατρός σας κάνει λάθος, δοκιμάστε το λάδι και ξεκινήστε να ζείτε για αλλαγή
και όταν το κάνετε, Είμαι σίγουρος ότι θα συνειδητοποιήσετε ότι ο τύπος με το λευκό παλτό δεν έχει πάντα
όλες τις απαντήσεις ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Εθισμοί

«Πολύ  πρόσφατα  παρατήρησα  έναν  τελικώς  άρρωστο  καρκινοπαθή  εξαρτώμενο  από  τη  μορφίνη  να
απενεργοποιεί  τη  μορφίνη«  LDΥΧΗ ΤΟΥΡΚΙΑ ».  Μόλις  έφυγε  από τη  μορφίνη,  πέθανε.  δεν  είχε  πλέον
δυσκοιλιότητα. κοιμήθηκε πολύ ήσυχα και ο πόνος της ελέγχθηκε πολύ καλύτερα.

Έγινε επίσης συνεκτική για άλλη μια φορά. ΦΟΒΕΡΟ. Αν δεν είχα δει αυτή την αλλαγή 180 μοιρών μόνος μου,
δεν θα το πίστευα ΠΟΤΕ. Δεν ήμουν ποτέ υπέρ της μαριχουάνας, αλλά αυτή η προσωπική παρατήρηση με
έκανε πιστό ». Τζάνις

«Ένα πράγμα που παρατήρησα τώρα που έπαιρνα RSO εδώ και 3 μήνες, παραλίγο να απαλλαγώ από την
επιθυμία μου για αλκοόλ. Παλιά έπινα ένα ποτό ή 2 κάθε βράδυ, αλλά τώρα θέλω σπάνια ένα ποτό και όταν το
κάνω, δεν πίνω τόσο πολύ, παρατήρησα επίσης ότι το παντελόνι μου ήταν πολύ πιο χαλαρό. Έχω χάσει 10
κιλά. Το μόνο που κάνω λιγότερο είναι να πίνω αλκοόλ.

Εξακολουθώ να τρώω τα ίδια και να τσιμπολογώ μικτούς ξηρούς καρπούς, μπισκότα κλπ. Τη νύχτα όταν έχω
τα μανίκια και ίσως να τρώω περισσότερο από πριν από το λάδι. Ναι, το λάδι μπορεί να σας πεινάσει.

Οπότε  είτε  η  έλλειψη  αλκοόλ είτε  το λάδι  με  έχουν  κάνει  να  χάσω 10 κιλά  σε  3 μήνες.  Και  δεν  ήμουν
πραγματικά υπέρβαρος, 5 '10 "και περίπου 198 κιλά. Όταν ήμουν νεότερος, ήμουν πάντα περίπου 186 κιλά και
σε φόρμα. Τώρα έχω πέσει στα 187 κιλά τελευταία φορά που έκανα έλεγχο. Σε κάθε περίπτωση, το λάδι ή η
έλλειψη αλκοόλ με έκανε να χάσω βάρος. Απλώς μια ευχάριστη παρενέργεια. » Σκοτ

«Τα οπιούχα με κάνουν να δυσκολεύομαι, ναυτία, είναι δύσκολο να πάρω τη σωστή δόση για αποτελεσματική
ανακούφιση.  Με  κάνουν  να  «τρελαίνομαι»,  το  καθιστούν  ανασφαλές  στην  οδήγηση  και  συνέχεια.  Η
μαριχουάνα όχι. Αρκετά ειπώθηκαν." Φρειδερίκος

«15 χρόνια εθισμός στα οπιοειδή θεραπεύτηκε από το λάδι. Δεν θα το δοκίμαζα αν δεν ήταν ο Rick. Οπότε
πρέπει  να  πω  ότι  του  χρωστάω  πραγματικά  τη  ζωή  μου,  έτσι  είμαι  πλέον  ένας  από  τους  μεγαλύτερους
υποστηρικτές του. Πάντα είχα καπνίσει, αλλά αυτό δεν βοήθησε ποτέ με τον πόνο που έπασχα από το να πιω
χάπια. Απλώς ήθελα να πεθάνω τόσες φορές γιατί δεν ήμουν πλέον υπεύθυνος για τη ζωή μου. Μπορώ να πω
λόγω του RSO. ΔΕΝ είμαι σε μορφίνη, οξυ, perc, vic ή suboxine ... με έβγαλε από όλα !!!!! Και είμαι 40 n και
πάλι 20. Η αρθρίτιδα που ένιωθα κάθε πρωί έχει πλέον φύγει. Έχω πάρει το λάδι εσωτερικά 10 φορές και η ζωή
μου έχει ξεκινήσει ξανά. Δεν υπάρχουν λόγια για να εκφράσω πόσο ευγνώμων είμαι.  Εάν παίρνετε χάπια,
ξεκινήστε  παίρνοντας  το  λάδι  σας  τη  νύχτα,  εκτός  εάν  έχετε  μια  εβδομάδα  για  να  κοιμηθείτε,  τότε  θα
ακολουθούσα αυτή τη διαδρομή. Στείλτε μου μήνυμα αν έχετε απορίες. » Ρεβέκκα

"Η  κάνναβη  με  έβγαλε  από  τον  Benzo  μετά  από  30  χρόνια  εθισμού  πριν  από  158  χρόνια,  χωρίς  αυτό,
συνεχίζοντας όπως ήμουν, θα είχα πεθάνει τώρα ..." Phil

«Έχω κόψει όλα τα φάρμακα για την καταπολέμηση του πόνου και τώρα μπορώ να λειτουργήσω - μακάρι να
μπορούσαν περισσότεροι άνθρωποι να εμπιστευτούν τη δύναμη της φύσης!» κανω μηνυση
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Sπνος, Αϋπνία

«Όσον αφορά την αϋπνία, δεν υπάρχει τίποτα καλύτερο από το σωστά παραγόμενο λάδι από ένα καλό στέλεχος
ενδείξεων για να δώσει σε ένα άτομο τον ύπνο που χρειάζεται. Οι συνέπειες του τραυματισμού στο κεφάλι μου
με άφησαν με αυτό που μπορεί να περιγραφεί καλύτερα ως ένα πιρούνι που τρελάθηκε μέσα στο κεφάλι μου.
Αυτός  ο  δυνατός  ήχος  με  έκανε  αδύνατο  να  κοιμηθώ και  δεν  ήμουν  σε  θέση να  κάνω το  υπόλοιπο που
απαιτούσα.  Το ιατρικό σύστημα μου έδωσε πολλά διαφορετικά  φάρμακα για αυτήν την κατάσταση,  αλλά
τίποτα δεν λειτούργησε. Συχνά μου έμεναν τρομερές παρενέργειες από τη χρήση αυτών των φαρμάκων που
μου προκαλούσαν μεγαλύτερη αγωνία από την κατάσταση που υποφέρω.

Διαπίστωσα ότι το κάπνισμα κάνναβης μου επέτρεψε να ξεκουραστώ περισσότερο από οποιοδήποτε χάπι που
μου έδωσε το ιατρικό σύστημα. Στη συνέχεια,  όταν άρχισα να καταναλώνω έλαιο κάνναβης, έλαβα ακόμα
μεγαλύτερη ανακούφιση και δεν ήταν ασυνήθιστο για μένα να αποκτώ οκτώ έως δώδεκα ώρες αδιάλειπτου
ύπνου.

Για  χρόνια  πριν  πάρω  το  λάδι,  σηκωνόμουν  πιο  κουρασμένος  από  ό,  τι  όταν  είχα  πέσει  για  ύπνο  και
ξεκουράστηκα πολύ λίγο τη νύχτα. Στη συνέχεια, ξαφνικά μετά τη λήψη του λαδιού άρχισα να ξυπνάω το πρωί
καλά ξεκουρασμένος και ανανεωμένος.

Καθώς πολλοί από εμάς μεγαλώνουμε, αρχίζουμε να αντιμετωπίζουμε προβλήματα ύπνου και αυτό μπορεί να
έχει  πολύ  αρνητικές  επιπτώσεις  στη  γενική  υγεία  και  ευημερία  μας.  Οι  γιατροί  μπορούν  να  σου  δώσουν
υπνωτικά χάπια, αλλά αν ήξερες πραγματικά από τι φτιάχτηκαν, αμφιβάλλω ότι θα τα ήθελες στο σώμα σου.

Ο  καλός  νυχτερινός  ύπνος  δεν  είναι  κάτι  που  είναι  ωραίο  να  το  έχεις,  είναι  απαραίτητο  αν  θέλεις  να
παραμείνεις δραστήριος και υγιής και δεν υπάρχει τίποτα καλύτερο από το έλαιο κάνναβης για να δώσεις στο
σώμα σου το υπόλοιπο που χρειάζεσαι ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

"Aaryn:  Νομίζω  ότι  έφαγα  λίγο  πολύ  μεγάλο  κομμάτι  ...  αλλά  δεν  είναι  κακό!  Justσως  είναι  καιρός  να
κοιμηθούμε.

- Πώς ήταν ο ύπνος, Άριν; JB

Aaryn: Τέλεια! Ακόμα ξεκουράζομαι! Διαπιστώνω ότι βοηθά ήδη με την κατάθλιψη και το άγχος μου. Το λάδι
με κάνει να γελάω, lol.

Είχα έναν άλλο ασθενή εδώ που έδειχνα πώς να φτιάξει το λάδι και έχει επίσης άγχος. Γελούσε κι αυτός. Ήταν
τέλεια.

Τρώω ποσότητα μεγέθους ρυζιού 4 φορές την ημέρα τις τελευταίες 2 ημέρες και έπρεπε να εισπνεύσω το
φάρμακο λιγότερο συχνά και έχω ελάχιστο πόνο ».

-  Έτσι  πρέπει  να  μοιάζει  η  θεραπεία  σοβαρών  ασθενειών,  έτσι  δεν  είναι;  Ο  ασθενής  κοιμάται,  ξυπνά
αναζωογονημένος, γελάει πολύ για τον εαυτό του και τη βλακεία της όλης κατάστασης, δεν βιώνει άγχος, άγχος
ή παρενέργειες από χημικά φάρμακα κλπ. Προσωπικά σίγουρα θα μου άρεσε πολύ αυτό ». JB

«Βρίσκομαι στο έλαιο κάνναβης για αρκετές καταστάσεις και ποτέ δεν κοιμήθηκα τόσο καλά ούτε ένιωσα τόσο
καλά ...  Σας ευχαριστώ Rick Simpson & JB που έλαβαν το μήνυμα ότι  αυτό το φυτό κάνει  θαύματα για
οτιδήποτε μπορεί να φανταστεί κανείς !! Απλά κάντε το άνθρωποι και δείτε μόνοι σας !! Είναι ο μόνος τρόπος
για να γίνετε πραγματικός πιστός, πιστέψτε με !! » Val

- Ευχαριστώ, Βαλ. Είναι αλήθεια ότι τίποτα δεν αντιστοιχεί στην προσωπική εμπειρία με το τι μπορεί να κάνει
το λάδι. Μόλις το δοκιμάσετε, για παράδειγμα σε ένα έγκαυμα ή ένα τσίμπημα κουνουπιού και ο κνησμός και ο
πόνος θα εξαφανιστούν σε δευτερόλεπτα, ο καθένας μπορεί να σας πει αυτό που θέλει και θα ξέρετε ότι μπορεί
να σας πει αυτό που θέλει, αλλά το λάδι θα παραμείνει. το καλύτερο φάρμακο που υπάρχει. Και θα θέλετε να
έχετε έναν κουβά από αυτό στο σπίτι, σε περίπτωση που συμβεί κάτι.

Δεν χρειάζεται να εμπιστεύεστε μια λέξη που λέμε, απλώς φτιάξτε το λάδι, βρείτε κάποιο με έγκαυμα, καρκίνο
του δέρματος, διαβητικό έλκος, μετά εφαρμόστε το τοπικά και παρακολουθήστε τι συμβαίνει. Στη συνέχεια,
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θυμηθείτε ότι το ίδιο θα συμβεί στο σώμα σας όταν καταπιείτε το λάδι, και αυτό είναι το μόνο που πρέπει να
ξέρετε, πραγματικά. JB

«Μερικοί άνθρωποι απλώς αγνοούν και φοβούνται ... Λόγω του Rick Simpson, ο ίδιος κατάφερα να μειώσω
σημαντικά τα φάρμακα για τον πόνο μου, εννοώ ότι έπαιρνα 60 mg OxyContin 3 το πρωί και 3 πριν τον ύπνο
και τα έπαιρνα για πάνω από 8 χρόνια ... ckταν χάλια!

Τώρα  από  την  έναρξη  του  λαδιού  παίρνω  μόνο  1  το  πρωί  και  1  το  απόγευμα!  Μιλήστε  για  ένα  θαύμα
τουλάχιστον έτσι το βλέπω! Οι γιατροί μου είπαν ότι δεν θα μπορούσα ποτέ να κατέβω ή να σταματήσω να τα
παίρνω. Αγόρι, έκανε το "Rick Simpson" και αποδεικνύω ότι οι γιατροί μου κάνουν λάθος.

Το κάνω και νιώθω καλύτερα από ό, τι πήρα αυτά τα καταραμένα χάπια δηλητηρίου! Παρόλο που ήμουν σε
τόσο υψηλή δόση του OxyContin, εξακολουθούσα να πονάω, μέρα με τη μέρα, να μην κοιμάμαι και να μην
τρώω ...

Σήμερα είμαι χωρίς πόνο, κοιμάμαι κανονικά και τρώω περισσότερο! Και δεν σταματάω την προσπάθειά μου
να κατεβάσω αυτά τα  χάπια  ελπίζω ότι  μέχρι  να  είμαι  στο  λάδι  για  ένα  μήνα  θα  είμαι  εντελώς  μακριά!
Ευχηθείτε μου καλή τύχη! «Νάνσι

Πραγματικά έχω σχιζοφρένεια  και χρησιμοποιώ ιατρική κάνναβη για παρενέργειες  που σχετίζονται  με την
κατάστασή μου, όπως άγχος και αϋπνία. Το φάρμακο λειτουργεί, από τότε που άρχισα να κάνω φαρμακευτική
αγωγή συχνότερα, μπορούσα να κοιμηθώ, κάτι που δεν μπορούσα πριν.

Πολλά από τα συμπτώματά μου εμφανίζονται  όταν μου λείπει  ο  ύπνος.  Ποτέ  δεν έχω βιώσει  φωνές  ενώ
χρησιμοποιούσα κάνναβη, αισθάνομαι ότι με προστατεύει πραγματικά από αυτές ... «Jose

- Συμφωνώ, Χοσέ, η στέρηση ύπνου είναι η αιτία πολλών ψυχικών καταστάσεων. Λογικά, όταν κάποιος δεν
έχει αρκετό ύπνο, δεν αισθάνεται τόσο καλά όσο θα ένιωθε μετά από δέκα ώρες αναζωογονητικού ύπνου αφού
έφαγε το λάδι. JB

«Όσο  πιο  ηρεμιστικό  τόσο  το  καλύτερο.  Το  χρησιμοποιώ  το  βράδυ  πριν  κοιμηθώ  και  λειτουργεί.  Τώρα
κοιμάμαι  8 ώρες κατευθείαν.  Η ξεκούραση ήταν το καλύτερο πράγμα για μένα. Η δύναμη 80% και πάνω
χρειάζεται λίγο χρόνο για να το συνηθίσετε αλλά θα φτάσετε εκεί.  Ξεκινήστε με 0,01 ml σύμφωνα με τις
οδηγίες και συνεχίστε από εκεί. Δοκίμασα ένα 0,025 για να ξεκινήσω ... την επόμενη φορά πήρα μόνο τα 0,01
ml. Τα 0,025 ml με έβαλαν στον καναπέ για 10 ώρες. Προσέξτε αλλά θυμηθείτε να το πάρετε. Όπως είπα η
νυχτερινή ώρα είναι η κατάλληλη στιγμή για μένα. Μπορεί να λειτουργεί κατά τη διάρκεια της ημέρας και
REST τη νύχτα. » Γιάννης

«Δίνω το λάδι στον αρραβωνιαστικό μου (τον Τζέισον) και δεν τον παίρνουν πολύ και τον κουράζει τόσο.
Κοιμάται το μεγαλύτερο μέρος της ημέρας. Θα τον αφαιρέσω για μια ή δύο μέρες μόνο για να δω τι αλλαγές
κάνει  ...  τότε  ίσως  του  δώσω ένα  μικρό  κομμάτι  σαν  1/2  ενός  κόκκου  ρυζιού  (τουλάχιστον  αυτό  είχαμε
διαβάσει) ίσως τα καταφέραμε γρήγορα γι 'αυτόν. " Ιάσονας

- Τζέισον, η αίσθηση της υπνηλίας είναι εντάξει και θέλεις ο ασθενής να κοιμάται όσο το δυνατόν περισσότερο.
Το ηρεμιστικό αποτέλεσμα θα υποχωρήσει σε λίγες εβδομάδες, αλλά δεν είναι κάτι ανεπιθύμητο, αντίθετα. Τις
καλύτερες ευχές, JB

ΕΡ .: Φτιάχνοντας μερικά σήμερα για έναν άντρα που τα λευκά παλτά έχουν πει ότι έχει δύο εβδομάδες ζωής
και  δεν μπορούν να κάνουν τίποτα περισσότερο για αυτόν.  Ελπίζω σύντομα να έχω καλά νέα για όλους.
Προσπαθώντας  επίσης  να  τον  κάνει  να  σταματήσει  το  κάπνισμα  και  να  αλλάξει  τη  διατροφή  του  και
περισσότερο για να δώσει στο ανοσοποιητικό του σύστημα μια ευκαιρία μάχης. Σας ευχαριστούμε Rick και JB
για τις γνώσεις σας και μας δίνετε μια πραγματική θεραπεία.

Α: Ντέιβ, άφησέ τον να καπνίσει, δεν έχει καμία διαφορά αν τρώει το λάδι. Επίσης, θα κοιμηθεί πολύ, οπότε θα
καπνίσει τόσο πολύ ούτως ή άλλως.

Όσο για την αλλαγή της δίαιτας τώρα, λοιπόν, θα πρέπει να την αλλάξει λογικά αλλά όχι δραστικά, ας τρώει
αυτό που νιώθει. Όχι απαραίτητα λουκάνικο, αλλά κάτι λογικό, Αυξήστε το pH του σώματός του, ζητήστε του
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να τρώει σπόρους από δύο μήλα κάθε μέρα. Το πιο σημαντικό πράγμα είναι να αποκτήσετε όσο το δυνατόν
περισσότερο  λάδι  μέσα  του  όσο  το  δυνατόν  γρηγορότερα.  Υπάρχει  ακόμη  μια  ευκαιρία.  Συνδυάστε  την
κατανάλωση ελαίου, υπόθετα, εξάτμιση και τοπική χρήση για καλύτερα αποτελέσματα. Ακόμα κι αν δεν τα
καταφέρει, θα ζήσει τη μέγιστη ποιότητα ζωής μέχρι το τέλος, και αυτό είναι επίσης πολύ σημαντικό. Είμαι
βέβαιος ότι θα περάσουν περισσότερες από δύο εβδομάδες, αλλά θα δούμε. Οι γιατροί δεν έχουν πάντα δίκιο
με τις προβλέψεις τους όταν το λάδι μπαίνει στο παιχνίδι. Τις καλύτερες ευχές, JB

«Κοιμάμαι πολύ ήσυχος και περισσότερο από το συνηθισμένο. Μόλις σηκωθώ, αισθάνομαι πολύ ξεκούραστη,
δεν ντρέπομαι όπως όταν καπνίζω ». Είδος υφάσματος

«Κοιμάμαι  καλά  και  ονειρεύομαι  αλλά  ξυπνάω  γκρινιάρης.  Χρειάζονται  ώρες  για  να  εμφανιστεί  και  στη
συνέχεια διαρκεί πολύ, πολύ. Το χρησιμοποιώ κάθε βράδυ. Μου αφαιρεί τον πόνο της αρθρίτιδας και με αφήνει
να κοιμηθώ ». Αικατερίνη

«Έχω καρκίνο και άπνοια ύπνου. Όχι μόνο κοιμάμαι καταπληκτικά, δεν ξυπνάω από εξάψεις. Είναι ευλογία ».
Η Στεφανια

«Αισθάνεται σαν να είσαι ευτυχώς νεκρός!» Μαλ

«Το μυαλό  μου  χωρίς  αυτό  είναι  σαν  ένα  μποτιλιάρισμα  στη  Νέα  Υόρκη.  Με αυτό  -  το  διευκολύνει  σε
κατάσταση κήπου Zen ενώ λειτουργεί ακόμα σε κανονικό επίπεδο. " Άντρις

«Είχα μια διαταραχή ύπνου εδώ και 20 χρόνια, το λάδι RSO με βοήθησε να κοιμηθώ για πρώτη φορά και δεν
έχω πόνο όταν ξυπνάω! Ναι! » Bonnie

«Έχω μια κήλη δίσκου που πιέζει το ισχιακό μου νεύρο προκαλώντας έντονο πόνο από το κάτω μέρος της
πλάτης μου κάτω από το αριστερό μου πόδι στα δάχτυλα των ποδιών μου. Έπαιρνα 3 ιβουπροφαίνη κάθε
τέσσερις ώρες για να μπορώ να σηκωθώ από το κρεβάτι και να μπορώ να περπατήσω. Άρχισα να παίρνω το
λάδι πριν από σχεδόν δύο εβδομάδες για τον πόνο και  τη φλεγμονή.  Τώρα δεν χρειάζομαι  ιβουπροφαίνη,
κοιμάμαι καλύτερα από ό, τι ποτέ άλλοτε, οι συνεργάτες μου έχουν σχολιάσει τις καλύτερες διαθέσεις και τη
συνολική μου ευτυχία. ΝΙΩΘΩ ΚΑΛΑ!" Τζένιφερ

Έδωσα  το  λάδι  του  14χρονου  μου  λάδι  εδώ  και  4  εβδομάδες  για  καρκίνο.  Μερικές  φορές  γίνεται  λίγο
«σπασμωδική» και μεθά όταν της δίνω πάρα πολύ, αλλά όταν η φασαρία φεύγει, κοιμάται σαν κουτάβι.

Αρνήθηκε να πάρει  φάρμακα για κτηνίατρο,  οπότε  πήραμε λίγο λάδι.  Ακόμα νωρίς  αλλά καταγράφω την
πρόοδό της.  Χρειάστηκε  περίπου μια εβδομάδα για να συνηθίσει  το λάδι  και  να της  ανοίξει  ξανά όρεξη.
Ζηλεύω,  καθώς μπορούμε σε αυτό το στάδιο να αντέξουμε μόνο το λάδι για την αγάπη της στις όμορφες
ιστορίες όλων! »

«Έχω Κοινωνική φοβία (καλύτερα ονομάζεται διαταραχή κοινωνικού άγχους), κατάθλιψη και αϋπνία. Ποτέ δεν
πήρα το λάδι,  γιατί δεν μπορώ να το βρω εδώ όπου ζω, επίσης δεν μπορώ να το καλλιεργήσω και να το
εξαγάγω ... αλλά κάπνιζα περίπου δέκα φορές, αυτό που ένιωσα ήταν ότι μετά την πρώτη φορά, μπορούσα
τώρα κοιμάμαι όποτε ένιωθα κουρασμένος, είχα τον «όλον-ζωής-μη-καταθλιπτικό-μήνα» μου, δεν ένιωθα ποτέ
τόσο ευτυχισμένος  (χωρίς κατάθλιψη) και  με όλη αυτή τη ζωντάνια ακόμη και τη λήψη των πιο ισχυρών
φαρμάκων (που με οδηγούν σε άλλα προβλήματα υγείας ) γι 'αυτό, επίσης το κοινωνικό μου άγχος (φοβία)
μειώθηκε πολύ και δεν χρειαζόταν να είμαι «ψηλά» για να το νιώσω, αν είχα καπνίσει 1 ή ακόμα και 2 ημέρες
πριν  πρέπει  να  βγω και  να μιλήσω με  άλλους  ανθρώπους ,  μείνετε  σε δημόσιο χώρο (αυτό που καθιστά
αδύνατη  αυτή  τη  διαταραχή),  ΤΩΡΑ  ΜΠΟΡΩ  ΝΑ  ΤΟ  ΚΑΝΩ,  ένιωσα  ξανά  ζωντανός  ως  «κανονικός
άνθρωπος», κανένα φάρμακο δεν το έκανε αυτό. Το ΠΡΟΒΛΗΜΑ ΕΙΝΑΙ, Λόγω νόμων, προτεραιότητας του
βοτάνου, καθώς και κοινωνικής προκατάληψης και άγνοιας για το φυτό, δεν μπορώ ούτε να το καπνίσω πια,
δεν θέλω να γίνω «ψηλά», απλώς θέλω να ζήσω ξανά χωρίς αυτά τα περιοριστικά ζητήματα ζωής, υπάρχουν
πολλά ανώνυμα άνθρωποι που ζουν σαν εμένα με κάποιο είδος φοβίας και άλλες διαταραχές και νομίζω ότι το
λάδι μπορεί να είναι η λύση ». Πάμπλο

«Μπορείτε να ρωτήσετε τον Rick και τον JB, διαπιστώσαμε ότι η χρήση ενός προϊόντος που είναι 20-30%
sativa είναι ένας από τους καλύτερους συνδυασμούς για θέματα που σχετίζονται με το άγχος.» Μπρούστερ
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- Μας αρέσει να δουλεύουμε με πινακίδες sativa sativa με 20%THC ή περισσότερο, ακριβώς για αυτούς τους
λόγους. Τα αποτελέσματα των καλύτερων ελαίων είναι εξαιρετικά ισχυρά και ηρεμιστικά, αλλά ευφορικά και
ακόμη καλύτερα αφροδισιακά. Όταν δίνετε σε έναν ασθενή ένα φάρμακο με τέτοια αποτελέσματα, μπορείτε να
είστε σχεδόν βέβαιοι ότι θα απολαύσουν τη λήψη του. Ποιος δεν θα έκανε; Κοιμάστε καλά, ξυπνάτε καλά
ξεκούραστοι, ευφορικοί και γεμάτοι επιθυμία να κάνετε κάποιον ευτυχισμένο. Σε ποιον δεν θα άρεσε αυτό; JB

«Εκτιμώ ότι μαθαίνω για τον RSO κάθε μέρα και τι έχει κάνει για ανθρώπους/ ζώα. Εάν αυτό το λάδι κάνει ό,
τι λένε, πρέπει να ξεφλουδίσει από το ψηλότερο βουνό - όχι να ησυχάσει. Δεν είχα προσωπική εμπειρία με
αυτό, αλλά σίγουρα θα το έκανα αν εγώ ή οποιοσδήποτε με ένοιαζε ότι το χρειαζόμασταν.

Στο μεταξύ, διάβασα όσες περισσότερες αναρτήσεις μπορούσα. Δεν έχω διαβάσει ακόμα μια ανάρτηση που
λέει: «Ευχαριστώ Rick Simpson - πέτρωσα εντελώς, ήταν υπέροχο, φίλε».

- Σας ευχαριστώ για την υποστήριξή σας, Debbie Nolan, είμαι σίγουρη ότι θα γράψετε μια ανάρτηση που θα το
πει ακριβώς αυτό πολύ σύντομα. Η αίσθηση στο σώμα όταν καταναλώνετε τη σωστή δόση του σωστού RSO
για αυτούς μπορεί να περιγραφεί μόνο ως "πολύ δροσερή". Or εξαιρετικά δροσερό. Maybe ίσως εκπληκτικά
δροσερό. Είναι ένα από τα πιο ευχάριστα συναισθήματα που μπορεί να βιώσει κανείς,  είναι πολύ φυσικό,
ηρεμιστικό και καταπραϋντικό.

Όπως λέμε, τα καλύτερα έλαια έχουν πολύ ηρεμιστικό, αλλά ευφορικό αποτέλεσμα όταν καταπίνονται. Έτσι
κοιμάσαι καλά και μετά ξυπνάς γελώντας σαν παιδί. Και όταν κοιμάστε καλά και ξυπνάτε γελώντας, είναι πιο
πιθανό να νιώσετε καλά και να ξεκουραστείτε παρά όταν δεν κοιμάστε καλά και δεν ξυπνάτε γελώντας. Και
όταν αισθάνεστε  καλά και  ξεκουραστείτε,  το σώμα σας λογικά θα θεραπευτεί  και θα αποδώσει  καλύτερα.
Καμία πυραυλική επιστήμη, όπως πάντα με το φάρμακο κάνναβης. JB

«Αν και το ενδοκανναβινοειδές σύστημα επηρεάζει μια μεγάλη ποικιλία βιολογικών διεργασιών (όπως η όρεξη
και ο ύπνος), οι ειδικοί πιστεύουν ότι η γενική του λειτουργία είναι να ρυθμίζει την ομοιόσταση.

Η ομοιόσταση είναι ένα βασικό στοιχείο στη βιολογία όλων των ζωντανών όντων και περιγράφεται καλύτερα
ως  η  ικανότητα διατήρησης  σταθερών  εσωτερικών  συνθηκών  που  είναι  απαραίτητες  για  την  επιβίωση.  Η
ασθένεια είναι απλώς αποτέλεσμα κάποιας πτυχής αποτυχίας στην επίτευξη της ομοιόστασης, καθιστώντας το
ενδοκανναβινοειδές σύστημα μοναδικό στόχο για ιατρικές εφαρμογές ».

-Με άλλα λόγια, όλα είναι για την ισορροπία. Τίποτα καινούργιο. JB

Γλαύκωμα, αποκατάσταση της όρασης

«Το γλαύκωμα και  τα αποτελέσματά του  μπορούν  να τεθούν  υπό έλεγχο  πολύ εύκολα  στις  περισσότερες
περιπτώσεις αφού πολλές ποικιλίες κάνναβης είναι αποτελεσματικές στη δραματική μείωση της οφθαλμικής
πίεσης. Δεν είναι ασυνήθιστο για ένα άτομο που πάσχει από γλαύκωμα που χρησιμοποιεί έλαιο κάνναβης να
βλέπει ουσιαστική βελτίωση στην όρασή του. Πολλοί ασθενείς πρέπει ακόμη και να αλλάξουν τα γυαλιά τους
επειδή οι παλιοί συνταγογραφούμενοι φακοί τους είναι πλέον πολύ ισχυροί.

Πιστεύετε ότι είναι λογικό οι οφθαλμίατροι να μην αναφέρουν καν την κάνναβη, παρόλο που είναι γνωστό ότι
είναι αποτελεσματικό τουλάχιστον από το 1800;
Και πάλι, το έλαιο κάνναβης από σωστά στελέχη είναι μια πολύ αποτελεσματική θεραπεία για το γλαύκωμα και
δεν γνωρίζω τίποτα καλύτερο ή ασφαλέστερο για τη μείωση της οφθαλμικής πίεσης. Η επίδραση της κάνναβης
στην οφθαλμική πίεση είναι γνωστή εδώ και πολύ καιρό, ωστόσο το ιατρικό σύστημα προσπαθεί να αποφύγει
ακόμη και τη συζήτηση για τη χρήση της κάνναβης για γλαύκωμα. Δυστυχώς, φαίνεται ότι πολλοί γιατροί
σήμερα ασχολούνται πολύ περισσότερο με τα χρήματα παρά με τη θεραπεία. Δεν μπορώ να εξηγήσω πώς ένας
οφθαλμίατρος μπορεί να κάθεται εκεί και να βλέπει έναν ασθενή να τυφλώνεται αργά και να μην λέει στον
ασθενή τι μπορεί να κάνει η κάνναβη για την κατάστασή του. Πολύ συχνά, τελικά, οι ασθενείς χάνουν εντελώς
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την όρασή τους επειδή εμπιστεύτηκαν τυφλά τις συμβουλές των γιατρών τους. Το να χάνουν έναν ασθενή την
ικανότητά  τους  να  βλέπουν  σωστά δεν  φαίνεται  να  σημαίνει  πολλά  για  πολλούς  οφθαλμίατρους.  Ακόμη,
Νομίζω ότι αυτό που κάνουν είναι ντροπιαστικό και λυπάμαι πολύ για εκείνους που τους έχουν στερήσει το
όραμά τους για κανένα λόγο εκτός από την απληστία ». Rick Simpson, Κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

«Μόλις έφτιαξα μια παρτίδα« έλαιο κάνναβης »πριν από μερικές νύχτες και μια παρτίδα βούτυρο. Έδινα σε
έναν ασθενή με όγκο στον εγκέφαλο το λάδι, πριν πάρει το λάδι ήταν σχεδόν τυφλή, μετά από ένα μήνα που
έλαβε το λάδι, η όρασή της είχε σχεδόν αποκατασταθεί πλήρως. Δεν θα έχετε τα ίδια αποτελέσματα από το
βούτυρο.  Παίρνετε  φαρμακευτικά  αποτελέσματα  από  το  βούτυρο,  ωστόσο  το  λάδι  είναι  μια  πολύ  πιο
συμπυκνωμένη μορφή φαρμάκων και λειτουργεί σχεδόν για οτιδήποτε, τα πράγματα είναι απλά εκπληκτικά.
"Dion

«Λαμβάνεται από το στόμα και αποκαθιστά την όραση της μητέρας μου. Είναι νομικά τυφλή στο αριστερό της
μάτι. Ένας τραυματισμός την άφησε χωρίς φακό και αρκετές επεμβάσεις την άφησαν γλαύκωμα. Είναι στο
RSO εδώ και ενάμιση χρόνο- το χρησιμοποιεί καθημερινά. Ποτέ δεν παρατήρησε πόση όραση επέστρεφε μέχρι
να βάλει λίγο μακιγιάζ στα μάτια. Είναι τυφλή σε αυτό το μάτι για 40 χρόνια, οπότε έχει εκπαιδεύσει τον εαυτό
της πώς να εφαρμόζει μακιγιάζ στα μάτια με κλειστά μάτια. Wasταν ο μόνος τρόπος που μπορούσε να το
εφαρμόσει στο καλό της μάτι ήταν να κλείσει το καλό της μάτι αφήνοντάς την εντελώς τυφλή. Λοιπόν, την
τελευταία φορά που έκλεισε το καλό της μάτι, άρχισε να βλέπει και να εστιάζει πραγματικά από τα τυφλά της
μάτια. Φοράει μακιγιάζ μόνο σε περιπτώσεις, οπότε δεν είναι σίγουρη πόσο καιρό πέρασε πριν αρχίσει να
επανέρχεται η όρασή της, αλλά αφού ήταν πάνω από ένα χρόνο στο λάδι, τώρα μπορεί να ξεχωρίσει εικόνες,
χρώματα, και μάλιστα να διαβάζει ορισμένα πράγματα από το κακό της μάτι! Κρατούσα μια τσάντα με Lays
Chips, και από απέναντι από το τραπέζι μπορούσε να διαβάσει lays. Νομίζει ότι αν είχε νέο φακό, η όρασή της
θα αποκατασταθεί εντελώς. Για να αποκτήσει νέο φακό πρέπει να μπει στη λίστα των δωρητών οργάνων- δεν
είμαι σίγουρος ότι η ασφάλειά της θα καλύψει κάτι τέτοιο, προς το παρόν- αυτό το λάδι της έδωσε ένα θαύμα-
ένα θαύμα όρασης όπου κάποτε υπήρχε μόνο σκοτάδι ! Έτσι θα έλεγα ΟΧΙ ΣΤΑΓΟΝΕΣ ΧΡΕΙΑΖΟΝΤΑΙ-
Απλώς μια σταθερή παροχή! Τώρα, προχωρήστε στη φύτευση της θεραπείας σας! Ω ναι- δεν έχει αποδείξεις
για το ΓΛΑΚΟΥΚΟΜΑ ΑΛΛΑ! » Λίντσεϊ Για να αποκτήσει νέο φακό πρέπει να μπει στη λίστα των δωρητών
οργάνων- δεν είμαι σίγουρος ότι η ασφάλειά της θα καλύψει κάτι τέτοιο, προς το παρόν- αυτό το λάδι της
έδωσε ένα θαύμα- ένα θαύμα όρασης όπου κάποτε υπήρχε μόνο σκοτάδι ! Έτσι θα έλεγα ΟΧΙ ΣΤΑΓΟΝΕΣ
ΧΡΕΙΑΖΟΝΤΑΙ- Απλώς μια σταθερή παροχή! Τώρα, προχωρήστε στη φύτευση της θεραπείας σας! Ω ναι- δεν
έχει αποδείξεις για το ΓΛΑΚΟΥΚΟΜΑ ΑΛΛΑ! » Λίντσεϊ Για να αποκτήσει νέο φακό πρέπει να μπει στη
λίστα των δωρητών οργάνων- δεν είμαι σίγουρος ότι η ασφάλειά της θα καλύψει κάτι τέτοιο, προς το παρόν-
αυτό το λάδι της έδωσε ένα θαύμα- ένα θαύμα όρασης όπου κάποτε υπήρχε μόνο σκοτάδι ! Έτσι θα έλεγα ΟΧΙ
ΣΤΑΓΟΝΕΣ ΧΡΕΙΑΖΟΝΤΑΙ- Απλώς μια σταθερή παροχή! Τώρα, προχωρήστε στη φύτευση της θεραπείας
σας! Ω ναι- δεν έχει αποδείξεις για το ΓΛΑΚΟΥΚΟΜΑ ΑΛΛΑ! » Λίντσεϊ

Σπάνιες ή όχι και τόσο συχνές ασθένειες και ασθένειες

Ερ. Γεια σας Rick/JB, έχετε ακούσει ποτέ για μια σπάνια ασθένεια Πορφυρία; Αν ναι, αντιμετωπίσατε κάποιον
με RSO και ποια ήταν τα αποτελέσματα;

Α. Όχι, δεν έχω. Κρίνοντας όμως από όσα έχω διαβάσει για αυτό, δεν βλέπω κάποιο λόγο για τον οποίο το λάδι
δεν πρέπει να το θεραπεύσει ή να το θέσει υπό έλεγχο. Σίγουρα θα βοηθήσει με τα συμπτώματα αυτής της
σπάνιας και σίγουρα πολύ δυσάρεστης κατάστασης.

Θα ακολουθούσα το πρωτόκολλο στον ιστότοπό μας, θα έτρωγα το λάδι και θα το χρησιμοποιούσα σε υπόθετα
(με αυτόν τον τρόπο θα κυκλοφορήσει ακριβώς στην κυκλοφορία του αίματος). Θα χρησιμοποιούσα το λάδι
τοπικά  σε  βάμμα  ή  αλοιφή  για  δερματικές  παθήσεις/εκδηλώσεις  (θα  αφαιρέσει  κάθε  κνησμό  και  άλλες
ενοχλήσεις).
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Θα έτρωγα τουλάχιστον 60 γραμμάρια για δύο ή τρεις μήνες, δεν θα χρησιμοποιούσα χημικά, θα ακολουθούσα
απλώς τις οδηγίες του Ρικ Σίμπσον. Εάν τα 60g δεν το θεραπεύουν ή το θέτουν υπό έλεγχο, θα έτρωγα άλλα
120g. Και αν αυτό δεν θα έφερνε ικανοποιητικά αποτελέσματα, τότε θα άρχιζα να χτυπάω το λάδι μέσα μου,
ένα δύο τρία γραμμάρια την ημέρα ή και περισσότερο αν μπορούσα να το πάρω, και απλά θα έτρωγα όσο πιο
γρήγορα μπορούσα Το Γιατί; Γιατί όταν το λάδι δεν σε βοηθάει, είναι πολύ απίθανο να βρεις κάτι άλλο που θα
σε βοηθήσει. Επίσης, οι επιθετικές ασθένειες πρέπει να αντιμετωπίζονται επιθετικά. Τις καλύτερες ευχές, JB

«Τόσο καλά νέα JB & RICK !!! Πήγα σήμερα στους γιατρούς για τα αποτελέσματα των εξετάσεων μου! Ο
θυρεοειδής  μου,  ο  οποίος  ήταν  υπολειτουργικός  και  φαρμακευτικός  για  22  χρόνια,  είναι  πλέον
υπερδραστήριος! Έχω καταναλώσει μόνο τον RSO με πλήρη απασχόληση για ένα μήνα, τρίβω επίσης ένα
βάμμα στο λαιμό μου και εξατμίζω επίσης RSO! Είμαι τόσο ευτυχισμένος για αυτό!

Είναι  ένας  πολύ καλός  γιατρός  που ήταν εκεί  και  με  στήριξε  σε  όλα αυτά και  ξέρει  πολύ καλά,  ΕΙΜΑΙ
ΠΡΑΓΜΑΤΙΚΑ ΧΡΗΣΙΜΟΠΟΙΗΣΤΕ ΤΟ RSO OIL! Όντας ο γιατρός που είναι,  εξακολουθεί  να θέλει  να
κάνει έναν εξαιρετικά ήχο στον θυρεοειδή μου για να ελέγξει τυχόν οζίδια! Τι πιστεύετε για τον ultra ήχο;

Πάντα θα παίρνω αυτό το λάδι με υπερηφάνεια για τις υπόλοιπες μέρες μου, νομίζω ότι αυτό είναι το όλο θέμα
σωστά!  Τα  συνταγογραφούμενα  φάρμακα  είναι  ΚΑΚΟ!  Έχω  επίσης  πολλά  προβλήματα  υγείας  που
αντιμετωπίζω αυτήν τη στιγμή με αυτό το υπέροχο λάδι! Chiari Malform τύπου 1 του εγκεφαλικού στελέχους
επίσης έχω σοβαρό καρπιαίο σωλήνα και πολλά άλλα!

Είμαι 45 ετών νέος σήμερα, δεν νιώθω ότι με χτυπούν και με πληγώνουν όπως νιώθω! Ανέφερα ότι είχα επίσης
εγχείρηση εγκεφάλου πριν από 7 μήνες και δεν έχω χρησιμοποιήσει κανένα ναρκωτικό από τη χειρουργική
επέμβαση  λόγω  ηπατικής  ανεπάρκειας  από  τα  φάρμακα!  Είμαι  πραγματικά  απόδειξη  ότι  αυτό  το  λάδι
προέρχεται από τον ΘΕΟ! Αυτό είναι το μόνο που πρέπει να καταναλώνουμε ως φάρμακο!

Σας  ευχαριστώ  JB  και  Rick  για  όλα  όσα  κάνετε  από  καρδιάς!  Όχι  άλλα  φάρμακα  για  τον  θυρεοειδή,
ΝΑΙ !!!!!!!! » Margene

- Συγχαρητήρια, Μαργκέν. Όσο για τον υπέρηχο, νομίζω ότι ξέρετε την απάντηση. Όσο λιγότερες σαρώσεις
τόσο το καλύτερο, αυτό είναι το μόνο που μπορώ να πω.

Προσωπικά δεν θα πλησίαζα κανέναν που δεν θα μου έλεγε για το λάδι για 22 χρόνια, αλλά αν νομίζετε ότι
αυτοί οι άνθρωποι έχουν ακόμα κάτι να σας πουν, μη διστάσετε να τους μιλήσετε,  δηλαδή αν πραγματικά
ενδιαφέρεστε για το τι έχουν να πουν σχετικά με την ιατρική. Αλλά αυτό είναι περίπου το μόνο που θα τους
άφηνα να κάνουν, μιλώντας μόνο, με αυτόν τον τρόπο δεν μπορούν να σας βλάψουν όσο θα μπορούσαν να
κάνουν το ότι η ομιλία τους μεταφράστηκε σε «ανάγκη» για να καταπιούν κάποια χάπια της επιλογής τους.

Τις καλύτερες ευχές και κρατήστε μακριά από εκείνους που πέρασαν 22 χρόνια δίνοντάς σας λάθος συμβουλές.
Να είστε χαρούμενοι που επιβιώσατε από τις «θεραπείες» τους, άλλοι δεν ήταν τόσο τυχεροί. JB

"Μπορεί το λάδι κάνναβης να χρησιμοποιηθεί για τη θεραπεία της λύσσας;" Αάμι

- Αάμι, ναι, αλλά πιθανότατα θα χρειαστεί να τεθεί ο ασθενής σε κώμα για κάποιο χρονικό διάστημα, με πολύ
υψηλές δόσεις λαδιού, ειδικά σε προχωρημένες περιπτώσεις. JB

«Ο φροντιστής μου έχει έναν ασθενή ο οποίος διαγιγνώσκεται με λύκο και δηλητηρίαση από υδράργυρο σε όλο
της το σώμα. Μετά από περίπου ένα χρόνο μέχρι τώρα με τη χρήση του σπιτικού λαδιού της, η δηλητηρίαση
από τον υδράργυρο εξαφανίστηκε εντελώς και ο Λύκος έχει σχεδόν εξαφανιστεί. Λαμβάνονταν θυλάκια τρίχας
κάθε 2 εβδομάδες για να δούμε τι ακριβώς και πόσα δηλητήρια υπάρχουν στο σώμα της για τις ενημερώσεις
της επιτυχίας της. Πραγματικά είναι εκπληκτικό αυτό που μπορεί να θεραπευτεί φυσικά. Κοστίζει λίγο, αλλά
ακόμα πιο υγιεινό και αξίζει μια ζωή! » Τζέσι

«Διαγνώστηκα με πρωτογενή μυελογενώδη ίνωση, έκανα φάρμακα που βοήθησαν αλλά δεν ικανοποιήθηκαν
λόγω αυξανόμενων πόνων και χωρίς όρεξη και πτώση του αίματος, αυξημένο μέγεθος σπλήνας, αϋπνία. Αφού
πήρα αυτό το φάρμακο για ένα χρόνο και δεν αισθάνθηκα καμία ουσιαστική αλλαγή, αποφάσισα να δοκιμάσω
RSO, μόνο 1 μήνα στο λάδι,  ο  πόνος μου είναι  ανύπαρκτος,  η  όρεξη έχει  επιστρέψει,  ο  αριθμός  αίματος
αυξάνεται, κοιμάμαι σαν βράχος ». Aguae
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«Το χρησιμοποιώ για τη θεραπεία της ιατρικής μου ανωμαλίας ... αρκετά νοσοκομεία στην περιοχή μου λένε
ότι δεν πρέπει να είναι δυνατό ... αλλά ο RSO είναι εκπληκτικός ... απορρίπτω μια παράκαμψη VP στο σώμα
μου,  έχω  ασθένεια  συνδετικού  ιστού  και  αρκετές  άλλα  σπάνια  προβλήματα.  το  σώμα  μου  είναι  τόσο
μπερδεμένο, ο πόνος μου δεν είναι τόσο κακός… »Katie

«Τα παρακάτω είναι από έναν κύριο που ενεπλάκη σε σοβαρό τροχαίο ατύχημα το 1977. Έπαθε παράλυση
προσώπου,  δεν  λειτουργούσαν  οι  δακρυϊκοί  πόροι,  έπρεπε  να  χρησιμοποιήσει  λιπαντικά  ματιών,  μερική
απώλεια όρασης στο ένα μάτι. Επιπλέον είχε τραυματισμό στο κεφάλι με αποτέλεσμα προβλήματα μνήμης,
προβλήματα ομιλίας. Περπάτησε με μπαστούνι και πέρασε όλα αυτά τα χρόνια με πόνο. Αυτό είναι από ένα
μήνυμα που έστειλε. == «Το λάδι με επιδιορθώνει σε κυτταρικό επίπεδο. Όλος ο ουλώδης ιστός στα δεξιά μου
έχει φύγει! Τώρα έχω κίνηση του δεξιού μου ματιού. Μπορώ ακόμη και να χαμογελάσω, τώρα η παράλυση στο
πρόσωπό μου εξαφανίζεται. Όλα αυτά συνέβησαν τους τελευταίους 6 μήνες. Μια φορά λόγω του πόνου από
τον όγκο αύξησα τη δοσολογία μου σε ένα γραμμάριο και 11/2 γραμμάρια ημερησίως δοσολογημένα καθ 'όλη
τη διάρκεια της ημέρας. Πριν από μερικούς μήνες έβλεπα τηλεόραση και συνειδητοποίησα ότι βλέπω τη δεξιά
πλευρά της μύτης μου. Πρώτη φορά το είδα από το 1977. Άρχισα να το ασκώ. Τώρα έχω πλήρη κίνηση ». Λάδι
κάνναβης ... όχι μόνο για καρκινοπαθείς ». Corrie

Ζώα - Μαρτυρίες

«Αντιμετώπισα τον όγκο του σκύλου μου στο αυτί του με RSO ... Hταν ΤΕΡΑΣΤΙΟ και τώρα έχει φύγει !!!!»
Αντρέα

«Ο σκύλος  μου  έχει  οστερσάρκωμα  (καρκίνο  των  οστών).  Είχα  ακρωτηριάσει  το  πόδι  του  πριν  από  μια
εβδομάδα και πρόκειται  να ξεκινήσει  χημειοθεραπεία σε μια εβδομάδα. Με τον καρκίνο του,  εξαπλώνεται
συνήθως στους πνεύμονες, το 95% των σκύλων πεθαίνουν από καρκίνο του πνεύμονα μέσα σε ένα χρόνο. Αν
ήταν  ο  σκύλος  σας  θα  ξεκινούσατε  το  λάδι  τώρα  και  θα  συνεχίζατε  να  κάνετε  χημειοθεραπεία,  ή  όχι
χημειοθεραπεία και λάδι straight; Για τους ανθρώπους ξεκινάτε με έναν κόκκο ρυζιού, με έναν σκύλο 70 κιλών,
θα ξεκινούσατε με ένα τρίτο από αυτό δύο φορές την ημέρα; Ευχαριστώ που το διαβάσατε και περιμένω με
ανυπομονησία την απάντησή σας. " Έντα

«Έντα, το λάδι έσωσε το πολύτιμο σκυλί μας Σόφι. Πέθαινε. Δώστε το σκυλί σας το λάδι το συντομότερο ... Ο
Chemo θα τη σκοτώσει. Προσευχές μαζί σου ... »Μπρούστερ

«Μόλις έλαβα πραγματικά υπέροχα νέα για τον σκύλο των φίλων μου που έπρεπε να μοιραστώ! Πριν από
μερικούς  μήνες,  ο  pitbull  Maximus  είχε  έναν  όγκο  μέσα  στο ένα  από τα  πίσω πόδια  του  που  μεγάλωνε
ανεξέλεγκτα.  Ο  Κτηνίατρος  είπε  στη  φίλη  μου  ότι  έπρεπε  να  πληρώσει  πάνω  από  3  δολάρια  για  να
ακρωτηριάσει  το πόδι  του,  αλλιώς θα εξαπλωθεί  και  θα πεθάνει  μέσα σε ένα χρόνο.  Αυτό ήταν πριν από
περίπου 4 μήνες. Τότε, όταν είδα την κατάστασή της για την προγραμματισμένη χειρουργική επέμβαση, της
έστειλα  μήνυμα και  του πρότεινα  να  του ταΐσω με  λάδι  κάνναβης.  Σκέφτηκε  ότι  θα  δοκίμαζε  τη  φυσική
θεραπεία πριν κάνει οτιδήποτε δραστικό και μη αναστρέψιμο, όπως ο ακρωτηριασμός. Ευτυχώς για εκείνη (και
το Maximus), είχε ήδη μια κάρτα κάνναβης αφού ζει στην Καλιφόρνια. Έτσι, πήγε σε ένα φαρμακείο κάνναβης
και πήρε μερικά. Του έδωσε 1 σταγόνα λάδι στο μέγεθος ενός μπιζελιού, δύο φορές την ημέρα με τα γεύματά
του. Αμέσως είπε ότι παρατήρησε ότι πονούσε λιγότερο και ένιωθε πολύ πιο άνετα. Επιπλέον, οι διατροφικές
του συνήθειες επανήλθαν στο φυσιολογικό. Μετά από μερικές εβδομάδες μπορούσε ακόμη και να τρέξει χωρίς
να κουτσαίνει, έτσι ακύρωσε τη χειρουργική επέμβαση και κόλλησε με τη φυσική θεραπεία. Μόλις επέστρεψε
στο σπίτι από έναν έλεγχο κτηνιάτρου σήμερα και διαπίστωσε ότι ο όγκος του έχει εξαλειφθεί εντελώς. Κανένα
ίχνος του όγκου δεν έχει μείνει πίσω. Ο κτηνίατρος ήταν πραγματικά σοκαρισμένος όταν του είπε πώς τον
θεράπευσε.

FYI:  Αυτό  είναι  το  3ο  σκυλί  που  γνωρίζω  που  σώθηκε  από  λάδι  κάνναβης.  Γνωρίζω  επίσης  πολλούς
ανθρώπους που έχουν σωθεί επίσης. Εάν πιστεύετε ότι η κάνναβη δεν θεραπεύει τον καρκίνο, τότε δεν έχετε
δώσει προσοχή. Γνωρίζω την αλήθεια χρόνια τώρα και δεν έχω βρει ποτέ κανέναν, ζώο ή άνθρωπο, που το λάδι
κάνναβης δεν κατάφερε να σώσει ». Λάρα
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«Ο καρκίνος Τ-λεμφοκυττάρων Μερικών παιδικών CLCT-1 έχει φύγει! Θα πηγαίνουμε στον κτηνίατρο μόνο
για  εξετάσεις  κάθε  τρεις  εβδομάδες  για  CBCs  για  τη  μέτρηση  των  επιπέδων  ασβεστίου  και  FNA  για
παρακολούθηση  του  ερυθρού  λευκού  αίματος  για  τα  καρκινικά  τ-κύτταρα.  Δεν  χρειάζεται  πλέον
συνταγογραφούμενα φάρμακα, αλλά θα την κρατήσουμε στο Rick Simpson Oil που θεράπευσε τον καρκίνο
κάθε  μέρα για το υπόλοιπο της  ζωής της.  Είμαστε  μια  ευγνώμων οικογένεια  ».  Κάποιο  Παιδί  Χρειάζεται
Θαύμα

«Καταπληκτική ιστορία! Φτιάχνω και παίρνω RSO για συντήρηση υγείας καθώς η οικογένειά μου είχε πολύ
καρκίνο. Άρχισα να το δίνω στα σκυλιά μου καθώς και οι δύο έχουν μικρούς όγκους και το τσοπανόσκυλο
Shetland έχει Discoid Lupus, μια μορφή σκύλου λύκου. Είναι απίστευτο! Σε μερικές εβδομάδες ο ένας από
τους όγκους του σκύλου συρρικνώθηκε κατά 70% και ο άλλος σκύλος με λύκο τα καταφέρνει καταπληκτικά!
Για  πρώτη  φορά  μετά  από  χρόνια  η  κόκκινη,  πρησμένη  και  οδυνηρή  μύτη  της  επουλώνεται!  Δοκίμασα
συνταγές, στεροειδή, δίαιτα και τίποτα δεν βοήθησε. Ο RSO θεραπεύει τον λύκο του σκύλου μου, ξέρω ότι
μπορεί να βοηθήσει και τους ανθρώπους! «Άσλεϊ

«Η γάτα μου πήρε 1/4 -1/3 ρύζι κόκκων 2-3 φορές την ημέρα για να θεραπεύσει και να χαριτώσει τη χρόνια
φλεγμονώδη ουρολοίμωξη,  όταν πολλοί κύκλοι  υγρών, αντιβιοτικών και  φαρμάκων δεν μπορούσαν να τον
βάλουν σε ωμή δίαιτα. δεν είχε ξανασυμβεί. Φυσικά για τον καρκίνο θα χρησιμοποιούσατε υψηλότερη δόση.
Γενικά προσπαθώ να βρω τη δόση που δεν φαίνεται να τους επηρεάζει πολύ - δεν θα τους βλάψει ποτέ, αλλά
ένας  ιδιοκτήτης  θα  παρατηρήσει  υπνηλία,  ακράτεια,  πιθανώς  λίγο  μεθύσι.  Φυσικά  στον  καρκίνο  δεν  σας
ενδιαφέρει - απλώς επεξεργαστείτε το όσο πιο γρήγορα μπορείτε σε υψηλότερες δόσεις προοδευτικά.

Αυτό είναι για "συντήρηση" - για παράδειγμα ο σκύλος μου που είχε αφαιρέσει το μάτι από το γλαύκωμα (και
κάνει ΤΡΟΜΕΡΟ) έχει κίνδυνο να πάθει γλαύκωμα στο άλλο του μάτι, οπότε της χορηγώ τουλάχιστον δύο
φορές την ημέρα με λίγο λάδι και βρήκα ένα καλό δόση που δεν προκαλεί ακράτεια κλπ. αλλά εξακολουθεί να
παίρνει  το  λάδι  της.  Την  έβαλα  να  παίρνει  περισσότερο  πριν  από  το  μάτι  για  να  πονέσει.  Πραγματικά
αισθάνομαι ότι το λάδι τη βοήθησε περισσότερο από τα συμβατικά φάρμακα για τον πόνο. ήθελε να παίξει
ξανά μπάλα και ήταν & είναι ένα χαρούμενο κορίτσι. Η Chloe θα γλείψει πραγματικά το RSO από το δάχτυλό
μου - σε αντίθεση με τη γάτα μου που το μισεί. ΧΑΧΑΧΑ (…)

Δεν  βρίσκω  ότι  το  RSO  προκαλεί  άγχος  στα  ζώα  -  η  ευαισθησία  στο  φως  μπορεί  να  παρατηρηθεί  με
υψηλότερες δόσεις.

Χρησιμοποίησα ακόμη και RSO στο κουνάβι μου - ήταν πολύ μεγάλος και ξύπνησε μια μέρα ότι ξαφνικά ήταν
πολύ αδύναμος, ίσως είχε εγκεφαλικό. Του έδωσα μικροσκοπικές δόσεις RSO μέσα στην ημέρα για να τον
κρατήσω να κοιμηθεί - εκείνο το βράδυ φαινόταν να ξυπνάει - κουνώντας το κεφάλι του και ενεργώντας όπως
κάνουν τα σκυλιά μου όταν τρώνε κάνναβη, τον άφησα να κοιμηθεί καταλαβαίνοντας τι θα κάνει το σώμα του
τουλάχιστον να μην πονάει ή να υποφέρει - είχα μισή ιδέα ότι θα ξυπνούσε εντάξει - δυστυχώς πέθανε, αλλά η
ποιότητα ζωής του μέχρι εκείνη την τελευταία μέρα ήταν υπέροχη, οπότε αισθάνομαι ότι ο RSO του έδωσε την
καλύτερη τελευταία μέρα δυνατόν. Ξέρω ότι δεν πονούσε και κοιμόταν πολύ ήσυχα και ξέρω ότι δεν ήταν πολύ
RSO καθώς είχε δοσολογηθεί το πρωί και νωρίς το απόγευμα και μετά τίποτα και τον είχα ελέγξει πολύ αργά
εκείνο το βράδυ που κοιμόταν - μπορούσε να ξυπνήσει αλλά ήθελε απλώς να κοιμηθεί ».

Whitney - Η καλύτερη ποιότητα ζωής μέχρι το τέλος, αυτό είναι επίσης πολύ σημαντικό όταν εμπλέκεται το
λάδι. Ευχαριστώ, JB

«Χθες η Chloe, η 8χρονη στειρωμένη θηλυκή μου Heeler fox terrier διαγνώστηκε με γλαύκωμα στο ένα μάτι. Η
πίεση ήταν πολύ υψηλή στο 1 μάτι της και μπορεί να ήταν τυφλή σε αυτό μόνιμα. Κάναμε επείγουσα θεραπεία
με IV υγρά και μαννιτόλη και είναι σε δύο φάρμακα. Η πίεση μειώθηκε, αλλά όχι πολύ, και δεν απολαμβάνει
την προσαρμογή στη μισοτυφλή ζωή αυτή τη στιγμή. Θέλω να την αντιμετωπίσω με το RSO καθώς ήταν
απίστευτο για τον πόνο μου και τον ίδιο μου τον εαυτό και πιστεύω πραγματικά στο λάδι και οι ιστορίες που
λένε  οι άνθρωποι εδώ είναι  απίστευτες.  Δεν θέλω η Chloe να έχει  γλαύκωμα στο άλλο μάτι και  θέλω να
θεραπεύσω ό, τι μπορώ στο προσβεβλημένο μάτι. Καταλαβαίνω ότι πολλά από τα κατοικίδια έχουν βοηθηθεί
από το λάδι και θα ήμουν πολύ χαρούμενη αν η Chloe μπορούσε να ανακτήσει την όρασή της ή ακόμα και
κάποια όραση στο προσβεβλημένο μάτι ... Ευχαριστώ για οποιαδήποτε βοήθεια ή συμβουλή!
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- Γουίτνεϊ, απλά πάρε τη στο λάδι. Ορισμένα έλαια είναι καλύτερα για γλαύκωμα από άλλα. Ο ευκολότερος
τρόπος για να μάθετε πόσο αποτελεσματικό μπορεί να είναι είναι να πάρετε μια δόση και να παρακολουθείτε
τα μάτια σας το πρωί. Εάν είναι καθαρά, αναζητήστε άλλο στέλεχος ή συνδυασμό στελεχών, εάν έχετε πολλά
πράγματα να καθαρίσετε, πιθανότατα είναι ένα καλό στέλεχος για τη μείωση της ενδοφθάλμιας πίεσης. Τις
καλύτερες ευχές, JB

«Ευχαριστώ JB! Χθες πίστευα ότι κάναμε απίστευτη πρόοδο, το μάτι ήταν καθαρό (έβγαλα το goop από αυτά
όλη την ημέρα) και η κόρη δεν ήταν πλήρως διασταλμένη και παρόλο που δεν ταιριάζει με την κόρη του άλλου
ματιού νόμιζα ότι ανταποκρινόταν στο φως, αλλά σήμερα το πρωί φαίνεται πάλι συννεφιασμένο. Maybeσως
στο έντονο φως σαν χθες να φαίνεται καλύτερα ... Πόσο και πόσο συχνά προτείνετε να της κάνω δόση; Μέχρι
στιγμής έχω κάνει πολύ μικρή δόση μεγέθους μπιζελιού, είναι μόνο 30# και φαίνεται να την επηρεάζει, αυτά τα
σκυλιά πάντα αγαπούσαν να τρώνε μίσχους και φύλλα ή κατσαρίδες, να παίρνουν τον καπνό κ.λπ., ώστε να
μπορώ να πω πότε επηρεάζεται από το λάδι επίσης και φαίνεται να την επηρεάζει λίγο παρόμοια με το αν
έτρωγε μίσχους, αυτό όμως δεν με ανησυχεί, αισθάνομαι ότι αυτό σημαίνει ότι "λειτουργεί". Γουίτνεϊ

- Γουίτνεϊ, θα της το έδινα με κάτι καλό δύο ή τρεις φορές την ημέρα. Όσο περισσότερο μπαίνετε μέσα της και
όσο  πιο  γρήγορα,  τόσο  το  καλύτερο.  Ακόμα  και  εκείνη  έπρεπε  να  κοιμηθεί  για  μια  ή  δύο  μέρες,  ποιος
νοιάζεται. Λίγο κώμα που προκαλείται από κάνναβη δεν μπορεί να βλάψει. JB

"Μου ακούγεται καλό! Θα το κάνω σήμερα. Yesterdayταν αρκετά ζώνη και χθες. Ευχαριστώ για την τόσο
γρήγορη απάντηση JB! " Γουίτνεϊ

«Ο σκύλος μου έφαγε ένα μέρος από ένα φυτό χθες γιατί ήξερε ότι θα βοηθούσε το στομάχι του αφού είχε
πιάσει λίπος κοτόπουλου και  έτρωγε ένα σωρό από αυτό που έτρεχε πολύ και αργότερα ανέβηκε και στη
συνέχεια ξεκουράστηκε άνετα. Μαντέψτε τι υπήρχε στα φύλλα πουγκί - κατσαρόλας της. Έξυπνο σκυλί.  "
Ντόνα

«Γεια σου JB, δίνω το RSO στα άλογά μου. Στην πραγματικότητα, είχα έναν φόβο την περασμένη εβδομάδα με
την  ασθένειά  μου,  του  έδωσα  περίπου  το  1/3  του  γραμμαρίου  του  πετρελαίου  ISO  μας  και  έμεινε  τόσο
έκπληκτος !! Wasταν ηρεμισμένος. Λοιπόν ... λειτουργεί σε άλογα και αν το 1/3 του γραμμαρίου είναι αυτό το
ηρεμιστικό σε ένα άλογο, φανταστείτε τις θεραπευτικές ιδιότητες. Του πήρε περίπου 24 ώρες για να απαλλαγεί
από τις συνέπειες. Μείωσα τη στοματική δοσολογία του σε έναν κόκκο ρυζιού για συντήρηση ». Ερείκη

"Σκεφτείτε ότι ήταν στη δεκαετία του '70 ο FDA ανέφερε για πρώτη φορά ότι η κάνναβη σκοτώνει καρκινικά
κύτταρα ... το μόνο που ξέρω είναι ότι ο καρκίνος του στομάχου της γάτας μου φαίνεται να έχει φύγει, τώρα
τρώει καλά, βαρύνει και τρέχει σαν νέο γατάκι ..." Αντωνάκης

«Δίνω στη 19χρονη γάτα μου αλεσμένη αποκαρβοξυλιωμένη κάνναβη από τον Δεκέμβριο του 2011. veryταν
πολύ ληθαργική,  καταρροή,  σημάδια  γήρανσης  αιλουροειδών  ...  μια  γνωστή που εργαζόταν  σε  κτηνίατρο
πρότεινε να της δώσω 1/4 ασπιρίνη, 1/ 4 t metamucil ... το έκανε αυτό για λίγες μέρες και μετά αποφάσισε να
δοκιμάσει την κάνναβη ... ραντίζω μια μικρή ποσότητα στο υγρό της φαγητό κάθε δύο μέρες ... είναι ακόμα
μαζί μας !!! » Λόρι

«JB,  της  έχουμε  κάνει  πολλές  παρτίδες  καθώς  της  κάνουμε  νέα  παρτίδα  κάθε  2  μήνες,  καθώς  παίρνει
1cc/ημέρα.  Χρησιμοποιήσαμε  2  διαφορετικά  είδη.  Αυτή  τη  στιγμή  χρησιμοποιεί  την  ίδια  παρτίδα  που
θεράπευσε τον καρκίνο της γάτας μου ». Κάρολος

«Πρέπει  να σας ευχαριστήσω. Η αγαπημένη μου γάτα 14 ετών διαγνώστηκε την 1η Ιουνίου με πλακώδες
καρκίνωμα. Τον θεράπευσα με το RSO σε ΜΙΑ ΕΒΔΟΜΑΔΑ! Ο κτηνίατρος λέει ότι είναι θαύμα. Τον πήρα
πίσω στις 8 Ιουνίου και με ρώτησε αν ήταν η ίδια γάτα, επειδή ο όγκος στο στόμα του είχε σχεδόν εξαφανιστεί
και περίμενε ότι ήμουν πίσω για να τον αφήσω κάτω. Τώρα έχει σχεδόν πλήρως αναρρώσει. Τον αγαπώ πολύ
και έπρεπε να σας ευχαριστήσω που μοιραστήκατε πώς να φτιάξετε σωστά το φάρμακο ΔΩΡΕΑΝ! »

«Η γάτα μου διαγνώστηκε με μια« ταχέως αναπτυσσόμενη, επιθετική, μη θεραπεύσιμη, μη λειτουργική »μορφή
καρκίνου τον περασμένο Ιούνιο, ένα καρκίνωμα πλακωδών κυττάρων στο διάφραγμα του, το οποίο είναι τόσο
άσχημο όσο ακούγεται. Του δόθηκε μέγιστο 1-3 μήνες και ο κτηνίατρός μου πρότεινε απαλά να τον αφήσω να
φύγει τώρα. Έκλαψα, το σκέφτηκα και αποφάσισα ότι απλά δεν μπορούσα να τον δω να πεθαίνει. Πήγα στο
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διαδίκτυο,  ανακάλυψα  ότι  υπάρχουν  πολλές  θεραπείες  για  καρκίνους.  Άρχισε  να  του  δίνει  μια  σειρά
συμπληρωμάτων κλπ. Έκανε καλά, αλλά ο καρκίνος εξακολουθούσε να αυξάνεται και επηρεάζει την αναπνοή
του. Ο όγκος τελικά άρχισε να μεγαλώνει στην άλλη πλευρά της μύτης του και τον Δεκέμβριο είχε αρχίσει να
κατεβαίνει. Σκέφτηκα, εντάξει, ήρθε η ώρα τώρα.

Τότε ανακάλυψα την κάνναβη και πώς μπορεί να σκοτώσει τον καρκίνο. Με λίγα λόγια, ο Ted παίρνει το RSO
από τον Δεκέμβριο τώρα. Wasταν λίγο μια κατάσταση στην αρχή να πάρει μια σωστή μικρή δόση, επειδή είναι
γάτα. Και πολύ μικρότερο από έναν άνθρωπο. Κοιμάται ΠΟΛΥ καλύτερα, η αναπνοή του είναι καλύτερη όταν
κοιμάται, η όρεξή του έχει επανέλθει, αν και όχι όπως παλιά. Όλα αυτά είναι ένα ταξίδι σε εξέλιξη και δεν ξέρω
πώς θα τελειώσει.

Ωστόσο, ο όγκος φαίνεται να ισοπεδώνεται, αν και πολύ αργά. Νομίζω ότι αν δεν ήταν τόσο άσχημος καρκίνος,
πιθανότατα θα είχε θεραπευτεί πριν από μήνες. Ο κτηνίατρός μου είναι ενθουσιασμένος και εντυπωσιασμένος
με την κατάστασή του. Το παίρνω λοιπόν μέρα με τη μέρα και είμαι χαρούμενος που οι περισσότερες από
αυτές  τις  μέρες  φαίνεται  να  είναι  καλές  μέρες.  Η  μέγιστη  ημερομηνία  λήξης  του  ήταν  τον  περασμένο
Σεπτέμβριο, οπότε τα πάει καλά ». Anne-Marie Leidl

«Ναι !!!! Έχω κι ένα γατάκι κάνναβης. Το λάδι κάνναβης υψηλής ποιότητας με έσωσε που έπρεπε να πληρώσω
4800 δολάρια στους κτηνιάτρους για να σφαγιάσω ... Εννοώ εεε ... να κάνω επέμβαση στο αυτί της γάτας μου
για να αφαιρέσω έναν όγκο. Hooray for Cannabis Kitties n Cannines! » LinZy

«Η ουσία RSO έσωσε τη ζωή ενός σκύλου 40 κιλών-ένα λάδι που εξάγεται από αιθύλιο, το οποίο κατά τα άλλα
ήταν πανομοιότυπο με το RSO που χρησιμοποιήθηκε για να σώσει το σκυλί μου που είχε πιει το αντιψυκτικό
του γείτονα. Ο κτηνίατρος είπε στο τηλέφωνο ότι τελείωσε, πολύ αργά και πιθανότατα δεν θα επιβιώσει από το
40λεπτο αυτοκίνητο για να υποβληθεί σε ευθανασία, και μου συνέστησαν να την κάνω άνετη.

Ο πιστός σύντροφός μου ήταν αφρός στο στόμα, είχε συχνές επιληπτικές κρίσεις, είχε υπερθερμανθεί πολύ και
ο λαιμός ήταν τόσο πρησμένος που μόλις μπορούσε να αναπνεύσει, πέφτοντας μέσα και έξω από τις αισθήσεις
του. - σίγουρα πεθαίνω, δεν υπάρχει ερώτηση.

Προσπαθώντας  να  διευκολύνω  το  πέρασμά  της  από  αυτόν  τον  κόσμο,  έκανα  ένα  1/2  γραμ.  Λάδι  σε  μια
κουταλιά βούτυρο και το έβαλα κυριολεκτικά στο λαιμό της με το δάχτυλό μου, σπρώχνοντας ένα άνοιγμα
στον πρησμένο λαιμό της. Μέσα σε δέκα λεπτά, δεν ήταν πια αφρόμυτη, ο πυρετός της είχε σπάσει, αναπνέει
κανονικά, όλοι οι σπασμοί και οι επιληπτικές κρίσεις είχαν σταματήσει.

Έπινε με ανυπομονησία νερό, μετά κοιμήθηκε για 12 ώρες και ξύπνησε σε φαινομενικά τέλεια κατάσταση,
τρέχοντας και παίζοντας μέσα σε λίγα λεπτά από το ξύπνημα. Είπα στον κτηνίατρό μου και της ζήτησα να
δημοσιεύσει το γεγονός σε μια μελέτη περίπτωσης και εκείνη αρνήθηκε, ισχυριζόμενος ότι η κάνναβη είναι
τοξική για τα σκυλιά! » Άλαν

«Το χρησιμοποιούμε στο παλιό τσιουάουα μας 14 ετών που έχει επιληπτικές κρίσεις. Πριν από μερικούς μήνες
πιστεύαμε ότι δεν θα αντέξει πολύ, οπότε σκέφτηκα γιατί να μην δοκιμάσω λίγο λάδι; Μέσα σε μια μέρα ήταν
σαν ένα εντελώς νέο σκυλί! Έτρωγε καλύτερα και ένιωθε φρικιαστικά και ήθελε να παίξει! Αυτά τα πράγματα
λειτουργούν πραγματικά για πολλά πράγματα! » Μίντι

«Λάβαμε ένα κουτάβι που το είχε πατήσει ένας πολύ μεγάλος άνθρωπος. Είναι ένα παιχνίδι τσιουάουα, είχε ένα
τετράγωνο ίντσα που κάλυπτε ολόκληρο το κάτω μισό της. Έγινε πολύ άσχημη και άρχισε να κρυώνει, οπότε
αποφάσισα ότι η δοκιμή των δακρύων δεν θα μπορούσε να την πληγώσει πολύ.

Όταν  την  έκανα  για  πρώτη  φορά,  δεν  μπορούσε  να  κουνήσει  το  κεφάλι  της.  Είμαι  πάντως  εξαιρετικά
χαρούμενος που σας λέω ότι μετά από μια εβδομάδα δακρύων τρεις φορές την ημέρα, είναι μια χαρούμενη,
υγιής και γοητευτική μικρή κόντρα. Ευχαριστούμε τον Rick και τον JB που μας εξέθεσαν στην αλήθεια. Η
γυναίκα μου και εγώ πιστεύουμε ότι τα δάκρυα την έσωσαν.

Ας μην ξεχνάμε ότι έκανα δόση ενός παιχνιδιού τσιουάουα που ήταν λιγότερο από μια λίβρα με ένα γραμμάριο
RSO, 3 φορές την ημέρα. Αυτό είναι 3 γραμμάρια την ημέρα για ένα κουτάβι που ζύγιζε λιγότερο από μια
λίβρα και βρισκόταν στην πόρτα του θανάτου λόγω του ότι το πάτησε ένα αγόρι που ζυγίζει πάνω από 300
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κιλά.  Αν η κάνναβη ήταν όντως τοξική,  η καϊμάνα δεν θα ήταν ακόμα μαζί μας,  τρέχοντας  με κακία και
πηδώντας για καπνό από ζιζάνια ».

«Το δώσαμε στο τότε 13χρονο παιδί μας για να τη βοηθήσει με αρθρίτιδα στα πίσω πόδια και τους γοφούς
της ... έκπληξη, επίσης δεν πήραμε μόνο ένα ελαστικό σκυλί αλλά και 4 κουτάβια. Σε καμία περίπτωση δεν θα
έπρεπε να έχει ένα λίτρο, και όλα είναι υγιή και τα καταφέρνουν τέλεια! Αγαπήστε το RSO! » Τζούλι

«Ο  σκύλος  μου  είχε  δερματικό  πρόβλημα  (εξάνθημα  που  τον  έκανε  να  σκίσει  τη  γούνα  του)  και
επανεμφανιζόμενη λοίμωξη του αυτιού. Δεν είχα RSO αλλά του έδωσα ένα βάμμα που έφτιαξε ο φίλος μου. Η
γούνα του έχει μεγαλώσει ξανά και η λοίμωξη του αυτιού έχει ξεκαθαρίσει. Εάν το βάμμα λειτούργησε τόσο
καλά, νομίζω ότι με τον RSO θα μπορούσα να τον θεραπεύσω πλήρως. Θα έλεγα λοιπόν ότι ναι, το RSO θα
δούλευε στον καρκίνο ενός σκύλου όπως και στους ανθρώπους. Ευλογημένος ο Ρικ και εσύ επίσης, JB. "
Μπέτε

- Ευχαριστώ, Μπέτε. Η σκέψη σου είναι λογική και σωστή. Τα ζώα έχουν ταχύτερο μεταβολισμό, και έτσι το
λάδι τα θεραπεύει πολύ πιο γρήγορα από ό, τι θεραπεύει τους ανθρώπους. Είναι ευχάριστο να θεραπεύεις τα
ζώα με το λάδι, τους αρέσει να το παίρνουν. JB

«Το χρησιμοποιώ στα σκυλιά μου. Λίγο λιγότερο από ότι θα κάναμε. Έχω μια 12χρονη που την έπεσαν και
έπρεπε να της αφαιρέσουν το ισχίο. Δεν αντικαταστάθηκε ... αφαιρέθηκε! 4 εβδομάδες σε ...

Χωρίς  ουλή  από  τη  χειρουργική  επέμβαση,  περπατάει,  ακόμα  με  ένα  κουτσό  αλλά  γυρίζει  μια  χαρά  και
χρησιμοποίησα το λάδι αντί για φάρμακα για τον πόνο ... Δούλεψε τέλεια! (…) Έχω ένα 9χρονο Ρότι που έχει
σκουλήκια, τρομερές αλλεργίες, πολύ χαμηλή ενέργεια και χάνει τα μαλλιά του στην ουρά του. Ξεκινώντας τον
σήμερα ... Μόλις έσωσα ένα 10χρονο τσιουάουα που έχει 3 όγκους και ξέρω ότι αυτό θα την διορθώσει αμέσως
!!! «Dolly Durbin

«Μπισκότα  RSO  OIL  Dog  και  με  τοπική  αλοιφή  στις  καρκινικές  πληγές  στο  πόδι  της  ήταν  το  1/2  του
χαρτονομίσματος ενός δολαρίου. Άρχισε να κλαίει σηκωμένη και το κούνημά της ήταν άσχημο. Knewξερα ότι
η RSO θα λειτουργήσει ... Την επόμενη μέρα σηκώθηκε χωρίς κλάματα και τρέμουλο και έτρεχε στην αυλή
λίγες μέρες αργότερα με τον μικρό της φίλο Nugget, τεριέ αρουραίου. Wasταν πριν από 6 μήνες. Είναι σαν ένα
σκυλί 6 ετών τώρα, όχι 12 ετών. Αυτή είναι μια από τις τόσες ιστορίες που έχω δει τα τελευταία 2 χρόνια.

Η ιστορία μου είναι πολύ μεγαλύτερη ... Ο RSO μου έσωσε τη ζωή. Όχι άλλα Οπιούχα. Και πολύ λίγος πόνος
τις περισσότερες φορές. Ευχαριστώ Rick Simpson ... Ειρήνη σε σένα ». Ron Youngblood

Ερ.  Αγαπητοί  φίλοι,  ελπίζω  να  σας  βρει  καλά.  Δίνω  τον  8χρονο  σκύλο  μου  RSO  για  τους  όγκους  που
αναπτύσσονται στη δεξιά πλευρά του σώματός του. Σήμερα είναι η πρώτη του μέρα θεραπείας και νοκ άουτ
και κοιμάται. Του έδωσα περίπου την ποσότητα ενός κόκκου ρυζιού. Είναι πάρα πολύ αυτό; Για πόσο καιρό
και πόσο συχνά θα προτείνατε

Σου δίνω λάδι; Είμαι ο ίδιος στο λάδι. Όσο περνάει ο καιρός συνηθίζω όλο και περισσότερο το «υψηλό».
Πρέπει  να  χειρουργηθώ  τον  επόμενο  μήνα  και  σκοπεύω  να  χρησιμοποιήσω  RSO  για  τον  πόνο  και  την
ανάρρωσή μου. Αν μπορώ να το δουλέψω, θα είμαι σε αυτό για το υπόλοιπο της ζωής μου. Ευλογίες ~ Πολλές
ευχαριστίες

Α. Αικατερίνη, θα καθυστερούσα τη χειρουργική επέμβαση, αν ήταν δυνατόν, μέχρι να φάτε ας πούμε 180g
λάδι σε ένα γραμμάριο την ημέρα (ή περισσότερο) σε τρεις δόσεις. Δώστε στο σκυλί το μισό από αυτό αν
νομίζετε ότι δεν είναι άνετα με αυτό που πήρε τώρα. Ο ύπνος είναι μέρος της διαδικασίας επούλωσης, δεν είναι
τίποτα να ανησυχείτε και είναι ένα σημάδι ότι το λάδι είναι ηρεμιστικό, αυτό είναι που θέλετε. Όσο πιο ισχυρό
και ηρεμιστικό, τόσο το καλύτερο. Τις καλύτερες ευχές, JB

«Σας στέλνω ενημέρωση για το σκυλί μου που έχει διαγνωστεί με καρκίνο των οστών. 1 Ιουνίου έχουν περάσει
επτά μήνες, οι τελευταίες ακτινογραφίες δεν δείχνουν εξάπλωση στους πνεύμονες. Βρήκαν ένα άθικτο σπάσιμο
κοντά στο σημείο του όγκου στο πόδι, δεν ξέρουν τι να κάνουν από αυτό. Κανονικά αυτά τα σκυλιά που έχουν
διάλειμμα,  πρέπει  να  τα  βάλεις  κάτω.  Έχουν  καταλήξει  στο  συμπέρασμα  ότι  οι  μηνιαίες  εγχύσεις  του
φαρμάκου που ονομάζεται Zometa το διατηρούν άθικτο, έτσι θα την συνεχίσουν στη δοκιμή, ενώ θα λαμβάνει
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μηνιαίες εγχύσεις του Zometa. Αλλά No Cancer Spread και δεν μπορούν να σηκώσουν τον όγκο που ήταν εκεί
πριν από 7 μήνες. Απλώς σκέφτηκα ότι θα θέλατε να μάθετε. Αυτός ο επιθετικός καρκίνος παίρνει κανονικά τη
ζωή του σκύλου εντός 4-6 μηνών από τη διάγνωση. Εδώ είναι, 7 μηνών, ΔΕΝ εξαπλώθηκε καρκίνος. Ένα
άθικτο κάταγμα αλλά ακόμα περπατάω σαν να μην είναι λάθος ». Λίντα

«Μετά από 9 εβδομάδες, οι καρκίνοι του δέρματος στο σκύλο μου εξαφανίστηκαν ΟΛΑ !! Δόση συντήρησης
τώρα για τον έλεγχο της ζωής. Κάτι που αισθάνομαι ότι θα είναι τώρα όχι μόνο πιο άνετο για αυτόν, αλλά και
μια μεγαλύτερη ζωή. ΕΥΛΟΓΙΑ RS & JB !! > ;-) ”Γκόμπλιν

«Ο σκύλος μου είχε 3 εβδομάδες ζωής. Όγκοι μαζικών κυττάρων σε όλο το καθαρόαιμο σώμα του pit bull ...
Μετά από 3 εβδομάδες οι όγκοι συρρικνώνονται με το ISO/RSO. Ορκίζομαι. Ο ίδιος έχει τσιμπήσει μερικές
φορές  μεθυσμένος,  αλλά  ήξερα  ότι  ήταν  προς  το  καλύτερο.  Είναι  ακόμα  σε  αυτό.  Ακόμα  και  όταν
εξαφανιστούν, θα τον κάνω γιατρό του. Σας αγαπώ, JB και Rick. " Μποκάι

«Έδωσα  το  λάδι  του  14χρονου  μου  Pit  εδώ  και  4  εβδομάδες  για  καρκίνο.  Μερικές  φορές  γίνεται  λίγο
«σπασμωδική» και  μεθά  όταν της  δίνω πάρα πολύ,  αλλά όταν η φασαρία  φεύγει,  κοιμάται  σαν κουτάβι.
Αρνήθηκε να πάρει  φάρμακα για κτηνίατρο,  οπότε  πήραμε λίγο λάδι.  Ακόμα νωρίς  αλλά καταγράφω την
πρόοδό της.  Χρειάστηκε  περίπου μια εβδομάδα για να συνηθίσει  το λάδι  και  να της  ανοίξει  ξανά όρεξη.
Ζηλεύω, καθώς μπορούμε σε αυτήν τη φάση να της προσφέρουμε μόνο το λάδι. Αγαπήστε τις όμορφες ιστορίες
όλων! » Τζάνιν

«Έχω δει τις επιπτώσεις από πρώτο χέρι ενός σκύλου που έπαιρνε RSO ... Τις πρώτες μέρες η Ruby (ένας
12χρονος σκύλος) ήταν άρρωστη και έτρεμε λίγο, ανησυχώντας για τα συμπτώματα αν είστε σκεπτικοί στο
θέμα  αλλά  μπορώ να  σας  διαβεβαιώσω έχετε  1  μήνα  στη  θεραπεία  και  ο  σκύλος  αναπηδά  γεμάτος  ζωή
τρέχοντας  σκάλες  πηδώντας  στο  κρεβάτι  και  τις  καρέκλες  γεμάτες  ενέργεια  όλη  την  ώρα  και  πάλι  πολύ
παιχνιδιάρικο.  Παλιά  τα  μάτια  ήταν  υγρά  και  είχαν  ένα  γκρι  κάλυμμα  τώρα  εκεί  εντελώς  πίσω  στο
φυσιολογικό. Η Ruby είχε μια αρκετά μεγάλη ανάπτυξη στο εσωτερικό του ποδιού της εδώ και χρόνια και
τώρα αφού έφαγε λάδι σχεδόν έπεσε !!!

Χάρη στον Rick Simpson ο xxx ευλογεί αυτό το λάδι, λειτουργεί πραγματικά, γιατί ΔΕΝ υπάρχουν μαρτυρίες
για να πούμε ότι δεν είναι ..; » Μπρετ

«Σήμερα  είναι  η  3η  ημέρα  για  θεραπεία  στο  σκύλο  μου  με  RSO  (Rick  Simpson  Oil),  το  οποίο  είναι
συμπύκνωμα κάνναβης για φαρμακευτική θεραπεία για πολλές σοβαρές ασθένειες. Είναι 13 ετών και πριν από
περίπου 7 μήνες, πήρε κάτι που της προκάλεσε την υπερβολική μύκητα, μεγάλη βλέννα και μερικές μέρες ήταν
λήθαργη. Το έψαξα στο διαδίκτυο, είπε «βήχας ρείθρων ή κρυολόγημα σκύλου», οπότε είχα κάποια αντιβιοτικά
εδώ και την ξεκίνησα σε μια πορεία. Δεν βοήθησε καθόλου, οπότε την πήγαμε στον κτηνίατρο.

Φυσικά,  ήθελαν  να  κάνουν  αίμα,  ακτινογραφίες  και  έλεγχο  βλέννας.  Περίπου  500  σε  λογαριασμούς
κτηνιάτρου, αρνήθηκα, οπότε την ξεκινήσαμε με ένα ευρύ αντιβιοτικό που επίσης δεν το άγγιξε σε ένα μήνα.
Την πήρε πίσω και πήρε δύο ακόμη ισχυρότερα αντιβιοτικά, τα πήγε θρησκευτικά ένα μήνα. Ούτε το άγγιξα!

Τότε λοιπόν ο κτηνίατρος δοκίμασε ένα μυκητοκτόνο φάρμακο ... ΑΚΟΜΑ ΔΕΝ ΑΓΓΙΣΕ ΤΗΝ ΑΡΡΩΣΙΑ
ΤΗΣ !! Είναι δύσκολο να προσδιοριστεί τι είναι δικαιολογημένο να ξοδεύεις σκύλο 13 ετών ... Έτσι σταμάτησα
όλα τα φάρμακα πριν από περίπου ένα μήνα για να αναρρώσει το σώμα της και την ξεκίνησα με RSO μόλις
πριν από 3 ημέρες, συνολικά 6 θεραπείες και είναι ένα εντελώς νέο σκυλί!

Χωρίς μούχλα, χωρίς βήχα, έχει μανίκια και γενικά είδαμε μια αξιοσημείωτη βελτίωση. Απίστευτο πραγματικά.
Από την προσωπική μου εμπειρία, μπορώ να βεβαιώσω ότι πρόκειται για ένα φοβερό σουρεαλιστικό φάρμακο.
Σας ευχαριστώ από καρδιάς! » Επιβίωση

«Ο  σκύλος  μου  είναι  ένας  13χρονος  Βέλγος  Ποιμενικός.  Πριν  από  μερικά  χρόνια  ένα  μικρό  κομμάτι
εμφανίστηκε στο πλάι του. Ξαφνικά άρχισε να αναπτύσσεται με ανησυχητικό ρυθμό πριν από μερικούς μήνες.
Δυστυχώς διαγνώστηκε με καρκίνο ... και όχι μόνο το ένα εξόγκωμα. Κατά την εξέταση είχε πολλά. Είχε και
άλλα προβλήματα επίσης ... Κυρίως αρθρίτιδα και δυσφασία ισχίου. Η χειρουργική επέμβαση δεν ήταν μια
επιλογή καθώς ήταν αμφίβολο ότι θα επιζήσει του αναισθητικού. Δεν άντεχα να τον βλέπω να υποφέρει ...
μόλις που μπορούσε να περπατήσει και είχε σταματήσει να τρώει. Αποφάσισα να δοκιμάσω να του δώσω λάδι
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κάνναβης ως τελευταία προσπάθεια να τον βοηθήσω. Ο σύντροφός μου Pat και εγώ του δώσαμε μια μικρή
ποσότητα (περίπου στο μέγεθος  ενός κόκκου ρυζιού) σε ένα μπισκότο. Πραγματικά τον επηρέασε ...  ήταν
ασταθής στα πόδια του και κοιμόταν για ώρες.

Τροποποιήσαμε τη δοσολογία τις επόμενες ημέρες και παρατηρήσαμε ότι η όρεξή του βελτιώθηκε αμέσως.
Άρχισε  επίσης  να  κινείται  πολύ  πιο  εύκολα  και  η  στάση  του  ήταν  πολύ  πιο  φωτεινή.  Καθώς  οι  μέρες
προχωρούσαν αυξήσαμε σιγά σιγά τη δοσολογία του. Πέρασαν 3 εβδομάδες και δύσκολα τον αναγνωρίζω ως
το ίδιο σκυλί. Αυτός είναι ευτυχισμένος! Κουνώντας την ουρά του, παιχνιδιάρικο, τρώγοντας, και το καλύτερο
από όλα είναι ότι ο όγκος έχει το μισό μέγεθος που ήταν πριν ξεκινήσουμε με το λάδι !!!! Θα συνεχίσω τη
θεραπεία του (είμαστε αρκετά τυχεροί που μπορούμε να προμηθευτούμε το δικό μας λάδι) και θα σας κρατώ
ενήμερους. Περιμένω να δω αυτούς τους όγκους να εξαφανίζονται τελείως !!!!!!!! » Josie

«Έχω έναν γείτονα που αφαίρεσε με  επιτυχία  όγκους  στο σκύλο του μέσα σε ένα  μήνα,  δίνοντάς  του το
φάρμακο. Συνεχίστε και ναι, πολύ μικρές δόσεις, καθώς ο Rick δήλωσε ότι ο μεταβολισμός τους είναι πολύ
υψηλός, οπότε βελτιώνονται πολύ πιο γρήγορα από εμάς ». Νεοσσιά

«Θεράπευσα το κουνάβι μας από ινσουλίνωμα που δημιούργησε τον καρκίνο του παγκρέατος. Αντιμετωπίστε,
η «γούνινη οικογένεια» σας χρειάζεται. Εδώ είναι η Flower κατά τη διάρκεια της θεραπείας της, είναι λίγο
σταυρωμένα μάτια εδώ και έτοιμη για έναν ξεκούραστο ύπνο ..! » Κάνναβη

«Ναι, θεράπευσα τη γάτα μου από καρκίνο τον Ιούνιο, όταν ο κτηνίατρος είπε να την αφήσει κάτω. Μόλις του
έδωσα το λάδι και μέσα σε 10 ημέρες ο θανατηφόρος όγκος εξαφανίστηκε! Ο κτηνίατρος είπε ότι ήταν θαύμα!
» Κάρολος

«Ο ΘΕΟΣ ΕΥΛΟΓΕΙ τον JB και τον Rick Simpson για την πίστη σας στους ανθρώπους που σας χρειάζονται
περισσότερο. Θα κάνω το δικό μου όταν μπορώ να βοηθήσω τους ανθρώπους που γνωρίζω που το χρειάζονται
απεγνωσμένα. Η κόρη μου έφτιαξε λίγο από κόψιμο για όγκο στο σκύλο της. Τέσσερις ημέρες χρήσης είπε ότι
έμοιαζε σαν να έπεφτε. Ακόμα περιμένω τα τελικά αποτελέσματα. Ο ΘΕΟΣ μπροστά σε έναν ΧΗΜΕΙΟ! »
Γκρεγκ

Ποιότητα ζωής

Θα μπορούσε το έλαιο κάνναβης να βελτιώσει το προσδόκιμο ζωής;

«Αν  όλοι  παίρναμε  μικρές  δόσεις  ελαίου  κάνναβης  σε  τακτική  βάση,  είμαι  απόλυτα  πεπεισμένος  ότι  θα
ζούσαμε περισσότερο και θα ήμασταν πολύ πιο υγιείς. Η μεγαλύτερη διάρκεια ζωής θα ήταν πολύ ωφέλιμη για
την  ανθρωπότητα,  αφού  θα  επέτρεπε  σε  εκείνους  που  έχουν  υπέροχα  ταλέντα  να  καταφέρουν  πολλά
περισσότερα. Πολύ συχνά στον σημερινό κόσμο, ένα άτομο γίνεται πολύ καλό σε αυτό που κάνει και χτυπιέται
με ιατρικά προβλήματα που τελειώνουν την καριέρα του.

Σε  όλους  μας  δόθηκε  αυτή  η  εμπειρία  που  ονομάζεται  ζωή  για  να  διευρύνουμε  τις  ικανότητες  και  τους
ορίζοντές μας, ώστε το είδος μας να μπορεί να εξελιχθεί σε υψηλότερο επίπεδο. Επιπλέον, μας δόθηκε αυτό το
υπέροχο  φυτό  για  τη  διατήρηση  και  την  προστασία  του  σώματός  μας  από  ασθένειες.  Είναι  αδύνατο  να
καταλάβω ότι η ανθρώπινη φυλή θα μπορούσε να αγνοήσει τη θεραπευτική δυνατότητα αυτού του φυτού πια.
Τώρα που η αλήθεια για τις θεραπευτικές δυνάμεις  της κάνναβης είναι διαθέσιμη, θα κάναμε αμέλεια στα
καθήκοντά μας τόσο για τον εαυτό μας όσο και για τα αγαπημένα μας πρόσωπα, αν δεν απαιτούσαμε άμεσα τη
χρήση αυτών των φαρμάκων.

Εάν εσείς ή οποιοσδήποτε άλλος στη γη θα θέλατε να ζήσετε περισσότερο σε μια κατάσταση άριστης υγείας
για να επιτύχετε τις μέγιστες δυνατότητες για τις οποίες είμαστε ικανοί, δεν βλέπω πώς κάποιος θα μπορούσε
να  αισθανθεί  ότι  έχει  το  δικαίωμα  να  μας  επιβάλει  τη  θέλησή  του  ή  να  προσπαθήσει  να  αναγκάσει
οποιονδήποτε να απέχει από τη φαρμακευτική χρήση αυτού του φυτού. Δεδομένου ότι η ζωή υποτίθεται ότι ζει
και τώρα βρήκατε έναν τρόπο να αποφύγετε κάθε περιττό πόνο, σας εύχομαι σε όλους μια πολύ μακρά και υγιή
ύπαρξη.
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Πρέπει να έχετε ακούσει τόσους πολλούς ανθρώπους να σας λένε: «Αυτό δεν μπορεί να λειτουργήσει, τίποτα
δεν θα βοηθήσει. Ο γιατρός είπε ότι θα υποφέρω από αυτό για το υπόλοιπο της ζωής μου ... "

Ένας μεγάλος αριθμός ασθενών έχει έρθει σε εμένα με ιατρικές παθήσεις, οι γιατροί τους δεν είχαν επιτυχία
στη θεραπεία και θεώρησαν ότι η κατάστασή τους ήταν απελπιστική. Πολύ συχνά, οι άνθρωποι δεν έχουν καν
διάγνωση για το τι  πραγματικά τους πάει  επειδή στην πραγματικότητα οι γιατροί  δεν μπορούσαν να τους
δώσουν μια απάντηση. Οι περισσότεροι από αυτούς τους ασθενείς στους οποίους έδωσα λάδι δεν πίστευαν ότι
η κάνναβη θα μπορούσε να βοηθήσει τις καταστάσεις τους μέχρι να δοκιμάσουν τη θεραπεία. Έχω έρθει σε
επαφή με χιλιάδες άτομα, τα οποία ήταν εντελώς έκπληκτα από αυτό που έκανε αυτό το φάρμακο για τις
καταστάσεις  τους.  Εάν  το  έλαιο  κάνναβης  δεν  μπορεί  να  θεραπεύσει  την  κατάστασή σας,  πιθανότατα θα
διαπιστώσετε ότι αυτό το έλαιο είναι μακράν ο καλύτερος διαθέσιμος έλεγχος.

Οι γιατροί θέλουν να μας λένε πολλές ασθένειες και καταστάσεις είναι ανίατες, αλλά αυτό το φάρμακο δεν
δίνει ιδιαίτερη προσοχή στις απόψεις των γιατρών και συχνά κάνει αυτό που θεωρείται ιατρικό θαύμα. Εάν
αντιμετωπίζετε ιατρικό πρόβλημα, δοκιμάστε το λάδι και υπάρχει μια καλή πιθανότητα να δείτε τα θαύματα
που μπορεί να κάνει για τον εαυτό σας.

Έχει νόημα να μην παρέχουμε στους ανθρώπους φάρμακα με βάση την κάνναβη;

Δεν  έχει  κανένα  απολύτως  νόημα  να  απαγορεύεται  η  ιατρική  χρήση  της  κάνναβης  στο  κοινό  και  στην
πραγματικότητα, κανείς δεν έχει το δικαίωμα να κάνει κάτι τέτοιο. Ο μόνος λόγος που απαγορεύτηκε ποτέ η
κάνναβη ήταν το γεγονός ότι αποτελούσε πραγματικό κίνδυνο για πολλές μεγάλες ανησυχίες για χρήματα. Ο
περιορισμός της φαρμακευτικής χρήσης του πιο φαρμακευτικού φυτού στη γη σε όσους κατοικούν σε αυτόν
τον πλανήτη δεν θα μπορούσε παρά να χαρακτηριστεί έγκλημα κατά της ανθρωπότητας. Φαίνεται ότι προς το
παρόν οι κυβερνήσεις εξακολουθούν να είναι πρόθυμες να αφήσουν τους πλούσιους φίλους τους που κατέχουν
τις εταιρείες φαρμάκων να έχουν το δρόμο τους, αλλά στο τέλος δεν θα μπορούν να συγκρατήσουν την αλήθεια
για αυτό το φάρμακο.

Όταν η κάνναβη επιστρέψει στην κυρίαρχη ιατρική, θα καταστρέψει όλη τη διαφθορά που υπήρξε ποτέ ενάντια
στη  δωρεάν  φαρμακευτική  χρήση  της.  Αυτό  το  φυτό  αναγνωρίζεται  γρήγορα  για  άλλη  μια  φορά  ως  το
μεγαλύτερο θεραπευτικό φυτό που υπάρχει και τα φάρμακα που παράγονται από αυτό θα αλλάξουν την όψη
της ιατρικής για πάντα. Σύντομα το κοινό θα απορρίψει τις  χημικές ουσίες και τα δηλητήρια που σήμερα
ονομάζουμε φάρμακα και θα απαιτήσει τη χρήση αυτής της φυσικής ουσίας, ώστε να μπορέσει να θεραπευτεί
λογικά.

Πιστεύετε ότι οι άνθρωποι στην επιβολή του νόμου δεν συνειδητοποιούν ότι αργά ή γρήγορα μπορεί να 
χρειαστούν αυτό το φάρμακο για τον εαυτό τους;

Πολλοί άνθρωποι στον τομέα της επιβολής του νόμου γνωρίζουν σίγουρα ότι η ιατρική κάνναβης λειτουργεί
και όλοι πρέπει να συνειδητοποιήσουν ότι δεν έχουν κανένα δικαίωμα να παρεμβαίνουν στη φαρμακευτική
χρήση  της.  Στην  πραγματικότητα,  έχω  προμηθεύσει  αυτό  το  φάρμακο  σε  αρκετούς  από  εκείνους  που
υπηρετούν τον εαυτό μου στην αστυνομία της κοινωνίας μας. Οι αξιωματικοί του RCMP έστειλαν ακόμη και
ασθενείς για θεραπεία, οι οποίοι πέθαιναν από τελικό καρκίνο, έτσι πολλοί αξιωματικοί γνωρίζουν ότι αυτή η
φυσική ουσία λειτουργεί. Η αστυνομία δεν διαφέρει από εμάς όσον αφορά τις ασθένειες, φοβάται επίσης τον
καρκίνο και άλλες σοβαρές καταστάσεις.

Ωστόσο, η αστυνομία φαίνεται ότι δυσκολεύεται πολύ να σκεφτεί το γεγονός ότι οι πολιτικές της κυβέρνησής
μας  για  την  ιατρική  κάνναβης  σκοτώνει  και  αυτούς  και  τις  οικογένειές  τους  επίσης.  Οι  περισσότεροι
αστυνομικοί  προσπαθούν  να αποτρέψουν  τις  αδικίες  τους  όσον αφορά τις  επιδρομές  που πραγματοποιούν
εναντίον εκείνων που χρησιμοποιούν φάρμακα κάνναβης λέγοντας ότι κάνουν απλώς τη δουλειά τους. Αλλά
αυτή είναι η ίδια γραμμή που χρησιμοποιούσαν όσοι εργάζονταν στα στρατόπεδα θανάτου του Χίτλερ και δεν
δικαιολογούσε  τη  συμπεριφορά  τους  τότε,  ούτε  δικαιολογεί  τη  συμπεριφορά  των  αστυνομικών  δυνάμεων
σήμερα.
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It'sρθε η ώρα η αστυνομία να ξυπνήσει με την πραγματικότητα αυτού που κάνει. Πιστεύουν οι αστυνομικοί ότι
είναι λάθος το κοινό να καλλιεργεί το πιο φαρμακευτικό φυτό στη γη για να παράγει αυτό το φάρμακο; Or δεν
θα έψαχναν οι ίδιοι για αυτό το λάδι αν είχαν έναν αγαπημένο τους άνθρωπο που πέθαινε και χρειαζόταν
θεραπεία;  Το  περιμένω,  οπότε  ίσως  ήρθε  η  ώρα  η  αστυνομία  να  αρχίσει  να  στρέφει  τα  όπλα  της  στους
πραγματικούς εγκληματίες.

Το να αρνηθεί τη χρήση της ιατρικής κάνναβης στο κοινό είναι έγκλημα και η αστυνομία πρέπει να σταματήσει
να εφαρμόζει τους νόμους που θεσπίστηκαν κατά της χρήσης της κάνναβης για ιατρικές ανάγκες. Η κάνναβη
είναι απλά ένα φυσικό αβλαβές θεραπευτικό φυτό. Πώς θα μπορούσε λοιπόν η αστυνομία ή κάποιος άλλος να
πιστεύει ότι έχει το δικαίωμα να στερήσει σε κάποιον με σοβαρό ιατρικό πρόβλημα την άδεια δωρεάν χρήσης
αυτής της ουσίας; ”Rick Simpson, κάνναβη: Το πιο φαρμακευτικό φυτό

Γιατί ονομάζεται RSO;

«Ο  Ρικ  δεν  άρχισε  να  το  ονομάζει  RSO,  άλλοι  το  έκαναν.  Είναι  ένας  καλός  όρος,  καθώς  οδηγεί  τους
ανθρώπους στις πληροφορίες του Rick σχετικά με τις μεθόδους και τα υλικά. Ο Rick δικαιωματικά ανησυχεί
για τους ανθρώπους που λένε λάδι που δεν είναι φτιαγμένο με τις μεθόδους του και τις προτεινόμενες πρώτες
ύλες Phoenix Tears ή RSO. Ξέρει τι λειτούργησε στην εκτεταμένη εμπειρία του στη θεραπεία ασθενών και
θέλει να βεβαιωθεί ότι οι πολύ άρρωστοι παίρνουν αυτό που ξέρει ότι λειτουργεί και όχι κάτι που «μπορεί να
είναι τόσο καλό» με το ίδιο όνομα ... »Μάθιου

«Χωρίς τον Rick και  το βίντεό του δεν θα ήξερα ότι  θεραπεύει  τον καρκίνο ...  αν και είμαι  χρήστης και
καλλιεργητής για περίπου 27 χρόνια δεν ήξερα ότι είχε αυτές τις ιδιότητες ... τώρα το κάνω χάρη στον Rick
Simpson. .. και χωρίς την τόλμη και την ειλικρίνειά του θα ζούσαμε όλοι στο σκοτάδι ... γι 'αυτό πιστεύω ότι το
RSO είναι ένα καλό όνομα για το λάδι ... αλλά το RSO πρέπει να γίνεται σύμφωνα με τις οδηγίες του RS ... όχι
μερικές ιδέες οσμών για το τι είναι καλύτερο ... αν δεν είναι σπασμένο - μην το διορθώσετε ». Πέτρος

«Ο Jack Herer άρχισε να το αποκαλεί Rick Simpson Oil ή RSO. Ο Rick δεν ήθελε να το αποκαλέσει έτσι και
χρειάστηκε λίγος χρόνος για να τον πείσει ότι είναι στην πραγματικότητα μια καλή ιδέα. Το κόλπο είναι ότι
υπάρχουν πολλά έλαια κάνναβης/κάνναβης εκεί έξω και πολλοί τρόποι παραγωγής ενός ελαίου ή εκχυλίσματος
και πολλοί ασθενείς έχουν εξαπατηθεί να αγοράζουν έλαια ή εκχυλίσματα κατώτερης ποιότητας.

Το RSO παράγεται χρησιμοποιώντας μια συγκεκριμένη μέθοδο, από συγκεκριμένα υλικά και με συγκεκριμένο
τρόπο, οπότε θα πρέπει να ονομάζεται αυτό που είναι - RSO. Το RSO δεν είναι BHO (βουτανικό λάδι μελιού),
το RSO είναι αποκαρβοξυλιωμένο και πολύ ισχυρό και ηρεμιστικό. Το καλύτερο RSO είναι 95-98% THC, 1-
2% CBD και εξαιρετικά ισχυρό και ηρεμιστικό. Οι περισσότεροι άλλοι τύποι εκχύλισης απλά δεν θα παράγουν
ένα  έλαιο  που  είναι  αποκαρβοξυλιωμένο  και  τόσο  ισχυρό  και  απαιτεί  πολλή  επιπλέον  εργασία.  Συνήθως
επεξεργαζόμαστε  μεγάλες  ποσότητες  κάνναβης  και  η  μέθοδος  του  Rick  είναι  πολύ  αποτελεσματική  και
εξορθολογισμένη για την επεξεργασία μεγάλων ποσοτήτων κάνναβης. Μπορείτε να επεξεργαστείτε ένα κιλό
κάνναβης και να παράγετε το λάδι σε λιγότερο από δύο ώρες, χρησιμοποιώντας εξοπλισμό που είναι εύκολο να
βρεθεί στα περισσότερα μέρη του κόσμου. Το θέμα είναι να φτιάξουμε το φάρμακο το συντομότερο δυνατό,
έτσι ώστε ο ασθενής να μην χρειάζεται να περιμένει. «JB

«Δεν με νοιάζει πώς λέγεται !!! Παρακαλώ ονομάστε το όπως θέλετε,  αλλά μην σκουπίζετε έναν άνθρωπο
όπως ο Rick που έχει σώσει χιλιάδες ζωές και έχει δώσει όλη του τη ζωή στη διάδοση της λέξης. Απλώς δεν
είναι σωστό !! » Ντόνα

«Το ονομάζω« έλαιο  κάνναβης  »συνεχώς,  γιατί  αυτό  είναι,  υπάρχει  στο  λεξικό,  μια  ακόμη  λέξη  για  την
κάνναβη. Είναι ένας όρος παλιάς μόδας, αλλά ένας σωστός όρος. Όλοι γνωρίζουμε για τι πράγμα μιλάει ». Διον

«Η μαγεία βρίσκεται στο σφαιρικό κεφάλι του τριχώματος. Πουθενά αλλού δεν υπάρχει THC στο φυτό. Το
φυτό παράγει THC για να προστατεύσει τα αναπαραγωγικά μέρη του. Όσο πλησιάζετε σε αυτά τα μέρη, τα
μπουμπούκια,  τόσο  περισσότερα  τριχώματα.  Επομένως,  τα  μπουμπούκια  έχουν  το  περισσότερο  διαθέσιμο
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φάρμακο. Είναι επιστήμη και όχι εικασίες. Ευχαριστώ και πάλι Rick που με ενέπνευσες να φτιάξω το καλύτερο
λάδι που μπορώ. Όμορφο διαυγές κεχριμπαρέλαιο. » Τόνι

«Όσο το καλαμπόκι; Όλοι διαφωνούμε JB. Φθηνότερα θα ήταν ωραία αλλά έλα τώρα. " Θημωνιά

- Ρικ, αν καλλιεργούνταν κάνναβη σε χιλιάδες εκτάρια χωραφιών, πόσα θα ήθελες να πληρώσεις για αυτήν; 20
δολάρια το κιλό; Ή λιγότερο?

Πρέπει πραγματικά να αρχίσετε να σκέφτεστε σε τόνους κάνναβης και όχι γραμμάρια. Η ζήτηση για λάδι θα
είναι τόσο μεγάλη που δεν θα είναι δυνατόν να καλλιεργηθεί όλο το φυτό μόνο σε «ιατρικά θερμοκήπια». Τα
πιο ισχυρά και ηρεμιστικά στελέχη θα πρέπει να καλλιεργηθούν σε εκατομμύρια εκτάρια γης, παγκοσμίως.

Για  παράδειγμα,  μόλις  οι  κυρίες  καταλάβουν τι  μπορεί  να κάνει  το  λάδι  με  το δέρμα και  τις  ρυτίδες,  θα
απαιτήσουν το 20-30% του καλύτερου λαδιού σε όλα τα καλλυντικά προϊόντα τους και ξαφνικά θα υπάρξει
ζήτηση  για  εκατομμύρια  τόνους  καλύτερο  λάδι  μόνο  για  καλλυντικά.  Στη  συνέχεια,  προσθέστε  μερικές
εκατοντάδες εκατομμύρια τόνους πετρελαίου για τα νοσοκομεία.

Χρειάζεστε  5-8 κιλά  ξερό μπουμπούκι  για να παράγετε  ένα  κιλό  λάδι.  Ένα κιλό  λάδι  θα παράγει  5  κιλά
καλλυντικών  προϊόντων  -  δηλαδή  100  βάζα  με  50  γραμμάρια  σάλτσας/κρέμας/λοσιόν/κραγιόν/κρέμα
προσώπου/σαμπουάν.  Και  εκατό  βαζάκια  με  σάλτσα  κάνναβης/κρέμες/λοσιόν/κραγιόν/κρέμες
προσώπου/σαμπουάν δεν είναι τίποτα, μπορείτε να το δώσετε εύκολα σε μια μέρα, θα βρείτε πάντα κάποιον
που θα μπορούσε να τα χρησιμοποιήσει.

Έτσι, πάλι, ξεκινήστε να σκέφτεστε σε τόνους, όχι σε γραμμάρια. Γνωρίζω ότι οι τρέχουσες τιμές είναι πολύ
υψηλότερες. Δεν είμαι ευχαριστημένος με αυτούς και θα κάνω ό, τι μπορώ για να φτάσω την τιμή του ξηρού
οφθαλμού εξωτερικού χώρου σε περίπου 10-20 δολάρια το κιλό. Γιατί αυτή η τιμή θα έδινε απασχόληση και
καλή δουλειά σε εκατομμύρια αγρότες παγκοσμίως. Και θα επιφέρει μια πολύ θετική αλλαγή στη ζωή όλων
μας. JB

«Επιτρέψτε μου να συνοψίσω τα περισσότερα από όσα συμβαίνουν γύρω από το Rick Simpson Oil. Οι οδηγίες
λένε  στους  ανθρώπους  στα  Α,  Β,  Γ και  Δ.  Οι  άνθρωποι  τα  διαβάζουν και  ρωτούν -  αν δεν κάνω Α,  θα
λειτουργήσουν ακόμα τα Β, Γ και Δ; Εάν δεν κάνω το Β, θα λειτουργήσουν ακόμα τα Α, Γ και Δ; Εάν δεν
κάνω το Γ, θα λειτουργήσουν τα Α, Β και Δ; Τι γίνεται αν δεν κάνω το D, θα λειτουργήσουν ακόμα τα Α, Β και
Γ; Και τι γίνεται αν κάνω Α, Β, Γ και Δ, διαφορετικά, θα εξακολουθεί να παράγει το πραγματικό;

Η γενική απάντηση είναι: όχι, δεν θα γίνει. Εάν θέλετε να παράγετε το RSO, ακολουθήστε τις οδηγίες στη
λέξη.  Εάν  θέλετε  να  παράγετε  κάτι  άλλο,  ακολουθήστε  άλλες  οδηγίες.  Αλλά  παρακαλώ μην  μας  κάνετε
υπεύθυνους όταν παράγετε διαφορετικό τύπο λαδιού και η θεραπεία αποτύχει και καταλήγει με περιττό θάνατο
ασθενούς.

Εάν κάνετε Α, Β, Γ και Δ, το λάδι θα λειτουργήσει με τον καλύτερο δυνατό τρόπο. Γι 'αυτό υπάρχουν οι
οδηγίες. Εάν δεν το κάνετε, δεν θα λειτουργήσει ή μπορεί να μην λειτουργήσει. Είναι τόσο απλό, έτσι δεν είναι;

Τι θα θέλατε προσωπικά να πάρετε εάν χρειάζεστε το φάρμακο; Κάτι που έχει αποδειχθεί ότι λειτουργεί τόσο
καλά ή κάτι  άλλο,  έτσι  ώστε όποιος έφτιαξε  το λάδι  να αποδείξει  ή να διαψεύσει  την υπόθεσή του ή τη
«μέθοδο» του;  Είναι  η ζωή σας που διακυβεύεται.  Προσοχή λοιπόν,  σκεφτείτε  μόνοι  σας  και  μάθετε  από
εκείνους που έχουν περπατήσει σε αυτό το μονοπάτι πριν από εσάς.

Σου εύχομαι τα καλύτερα. Jindrich Bayer »
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Ελπίζουμε αυτό το βιβλίο να σας βοήθησε. 
Τώρα είναι η σειρά σας να μας βοηθήσετε να 
βοηθήσουμε τους άλλους.

Η δημιουργία αυτού του βιβλίου και η ανταλλαγή πληροφοριών είναι ένα
έργο αγάπης. Δυστυχώς, η αγάπη δεν πληρώνει τους λογαριασμούς.

Εργαζόμαστε για να μεταφράσουμε αυτό το βιβλίο σε 300+ γλώσσες και να
γράψουμε άλλα 10 διαφορετικά βιβλία για το θέμα.

Υπολογίζουμε στην υποστήριξη ατόμων σαν εσάς για να σας βοηθήσουν με
το κόστος των μεταφράσεων, της έρευνας κ.λπ.

Παρακαλώ βοηθήστε τώρα επιστρέφοντας  στον ιστότοπο στη διεύθυνση
http://www.hempcures.work και  κάνοντας  κλικ  στο  κουμπί  ΔΩΡΕΑ  μέσω
PayPal παρακάτω και δωρίστε ό, τι πιστεύετε ότι αξίζει  σε εσάς και τους
αγαπημένους σας.

Εναλλακτικά, μπορείτε να χρησιμοποιήσετε το PayPal για να στείλετε μια
δωρεά  απευθείας  στο  DONATE@HEMPCURES.WORK ή  μπορείτε  να
δωρίσετε μέσω BitCoin σε: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Εκτιμούμε την υποστήριξή σας και ευχόμαστε σε εσάς και στους 
αγαπημένους σας μια υγιή και ευτυχισμένη ζωή γεμάτη κάνναβη.
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	Πληροφορίες για τη δοσολογία
	Υπάρχει πρωτόκολλο για τη θεραπεία;

	Γιατί είναι τόσο σημαντικές οι δόσεις συντήρησης;
	Άλλα φυσικά πράγματα που μπορείτε να κάνετε που θα μπορούσαν να σας βοηθήσουν
	Πρόσθετες συμβουλές για ασθενείς με καρκίνο του πνεύμονα
	Οδοί Διοίκησης
	Ποιους τρόπους χορήγησης του λαδιού προτείνετε και ποια είναι τα αντίστοιχα πλεονεκτήματά τους;

	Τοπική Χρήση
	Πιστεύετε ότι τα βάμματα κάνναβης θα μπορούσαν να είναι εξίσου ισχυρά με το έλαιο κάνναβης σας;
	Ποιες είναι οι κύριες χρήσεις για τοπική εφαρμογή και έχετε παρακολουθήσει αλλεργικές αντιδράσεις στο λάδι;

	Μπορείτε να συνδυάσετε διάφορους τύπους χορήγησης του λαδιού;
	Η επιστημονική βιβλιογραφία λέει ότι το σώμα δεν μπορεί να επεξεργαστεί THC αν δεν διαλυθεί σε ζωικό λίπος. Δεν θα ήταν πιο αποτελεσματική η χρήση του λαδιού με αυτόν τον τρόπο;

	Κάπνισμα κάνναβης
	Μπορείτε να συγκρίνετε την ιατρική αξία του καπνίσματος και της κατανάλωσης κάνναβης;
	Σε τι χρησιμεύει η καπνιστή μαριχουάνα από ιατρική άποψη;

	Σε τι πρέπει να εστιάσει η έρευνα;
	Η διαδικασία του Rick Simpson για την παραγωγή ελαίου κάνναβης
	Άλλες μορφές εξαγωγής
	Βρήκατε άλλους τρόπους παρασκευής λαδιού;
	Ποιες άλλες μορφές εξαγωγής μπορούν να χρησιμοποιηθούν τότε;
	Τι είναι η αποκαρβοξυλίωση;
	Υπάρχει τρόπος να γίνει το λάδι πιο ισχυρό;
	Υπάρχει κάτι που μπορώ να κάνω όταν το λάδι που παρήγαγα ή αγόρασα δεν είναι αρκετά ισχυρό;

	Παραγωγή ελαίων υψηλότερης δυνατής ποιότητας
	Κάνναβη ή μαριχουάνα;
	Ποιο στέλεχος ή στελέχη πρέπει να χρησιμοποιήσω για την παρασκευή του λαδιού;
	Τι στελέχη πρέπει να αναζητήσουν οι ασθενείς τότε;
	Τι πρέπει να προσέξει κάποιος όταν επιλέγει ή αγοράζει εργοστάσια για την παραγωγή του λαδιού;

	Πώς να προσδιορίσετε ποια πρώτη ύλη θα αγοράσετε;
	Γιατί προτείνετε στους ανθρώπους να φτιάξουν το λάδι από μια λίβρα ή περισσότερο από το αρχικό υλικό; Θα μπορούσαν να το παράγουν από μια ουγγιά αποξηραμένης κάνναβης; ».
	Πόσο ισχυρά και ισχυρά είναι τα φυτά που χρησιμοποιείτε για την παρασκευή του λαδιού;

	Cannabis Sativa έναντι Cannabis Indica
	Ποια είναι η κύρια διαφορά μεταξύ της κάνναβης sativa και της κάνναβης indica στη θεραπεία;
	Έχω δοκιμάσει λάδια από πολλά στελέχη και συνδυασμούς στελεχών. Θυμάμαι ένα λάδι που παραλίγο να μου δώσει μια νιρβάνα. Πώς θα περιγράφατε το ιδανικό λάδι που θα παρήγαγε την πιο ευχάριστη εμπειρία στους ασθενείς;
	Indica, Sativa ή Ruderalis;

	Υπαίθρια έναντι εσωτερικού χώρου
	Υπάρχουν διαφορές μεταξύ ελαίων από φυτά εσωτερικού και εξωτερικού χώρου;

	Με ποιον τύπο τεχνητού φωτός έχετε καλύτερα αποτελέσματα;
	Τι πρέπει να γνωρίζουν οι ασθενείς για να καλλιεργήσουν κάνναβη;
	Υπάρχουν στελέχη που δεν είναι αποτελεσματικά κατά του καρκίνου;
	Αποθήκευση
	Πόσο καιρό μπορεί να αποθηκευτεί το λάδι;

	Θα ήταν καλύτερο ή ασφαλέστερο να παράγουμε λάδι χρησιμοποιώντας αλκοόλ τροφίμων;
	Μπορεί να χρησιμοποιηθεί έλαιο κάνναβης μαζί με αλκοόλ;

	Διαλύτες και κατάλοιπα διαλυτών στο λάδι
	Υψηλό THC ή Υψηλό CBD Oil;
	Είναι ασφαλές να χρησιμοποιείτε το λάδι;
	Πώς γίνεται συνήθως ανεκτό το λάδι;
	Υπάρχουν παρενέργειες που πρέπει να ανησυχείτε;
	Πολλοί άνθρωποι καταναλώνουν μεγάλο αριθμό φαρμακευτικών προϊόντων καθημερινά. Μπορεί να είναι καλό για το σώμα;
	Πώς συγκρίνουν οι ασθενείς τις παρενέργειες του ελαίου κάνναβης με εκείνες των χημικών φαρμάκων;
	Είναι δυνατόν να συγκριθούν οι επιδράσεις της αλλοπαθητικής και της εμπειρικής ιατρικής;
	Υπάρχει κάποιος λόγος ανησυχίας για τον εθισμό στην THC;

	Αντικατάσταση Φαρμάκων
	Θεραπεία του καρκίνου με το λάδι
	Κρίνοντας από τις παρατηρήσεις του αριθμού των ασθενών που έχετε θεραπεύσει, είναι το λάδι αποτελεσματικό για όλους τους τύπους καρκίνου ή γνωρίζετε τυχόν τύπους καρκίνου που δεν θα βοηθήσει;

	Μπορεί το λάδι να χρησιμοποιηθεί μαζί με χημειοθεραπεία και ακτινοβολία;
	Ποσοστό επιτυχίας για ασθενείς με καρκίνο;
	Πόσοι άνθρωποι γνωρίζετε ότι έχουν θεραπευτεί με το λάδι;

	Είναι ποτέ πολύ αργά για να ξεκινήσετε να χρησιμοποιείτε το λάδι;
	Είναι μερικοί άνθρωποι πιο δύσκολο να θεραπευτούν από άλλους;
	Λευχαιμία
	Θεραπεία του καρκίνου του δέρματος
	Πόσοι άνθρωποι έχουν θεραπεύσει τον καρκίνο του δέρματος χρησιμοποιώντας το έλαιο κάνναβης σας;
	Μπορείτε να συγκρίνετε αυτήν τη θεραπεία με τις τυπικές διαδικασίες;
	Ποια είναι τα κύρια πλεονεκτήματα αυτής της θεραπείας σε σύγκριση με τη χημειοθεραπεία, την ακτινοβολία ή άλλα χημικά φάρμακα;
	Μπορεί η χρήση του λαδιού να αντικαταστήσει την ακτινοθεραπεία;
	Θα περιγράφατε πώς δρα η THC στα καρκινικά κύτταρα έναντι των υγιών κυττάρων;

	Απόδειξη
	Πληροφορίες σχετικά με τη θεραπεία άλλων ασθενειών Δερματικές παθήσεις
	«Από την εμπειρία μου με τα απαγορευμένα καλλυντικά κάνναβης, στα οποία χρησιμοποιούσαμε λάδι από βιομηχανικά μπουμπούκια κάνναβης, το οποίο είναι πολύ πιο αδύναμο σε σύγκριση με το λάδι που φτιάχνετε, διαπιστώσαμε ότι η κάνναβη είναι βασικά μια θεραπεία, γιατί μπορεί να χρησιμοποιηθεί σχεδόν σε όλα. κατάσταση. Μπορείτε να το επιβεβαιώσετε αυτό;

	Εγκαύματα
	Ουλές
	Έλκη, κονδυλώματα, κρεατοελιές
	Χρόνιος πόνος
	Πόνος στην πλάτη, Σκολίωση
	Είχατε ασθενείς που αντιμετώπισαν ανακούφιση από πόνο στην πλάτη ή σκολίωση;

	Διαβήτης
	Καρδιά, αρτηριακή πίεση
	Είχατε κάποια ευεργετική αναφορά σχετικά με το έλαιο κάνναβης και τις καρδιακές παθήσεις;
	Μπορεί το λάδι να ρυθμίσει την αρτηριακή πίεση;
	Μπορεί να βοηθήσει με άλλες ασθένειες των εσωτερικών οργάνων;

	Ασθμα
	Οι μητέρες ιδιαίτερα θα ανησυχούν εάν είναι ασφαλές να δίνουμε λάδι στα παιδιά. Είναι ασφαλές τότε;
	Πώς μπορεί να χρησιμοποιηθεί το έλαιο κάνναβης στην πρόληψη ασθενειών; Για άλλη μια φορά, θα ήταν επίσης ασφαλές να δώσουμε το λάδι στα παιδιά;
	Πώς να κάνετε δόση ελαίου κάνναβης για παιδιά;

	Υπόθετα
	ΠΩΣ ΝΑ ΚΑΝΕΤΕ ΥΠΟΘΕΣΕΙΣ;

	Χειρουργική ή Λάδι;
	PMS, εμμηνόπαυση
	Ρύθμιση βάρους σώματος
	Το εννοείτε σοβαρά ότι μπορεί να απομακρύνει το υπερβολικό βάρος χωρίς άσκηση;

	Άγχος, Παράνοια
	Κατάθλιψη
	Σκλήρυνση κατά πλάκας (ΣΚΠ)
	Ποιες είναι οι εμπειρίες σας από τη θεραπεία της σκλήρυνσης κατά πλάκας; Πολλοί άνθρωποι γνωρίζουν ήδη ότι η κάνναβη μπορεί να βοηθήσει, αλλά δεν ξέρουν πώς να τη χρησιμοποιήσουν.

	Sπνος, Αϋπνία
	Γλαύκωμα, αποκατάσταση της όρασης
	Σπάνιες ή όχι και τόσο συχνές ασθένειες και ασθένειες
	Ζώα - Μαρτυρίες
	Ποιότητα ζωής
	Θα μπορούσε το έλαιο κάνναβης να βελτιώσει το προσδόκιμο ζωής;
	Πρέπει να έχετε ακούσει τόσους πολλούς ανθρώπους να σας λένε: «Αυτό δεν μπορεί να λειτουργήσει, τίποτα δεν θα βοηθήσει. Ο γιατρός είπε ότι θα υποφέρω από αυτό για το υπόλοιπο της ζωής μου ... "
	Έχει νόημα να μην παρέχουμε στους ανθρώπους φάρμακα με βάση την κάνναβη;
	Πιστεύετε ότι οι άνθρωποι στην επιβολή του νόμου δεν συνειδητοποιούν ότι αργά ή γρήγορα μπορεί να χρειαστούν αυτό το φάρμακο για τον εαυτό τους;

	Γιατί ονομάζεται RSO;
	Ελπίζουμε αυτό το βιβλίο να σας βοήθησε.
	Τώρα είναι η σειρά σας να μας βοηθήσετε να βοηθήσουμε τους άλλους.

